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Kabeh hak dilindhungi undhang-undhang.

Jindřich  Bayer  wis  negesake  hak  kanggo  diidentifikasi  minangka  penulis  miturut  Undang-
Undang Hak Cipta, Desain lan Paten 1988.Kabeh hak dilindhungi undhang-undhang.Ora ana
bagean  saka  publikasi  iki  sing  bisa  diprodhuksi,  disimpen  utawa  dilebokake  ing  sistem
pengambilan,  utawa  dikirim  ing  wangun  apa  wae,  utawa  kanthi  cara  apa  wae  (elektronik,
mekanik, fotokopi, rekaman utawa liya-liyane) tanpa idin sadurunge saka penulis Jindřich Bayer.

Aku arep ngaturake apa sing wis dakkontribusi ing buku iki kanggo ngeling-eling ibu lan bapakku,
sing isih bakal ana karo kita saiki yen aku ngerti apa sing saiki dakkenal.Muga-muga informasi iki
bakal nyegah kulawarga liyane supaya ora ngalami apa sing kudu ditindakake.

Tujuan  kompilasi  iki  yaiku  kanggo  nampilake  status  quo  pengetahuan  saiki  babagan
panggunaan  minyak  /  ekstrak  ganja  ing  obat.Kabeh  informasi  diwenehi  kanggotujuan
pendidikan mung, lan ikuora diwenehi tujuan kanggo promosi panggunaan obat-obatan
gawe  ketagihan  sing  mbebayani,  kosok  balene.Kita  ora  tanggung  jawab  kanggo  nyalahi
panggunaan informasi sing ana ing buku iki.

Jindrich Bayer, Maret 2022
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Motto
"Sampeyan ora bisa mbukak ekonomi kanthi  rasional  tanpa ganja /  rami,  iku misi  sing ora
mungkin.Sing padha ditrapake kanggo obat - sampeyan ora bisa nindakake obat kanthi apik lan
rasional tanpa ganja, sampeyan ora bisa nindakake pakaryan kanthi cara sing paling apik.Ora
amarga aku ngomong nanging amarga kaya ngono. JB

Kenapa Disebut RSO?
"Jack  Herer  wiwit  nyebat  Rick  Simpson  Oil  utawa  RSO.Rick  ora  pengin  dijenengi  miturut
jenenge lan butuh sawetara wektu kanggo nggawe uwong yakin manawa iku pancen apike.Trik
kasebut yaiku ana akeh minyak rami / ganja ing kana lan ana akeh cara kanggo ngasilake
minyak utawa ekstrak lan akeh pasien sing diapusi kanggo tuku minyak utawa ekstrak saka
kualitas sing luwih murah.

RSO  diprodhuksi  nggunakake  cara  tartamtu,  saka  bahan  tartamtu,  lan  ing  cara  tartamtu,
supaya kudu disebut apa iku - RSO.RSO dudu BHO (lenga madu butane), RSO dekarboksilasi
lan kuat banget lan sedative.RSO paling apik yaiku 95-98% THC, 1-2% CBD lan kuat banget
lan sedative.Umume jinis ekstraksi liyane ora bakal ngasilake lenga sing kuat banget lan asring
ora didekarboksilasi kanthi bener.Kita biasane ngolah ganja kanthi jumlah gedhe lan metode
Rick banget efisien lan efisien kanggo ngolah jumlah gedhe.Sampeyan bisa ngolah kilogram
ganja  lan  ngasilake  lenga  ing  wektu  sing  cendhak,  nggunakake  peralatan  sing  gampang
ditemokake ing pirang-pirang bagean ing jagad iki.Intine nggawe obat  kasebut  kanthi  cepet
supaya pasien ora kudu ngenteni.JB”

"Rick ora miwiti nyebat RSO, wong liya.Iku istilah sing apik, amarga ndadékaké wong menyang
info Rick babagan cara lan bahan.Rick rightly mrihatinake bab wong nelpon lenga sing ora
digawe  miturut  cara  lan  dianjurake  bahan  wiwitan  kanggo  gawé  Phoenix  Luh  utawa
RSO.Dheweke ngerti apa sing bisa ditindakake sajrone pengalaman ekstensif ngobati pasien,
lan dheweke kepengin nggawe manawa wong sing lara banget entuk apa sing dikawruhi, lan
dudu barang sing 'bisa uga apik' kanthi jeneng sing padha ... "Matius

"Aku tansah matur nuwun kanggo nemokake Rick Simpson lan JB ... Ngganti uripkuLaurie”

"Tanpa Rick lan video, aku ora bakal ngerti yen bisa ngobati kanker ... sanajan aku wis dadi
pangguna lan petani suwene 27 taun, aku ora ngerti yen ana kuwalitas kasebut ... saiki aku
matur nuwun kanggo Rick Simpson. .. lan tanpa kendel lan terus terang kita kabeh bakal urip
ing peteng babagan iki ... mula aku mikir yen RSO minangka jeneng sing apik kanggo lenga ...
nanging RSO kudu digawe kanggo instruksi RS ... sawetara liyaneide wong apa sing paling apik
... yen ora rusak - aja ndandani." Petrus

"Nalika  aku  makarya  ing  dispensary,  kita  digunakake  kanggo  ngolah  jumlah  gedhe  saka
ganja ...  Kita ngomong ing atusan mina ...  saben extraction!Iku apik tenan carane akeh co2
utawa jinis n butane sampeyan liwati.Aku wised munggah lan nggawe kabeh dadi gelembung
hash pisanan banjur diekstrak.Nanging BHO sejatine luwih murah ing THC tinimbang RSOYen
sampeyan  lagi  ngrokok,  sampeyan  pengin  dadi  murni  kanggo  paru-paru  sampeyan.Yen
sampeyan mangan, awak bisa ngatasi masalah tanduran tanpa masalah.Cara naphtha paling
apik  yen  sampeyan  nggawe ing  omah kanggo  konsumsi.Ora  akeh  wong sing  duwe akses
menyang laboratorium utawa butane kelas medis kanggo nindakake ekstraksi BHO lan ngresiki
vakum kanggo narik impurities.Cara Rick bisa digunakake kanggo aku lan wong liya sing ora
kaetung, aku ora perlu ndandani apa wae sing bisa digunakake kanthi sampurna! Lee

“Aku ora  PEDULI  apa  sing  diarani!!!Mangga  nelpon  apa  wae sing  dikarepake  nanging  aja
sampah wong kaya Rick sing wis nylametake ewonan nyawa lan wis menehi kabeh urip kanggo
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nyebarake.Iku mung ora bener!!” Donna

"Aku nyebat lenga rami ing salawas-lawase, amarga iku apa, ana ing kamus, mung tembung
liyane kanggo Ganja.Iku istilah fashion lawas, nanging istilah sing bener ora kurang.Kita kabeh
ngerti apa sing diomongake. Dion

"Ekstrak butana ora didekarboksilasi.Iki metu ing suhu sing kurang banget.Aku nggunakake ISO
99 lan wis  nekat  lan  nggunakake 91 persen ISO.Kerjane apik  lan  iki  mung aku.Aku miwiti
nggawe iki bali ing 93 karo alkohol denaturalized nanging iki mung kula minangka aku salah siji
saka akeh.Anggere kabeh solvent wis masak mati, Aku ngandika iku luwih aman saka apa sing
paling wong bakal mangan kanggo nedha awan.

Obat  iki  nylametake  nyawaku nalika  aku mati.Minyak  disumbang lan  digawe saka  naphtha
utawa ISO lan anggere kabeh pelarut wis masak, sampeyan ora bakal bisa ngerti bedane.Matur
nuwun  kabeh  kanggo  nuduhake  kawruh,  iku  ora  larang  regane  lan  ngelmu minangka  seri
pasinaon  bola-bali.Saka  apa  sing  dakmangerteni,  THC ing  dasare  ngalangi  sel  kanker  lan
mungkasi sel kanker liyane sing mati, nanging ora ngrusak sel sing sehat anggere sampeyan
ngombe  lenga  sing  kuwat  karo  THCa  sing  dipanasake  nganti  bisa  ngowahi  THC,  mula
ngaktifake THC. dening panas.

Pitakonanku yaiku carane ngerti yen wis decarboxylated kanthi lengkap.Bob lan Ann ing Willow
Creek Springs  Ca video Youtube lan  nuduhake kula  sawise aku iki  marang aku 3 minggu
kanggo manggon.Rong taun sabanjure aku ngucapake Sugeng Paskah lan aku yakin manawa
kabeh wong, lara utawa ora, kudu ngombe obat iki uga minangka pencegahan.Sampeyan ora
kudu ngenteni kanker utawa penyakit liyane.Tresna.” Bob

-- Dijelasake kanthi apik lan apik, Bob, matur nuwun.Cara paling gampang yaiku nglebokake
lenga ing cangkir stainless steel lan dilebokake ing oven sing disetel ing suhu 130 ° Celcius
watara jam utawa luwih.Utawa nganti pancen ora ana aktivitas ing permukaan lenga.Sugeng
Paskah lan Sugeng Paskah kanggo sampeyan.JB

"BHO lan RSO minangka rong jagad sing beda babagan marasake awakmu, RSO sing apik ora
bisa  ditemokake  ing  dispensaries,  aku  wis  nyoba  kaping  pirang-pirang  supaya  dheweke
kasengsem - ana sing kasengsem banget.Nggawe dhewe cukup prasaja, Aku vaped alkohol
saka kumpulan pisanan ing hood saka truk ing dina panas ing sajian pai Pyrex.Batch cilik 1 sing
ngganti uripku.

Aku nggawe loro RSO lan BHO padha ora BANDINGAN yen sampeyan lara lan pengin dadi
luwih apik --- Sampeyan kudu njupuk lenga jinis RICK SIMPSON - RSO iku prasaja ora perlu
ndandani ing.Gunakake bahan tunas sing apik lan sampeyan entuk obat sing apik.Aku temps
digunakake kanggo nggawe loro iku alesan tombol kanggo prabédan.Panas ngaktifake sifat
penyembuhan RSO. Michael

"Piandel ana ing sirah globular trikoma.Ora ana liyane THC ing tanduran kasebut.Tanduran iki
ngasilake THC kanggo nglindhungi bagean reproduksi.Sing nyedhaki bagean kasebut, tunas,
luwih  akeh  trikoma.Mulane  tunas  duwe  paling  akeh  obat  sing  kasedhiya.Iku  ilmu,  dudu
spekulasi.Thanks  maneh  Rick  kanggo  inspirasi  kula  kanggo  nggawe  lenga  paling  aku
bisa.Minyak amber bening sing apik banget." Toni

"Iki dikenal minangka RSO amarga kampanye media sosialku." JB

THC Dhuwur utawa Minyak CBD Dhuwur?
“Aku rada bingung.Kancaku duwe kanker ginjel tahap 4 lan kanker paru-paru.Apa sing paling
apik kanggo menehi lenga CBD dhuwur utawa lenga THC?Minyak CBD mung duwe tilak THC?
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Aku entuk tabung sepuluh gram lan duwe 18% CBD lan kurang saka 1% THC.Apa aku iki salah
dalan?” Richard

-- "Ya ora, sampeyan kudu njaluk RSO nyata."Mikees

-- 95-98% THC dudu 18% CBD, ta?Marang sapa wae sing nyedhiyakake sampeyan supaya
mandheg  nglakoni.Hype  pemasaran  CBD sing  dhuwur  bakal  mateni  akeh  pasien  sing  ora
curiga, kayane, sedhih.Yagene dheweke ora bisa ngetutake instruksi sing bener?Panganggone
lenga CBD sing dhuwur banget diwatesi, ora bisa digunakake sanajan ing kahanan kulit, aku
pancene  ora  ngerti  kenapa  kabeh  wong  dadi  gung-ho  babagan  omong  kosong  CBD
kasebut.Ya, iku uga obat kuat, nanging panggunaane mung diwatesi yen dibandhingake karo
RSO nyata.

95-98% THC, 1-2% CBD, banget kuat lan sedative lan euphoric; iku lenga paling apik lan sing
paling  apik.Coba  iki  dhisik.Yen  sampeyan  nindakake,  sampeyan  ora  bakal  ndemek  utawa
nyedhaki lenga CBD sing dhuwur lan sampeyan bakal ngerti bedane lan ora ana sing bakal
nyuwek sampeyan.RSO pisanan.JB

"Yen kita nindakake lenga saka galur tartamtu sing ngemot 20% THC, kepiye carane bisa entuk
98% saka iku?Ora ngerti iki.” Ascen

-- Yen wis disaring kanthi apik lan digodhog, sampeyan bakal entuk lenga kanthi udakara 95%
kanthi gampang.98% mbutuhake katrampilan sing luwih sithik utawa galur sing apik banget.Aja
fokus  ing  nomer  banget,  priksa  manawa  lenga  minangka  kuat  lan  sedative  minangka
bisa.Sampeyan uga bisa nguap maneh supaya luwih kuat.Kabeh informasi kasebut ana ing
Protokol Rick Simpsone-buku.JB

"Aku  duwe  lipoma  sing  gedhe  banget  ing  lengen  ndhuwur  sing  pengin  dicopot  dening
dokter.Sawise kira-kira sasi 2 utawa 3 kaping nglebokake lenga kanthi topikal, saiki ukurane
sepeser!Aku uga duwe scoliosis lan penyakit disk degeneratif lan aku njaluk relief LANGSUNG
karo aplikasi topikal sawayah-wayah aku lara!Iku mung nggegirisi aku!!” Jill

"Bojoku nandhang lara kanker cilik  ing bathuk sing ilang sawise sewulan utawa luwih saka
lenga." Gina

"Tanduran iki pancen hadiah." Chelle

"Aku seneng banget karo kaca iki lan informasi sing bisa daksinaoni.Nanging, kuciwane krungu
cannabinoid liyane saliyane THC diturunake minangka sekunder.Bocah wadon iki,  lan wong
tuwane, ora ndeleng CBD minangka sekunder.Iku wis menehi dheweke urip.Apa dudu THC sing
nindakake, yaiku CBD.Aja ngoceh kabeh.Sampeyan ngganggu wong nyoba galur  CBD sing
dhuwur nalika bisa dibantu.THC sing dhuwur  dudu jawaban kanggo kabeh lan mulane ana
luwih saka siji cannabinoid ing tanduran. Tina Babcock

"JB mangsuli  babagan kanker paru-paru dudu sindrom Dravet,  ora ana sing ngelak.Kanggo
kanker, laporan pasien lan studi ilmiah nuduhake THC yaiku sing mateni kanker.Ana sawetara
panaliten sing ujar manawa CBD migunani kanggo sawetara jinis kanker, nanging mung sithik
yen  dibandhingake  karo  panaliten  sing  ditindakake  karo  THC.Saiki  kejang  lan  sawetara
kahanan liyane CBD dhuwur sing sampeyan goleki. Kellin

-- Kellin lan Tina, lenga sing digunakake kanggo kejang uga.Lan pasien bakal entuk asil sing
luwih apik yen nggunakake barang sing nyata lan nyoba ngobati sababe lan ora mung gejala
kasebut.

Aku ora nyelehake CBD, iku obat sing kuat banget, lan aku mikir yen permen karet kanggo
bocah-bocah,  lsp,  umpamane.Nanging  yen  sampeyan  pengin  kekuwatan  nyata,  sampeyan
butuh RSO sing paling kuat lan akeh THC.Cukup coba ing kahanan kulit lan deleng manawa
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lara utawa tatu bakal waras luwih cepet kanthi RSO nyata utawa kanthi versi CBD dhuwur sing
murah.Aku wis ndeleng karo mripatku dhewe, aku ora perlu eksprimen karo lenga CBD dhuwur
kanggo aku.Aku pengin sing paling apik kanggo aku uga kanggo pasienku.Umume lenga CBD
sing paling dhuwur yaiku kualitas sekunder yen dibandhingake karo RSO sing paling apik lan
paling kuat lan sedative kanthi 95-98% THC.

Masalah utama sampeyan yaiku  sampeyan tuku teori  cannabinoid  tunggal  sing ditindakake
dening  Big  Pharma  supaya  bisa  entuk  bathi  saka  obat  ganja.Sampeyan  ora  pengin  obat-
obatanadhedhasar siji cannabinoids, sampeyan pengin lenga paling kuat lan sedative kanggo
asil paling apik.

Lan sampeyan  bisa  tuwuh tanduran  dhewe lan  sampeyan uga  bisa  nggawe lenga dhewe,
sampeyan pancene ora perlu tuku saka perusahaan farmasi gedhe sing bakal nyoba kanggo
nyelehake rega gedhe banget ing resin ganja decarboxylated tanpa alesan liyane saka rakus. .

Sampeyan bisa lan paling  kamungkinan bakal  mbutuhake kilo  saka lenga sedina -  kanggo
sampeyan dhewe utawa kulawarga -  pinten sampeyan pengin mbayar  saben gram?A buck
kakehan, yen tetanduran padha thukul njobo lan ing ukuran gedhe.Dadi ora ana pajak khusus,
ora kaya ngono.100% legalisasi minangka siji-sijine cara lan kudu ditindakake saiki, ora ana
alesan kanggo ngidini atusan yuta pasien nandhang sangsara ing saindenging jagad.Bebas bae
kanggo  mbantah  babagan  iki;  nanging  mung  bab  iku  sampeyan  bisa  nindakake  bab  iku
tho.Sugeng rawuh, JB

"Aku ora bisa ngerti nggunakake ganja sing akeh sajrone setaun, nanging aku ora bakal ragu-
ragu kanggo nyoba." Susie

"Mangga terus nerangake apa sing sampeyan duwe, aku mung njupuk cathetan lan sinau saka
sampeyan babagan apa sing apik kanggo apa lan liya-liyane, aku pengin siyap lan disiapake
kanthi  kawruh  sing  tepat  kanggo  aku  lan  mine...Yen  sampeyan  ora  ngandhani  babagan
mbutuhake THC sing dhuwur, aku bakal ngira yen ora apa-apa, aku matur nuwun kanggo ALL
INFO. Vicky

"Rick tansah njaga THC sing dhuwur sing penting kanggo menehi sampeyan kesempatan sing
paling apik,  mesthine dheweke entuk asil  sing paling apik.Ana akeh perkara sing luwih apik
kanggo CBD, biasane digunakake kanggo bocah-bocah kanggo Sindrom Dravet,  ADHD lan
kelainan  obsesif  kompulsif  sing  abot  amarga  akeh  wong  sing  isih  wedi  yen  bocah  bisa
dhuwur.THC  sing  nggawe  sampeyan  dhuwur.Aku  wis  nemokake  sawetara  wong  sing
nggunakake  lenga  THC dhuwur  kanggo  nambani  mayoritas  wong  nanging  yen  pasien  ora
nanggapi minangka pangarep-arep padha ngalih menyang CBD dhuwur lan iki wis bisa luwih
apik.

Aku kira saben wong beda lan saben kanker beda.Nanging nganti kabeh riset sing dibutuhake
diijini  ditindakake,  mesthine  luwih  becik  tetep  nganggo  metode  Rick.THC  dhuwur,  indica
dominan miturut protokol kasebut.Dikandhakake yen dheweke miwiti dosis cilik lan tikel kaping
pindho saben 4 dina, pasien bisa nambah toleransi kanthi cepet lan rasa ngantuk bakal suda
sawise sawetara wektu ing lenga.Minyak Rick yaiku 95-98% THC nanging efek psikoaktif ora
bakal cilaka sampeyan.

Lan nalika nyoba mutusake cara sing kudu ditindakake, aku ora ngandel yen ana sing duwe
pengalaman luwih akeh babagan obat iki tinimbang Rick.Aku wis ndeleng cara Walanda lan
mung mikir yen ana wong sing seda, kenapa sampeyan ngencerake obat kasebut? Nick

"Amarga aku wis krungu babagan minyak CBD sing dhuwur sing mbantu kejang, aku mesthi
mikir  yen wong tuwa kasebut  menehi  anak hibrida  nanging dominasi  minyak indica,  bocah
kasebut bakal waras.Aku ngerti lenga CBD ngontrol kejang & aku seneng banget yen ana sing
bisa  nulungi  bocah-bocah  kaya  Charlotte,  nanging  mbayangno  penyembuhan  sing  bisa
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kedadeyan yen THC & spektrum cannabinoid liyane ing tanduran kasebut  diwenehake.Dadi
bocah sampeyan turu akeh amarga THC, awak bakal nyetel dosis.Aku mung mikir tanduran
lengkap iku sing paling migunani, ora ana siji-sijine cannabinoid. Sara

"Media terus fokus kanggo misahake cannabinoid,  nanging wis kabukten manawa THC lan
CBD  mateni  kanker  &  nyuda  tumor.Minyak  Rick  Simpson  digawe  saka  Cannabis  Indica
minangka obat  sing ngobati  Landon lan Brave Mykayla & liya-liyane & sapa wae sing bisa
nggawe.Aja nganti  media nggawe sampeyan mikir  sampeyan kudu ngenteni obat  iki,  utawa
misahake CBD!THC uga bisa digunakake karo sistem endokannabinoid kita. Hanan

"Aku wis nemokake sawetara situs online sing ngaku adol  minyak CBD sing dhuwur tanpa
THC.Aku begja lan sehat nanging kepingin weruh yen iki bakal worth dhuwit kanggo njupuk
minangka  preventif.Salah  sijine  yaiku  minyak  ilmiah  sing  nyata.Dheweke  ngaku  dikirim
menyang kabeh 50.sapa?” Mike

"Minyak ilmiah nyata diekstrak saka rami industri, sing ora duwe THC substantif.langkahkuibu
njupuk lenga CBD lan RSO kanggo ALS dheweke.Minyak CBD duwe mupangat, nanging aku
mikir tanpa cannabinoid liyane, ora efektif, yen kabeh. Jennifer

"Ing  pengalaman  nggawe  lan  nggunakake  macem-macem  galur  lan  campuran  lenga,  aku
nemokake  jinis  CBD  Mung  ora  efektif  utawa  kurang  efektif.Sing  ndadékaké  aku  percaya
manawa paling ora ana persentase THC sing isih ana, supaya CBD bisa efektif ing masalah
kesehatan sing diobati. sugih

"Asring banget produk kasebut  ora cocog karo pangarepan, utamane babagan panggunaan
internal.Yen dibandhingake karo RSO nyata (yaiku resin ganja decarboxylated banget kuat lan
sedative kanthi  udakara 95% THC), produk CBD bakal pucet dibandhingake karo mayoritas
kasus.Dheweke  bakal  bisa  digunakake  kanggo  kahanan  kulit  lan  panggunaan  topikal  ing
kosmetik, umpamane.Yen digunakake sacara internal, bakal luwih efektif tinimbang RSO nyata,
ing mayoritas kasus maneh.

Minyak  CBD  mung  minangka  produk  sing  beda  lan  ora  cocog  karo  kritéria  kanggo  RSO
nyata.Yen dibandhingake karo RSO nyata, lenga CBD asring mung dadi pangarep-arep palsu
sing overpriced.Sayange.

Mangkono  maneh,  kaya  biasane,  ngasilake  lenga  dhewe  yen  bisa,  tansah  nggarap  bahan
pucuk sing paling kuat lan sedative sing bisa ditemokake.Galur dominan indica sing kuat banget
lan sedative kanthi 20% THC utawa luwih bisa digunakake lan menehi asil paling apik.Mung
sing  paling  apik  sing  paling  apik.Diwaspadai  lan  aja  nganti  ana  wong  sing  nyuwek
sampeyan.Uripmu bisa dadi taruhan, ati-ati tenan.Asring sampeyan mung duwe siji kesempatan
lan sampeyan ora bakal entuk liyane, aja lali babagan iki.

Push legislator sampeyan kanggo legalize ngembang lan ngolah tanduran ganja / hemp preduli
saka jumlah THC wis.Takon wong-wong mau kanggo ngatur babagan kaya sing ngatur jagung
utawa teh.THC lan  resin  nglindhungi  tetanduran.Lan  aku mikir  manawa tanduran sing  bisa
ngasilake obat-obatan sing aman lan efektif kasebut pantes pangayoman sing paling apik.Kowe
setuju?” JB

Efek sisih
"Aku ndeleng tanggalan telpon kanggo ndeleng kapan tanggal 8 Feb.Wes malem jumat jarene
turu nganti senen esuk.Haha, mberkahi atine.Njupuk gram langsung, aku bisa ngerti.Sugeng
tanggap warsa.” Maranda

"Nalika miwiti njupuk lenga, aku duwe efek samping 'Ngeri', mesthine aku wis mangan setengah
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kothak  donat!!!Ha  Ha  Ha!!!Aku  pengin  aku  sawetara  liyane  aku  turu  apik!Saben  dina  aku
ngenteni wengi supaya bisa turu.Aku bakal njupuk sawetara lenga ing 7:00 tiba asleep ing bab
9:30 lan turu nganti 8:30.Apik!!!” Tom

"Ironis yen kita krungu akeh crita babagan wong sing njupuk konsentrasi ganja, saben dina,
tanpa crita medeni, ora kecanduan, ora ana efek samping utawa kematian sing gegandhengan,
nanging para pembuat  hukum lokal  nglawan budidaya,  nggunakake lan  adol  ganja  kanggo
kepentingan umum. safety uneg-uneg ', kang, minangka tutup-up kanggo kasetyan kanggo Big
Pharma lan 'Booze-Baron's financial bribery kanggo matesi wutah saka industri ganja ing AS ..."
Raphael

“Minggu iki wiwit menehi lenga marang bapak.Kanker prostat lanjut sing wis nyebar menyang
sawetara  titik  ing  balung.Nganti  saiki  dheweke  akeh  turu  lan  napsu  maneh.Dheweke  ora
mangan apa-apa amarga lara radiasi ing tenggorokan.Uga sawetara saka kuatir wis nguripake
kanggo ketoke nyenengake goings-on ing sirah!

Dheweke  isih  njupuk  obat  nyeri  ing  rumah  sakit  sing  bisa  mbantu  nyeri  akut  nganti  bisa
dikontrol.Dokter ora ngerti babagan lenga kasebut.Kita malah menehi saran kanggo gabungke
minyak  karo  obat-obatan,  nanging  para  dokter  bali  kanthi  nggawe  efek  samping  sing
nggegirisi.Kepengin  njaluk  supaya  nuduhake  sinau,  nanging  ora  pengin  mbebayani  bapak
dibebasake amarga kita wisditandhani minangka 'angel' kanggo pitakonan perlu kanggo meds
gedhe banget sing nggawe wong Samsaya Awon lan Samsaya Awon.

Aku ora pengin perawatan kanker rumah sakit ing mungsuh paling awon.Aku wis krungu crita
medeni,  nanging  aku  guess  ing  sawetara  tingkat  aku  panginten  iku  bakal  beda  kanggo
bapak.Muga-muga ora telat.” Edmund

-- Edmund, padha bener babagan efek samping, nanging bakal disebabake dening bahan kimia
sing diwenehake, dudu lenga.Cepet sampeyan njaluk dheweke bali menyang omah lan isi lenga
sing luwih apik.Ora kasep kanggo miwiti karo lenga, mung pitakonan apa durung kasep kanggo
njaluk  ahead  saka  penyakit.Nanging  sing  langsung  disambungake  kanggo  pinten  lenga
sampeyan bakal ngatur kanggo njaluk ing wong lan carane cepet.

Kanthi iki, aku ora ujar manawa sampeyan ora ngetutake protokol kasebut utawa sampeyan
kudu miwiti kanthi dosis gedhe.Njaluk dheweke mulih, tindakake protokol lan mugi-mugi sing
paling apik.JB

"Halo  Jindrich,  aku  pengin  nuduhake  sawetara  'efek  samping'  saka  lenga  kasebut.Kaping
pisanan, aku wis nggawe dhewe kanggo sawetara wektu saiki lan uga tuku sawetara ing apotik
(kaya sing luwih apik!), Aku ora duwe penyakit utawa penyakit khusus, bisa uga wis ngombe
nganti 30 ml wiwit taun 2012, dadi…

– Ora bisa ngombe alkohol maneh ... siji kaca saka anggur lan aku metu!Aku ora nyoba kanggo
mungkasi ngombe nanging tenan awakku nolak iku rampung lan fells apik tenan kanggo resik
sirah!!

-- Iris mripatku wis ijo temenan...ora ana titik-titik coklat liyane ing kene (yen ngerti iridologi, titik-
titik  cilik  iku minangka indikasi kerusakan organ utawa malah mati),  mula mripat sing cetha
tegese kesehatan sing apik!

-  Efek  sing  padha  kanggo  asu  pangon  umur  10  taun,  mripat  sing  cetha  lan  akeh  energi!
(Dheweke wis udakara 6 dosis).Minyak lan kabeh efek samping sing ora dikarepake !!Matur
nuwun lan Rick kanggo kabeh efforts kanggo nuduhake medicine iki karo donya.Aku tresna
banget, Estelle ”

Q.Apa ana asrama ing California utawa Colorado sing bisa dadi penduduk kanthi sah lan entuk
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minyak kanggo ngobati kanker?Matur nuwun.

A.Iku pitakonan sing apik, David Carpenter.Saka apa sing dakkandhakake, sampeyan mung
butuh alamat motel banjur dhokter bisa menehi resep ganja kanggo sampeyan.Dadi aku ora
mikir  kudu mbayar biaya tambahan ing endi wae.Nanging yen ana wong sing duwe pikiran
bisnis maca iki, aku mung ujar manawa akeh wong saka sak ndonya ora bakal mabur menyang
Colorado utawa California kanggo njaluk perawatan.Iki dudu solusi kanggo kabeh wong lan sing
ora duwe dhuwit ora bakal duwe kesempatan kasebut, nanging mesthi bakal nulungi wong liya
sing bakal utawa bisa nulungi wong liya mengko.JB

Nalika  pasien  sing  wis  njupuk  kemo  miwiti  nggunakake  lenga,  bab  pisanan  lenga  kudu
nindakake  iku  kanggo  detoksifikasi  awak.Dadi  kadhangkala  mbutuhake  120-150g  lenga
sadurunge  wiwit  nyerang  kanker  kasebut.Pancen  dudu  ide  sing  apik  kanggo njupuk kemo,
utamane yen pancen ora perlu amarga sistem medis wis ngerti babagan ganja minangka obat
kanggo kanker sajrone puluhan taun.JB

"Aku mung nulis minggu kepungkur babagan muntah ing lenga.Aku pungkasane mandheg lan
aku isih nggunakake lenga sing padha.Aku krasa apik saiki.Aku mikir aku wis detoks kabeh
obat-obatan farmasi  metu  saka sistemku.Iku  pengalaman sengsara  nanging detoks ora  tau
nyenengake. Robin

"Aku ora ngerti  manawa, nanging anggepanku yen sampeyan njupuk akeh banget.Ana sing
dadi dhuwur banget lan bisa nggawe sawetara wong muntah.Aku ngerti iki saka pengalaman
pribadi.(Aku mung nyadari yen muni jenis condescending.Aku ora sengaja ngono.)” Tina

”Tina, aku uga mikir  babagan iki  lan akeh pitakon kenapa aku lara.Aku pancen percayaana
detox amarga saka apa kedaden kanggo kula pungkasan Desember.Aku dikandhani dening ahli
onkologi  yen aku ana ing  'tahap  pungkasan'  aku wis  kentekan  lenga lan  duwe IV Zometa
kanggo nguatake balungku.Ternyata lenga kasebut  bisa digunakake minangka pil  alergi  lan
nylametake aku saka efek Zometa.Saka lenga, aku dadi anorexic, lara banget amarga Zometa
mlebu balungku lan muntah, kedinginan lan dirawat ing rumah sakit.

Wiwit  kedadean  iku,  aku ora  bisa  lungguh  gaya India  amarga sendi  lan  pinggul  saya lara
banget.Nalika aku miwiti maneh ing lenga, aku apik ing kawitan nanging banjur mboko sithik
lara.Aku banjur lara banget lan nalika aku muntah nganti pirang-pirang dina lan sengsara, ana
kedadeyan aneh, kabeh sendi saya resik lan ora ana nyeri sendi maneh sawise 6 sasi.Aku
fleksibel maneh.Aku mung bisa percaya yen lenga bisa metu saka sendiku sing bisa tetep karo
sampeyan nganti setahun. Robin

"Penting banget kanggo njaluk sabisane menyang pasien terminal sanalika bisa.Umume pasien
terminal wis ngalami kemo / radiasi,  obat penghilang rasa sakit,  lsp.Priksa manawa digawe
kanthi bener lan wiwiti njupuk sabisa-bisa lan aku ora bakal mandheg njupuk paling ora nganti
kanker wis ilang! Bonny

"Nalika dhokter sampeyan ngandhani, "sampeyan terminal," apa sampeyan ora pengin nyoba
apa  wae  sing  ana  ing  njaba?Mikir  bab  iku...Sawise  diagnosa  kaya  ngono,  apa  sing  kudu
sampeyan ilang?Aku duwe keponakan  sing urip  saiki  ...  amarga lenga iki  ...Apa  aku kudu
ngomong luwih akeh?” Carol

“Iki aku keponakane.Iku pancene bisa. Joanne

"Aku setengah maraton, aku ngunggahake $ 5000 kanggo riset kanker.Aku ora ngerti yen wis
ana obat sialan lan dheweke ora bakal menehi aku....Dheweke menehi kemoterapi sing kuat
banget  kaping  pindho.Padha  ngrusak  atiku;  padha  ngrusak  ginjelku.Dheweke  ngirim  aku
menyang omah kanggo mati  ing wulan April  taun kepungkur.Dheweke kandha yen aku ora
bakal  urip  suwene  nem  minggu.Lan  ing  kene  aku  saiki,  isih  urip,  amarga  aku  nemokake
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PhoenixTears.ca lan Rick Simpson nuduhake aku carane nggawe obat dhewe supaya aku bisa
teka ing kene.

Kita  kudu  ngandhani  kabeh  wong babagan  obat  iki.Saben  uwong kudu  ngerti:  ana  produk
mariyuana  medis  sing  bakal  mbantu  sampeyan  urip,  lan  mbantu  kanca-kanca  urip  sing
nandhang kanker.Kabeh wong kudu ngerti: ora ana sing kudu mati amarga kanker.Ana tamba,
mesthi ana tamba.Dheweke mung ...Big Pharma ora ngidini kita duwe.Kok wani?!Riset kanker
minangka industri multi-milyar dolar.Lan apa sing lagi dilakoni?Dheweke mateni wong kaya aku
nganggo  obat-obatan.Iku  omong  kosong!Ana  tamba!Minyak  Luh  Phoenix  dianggo!Marang
kabeh wong.Mangga!” Joanne

"Hai Rick Simpson, aku duwe iman ing lenga lan saiki digunakake kanggo ibuku sing nandhang
kanker, nanging aku duwe pitakon, sampeyan ujar manawa kudu dikonsumsi 2 ons sajrone
telung wulan, nanging ibuku lemes banget amarga penyakit lan mung dijupuk minangka ons lan
arep ketemu telung sasi, nanging isih njupuk, lan aku pengin ngerti yen efek padha, amarga
sampeyan ngandika iku kudu ing telung sasi.Tulung wangsulana pesenku amarga aku kuwatir."
Esmeralda

"Aja kuwatir babagan jumlah sing wis ditindakake nganti saiki.Mung terus nyoba kanggo njaluk
dheweke mangan sethitik liyane.Kandhanana mangan sepotong sing luwih gedhe tinimbang
sadurunge,  yen  turu  ing  wayah  wengi,  sithik-sithik  bakal  bisa  mangan  luwih  akeh.Priksa
manawa dheweke mangan dosis sing luwih gedhe ing wayah wengi lan dheweke bakal nggawe
toleransi luwih cepet.Bapakku nindakake perkara sing padha ing telung sasi kapisan.Dheweke
butuh wektu suwe sadurunge bisa mangan luwih saka setengah gram saben dina lan kanker
kasebut  ilang  sanajan  dheweke  ora  mangan  1/4  gram  saben  dina-(tumor  saya  cilik).Saiki
dheweke  nganti  watara  gram  saben  dina,  lan  wis  mangan  luwih  saka  satus  gram  ing  10
sasi.Sugeng Rawuh!” Jose

"Halo  kabeh,  aku  duwe  kanca  sing  nyoba  ngobati  penyakit  lyme  kronis  kanthi  CO  murni
(udakara 70-80% THC & digawe karo  alkohol  gandum organik)  sing dituku saka produsen
minyak pribadi sing misuwur banget.Nalika dheweke tekan kira-kira 3/4 gram dina kira-kira 3,5
minggu kepungkur, dheweke wiwit kurang napsu, mual intermiten, & kotoran sing alus banget
(meh diare).paling 3 kaping saben dina--iki isih kedados saiki & wis ora apik ing kabeh, nanging
uga ora worsened salah siji, kang apik.

Saben esuk suwene sewulan saiki, awak dheweke mbuwang kabeh ing usus, lan mambu bisa
dideteksi  ing  pojok  omah liyane  (ngapunten  TMI!)  Sing  aneh  yaiku  kotorane  wiwit  mambu
beracun. ..meh kaya bahan kimia, kira-kira seminggu sawise nambah dosis saka 1/2 nganti 3/4
gram.Ambune aneh--malah ora mambu kotoran!!

Dheweke saiki ing gram dina (kanggo 1,5 minggu kepungkur), & isih kaya iki, yen ora sethitik
Samsaya Awon.Ora ana masalah utawa masalah liyane, lan dheweke pancen cepet pulih lan
luwih  apik  tinimbang  antibiotik,  protokol  herbal,  lsp.Nganti  saiki,  perbaikan  kesehatane  wis
dramatis banget ... dadi luwih apik !!Apa kotoran sing mambu beracun iki amarga mati saka
bakteri lyme, detoks, utawa liya-liyane?Aku pancene kepingin weruh yen dheweke bisa uga
duwe kanker usus besar utawa kanker liyane sing diurus lenga kasebut, sing bisa nyebabake
mambu sing nggegirisi & kotoran sing kerep banget.Apa saran metu ana ??Apa iki normal?”

"Iki sing dikarepake.Nalika sampeyan lagi ing oli ...(yen digawe bener) awak nindakake detoks
utama.Cara paling gampang kanggo njlèntrèhaké iku ... apa wae sing mlebu ing awak sing ora
disenengi  dening  obat,  bakal  nemokake  cara  kanggo  ngusir  sampah.Kayane  panyedhiya
sampeyan ngerti  apa sing ditindakake amarga gejala sing sampeyan takoni,  kedadeyan ing
kabeh kita utawa pasien.Iki jenis gejala langgeng bojo lan aku kanggo luwih saka 3 sasi.

Siji-sijine perkara sing ngganggu aku yaiku THC lan CBD diitung ing produk kasebut.Nalika kita
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ngasilake, kita rata-rata 93-97% THC lan antarane 1.34 & 1.59% CBD.Iki mung bisa digayuh
kanthi ngganti pelarut utawa ngganti dekarboksilasi produk kasebut.

- Tambah wiji rami menyang diet, bakal ngatur kotoran kanthi cepet.Nalika iku runny banget,
sampeyan kudu nambah soko ngalangi.Lan wiji kasebut.Priksa manawa dheweke ora njupuk pil
kimia.Ambune detoks, ora perlu kuwatir.” JB

"Efek sisih kalebu: nonton kartun kabeh akhir minggu." Mat

Strain / Varietas sing endi?

"Aku  karo  Richard  babagan  iki.Apa  sampeyan  duwe  dhaptar  galur  sing  wis  kabukten  bisa
digunakake?Apa  sawetara  perusahaan  wiji  sing  apik  kanggo  dipesen?Aku  mung  pesen
sawetara wiji.Apa sing kudu dakgoleki ing galur sing apik?THC, CBD, indica vs sativa?Galur
sing dak pesen duwe tingkat THC 18-23% lan CBD kisaran 0.7-1.0%. Cisco

-- Aku pengin aku bisa nyedhiyani dhaftar kaya sing, Cisco, nanging aku ora bisa lan ora bakal
rauh  nganti  kita  bakal  bisa  nindakake  kabeh  riset  dibutuhake  kanggo  bisa  kanggo  pitutur
marang kowe.Punika apa aku wrote kanggo Richard: Aku ora bisa tenan menehi jeneng galur,
sampeyan kudu tansah nyoba lan ndeleng apa painkilling efek wis.Aku ora ngerti  apa sing
digunakake pasien iki.Randha Putih sing Rick digunakake kanggo tuwuh ana painkiller banget,
Eropah  White  Widows  koyone  ora  duwe  efek  sing  akeh.Dadi  kaya  biasane,  galur  indica
(dominan) sing paling kuat lan sedative lan ngunci kursi kanthi 20% THC utawa luwih, nyampur
lenga saka sawetara galur kanggo asil sing paling apik.Goleki galur sing kuat banget sing bakal
ngunci sampeyan sawise sawetara puff.Sugeng rawuh, JB

"Apa tanduran lanang duwe komponen sing migunani?" Bill

--  Tanduran lanang enom digunakake kanggo serat  kanggo sandhangan alus kanggo wong
sugih.Aku  ora  nggawe obat  saka  lanang,  sawetara  wong  bakal  alergi  serbuk  sari  lan  bisa
nyebabake masalah.Sampeyan bisa jusutawa digunakake kanggo teh (yen sehat  lan thukul
sacara organik).Nanging sampeyan ora bakal entuk obat sing paling apik saka tanduran.JB

Q.Apa Afghan Kush minangka barang sing cocog kanggo nggawe minyak.Aku wis  nggawe
sawetara lenga saka barang-barang ing dalan lan wis digunakake suwene rong minggu amarga
aku duwe masalah turu, saiki aku turu kaya bayi lan tangi turu ing wayah esuk.Masalahe angel
golek  barang sing apik  ing  London,  mula  aku pesen AK,  mung butuh pendapat  sampeyan
saiki.Matur nuwun sanget

A.Aku pancene ora bisa nganggo jeneng galur.Yen kuat lan nggawe sampeyan ngantuk, kudu
ngasilake obat sing apik.Kaya sing sampeyan ngerteni, disaranake galur sing paling kuat lan
paling sedative (luwih disenengi karo 20% THC lan liyane) lan lenga paling apik diprodhuksi
saka kombinasi sawetara galur sing kuat lan sedative, mula aku bakal nyoba pesen sawetara
galur sedative yen ana. kabeh bisa, sing bakal becik.Nanging malah lenga galur tunggal bisa
nindakake kamulyan, kabeh sing dakkandhakake yaiku lenga paling apik biasane diprodhuksi
saka kombinasi sawetara galur.Sugeng rawuh, JB

"Ana alesan sing apik yen Rick Simpson nyaranake mung nggunakake THC tingkat dhuwur
saka  Indica.  Indica  minangka  obat  penenang  sing  ningkatake  istirahat  lan  turu,  sing  perlu
kanggo marasake awakmu.  Sativa  menehi  energi  lan  nambah tekanan getih.  Ing  sawetara
kasus,  iki  bisa mbebayani  kanggo wong sing nandhang tekanan darah tinggi  utawa sistem
kompromi, mula sadurunge menehi saran, PLEASE ngerti topik kasebut. Sampeyan ora pengin
nglarani sapa wae. Kanggo umume wong, saran Stan (sativa esuk, indica sadurunge turu) apik,
Yen  sampeyan  nggunakake  hibrida,  priksa  manawa  paling  ora  80  =  90%  Indica.  Sugeng
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tanggap warsa.” Gary

“C: Hai Jindrich.....aku anyaran karo obat Rick Simpson (aku kena kanker)...Aku kalebu klub
panuku ganja ing kene… Dadi aku duwe sawetara pilihan galur kanggo tuku.Aku mung kepingin
weruh apa sing bakal dadi pilihan paling apik saka indica kanggo nggawe tamba?Sembarang
saran banget ngormati.matur nuwun.

JB: Halo C, njaluk indica paling sedative paling kuat, luwih apik sawetara galur.Yen sampeyan
duwe pilihan, aku bakal tuku 3-4 ons saben galur paling abot / tunas kasedhiya lan nggawe
lenga saka pound sing.

C : Oke matur nuwun...maksudmu sing paling abot?

JB: Paling sedative, super ngantuk, karo efek knock out

C: Nuwun sewu, nanging iki kabeh anyar kanggo kula.

JB: Ora masalah.Banget, meh narkotika sedative, abot banget.

C: OK

JB: Gunakna tembung-tembung iki lan kandha marang para petani, dheweke bakal ngerti apa
sing  dakkandhakake,  muga-muga.
C: Aku ngerti padha duwe kush, hash valley.Aku ora bisa ngelingi jeneng liyane.

JB: Maneh, njupuk wong pengalaman karo sampeyan lan padha nyoba kanggo sampeyan.

C: OK

JB: Lan tuku galur paling sedative sing paling kuat, 20% THC utawa luwih.

C : Oke....matur nuwun sanget kangge sedayanipun

JB: Sugeng rawuh, C.

C: Lan matur nuwun kanggo Rick uga ...Sampeyan pancene wis nylametake uripku nganti saiki.

JB: Aku bakal ngandhani dheweke babagan sampeyan.Mangga tindakake kabeh pandhuan ing
situs kita kanggo tembung kanggo asil paling apik.Njupuk lenga kaya sing disaranake, nambah
pH awak (jus lemon, semangka, lsp), mangan wiji saka rong apel saben dina, adoh saka dokter
lan CT lan Xray yen sampeyan pengin urip.Dheweke pancen ahli ngomong babagan perawatan
"disetujoni"  sing mateni  lan bisa uga pasien njupuk saran,  mandheg nggunakake lenga lan
tiwas.

C : Badhe....matur nuwun sepisan.

(patang jam mengko)

C: Hey Jindrich.Matur nuwun kanggo bantuan sadurunge.Aku entuk campuran Indica OG Kush
lan Hash Truffle.Wong-wong ing klub kasebut kaya-kaya mikir yen iki sing paling apik kanggo
nggawe obat kasebut.

JB: Oke.Muni apik.

C: apik :-)...Dadi sampeyan mikir sing apik kanggo nggawe obat?

JB: Aku ora mikir apa-apa, kajaba aku ndeleng lan nyoba materi dhewe.Jeneng-jenenge muni
ok lan akrab, nanging aku pancene ora ngerti sepira kuate tunas lan apa sing sampeyan entuk.
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C:  Ah,  oke.Wis  udakara  6  minggu  aku  ngobati  obat.Saben  wong  sing  ngerti  aku  padha
gumun.Inggih, sampeyan sepisan maneh.Sampeyan ngerti Jindrich, aku ketemu wong wadon
sing didiagnosis kanker persis padha karo kula, 3 dina sawise aku.Kita umure padha, duwe
tahap kanker sing padha, kabeh padha.Aku ditawani radiasi, kaya dheweke.Aku ngandika ora
cara, Aku mengkono tamba Rick Simpson.Dheweke milih radiasi.Jindrich, dheweke tilar donya
4 dina kepungkur amarga radiasi, amarga luka bakar sing nggegirisi sing kena infeksi.Dheweke
mung 55,  kuwat,  nanging "tamba" mateni  dheweke.Mung nggawe aku luwih  yakin yen aku
nindakake perkara sing bener karo pilihanku.

JB: Aku ngerti crita kaya ngono.Iku pancene lara apa sing ditindakake kanggo pasien.Sugeng
rawuh, C.Sampeyan ngerti apa sing kudu ditindakake.

"Aku mikir cara sing apik kanggo nerangake bedane kualitas minyak yaiku:

95-98% THC padha karo 95-98% kasempatan kanggo marasake awakmu lengkap lan slamet.

80% THC padha karo 80% kasempatan kanggo marasake awakmu lengkap lan urip

70% THC padha karo 70% kasempatan kanggo marasake awakmu lengkap lan urip

60% THC padha karo 60% kasempatan kanggo marasake awakmu lengkap lan urip.lsp.

Nanging, 100% THC ora padha karo 100% kasempatan kanggo marasake awakmu lengkap lan
slamet amarga iku zat sing beda karo lenga.

Nalika  pasien  nggunakake  kemo  lan  radiasi  bebarengan  karo  lenga,  utawa  wis  ngalami
perawatan kasebut sadurunge, dibagi persentase dadi loro utawa telu, bisa uga papat utawa
lima, ing kasus kaya mengkono, sampeyan ora bakal ngerti yen lenga bakal cukup daya kanggo
Cut.  .Pasien  kasebut  kudu  mangan lenga  2  utawa 3  kaping  luwih  (120-180g  sajrone  nem
wulan).

Iki disebutake mung kanggo panjelasan,supaya wong bakal luwih ngerti pentinge kualitas lan isi
THC lenga. Kriteria utama yaiku yen lenga kudu ngasilake efek sing kuat lan sedative nalika
dicerna.Minyak paling apik banget sedative, nanging euphoric (supaya sampeyan mangan, turu
lan tangi sawetara jam mengko cekikikan kaya bocah).

Nalika sampeyan nyaring sumur lenga lan nambah sawetara tetes banyu ing pungkasan proses
godhok (lan mulane ora ana bahan tanduran sing ora perlu), ana uga kesempatan sing apik
kanggo  sampeyan.bakal  bener  kaya  rasa  lenga.Mangkono  maneh  lan  bola-bali  -  priksa
manawa lenga sampeyan tansah kuat lan sedative sabisa kanggo asil perawatan sing paling
apik.Tindakake pandhuan nalika nggawe lan nggunakake lenga, kanthi mangkono sampeyan
bisa yakin manawa sampeyan bisa nindakake maksimal kanggo pasien.Sugeng tanggap warsa,
JB”

"Aku ora ngandel yen kudu 95 persen." sugih

- Ora kudu 95% THC, Sugih, nanging lenga kanthi sekitar 95% THC minangka sing paling kuat
lan lenga sing luwih kuat lan sedative luwih apik minangka obat.Sampeyan bisa tansah njupuk
kurang saka lenga luwih kuat lan bakal bisa luwih apik tinimbang liyane saka lenga kurang.Iku
pancene minangka prasaja.JB

"Standar lan kontrol kualitas - ya.Nanging mung yen Rick nyetujoni standar lan qc kasebut. Sue
-- Kita ora tau nglawan kontrol kualitas, Sue.Nanging kasunyatane manawa kontrol kualitas ora
mungkin  ing  pirang-pirang bagean ing jagad amarga ganja  ilegal  lan  laboratorium ora bisa
nyoba.Kita pancen kerjane karo wong saka sak ndonya, ora mung saka AS.Tes kasedhiya ing
sawetara negara saiki, mung sawetara wong sing bisa ngakses.Umume pasien berjuang golek
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dhuwit sing cukup kanggo entuk pelarut lan penanak nasi, mula luwih murah ambange.

Mesthi wae kita bisa nggawe kabeh luwih rumit nanging kita ora pengin nindakake.Kita seneng
tetep prasaja.Yen sampeyan tindakake pandhuan prasaja sampeyan bakal gawé lenga kualitas
apik banget.Apa sing sampeyan lebokake yaiku apa sing bakal ana ing produk pungkasan.Dadi
yen sampeyan nggawe saka tanduran sehat, sampeyan bakal paling kamungkinan gawé lenga
kang bakal ok lan pestisida, herbisida lan sing ngerti apa liyane free.JB

Outdoor Versus Indoor

"Jeff,  prekara  kasebut  bertentangan  karo  kapercayan  umum,  THC  nggawe  sampeyan
tenang.CBD ngalangi penyerapan anandamide lan nggawe sampeyan gugup.Kita ngerti saka
pengalaman  yen  lenga  kanthi  95-98%  THC  bisa  diprodhuksi  lan  bisa  dadi  sedative
banget.Nanging aku ora duwe asil cukup kanggo bisa ngomong apa persis ndadekake wong
dadi sedative; plus saben batch beda-beda lan kita ora bisa ngasilake, supaya kita ora fokus ing
testing akeh ing wayahe, uga amarga kahanan kita manggon ing.

Kita pengin lenga dadi  kuat  lan sedative /  couchlocking sabisa kanggo asil  paling  apik  ing
perawatan.Sing luwih sedative narkotika luwih apik.Umume galur CBD sing paling dhuwur sing
kita deleng ora cedhak karo potensi sing dikarepake, mula kita ora nyaranake, mung. JB

"Sawise kelangan bojoku amarga kanker ing umur 35, lan karo adhiku ngenteni transplantasi ati
sajrone limang taun kepungkur amarga kanker, aku wis nggoleki RSO ing apotik.Rega beda-
beda ing antarane 100 $/g nganti 30 g ing Negara Bagian Washington.Salah sawijining papan
sing diarani RSO duwe lenga ing THC 7% sing ora sopan kanthi CBD sing luwih dhuwur, apa iki
worth?Iku 30 g lenga.Minyak gram atus dolar ana ing ndhuwur 90, aku 92%.Apa imbangan
sampurna saka kabeh telung bahan kimia psikoaktif?Matur nuwun.” Heath

-- Heath, RSO paling apik yaiku sekitar 95-98% THC, biasane sekitar 1% CBD lan banget kuat
lan sedative, kanthi penekanan ing tembung kuat lan sedative (ngunci sofa, sampeyan kudu
ngantuk banget lan anteng nalika dicerna. .Yen ora, coba batch liyane lan simpen lenga energi
kanggo panggunaan topikal).

Kanggo lenga "CBD dhuwur" kanthi  7% THC, paling ora saiki sampeyan ngerti  kenapa kita
nglawan  minyak  kasebut  -  umume lenga  CBD dhuwur  sing  saiki  disedhiyakake  minangka
sinonim kanggo apa sing diarani sampah, amarga kita ngerti bedane antarane kelas dhuwur.
lenga lan Sejatine kabeh liyane.Iku pancene paling apik kanggomung nggawe lenga dhewe yen
bisa.Entuk tunas saka apotik, tuku sing paling apik, banjur gawe minyak, pancen ora ana apa-
apa.Aku dhewe ora bakal tuku lenga saka sapa wae, aku mesthi nggawe dhewe.Sampeyan
pengin  dadi  kontrol  kualitas  dhewe,  sampeyan  ora  pengin  gumantung  ing  sapa  wae.Yen
sampeyan bisa nggawe secangkir kopi utawa mojito, sampeyan uga bisa nggawe lenga.JB

"Aku  ngerti  5  lab  sing  kabeh  wis  gabung  ora  tau  ndeleng  "96%  THC"  lenga  ...  Ora  ana
siji.Ewonan tes sajrone 5 taun kepungkur.Ora ana sing cedhak - sanajan profesional lab nyoba
kanthi sekuat tenaga kanggo menehi pathokan sampel… Paling resik sing bisa dipikolehi yaiku
88%+.Lan iki minangka pro kanthi sumber daya sing lengkap. Phil

-- Iki mung mbuktekake yen dheweke ora nyoba lenga paling kuat sing bisa diprodhuksi, ora
liya.JB

"Omg, akeh komentar sing mbantah, aku dadi bingung?!?!" Diana

--  Aku  bakal  ngrungokake  wong sing  ngerti  apa  sing  ditindakake  lan  diomongake.Terserah
sampeyan milih sapa.JB
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"Iku titik apik sampeyan nggawe JB.Aku kanggo siji bakal gumantung ing apa sing dikirim lan
saran.Aku cetha yen Naphtha paling disenengi (minangka gantos kanggo alkohol).Aku guess
sisih  mbingungake iku  ing  situs  web  Rick,  lan  bukune,  wis  disaranake  nggunakake indica,
nanging indica dikenal duwe isi CBD sing luwih dhuwur lan sampeyan ngomong ing ndhuwur
yen  wates  antarane  loro  wis  ilang.Kanggo  wong  awam kaya  aku  iki  bingung.Indica  lawan
Sativa.THC lawan CBD, lsp.Dadi yen wong kudu milih paling ora 20% THC, mula ora kudu milih
Sativa?Utawa ide kanggo milih Indica nanging kanthi tingkat THC dhuwur paling ora 20% THC
(preduli saka isi CBD)?Apa sampeyan bisa menehi saran supaya pemula kaya aku bisa mbantu
anggota kulawarga?" Jyoti

-- Ya, indica ya, nanging sing paling kuat lan sedative, yen bisa.Propaganda CD dhuwur wiwit
digunakake kanggo nyurung lenga kelas rendah.Kajaba iku, lenga becik kita bakal duwe 95-
98% THC.Dadi maneh, ora ana akeh ruangan kanggo CBD ing kana.Kanggo kita,  tembung
"kuat lan sedative" luwih penting tinimbang "CBD dhuwur". JB

"Oke,  apa  kita  bisa  ngasilake  galur  tanpa  cekikikan?Bojone  cekikikan jam 3  wis  tuwa.Lol.”
Thistle

"Aku wis maca pasinaon ing ngendi THC murni disuntikake in vitro menyang sel ganas lan
padha apoptis.Aku durung weruh riset  kaya CBD.Kayane aku pendekatan CBD mung cara
kanggo wong nggunakake obat-obatan cannabinoid kanthi muter rasa wedi marang THC lan
promosi keuntungan ganja tanpa "THC sing nggegirisi, gawe ketagihan, nyebabake dhuwur."
Nggawe dhuwit utawa piggybacking ing kinerja PROVEN lenga hemp nalika mromosiaken CBD
minangka  mukjijat  sing,  matur  nuwun  Gusti  ngelawan  THC  ala,  iku  kanggo  capitalize  ing
kegilaan  reefer  lan  mambu  saka  scam.Aku  ora  ujar  manawa  CBD  ora  duwe  keuntungan,
contone topikal, nanging jelas saka riset manawa THC minangka obat sing paling akeh.Kanggo
pander  kanggo  prohibitionists  lan  fokus  ing  CBD  punika  disservice  gedhe.Kepiye  carane
sampeyan nerangake fokus riset ing senyawa sing luwih murah?Omong kosong.” Cory

"Ya, CBD mesthi bisa nglawan kanker metastatik.Utamane yen dadi bagean saka Minyak Rick
Simpson,  sing kudu ngemot  95-98% THC.Sing ngandhani  yen pentinge CBD bisa  uga ora
gedhe kaya sing ditampilake.Nanging ayo ngarep-arep sawijining dina para ilmuwan medis uga
bakal  nyoba  nguji  RSO.Yen  padha  ngetutake  pandhuan  babagan  cara  ngasilake  lan
nggunakake lenga, bakal entuk asil sing padha karo kita.Yen dheweke nindakake, ya, dheweke
ora bakal.Sesederhana kuwi.” JB

Protokol Rick Simpson
"Miwiti wong kanthi dosis cilik, ukuran setengah butir beras garing sing cendhak.Sanajan lenga
kasebut ora mbebayani, luwih murah tinimbang luwih kanggo sing miwiti perawatan.Ing wiwitan
njupuk mung speck cilik saka zat apik tenan iki saben wolung jam, banjur nambah dosis saben
patang dina ing rutin lan rauh toleransi bakal nambah.Yen wong kasebut ujar manawa dheweke
ora ngrasakake efek utawa mung ngrasakake, aku bakal nganggep iki minangka dosis sing apik
kanggo pamula.Sampeyan mung pengin njaluk dicokot sethitik saka medicine ing sistem sing
padha bisa miwiti njaluk digunakake kanggo iku.

Sampeyan  ora  ngerti  persis  carane  wong bakal  nanggapi,  supaya  nerusake  alon-alon,  lan
nambah  dosis  saben  patang  dina,  nganti  pasien  bisa  ngonsumsi  total  siji  gram saben  24
jam.Sawise pasien wis biasa nggunakake lenga, cara paling apik kanggo ngrampungake iki
yaiku njupuk dosis sing padha karo kira-kira sapratelo gram saben wolung jam, yen wis biasa
nggunakake.Isih,  aku pengin ngelingake wong-wong sing ngalami  kangelan sing dosis  bisa
mundhakaken luwih alon, nanging kanggo asil paling apik, iku kudu ingested minangka cepet
sabisa.
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Iki minangka pandhuan dosis sing dianjurake Rick, yen pasien bisa mbangun toleransi kanthi
cepet.Yen protokol iki dituruti, akeh pasien bisa nganti tekan telung minggu sing bisa ngonsumsi
siji katelu gram saben 8 jam.Nanging rata-rata biasane njupuk umume pasien patang nganti
limang minggu sadurunge bisa ngonsumsi jumlah kasebut saben dosis, sawise iku bisa terus
njupuk siji gram saben dina nganti waras utawa kondisine bisa dikontrol.

Rick seneng nyuplai obat iki ing jarum suntik plastik, sing ora duwe jarum, nanging mung ana
bukaan cilik sing bisa dicelupake lenga.Dheweke ujar manawa nyedhiyakake lenga kanthi cara
iki nggawe pasien luwih gampang ngukur dosis lan nyegah zat asing saka kontaminasi obat
kasebut.

Cara paling gampang kanggo umume ngerti jumlah sing kudu dikonsumsi yaiku mbandhingake
karo beras garing sing cendhak.Dosis pamula kudu kira-kira setengah ukuran salah siji saka
pari-parian beras iki utawa dawane kira-kira siji wolung inci, jumlah iki bakal padha karo kira-kira
seprapat  tetes.Ing  sawetara  kasus,  wong-wong  sing  duwe  toleransi  sing  kurang  bisa  uga
nemokake manawa iki  bisa  uga akeh banget  kanggo ditangani  kanthi  nyaman ing wiwitan,
mula, yen perlu, bisa uga diwiwiti kanthi kurang.

Dosis  ukuran  iki  kudu  diombe  kaping  telu  dina,  esuk,  ing  wayah  sore,  lan  kira-kira  jam
sadurunge pasien turu.Kabeh sing kudu ditindakake para pamula yaiku nyempit  sing padha
karo setengah butir beras garing saka jarum suntik plastik lan iku dosise.Sanajan kita ngomong
babagan jumlah sing sithik lan ora bakal ngrusak pasien, amarga kekuwatane,  zat  iki  kudu
digunakake kanthi hormat.

Sawise patang dina ing dosis iki,  banjur tikel kaping pindho kanggo dosis,  sing padha karo
ukuran gandum beras, utawa dosis, kang dawane kira-kira seprapat inci nalika squeezed saka
jarum suntik.Banjur, patang dina sabanjure, dosis tikel kaping pindho lan terus saben patang
dina nganti pasien bisa ngonsumsi sing padha karo nembelas butir beras saben dosis.Jumlah
iki padha karo wolung nganti sangang tetes lenga saben dosis, kira-kira siji katelu saka gram.

Siji  ml  mung luwih  saka siji  gram kanthi  bobot,  dadi  yen pasien  pengin,  bisa  nggunakake
pangukuran iki kanggo nemtokake dosis.Ing wektu kasebut, pasien biasane terus nggunakake
dosis iki nganti entuk efek sing dikarepake kanthi kondisi medis.Bakal ana pasien sing ora bisa
nambah dosis  kanthi  cepet,  nanging Rick  njaluk  supaya njupuk obat  kasebut  kanthi  cepet,
supaya lenga kasebut bisa nyuda kasangsaran.Kajaba iku, bakal ana sing bisa njupuk obat iki
luwih cepet lan Rick ora masalah karo, anggere pasien wis nyaman ing njupuk luwih cepet, iku
mung tegese wong bakal waras luwih cepet.

Kasunyatane,  Rick  rumangsa  yen  pasien  kudu  tetep  ing  zona  nyaman  dhewe  nalika
nggunakake obat iki.Nanging dheweke isih mikir yen sapa wae sing duwe penyakit serius ora
kudu main game karo zat iki, amarga yen ora dijupuk kanthi bener, bisa uga ora bisa ngatasi
kondisi sing dimaksudake kanggo nambani.

Amarga obat  iki  aman kanggo digunakake,  biasane ora ngukur  dosis  kanthi  tepat,  nanging
kanggo wong sing seneng pangukuran sing akurat lan timbangan sing cukup akurat, diwiwiti
kanthi 0,01 g kaping telu dina sajrone patang dina pisanan.Banjur, yen bisa, tikel kaping pindho
dadi 0,02 g sajrone patang dina, banjur dadi 0,04 g sajrone patang dina, 0,08 g sajrone patang
dina, 0,16 g banjur 0,32 gram.Iki bakal dadi jadwal dosis sing cocog kanggo wong sing bisa
nyerep zat kasebut kanthi cepet.

Yen sampeyan bisa nggunakake galur indica bud kelas dhuwur, lenga sing diprodhuksi bakal
dadi sedative banget.Iki efek lenga bakal duwe yen wis diprodhuksi nyata "Rick Simpson Oil"
lan ana sethitik sumelang ing bab.Pasien mung turu lan pungkasane bakal tangi.Sawetara bisa
uga ngrasa rada dibenturi watu ing wiwitan nanging ora bakal cilaka, lan biasane sajrone jam
sawise  tangi,  rasa  ngantuk  kasebut  ilang.Yen  lenga  diprodhuksi  saka  varieties  sativa  saka
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hemp, ngarepake alangan lan sativa energizing tahan lama dhuwur.Sampeyan ora pengin wong
sing  nandhang  penyakit  serius  kaya  kanker  nyoba  njupuk  minyak  kanthi  efek  kasebut  lan
pasien ora bakal entuk manfaat obat sing bisa diwenehake dening indica sing apik.Ora kabeh
wong seneng dadi dhuwur lan dudu obat kanggo dirajam watu ing zat iki.Nanging ing sawetara
kasus nalika nyawa pasien ana ing bebaya, menehi dosis sing luwih gedhe bisa dadi siji-sijine
sing bisa nylametake nyawane.

Intine kanggo njaluk obat menyang pasien kaping telu dina.Pasien mung bisa sijine ing driji lan
banjur  scrape  mati  ing  untu.Banjur,  ngombe  banyu  adhem  utawa  tèh  lan  kudu  gampang
ditelan.Sawetara  galur  ngasilake  ekstrak  sing  ora  duwe  rasa  sing  nyenengake  nanging
gampang  ditangani.Cukup  sijine  dosis  pasien  ing  sepotong  roti  cilik  lan  lempitan,  banjur
lebokake ing cangkeme lan diombe banyu.Semono uga bisa ditindakake kanthi nggunakake
gedhang utawa woh-wohan liyane.Ide iki kanggo njaluk lenga menyang pasien kanthi cepet,
nanging Rick isih seneng ndeleng dheweke tetep ana ing zona nyaman.

Saben  uwong  beda-beda  lan  toleransi  kita  kanggo  obat  iki  beda-beda  saben  wong,  mula
manawa pasien kepenak karo jumlah sing diombe.Kanthi akeh kahanan sing serius, penting
kanggo pasien ngonsumsi obat kasebut kanthi cepet, saengga bisa uga duwe kesempatan sing
luwih apik kanggo urip.Kaya sing wis dakcritakake, sanajan lenga kasebut ora mbebayani, yen
kakehan dijupuk, asring pasien ora seneng karo pengalaman kasebut.Supaya munggah dosis
sing alon; kanthi cara kasebut bakal kepenak karo panggunaane.

Nanging, kaya sing dakkandhakake, penyakit agresif kudu diobati kanthi agresif, dadi yen aku
duwe barang sing ngancam nyawa, aku bakal njupuk ekstrak sing bisa ditindakake ing wektu
sing paling cendhak.Aku mikir kudu disiapake, mula wong-wong sing bisa miwiti nggunakake
efek minyak kasebut sanalika bisa, amarga dheweke bakal ngerti apa sing bakal dikarepake,
yen kudu njupuk dosis sing luwih gedhe.

Pangobatan standar kanggo ngreset  awak menyang kahanan kesehatan sing apik yaiku 60
gram minyak bermutu tinggi sing dikonsumsi sajrone telung wulan.Kanggo wong-wong sing wis
njupuk  kemo  lan  radiasi,  luwih  becik  ngonsumsi  120  nganti  180  gram  lenga  sanalika
bisa.Biasane, 60 g bisa ngobati kanker sing serius, nanging kanggo wong-wong sing wis rusak
dening sistem medis, asring luwih akeh dibutuhake kanggo nyegah kanker bali lan mbatalake
karusakan sing ditinggalake saka perawatan kasebut.

Sawise pasien sehat maneh, sampeyan bisa nyelehake dosis maneh menyang siji utawa rong
gram saben wulan utawa kaya sing disenengi pasien; saka perspektif  kita, luwih akeh luwih
apik.Aja  nglewati  dosis  pangopènan,  amarga penting  kanggo  njaga  kesehatan.A gram sasi
utawa tepak dina sawise karya ing wayah sore ora muni kaya akeh nanging, miturut Rick, iku
kuducukup kanggo njaga kesehatan awak.

Kajaba iku, dheweke seneng pasien nggunakake bahan alami liyane kayata wiji apel lan suket
gandum  bebarengan  karo  perawatan  minyak.Saka  pengalamanku,  aku  uga  njaluk  pasien
mangan wiji hemp (lan menyan, mur, lan hop), amarga lenga sing ana ing kono nutrisi lan apik
kanggo awak.

Rick uga percaya yen pasien kudu nyoba nambah pH awak kanthi cepet kanthi  ngonsumsi
semangka utawa jus lemon, lsp.Dheweke ujar manawa iki paling penting lan nindakake iki bisa
menehi pasien kesempatan sing luwih apik kanggo urip.

Pasien uga kudu miwiti mangan woh-wohan lan sayuran sing luwih mentah lan mangan daging
sing kurang, utamane varietas sing diproses, sing ngemot luwih akeh racun.Rick yakin banget
babagan panggunaan mesin jus lan dheweke rumangsa yen dosis vitamin C sing gedhe uga
bisa entuk manfaat gedhe.

Iki  minangka  protokol  Rick  Simpson  lan  dadi  sebabe  jenenge  bakal  dikenal  ing  salawas-
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lawase.Iki bisa uga minangka panemuan paling penting ing kabeh wektu lan efek sing migunani
saka apa sing diwenehake wong iki ora bisa diremehake.Apa gunane obat lan teknologi modern
yen ora bisa digunakake?Yen sampeyan pengin ndeleng asil, menehi cara Rick kang marasake
awakmu, cobi.

Kita wis dikritik amarga nyebut lenga iki minangka obat-kabeh nanging apa maneh sing bisa
diarani zat sing bisa digunakake kanthi sukses kanggo nambani akeh masalah medis?Sawetara
mikir yen tembung tamba-kabeh tegese lenga iki bakal nyedhiyakake urip langgeng nanging
dudu maksude Rick.Mesthine, obat iki bisa nambah umur sampeyan lan sampeyan bisa urip
luwih  suwe  kanthi  nggunakake,  mula  ora  ana  keraguan.Nanging,  iki  ora  ateges  bakal
nyedhiyakake urip langgeng.

Minyak  iki  isih  ora  kasedhiya  kanggo  umume  lan  mbutuhake  wektu  sing  suwe  kanggo
nemtokake jumlah taun sing bisa ditambahake.Saiki, kita ora nganggep obat iki minangka elixir
saka  keabadian  lan  kita  yakin  manawa  ora  nggawe  sampeyan  anti  peluru.Isih,  kaya  sing
dikandhakake Rick, yen kita nemokake kunci keabadian, dheweke yakin manawa rami bakal
dadi bahan utama.

Aja mikir yen sampeyan nggunakake, sampeyan ora bisa kena virus.Sampeyan bisa uga isih
kena infeksi kayata flu nanging efeke bisa suda lan sampeyan bakal pulih luwih cepet.Yen ana
pandemi  utawa  kedadeyan  kaya  ngono,  yen  sampeyan  ngonsumsi  utawa  wis  ngonsumsi
minyak sing apik  sing bisa disedhiyakake tanduran iki,  kemungkinan urip  sampeyan mesthi
saya tambah akeh. Jindrich Bayer,Luh Phoenix: Kisah Rick Simpson,epilog kanggo rong edisi
pisanan

“JB, aku duwe pitakon, adhiku nandhang kanker, dheweke (penyelenggaraan medis) ngilangi
wetenge, banjur diwenehi kemo, sing ngasilake kanker luwih akeh nganti ora bisa mangan apa-
apa, ora ana cairan, dheweke muntah.Banjur aku pungkasanipun tak marang resin; sandi anyar
digawe iku,  nanging konsistensi punika dicokot nglukis (ndeleng foto).Nanging dheweke wis
menehi lan njupuk.Obstruksi ana ing usus ndhuwur,  wutah kanker.Cangkeme garing banget
amarga  dheweke  uga  njupuk  morfin  amarga  lara  banget.Dheweke  pungkasane  ngombe
sawetara cairan nanging dheweke muntahake cairan kaping pindho lan ora kaping telune duwe
getih.Dheweke wis diwenehi 2 minggu dening dokter lan dheweke dikirim menyang omah.Aku
bisa apa???Tulung,  dheweke duwe 11 gram resin  saka ¼ kilogram sawetara  galur  randha
putih.Sampeyan bisa  bantuan kula  golek  ngendi  aku bisa  njaluk  sawetara RSO nyata  sing
meets  kabeh  kualifikasi  kanggo  wong.Dheweke  ana  ing  California,  LAlan  aku  ing  El
Salvador.Kahanan  sing  angel  banget  lan  aku  ora  bisa  nindakake  akeh  saka  kene.Mangga
sawetara  saran."  Ricardo
--  Inggih,  luwih  cepet  dheweke  wiwit  ngonsumsi  lenga,  kualitas  uripe  bakal  luwih
cepet.Kandhanana supaya resin kasebut dilebokake ing oven kanthi suhu 130 ° C (266 ° F)
kira-kira sak jam banjur miwiti mangan.Iku apik kanggo miwiti karo dosis cilik nanging nalika
patients  ing  morfin,  sampeyan  bisa  menehi  lenga  luwih  lan  kurang  morfin.Sawetara  dina
pisanan bisa uga angel amarga interaksi.Sugeng rawuh, JB

"Aku mung pengin supaya kabeh wong ngerti  yen batch pisanan saka lenga masak kanggo
ibuku  sukses  gedhe  lan  entuk  4/5  gram  sing  apik  saka  ons  pucuk  kelas  ndhuwur!Liwat
rembulan karo nyoba pisanan.Lan percayalah, pancen gampang kaya nggawe kopi!Kita tresna
sampeyan Rick........” Mark

Kemenyan lan Mur
"Frankincense  minangka  tambahan  sing  apik  kanggo  perawatan  minyak  ganja.Loro-lorone
internal  lan  topikal.Yen  sampeyan  manggon  nang  endi  wae  ing  ngendi  lenga  ganja  ora
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kasedhiya, nimbang menyan, iku uga bisa nindakake kamulyan.Goleki jinis sing paling kuat lan
sedative sing bisa ditemokake.JB

"Aku nyoba menyan kanthi topikal mbantu ngilangi rasa lara.:)” Carole

"Aku nggunakake minyak Frankincense saka Young Living Essential Oils karo Rick Simpson's
Phoenix Tears.Bapakku bisa mlaku 10 jam tanpa lara… Dheweke kena kanker stadium 4 lan
mlaku-mlaku kaya ora ana sing salah. Shelly

"Frankincense apik banget kanggo akeh perkara.Aku nggunakake ing sunspots ing kulit, saben
dina ing pasuryan pipis timun kanggo toner sawise wisuh karo lengo penting.Mulane aku katon
enom banget kanggo 65.LOL!guyon.Aku patang puluh loro.Nanging aku duwe kulit sing apik
amarga aku ora nggunakake paraben utawa bahan kimia. Dania

"Ing toko jamu goleki kanthi jeneng liya, Boswellia.Kerjane padha karo Advil nanging luwih apik.
Sharon

"Ana obat lawas sing mbutuhake menyan, mur, lenga zaitun, lan ganja.Cahya ing mur!!Apik
banget kanggo pasien diabetes kanthi topikal lan internal! Brian

"Kabeh sing tuwuh ing alam bisa ngurus kita.Iku versi sintetis saka kabeh iku sing mbuktekaken
mbebayani.Kabeh tetanduran iki,  (frankincense, myrrh, lavender, cengkeh, peppermint,  etc.),
utamané  tetanduran  kuna  ing  zona  pribumi  wis  ngginakaken  taun  nyempurnakake  agen
protèktif marang predator lan masalah lingkungan lan iku bisa digunakake kanggo ora. mung
nambani nanging nambani!” Wendy

"Dheweke prédhiksi manawa ing dasawarsa liyane, panggunaan ganja medis sing disetujoni
kanggo kabeh jinis kahanan bakal dadi pusat, amarga obat-obatan bakal disiapake sing bisa
digunakake  kaya  THC  nanging  tanpa  bahan  aktif  sing  nyebabake  efek  "dhuwur"  ing
pasien.Mechoulam  ora  mung  nganggep  minate  mung  ganja.Dheweke  wis  nindakake  riset
babagan  levona,  tembung  Ibrani  kanggo  menyan  utawa  sacra  Boswellia,  sing  digunakake
minangka  dupa ing  Kuil  Suci  ing  Yerusalem.Ahli  kimia  Universitas  Ibrani,  bebarengan karo
mahasiswa  PhD nalika  iku  Arieh  Moussaieff,  nuduhake  manawa  bahan  utama dupa  Timur
Tengah nyuda rasa kuwatir lan duwe efek kaya antidepresan ing tikus.

"Talmud nyebutake damar  Boswellia  minangka  ramuan sing  dilebokake ing  anggur  kanggo
'nyemburake  indra'  supaya  [wong-wong]  sing  diukum  pati  ora  kuwatir  ...Iku  [temuan]
nyedhiyakake  basis  biologis  kanggo  tradhisi  budaya  lan  agama  sing  wis
bosok.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Lenga ganja lan menyan padha karo efek marasake awak.Mung nambah menyan kualitas
dhuwur (boswellia sacra) kanggo diet utawa mangan kaping telu dina (150mg kaping telu dina
kanggo kondisi kurang serius lan 300mg utawa luwih kanggo penyakit luwih serius lan pain etc.)
Utawa sampeyan bisa tindakake protokol padha lan nggunakake dosages padha yen sampeyan
nggunakake RSO.Kemenyan uga bisa ndandani awak saka tingkat DNA munggah, lan uga bisa
nambani kanker lan akeh penyakit "ora bisa ditambani" liyane.Iku uga apik kanggo ngerti, aku
mikir.JB

"Aku pancene bummed aku ngaco tendon Achilles sandi wingi.Ora luwih kursi kanggo 5k aku
bisalagi wae mlaku.Ana sing duwe saran supaya cepet pulih?" Jenna

-- Akeh lenga topikal uga internal.Tambah menyan lan lenga cengkeh menyang salep ganja sing
kuwat utawa dicampur karo lenga wiji shea / klapa / rami.Kaya biasane 20-30% THC salves
paling apik.Seneng perawatan.JB

"Aku wis njupuk minyak atsiri boswellia freana murni kanggo kanker saluran empedu tahap IV,
sing wis metastised menyang paru-paru lan balung lan atiku sawise 2 sasi ati saiki wis fungsi
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normal, tanpa sumbatan lan aku wis mbalikke diagnosis 9 sasi kanggo urip. , lan tumor ing ati
saya nyusut lan siji mati !!Aku isih banget kasengsem ing lenga ganja, nanging aku uga wis
nindakake chemo kanggo mungkasi panyebaran lan aku ngerti yen kemo wis rampung ing sasi
ngarep aku arep kanggo mencet awak hard karo kabeh aku bisa.Aku wis tuku buku, saiki mung
kudu ngerti carane nggawe lenga, lan njaluk wong kanggo bantuan kula. Sarah

“Mampir ngucap salam. Isih mlaku, 17 Juli yaiku 1 taun wiwit miwiti 1-2ml saben dina, uripku wis
owah lan saya meh 200 kilogram ilang persis, 9 kilogram, apotek dispensariku duwe 179mg
CBD nganti 179mg minyak THC. .5ml dina lan 87% THC lan 4% CBD 1ml dina. Lan menyan,
mur lan jus. KERJO KOWE JB, mung arep menehi kabar yen aku isih Arep!” Bill

"Aku nggunakake Frankincense karo mur kanggo Hashimoto lan bisa digunakake! Sayange aku
ora bisa njaluk lenga ing ngendi aku manggon amarga iku ilegal. Cynthia

"Aku miwiti iki 3 dina kepungkur sawise krungu babagan bocah wadon sing nyuda tumor otak
kanthi mung netes ing ilat saben rong jam." Lindsay

"Aku wis nyelehake menyan ing kapsul kanggo sawetara taun saiki. Aku njupuk Frankincense
dhewe kanggo nambani kankerku (ora kemo utawa radiasi) nalika aku ora duwe akses aman
menyang minyak ganja. Nalika aku ora duwe RSO lan ngeweruhi titik wiwit katon, Aku mung
sijine  sawetara  irungnya  Suci  Frankincense langsung  ing kulit  lan  mirsani  bintik  ilang  liwat
sawetara dina. Aku pancen gumun! Wis ngandhani wong pirang-pirang taun saiki.Aku isih kudu
njaluk colonoscopy (nalika aku njaluk insurance ing CO) kanggo ndeleng yen tumor utama wis
ilang. Kanker utawa ora, aku bakal tetep nindakake apa sing daklakoni, kaya sing disaranake
oncologist (salawas-lawase). Dheweke gumun!” Lisa

"Aku  nglebokake  resin  menyan  ing  panganan  asuku  kaping  pindho  saben  dina  suwene
sawetara wulan lan tumor ukuran grapefruit ilang." Karen

"FRANKINCENSE  -  wis  dikandhakake  bisa  nyuda  tumor  lan  nyepetake  yen  ora  nyegah
perkembangan kanker. Aku ngerti iki nyusut tumor aku wis weruh njupuk tumor ukuran bal golf
dadi ora ana! Tamara

"Aku  nggawe  iki  minangka  bagéan  integral  saka  metodologi  sawetara  taun  kepungkur,
bebarengan  karo  copaiba  lan  lenga  lemongrass,  asil  pancen  apik  tenan.  Thanks  kanggo
nuduhake JB." Tandhani

"Salah siji alesan paling ora amarga padha dikandhani, ing video lan kiriman blog, yen minyak
menyan ngandhut asam boswellic -  bahan aktif  antitumoral ing resin permen karet menyan.
Nanging ora, lan alesan sing prasaja yaiku asam boswellic akeh banget.  Molekul sing abot
banget dadi molah malih. Ana sawetara asam boswellic sing ditemokake ing resin permen karet
menyan, lan duwe bobot molekul ing kisaran 450 - 500. Nanging, molekul sing molah malih -
sing bisa nguap - kabeh duwe bobot molekul ing ngisor 300."
-- Pramila aku nyaranake ngunyah menyan lan damar mur, lan ora ngonsumsi lenga atsiri sing
(muga-muga / diduga) diasilake saka menyan lan mur. JB

"Frankincense Oil  mbantu kula njaluk nyisihaken saka Bell  kang Palsy ing minggu!  Tangan
mudhun perawatan paling aku tau ditampa sing "sah"." Jason

"Aku  wis  nggunakake  Frankincense,  Ylang  Ylang,  lan  kadhangkala  Clary  Sage  ing  Justin
kanggo  kejang  kanggo  patang  sasi  lan  wis  katon  dandan.  Ing  wektu  aku  miwiti,  dheweke
ngalami telung kejang dina lan mudhun kanggo siji dina lan kadhangkala roto saka loro kanggo
telung  dina  free  kejang.  Aku  wis  maca  ngendi  Angelica  uga  mbantu  karo  tekane  leloro.
neurologist  kang kabeh iku, nanging ora kawruh nyata utawa jinis protokol.  Aromatherapists
koyone ora banget menowo nggunakake. Minyak atsiri kanggo kontrol kejang uga. Inhalasi lan
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aplikasi topikal sing diencerake katon bisa digunakake, nanging luwih becik yen ana pandhuan.
lavender, sage Spanyol) utawa thujone uga sawetara liyane." Judy

"Med ngluwari pilihan kita jujur. Aku nyimpen ing beting lan digunakake ing dilution karo lenga
MCT. Lenga operator padha Rae digunakake cublak karo CO.
A sniff utawa loro ing ngisor irung, lan banjur ing mburi kuping, kuil, gulu, bangkekan lan ngisor
sikil. Iki minangka obat penyelamat paling apik nganti saiki. Cepet lan efektif, nanging kanthi
kabeh pambocoran; ora saben wektu." Mark

“Minyak menyan asale saka damar wit Boswellia serrata. Sawetara lenga aromaterapi, minyak
wangi  lan  jinis  menyan  tartamtu  ngemot  lenga  iki.  Obat  Ayurveda,  perawatan  kesehatan
tradisional India, uga nggunakake minyak menyan kanggo nambani sawetara kondisi. Ing obat-
obatan  Barat,  lenga  menyan  menarik  amarga  sifat  anti-inflamasi,  miturut  Pusat  Kanker
Memorial  Sloan-Kettering.  Sawetara  efek  samping  bisa  uga,  nanging  MSKCC nyathet  yen
menyan katon duwe efek negatif sing luwih sithik tinimbang obat-obatan sing nambani kondisi
inflamasi, kayata steroid lan obat anti-inflamasi non-steroid.

Efek samping gastrointestinal bisa kedadeyan nalika njupuk minyak menyan, miturut Referensi
Desktop Dokter. Iki bisa uga kalebu weteng kesel, mual, nyeri weteng, sensasi kobong utawa
rasa kenyang sing ora nyenengake. Minyak menyan uga bisa nyebabake lara weteng utawa
lara weteng.

Minyak menyan duweni efek ngencerake getih lan bisa nambah risiko pendarahan ora normal,
kaya sing dicathet dening Pusat Kesehatan Universitas Maryland. Iki utamane kanggo wong
sing ngalami pendarahan, utawa sapa wae sing njupuk obat utawa jamu liyane kanthi efek anti-
koagulan,  kayata  warfarin,  heparin,  ibuprofen,  aspirin  utawa ginkgo  biloba.  Sapa  wae  sing
dijadwalake  kanggo  prosedur  bedah  utawa  dental  kudu  mandheg  njupuk  minyak  menyan
sadurunge." Shelley

Ngolah Kemenyan lan Resin Mur
Beku  menyan,  remuk  ing  mixer  kaya  es  kubus  (kanggo  sawetara  detik  kanthi  kacepetan
dhuwur), banjur tuangake lenga zaitun sing panas banget (100 ° C) ing bubuk kasebut. Ayo
dicampur kaya koktail, nganti 3 menit utawa luwih. Tuang campuran lenga menyang botol lan
ninggalake sawetara dina, misahake lapisan, lan sampeyan entuk ekstrak menyan.  Tambah
mur yen sampeyan duwe - proses kanthi cara sing padha - beku, remuk, tambah lenga panas,
ayo njagong, misahake.

Banjur nambah lenga ganja menyang campuran menyan, mur lan lenga zaitun. Sampeyan uga
bisa mangan, kaping telu dina. Aku uga bakal nambah lenga wiji hemp, kanthi kapisah, lan aku
bakal pijet sikilku. JB

Ngrokok ganja
"Kancaku sing umur 28 taun wis operasi kanggo kanker payudara dina iki, dheweke ujar yen
kanker wis dibusak nanging isih pengin kemo.Kita wis ngomong sadurunge lan aku marang
dheweke kanggo nolak chemo lan mungnjupuk RSO.Apa aku bener babagan iki?Saka apa sing
wis dakwaca ing Phoenix Tears, aku bakal ngira iki bener nanging njaluk bantuan sampeyan
kanggo mangsuli iki.Matur nuwun.” Justin

-- Inggih, Justin.Ora kemo utawa scan.Operasi kasebut ora perlu.Duwe dheweke mangan 120-
180g lenga sajrone nem wulan sabanjure lan tindakake pandhuan ing situs kita.JB
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"Bayangake nyoba ngajari  wong nganggo celana ...Iku misale jek gampang.Apa yen wong-
wong padha sms sampeyan saben dina takon carane sijine celonone ing?(agravating) Iku kaya
ground hog dina!Yen aku nganggo celonone lan rampung kanthi  bener,  iki  cara sing bakal
daktuduhake marang wong liya.Aku bisa ngguyu wong-wong sing pengin nyoba nglebokake
celana ing mburi lan kandha, "Eh, mesthine padha pas, nanging ora ngganti kasunyatan sing
ana ing mburi!(Iki bisa kanggo Khris Kross). JB mung ngandhani apa sing bisa ditindakake lan
ora bakal ngandhani cara liya amarga ora perlu cara liya.Tindakake pandhuane utawa mlaku-
mlaku nganggo celana ing mburi  nanging aja nesu karo JB yen sampeyan ngerti  dheweke
mung nuduhake cara sing bener!Kita ora nyoba ngganti teks ing buku, kita mung sinau buku
liyane! Chad

--  Matur nuwun, Chad,  iki  minangka panjelasan sing apik lan ya,  sampeyan bener.Masalah
kabeh babagan obat RSO iki  pancen gampang banget,  saengga dadi luwih rumit.Gampang
banget kanggo wong percaya, yaiku nalika ora bisa nyoba obat kasebut lan mung kudu maca
babagan iki.

Lan kabeh iku nyawane wong dadi taruhan.Aku ngomong karo wong-wong mau ing wong, Aku
ndeleng pain ing pasuryan, aja takon kula apa iku kanggo kula sawise kabeh taun iki.Kanggo
kula, ora ana papan kanggo improvisasi ing kene, ora ana wektu kanggo solo bebop sing dawa
utawa jazz gratis.Iki minangka blues rolas-bar sing padhet lan dawane rolas bar.Rick menehi
pituduh kanggo tindakake nanging kabeh wong pengin reinvent setir amarga sawetara masalah
ego utawa frailties manungsa liyane.

Kabeh  sing  dakkandhakake  babagan  iki,  master  rice  cooker  lan  penggemar  dhisik.RSO
pisanan, banjur kabeh bentuk obat ganja liyane (kurang kuat).Amarga potency penting.Minyak
sing luwih kuat lan sedative luwih apik kanggo pasien.Sampeyan ora kudu nyoba ing kahanan
internal, nyoba ing kondisi kulit pisanan lan nonton yen waras luwih cepet karo RSO banget
kuat  lan  sedative  karo  95-98%  THC  utawa  karo  tindakan  liya,  sing  kudu  njawab  kanggo
sampeyan.Banjur ngerti  yen kedadeyan sing padha ing kulit  sampeyan kedadeyan ing njero
awak nalika sampeyan ngombe obat iki.

Yen sampeyan nindakake, sampeyan bakal kelangan minat babagan obat ganja sing kurang
kuat.Ora amarga dheweke ora bisa nulungi ing sawetara kasus, nanging amarga ngapa mabur
kelas loro utawa katelu nalika sampeyan bisa mabur kelas siji  kanthi dhuwit  sing padha lan
nylametake urip kanthi luwih cepet lan andal ing wektu sing padha?

RSO minangka obat premium, lan cara aku ndeleng kabeh liyane dudu obat premium.Lan aku
pengin obat premium, kenapa aku pengin obat sing diencerke tinimbang sing asli?Minyak sing
luwih kuat lan kuat, luwih apik minangka obat - lan iki ora bakal owah. JB

"RSO paling  apik  yaiku  95-98% THC lan  kuat  banget  lan  sedative.Liyane  saka  iku  (ganja
mentah,  jus,  edibles,  lenga  CBD  dhuwur,  BHO  non-decarboxylated,  tinctures,  salves,
concoctions,  macerates,  sampeyan  jenenge)  minangka  wangun  obat  ganja  sing  kurang
kuat.Kabeh bentuk obat ganja bisa migunani kanggo sawetara tingkat, nanging aja nganggep
urip sampeyan kanthi obat ganja sing kurang kuat. JB

Kondisi Kulit, Kobong, Eksim, lsp.

"Aku  nampa  lenga  godhok  derajat  3  ing  drijiku  nalika  Minggu  esuk.Lepuh  gedhe  lan  lara
banget.Aku  eling  maca  RSO  apik  tenan  kanggo  marasake  awakmu,  Burns,  mula  aku
nyoba.OMG  Folks,  kobongan  kasebut  ilang  mung  sajrone  40  jam.Ora  ana  tandha  babar
pisan.Aku  Applied  jumlah  apik  sakaRSO  menyang  blisters,  fillet  saka  Aloe  Vera  seger  lan
bandage.Dibaleni  maneh  12  jam  mengko.Ora  perlu  aplikasi  kaping  3.KOWE  ROCK  RICK
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SIMPSON.” Bobbi

"Kaping pisanan aku nggawe lenga (dilebokake ing lenga klapa) kanggo perawatan topikal ing
punggung  tanggane.Dheweke  wis  sores  kabeh  sing  gatel  banget.Kutu  busuk,  kutu,  kutu,
skeeter, lan liya-liyane amarga dheweke ora kena pengaruh liya kajaba punggung lan ora ana
tandha-tandha aktivitas critter ing ambene.Ngerti  anake opo???Dheweke nyemprotake kasur
karo bahan kimia kanggo nyisihake kewan omo sing ora ana.Aku menehi dheweke kasur anyar
karo  instruksi  eksplisit  sing  iku  ora  bakal  disemprot,  iku  mine ing  silihan  kanggo  dheweke
kanggo anggere dheweke perlu iku.Dheweke kudu mlebu rumah sakit amarga ulkus getihen lan
nalika dheweke ana ing kana, dheweke ngandhani masalah punggung lan sampeyan ngerti apa
sing  diomongake  para  dokter???Wisuh  rambut  lan  awak  kanggo  kutu.Dheweke  ora  duwe
kutu.Dadi sampeyan mikir  sapa sing bakal dakrungokake kanggo mbantu dheweke?Dokter?
NO.Aku  nggawe  lenga,  nambani  dheweke  maneh  lan  ana  perbaikan  lan  penyembuhan.
Michelle

"Mantunu wadon lagi nggoreng daging babi lan dicelupake driji ing lenga panas sing nggodhok
nganti ros-rosan pisanan lan dadi putih kaya pitik masak.Kita sijine RSO ing wong-wong mau
lan pain wis ilang ing babagan menit utawa luwih, dheweke dilapisi 2 x dina karo RSO.Padha
mari  cepet  banget  mung sawetara  dina lan  ora ana kulit  utawa parut.Apik  tenan saiki  kita
simpen sethithik ing kulkas pawon dadi yen ana wong sing kobong (utamane bocah-bocah) kita
bakal langsung nglamar RSO, ora perlu ngrasakake lara kaya ngono nalika duwe tanduran
alami sing bakal ngurus. .” Debra

"Digunakake ing sunburn abot.Kerjane apik,  aku wis weruh nambani  tatu piso kurang saka
seminggu.Iku uga nambani  halitosis.Aku wis nggunakake kanggo nem sasi utawa luwih lan
metu saka obat kejang rampung.Nalika aku entek aku kejang cilik.Aku begja bisa njaluk obat
kaya iki, aku uga nyaranake kanggo nyeri saraf. Jack

"Aku  nggunakake  kompor  kayu  kanggo  panas,  mula  kobongan  ing  bangkekanku  wis  dadi
pirang-pirang  wulan  sing  luwih  adhem.Apa  scalding  jero  pungkasan  tiba,  durung  mandheg
tangi.Aku diwenehi lenga RSO sadurunge ditrapake dab, nutupi kobongan lan ing rong dina
wilayah kasebut  dadi  jambon,  tembelan sing resik,  ora ana lepuh utawa diobong!Aku didol
100%!” Janine

"Aku ngalami sunburn sing apik sawise cukur sirahku sawetara taun kepungkur.Aku metu ing
srengenge Colorado kanggo bab 14 jam dina sawise.Aku wis nandhang sunburn sing ala ing
sirah sadurunge.Kaping pisanan njupuk sasi kanggo waras lan oozes lan lara kabeh wektu.Iki
pungkasan  wektu  aku  sijine  sawetara  ganja  infused  lotion  dhateng  sandi  epically  sunburnt
sirah.3 dina sabanjure dikupas sepisan lan waras kanthi lengkap.Ganja kanggo wong sing kena
sunburn!” Nate

“Aku duwe pitakon.Apa sampeyan ngerti sapa sing nggunakake iki kanggo shingles?Aku njaluk
wong cukup asring utamané nalika ditekan metu lan aku mung penasaran.Matur nuwun.” Trina

- Cukup sijine lenga ing panggonan perih, salah siji  mentahan utawa ing tincture, lan duwe
sabar mangan lenga, uga, kanggo asil paling apik.JB

"Sendhiku nggegirisi ing driji lan voila, gosok lenga, rasa nyeri ilang.Burned dhewe ing tong
minyak  diobong  minggu  kepungkur,  3  inci  saka  ireng,  bubbling  kulit  ing  nang  sandi
bangkekan.Jumlah cilik  saka lenga,  bandage,  rong dina mengko,  kulit  pink sange.Ditrapake
maneh, padha, rong dina sabanjure lan waras ...Matur nuwun!!!” Janine

"Esuk Scot, ngomong karo adhine wingi sore lan dheweke kandha yen dheweke wis mari!!!!
Obat  kasebut  nambani  shingles  dheweke.:)  Dheweke kandha yen dheweke rumangsa apik
banget.Mung pengin 100% yakin sadurunge aku nulis sampeyan.Matur nuwun kanthi sanget
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kanggo bantuan sampeyan.”

"Anakku uga aku mung nggunakake topikal wiwit wiwitan shingles muncul. Ora anyarshingles
katon lan ora ana gejala liyane sing dideteksi. Ajaib." Matija

"Aku wis nggunakake lenga gaya RSO ing kutil witchy ing pasuryan.Loro aplikasi ditutupi band
aid lan meh ilang!” Leslie

"Aku uga ngilangi 2 kutil.Aku duwe sikilku sajrone uripku. Michelle

"Aku wis nggunakake lenga zaitun sing diobong ganja ing lara lan luka lan bisa pulih sajrone
sawetara  dina.Ora tau weruh sing kaya ngono.Aku ngerti  yen RSO bakal  luwih  apik.Ganja
digunakake kanggo nambani kabeh sadurunge pamrentah kita dadi rakus. David

"Aku digawe panas lenga lan nyampur karo jar saka krim pasuryan.Aku nggunakake 2x dina lan
wis kanggo bab 2 sasi.Pimples jero jero aku digunakake kanggo njaluk (sampeyan ngerti jenis,
padha njupuk minggu mung teka menyang lumahing lan HUGE!) wis ora ana maneh.Tatu saka
pimples kasebut uga ilang.Aku malah ndeleng kulit wiwit kenceng!Lucu kirim iki kene amarga
aku mung tenan ngelingi asil dina iki!Lenga iki apik tenan lan krim pasuryan mung salah siji
saka akeh kegunaan.Matur nuwun Rick." Jennifer

"Aku ngobong awakku ing pipa knalpot sing apik banget lan aku sijine sawetara lenga ganja
sing diselehake karo ekstrak wiji anggur lan waras kurang saka seminggu lan meh ora ana rasa
lara utawa iritasi lan TANPA SCARS!" Daniel

"Aku wis digunakake ing burns lan aku ora ngerti ngendi aku diobong.Ora medeni lan ora ana
tandha.Nggumunake.Aku diobong nganti seminggu lan ora bakal mari.Aku nggunakake lenga
lan  ing  patang  dina  aku  duwe  kulit  anyar.Seminggu  mengko  aku  ora  ngerti  ngendi  aku
diobong.Barang apik tenan.” Clifford

“Ya, ya, aku wis nambani lara lara nganggo RSO.Lan ora ana bekas luka!” Erin

"Lara kasebut langsung ilang lan sajrone sedina inflamasi kasebut ilang.Aku wis nambani siji
kobongan  sawetara  sasi  kepungkur  lan  liyane  aku  nambani  saiki.Iku  nyepetake  wektu
penyembuhan  kanthi  minggu  lan  minggu  sing  ditundha.Sepira  abote  kobongan  lan  TANPA
SCARING lan ora ana sensitivitas ing ngendi aku diobong.Aku nggunakake lenga ing kabeh lan
maksudku kabeh.Aku uga bubar nggawe batch sing dudu kualitas sing bakal dakpangan, mula
digunakake  sacara  topikal.Aku  nindakake  facial,  OMGosh,  asil  apik  tenan.Aku  nggunakake
RSO kanggo saben penyakit sing bisa dibayangake.

"Aku  wedi  banget  amarga  penyakit  kulit  sing  diwenehi  obat-obatan  sing  ala  nganti  meh 6
wulan.Oh kaget!Sawetara minggu sawise perawatan kulitku dadi  ala maneh.Iki  apik kanggo
ngerti.Aku horrid ing wong-wong mau meds, moody, kulit flaky garing, sweating, Gusti Allah iku
elek.Ora bakal ketemu doc maneh.” Nikki

"Aku wis nggunakake lenga kanggo infeksi kulit, sirah, gigitan nyamuk, jamur, turu lan mung
santai.Mbantu banget kanggo 1stpaket bantuan.” Sylvia

"Pak, aku hippy lawas saka 60s lan manggon ing Northern California.Wis hybertising macem-
macem Sepur Wreck lan Randha Putih kanggo 8-9 taun karo asil banget.Aku weruh sing Rick
wis  digunakake  White  Widow banget.Saiki  aku  nulungi  pasien  Hospice  jenenge  Jason  ing
Redding, Ca. ing convalescence, sing ana? sekarat saka tahap pungkasan MRSA kaya sing
diarahake dening dhokter lawasku Dr. Ronald Sand...Aku miwiti wong mati ing tinctures aku wis
nggawe  lan  menehi  cookie  saka  loro  banyu  kanggo  budder  extraction  lan  mung  butter
extractions patang sasi kepungkur.

Kanca sedulur liyane sing aku melu ing Gereja Unity karo ngowahi aku menyang situs web
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sampeyan mung telung minggu kepungkur.Wis miwiti Jason ing "JOY GREASE" lan wis liwat
tabung pisanan lan saiki ing kaloro.Luwih saka sewulan kepungkur bal-balane ukurane melon
gedhe  banget  tinimbang  softball...Wiwit  mangan  panganan  sing  dipanggang  lan  langsung
ngonsumsi "Grease Ajaib", dheweke dadi luwih apik saben dina lan Gonad meh bali menyang
ukuran normal ...Jarene MRSA ora ono obate???

Jason wis lara amben gedhe banget ing punggung amarga dheweke ora bisa lungguh ing sisih
utawa weteng.Dheweke saiki ngandhani yen dheweke lagi nyuda lan nalika dhokter kita muncul
karo tim liyane ing kutha, dheweke kabeh ora ngerti kenapa dheweke ora mati utawa kenapa
dheweke  saya  sehat.Aku  durung  ngandhani  dhokter  babagan  perawatan  Minyak  Hemp,
nanging bakal enggal ...Aku pancene njaluk ijin saka dokter kanggo nambani lara saiki karo
Minyak topikal,  setuju ora???Yen kita bisa mungkasi MRSA ing pasien sing mung sawetara
wulan urip  mung mikir  babagan apa sing bisa  dakkandhakake utawa kudu dakkandhakake
marang komunitas medis.Peace & respect, Craig”

"Bojoku duwe bekas luka 30 taun amarga luka bakar sing mbutuhake cangkok kulit ...Dadi aku
mikir, aha, papan liya kanggo eksperimen karo produk sing apik tenan iki.Ya, dheweke kurang
percaya yen bakal nindakake apa wae ...Sawise sawetara aplikasi iku morphing, kang saiki wis
pigmen  ngendi  ana  wis  ora  ana.Wutah  rambut  sing  ora  ana  sing  tuwuh  sajrone  30  taun.
Rebecca

"Aku ngalami kobongan tingkat loro ing pasuryan lan tanganku amarga kebakaran omah.Aku
sijine RSO dicampur karo cocoa butter kabeh liwat kanggo sasi lan sampeyan lagi wae bisa
ngomong aku  tau burned.Pancen  nggumunake  sepira  cepet  kerjane  lan  iki  minangka  obat
penghilang rasa lara sing paling apik sing dak alami. Amerikanisch

"Aku duwe tahi  lalat  ing  kulit  sing  wiwit  gatel  bubar.Aku Applied  dab  sapisan  dina  kanggo
sawetara dina lan mole bener wiwit shrinking!Ngomong babagan sing luar biasa. ” Amanda

"Kanabalku uga digantung ing lenga klapa, lan mbantu banget nalika aku ngalami alopecia."
Matty

"Pacarku duwe infeksi MRSA 2+ taun suwene lan wis nyoba macem-macem antibiotik kalebu
salah siji sing paling kuat sing ora ana gunane.We digunakake sawetara lenga condensed saka
selang vaporizer ing band-aid ing soar mbukak lan lunga karo pain mandhek langsung.Kualitas
uripe dadi luwih apik.

Aku duwe benjolan curiga ing punggungku sajrone 2 taun sing pungkasane ganti warna lan lara
banget lan aku curiga banget babagan apa.Aku digunakake RSO ing band-aid lan ilang.Kita
nyoba iki amarga kita ndeleng video Rick Run from the Cure.Aku yakin nyebarake pesen iki
penting banget lan siap maju kanthi aktif liwat aktivisme lan media sosial lan jangkauan siaran
kanggo mbantu sampeyan entuk pesen kasebut. Robert

"Aku duwe Fibromyalgia lan obat-obatan ora ngilangi rasa lara.Nanging lenga bisa." Donna

"Aku wong pracaya ...ngobati asam urat...Iki kudu nggawe keseimbangan yin & yang amarga
aku rumangsa seneng sadurunge, nanging akhir-akhir iki aku nemokake rasa seneng sing metu
saka jero ...Matur nuwun Rick Simpson. ” Irving

"Hai Corrie, aku wis menehi obat ***** udakara 3 minggu saiki amarga asam urat ing sikile, lan
dheweke wis  lunga saka kursi  rodha nganti  bisa  mlayu munggah lan mudhun ing undhak-
undhakan lan mlaku-mlaku 2 jam. ing akhir minggu.Iku ora mung kanggo Cancer ...iku mung
nambani.Aku kudune njupuk gambar ...prabédan ageng.Obat-obatan biasa ora kena.Ing kursi
rodha 3 minggu sadurunge obat.

"Aku wis digunakake ing burns lan aku ora ngerti ngendi aku diobong.Ora medeni lan ora ana
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tandha.Nggumunake.Aku diobong nganti seminggu lan ora bakal mari.Aku nggunakake lenga
lan  ing  patang  dina  aku  duwe  kulit  anyar.Seminggu  mengko  aku  ora  ngerti  ngendi  aku
diobong.Barang apik tenan.” Clifford

"Ya, aku wis nambani luka bakar nganggo RSO lan ora ana bekas!" Erin

"Lara kasebut langsung ilang lan sajrone sedina inflamasi kasebut ilang.Aku wis ngobati luka
bakar  sawetara wulan kepungkur  lan duwe liyane sing lagi  dakobati  saiki.Nyepetake wektu
penyembuhan kanthi minggu & minggu ngenteni sepira abote kobongan & TANPA SCARRING
& TANPA sensitivitas ing ngendi aku diobong.Aku nggunakake lenga ing kabeh & Maksudku
kabeh.
** bubar nggawe kumpulan sing dudu kualitas sing bakal dakpangan, mula digunakake kanthi
ketattopikal & nindakake facial.OMGosh, asil apik tenan.Aku nggunakake RSO kanggo saben
penyakit sing bisa dibayangake ** "Michelle

"Nggawe,  diwenehake marang anakku sing umur 18 taun.Saiki  ora  ana tandha kanker.Aku
utang banget marang sampeyan Rick Simpson. Amanda

"Aku wis digunakake kanggo nambani tatu mbukak.Aku bubar digunakake ing ulcer diabetik aku
nyuwek  mbukak.Waras  luwih  apik  tinimbang  sing  dakkarepake.Uga  waras  cat  goresan
sewengi.Goresan liyane sewengi.Sijine lenga ing setengah ngeruk, ditutupi karo band aid, dina
sabanjuré dianggep sisih ditutup ing nambani mbukak nuduhake infèksi.Obat iki kudu ana ing
saben kit pertolongan pertama. Jared

"Wiwit umur 11 (aku saiki meh 30) aku wis ngembangake jenis jamur ing kulitku, biasane ana
ing dhadha lan punggung.Noda bunder abang iki  katon ing kulitku saben taun lan aku wis
njupuk  kabeh  sing  kudu  ditindakake  kanggo  nambani  kondisi  kulitku.Pangobatan  sing
diwenehake dening dermatologists njupuk 5-6 dina kanggo ngilangi bintik-bintik kasebut lan 5
dina liyane kanggo ngilangi kabeh.

Ing dina liyane aku weruh bintik-bintik iki wiwit katon maneh, nanging wektu iki aku mutusake
kanggo nyelehake minyak ganja ...lan iku pancen ajaib !!!Aku mung ngetrapake 2 kali lan bintik-
bintik wis ilang.Aku ora percaya mripatku!Ora ana pil lan krim lan sampo khusus kanggo aku!
Saiki aku nggawe lenga klapa sing diselehake karo lenga ganja lan aku bakal terus nglebokake
seminggu utawa luwih kanggo mesthekake bintik-bintik kasebut ora katon maneh.Matur nuwun
kanthi sanget RS & JB kanggo kabeh bantuan lan informasi, aku bakal tansah matur nuwun.
Ioanna

"Apa lenga bisa digunakake ing papillomas utawa tag kulit ing cedhak mripat?" Sean

-- Ya, Sean, nanging ati-ati aja nganti lenga ing mripatmu, yen ora bakal kebakar suwene siji
utawa rong jam.Ora bakal ngrusak mripat nanging ora nyenengake.JB

"Ing  taun 2002  aku ngalami  kacilakan  sing  nggegirisi.Aku  lacerations  kabeh liwat  lan  ilang
bagean balung ing lengen.Sawise cangkok kulit lan balung, aku meh waras lan kena infeksi ing
lengenku.Dadi infèksi balung lan kudu miwiti kabeh.Amarga iku, kapan wae aku tatu / kobong
(aku tukang las) mesthi kena infeksi.Iki taun kepungkur aku entuk diobong nggegirisi saka garis
uap ing karya ing weteng.Kanthi tetep resik lan nggunakake lenga iki waras ing mung tutul liwat
MINGGU!Burns weld cilikku bisa tahan 4-6 minggu.Ora maneh karo lengaku.Screw Neosporin,
aku nggunakake lenga!" Chris

"Aku digawe panas lenga lan nyampur karo jar saka krim pasuryan.Aku nggunakake 2x dina lan
wis kanggo bab 2 sasi.Pimples jero jero aku digunakake kanggo njaluk (sampeyan ngerti jenis,
padha njupuk minggu mung teka menyang lumahing lan HUGE!) wis ora ana maneh.Tatu saka
pimples kasebut uga ilang.Aku malah ndeleng kulit wiwit kenceng!Minyak iki apik tenan lan krim
pasuryan mung salah siji saka akeh kegunaan!“ Jennifer
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"Aku wis rampung nyambut gawe kanggo bosku ing alas sing ana tumpukan kayu oak beracun
ing tumpukan kanggo dipindhah lan diobong lan aku ora ngerti yen ana ing kana.Dadi mesthi
aku nyekel oak racun.Bosku weruh yen ana ing ambang selulitis, banjur dikirim maneh kanggo
miwiti  perawatan  karo  minyak  Rick  Simpson.Ing  sawetara  dina  lengenku  wiwit  mandheg
mandheg, uga wiwit mbalikke dhewe.KOWE ORA BISA NGATUR TUMBUHAN IKI ORA BISA
NGOBATI APA-APA!” Harry

"Racun ivy ing lengenku ... Ruam lan kobong ilang sajrone 5 menit ... Ora ana benjolan, ora ana
ruam, ora nyeri ... Aku nggunakake siji butir beras RSO karo lenga klapa sethithik ... HILANG
ing 5 menit !!!Aku seneng lengaku!!!“ Estelle

"Aku  nggunakake  lenga  iki  3  taun  kepungkur  kanggo  mateni  kanker  prostat  tahap  4.Aku
digunakake therapy hormon kanggo miwiti karo, lan banjur ngerti babagan RSO.Kerjane.Aku
dhewe ngerti  puluhan wong sing nggunakake saben dina kanggo akeh penyakit.Iku bantuan
gedhe kanggo pasien kanker,  nanging aku paling  nggumunakewahyu wis  ngobati  psoriasis
parah wong sing duwe luwih  saka 90% awak.Kanthi  ngonsumsi  1/4 nganti  1/2 gram lenga
saben dina suwene 6 minggu, wong iki bener-bener ngobati awake dhewe saka kondisi sing
nandhang lara wiwit isih cilik.Aku bisa nerusake pirang-pirang jam babagan apa sing dakdeleng
lenga iki.Sampeyan bakal weruh, tetep mbukak pikiran, lan nindakake kaya sing diprentahake
Rick, sampeyan ora bakal menyesal. Dan

"Psoriasis arthritis kurang saka sasi ..." Giulliana

"Psoriasis saya ilang sawise aku miwiti mangan lenga... Mung nggunakake lenga topically ora
ngewangi tambang sing much- ora ilang rampung nganti aku miwiti nggunakake cublak.Durung
bali.Aku ing dosis pangopènan saiki, dadi Muga-muga cukup kanggo nyegah psoriasis.Aku wis
meh 4 sasi ora ana tandha-tandha.Dokter ngandhani yen ora bakal ilang, lan mung siji-sijine
wektu sing bakal 'ngresiki' yaiku nalika aku lara banget lan sistem kekebalanku duwe prekara
liya sing kudu dilawan.Inggih...Aku ora krasa lara, lan omong kosong wis ilang!” Lindsay

"Uga nambani tendonitis ing sawetara dina.Malah ciloko 7 sasi.Cukup gosok pot butter utawa
RSO  ing  wilayah  sing  lara  sapisan  dina.nggumunake  telek.Aku  nggunakake  RSO  ing  3rd
derajat  diobong  pungkasan  Minggu-Selasa,  ora  ana  tandha  saka  kobong  sawise  40  jam
perawatan.Manawa pengin aku nggunakake kaloro iku kedaden.Iki bakal nylametake aku saka
lara gedhe lan nahan es. Bobbi

"A kanca lungguh kula mudhun kanggo nonton Run saka Cure udakara rong setengah taun
kepungkur mikir bisa mbantu psoriasis.Kita nggawe lenga bebarengan - pisanan kanggo kita
loro - ing telung minggu, psoriasis plak saya ilang.Aku wis nggawe lenga lan ingesting wiwit
saiki.Yen  aku  ingest  saben  dina,  lan  aplikasi  lenga  topikal  ing  wayah  wengi  menyang
panggonan  individu  sing  muncul  kanthi  acak,  psoriasis  banget  dikontrol  lan  meh  ora
katon.Amarga pengalaman iki, aku mlumpat kanthi rong kaki lan saiki duweni Bisnis Marijuana
Medis sing dilisensi  negara pisanan ing Colorado.Setaun ing bisnisku,  bapakku didiagnosis
melanoma tahap IV- wis nyebar menyang paru-paru lan ati.Onkologi dheweke menehi dheweke
3 nganti  12 sasi  lan  ngandhani  supaya disiapake kanggo perawatan hospice.Aku langsung
miwiti  dheweke ing regimen RSO lan limang sasi  mengko,  kanker  wis  ilang.ical.Bab paling
gampang ing donya!Matur nuwun Rick, kanggo ngenalake maneh obat sing apik tenan iki ing
jagad iki! Erica

“Apa ora bisa mbantu?Liwat pasinaonku, kemungkinan ora ana enteke.Aku duwe kista ing sisih
tengen pipi ing pasuryan.Limang dina njupuk lenga (ingesting) cyst kanthi cepet nyusut.Lenga
iki  digawe  saka  godhong  frosty  lan  kuncup  cilik  kang  direndhem  ing  tansah  bening.Sing
dicampur  lungguh  kanggo  2  minggu.Wengi  pisanan  saka  lenga,  kista  saya  ngalami  rasa
tingle.Limang dina mengko ilang.Minyak dianggo.Ana bukti sing akeh banget lan ilmu ing mburi
kabeh  iku  apik  tenan.Ana  senyawa  kimia  sing  nanggapi  kabeh  reseptor  ing  sistem  saraf
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minangka  karya  alam.Sisih  sing  nggumunake  yaiku,  kabeh  ditemokake  ing  siji
tanduran.KANABIS.Iku  wektu  kanggo  ndeleng  carane  adoh  manungsa  bisa  pindhah.Wis
wayahe berkembang.” Jeremy

"Kaping pisanan aku nggawe lenga (dilebokake ing lenga klapa) kanggo perawatan topikal ing
punggung tanggane.Dheweke wis sores kabeh sing gatel banget.Bed bug dibuwang, uga kudis,
flees,  skeeters,  lan  liya-liyane  amarga  dheweke  ora  kena  pengaruh  ing  papan  liya  kajaba
punggung lan ora ana tandha-tandha aktivitas critter ing ambene.Ngerti anake opo???Dheweke
nyemprotake kasur kanthi bahan kimia kanggo nyingkirake serangga sing ora ana.Aku menehi
dheweke kasur anyar karo instruksi eksplisit  sing ora bakal disemprot.Dheweke kudu mlebu
rumah  sakit  amarga  ulkus  getihen  lan  nalika  dheweke  ana  ing  kana,  dheweke  ngandhani
masalah punggung lan sampeyan ngerti apa sing diomongake para dokter???Wisuh rambut lan
awak  kanggo  kutu,  dheweke  ora  duwe  kutu.Dadi  sampeyan  mikir  sapa  sing  bakal
dakrungokake  kanggo  mbantu  dheweke?Dokter?NO.Aku  nggawe  lenga,  nambani  dheweke
maneh lan ana perbaikan lan penyembuhan. Michele

"Aku  kena  virus  herpes  meh 20  taun  kepungkur.Aku  minangka  salah  sawijining  sing  kena
wabah  5-6  kaping  setahun  nganti  saiki.Kaya  sing  sampeyan  bayangake,  iki  ora  gampang
kanggo aku.Aku penasaran yen sampeyanduwe saran utawa ngerti wong liya sing wis sukses
ngobati ganja?Matur suwun kanggo wektumu."

-- Cukup sijine lenga (utawa tincture utawa salve karo lenga) ing panggonan ngendi herpes
wabah.Baleni  kaya  sing  dibutuhake.Sampeyan  uga  apike  mangan  paling  sethithik  60g
perawatan, kadhangkala virus herpes ilang rampung.Wabah ora bakal kerep lan sampeyan ora
bakal lara lan liya-liyane yen sampeyan nggunakake lenga kanggo nambani.Minyak kasebut
bisa digunakake kanggo kabeh jinis herpes lan sampeyan ora bakal nemokake apa wae sing
luwih apik kanggo herpes tinimbang lenga.Sugeng rawuh, JB

"Mantan  bojoku  bebas  virus  sawise  aku  ngombe  dheweke  !!!Dokter  dheweke  lan
bingung.Dheweke lulusan DARE lan saiki dheweke nyimpen sawetara tanduran kanggo awake
dhewe...” Thomas

"Esuk Scot,  ngomong karo adhine wingi sore lan dheweke kandha yen dheweke wis waras
kabeh !!!Obat kasebut nambani shingles dheweke. :) Dheweke kandha yen dheweke rumangsa
apik  banget.Mung  pengin  100% yakin  sadurunge  aku  nulis  sampeyan.Matur  nuwun  kanthi
sanget kanggo bantuan sampeyan.”

"Wong  wadon  sing  kena  herpes  ana  kedadeyan  liyane  lan  dheweke  ora  nate  ngandhani
kulawarga apa sing salah.Iki, dheweke mung ngirim pesen menyang aku: "Halo maneh, wingi
ngerti  yen  adhiku  duwe  kelenjar  tiroid  setahun  kepungkur  nanging  ora  ngandhani
kulawarga.Ketoke dhokter  ngandika  dheweke bakal  tetep mripat  ing  lan  yen ageng,  banjur
padha operate.Iku ora cukup gedhe kanggo njupuk biopsi saka iku.Oalah, dheweke wis janjian
karo dhokter minggu kepungkur lan ngerti yen tumor wis mandheg tuwuh.Dheweke percaya yen
obat  kasebut  mandhegake  wutah.Apa  ora  warta  apik  banget?Dheweke  terus  njupuk  kanthi
pangarep-arep  yen  janjian  sabanjure  bakal  mbuktekake  manawa  lenga  kasebut  mateni
tumor.Bakal menehi katrangan luwih akeh nalika kedadeyan kasebut. Scot

"Kadhangkala  musim semi  kepungkur  aku  weruh  tandha  abang  ing  sisih  kiwa  daguku.Aku
ngilangi iki minangka lara sing bakal ilang.Inggih, iku ora lan banjur sadurunge aku ngerti iku
liyane  muncul;  ora  ditempelake  nanging  ing  rada  saka  garis  lurus  metu  saka  tandha
pisanan.Aku nggunakake sawetara polysporin lan krim liyane sing ditemokake ing lemari obat
nanging ora ana sing ngganti  warna utawa penampilan.Nalika  aku ngubungi  lan  mlebu ing
kantor  Dr,  ana  luwih  akeh  nanging  wiwit  katon  beda  ing  sawetara  wilayah.Iku  katon  luwih
blotchy.Nalika dokter mriksa aku, dheweke katon gumun.Sajrone rong sasi sabanjure, dheweke
menehi resep krim lan pil antibiotik sing beda.
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Sadawane dheweke  terus  ngomong,  Aku  ora  mikir  iku  kanker.Aku  ora  mikir  iku  kanker.Iku
ketoke  aneh  sanadyan  dheweke  bakal  ngomong  aku  ora  kuwatir  babagan  nggawe  janjian
maneh,  mung  teka  ing  kantor  saben  minggu  kaya  sing  didhawuhake  lan  dheweke  bakal
langsung  ketemu  aku,  lan  ing  kantor  pribadine,  ora  ing  kamar  pemeriksa  kabeh.
wektu.Ngomong aku iki rada wedi iku understatement minangka iki arep ora ono.Ing luwih saka
siji kesempatan aku takon marang babagan ndeleng dermatologist kang mangsuli, "Kita bakal
njaluk biopsi rampung lan banjur njaluk sampeyan menyang dermatologist, yen sampeyan ora
keberatan  nyopir  menyang  Halifax"  ...  "Aku  bakal  lunga  ing  deg-degan,"  aku  ngandhani
dheweke kanggo ngerteni apa tandha-tandha ing raiku.Wektu liwati lan aku ora krungu saka
Halifax  babagan  janjian  karo  dokter  kulit.Aku  takon  marang  Dr.  maneh…  Dheweke  banjur
nyebutake  yen  ana  dermatologist  sing  tilar  donya  ing  Halifax  lan  sing  ana  ing  kono  sibuk
banget,  tegese  bakal  sawetara  sasi  sadurunge  aku  bisa  ndeleng  dheweke.Wektu  katon
nyeret… ora ana kedadeyan…

Aku mutusake sawise nyoba obat-obatan sing diwenehake dening Dr.Aku nggawe sawetara
pitakon  lan  entuk  sawetara  RSO(Rick  Simpson  Oil)  utawa  mung  sijine,  uga-digawe  Hemp
Oil.Aku  tindakake  pandhuan  babagan  carane  nggunakake  lenga.Aku  sijine  sawetara  ing
bantuan band lan nutupi tandha ing pasuryan ing wayah wengi.Aku ingested sawetara saben
sore uga.

Saka kabeh sing dakkarepake, barang iki ora bisa nglarani sampeyan, nanging bisa ngilangi
sikilmu yen sampeyan njupuk kakehan ing wiwitan.Inggih, ing sawetara kesempatan aku njupuk
sethitik kakehan lan ora bisa kanggo bisa kanggo sawetara dina.Apa sing dak lakoni yaiku tetep
nglamar  minyak  ing  wayah  wengi  kaya  akubisa  tanpa  mbuang-buang.Aku  bisa  ndeleng  iki
nggawe prabédan.Aku yakin bakal bisa luwih cepet yen aku njupuk wektu kanggo nyetel jumlah
sing aku njupuk internal supaya ora ana reaksi salabetipun kanggo fungsi motor sandi.LOL

Kabeh  iki  bisa  digunakake  lan  ing  salah  sawijining  kunjungan  paling  anyar  menyang  Dr,
dheweke kandha, "Iku ora katon agresif kaya saiki." Iki nggawe kula aran luwih apik, lan uga
laporan biopsi nalika bali ngandika sampel tissue ora mbebayakake!Aku bisa sajujure ngomong
yen lenga kayane wis ngresiki apa wae sing ana ing dagu.

Umume  ora  ana  tandha-tandha  abang  sing  tuwuh,  mung  'bayangan'  sing  ana.Aku  lunga
menyang Dermatologist ing minggu.Muga-muga dheweke bisa menehi katrangan babagan apa
sing dakkarepake.Aku pengin ngerti manawa kanggo tentrem atine.Aku mesthi bakal menehi
nganyari nalika aku duwe informasi liyane.Saiki… Aku seneng ngucapake matur nuwun sing
gedhe kanggo sing melu mbantu aku mari!” Bill

Q.Aku kepingin  weruh yen RSO bakal  mbantu lara  ibuku saka radiasi?Dheweke mutusake
kanggo nerusake perawatan "konvensional",  lan  saiki  dheweke duwe dada,  kanthi  ora  ana
tembung liyane, bajingan.Lara mung nyawang.Aku elinga yen salah siji sampeyan utawa Rick
sapisan tak burned, Aku guess nalika nyepakaké RSO, lan nuduhake gambar carane lenga uga
dianggo ing Burns.Dadi, apa ana gunane kanggo dheweke?

A.Gosok lenga utawa salep rami ing dhadha lan punggung.Mesthine dheweke kudu mangan
lenga lan tetep adoh saka dokter lan kabeh bentuk karusakan sing ora perlu.JB

"Ibuku (72) duwe kulit retak sing lara ing pucuk driji kira-kira 2 taun saiki ... lara banget.Dokter
kandha, "Yo, sing teka karo umur." Dulur!!!Kita nyampur jumlah lenga sing sithik banget karo
aquaphor ...Siji perawatan, sewengi ... ical!Retakan sing lara wis mari lan tetep apik nganti luwih
saka seminggu!AMAZING!” Dolly

"Aku nggunakake lenga ing tatu operasi mbukak seger.Ing wulan September 2012, aku duwe 2
tumor Karsinoma Sel Basal sing dibuang saka rai.Siji gedhe lan tumor feeder sing nyebar.Uga,
tumor internal ing pipiku dikerok kanggo biopsi.Nalika aku mulih lan mbukak tatu, aku duwe
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kawah ing pasuryan.

Kanggo 4 dina pisanan aku nyampur mentega Shea lan lenga lan ditrapake.Aku banjur ngalih
menyang  lenga  terus  lan  ora  mandheg.Nalika  aku  lunga  kanggo  janjian  post  op,  Dr  sing
panginten aku arep duwe surgery plastik kaget ing marasake awakmu.Aku mutusaké kanggo
ngomong dheweke bebener,  aku wis  ora  digunakake resep,  aku wis  waras  karo  Cannabis
Oil.Dheweke wis krungu saka Rick Simpson & Phoenix Luh,  dheweke ora ngadili  kula,  lan
ngandika supaya munggah karya apik.Ing siji sasi, aku arep kanggo operasi kapindho, rencana
tumindak kanggo nambani tatu iki ... Cannabis Oil.Apa aku bakal ngandhani ahli bedah iki?Ing
janjian Post op!Ing katresnan & cahya." Patti-Jo

-- Patti, ora ana operasi sing dibutuhake yen sampeyan terus nganggo lenga.Utawa nundha
60g  liyane  yen  perlu,  nanging  adoh  saka  operasi  lan  dokter,  yen  bisa.Iku  prasyarat  sedih
kanggo sukses perawatan ing akeh kasus.JB

"RSO wis nggawe psoriasis saya meh ora ana.Aku wis ngonsumsi dosis pangopènan nganti
telung taun saiki lan kulitku resik, pikiranku resik lan aku ora tau dadi luwih sehat. Erica

"Aku wis weruh wong sing cedhak karo aku nggunakake lenga Rick ing obaran ala sing bakal
ninggalake catu sing ora becik lan sajrone seminggu nglebokake lenga kasebut wis ilang lan
ora ana tandha bekas utawa kobong." Janice

"Saiki kita duwe anak wadon.Dheweke duwe psoriasis ing sikil, lengen, lan siji dhengkul.Njupuk
gambar  ing  wiwitan.Nganti  saiki,  wilayah  sing  garing  ora  ana.Kulite  abang,  nanging
alustinimbang  wungu  lan  inflamed.Wilayah  sing  luwih  cilik  ing  njaba  wis  diresiki  kanthi
lengkap.Kita yakin iki bakal bisa ditindakake.Kita njupuk pics saben dina liyane utawa nalika
ana dandan ngelingke.Kabeh iki kurang saka seminggu nggunakake lenga topikal.Matur nuwun
kanthi  sanget  kanggo  nggawa  kesadaran  kanggo  medicine  iki  wekasanipun  bakal  waras
bangsa Rick lan JB.Aku nuduhake kiriman saben dina lan ngandhani  sapa wae sing bakal
ngrungokake.Wis wiwit klelep.” Ron

Q.Apa campuran iki bisa kanggo kukul ??

A.Jennifer, lenga dianggo kanggo 'kabeh jinis kondisi kulit.' Tegese kalebu kukul.Sugeng rawuh,
JB

"(Aku ngerti babagan minyak kasebut) 3 wulan kepungkur nggoleki internet kanggo obat kukul
lan  rosacea.Iku  mbusak  sing  enggal!Aku  nambah  lenga  iso  kanggo  lenga  klapa  kanggo
nggunakake ing pasuryan lan gulu sapisan dina.Bojoku ngomong aku katon luwih enom 15
taun!Matur  nuwun  kanthi  sanget  kanggo  nuduhake  informasi  iki.Gusti  mberkahi  kowé
kabèh.Tansah tumindak apik. Toni

“Sumpah  iki  kok  aku  katon  luwih  enom tinimbang  sedulur-sedulurku.Aku  paling  tuwa  saka
4.Umume wong ngomong yen aku katon luwih enom 20 taun tinimbang adhine. Maryam

"Iku uga kanggo rambut  ingrown ing pasuryan uga.Aku digunakake ing  putra 23 taun karo
sukses ing 2 aplikasi.TRESNA SATU.” Patti-Jo

"JB, apa sampeyan duwe bukti ilmiah, utawa mung wong sing nate nate alergi ganja?Apa iki
bisa?Aku banget mikir yen trikoma sing nggawe wong gatel, amarga nalika trimming, sampeyan
cenderung nandhang gatal ing tangan sampeyan kaya insulasi sing ndemek.Nanging aku wis
dikandhani dening wong loro yen dheweke percaya yen dheweke alergi mariyuana lan njeblug
ing hives nalika ana ing saubengé utawa kumelun diunekake ing cedhake.Nanging aku pengin
loro-lorone dadi bagian saka sinau, mula aku kepingin weruh yen ana wong sing nandhang
alergi mariyuana utawa ngalami dhewe?

--  Delengen,  ganja iku tanduran,  dadi ya,  sawetara wong bisa uga alergi  marang sawetara
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komponen,  mesthine.Nanging  kita  durung  weruh  alergi  kanggo  lenga  lan  kita  mikir  yen
kedadeyan, wong mung kudu nyoba galur liyane karo terpenes liyane.Minyak iki digunakake
kanggo nambani kabeh jinis alergi.Nanging ana pitung milyar kita lan saben kita unik, mula aku
bakal ngomong yen ya, sawetara wong bisa uga ngalami alergi kanggo sawetara jinis lenga.JB

"Charlie  mlaku-mlaku.Ora  ana  obat  nyeri.Dheweke  ngadeg  dhuwur.Lampahipun  lurus  lan
amba.Dheweke bisa mlumpat lan muter.Gulune meh 90 persen waras.Wis ora katon kaya iki
sajrone rong taun.Dheweke mangan gedhang, pizza, roti isi setengah, sega goreng, yogurt lan
liyane wingi.Dheweke wis tau mangan akeh iki.(…)

dhengkul tengen Charlie ana sing paling awon.Iku kira-kira 50 persen luwih apik.Sing kiwa meh
waras  babar  blas  kejaba  yen  bengine  gatel  lan  blistered  maneh.Nanging  ora  ana  sing
utama...Owah-owahan sing paling gedhe yaiku tatu ing gulu lan ing kelek.Gulune meh mari
temen uga keleke.

Aku nggunakake tepak cilik saka lenga ing g-tabung sadurunge siram.Iku uga wis mbantu karo
pain dhengkul.Yen dhengkul dheweke lara, dheweke bakal netes.Aku ora nambah tylenol utawa
ibuprofen.Iku trik.Aku uga nggawe ointment dhewe.Aku duwe mesin banyu sing nyaring banyu
lan misahake banyu alkalin saka asam.Wiwit banyu oksigen asam banget kanggo kulit lan uga
antibakteri, aku njupuk banyu asam lan nyampur karo methocelullose kanggo nggawe ointment.

Aku  nambah  konsentrasi  kanggo  nggawe  salve  sing  kaya  konsistensi  vaseline.Aku  butter
dressings karo iki lan digunakake ing wounds.Iki mung nggawe bedane sing luar biasa karo
nyeri, gatel, lan marasake awakmu.Aku bakal ngirim sampeyan pics rauh.Aku wis njupuk wong-
wong  mau  saben  owah-owahan.Aku  mikir  lenga  bakal  tahan  kanggo  sasi  liyane,  nanging
amarga  iki  pisanan  aku  wis  tau  nindakake  iki,  akuora  yakin.Aku  bungah.Napsuné  ora  tau
banget.Dheweke wingi mangan luwih akeh tinimbang kabeh taun." Trisha

"Hei Rick lan kanca-kanca, aku duwe kanca sing nandhang lara iki (kira-kira.2 inci dening 4 inci
ing diameteripun) ing agul-agul Pundhak kiwa kanggo arep ing 4 taun saiki, infèksi eeeking,
karo ora scab ing situs,  mung bukaan mentahan murni,  ing lumahing sampeyan bisa  aran
bongkahan ukuran baseball hard sensitif kanggo tutul .

Dheweke  wis  ngetrapake  lenga  kasebut  kaping  8  sajrone  7  wulan  kanthi  udakara  2  akhir
minggu  kanggo  panggunaan  internal  uga.
Scabbing lan bongkahan parut wis ilang, tatu mbukak tatu lan kancaku rumangsa diberkahi bisa
nggunakake lenga kasebut. Rebecca

"Aku duwe lumps ing gulu ing rong titik, siji ing dhadha, lan siji padharan ... ing telung minggu
pungkasan mine wis nyusut ... siji ing mburi gulu lan weteng meh ilang ... siji konco kuping iku
setengah ukurane...GO KANABIS MINYAK!!!!!!” Sharon

"Mung kanggo nyritakake crita cilikku ...kanca saka mine wis nandhang sangsara marga saka
thrombosis  vena  jero  kanggo  akèh  taun.Dheweke  wis  tatu  ing  sikile  wis  2  taun,  ukurane
seprapat...Sawise ndeleng Kisah Rick Simpson, aku menehi saran lenga, ujar manawa bakal
nyoba apa wae ...Dadi perokok, aku entuk sawetara lenga.Marang dheweke kanggo njupuk
kaping pindho dina.2 butir beras ukuran...2 minggu liwat...dheweke mesem, wis suwe ora weruh
...Tatu wis surut?????...Kulit  anyar mulai???Iki ora bisa???...Utawa bisa???...Dheweke terus
rong minggu maneh ... banjur muncul kanthi eseman sing luwih gedhe ...tatu wis ilang???...Kulit
anyar kabeh lan ora nyeri ...WOWWW...Saiki kita padha pracaya, ndeleng iku pracaya ...tetep
pangarep-arep!” Jason

--  Ya,  bisa  uga,  Jason  Hildebrandt,  sampeyan  ndeleng  lan  saiki  sampeyan  ngerti  carane
sampeyan bakal nambani apa wae sing kedadeyan karo sampeyan utawa kanca-kanca.Cukup
gosok lenga lan mangan, pancen gampang banget.Matur nuwun lan matur nuwun, JB
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“Wingi aku ngethok drijiku ing blender ing kantor.Ing 3 am aku tangi kanggo driji ketukan aku
nyoba  es,  peroksida,  neosporine.Ora  ana  apa-apa.Isih  throbbing.Aku  banjur  ngelingi  lenga
pangrungu bakal mbantu regenerasi sel lan mandheg nyeri lan nambani bekas lan masalah
kulit, mula aja nyoba.Dadi aku njupuk tetes lan nyebarake ing kabeh pucuk driji.Ing 1 menit pain
wis  80% ilang.Ing  30  min.Aku  bisa  gulung  cepet  driji  mung pain  sethitik  nanging  ora  pain
nyata.Aku didol.Ing 12 jam mengko aku nglamar maneh lan ora lara wiwit. Rebecca

"Strechmarks?" Amber

-- Ya.JB

"Hei Rick, aku pengin njaga rahasia jenengku yen sampeyan ngirim iki (sing ora ketompo).Kula
gendakan wis upbringing tenan atos lan resorted kanggo nglereni bangkekan nalika dheweke
tak nandhang sungkowo, masalah iki taun lan taun konco kita nanging sawetara catu cantik
njijiki ing bangkekan isih tetep.Ana arang banget katon lan gelembung metu cukup sing dicokot,
iku bab pisanan akeh wong sok dong mirsani nalika pisanan ketemu dheweke, dheweke 'd kaya
apa luwih saka kanggo nyisihaken saka wong-wong mau.

Dadi pitakonanku apa lenga bisa mbantu ngilangi bekas?Utawa paling ora mbantu supaya ora
katon?Aku seneng karo apa sing sampeyan lakoni lan aku pengin ngerti babagan lenga nalika
simbah lara kanker, sampeyan dadi pahlawan kanggo kabeh urip sing wis ditulungi!

-  Miwiti  aplikasi  lenga topikal ing bekas,  padha paling kamungkinan bakal ilang ing minggu
utawa sasi.Aku uga bakal njaluk dheweke ing lenga,  banget,  iku bakal bantuan karo PTSD
dheweke saka kabeh sing  pengeling-eling  apa dheweke lunga  liwat.Iku  uga  bakal  nambah
kualitas turu dheweke.Njupuk foto lan video yen sampeyan ora keberatan, catu bakal ilang -
bisa rampung utawa meh ora katon.Sugeng rawuh, Jindrich

"Aku duwe masalah sing padha karo lara sikil.Pisanan amarga aku pra-diabetes.Nanging aku
ngerti yen aku sensitif banget karo serangga lan nyamuk.Dakwènèhi lenga lan dakwèni bandha
ing sawengi, banjur cokotané mari.” Michelle

-- Apa sing bisa ditindakake lenga kanggo gigitan nyamuk utawa kutu pancen apik tenan.Coba
lan sampeyan bakal ngerti kenapa kita ujar manawa ora ana sing kudu metu saka omah yen
ora ana  lenga.Minyak  kasebut  akeh gunane,  mula  ora  tanggung  jawab kanggo  nyoba urip
tanpa.JB

"mangan minyak...Aku wis njupuk lenga kanggo rong sasi, psoriasis meh 80% cetha, lan aku
ora kudu nggunakake obat apa wae ...Lan uga ngilangake atritisku...” Giuliana

"Aku wis nggunakake campuran minyak zaitun ganja lan sajrone seminggu psoriasis saya wiwit
ilang.Susah aku mung duwe sethitik lan aku ora duwe cukup kanggo njupuk liyane loro njero lan
externally.TELITI,  aku  malah  ora  duwe  RSO asli,  nanging  lenga  ganja  digawe saka  lenga
zaitun. Teemu

--  Muga-muga  sampeyan  bakal  entuk  minyak  maneh,  Teemu.Iku  paling  apik  kanggo
nggunakake topically kanggo ngontrol gejala lan uga kanggo mangan lenga, sampeyan pengin
mbusak sabab ndasari saka masalah, banget.Sugeng rawuh, JB

"Iki uga bisa digunakake kanggo gigitan nyamuk lan lara untu.Anakku digigit, ora guyon, paling
50 kaping dening nyamuk ing 15 menit WITH OFF! Deep Woods bug semprotan ing.Aku nyoba
kulit pisang, deodoran, aloe vera, dermaplast & hydro-cortisone.Ora ana sing nyuda bengkak
(dheweke  alergi  gigitan  nyamuk  &  abuh  banget)  utawa  menehi  relief.Ing  desperation  aku
scraped resin metu saka vaporizer a, dicampur karo mung dicokot saka lenga klapa supaya
bakal nyebar luwih gampang & "greased" dheweke sikil mudhun karo.Ing babagan setengah
jam kabeh dadi gedhe iki mudhun & nalika dheweke isih titik abang ngendi cokotan padha ora

- 32 -



ngganggu dheweke & aku nyingkiri menehi Benedryl.

Aku duwe abses mbentuk ing tutuk & Aku dikempalken resin saka vape watara waos kena
pengaruh & maneh ing babagan setengah jam dadi gedhe banjur mudhun & Aku bisa waras,
ora masalah karo wiwit.Aku ngemas rong dina kanggo mesthekake.Saiki aku bisa ngomong
sing  packing  resin  (yen  sampeyan  duwe  Vapir  No2  nang  conthong  ing  ngendi  sampeyan
ngganti layar nglumpukake hash meh murni, klempakan banget.) watara untu aku tak luar biasa
dhuwur, mbokmenawa luwih dhuwur tinimbang aku wis tau ing gesang kawula. .

Aku  malah  sms  bojoku  saka  ruang  tamu  kanggo  njaluk  bantuan  menyang  kamar
turu.Pangobatan sub-lingual luwih apik, mula ing UGD yen dheweke curiga serangan jantung,
dheweke nyemprotake nitro ing ilat.Saiki kabeh apik, aku ora mati amarga overdosis, aku ora
tangi mabuk sing nggegirisi & sing paling apik ...Aku ora kudu njupuk Tylenol utawa Advil sing
akeh banget & ngrusak weteng & ati.

Aku ngerti resin ora cara sing paling efektif & aku malah ora yakin yen bakal bisa nanging apa
aku kudu bisa karo wiwit aku manggon ing negara ilegal.Aku panginten iku ora bisa babras
sanadyan.Aku ora sabar ngenteni manggon ing negara sing bisa tuwuh kanthi bebas bahan
wiwitan organik kanthi kualitas sing paling dhuwur, nggawe minyak dhewe & nambani awakku
lan  kabeh  kulawarga  ...kalebu  anakku  sing  meh 2  taun  sing  wis  ngalami  neraka  ing  taun
kepungkur amarga ora ana sing bisa ngerti apa sing salah karo dheweke.

Dheweke mikir  saiki  dheweke duwe kelainan protein,  nanging iki  mung perkara liyane sing
dibuwang amarga ora ngerti apa sing salah.Njupuk dheweke ing lenga bisa mung nylametake
nyawane.Nalika  aku seneng duwe diagnosis  sing akurat,  mula  aku ngerti  apa sing diobati,
nanging ing ngisor iki aku mung pengin bayiku rumangsa luwih apik & yen tegese mbatalake
masyarakat konvensional, mula aku bakal nindakake. Sara

"Lenga katon urip.Cemlorot nalika ditrapake.Tanganku kobong (ora bakal dakcritakake carane
lol) nanging diobati nganggo lenga.Mung sisa lenga murni sing cukup kanggo 2 aplikasi, banjur
lenga digunakake infuslenga klapa.Ora ana rasa lara babar pisan.Lan ora ana bekas tatu ing
pungkasan.Ora ana kasa parafin, ora ana infeksi, ora ana pil nyeri.Matur nuwun maneh Rick
kanggo nuduhake iki karo jagad iki. Carol

"Matur nuwun ora cukup kanggo apa sing wis ditindakake.Aku lungguh kene karo lenga ing
kayu oak racun.Aku ora bakal nyoba tanpa sampeyan.Suwene luwih saka 2 wulan ndemek meh
100% awakku taun kepungkur amarga ana wong sing miwiti  brushfire, mula saiki aku bakal
entuk ing endi wae & luwih elek amarga dheweke ora nggawe kekebalan.

Sedina  kepungkur  muncul.Dadi,  lenga  wingi,  ora  mandheg  gatal.Nanging  aku  ndeleng  iku
marasake awakmu, catu saben dina supaya aku duwe iman.Esuk iki, 24 jam sawise aplikasi
kaping  pisanan,  aku  weruh  manawa  bisa  digunakake  lan  nambani  kulit  sing  tatu  saka
scratching.Dadi karo sawetara tempel seng oksida liwat lenga aku pracaya aku mung nemu
bantuan 1 # kanggo oak racun.Aku bener ora bisa ngenteni nganti mangsa sabanjuré kanggo
ndeleng  apa  Mungkin  lenga  waras  kanggo  ndandani  masalah  iki  kanggo  urip.Aku  bakal
ngandhani sampeyan.Apa ora bakal apik?Maneh, matur nuwun kanggo kabeh sing sampeyan
lakoni. Rebecca

--  lenga  uga  bisa  ndandani  iku.Iki  minangka  obat  utawa  kontrol  kanggo  kabeh  masalah
medis.Cepet-cepet diterapake, luwih cepet bakal ndandani apa sing kudu didandani, iku kabeh
sing ana.JB

"Racun ivy ing lengenku ...ruam lan kobongan ilang sajrone 5 menit ...ora benjolan, ora ruam,
ora nyeri ...Aku nggunakake siji butir beras RSO karo lenga klapa sethitik ...5 menit wis ilang!!!
Minyakku!!!” Estelle
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"Aku kena racun oak ing rai, sawise dina kaping pindho saka bathuk nganti gulu, bintik-bintik
gatal gedhe, mentah lan sawetara getihen amarga digaruk.Aku nyampur lenga karo lenga klapa
sethithik supaya gampang nyebar.Aku sijine lan cepet relief saka gatel lan pain, ing jam ing
rawness lan inflammation wis ilang, ing esuke iku ora katon kajaba sing tenan katon.Iku mesthi
wungu sawetara eyebrows lan pungkasanipun sawetara skeptics tak kanggo ndeleng apa aku
tansah ngomong bab.Daya Marasake Ganja!” Cindy-lee

"Aku pengin wong ngerti  yen RSO ngresiki blister gedhe sing dicekel bojoku nalika turu ing
amben nganti suwe amarga lara.Aku sijine lenga ing lan ing minggu iku ilang.Aku wedi banget
yen bakal berkembang dadi  luwih serius.Iku nutupi  kabeh tumit.Matur nuwun Rick Simpson
kanggo kabeh sing ditindakake. Susan

"Aku nggawe salep saka lilin tawon, lenga zaitun, lenga klapa, lan lenga neem sing ngobati
ambu ora  enak  sikilku  sing  wis  saya  alami  luwih  saka  25+  taun  ...Aku  nambahake  lenga
lavender lan jeuk kanggo ngilangi bau neem.Lan kerjane luwih apik tinimbang krim kulit sing
daktuku.Lan bojone ora tau luwih seneng." Robert

-- Aku bakal nambah dicokot saka lenga kanggo campuran, Robert.Ora nate nambah sawetara,
lan mesthi bakal luwih apik.Minyak mung bisa nindakake perkara sing padha, yen dicampur
karo minyak wiji rami, umpamane, lan pijet sikil kanthi salep ganja sing kuwat minangka salah
sawijining perkara sing paling nyenengake sing bisa dialami ing jagad iki.Apa sampeyan bisa
mbayangno carane apik kanggo sikil sampeyan yen sampeyan bisa nyemplungake ing lenga
sing ora diencerake suwene sepuluh menit?Apa sampeyan bisa mbayangno carane efektif iki
kanggo wong sing lara lara, ulkus diabetes, kanker kulit, lsp?Kula saged.JB

"Yen wanita ngerti yen bisa mbalikke kulit tuwa lan ndandani kulit sing rusak (kaya ing kasus
wong iki),  dhukungan legalisasi  ganja  bakal  ngliwati  atap!Ekonomi kabeh wis maju  amarga
penindasan obat  alami  sing luar  biasa iki  lan kita  kabeh bakal  nonton ambruk bebarengan
amarga luwih akeh wong sing ngerti lan mung mulai ngobati awake dhewe. Gil

"Apa aku maca kerut?Iku mbantu WRINKLES?" Margie

Q.Apa sampeyan aplikasiake ing pasuryan kanggo perawatan kerut utawa njupuk kanthi lisan
utawa loro-lorone?" Toni

A.Loro-lorone  kanggo  asil  paling  apik,  nanging  aplikasi  topikal  mung  bisa  nindakake  akeh
banget.JB

"Aku butuh resep kanggo botak.Apa siji bagean lenga rami nganti sepuluh bagean lenga wiji
rami?Tulung tulung!Bojoku rontok rambute lan aku pancene ora pengin ninggalake dheweke…
Kita duwe anak kembar, mula aku butuh dheweke tetep, ha ha.” Jenna

-- Sing bisa.Kita seneng nambah 20-30% lenga kanggo lenga wiji  rami,  96% alkohol utawa
operator  liyane  nanging  kurang  saka  iku  uga  bisa  nindakake  keajaiban  nalika  digunakake
topikal.Saenipun,  mesthi  bakal  duwe  ember  saka  lenga  kasedhiya  lan  bakal  nggunakake
langsung.Amarga obat sing ora diencerake luwih apik tinimbang obat sing diencerake.Sugeng
rawuh, JB

"Dadi mekanik, aku wis nggunakake lenga ing sawetara potongan sing cukup ala lan sampeyan
100% bener ...bisa nambani kulit luwih cepet tinimbang liyane. Cory

"Ngobati kutil kelaminku mung 3 aplikasi sajrone 2 minggu.Aku ngalami sawetara perawatan
sing lara banget ing klinik GUM ing rumah sakit sing mung nggawe dheweke luwih elek.Aku
nggunakake kira-kira 10mg ing saben wart (aku duwe 5) saben telung dina.Aku wisuh nanging
nyingkiri nggunakake sabun kanggo 3 dina saben wektu nganti lenga diserep, banjur adus lan
aplikasi maneh.Kutil mung malih dadi kulit mati sing digosok-gosok tanpa rasa lara, ninggalake
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kulit sehat sing anyar.Aku ngandhani GP babagan iki lan dheweke diarani ngapusi?Aku begja
duwe kanca sing nggawe lenga saka iyub-iyub lan godhong kuncup sing biasane dadi bahan
sampah. Miles

"Saiki aku lagi ngobati tahi lalat sing wis ireng.Saben esuk aku aplikasi jumlah loman tengen ing
mol banjur nutupi karo band aid.Ing 3 minggu aku bisa ndeleng kanthi visual mol wis nyusut.Iku
KARYA.Aku uga mangan sethithik  saben dina ...apa bedane tingkat  energi.BLISS medicinal
liwat ganja !!!!!! ” Beau

"Aku rumangsa guilty amarga pengin nyoba ing sirahku kanggo pola botak lanang." Robert

-- Aja, iku bisa lan sampeyan bakal mbutuhake jumlah cilik saka lenga tho.Mesthi sampeyan
bisa nyelehake akeh lan bakal luwih apik, nanging yen sampeyan larutake gram utawa luwih ing
100ml minyak wiji hemp, aku mikir sampeyan bakal seneng ndeleng apa sing bakal ditindakake,
Robert.Uga nambah sawetara mil saka lenga wiji lan campuran lenga kanggo sampo lan produk
kosmetik liyane sing digunakake, sampeyan uga bakal kaya prabédan bakal nggawe.Njupuk
foto, sampeyan bisa nulungi wong liya.Kita mung duwe sawetara foto sing, kita ora mbayar
manungsa waé kanggo iku, understandably.Nanging pancen bisa, coba lan aja isin sedhela.JB

"Aku  ngaku...Aku  kikuk...Aku  duwe  pakulinan  ala  kanggo  nempelake  tines  garpu  pitch  ing
sikilku.RSO langsung ing papan, tutup nganggo band aid, pain ilang ing sawetara detik, waras
ing 3 dina. Heather

"Aku wis ndeleng versi balm sing kurang kuat kanggo ngrusak psoriasis sajrone pirang-pirang
dina, nyuda bengkak ovarium ing dina kaping pisanan sajrone 20 menit, lan nyegah parut lan
nyeri  nalika  ditrapake  langsung  ing  luka  bakar  cilik.Pancen  gawe  aku  mikir  apa  sing  bisa
ditindakake lenga...” Beres

"Aku duwe salah sawijining kasus sikil atlet sing paling awon nalika umur 10 taun, aku pengin
duwe minyak.Nanging saiki aku duwe.Kabeh apik 47 taun sabanjure.Ngobati kabeh." Donald

"Mantunu wadon lagi nggoreng daging babi lan dicelupake driji ing lenga panas sing nggodhok
nganti ros-rosan pisanan lan dadi putih kaya pitik masak.Kita sijine RSO ing wong-wong mau
lan pain wis ilang ing babagan menit utawa luwih, dheweke dilapisi 2 x dina karo RSO.Padha
mari cepet banget mung sawetara dina lan ora ana kulit utawa parut.

Apik  tenan  saiki  kita  simpen  sethithik  ing  kulkas  pawon  dadi  yen  ana  wong  sing  kobong
(utamane bocah-bocah)  kita  bakal  langsung nglamar RSO, ora  perlu ngrasakake lara  kaya
ngono nalika duwe tanduran alami sing bakal ngurus. .” Debra

"Aku duwe gumpalan cilik  ing sikutku,  diobati  nganggo minyak ...Seminggu mengko sikutku
mulus lan ora benjolan...Aku rumangsa kutil, nanging amarga aku ora percaya karo dokter, aku
ora bisa ngomong kanthi pasti. Carla

-- Ora preduli apa sing salah karo kulit sampeyan, cukup olesake lenga, tutup nganggo pita lan
oles maneh saben dina utawa rong dina utawa nalika band ambruk.Luka bakar, kutil, eksim,
psoriasis…Tlenga ora peduli apa lan bakal ndandani, mung menehi wektu lan lenga.JB

"Aku nggawe "kumbah" saka lenga sing dakgawe lan takon kanca sing duwe psoriasis SEVERE
saka  sirah  nganti  jempol  lan  durung  njupuk  gambar  dheweke  luwih  saka  4  taun  kanggo
ngumbah awake dhewe.1 TIME - nalika dheweke wis ngumbah awak aku kaget nonton ALL
saka abang, kulit patchy pindhah POOF lan katon AMAZING kulit sehat sawise saben TIME
dheweke  ngusapi  bagean  awak.Aku  DID  njupuk  pics  saka  dheweke  wengi  lan  dikirim
mau.Dheweke SAIKI seneng njupuk fotone ... HARIAN!

Sawetara wong liya takon kepiye carane nyampur lan aku seneng lan kaget pasien MS lan
wong liya sing nandhang penyakit nggunakake obat kasebut nalika adus lan ana sing kandha
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yen dheweke turu kaya BAYI sing sepisanan ora lara. Traci

"Kancaku duwe kista ing pasuryan lan sawise njupuk lenga kanggo sawetara dina iku ilang.Lan
dheweke ngonsumsi ora nggunakake topikal. Jonathan

"Aku njupuk luwih saka ukuran butir beras.Aku pancene wis nyelehake irungku lan alergiku wis
ilang.Aku manggon ing omah motor karo loro asu lan kita lagi bombarded karo serbuk sari saka
gunung  tetanggan  saka  wit.Taun  kepungkur  aku njupuk  benedryl  saben dina.Aku  ora  kudu
njupuk apa-apa musim iki, lan aku turu luwih apik. Judy

"Ora pasien kanker, nanging aku duwe infeksi ing tumit sing ora bakal nanggapi perawatan.Aku
malah duwe teknologi perawatan tatu ... dheweke kena infeksi supaya ora nyebar nanging isih
ora bisa waras.Aku smeared lenga ing lan ing SATU dina redness wis kurang.Dina loro lan
abang wis ilang.Dina kaping telu lan infeksi katon kaya kulit maneh!Minyak penyembuhan sing
apik banget! ” Tammie

"Aku ing titik ngendi aku ora bakal metu saka omahku.Aku duwe ruam sing diomongake dening
dokter yaiku dermatitis perioral lan kabeh sing diwenehake marang aku ora bisa digunakake
utawa nyebabake aku lara.Dheweke ujar manawa ora ngerti apa sing nyebabake utawa kepiye
cara nyingkirake.Sawise menyang Vancouver aku mutusake kanggo nyoba nglebokake RSO
ing ruam lan ndeleng apa sing kedadeyan.Dina sabanjuré iku cukup akeh.Aku njupuk lenga
internal saiki lan aku wis ora duwe ruam nglarani iki bali wiwit.Barang iki apik tenan.Aku saiki
nonton wong wadon sing nambani kanker payudara lan weteng kanthi barang sing luar biasa
sing diwenehake dening Gusti Allah dhewe !!!” teh

"Aku kerja ing perusahaan kolam renang lan spa...kulitku putih, ing njaba kabeh dina.Aku duwe
sawetara  titik  edan  katon  ing  pasuryan,  sirah  lan  lengen  sing  tansah  metu  saka  jendhela
driver.Minyak  kasebut  ngresiki  bintik-bintik  kasebut  sajrone  sawetara  minggu!Saiki  aku
ngonsumsi .5 gram THC murni saben dina kanggo mbantu nglawan penyakit lan supaya sistem
kekebalan saya kuwat.BTW ora ditembak flu!Ora flu wiwit aku isih cilik.” Jay

"Iku kerjane apik tenan ing Burns lan sunburns.Diencerke karo lenga zaitun." Rachel

"18 wulan kepungkur  sikilku  kena infeksi  amarga operasi.Sawise  dhokter  wis  nyoba  kabeh
antibiotik  lan tata cara padha ngerti  padha Sejatine nyerah lan  dikirim kula ngarep kanggo
ngenteni kanggo nutup.Mung sawise miwiti nambani aku kanthi dosis ganja sing dhuwur, aku
bisa nemokake regenerasi diwiwiti! Ariel

"Digunakake ing lara kadhemen lan blisters ing lambe, luwih apik tinimbang sing dakkira.Aku
ngerti bakal bisa nanging wektu kanggo waras sewengi nganti 24 jam.Aku mikir 1-2 dina ora 6
jam. Kevin

"Ibuku nyingkirake titik sing wis meh 2 taun ing 4 dina kanthi lenga !!Banjur kita ngomong, yen
iku bisa kanggo bintik kanker njaba, mung mikir apa sing ditindakake ing njero! Amber

"Aku  duwe  titik  coklat  cilik  ing  sisih  kiwa  sing  saya  gedhe.  Aku  nuduhake  pacarku,  sing
nyemprotake minyak. Pikirane, aku ora ngira bakal nindakake apa-apa. Patang dina mengko
aku mriksa, (aku wis lali bab iku) iku rampung ilang kajaba titik abang cilik ngendi titik. ora ana
apa-apautama, nanging ndadekake aku dadi wong sing percaya." Carol

"Hallo  JB.Anakku  wingi  ngobong  tangane  ing oven.Dheweke metu  ing  njaba  lan  nuduhake
tangane sing blistered.Dheweke ngandika iku babras.Aku marang dheweke kanggo pindhah ing
omah lan njupuk lenga lan sijine sawetara ing Band-Aid lan nutupi kobongan.Aku ngomong
dheweke bakal waras tanpa catu.Dheweke metu limang menit mengko.Dheweke kandha bapak
lara wis ilang.Aku ngomong ya kuwi sing kudune lenga.

Adhiku  sing  mamang  apa  sing  bisa  ditindakake  lenga  kasebut  lan  ora  setuju  yen  aku
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nggunakake obat kasebut minangka obat pilihan.Dheweke tau gagal kanggo njupuk dijupuk ing
kula nalika nerangake lenga.Nanging ora apa-apa!Amarga kabeh kita wis diapusi nganti suwe,
kita  percaya  goroh.Adhiku  nandhang  lara  rumit  para  dokter.Kanggo  nggawe  crita  sing
dawa.Dheweke  wis  miwiti  njupuk  lenga  lan  ilang  60  kilogram  sajrone  nem  wulan
kepungkur.Dheweke saiki  percaya sejatine  lenga.Lan kanthi  terang-terangan nuduhake karo
kabeh wong.Matur nuwun kanggo kabeh sing ditindakake kanggo tujuan iki. Ron

"Aku ngerti wong-wong ing kene tansah ngomong nggunakake RSO murni, lan aku penggemar
banget saka kuwi.Nanging aku mung pengin supaya wong ngerti yen infus lenga klapa digawe
karo godhong gula, wis rampung diganti neosporin kanggo kita, aku wis ora kanggo tuku kuwi
kanggo 2 taun.Kerjane luwih apik lan luwih cepet, lan aku bisa nyemprotake kabeh tangan lan
rai wong lan ora perlu kuwatir yen dheweke lara yen ora sengaja mangan. Tina

-- Tina, ora ana sing luwih apik lan luwih cepet tinimbang RSO murni nanging aku ngerti apa
sing sampeyan gunakake.Mesthi wae bentuk obat ganja sing kurang kuat uga bisa nindakake
keajaiban.Masalahe yaiku sukses ora bisa dipercaya kaya RSO sing paling kuat.

Kosmetik ganja bakal ngganti kosmetik sing paling kasedhiya saiki, yaiku sawise wanita ngerti
apa  sing  bisa  ditindakake  minyak  kanggo  kaendahane.Minyak  wiji  rami,  lenga  klapa  lan
mentega shea minangka operator favoritku nanging siji bisa nggunakake apa wae sing populer
ing ngendi dheweke manggon lan nambah lenga kasebut.20-30% RSO ing krim pancen apik
banget,  nanging  0.01-1%  uga  bisa  migunani  kanggo  kahanan  sing  kurang  serius  lan
pangopènan saben dina.JB

Tips Produksi
"Ora ana penggemar !!!Tegese ora tau.” JB

"Sawetara  penggemar bisa  mbebayani  banget,  mula  yen ana sing ora  ngerti  bedane,  (aku
minangka rewinder  motor listrik)  bisa lan bisa uga bakal  ngobong pelarut.Mung penggemar
tartamtu bisa digunakake.Amarga umume wong ora ngerti  bedane yen ndeleng penggemar
sedina muput, iki saran sing apik.Wawasan kasebut, yen motor listrik ing penggemar nggawe
spark  internal  nalika  miwiti,  sing  ora  bisa  dideleng  saka  njaba  motor,  bakal  nyebabake
pelarut.Ing  njero  ruangan  minangka  papan  sing  mbebayani  banget  kanggo  nggawe  obat,
amarga aku yakin umume sampeyan ngerti!Alesan kanggo iki kudu dingerteni kabeh…Kompor
listrik,  lampu, saklar,  tungku,  pemanas banyu,  lampu lan meh kabeh piranti  listrik ing omah
sampeyan  nggawe,  apa  sampeyan  bisa  ndeleng  utawa  ora,  spark  sing  bakal  ngobong
pelarut.Akeh  percikan  kasebut  kedadeyan  kanthi  otomatis  lan  sampeyan  ora  bakal  ngerti!
Sanajan sampeyan wis sukses sadurunge ing omah sampeyan, kaya bom wektu sing ora bisa
diobong kaping pirang-pirang,  nanging ing sawetara titik  sampeyan bakal  ngalami bledosan
sing ora bisa diusir, kedadeyane cepet banget!Kabeh wong ing omahmu bakal ana ing bebaya!
Mangga, aja, aja nglirwakake peringatan iki.Jindrich Bayer wis menehi saran ing kene, sing bisa
uga bakal nylametake urip sampeyan, yen sampeyan netepi.Matur nuwun Jindrich.” Anthony

"Aku setuju karo sampeyan 100 persen, amarga aku uga wis nggawe kesimpulan sing padha
ing  akhir  minggu  kepungkur.Aku  uga  pengin  nambah  manawa  nggunakake  panyaring  kopi
kanggo nyaring naphtha / lenga uga minangka cara sing paling apik kanggo ...Nggunakake kain
keju utawa apa wae kajaba panyaring kopi pancen bakal menehi lenga luwih akeh nanging
bakal dadi lenga sing luwih lemah, bisa uga warnane luwih ijo sing mbuktekake sampeyan.isine
akeh bahan tanduran.Ing ngisor iki Gunakake Naphtha lan saringan kopi, lan aja ngremukake
materi  kasebut  maneh banjur  ujare  Rick.Mratelakake  panemume,  Rick  wis  nyempurnakake
proses nggawe lenga ngobati kanker murni lan nggawe cara liya, mula cara sing dikandhakake
yaiku mbuwang wektu lan materi sing ora ana gunane. Marie
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"Hallo JB.Apa wektu paling cendhak sampeyan bisa ninggalake tunas garing yen sampeyan
butuh  banget?Matur  nuwun.”  Priscilla
-- Nganti balunge garing.Nanging aku mung bakal cepet-garing ngomong 5-7g saka Bud, sing
bakal menehi bab gram lenga, cukup kanggo miwiti karo, lan banjur sampeyan bisa rampung
nalika  wis  pepe  bener,  ing  minggu  utawa  luwih.Kurang  sampeyan  nangani  bahan  wiwitan
sadurunge ngolah resin sing bakal dibuang.Dadi sing paling apik kanggo ora decarboxylate
bahan wiwitan (kaya GW nindakake tanpa alesan ing kabeh,  sampeyan bisa decarboxylate
lenga karo kurang masalah dening dadi panas, kang kudu nindakake kanggo mbusak ampas
solvent).Sing  paling  apik  yaiku  nyelehake  tunas  ing  ember  kanggo  diproses  ing  kamar
pangatusan,  tanpa  penanganan  ekstra,  yen  bisa.Kurang  sampeyan  ndemek  kuncup  luwih
apik.JB

"Bryan, aku ngerti yen kondisine ora cocog nanging aku bakal terus nyanyi lagu sing padha.Apa
maneh sing bisa daklakoni lan kenapa aku kudu ngganti nada lan ngedhunake standar nalika
ora  perlu  ngedhunake?Mesthi  bakal  ana  macem-macem  gelar  lenga,  sawetara  bakal  apik
kanggo  panggunaan  topikal  (nganti  60%),  sawetara  kanggo  rekreasi  (60-90)  lan  sawetara
kanggo perawatan (90 lan ndhuwur), lan lenga paling apik yaiku 95-98% THC lan banget kuat
lan sedative, iku kabeh sing ana.Nanging saiki kita kudu mulang wong manawa ana 95-98%
lenga THC lan kudu ngarahake kualitas sing paling apik lan dudu produk biasa-biasa wae sing
bisa digunakake nanging uga ora.

Aku pribadi ora kasengsem banget kanggo nliti obat-obatan sing bisa uga bisa digunakake lan
ing sawetara kasus mung nalika kita duwe obat sing bisa digunakake ing kabeh kasus.

Kabeh jus iku apik lan apik,  nanging sampeyan bakal nemokake manawa 10-20-30% wong
bakal alergi marang bahan tanduran utawa ora seneng karo rasa, mula ora digunakake kanthi
bener minangka obat.Ganja detoksifikasi lemah sing ditanami, sampeyan ora pengin banget
nyerep bahan tanduran kasebut.Kadhangkala ya,  yaiku yen sampeyan ngerti  endi  tanduran
kasebut ditanam lan kepiye, nanging aku bakal ngati-ati banget babagan ngombe jus kasebut,
sampeyan ora bakal  ngerti  apa sing ana ing njerone,  lan aku ngerti  apa bahan kimia sing
digunakake kanggo tuwuh ganja.Dadi aku dhewe bakal ngati-ati babagan menehi rekomendasi
jus.

Lenga  kasebut  kudu  didekarboksilasi  supaya  bisa  mlaku  kanthi  bener,  sampeyan  kudu
nggodhog utawa ora bisa digunakake kanthi bener lan ora bakal ngliwati alangan otak getih,
dadi "jus non-psikoaktif" kanthi logis ora bisa digunakake uga. minangka lenga dekarboksilasi
kanthi 95-98% THC.Maneh, coba ing kondisi kulit lan deleng bedane.

Sejatine padha ditrapake kanggo CBD - maneh, ya, bakal bisa digunakake, yaiku kadhangkala
lan  ing  sawetara  kasus,  lan  uga  minangka  obat  sing  apik,  umpamane  yen  ditambahake
minangka bahan kanggo permen karet kanggo bocah-bocah, nanging liyane saka aku. mesthi
pengin nggunakake obat ganja sing paling kuat ing wiwitan.Apa ora?JB”

"Saka pengalaman pribadi, aku ora bisa ngombe jus, mula saya nggumunake.Aku uga duwe
kelainan  pembekuan  getih  lan  klorofil  sing  abot  ora  bisa  digunakake  kanggo  wong  sing
nggunakake obat kanggo nyuda getih amarga vit K sing dhuwur. Dena

"Virginia, sampeyan kudu ngerti  manawa kita wis ndeleng akeh lenga lan umume lenga ora
cedhak karo sing dikarepake pasien kanggo kahanane.Strategi 'gawe dhewe' mung siji  sing
bener-bener  masuk  akal,  sampeyan  ora  pengin  kudu  gumantung  karo  sapa  wae  kanggo
nggawe  minyak  kanggo  sampeyan,  sampeyan  pengin  dadi  kontrol  kualitas  dhewe  lan
sampeyan pengin ngerti  apa sing ana ing iku lan carane digawe.Ana akeh banget  seniman
scam ing kana lan umume ora nyedhiyakake kualitas sing nyukupi lan iki pancen sedhih, lan
siji-sijine cara kanggo nyegah yaiku ngajari  wong-wongnggawe dhewe supaya padha ngerti
bedane.Lan kadhangkala prabédan cilik ing kualitas lenga bisa nggawe akeh prabédan ing urip
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wong.Mulane kita terus-terusan nyoba kanggo push kualitas lan potency saka lenga.

Cara sing dideleng, yen bisa nggawe secangkir kopi, bisa nggawe minyak, pancen ora ana apa-
apa.Lan wong-wong sing ora bisa nggawe lenga kanggo awake dhewe biasane mbutuhake
pitulungan, mula ana wong sing bisa nggawe yen perlu, lan wong-wong kaya ngono uga kudu
entuk 95-98% THC RSO saka apotek.Utawa paling ora ing donya sing aku pengin manggon.JB

"1.) Tunas garing balunge mung dakgiling nganggo tangan, ora nganggo gilingan.Materi wiwitan
katon  kaya  tunas  cilik  banget  kira-kira.Dhiameter  5  nganti  10mm,  mula  biasane  ora  ana
bubuk.Amarga aku saiki duwe pengalaman »masak« dhewe, aku setuju banget karo sampeyan
ing kabeh titik,  kajaba titik  C.Aku wis  weruh lenga digawe karo alkohol  sing biasane luwih
peteng amarga banyu ing alkohol larut klorofil.Aku nggawe lenga karo eter petroleum murni
kelas lab.Lenga iki warnane luwih padhang (coklat-emas) lan nduweni rasa pedhes sing enak
banget dibandhingake karo lenga alkohol sing bisa dakcoba.Maksudku ing kene yaiku aku yakin
Naphtha ora ngilangi terpenes lan klorofil kaya alkohol.Iku uga godhok luwih dikontrol lan bisa
diatur  kaya  alkohol.Dadi  pitakonanku  ing  kene,  apa  sampeyan  mikir  manawa  kombinasi
grinding / ngumbah karo Naphtha ora mbebayani kanggo lenga kualitas apik kaya grinding /
ngumbah nganggo Alkohol?

-- Materi aja digiling dhisik.Sembarang penanganan bahan tunas garing bakal nyebabake THC
lan  cannabinoid  liyane  ilang  (bledug  sing  apik  ing  meja  yaiku  sing  kudu  tetep  ana  ing
ember).Ya, nggiling lan naphtha bakal 'luwih apik' tinimbang nggiling lan alkohol - kombinasi
kasebut minangka kegagalan sing meh dijamin, sampeyan ora bisa nggawe minyak sing apik
kanthi cara iki.

Sijine bud ing ember, dampen karo naphtha, remuk karo kelet kanggo loro kanggo telung menit,
pour campuran lenga-pelarut ing ember.Yen sampeyan nggarap materi sing apik,  gawe cuci
kaping pindho lan tuangake campuran kaping pindho menyang ember kanthi cuci pisanan.Yen
sampeyan ora nggunakake bahan kelas dhuwur, gunakake cuci pisanan mung kanggo tujuan
internal (lan terus golek bahan sing luwih apik kanggo digarap).

Eter  ngasilake  lenga  gedhe  (kita  seneng  lenga  amber  luwih  apik  tinimbang  lenga  peteng,
nanging elinga yen sawetara galur ngasilake lenga sing luwih peteng tinimbang liyane).Kita uga
seneng lenga amber amarga alasan praktis - sapa sing pengin duwe untu klorofil ireng?Nanging
kita ora nyaranake akeh amarga cukup mbebayani kanggo nggarap eter,  angel digayuh ing
pirang-pirang  bagean  ing  jagad  iki,  lan  kita  prihatin  banget  karo  keamanan  sing  ngasilake
minyak kasebut.Bisa booming kanthi gampang ing suhu sing rada sithik.Dadi, kanggo umume
wong, naphtha bakal apik.Kita biasane nggunakake naphtha, nanging eter bakal dadi pelarut
sing dipilih.

Dhaptar pelarut saiki sing bakal digunakake kanthi pribadi yaiku: 1.eter, 2.naphtha cahya murni,
3.99% isopropil alkohol, 4.alkohol panganan - luwih becik 99%, nanging biasane angel dituku
lan larang banget.Nalika sampeyan nggarap 96% alkohol, 4% sing isih ana biasane banyu.4%
saka 10 liter  yaiku 4dcl,  meh siji  liter  banyu sing kudu digodhog - lan butuh wektu supaya
sampeyan bisa nggunakake luwih produktif.

2.) Aku uga sijine final 60 ° C lenga anget kanggo 1.5h ing vakum supaya sakabehe mbusak
kabeh ampas solvent.Nalika aku nulis sampeyan, aku decarboxylated lenga 35 gram mengko…
Rasa lenga sadurunge decarboxylation ana akeh spicier, Aku ora ngomong Samsaya Awon,
nanging sampeyan bener bab burping.

-- Kaya sing dakkandhakake wingi,  burping kasebut saka turahan banyu.Lan banyu ana ing
kono amarga suhu kurang 'ilmiah'  sing  sampeyan gunakake.Sampeyan kudu decarboxylate
lenga tho, supaya rice cooker sing bakal mati ing 110 ° C bisa uga apik.Utawa, mesthi, bab sing
paling apik kanggo nggunakake bakal aisih - nanging maneh, akeh wong sing ora duwe lan ora
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ngerti carane operate, lan risiko bledosan tansah ana. Yen ana wong nggunakake piranti sing
ora dirancang kanthi bener kanggo nggodhog pelarut kasebut, bisa njeblug nyebabake ciloko
serius lan ngrusak kabeh omah. Nanging yen isi rice cooker iku kanggo kobong ing sawetara
cara  lan  proses  wis  dileksanakake  ing  njaba  ruangan  utawa  ing  wilayah  mbukak  uga-
ventilated.Banjur yen sing nggawe lenga ora gupuh, mesthine ora kesusahan kanggo ngontrol
geni lan ya duwe alat pemadam kebakaran mesthi apik.

Kanggo  vakum -  mesthi,  kok  ora.Yen  sampeyan  duwe peralatan  lan  yen  sampeyan  ngerti
carane nggunakake kanthi  bener,  iku ora idea ala kanggo rampung lenga ing cara iki,  yen
sampeyan pengin 100% yakin ora ana residu pelarut utawa yen sampeyan pengin nutup tutup.
cangkeme wong sing nglawan pelarut petrokimia.Sawetara wong nggunakake kanthi sukses lan
aku ora nglawan.Nanging kaya sing sampeyan ngerteni, mayoritas wong ora duwe peralatan iki
lan akeh pasien sing ora bisa utawa ora bisa tuku rice cooker lan penggemar, mula kita ora
nyaranake vakum minangka kabutuhan.

Deleng carane gampang lan prasaja cara Rick lan pinten pitakonan sing isih kudu dijawab.Saiki
bayangake apa sing bakal kedadeyan nalika kita nambahake informasi babagan cara ngasilake
minyak liyane.Iki mung bakal nyebabake kebingungan lan aku kudu ngenteni pirang-pirang dina
lan minggu nyoba mangsuli pitakon saka wong sing 'bingung', sing ora bakal daklakoni maneh.

3.) Mangga nerangake apa sing menehi saran kanggo ingest lenga langsung metu saka tabung,
langsung menyang tutuk, ora kapsul?Sawetara masalah panyerepan?Aku mangan paling saka
lenga  ing  kertas  rokok,  nanging  aku  arang  nggunakake  sawetara  kapsul  yen  aku  kudu
ninggalake ngarep kanggo jam liyane.Kajaba iku, aku ora seneng ngubengi untuku, amarga
angel banget ...

--  Amarga saka sawetara alasan.Sing utama yaiku metode ingestion iki wis kabukten paling
efektif lan migunani kanggo pasien.Ningkatake kebersihan tutuk amarga uga disinfects tutuk lan
banjur  mbantu  karo  kahanan  apa  wae  ing  saluran  pencernaan  utawa  ing  tenggorokan
etc.Bener, yen aku lara tenggorokan, aku nyoba ngolesake lenga ing mburi cangkeme banjur
disimpen ing  cangkeme sajrone aku  bisa  tahan.Umume kasus,  flu  utawa lara  tenggorokan
(utawa gejala kasebut) ditindakake ing wayah wengi.

Kaya sing sampeyan ucapake, sawetara lenga tetep ing untu lan ing ilat, mula metode ingestion
iki  bener-bener  nggabungake  proses  sublingual  saka lenga  (ala  Sativex  lan  semprotan lan
tincture  ing  ngisor  ilat  liyane  sing  digunakake  wong)  lan  pangolahan  ing  weteng  lan
usus.Wangsulan:  Bab ingkang utama kanggo njaluk  lenga ing  weteng.Dadi,  yen sampeyan
duwe lenga sing rasane ora enak, sampeyan bisa nyelehake roti utawa gedhang lsp. pil lan
siram karo banyu utawa teh utawa apa wae sing disenengi.Sikat untu nganggo lenga sawise
ngomong sepuluh menit utawa luwih, uga bakal mbantu kebersihan lisan.Akeh lenga duwe rasa
sing enak (utamane nalika bahan wiwitan ora digiling lan nalika alkohol ora digunakake kanggo
ngasilake lenga kasebut.Klorofil biasane rasane ora enak lan bisa nyebabake rasa ora nyaman,
sanajan  digunakake  sacara  topikal  -  lenga  peteng  bakal  ngrusak  sandhangan  sampeyan,
sampeyan ora pengin utawa butuh.)

Kapsul  -  a)  sampeyan  kudu  tuku  saka  Big  Pharma,  sing  sampeyan  ndhukung  dhuwit,  b)
sawetara wong alergi, c) sawetara larut ing usus lan ora ing weteng, d) para pedagang asring
nyelehake kurang lenga ing kapsul tinimbang sing kudu ana, e) ora bisa digunakake kanthi apik
kanggo akeh kahanan, f) angel ngilangi lenga kasebut yen sampeyan pengin nggawe sendi
utawa nguap  lenga  kanggo  kondisi  paru-paru.  utawa nalika  sampeyan  pengin  nggunakake
lenga  topikal.Aku  ora  ujar  manawa  sampeyan  ora  bisa  nggunakake  kapsul,  kabeh  sing
dakkandhakake  yaiku  luwih  becik  sinau  nggunakake  minyak  langsung  saka  tabung.Sawise
latihan  luwih  akeh,  sampeyan  bakal  sinau  carane  nggunakake  lenga  tanpa  rasa  ora
nyaman.Aku wong seneng mangan lenga langsung saka rice cooker, aku mung dicelupake driji
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ing lan njupuk minangka akeh aku mikir aku bisa njupuk.Pikiran sampeyan, iki banget 'ngombe
lenga'  lan  sampeyan biasane  njupuk  luwih  saka jarum suntik.Nalika  lenga  apik,  'overdosis'
mung bakal nggawe sampeyan turu, masalah gedhe.Nanging mesthi, aku bisa nindakake iku
amarga saka pengalaman lan toleransi,  Aku ora bakal lanAja nyaranake iki  kanggo pamula
utawa  sing  ora  duwe  pengalaman  akeh.Kabeh  sing  paling  apik  kanggo  sampeyan  uga,
Stefan.Jindrich”

"Yen sampeyan kuwatir babagan biaya, luwih murah tinimbang mbayar bareng kanggo umume
obat kanker lan sawetara obat sing sampeyan gunakake ing omah kanggo kanker ora dijamin
asuransi.Yen ana wong ing kulawargaku butuh minyak iki kanggo kanker, aku bakal nemokake
cara.Sugeng ndalu!!!!” Lisa

-- Aku setuju, Lisa, lenga minangka perawatan sing luwih murah nalika njupuk kabeh biaya lan
biaya  liyane.Kajaba  iku,  luwih  aman tinimbang apa  wae  sing  disedhiyakake  dening  sistem
medis, apa maneh kerjane luwih efisien lan andal lan mesthi luwih nyenengake tinimbang racun
utawa radiasi.JB

Q.Napa  mecah  bahan  garing  nyebabake  mundhut  THC?Apa  ana  panjelasan  babagan  iki?
A.Apa sampeyan wis nate lemah pucuk sing ampuh?Yen sampeyan nindakake, sampeyan kudu
ngerti sebabe.Wêdakakêna putih sing ana ing saubengé meja sawise digiling yaiku THC (utawa
trikoma) lan sing kudu tetep ana ing lenga.Kajaba iku, nalika digiling, banjur apik banget lan
sampeyan bakal ngilangi akeh sing ora pengin dilebokake ing lenga.

Proses balung garing kabeh tunas sawise sampeyan dampen karo naphtha utawa solvent sing
dipilih,  nanging  aja  ndemek  akeh  sadurunge  proses  amarga  saben  sampeyan  ndemek,
sampeyan bakal kelangan sawetara.Lenga sing diasilake saka bahan lemah sacara signifikan
kurang kuat tinimbang lenga sing diasilake saka tunas sing diremuk sawise dibasahi.

Cuci  cepet  pisanan minangka sing paling  kuat  lan  ngudani  babagan 70% THC kasedhiya,
ngudani  kaloro  udakara  20% lan  katelu  babagan  5%.Nalika  sampeyan  nggiling,  sampeyan
entuk  kabeh  telung  wadhah  (sajatine  papat)  ing  lenga  lan  sampeyan  ora  pengin.Kualitas
tinimbang kuantitas.JB

Q.Aku ngerti sampeyan nyaranake nggawe RSO dhewe nanging apotik duwe sawetara lokal
lan aku mung kepingin weruh apa sing kudu dadi rega sing padha?

A.Siji mbutuhake 4-7g tunas kualitas dhuwur kanggo ngasilake gram lenga, mula kudu 'rega
sing tepat'.Ayo kita ora ngrembug babagan rega rami sing ora masuk akal, kanggo aku rega
sing tepat  kanggo dosis 60g yaiku 50-100USD (utawa kurang,  yen ditanam sacara sah ing
njaba ruangan kanthi ukuran gedhe).Aku ora ngandika sing aku ngerti ngendi kanggo njaluk ing
rega ing wayahe.Biaya lenga kelas paling dhuwur apa biaya bahan kelas paling dhuwur ing
ngendi sampeyan manggon.JB

"Mung kudu nganyari lan ngandhani yen aku isih urip!Nindakake apik lan isih urip meh rong
taun sawise aku dikandhani yen isih ana 3 wulan.Aja percaya karo dhokter sampeyan!Matur
nuwun maneh kanggo mbantu nylametake nyawaku!” Lee

Dekarboksilasi

"Saiki aku dekarboksilat kabeh tanduran uga nggawe RSO lan mentega / lenga." Cheryl
--  Aja  dekarboksilat  kabeh tanduran.Gawe lenga saka tunas super  garing (aja  motong,  aja
ndemek  banget,  sampeyan  bakal  kelangan  THC  sing  dikarepake).Nggawe  lenga,  banjur
dekarboksilat lenga (lebokake ing oven listrik sing disetel ing suhu 130 ° Celcius kira-kira sak
jam).Aja  nindakake  apa-apa  karo  tanduran  sadurunge  diolah  dadi  lenga.Kurang  sampeyan
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ndemek dheweke luwih apik.JB

"Kanggo  decarb  mung  dilebokake  ing  oven  kanthi  suhu  266  derajat  Fahrenheit  (130  °  C)
sajrone sejam, sampeyan bakal entuk total decarb sawise sampeyan ngobong kabeh pelarut
ing rice cooker utawa crock pot." Ryan
--  Aku  ora  bakal  nggunakake  pot  crock,  sanadyan.Sampeyan  bakal  ngobong  lenga  ing
sawijining dina.A rice cooker bakal mateni, iku pancene pilihan sing luwih apik, Aku ngomong.JB

"Dekarboksilasi  Kanan  minangka  bagean  penting  banget  kanggo  nggawe  minyak  sing
sampurna amarga tanduran mentahnyedhiyakake delta9-THC lan CBD sing ora murni, nanging
nduweni asam tegese THCA lan CBDA.Kanggo mbusak gugus karboksil, pemanasan minangka
prosedur.Tindakake kanthi ati-ati supaya ora ngobong molekul sing regane.Aku nemokake ing
Journal of Chromatography cathetan apik kang kudu suhu lan wektu sing perlu kanggo panas
lenga amarga gumantung ing rice cooker temps bisa uga ora cukup.Dadi luwih becik yen lenga
dipanasake  paling  sethithik  27  menit  ing  menit.  122  derajat  Celsius.Priksa  suhu  piring
pemanasan kanthi piranti pangukuran digital supaya ora dadi panas banget.Ing tabel ing ngisor
iki, sampeyan bisa ndeleng titik nggodhok saka cannabinoids utama sing ora kudu sampeyan
tekan, yen ora dimasak.Aku uga Wigati sing bener apa Rick ngandika kabeh wektu ing video
ora  overheat  lenga  nanging  panas  perlu  kanggo  nggawe  lenga  marasake  awakmu.Suhu
minimal  106,2  derajat  Celsius  dibutuhake  kanggo  proses  dekarboksilasi  sing  tepat  sajrone
wektu sing ditemtokake ing diagram udakara sejam.Yen lenga sampeyan mung duwe bentuk
asam THCA lan CBDA, mula ora efektif amarga asam kasebut ora cocog karo reseptor CB1 lan
CB2.Dadi  ati-ati  yen sampeyan nindakake kanthi  bener  amarga apa sing diomongake Rick
pancen bener, mung minyak sing paling apik sing bisa ditindakake nalika urip gumantung.(…)

Ya, deleng lan interpretasi diagram èlmu iki kanggo ngerti manawa proses dekarboksilasi terus
mlaku nalika sampeyan panasake campuran cairan pelarut cannabinoid ing kompor beras.Dadi
grafik kasebut nuduhake manawa bisa nggawa suhu nganti 130 derajat Celsius cukup suwe
kanggo entuk dekarboksilasi maksimal.Kabeh pitakonan saka suhu lan wektu kanggo nggayuh
tingkat paling.

Yen sampeyan nggunakake piranti ukur suhu digital lan sijine iku ing ngisor ing rice cooker sak
kabèh  proses  kanggo  vaporize  solvent  saka,  sampeyan  ndeleng  sing  mung  ing  phase
pungkasan saka proses nalika irungnya banyu teka ing final ing kompor, suhu udakara 100-110
°  C.Nanging  wektu  ing  kisaran  iki  biasane  ora  cukup  suwe  kanggo  kabeh  proses
dekarboksilasi.Sawisé iku, panas lenga ing pot baja cilik ing piring pemanas kanggo wektu sing
luwih suwe.Dadi suwe ora ana kegiatan (ora ana gelembung gas maneh) sampeyan panas lan
ngenteni.Kontrol  suhu  lan  paling  apik  ora  nganti  luwih  saka  130  derajat  Celcius  watara
setengah jam.Elinga yen THC duwe titik  didih 157 derajat  C.,  mula aja dadi  beboyo kanthi
overheating, yen ora, cannabinoid sing dikarepake bakal nguap lan ilang ...

Ing inti ora penting kanggo entuk jumlah puncak dekarboksilasi, supaya suwe sampeyan entuk
lenga sing cukup ing awak.Menarik yaiku regane ONE gram saben dina utawa luwih sampeyan
kudu  njupuk.Mesthine,  jumlah  lenga  sing  sampeyan  butuhake  gumantung  saka  jumlah
delta9THC  sing  ana  ing  lenga  -  tegese  efektifitas  dekarboksilasi  kasebut.Yen  sampeyan
tindakake Rekomendasi  Rick lan manawa kanggo duwe lenga kanggo cukup dawa digawe
panas kanggo 130 derajat C - kabeh bakal nggoleki.Iku independen pelarut sing sampeyan
gunakake. Stephan

Pelarut
"Aku digantung ing pelarut (naphtha) nganti aku ngerti manawa sawetara minyak nabati umum
(kanola utawa rapeseed) diprodhuksi kanthi cara sing padha." Graeme
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"Naphtha minangka jeneng dagang kanggo petroleum ether supaya coba lan goleki manawa,
eter pet duwe akeh kegunaan industri, degreaser kanggo nglukis tipis." Al

"Elinga yen THC lan CBD iku non-polar ...lan klorofil lan H2O iku polar ...Dadi lenga sing paling
apik digawe nganggo pelarut non-polar ... resik ... tanpa klorofil." Michael

"Kanca kimiawanku nyederhanakake kabeh crita kanggo aku lan nerangake kenapa naphtha
bisa luwih apik (sanajan dheweke mikir ora sacara signifikan): naphtha minangka pelarut non-
polar saengga bisa ngekstrak molekul non-polar kanthi  luwih gampang lan efisien (THC lan
CBD Sejatine molekul non-polar) lan ninggalake molekul polar.

Isopropyl alkohol (lan eter kanggo sing prakara) punika solvent polar banget supaya iku apik
banget kanggo maksud iki, nanging Mungkin sing dicokot sethitik kurang saka naphtha - wiwit
JB  ngandika  sing  padha  dites  loro,  lan  padha  luwih  kuat.EDIT:  Oh,  ya,  aku  meh  kelalen:
dheweke uga ujar manawa ora ana rasa wedi yen naphtha (utawa iso) isih ana ing produk
pungkasan yen sampeyan tindakake resep sing diwenehake dening Rick Simpson (kancaku
ujar manawa ora nggunakake ember plastik, nanging, nanging kaca utawa stainless steel) lan
yen sampeyan ora yakin, mung nindakake apa JB tansah ngandika - nambah sawetara banyu
lan sijine ing open supaya evaporates rampung.Nanging, dheweke bakal nggunakake alkohol
isopropil, amarga sampeyan yakin yen iki mesthine ... "Sandra

-- Sandra, cara Rick nuduhake yen jagad iki paling dhasar, ora rumit, lan terjangkau.Iku meh
bodho nalika siji tindakake pandhuan kanggo T.Kaca iku apik nanging pecah lan sampeyan ora
pengin kedadeyan kasebut, ora tau.Stainless iku ok, mesthi.99,9% iso dianggo ok nanging kita
isih bakal nggunakake naphtha alifatik entheng, yen bisa.Utawa eter.JB

"Aku uga nyaranake supaya kabeh kadhemen sadurunge ekstraksi.Umume nempatake alkohol,
ganja, wadhah, kabeh sing ana gandhengane karo ekstraksi ing mesin pembeku sajrone 24-48
jam.Sampeyan bakal entuk produk sing luwih resik kanthi cara kasebut.Ngasilake sampeyan
bakal  luwih  murah  nanging  sampeyan  ora  butuh  akeh.Nyuwun  sewu  yen  ana  typo  utawa
tembung sing ilang, MS nyedot lan aku ora duwe obat, lol.Rahayu.” Chuck

--  Chuck,  pembekuan  kabeh  apik  lan  apik  nanging  ora  perlu  ditindakake  nalika  sampeyan
nggarap  pelarut  nonpolar  lan  bahan  wiwitan  sing  berkualitas.Kajaba  iku,  kita  ora  seneng
kadhemen, suhu kamar bisa digunakake kanthi becik lan ora bakal ngalami masalah arthritis
sawise sawetara wulan utawa taun beku.Kajaba iku, asring lenga digawe ing lokasi sing ora ana
freezer.Dadi, ya, sampeyan bisa beku yen pengin nanging kita ora bakal nindakake dhewe.

Aku dhewe ora seneng sayuran beku, aku ora mangan yen bisa, mula aku ora ngerti kenapa
aku kudu nggawe pengecualian lan beku sayuran sing paling disenengi.Nanging ya, iku bisa
bantuan yen sampeyan kudu nggunakake alkohol kanggo extract lenga, supaya aku ora babar
blas.

Iku mung sing kita ora nggunakake alkohol minangka solvent dhéwé (utawa luwih: iku dudu
solvent saka pilihan pisanan kita), Aku ora weruh alesan siji apa aku kudu mbayar negara tax
ekstra kanggo solvent sing. bakal evaporate tho (kajaba sampeyan nggunakake isih, kang apa
kita bakal nindakake sabisa).Aku bisa tuku seliter naphtha entheng kira-kira 3-4 dolar, siji liter
alkohol 99% regane luwih akeh lan bakal ngasilake lenga kurang lan lenga kasebut ora bakal
kaya lenga sing diprodhuksi karo naphtha entheng utawa 99,9% iso. .

Dadi ing ngendi persis kauntungan nggunakake alkohol minangka pelarut?Aku ora bisa ndeleng
alesan nyoto siji kok alkohol kudu disenengi liwat murni kurang-didih titik cahya alifatik naphtha,
nalika siji nganggep sing ora ampas solvent ing lenga sing siji kudu padha sumelang ing bab
nalika lenga diprodhuksi mlaku.Yen ora diprodhuksi kanthi bener, ana utawa ana residu pelarut
ing lenga.Nanging aja nyalahake lenga sing ora diprodhuksi kanthi bener, kita pancen ora bisa
tanggung jawab amarga kekurangan kualitas minyak sing diwenehake dening wong liya.Iku
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minangka prasaja.JB

"RSO  yen  digawe  kanthi  bener  ora  bakal  nyekel  mayoritas  pelarut  sing  sampeyan
gunakake.Uga  wiwit  RSO  ngobati  kanker  lan  kabeh  sing  sampeyan  mangan  /  ambegan
nyebabake kanker kasebut.Aku ora bakal banget ngangap karo keluwihan residuals kiwa, yen
ana  ing  kabeh.RSO bisa  uga  ndandani  sel  /  DNA kasebut  sing  bisa  uga  diowahi  sajrone
ingestion awal.Yen pelarut bisa ngrusak apa wae, THC sing sejatine ing lenga bakal ndandani
kerusakan sing ditindakake dening residu pelarut. Amanda

-- Amanda wis bener.Wong-wong sing kepengin banget babagan sawetara ppm saka residu
pelarut sing bisa ditinggalake ing lenga kudu ngresiki vakum lenga kasebut.Ora angel babar
pisan.Sing ora nindakake isih ora perlu kuwatir.

Sanajan ana 0,1% residu pelarut ing lenga (sing bakal dadi akeh banget,biasane ana sawetara
atus ppm, mungkin, nalika lenga diprodhuksi kanthi bener nggunakake naphtha cahya murni
kanthi titik didih watara 80-100 ° C), bakal ana 0,06 g residu ing dosis 60 g lenga sing bakal
dipangan. sajrone rong utawa telung sasi.

Ora akeh preduli kanggo kula pribadi, mesthine, iki ana ing sangisore watesan panganan lan
luwih murah tinimbang jumlah residu pelarut sing wis dipangan ing panganan sampeyan.Apa
sampeyan mikir paling lenga sayur-sayuran diprodhuksi karo?Kanthi pelarut, hidrokarbon sing
padha utawa padha sing digunakake minangka pelarut.

Aku mung takon sampeyan - apa sampeyan pancene tansah wisuh tangan nalika sampeyan
sijine bensin ing mobil?Yen sampeyan nindakake, terus kuwatir babagan kemungkinan residu
pelarut  ing lenga sing diprodhuksi  kanthi  bener.Yen ora,  utawa yen sampeyan kelingan ing
paling siji wektu nalika sampeyan ora wisuh, mangga golek liyane kanggo nindakake, ana tenan
akeh liyane serius masalah kanggo kuwatir.

Ana  luwih  akeh  racun  ing  saben  pil  sing  sampeyan  telan,  mesthine.Lan  kanggo  produk
petroleum - apa sampeyan njupuk vitamin, umpamane?Apa sampeyan ngerti manawa umume
digawe saka turunan petroleum?

Lan yen sampeyan mikir  sampeyan ora bakal  nate nglebokake apa wae sing digawe saka
minyak bumi ing cangkeme, mula aku takon - apa sing sampeyan sikat untu?Kanthi potongan
kayu utawa sikat  untu?Lan kepiye barang lan  aksesoris  perawatan gigi  liyane sing digawe
plastik adhedhasar minyak bumi?Apa sampeyan ora nggunakake utawa durung nggunakake
salah sijine?Yen sampeyan nindakake utawa duwe, banjur maneh, ana prekara liya sing kudu
ditindakake tinimbang kuwatir babagan residu pelarut ing RSO sing diprodhuksi kanthi bener.JB

"Penjelasan sing gampang banget kanggo pitakonan sing ora ana pungkasane ...Aku pribadi
nggunakake naphtha, iso, alkohol, lan butana kanggo nggawe lenga ...Lan sing paling apik ...
paling resik ...paling kuat...lan lenga sing paling enak yaiku saka nafta ...Aku ora ngerti apa sing
ora disenengi wong ... Ora ana bahan bakar sing isih ana yen ditindakake kanthi bener ...lan
naphtha katon luwih akeh ngilangi tanduran ...Iku nindakake luwih cepet ...Dadi lenga luwih
resik ...(emas)...” Pétrus

"Wong-wong iki  ngetutake aku ing situs web.Kelompok Erin sengit  karo lemah sing dilewati
Rick.Lan  padha  gang  bang  sapa  sing  nyebutake  Rick.Kanggo  kula  dudu  apa  sing  kudu
ditindakake para healers.

Kabeh  bab  Naphtha  kanggo  kula  minangka  alesan  kanggo  chastise  Rick.Amarga  ing
pungkasan kabeh wong ngerti  lenga ganja bakal negate racun ing naphtha.Rick nganjurake
naphtha amarga gampang ditemokake dening akeh wong.Rick nyatakake kanthi jelas pilihane
yaiku eter - lan seneng distiller.Naphtha mrodhuksi lenga kuat - sing kunci - lenga kuat - soko
sing naysayers ninggalake metu.Alkohol gandum ora ngasilake lenga sing kuat  -  lan wong-
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wong  sing  mbuwang  Rick  ngerti.Naphtha  minangka  alesan  kanggo  mbingungake  wong  -
supaya bisa ngomong lenga luwih apik.Ana ngendi wong-wong iki sadurunge Rick - sampeyan
ana ing ngendi?" Tom

"Naphtha cahya yaiku pecahan sing nggodhok antarane 30 °C lan 90 °C lan kasusun saka
molekul kanthi 5-6 atom karbon.Naphtha abot mendidih antara 90 °C lan 200 °C lan kasusun
saka molekul kanthi 6-12 karbon.Naphtha digunakake utamane minangka bahan baku kanggo
ngasilake bensin oktane dhuwur (liwat proses reformasi katalitik).Iki uga digunakake ing industri
pertambangan bitumen minangka pengencer, industri  petrokimia kanggo ngasilake olefin ing
krupuk  uap,  lan  industri  kimia  kanggo  aplikasi  pelarut  (reresik).Produk  umum  sing  digawe
kalebu cairan sing luwih entheng, bahan bakar kanggo kompor kemah, lan sawetara pelarut
pembersih.

"Pelarut, naptha, distilat petroleum ...Muni beracun kaya lab meth utawa soko.Mangga gawe
cara kanggo ngolah nganggo banyu.Apa bisa?” Kristen

-- Sampeyan ora bakal ngasilake zat sing padha kaya sing ditindakake lan mbutuhake akeh
karya ekstra sing ora perlu, kanthi asil sing luwih elek.JB

“Apik banget.Aku pengin ana cara.Solvents lan residue beracun lan mbebayani.Kristen

-  Ora  ana  residu  sing  kudu  sampeyan  kuwatir  nalika  lenga  diprodhuksi  kanthi  bener.Apa
sampeyan bakal njupuk minangka kasunyatan?Apa sampeyan mikir paling lenga sayur-sayuran
diprodhuksi karo?JB

Naphtha duwe rumus kimia CnH2n+2.Naphtha cahya nduweni 5 lan/utawa 6 atom karbon, sing
dadi  C5H12  lan  C6H14,  uga  dikenal  minangka  Pentane  lan  Heksana.Dadi  sing  sampeyan
goleki, yaiku nafta sing murni campuran pentana lan heksana. Wouter

"Aku  mung  pengin  ngirim  babagan  pelarut.Aku  lunga  menyang  kanca  saka  mine  sing  wis
sawetara PhD lan Master ing kimia, lan takon marang apa aku bisa nindakake kanggo rampung
mbusak naphtha saka lenga.Dheweke kandha, "Njupuk 5 ml alkohol isopropil lan aduk sawise
mandheg  gelembung  kanggo  pungkasan.Iku  bakal  nguap  lan  njupuk  naphtha  karo.Pelarut
beracun  banjur  dadi  pelarut  non-beracun.Iki  dudu  jeneng  asliku,  isin  yen  aku  ora  bisa
nggunakake akun asliku amarga wedi dipecat utawa disewa dadi perawat. Bobbie

"Kanggo nemokake Naphtha ing Inggris, goleki 'panel wipe' utawa 'fast panel wipe'.Iki minangka
produk sing  digunakake  kanggo  ndandani  awak mobil,  kanggo ngresiki  logam lan ora  ana
sisa.Kangelan nemokake dhaftar rinci úa pas amarga padha bisa beda-beda.99.9% Isopropanol
kudu gampang ditemokake. Em

"Kita wis ngetutake proses sampeyan nggunakake VM&P Naphtha lan kabeh mlaku miturut
rencana  kajaba  saperangan  syringe  pisanan  sing  metu  luwih  cair  tinimbang  sing
dikarepake.Aku  nambahake  saperangan  tetes  banyu  lan  nyoba  maneh  lan  katon
apik.Pitakonanku mung rasa.Rasane isih kaya pelarut.Apa iku ok utawa aku kudu nindakake
soko liyane?Sing nampa iki turu watara 12 jam saben njupuk lenga.Apa bener nganti dheweke
ngembangake toleransi?Sembarang pitulungan banget dihargai. Pamela

-- VM & P koyone ora solvent apik (sanajan sawetara sheets MSDS ngandika iku kudu zat
padha  karo  apa  kita  arep  kanggo  nggunakake).Iku  misale  jek  naphtha  abot  lan  ora  katon
godhok rampung lan katon mbutuhake perawatan tambahan.

Aku bakal nambah sawetara banyu lan sijine iku ing oven listrik nyetel 130 ° Celsius kanggo
sawetara jam, bisa sewengi, utawa nganti solvent wis ilang rampung, sawetara ngandika iku
njupuk nganti patang dina kanggo mbusak ampas solvent.Mesthine ora ana aftertaste pelarut
yen lenga diprodhuksi kanthi bener lan lenga kudu ora cair, mesthine luwih kaya pelumas.Priksa
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manawa lenga kasebut  disaring kanthi  bener,  amarga residu pelarut  cenderung nempel  ing
bahan tanduran.

Cukup tes driji  nganggo pelarut sing pengin digunakake.Celupake driji  sampeyan lan deleng
yen  wis  nguap  rampung  sajrone  30  detik  utawa  luwih  cepet.Sing  luwih  cepet  nguap,  ora
ninggalake film, luwih apik.

Yen sampeyan ora bisa njaluk naphtha alifatik cahya murni (uga disebut benzine ing Eropah,
njaluk  nomer  CAS 64742-49-0,  iku  didol  ing  macem-macem jeneng,  dudu  jinis  digunakake
minangka bahan bakar ing mobil nanging jinis sing digunakake minangka solvent. utawa Paint
thinner), Aku arep kanggo 99% utawa malah luwih apik 99,9% isopropyl alkohol - sing misale
jek bisa kanggo nemokake meh ing ngendi wae ing donya.

Saiki  kita  luwih  seneng  naphtha  alifatik  entheng  (kurang  nggodhok,  hidrogenasi),  amarga
ngasilake  lenga  sing  luwih  apik  lan  luwih  kuat  tinimbang  pelarut  liyane  sing  saiki
digunakake.Kurang bahan tanduran lan klorofil ing lenga, luwih apik minangka obat, luwih enak
lan luwih kuat.Trik kabeh yaiku kepiye lenga sing kuat lan sedative.Sing luwih kuat lan sedative
luwih apik.JB

"Naphtha sing bener ora didol ing ASOra ing Tractor Supply utawa Home Depot utawa Lowes
utawa malah Sherwin Williams.Nanging isih  didol  ing Kanada.Aku duwe kanca sing nyuling
nganti 100 ° F lan ngirit pelarut sing bisa digunakake kanggo nggawe minyak. Steve

"Yen  sampeyan  manggon  ing  AS,  sampeyan  ora  bakal  entuk  Naphtha  sing  bener,  kabeh
naphtha sing digawe ing AS ora bisa dipercaya amarga peraturan sing ora ana ing bahan-
bahan ing pelarut iki.Sampeyan ora bakal entuk naphtha murni ing AS, sanajan VM&P bisa dadi
ora konsisten saka siji botol menyang botol sabanjure lan ora diiklanake minangka murni.Ing
Kanada  padha  nggawe  naphtha  murni  lan  iku  solvent  paling  apik  kanggo  nggunakake
dibandhingake ISO utawa Grain alkohol, ora nggawe kesalahan ageng lan sampah meds utawa
malah Samsaya Awon nggawe dhewe utawa wong liya malah luwih lara kanthi nggunakake
solvent salah.Dielingake yen naphtha sing kasedhiya ing AS malah bakal nggawe lenga sing
katon kaya sing dikarepake, nanging bisa nyebabake sampeyan lara banget. ngoyak

-- Kasunyatan manawa naphtha alifatik murni katon ora didol ing endi wae ing AS ora ateges
naphtha alifatik murni kanthi  nomer CAS 64742-49-0 lan titik  didih watara 60-80°C ora ana
utawa ora ana. ora ngasilake lenga sing luwih apik tinimbang pelarut liyane, yen digunakake
kanthi bener.Yen sampeyan ora bisa njaluk naphtha cahya murni, 99% utawa malah luwih apik
99,9% isopropyl alkohol bakal dadi pilihan kapindho kita.

Nanging aku isih ora nyerah - naphtha cahya utawa pelarut sing padha digunakake kanggo
ngekstrak minyak saka tanduran, mula aku bakal mriksa produsen minyak nabati lan ndeleng
apa sing digunakake.Ing ngendi aku manggon ing Eropah, aku bisa tuku solvent ing meh kabeh
hardware utawa toko cat,  iku salah siji  saka cairan technical  paling umum aku elinga saka
kanak-kanak, kita digunakake kanggo degrease rentengan mancal etc., lan meh saben wong
duwe botol. saka ing omah.Dadi kabeh debat sing ora ana pungkasan babagan pelarut iki katon
ora masuk akal kanggo aku.Yen sampeyan nggunakake naphtha cahya sing tepat,  ora ana
residu pelarut sing kudu digatekake, bisa uga sawetara ppm, kaya minyak nabati sing paling
murah sing asring diprodhuksi kanthi pelarut sing meh padha karo sing disaranake.JB

“Rice cooker iku nyedhot.Wajan listrik lan piring baking pyrex ukuran 9x13 luwih apik.Minyak
kasebut luwih gampang dipanen saka pyrex lan ora ana teflon.Modulasi suhu uga luwih bisa
dikontrol.Sampeyan rumiyin menyang ego JB.Sampeyan bakal nemoni wong sing luwih pinter
tinimbang sampeyan.Iku mung cara iku.Sinau saka wong-wong mau tinimbang ngalangi kawruh
saka pikiran sampeyan.Saben uwong duwe potongan cilik saka teka-teki JB. Jody

-- Jody, mesthine pyrex apik banget, utamane nganti rusak lan ilang kabeh lenga.Sampeyan
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kudu ngerti manawa iki minangka pandhuan sing penting kanggo digunakake ing saindenging
jagad kanthi peralatan sithik.Akeh wong sing ora bisa tuku utawa malah nemokake rice cooker
ing sawetara negara, ora gampang kaya sing dikira saben wong.

Mesthi,  kita  bisa  nuduhake  sampeyan cara  sing rumit  lan  larang banget  kanggo  ngasilake
minyak kasebut, nanging sampeyan kudu janji yen sampeyan bakal lungguh ing kene saben
dina suwene setaun kanggo mangsuli pitakon babagan iki.Umume wong durung nguwasani rice
cooker lan dheweke pengin nggarap jinis  ekstraksi  liyane,  biasane adhedhasar iman utawa
amarga dheweke 'mikir' kudu ditindakake kanthi cara sing beda.

RSO diprodhuksi kanthi cara iki, wis diuji ing manungsa lan bisa digunakake.Minangka kanggo
cara liyane, aku wis nyoba kabeh liwat taun, aja mikir sing durung.Nanging kabeh aku ngerti
sing ora cara liyane wis nyoba ing supaya akeh wong sukses kuwi.Lan elinga yen kita miwiti ing
ngendi wong liya mandheg, pasien terminal butuh minyak sing paling apik sing bisa dipikolehi -
lan kuwi RSO.Seneng opo ora.JB

"Naphtha alifatik cahya makarya apik banget, ora ana pelarut sing isih ana ing lengaku.Yen
sampeyan ngetutake pandhuane Rick ing surat kasebut, mesthine ora ana masalah apa-apa.
Rick

"Ana 2 kategori utama naphtha - entheng lan abot.Naphtha cahya ora ngandhut benzena, sing
dimaksud Raina (dudu heksana).Nalika aku ora nyaranake malah naphtha cahya kajaba extract
ganja bisa dites sawise diprodhuksi kanggo ampas naphtha, iku bisa digunakake yen iku kabeh
sampeyan  bisa  njaluk  kanggo  solvent.Tombol  iku  kanggo  mesthekake  sampeyan  godhok
extractmenyang negara grease kandel - ing titik paling saka naphtha kudu ilang.Nggunakake
peralatan distilasi minangka cara kanggo nggawe lenga paling murni, tanpa pelarut, nanging
ngluwihi kapasitas umume wong.Muga-muga bisa mbantu. Tandhani

“Raina,  aku  ora  arep  padu  karo  kowe.Saka  Wikipedia:  "Petroleum eter,  senadyan  sinonim
benzine, ora kena bingung karo benzene utawa benzyne, utawa uga kudu bingung karo bensin
sanajan akeh basa nyebut jeneng kasebut kanthi jeneng benzine, contone "Benzin" (Jerman), "
benzene"  (Walanda)  utawa  "benzina"  (Italia).Petroleum  eter  minangka  campuran  alkana,
contone, pentana, heksana, lan heptana, dene benzena minangka hidrokarbon aromatik siklik,
C6H6.Kajaba iku, eter petroleum ora kena bingung karo kelas senyawa organik sing diarani
eter, sing ngemot gugus fungsi RO-R. Latar mburiku yaiku mikrobiologi -- ing ngendi aku sinau
kimia organik, sawetara biokimia / sawetara kimia anorganik ... aku mesthi ora ngerti kabeh,
nanging  aku  ngerti  sethithik.Naphtha  cahya  ora  ngandhut  benzena  -  periode.Aku  bakal
nglirwakake komentar sampeyan.Iku bakal dadi kapentingan paling apik kanggo kabeh wong
yen sampeyan ora nggawe klaim ing njaba data ilmiah. Tandhani

"Ora  bener,  sisa  pelarut  paling  asring  Racun!THC  ora  bisa  ndandani  gagal  jantung  saka
racun.Perusahaan farmasi utama yaiku sing kudu nggawe produk iki utawa wong sing wis melu
kursus sertifikasi babagan safety, dudu penggemar ganja latar mburi. Derek

-- Padha bebas nggawe lenga dhewe, Aku ora masalah karo.Ora ana residu pelarut sing kudu
sampeyan kuwatir yen lenga digawe kanthi bener.JB

"JB, sampeyan wong suci amarga nanggapi atusan keluhan lan pitakon aneh saben dina.Aku
mung pengin matur nuwun kanggo wis kene lan aktif ing dhukungan saka marasake awakmu,
marang pasang propaganda sing nyoba kanggo ngrusak karya iki.Isin marang wong-wong mau,
apik kanggo KOWE!” Marilyn

“Kowe arep menehi apa marang bapakmu?Sing paling apik saka sing paling apik utawa sing
katon padha nanging mung ora duwe efek sing bener?Yen sampeyan nggawe obat kasebut
miturut pandhuane Rick, kemungkinan gagal sajrone perawatan sithik banget.Yen sampeyan
nggawe  lenga  miturut  pandhuan  saka  'ahli  lan  ilmuwan',  sampeyan  nggawe  produk  sing
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beda.Lan  adhedhasar  pengalaman  kita,  bisa  uga  ora  nindakake  pakaryan  kaya  sing
disaranake.

Dadi, apa sampeyan pengin aku meneng lan nglilani nyedhiyakake sampah sing murah?Utawa
sampeyan luwih seneng sinau saka aku / kita lan ngerti carane nindakake kanthi bener supaya
sampeyan entuk asil sing padha karo pasien kita? JB

“Aku  setuju  JB.Kadhangkala  sampeyan  kudu  entuk  tingkat  intelektual  sing  padha  lan
nggunakake  taktik  sing  padha  karo  wong  sing  sampeyan  coba  tekan.Apa  iku  padu  utawa
drama.Sawetara wong mung nanggapi  drama lan pertengkaran.Sedih kayane.Umume wong
isih durung diwasa kaya ngono." Mitzi

"Aku nggunakake 99% isopropil alkohol, sing paling kasedhiya kanggo aku.Aku nggunakake
krim saka tunas potong, thukul 100% organik lan ora ana pestisida, terawat kanthi apik, lan
balung garing.akunyampur karo macem-macem galur indica.Aku ngobati pasien karo Hodgkin's
Lymphoma, dheweke ana ing tahap 4 lan sajrone 6 wulan njupuk minyak kaya sing diarahake,
dheweke saiki bebas kanker !!Matur nuwun Rick Simpson kanggo kurban sing digawe kanggo
nggawe informasi  iki  kasedhiya kanggo kabeh!Mung bubar  pasien kanker  stadium 4 liyane
nyedhaki aku kanggo njaluk bantuan, dheweke duwe tumor ing salah sawijining ginjel sing ora
bisa digunakake.Ndedonga kanggo njaluk loro cures dikonfirmasi ing saurutan.Gusti mberkahi
sampeyan Rick Simpson lan JB, terus nyebarake lan ngajari wong-wong babagan minyak hemp
penyembuhan sing apik iki. Tuwuh Dewi

-- Nyampur sawetara galur tansah apik.Deleng kanthi gampang, sampeyan ora ngerti apa sing
cocog kanggo galur tartamtu, mula yen sampeyan nyampur sawetara galur, sampeyan bakal
entuk kemul  sing luwih  apik.efek.Kajaba iku,  lenga kasebut  bakal  nggawa sampeyan luwih
dhuwur - sing ngrokok pot 'rekreasi' bakal ngerti apa sing dakkandhakake.Bayangake njagong
karo kanca-kanca lan saben wong menehi tunas sing paling apik.Ing sawetara jam, sampeyan
ora bakal bisa nindakake akeh.Lan efek sing sampeyan butuhake kanggo asil sing paling apik,
mula maneh, nyampur galur minangka cara sing kudu ditindakake.Semalat lan matur nuwun,
GrowGoddess, aku tansah seneng krungu babagan wong sing mung nuruti pituduh lan entuk
asil sing diomongake.JB

"Aku nggunakake isopropil alkohol ing nol derajat Fahrenheit. Mung ing wadhah stainless steel
lan collander nyetel ing layar kanggo extraction. Banjur aku nyaring liwat telung saringan kopi
gedhe ing collander ing layar liwat panci kapindho. Asil pungkasan mung trikoma ing saringan.
Resep iki aku njupuk kanggo ngalahake Hep C. Michael

"Hai JB, aku duwe masalah karo penanak nasi listrik, kabeh sing dakdeleng mudhun nganti
100ºC, aku ndeleng kabeh merek ing pasar lan kabeh duwe termostat sing mati nalika isi tekan
suhu.Apa sing disaranake?” Cristina

-- Cristina, apa masalahe?Sampeyan bisa tansah nyelehake lenga ing oven listrik kanthi suhu
130°C (266°F) lan ditinggalake ing kono kira-kira sak jam lan dekarboksilat kaya ngono.JB

"Nalika suhu tekan 100°C, penanak nasi listrik mati!Pelarut ora teka ing 110 ° C. Cristina

- Pelarut ora bisa tekan suhu kasebut amarga bakal godhok, aku mikir.Tansah nggodhok pelarut
nganti  kompor  mati  kanggo  pisanan  (nambah  sawetara  tetes  banyu  ing  batch
pungkasan).Banjur  supaya  adhem  mudhun  lan  nguripake  maneh.Mekaten  ingkang  kita
tindakaken.JB

"Aktifake maneh, lan godhok nganti bali menyang?Banjur mati lan lenga wis rampung?" Cristina

-- Aktifake rice cooker, godhok nganti mandheg pisanan, banjur ngenteni limang menit nganti
adhem, urip maneh lan ngenteni nganti mati kaping pindho.Banjur tuangake lenga ing cangkir
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stainless steel lan lebokake ing oven kanthi suhu 130 ° C (266 ° F) sajrone jam lan lenga wis
siyap.JB

-- Thanks JB, sampeyan nylametake nyawaku.Cristina

"Sampeyan  ngisep  Nafta  nalika  nggawe  lenga.Sampeyan  lagi  ambegan  RACUN  nalika
sampeyan  nggawe  cara  kasebut.Yen  sampeyan  bisa  mambu,  sampeyan  wis  mati.Aku  wis
mambu bahan bakar camp Coleman, bahan bakar zippo korek, lan naphtha digunakake ing
bagean  reresik  lan  aplikasi  industri  atusan  kaping  ing  gesang  kawula  ...Durung
mati.Lol.Serius...Yen sampeyan nggunakake pelarut murni (ora aditif), lan godhok pelarut kanthi
bener  karo  banyu  sing  titik  didih  sing  luwih  dhuwur  ditambahake  ing  pungkasan,  dadi  iso,
alkohol utawa naphtha, sampeyan bakal entuk kabeh.Sampeyan nyedhot luwih akeh naphtha
kanggo  ngompa  bensin  ing  mobil  sampeyan  luwih  saka  setahun,  tinimbang  sing  bakal
sampeyan gunakake nalika nggunakake lenga sing digawe kanthi bener. Matius

"Pendekatan Big Pharm molekul siji kanggo pangembangan obat ora adhedhasar kesehatan,
ilmu asil… Iku adhedhasar bathi paten, lan wis bener-bener ngganggu cara kita ndeleng obat-
obatan tanduran.Umume kedadeyan karo buffer alami, lan ngisolasi siji senyawa ora mungkin
sehat kaya nggunakake ing bentuk sing kedadeyan.Para ahli etnobotani 100% bener nalika ujar
manawa wujud tanduran sing migunani yaiku sing wis / dikembangake, sanajan mung dening
pakan  kewan  sing  nyebarake  wiji  lan  serbuk  sari  tanduran  sing  paling  apik.Tanduran  sing
digunakake kanggo  obat  bakal  paling  efektif  yen digunakake sacara  medis  ing  rasio  alami
komponen kimia - deleng rasio EFA wiji rami - paling optimal kanggo kesehatan manungsa.Apa
sampeyan bakal  narik  salah siji  saka 3  jinis  EFA metu,  nyaring,  lan  nyebataken minangka
tambahan wonder (nalika ana uga 2 liyane digatèkaké, kombinasi kang wangun paling sehat)?
Kuwi bodho.” Alan

Q.Hai JB, aku nemokake Naphtha iki ing wilayahku ...(link) Ora ngandika Light Naphtha ... iki
isih bisa?Thanks maneh kanggo kabeh bantuan lan super info!

A.Sampeyan kudu naphtha alifatik entheng - priksa MSDS kanggo ndeleng manawa naphtha
cahya murni tanpa aditif), shellite ing Australia, benzin (teknis utawa industri) ing Eropa (bensin,
orabenzena, lan dudu jinis sing digunakake minangka bahan bakar ing mobil).Didol ing macem-
macem jeneng.Digunakake minangka thinner  cat,  solvent,  degreaser,  digunakake minangka
solvent kluwarga utawa degreaser tekstil sing umum banget, uga bisa digunakake minangka
cairan sing luwih entheng, lsp.Titik didih sekitar 60-80 ° C, sing luwih murah luwih apik.

Olesake sawetara ing  piring Petri  sing resik  utawa celupake driji  ing  jerone lan  yen nguap
sajrone  telung  puluh  detik  lan  ora  ana  residu  lengo,  mesthine  ora  ana  gunane.Ana  akeh
supplier, aku ora bisa ngomong sing paling apik utawa apa sing bakal disaranake saiki, mula
kita mung menehi pandhuan umum.

Nomer CAS 64742-49-0, murni,  distilat  petroleum, tanpa aditif,  yen bisa, lan titik didih kudu
paling sithik.Umume kilang ngasilake, mung takon apa sing bakal disaranake kanggo ekstrak
herbal.

Pilihan kapindho yaiku 99% utawa 99.99% isopropil alkohol utawa alkohol panganan 99% sing
larang banget.Alkohol isopropil lan alkohol panganan ora efektif kaya pelarut kaya naphtha, lan
luwih akeh bahan tanduran lan klorofil ing lenga, dadi kurang kuat lan enak, mula disaranake
nggunakake naphtha tansah yen bisa / kasedhiya.Sugeng rawuh, JB

Q.Rick,  ing  Meksiko  'naphtha'  mung  salah  siji  saka  sawetara  jeneng  produk  jinis
naphtha.Kanggo ngindhari kesalahan fatal, apa sampeyan duwe jeneng ilmiah kanggo 'naphtha'
sing sampeyan gunakake?

A.Goleki  naphtha  cahya  murni  tanpa  bahan  tambahan.Sejatine  padha  karo  bahan  bakar
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Coleman sing bisa dideleng ing foto ing ngisor iki, nanging goleki naphtha tanpa aditif anti-karat
sing ditambahake ing bahan bakar Coleman.

Yen  sampeyan  ngerteni  manawa  naphtha  alifatik  entheng  dilarang  ing  negara  sampeyan
(kayata  ing  Honduras,  contone),  goleki  alkohol  isopropil  99%  utawa  luwih  apik,  mesthine
gampang ditemokake.Alkohol 99% minangka pelarut katelu sing bakal kita gunakake, nanging
kita bakal nindakake kabeh supaya ora nggunakake amarga bisa ngilangi klorofil  lan bahan
tanduran liyane sing ora dikarepake.Sawetara seneng beku solvent lan bahan wiwitan nalika
nggunakake  isopropil  alkohol  utawa  alkohol  minangka  solvent.Kita  pribadi  ora  nggunakake
pelarut kasebut kajaba kita kudu lan kita ora seneng tangan kita beku, mula kita ora bener-
bener  ningkatake  pembekuan,  nanging  ana  sing  ujar  manawa  mbantu  nambah  kualitas
lenga.Yen sampeyan nggunakake naphtha cahya murni non-polar kanthi titik didih sing kurang,
sampeyan ora kudu beku apa-apa lan sampeyan bakal entuk produk sing apik yen sampeyan
tindakake pandhuane.JB

"Aku mung seneng wong sinau cara anyar kanggo nggawe, tegese kabar wis metu." Alicia

-- Muga-muga dudu sampeyan yen lenga kasebut bakal diuji.Aku luwih seneng nggunakake
apa sing wis kabukten bisa digunakake, utamane yen aku duwe penyakit terminal, kaya umume
pasien.Good wishes kanggo kabeh experimenters.JB

"Kaping pisanan, Rick Simpson nyaranake nggunakake NAPTHA.Sing umum diakoni minangka
pilihan  sing  ora  apik,  lan  umume wong  nggunakake  alkohol  bukti  dhuwur,  kaya  Everclear,
minangka pelarut.

Kapindho, anakku umur rong taun, didiagnosis kanker otak terminal lan balung mburi nalika
umure 15 sasi.Dheweke wis nggunakake minyak ganja THC sing dhuwur sajrone 8 wulan, ora
ana kemoterapi utawa radiasi, lan tumore bakal ilang!Nyatane, akeh sing ilang kabeh, mung
siji !!Minyak ganja kerjane!” Suzetta

“Fantastic!!!Aku ndedonga dheweke wis waras lengkap lan muni kaya wong.Apa wong ora bisa
ndeleng iku minangka tamba tinimbang tamba kanggo njaluk dhuwur?Iki  minangka obat lan
Pamrentah ora pengin kita pulih, luwih seneng ndeleng kita mati.Aku uga nandhang kanker lan
akeh masalah medis.Ing wektu iki,  wiwit  Agustus 2013 kanker ora bali  maneh.Aku pancene
pracaya iki tamba kanggo kanker.Kok kabeh wong ora bisa mbukak mripate marang bebener!!!”
Linda

-- Lenga sing diasilake nganggo naphtha alifatik entheng biasane luwih kuat tinimbang lenga
sing diprodhuksi nganggo Everclear.Minyak sing luwih kuat lan sedative luwih apik minangka
obat.Dadi yen aku dadi sampeyan, aku bakal nimbang maneh pelarut sing sampeyan gunakake
lan aku bakal nggunakake pelarut nonpolar.Sugeng tanggap warsa kagem panjenengan lan
putra JB

"Nggunakake Everclear nggawe lenga ijo.Saiki kita mburu ISO 99.9% amarga ora bisa entuk
Light Aliphatic Naphtha ing wangun murni ing kene. Sara

"Bekukan pelarut sampeyan - Bukti Everclear 190, 95%, lan ISO 99% kudu disetel ing mesin
pembeku  sewengi  lan  digunakake  langsung  sawise  metu  saka  mesin  pembeku.Uga,
pembekuan tunas minangka ide sing apik.Yen alkohol wis beku lan sampeyan wisuh cepet 3-5
menit - kaping pindho nalika alkohol isih adhem, mesthine ora ana warna ijo ... "Jose

-- Kurang ijo ing kono luwih apik.Sing kurang bahan tanduran ing lenga luwih kuat.Sing kaya
mengkono iku  akal.Yen sampeyan milih  kanggo beku tunas lan  solvent,  Aku mbokmenawa
bakal bisa ing sarung tangan.Nalika sampeyan nggunakake solvent  nonpolar apik lan tunas
apik, iku ora perlu kanggo beku apa lan sampeyan isih bakal gawé lenga gedhe.JB
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"Apa aku bisa nggawe lenga sing apik saka hash?Lan nggunakake kurang naphtha?" Jon

-- Sampeyan ora bakal nggawe lenga apik.JB

“Menarik.Lumrahe aku malah ngelawan.Perlu bantuan please?” Tielman

--  Bantuan  apa?Iku  ora,  sampeyan  ora  bakal  nggawe  apa  kita  ngomong  bab  saka
hash.Sampeyan bisa larut ing naphtha cahya lan nyaring lan bakal luwih kuat tinimbang hash
nanging isih ora bakal dadi lan sampeyan ora bakal nggawe lenga THC 95-98% saka iku.JB

"Jindřich Bayer, apa sing sampeyan pikirake babagan baking karo luh phoenix?Kaya yen aku
kudu nyelehake ing cangkir mentega kacang apa?" LinZy

--  Linzy,  Aku  biasane  ngomong  wong  sijine  lenga  ing  ndhuwur  apa  padha  arep  nggawe
karo.Mangkono sampeyan bisa ndeleng carane lenga ana.Apa sing disaranake pancen kuat
banget yen sampeyan kudu mikir ing mikrogram saben porsi, mula mung nyelehake lenga ing
ndhuwur cangkir mentega kacang yen perlu.Sampeyan ngerti yen kita luwih seneng yen wong
mangan lenga langsung saka jarum suntik, duwe kaluwihan.Nyampur karo panganan mesthi
bakal ngencerake obat kasebut.JB

"Nanging aja ngukum klub penggemar sampeyan amarga ekstraksi manggang lan mentega wis
kabukten minangka marasake awakmu lan kurang nyingkiri ...Kita kabeh melu perang iki, aja
ngukum wong liya sing nyoba. Pamela

"Pamela, baking lan ekstraksi mentega ora nyedhiyakake sifat  penyembuhan lan regeneratif
sing padha karo PERIOD minyak ganja.Bakal ngobati kanker,  nyegah gejala Crohn, ngobati
diabetes, penyakit lyme, sampeyan jenenge!Mentega utawa edibles ora bakal dibandhingake
kajaba sampeyan nggunakake luh phoenix ing panganan sampeyan MUNGKIN.Tentrem lan
katresnan." LinZy

"Pamela, aku ora bisa menehi rekomendasi cara sing kurang efektif.Minyak lurus kanggo asil
sing  paling  apik,  gunakake banjur  tambah dosis.Edibles  asring  ora  bisa  diprediksi,  biasane
sampeyan ora ngerti isi lenga kasebut, lsp. JB

"Aku ora yakin yen aku duwe rice cooker utawa crockpot.Setelan suhu mung ngomong low med
hi, apa ana cara kanggo nyoba suhu?" Jeremy

"Iki  bakal  dadi  pot  crock.Rice  cooker  biasane  duwe  2  setelan.Masak  lan  anget.”  Deb
"Entuk termometer daging utawa termometer titik laser lan tes suhu nganggo medium liyane
kayata banyu utawa lenga.Kayane sampeyan duwe crockpot,  sing bisa digunakake nanging
sampeyan kudu terus-terusan ngawasi suhu, luwih becik njupuk rice cooker. Lukas

"Apa kita bisa nggunakake vodka?" Monica

-- Kanggo koktail?ya wis.JB

"Food grade" mung tegese dianggep aman dening FDA.Ora akeh standar dhuwur ana.Dadi
mung ngomong "alkohol kelas panganan" ora nggawe luwih apik tinimbang, sebutna, alkohol
umum.Lan yen sampeyan paranoid babagan siji  pelarut,  sampeyan kudu paranoid babagan
kabeh. Ben

"Aku ora bisa entuk alkohol isopropil utawa naphtha ing negaraku!Dadi apa aku?Piye carane
aku njaluk lenga iki amarga aku ora bisa nggawe dhewe?” Ayesha

-- Gawe lenga karo apa sing bisa ditemokake banjur revaporize, Ayesha, sing mbokmenawa
bakal dadi cara paling apik kanggo pindhah ing kasus kaya mengkono.JB

"Kanggo nggawe jus, ora nggunakake ganja ORGANIK hidro sing digedhekake minangka siji-
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sijine cara sing AMAN amarga Jindřich Bayer luwih bener babagan apa sing bisa ditemokake
ing tanduran kasebut.Kita kabeh duwe topik panas "pet" sing kita wedi lan diwaspadai, nanging
kabeh yen kita nggunakake praktik sing aman, maca (kanthi PENGERTIAN) data ilmiah sing
diklumpukake lan TRUST swara ati-ati sing bisa ditindakake kanthi alesan nggawe obat.

Nalika RSO rampung kanthi bener, asil lab nuduhake NO solvent ing lenga.Plain lan prasaja iku
boils  rampung  kanggo  nindakake  iku  bener  karo  solvent  bener.Aku  seneng  ndeleng  kit
kasedhiya online sing wis EVERYTHING needed saka solvent, pot / pan, hotplate / burner etc
kanggo RSO supaya sampeyan mung kudu nambah ganja.Aku iki  bakal  embolden Cancer
patients kanggo nggawe dhewe.

Aku matur nuwun marang Gusti  Allah kanggo kesehatanku saiki,  sanajan MRSA saya suar,
nanging aku ngerti yen kedadeyan sing paling ala, aku bakal duwe keberanian kanggo nuruti
instruksi Rick Simpson lan Jindrich Bayer kanggo nylametake uripku amarga aku duwe akeh
sing kudu ditanggung lan bayi lanang sing kita tresnani) ambruk amarga wedi.

Gusti mberkahi Rick lan Jindrich kanggo kekuatan.Aku uga nyuwun marang Gusti Allah supaya
mberkahi kabeh wong sing mlaku ing dalan iki amarga dudu dalan sing gampang nanging iki
minangka dalan sing bener kanggo obat. Ibu Platypus

-- Matur nuwun kanthi sanget, PlatyPusMom.Pesen kaya iki menehi energi kanggo terus nganti
suwe,  nanging  pancen  migunani,  nglawan  hak  kabeh  wong  nggunakake  obat  iki  kanthi
bebas.Aku ora bakal mandheg nganti tanduran iki dilegalake ing saindenging jagad, aku bisa
janji.JB

"Pelarut bisa diresiki.Kadhangkala pabrikan kimia nambah rereged liyane amarga alasan sing
ora  bisa  dipercaya.Iki  bisa  uga  luwih  mbebayani  tinimbang  pelarut,  lan  ora  ana  seragam
babagan cara ditambahake menyang pelarut.Wong-wong sing ngerti  kerumitan sing ana ing
nggawe lenga, sing adoh saka pitakonan pelarut mung, debat kasebut bisa ditawakake.Pira
komentar sing wis diwaca babagan pestisida kimia?Apa persentase iki sing biasane sampeyan
temokake karo pelarut sing ora diresiki?Debat ngendi iku?Akeh wong wis nyuda diskusi iki dadi
pilihan pelarut.Sing konyol!Nindakake riset dhewe, mamang, sinis lan tahan bukti sing ditampa
minangka kasunyatan kanthi standar sing dhuwur Pak. Paulus

“Ora usah padu karo sapa wae ing kene, gunakake ruang vakum yen sampeyan nggunakake
pelarut petrokimia lan sampeyan bakal ngilangi ampas, aku metu saka postingan iki.Minyak
ganja bisa nambani kanker, lan naphtha bisa diilangi, alkohol gandum panganan ora kuwat kaya
lenga kaya pelarut petrokimia.Aku mung nggawe klompok pelarut adhedhasar petrokimia (pure
light  aliphatic  naphtha)  lan  alkohol  gandum pangan  (95%,  190proof)  lan  nguji  loro  minyak
kasebut karo pasien, lanasil padha wektu lan maneh, lenga digawe karo naphtha cahya murni
nyatane kuwat lan luwih sedative saka lenga alkohol gandum.Lebokake kaya iki yen sampeyan
pengin nggunakake pelarut  petrokimia (nafta,  butana,  heksana,  aseton) GUNAKAN KAMAR
VACUUM ing pungkasan proses kanggo mesthekake yen sampeyan duwe lenga sing paling
resik  !!!Aku uga nyedhot  kelas pangan,  lan  butuh luwih  suwe tinimbang lenga sing digawe
naphtha kanggo ngresiki kanthi lengkap (muffining lan bubbling ing ruang vakum) mula, entuk
pelarut petrokimia lan kuwatir babagan residu, tindakake apa sing ditindakake. industri lan sijine
iku ing kamar vakum ing 35 psi, lan nonton ampas di sedot metu !!Pungkasane omongan lan
PENGALAMAN nyata!!!!!” Ryan

"Yen sampeyan nggunakake naphtha sing bener, mula ora ana residu ing lenga. Aku nyoba ing
laboratorium. Oke, iki rada sithik,  nanging luwih murah tinimbang apa sing sampeyan entuk
saka hawa kutha sing sibuk, utawa ing pom bensin nalika sampeyan ngisi, utawa ngecet barang
ing kebon sampeyan....” Topi

"Kita  wis  nggawe lenga  kanggo  sawetara  taun saiki  lan  minangka umume kita  miwiti  karo
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alkohol  gandum  nanging,  sawise  wektu,  pengalaman  mulang  kita  nggunakake  pelarut
anhydrous. Nalika diproses kanthi bener, RSO bakal duwe tingkat sisa pelarut ing sangisore
100ppm lan padha bisa ditindakake kanthi alkohol gandum amarga mung alkohol sing diukur
nanging potongan sing ora digatekake yaiku alkohol gandum nggawa banyu lan banyu nggawa
urip. Kita wis ndeleng RSO digawe nganggo ISO lan nalika dideleng ing mikroskop ora ana urip
nanging sawetara lenga sing metu saka dispensaries, sing ngeyel ing gandum, kebak bakteri
urip!

Aku wis ngginakaken kathah wektu lan dhuwit ing labs lan mbokmenawa siji-sijine wong sing
wis njupuk lenga alkohol gandum menyang Lab lan wis dites kanggo solvent ampas lan tingkat
banyu ampas. Nyatane, aku yakin amarga ora ana alat kanggo ngukur jumlah banyu ing lenga.
Aku  kudu  njaluk  dhokter  kanggo  nggarap  macem-macem alat  kanggo  mbedakake  kira-kira
jumlah banyu sing isih ana "kaiket" lan "kenceng" lan sanajan dheweke ora bisa menehi nomer
sing tepat,  dheweke ujar yen bakal diukur kanthi persentase, ora. bagean saben yuta. Dadi
laboratorium lan ilmuwan sing nggawe aku yakin supaya ora nggunakake lenga sing ngemot
banyu. Iku ironic sing solvent ora minangka bab minangka banyu nanging nindakake math; ing
100ppm sampeyan bakal nggunakake 0,06 gram solvent liwat loro utawa telung sasi nganti
sampeyan ngalahake penyakit. Sing 0,06 gram, utawa udakara 1,2 tetes,

Aku uga wis nggarap GI ing rencana perawatan. Kita mbukak nomer kasebut lan ing 100ppm
ISO, dheweke ora kuwatir lan kaping 10 tingkat kasebut, keprihatinan dheweke mundhak nganti
bisa ngeculke usus lan ambegan ala. Iki minangka lenga sing digunakake kanggo nylametake
uripku lan saiki digunakake kanggo pangopènan, nanging saiki dispensari pengin lenga, kita
uga kudu nggunakake etil alkohol lan saiki nomer tes bali luwih murah nalika jumlah bali wis
akeh.  mundhak.  Sawise maneh,  nalika kita  miwiti,  aku rumangsa manawa mbalekake Ever
Clear minangka ide sing apik kaya aku rumangsa dadi pilihan sing apik kanggo pelarut. Ilmu lan
hukum  mbuktekake  "perasaan"ku  salah;  Ilmu  pengetahuan  nuduhake  yen  banyu  bisa
mbebayani lan negara TTB nyatakake yen Ever Clear minangka kejahatan. Sean

"Aku mikir apa sing dikandhakake Rick lan JB yaiku metode minyak Rick wis entuk akeh wong
sing apik, lan nganti kita duwe bukti manawa metode ekstraksi liyane efektif, tetep apa sing bisa
ditindakake." Rebecca

KankerLan Bukti

"Ing  4/22/13,  kita  nampa asil  tes getih  paling  anyar  saka Bojoku lan  sanajan dheweke wis
nglawan virus tenggorokan sawetara minggu kepungkur, dheweke apik banget.Ekstrak Minyak
Cannabis Indica iki nindakake pakaryan sing apik kanggo nambani Leukemia!

Jumlah limfosit dheweke terus mudhun lan trombosit ing kisaran normal dadi ora kuwatir.ing
kabeh nalika kita nerusake karo kumpulan sabanjuré saka Oil, iku campuran Indica Blackberry
Kush, Granddaddy Purple lan Washington Red.Diberkahi karo getaran sing apik lan pikiran sing
marasake awakmu sing mlebu ing saben tetes Obat Pengobatan Kanker iki.Matur nuwun ganja.
” Debra

"Makarya kanggo kula.Urip maneh pancen luar biasa." Zed

"Ora bisa ngomong luwih apik!" Petrus

"Rick Simpson Oil nduweni kredibilitas ilmiah sing lengkap yen sampeyan repot maca literatur
ilmiah" Robert Melamede, alias Dr. Bob

"Inhibisi  jalur  kaslametan  sel  ndadékaké  defosforilasi  Bad,  lan  translokasi  protein  Bcl-2  iki
menyang  mitokondria,  lan  banjur  dadi  apoptosis."  Ummm,  syarate  wong  awam  tulung???”
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kasempatan

-- Sing nerjemahake: "Ganja mateni sel kanker," Peluang.JB

"Saka akeh komentar lan video sing dakdeleng babagan minyak ganja, aku kudu ujar manawa
tanduran rami kayane ngemot setelan "standar" utawa "optimal" kanggo awak manungsa. Remi

"Apa wae sing duwe balung mburi duwe sistem endokannabinoid.Sayange setengah populasi
isih ora ngerti.Sistem endokannabinoid kudu ana ing saben buku ilmu lan medis.Iki sing kudu
diwulangake  dening  sekolah  kanggo  dokter  sing  bakal  teka.Kepiye  wong  bisa  nglirwakake
kanthi serius, iki minangka bagean saka fungsi awak.Iku korupsi milih lan milih ilmu 'nyata' sing
bakal diterbitake.Iku laku palsu.lol" Chloe

"Iku  kerjane  amarga  iku  immunomodulator  kuat  sing  nguatake  utawa  ndandani  sistem
kekebalan sing rusak.Uga ndandani karusakan DNA utawa mitokondria sing disebabake dening
obat-obatan sing ngrusak DNA kaya inhibitor transkripase terbalik lan inhibitor protease.Kanthi
mbenerake  awak  saka  karusakan  sing  disebabake  dening  gaya  urip  sing  ora  sehat  utawa
alasan  liyane  lan  kanthi  mbalikke  karusakan  sing  ditindakake  dening  obat-obatan  arv,  ya,
sampeyan bisa ngomong yen "bantuan".” Yohanes

“Sembarang penyakit sing sampeyan duweni bisa ditulungi yen ora diobati kanthi lenga iki.Apa
wae pitakon sampeyan babagan penyakit apa wae, jawabane mesthi dadi YA." Kathy

"Iki  wis  nambani  cakram degeneratif  ing  balung  mburi,  tumor,  lan  karusakan  saraf  kanggo
kancaku lan nambani tumor kanker ing asuku." Sarah

"Aku mahasiswa kedokteran, sinau ing bidang fisika medis sing utamane ngurusi pasien kanker
saka sisih pencitraan medis lan radioterapi.Ingkang saged kula aturaken inggih menika MATUR
NUWUN ingkang ageng sanget sampun nggugah kula saking impen ingkang awon sanget.Aku
wis riset jumlah telas informasi saka saben amba bisa lan aku ora duwe bayangan mangu ing
atine  babagan  obat  iki.Aku  melu  kursus  amarga  aku  pancene  pengin  nulungi  wong  sing
nandhang kanker lan penyakit liyane sing bisa daktulungi, nanging isih ana sistem medis sing
rusak.Iku misale jek sing mung kapentingan (Ing kene IN IRELAND) kanggo bleed dying wong
garing Penny pungkasan ing chemo lan rad sadurunge uncalan wong mudhun bolongan sawise
dhuwit digawe.Aku wis nonton wong mati.Kabeh liwat penyakit sing, fade adoh mboko sithik,
nalika isih mangan koktail saka pil lan apa lan aku lara weteng karo.Kepiye carane aku pengin
dadi  bagean saka sistem sing  nindakake  iki?Ora maneh.Sampeyan ora  mung inspirasi  lan
sampeyan (RICK) wis ndemek uripku kanthi cara sing aku ngerti kudu dakturuti, lan percaya
yen aku nindakake kabeh ing kene ing Irlandia kanggo mesthekake yen wong ngerti  jeneng
sampeyan.Aku malah ora kudu menehi komentar babagan kabisan sing luar biasa saka obat iki
amarga kasunyatane ngomong dhewe, kanggo sapa wae sing gelem nliti.

Sampeyan  ngerti,  aku  maca  sawetara  dina  liyane  lan  ora  ngerti  apa  arep  metu  utawa
ngguyu.Politisi terkemuka ing Irlandia (Micheal Martin) ujar manawa panggunaan ganja kanggo
ngobati  MS utawa Kanker utawa penyakit  apa wae sing dikarepake (deleng) ora didhukung
amarga "ANA.Ora ana bukti medis utawa riset kanggo nyengkuyung. Aku kudu maca kaping
pirang-pirang  sadurunge  tenggelam.APA ****  sing  salah  karo  panggonan  iki?Ora  ana  bukti
medis??Nuwun sewu, kula malah mboten ngertos kepripun caranipun nglajengaken menika
tanpa nesu...” Brendan

--  Dear  Brendan,  Aku  seneng  banget  sing  ndeleng  lenga  kanggo  apa  iku  lan  sing  nyebar
tembung.Minangka kanggo Michael Martin muni meh padha karo liyane saka jinis politik aku wis
ketemu.Yagene kita ngidini  wong bodho sing rusak kanggo mbukak sistem kita?Mugi nalika
Mr.Martin  kena  kanker,  dheweke  bakal  nindakake  apa  sing  diwartakake  lan  njupuk  kemo
dhewe.Matur nuwun kanggo dhukungan Brendan lan terus kerja sing apik.Iki minangka salah
sawijining perang sing bakal kita menangake.Sugeng Rawuh, Rick Simpson
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"Cannabinoids nyandhet wutah tumor ing kéwan laboratorium.Dheweke nindakake kanthi cara
modulasi  jalur sinyal sel  utama, saéngga nyebabake penahanan pertumbuhan langsung lan
mati sel tumor, uga kanthi nyegah angiogenesis lan metastasis tumor.

Cannabinoid minangka senyawa antitumor sing selektif, amarga bisa mateni sel tumor tanpa
mengaruhi mitra sing ora diowahi.Bisa uga reseptor cannabinoid ngatur jalur urip sel lan mati
sel kanthi beda ing sel tumor lan nontumour.

Cannabinoid  duwe profil  keamanan obat  sing nguntungake lan  ora ngasilake efek  beracun
umum  saka  kemoterapi  konvensional.Nanging,  panggunaan  cannabinoid  ing  obat  diwatesi
dening efek psikoaktif, lan terapi adhedhasar cannabinoid sing ora duwe efek samping sing ora
dikarepake lagi dirancang. Manuel Guzman - Ing tembung liya,  ekstrak ganja bisa nambani
kanker.Kabeh sing ilang yaiku pasinaon manungsa.Kenging punapa?Takon marang pamrentah
lan sing ngontrol.JB

"Iku nambani aku saka kanker ... otak Stage 4 ... Dadi ya." kristal

“Tanja,  ya  wis  dakpangan.Mungkasi,  deleng,  lan  ngrungokake.Aku  nyaranake  njupuk  lenga
sanajan sampeyan duwe nol ladies.Iku bakal defend sampeyan saka njupuk wong-wong mau
bebarengan karo nggawe sampeyan aran kathah luwih saka sadurunge lan awak bakal matur
nuwun.Pikiran  sing  ditutup  kaya  pamrentah  Amerika  nyebabake  akeh  kematian  sing  ora
dibutuhake saka perawatan sing ora becik kayata kemo lan radiasi.Yen ibuku gelem nyoba
lenga kasebut tinimbang nuruti resep dokter kanggo "latihan" kaya ngono, aku yakin dheweke
bakal  bareng  karo  kita  saiki.Yen  ora,  dheweke  ora  bakal  nandhang  sangsara,  nyeri,  lan
pungkasane  tenggelam  ing  cairan  jamak  dhewe  sawise  dokter  sing  padha  nyemplungake
andhuk  sawise  perawatan  luwih  saka  $100,000.00.Klinik  kemo  lan  radiasi  mung  kuwatir
babagan  dhuwit  dhuwit  tinimbang  nylametake  lan  kepenak  pasien.Ana  mentalitas  lawang
puteran kanthi  kamar ngadeg mung kamar tunggu sing kebak wong sing rusak lan biasane
botak ngenteni giliran jarum.Aku duwe masalah karo pikiran sampeyan lan dokter sing menehi
resep.Obat  kudu  ora  babagan  bathi  moneter.Iki  minangka  kahanan  sing  sedhih  sing  kudu
diganti  lan  cepet-cepet.Secara  pribadi,  aku  ora  dadi  subyek  tes  kanggo  "praktik"  dhokter.
Tindakake apa sing sampeyan rasakake,  Tanja,  nanging aku pengin  sing paling apik.Matur
nuwun Rick Simpson kanggo kabeh apa lan wis rampung.Kita bakal nglawan perang sing apik;
hukum utawa ora ana hukum." Lewis

"Ngomong iku ngobati kanker iku cukup mbebayani lan overestimation saka titik liya bener sing
pantes riset luwih.Nanging ora, ora, ora.Ganja ora nambani kanker.Ora ana obat sing pasti lan
ora  ana  obat  nyata  kanggo  kanker  saiki,  lan  mung  sawetara  upaya  medis,  panganan  lan
psikologis sing bisa mbantu nyuda risiko pati amarga kanker.Ganja ora nambani kanker, lan
pasien kudu ngerti iki. Davide

"RSO mateni kanker, kanca ...Ngrokok, ora, nanging RSO ya. Kevin

"Peduli kanggo kula kene please mate ..." Jeff

"Kaping pisanan, 'kanker' yaiku apa wae saka kista nganti neuroblastoma, mula 'ngobati kanker'
iku umum, ilusif, ora spesifik.Banjur, ganja duwe efek sing apik banget kanggo duplikasi sel,
yaikumesthi  mbantu, nanging ora ngobati  tumor kanthi  sistematis.Maneh, saben jinis kanker
beda-beda  lan  ganja  wis  nuduhake  respon  positif  babagan  kanker  payudara,  yaiku  jinis
karsinoma,  sing  uga  diobati  kanthi  efektif  lan  efektif  dening  obat  konvensional.Sing
dikandhakake,  aku BANYAK kanggo  legalisasi  ganja,  nanging sanajan  aku mbukak  banget
kanggo terapi alternatif, aku kudu ora setuju karo klaim sing sombong iki. Davide

“Jindřich Bayer, tulung, please!!!” Kevin

"Ngandika  manawa  ganja  nuduhake  respon  positif  kanggo  nglawan  jinis  tumor  tartamtu
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minangka pratelan sing bisa daktampa." Davide

-- Davide, tampa apa wae sing dikarepake, aku ora apa-apa.Ya, ana data hard banget sethitik
kasedhiya babagan lenga Rick Simpson, nanging mung amarga korupsi saka sistem medical
lan master dhuwit.Iki bakal ganti banget nalika Colorado lan Washington wiwit nyedhiyakake
data.Kajaba  iku,  Israel  lan  Walanda  wiwit  nyoba  lenga  saiki,  Republik  Ceko  bakal  gabung
banget.

Minangka kita ngerti,  lan saka pengalaman praktis karo ewonan pasien, lenga kasebut bisa
digunakake kanggo kabeh jinis kanker sing luwih apik  tinimbang apa wae sing diwenehake
dening sistem medis.Yen sampeyan pengin bukti, gawe lenga lan golek wong sing nandhang
kanker kulit lan deleng apa sing kedadeyan nalika lenga kasebut ditrapake.Sugeng rawuh, JB

"Yen  sampeyan  ngerti  bebener  babagan  wong  sugih  ing  mburi  sawetara  amal  gedhe,
sampeyan  bakal  ngerti  menyang  ngendi  dhuwit  sampeyan.Sampeyan  uga  kudu  mirsani
informasi sajarah kaya carane ing taun 1960-an nalika vaksin polio diganggu kanggo 230 yuta
wong Amerika, padha ora ngerti  virus monkey sv40 ana ing vaksin kasebut.Banjur  ing taun
1963 presiden Nixon ngumumake perang nglawan kanker amarga dheweke ngerti yen epidemi
kanker  bakal  teka.Waca  SV40  ana  ing  kethek  sing  padha  panen  antibodi  kanggo  vaksin
kasebut dening irisan perusahaan.Bisa nganti 30 taun kanggo katon minangka kanker.Saiki ing
wektu sing padha yaiku privatisasi perawatan kesehatan Amerika lan Nixon entuk panyedhiya
kesehatan pribadi  kanggo  nindakake  iki  kanggo entuk  bathi.Kasunyatane  dheweke  nggawe
industri sing diarani kanker lan ora pengin masarakat umum ngerti babagan RSO. Matius

"Gawe dhewe,  kita  takon Rick  apa  kita  bisa  njaluk  lan  sawise  sawetara  wektu  kita  ngerti,
amarga kita  manggon adoh saka Amerika  lan  kita  ora  bisa  lelungan menyang ngendi  wae
kanggo  njaluk  iku  amarga  watesan  financial,  kita  mung  nonton  video  kaya  100  kaping.  ,
prakteke  apal,  nemokake  ganja  saka  panyedhiya  lokal,  tuku  rice  cooker,  alkohol,  malah
thermometer kanggo mesthekake suhu.Iku luwih gampang saka kita panginten.KITA DIBUAT
DIRI.Pacarku wis 4 dina iki...Kita bakal ngenteni lan ndeleng.Kita wis maca jurnal medis lan
nonton akeh dokumenter, kabeh temuan padha (uji klinis ditindakake ing UCLA, Harvard ...) -
lenga kasebut mateni sel kanker!Dadi, kita mutusake kanggo nggawe amarga sampeyan ora
bakal bisa saiki nganti sampeyan nyoba! Ioanna

“Mas, takon tangga-tanggane...wong sing cedhak karo kowe mbok menawa wis duwe.Cukup
takon kaya sampeyan njaluk aspirin?Waca rong puluh.” Sandy

"Kasunyatan plasebo sing nambani sawetara wong yaiku alasan kanggo mbuwang obat ing
salawas-lawase lan sinau seni plasebo.Sawise ujar manawa sampeyan ora nate sinau plasebo
nalika sampeyan duwe obat sing efektif, sampeyan pancen bener, sing bakal mateni setengah
pasien, lara lan kejam. Christopher

-- Iku pancen bakal lara lan kejem, Christopher, lan mulane aku ora bakal nindakake.Wong liya
bisa yen pengin, nanging aku ora.Aku pengin sistem medis wiwit nggunakake lenga minangka
plasebo - yen dheweke mbuktekake manawa apa wae sing pengin digunakake luwih aman lan
luwih  efektif  tinimbang  lenga  (lan  luwih  nyenengake  /  nyenengake  kanggo  pasien),  mula
dheweke bisa terus ngedol. .Yen ora, banjur ora.Iku cukup prasaja lan banget nyoto, Aku.Lan
apa sing bakal ditindakake ing mangsa ngarep, mula kenapa ngenteni?JB

“Durung ana buktine?Bukti nyata lan bisa diverifikasi manawa ganja nindakake apa wae kanggo
kanker  kanggo  sapa  wae?Kisah-kisah  anekdot  pancen  ora  ana  artine  kanthi  ilmiah.Nuwun
sewu.Aku  wis  nemokake  kekurangan  bukti  sing  dikirim  lan  aku  pengin  dadi  bener
banget.Nanging apa ana bukti sing bisa diverifikasi apa wae?Studi klinis?Apa sampeyan bisa
ngirim apa wae?Mung penasaran.Aku ora sengit.Aku ing sisih sampeyan nanging ...opo wae...”
Sí
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"Ana  akeh  testimoni  wong  sing  nandhang  kanker  lan  nggunakake  minyak  ganja  kanggo
nambani  awake  dhewe  utawa  wong  sing  ditresnani  ...nindakake  riset,  Si.Yen  sampeyan
mbutuhake pasinaon "klinis", sampeyan ora bakal entuk, amarga perusahaan sing nindakake
riset ora bisa entuk dhuwit  saka pambocoran efektifitas THC, kanthi  wujud alami.Sampeyan
kudu digawe rumus "kimia" lan dipasarake kanthi cara kasebut.Iku kabeh babagan nggunakake
intuisi  &  akal  sehat  &  nggawe  kesimpulan  dhewe  utawa  nglirwakake  testimoni.Aku  milih
percaya!” Cher

"Hei  Kim,  aku  nantang  sampeyan  kanggo  Mbuktekake  manawa ganja  minangka  obat  sing
nylametake nyawa sing ora beracun yaiku" retorika.Good Luck karo iki.Aku biyen muni kaya
kowe.Banjur aku mutusake aku arep nyebul bolongan liwat 'retorika' iki amarga iki HAS TO BE
BULLSHIT ... boy aku salah.Maksudku DEAD WRONG.Sampeyan ora bisa nolak ilmiah 100%
FAKTA CLAD BESI.Aku ora bisa nindakake lan sampeyan uga ora bakal nindakake.FAKTA iku
FAKTA lan iki FAKTA, Kim.AMA & Big Pharma minangka KRIMINAL.Wong-wong mau kanthi
sengaja  ngidinake  hadiah sing apik  banget  saka Gusti  Allah  iki  supaya  digoda lan  diapusi
kanggo PROFIT PURE!Dheweke ngidini anggota kulawarga sampeyan nandhang sangsara lan
mati,  Kim.Yen sampeyan mikir  Petro Chemicals  sing didol  minangka Obat,  sampeyan kudu
mikir maneh.Sampeyan pengin nemokake sawetara 'retorika', pindhah menyang Dr.Elinga, Kim,
saben pil sing diklaim 'AMAN' dudu!Temokake aku sing ora BERAcun, mung siji!Nanging ing
kene kita duwe SAYURAN NON TOXIC sing ngasilake obat sing paling kuat ing bumi sing wis
kabukten bisa nambani penyakit lan "profesional kesehatan" lan Pamrentah wis cocog kanggo
nolak sayuran sing nylametake urip iki, ngidini kita nandhang sangsara lan mati lan dilebokake.
ing  pakunjaran  kanggo  nggawe  kahanan  luwih  aman  ing  masyarakat  ...Sampeyan  pengin
ngomong  babagan  "RETORIK"???Muga-muga  kiriman  iki  mbukak  mripatmu  marang
KENYATAAN.Yen ora, RIP Kim, ora ana pangarep-arep kanggo sampeyan lan jinis sampeyan,
sampeyan duwe "Kekurangan Endocannabinoid Klinis." Delengen, bener.” Dan

“Matur  nuwun  kanthi  sanget  Rick  &  JB…  Amarga  saka  kowe  aku  saiki  ngerti
bebener.Kesehatan, katentreman lan kebahagiaan." Tina

"Rick Simpson, sampeyan kebak telek.Kanker ora bisa ditambani!” Jason

"Jason kudu kerja kanggo pamrentah.Aku wis weruh karyane nganggo mripatku dhewe.” Matius
"Chris  yen sampeyan  nonton video Youtube  ing  RSO,  prosese ana.Aku  bakal  nggunakake
Everclear tinimbang naphtha sanadyan, mung bab pribadi.Matthew, Jason bisa uga kerja ing
pamrentah UTAWA dheweke isih enom lan mikir dheweke wis sinau kabeh data sing ana ing
jagad iki.Mung banjur  dheweke bisa nggawe statement kemul  soko bisa rampung.Dheweke
kudu ngerti saben iota data. Judie

"Sampeyan ala kaya propaganda sing ngetutake ganja ...apa sing sampeyan lakoni kanggo
wong pancen apik banget lan ngobati kanker NO!Ngurangi gejala lan mbantu wong sing lara
ya.Nanging  ekstrak  sampeyan  mentah  lan  adoh  saka  murni.Aku  ora  kerja  kanggo
pemerintah.Aku  mung  ngerti  omong  kosong  nalika  ndeleng."  Jason  "Aku  wis  nandhang
gangguan turu sajrone 20 taun, lenga RSO wis mbantu aku turu kanggo pisanan lan aku ora
lara nalika tangi!Yay!Jason, kok sampeyan malah kene?Yen sampeyan ora pengin ngerti  iki,
lunga wae!” Bonnie

"@Jason!!!Buktine ora bisa nambani kanker utawa STFU!!!” Jon

“Tuduhna  buktine?Lan  Jon  lucu  carane  sampeyan  kudu  bali  menyang  basa  vulgar  kaya
"STFU".Nuduhake  carane  akeh  Intelligence  sing  tenan  duwe!Ora  gumun  sampeyan  saka
Texas...” Jason

"Jason, yen sampeyan pengin terus kaya iki, aku kudu nglarang sampeyan saka situs iki.Apa
riset luwih akehsadurunge sampeyan nggawe keputusan sampeyan." JB
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“Larang  aku  kowe  jancok!Sampeyan  ngapusi  lan  ora  duwe  bukti  nol  babagan  apa  wae!
Sampeyan nindakake riset kurang ajar lan mandheg ngandhani wong-wong miskin iki!Lengamu
dadi mentah tinimbang sampah sing wis masak!Sampeyan lagi ing kanggo dhuwit  piye wae
cara!Dadi larangan aku amarga aku ngerti bebener lan THC, CBD, lsp.Aja nambani KANKER,
sampeyan minangka kanker kanggo komunitas ganja medis! Jason

"Sugeng rawuh, Jason." JB

“Bojoku bener.Aku duwe 4 PET scan sing mbuktekake.Nalika aku abot ing lenga, tumors saya
ilang kaya mad.Nalika aku kudu nyuda dosis, dheweke luwih stabil tinimbang nyusut.Aku duwe
bukti sing katon yen barang kasebut bisa digunakake. Maria

"Swara kaya hoax kanggo golek dhuwit.Sampeyan pancene mikir yen hukum bakal ngidini aku
tuwuh rami kanggo nggawe minyak?Njaluk wong lanang sejati.Aku kena leukemia lan aku ora
percaya  apa-apa  karo  omonganmu.Sampeyan  artis  scam freaking  ndedonga  ing  lara  kudu
dikunjara.Yen  sampeyan  yakin  iki  bisa  digunakake,  banjur  tindakake  sawetara  uji  klinis
nyata.Akeh negara bakal ngidini sampeyan nindakake, aja nggunakake alesan FDA Lame Ass!
Steven

-- Steven, luwih cepet sampeyan entuk lenga luwih apik kanggo sampeyan.Aja nyalahake aku
amarga kurang studi ilmiah babagan lenga, tenan.Yen sistem medis pancen nindakake apa sing
kudu ditindakake,  testimoni  wolung puluh iki  mung kudu dideleng kanggo nindakake kabeh
pasinaon puluhan utawa atusan ewu sing kudu ditindakake.

Rick lan aku pancene ora bisa kanggo nindakake kabeh pasinaon, iku cara ngluwihi budget kita,
plus kita ora bisa nindakake iku sah lan cara kita arep kanggo nindakake mau, dadi iku pancene
nganti wong liya kanggo nindakake tugas sing saiki.Aku ngerti, ana negara sing ngidini ganja
medis, aku ora ngerti kenapa dheweke durung nganakake studi.Kayata ing kanker kulit, sing
bakal rampung ing sawetara sasi, mung nggunakake topikal saka lenga.Nanging kayane ora
kelakon, utawa aku ora ngerti babagan studi sing kaya ngono.

Nanging ana bukti ilmiah kanggo ndhukung kabeh sing kita ucapake: panliten iki diterbitake ing
2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594lan  iki  diterbitake  mung
bubarhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Muga-muga bisa nyukupi kabutuhan ilmiah sampeyan lan muga-muga sampeyan bakal entuk
minyak sadurunge para dokter entuk kesempatan kanggo mateni sampeyan kanthi racun kimia,
sing ora bakal diidini yen dites ing studi medis sing tepat lan etika.JB

"Matur nuwun, Rick Simpson, kanggo validasi kapercayan babagan minyak ganja ...Aku duwe
PTSD lan aku ora ngombe obat maneh amarga nggunakake ganja ...Sing sejatine...Aku njaluk
oposisi saka akeh nanging aku ngerti apa sing bisa digunakake lan aku promosiake menyang
wong liya ...Iki isih ilegal ing MO ...Nanging mungkin aku bisa nulungi wong kanthi nuduhake
kabeh kesaksian sampeyan ...lan mbok menawa enggal sah...” Ale

"Aku  setuju,  minangka  veteran  12  taun  bubar  dipisahake  kanggo  PTSD,  aku  nemokake
panganan sing bisa digunakake kanthi apik, lan ngarepake nggawe minyak ing musim panen
iki." Jon

"4 dina ora entuk kerja anyar.Ora ana efek samping, mundur, lan ora nggegirisi wong!Ana riset
sampeyan, lol.Nyebarake tembung!We kudu iki.Kita utang marang manungsa kanggo nggawe
Donya dadi papan sing luwih apik.Iki minangka wiwitan.:)” Christina

"Para peneliti nyimpulake: "Data sing dilapurake ing kene minangka sing pertama kita ngerti
kanggo nuduhake peran kritis  reseptor  CB1 (cannabinoid)  lan  endokannabinoid  ing  etiologi
PTSD  ing  manungsa.Dadi,  dheweke  nyedhiyakake  dhasar  kanggo  ngembangake  lan
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ngesyahke  biomarker  informatif  saka  kerentanan  PTSD,  uga  kanggo  nuntun
rasional.pangembangan generasi sabanjure perawatan adhedhasar bukti kanggo PTSD.

Nanging aja ngarep-arep pejabat federal mbantu nerusake proses iki.Ing taun 2011, pangurus
federal ngalangi penyidik  ing Universitas Arizona ing Phoenix saka nganakake uji  klinis sing
dikontrol  plasebo  sing  disetujoni  FDA kanggo  ngevaluasi  panggunaan  ganja  ing  50  pasien
PTSD.

Integritas ilmiah?Ora nalika nerangake mariyuana.Ora kanthi cepet."

-- Aja nyalahake kita amarga kekurangan studi medis babagan minyak ganja.Cepet sampeyan
bakal ngerti yen ya, ana klompok wong sing bener-bener ngontrol jagad iki lan dheweke mung
bakal nindakake apa wae kanggo nundha bali ganja luwih apik kanggo sampeyan.Ora ateges
kita ora bakal nyurung obat ganja, mung tegese bakal luwih suwe tinimbang sing dibutuhake
utawa samesthine.JB

"Kaping pisanan aku ngrokok ganja nalika umur 15, kaya-kaya otakku tiba-tiba entuk bahan
kimia sing ilang sing dibutuhake nganti saiki.  Kuatir  lan depresi saya luwih gampang diatur,
mula aku bisa urip maneh. Aku tansah kepingin weruh apa soko sing temenan dadi apik kanggo
kita iku ilegal nanging sing jawaban sandi ing cekak. Matur nuwun kanggo nindakake proyek
gedhe, ngormati sampeyan Rick lan JB "Miles

"Aku duwe kanca  sing  mantan  dokter  hewan perang laut  lan  Irak.Dheweke ngalami  kasus
PTSD sing abot.Ganja mung siji-sijine sing mbantu dheweke urip kanthi normal.Ora ana sing
ditindakake utawa diwenehake dening VA sing bisa mbantu.Aku lan bojoku nandhang masalah
kesehatan  sing  gedhe.Ganja  mung siji-sijine  sing  mbantu  kita.Amarga alasan  kasebut,  kita
nindakake  kabeh  sing  bisa  kanggo  nyoba  lan  nggawe  ramuan  sing  luar  biasa  iki  sah  ing
Iowa.Akeh  dokter  kewan  kita  bakal  entuk  manfaat  banget  amarga  duwe  akses  legal  sing
konsisten kanggo ganja kualitas.Aku percaya total legalisasi minangka siji-sijine cara. Justin

"Aku nggunakake minyak rami kanggo sawetara kahanan lan aku durung nate turu kanthi apik
utawa  krasa  kepenak.Matur  nuwun  Rick  Simpson  &  JB  kanggo  njupuk  pesen  metu  sing
tanduran iki mukjijat kanggo kabeh imaginable!!Cukup DO wong lan ndeleng dhewe!!Iku mung
siji-sijine cara sampeyan bakal dadi wong percaya sing sejati, percaya marang aku!!” Val

-- Matur nuwun, Val.Pancen ora ana sing bisa ngalahake pengalaman pribadi babagan apa sing
bisa ditindakake minyak.Sawise sampeyan nyoba, umpamane nalika diobong utawa cokotan
nyamuk lan gatal lan nyeri bakal ilang sajrone sawetara detik, kabeh wong bisa ngandhani apa
sing  dikarepake  lan  sampeyan  bakal  ngerti  manawa  dheweke  bisa  ngomong  apa  sing
dikarepake nanging lenga kasebut  bakal  tetep.  obat  paling  apik  ana.Lan sampeyan pengin
duwe ember ing omah, yen ana kedadeyan.

Sampeyan ora kudu ngandelake tembung sing kita ucapake, mung nggawe lenga, golek wong
sing  lara  lara,  kanker  kulit,  ulkus  diabetes,  banjur  aplikasi  topikal  lan  nonton  apa  sing
kedadeyan.Banjur  elinga  yen  sing  padha  bakal  kedadeyan  ing  awak  nalika  sampeyan
ngonsumsi lenga, lan sampeyan kudu ngerti kabeh.JB

"April kepungkur, sawise 5 taun bebas kanker payudara, aku didiagnosis maneh.Wektu iki tahap
4, terminal karo balung mburi, iga, kelenjar getah bening, sternum lan payudara.Sejatine aku
ditawani  perawatan  paliatif  lan  ujar  manawa  dheweke  bakal  nyoba  supaya  aku  ora  lara
banget ...Kanggo mulih lan ngrampungake urusanku.Aku lara banget lan dheweke terus menehi
resep  obat  penghilang  rasa  sakit  sing  luwih  beracun  kanthi  efek  samping  sing  BANGET,
(Percocet, hydromorphone lan dexymethasone).Aku ora bisa nindakake iki.

Bojoku wiwit maca barang iki ing internet lan aku, paling ora, mamang nanging mikir yen aku
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ora  bakal  kelangan  apa-apa  kanthi  nyoba.Ngunyah  Randha  Putih  3  x  saben  dina.Minggu
kepungkur aku entuk kabar yen balungku wis ilang.Dina iki aku dikandhaniyen MRI nuduhake
shrinkage SIGNIFIKAN saka tumor jaringan alus.Saiki ora dadi skeptis lan krasa gedhe, ora
lara. Julia

"3 1/2 taun kepungkur aku didiagnosis kanker payudara, tahap 3, agresif.Wis mastektomi, kemo
lan radiasi lan tes bali negatif kanggo kanker liyane.Sayange, kankerku wis metastized lan dadi
tahap  4  agresif  kanggo  kanker  payudara.Aku  saiki  duwe  kanker  balung  lan  duwe  fraktur
phantom ing ngendi kanker wis dipangan liwat balung ing pinggul kiwa lan sikil ndhuwur kiwa
kebak kanker.Kanthi nuding menyang arah sing bener kanggo RSO, aku entuk kabar apik saka
scan dada,  weteng lan wilayah pelvis  -  ora ana kanker.Pemindaian sadurunge nuduhake 8
bintik kanker, 1 ing sikil kiwa, 5 ing balung mburi lan 2 ing lumbar ngisor, aku bakal entuk scan /
xray ing wilayah kasebut lan muga-muga bisa nglaporake kabar apik maneh.Iki wis nylametake
nyawaku!Iku  mesthi  ngalahake  tembung  saka  dhokter  "Sampeyan  terminal,  njaluk  urusane
supaya lan kita menehi 4 sasi kanggo urip" lan sing 16 sasi kepungkur.(Aku kudu nambahake
yen  dheweke  saiki  mlaku  kanthi  bantuan  walker  lan  turu  ing  amben  sing  durung  bisa
ditindakake sajrone 3 taun.Salah sawijining tujuan sabanjure yaiku dadi apik / mobile cukup
kanggo nekani jam musik karo aku.) "

“Hai Jindrich, wingi aku wis rampung maca bukune Rick.Barang apik!Jujur aku pancene ora
butuh bukti maneh babagan kekuwatan lenga sing sejatine!Aku uga wis nindakake sawetara
eksperimen lan saben dina aku nemokake sing anyar sing bisa ditindakake obat iki!apik tenan!
Sedhih senajan aku yakin lan sanajan pacarku wis yakin tetep ibune ora bisa 'nglilani' babar
pisan...lan isih dheweke ora yakin yen quitting shitty chemo… Aku terus nyoba kanggo nggawa
metu  argumentations  apik  nanging  aku  ora  bisa  mutusaké  kanggo  dheweke!Dheweke  sing
nandhang  kanker  lan  mung  dheweke  sing  bisa  mutusake  apa  sing  kudu  ditindakake  ing
uripe.Aku  ngerti  yen  dheweke  bakal  waras  ing  pungkasan  amarga  kita  bakal  nglebokake
minyak  sing  akeh  banget  nganti  ora  mungkin  mati.Nanging  aku  isih  rumangsa  bodho  lan
mbebayani banget kanggo dolanan karo bahan kimia sialan iki, utamane yen sampeyan duwe
akses  menyang  obat  alami  sing  wis  kabukten  bisa  ngobati  kanker!Aku  maca  babagan
pengalaman  sampeyan  babagan  kanker  lan  sistem  medis  ...Nyuwun  pangapunten  amarga
kelangan sampeyan… lan saiki aku luwih ngerti sikap sampeyan marang obat tradisional sing
diarani 'obat'!” Luigi

-- Halo Luigi, matur nuwun kanggo tembung apik babagan buku kasebut lan sayang banget yen
sampeyan kudu ngliwati.Iku pilihan dheweke perawatan sing dheweke milih nanging aku ora
arep nyedhaki chemo - mung maca crita Ibuku kanggo dheweke, Mungkin dheweke bakal ngerti
sing  njupuk  racun tau apike,  utamané yen iku  ora  substantiated utawa perlu.Kemungkinan
dheweke mung bisa urip ing kemo bakal saya apik yen dheweke njupuk lenga, nanging maneh,
kenapa bisa nyebabake luwih akeh karusakan ing awak sing lara?Iku ndadekake ora pangertèn
ing kabeh. Sugeng rawuh, Jindrich

"Iki minangka perang sing kudu ditindakake dening wong sing apik, dokter sing ora ngerti sing
mikir dheweke ngerti luwih akeh tanpa terus maju babagan informasi anyar sing berkembang
lan ana babagan ganja,  cannabinoid lan kemampuan kanggo mateni  kanker  tanpa ngrusak
pasien.Sepira edan saka perspektif kita yen dheweke bakal njaluk racun kanggo barang sing
aman, kenapa?Apa ora ngerti utawa padha mlayu wedi?

Aku wis ndeleng dhokter sapisan ing 5 taun wiwit sinau lenga iki kanggo IBS lan iku kanggo
soko aku ora bisa nindakake dhewe.A pinkie dislocated lan aku nggunakake lenga kanggo tau
kena infeksi,  mbusak jahitan tanpa kasangsaran lan saben-saben aku Applied,  pain enggal
ilang amarga inflammation dibusak.Iki waras kanthi lengkap ing 2 1/2 nganti 3 sasi tinimbang
fisioterapi lan kira-kira 9 sasi nganti setahun kanggo marasake awakmu.Aku wis ndeleng kanthi
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mripatku dhewe bola-bali lan ora ana sing bisa njupuk saka aku. Covey

"Dokter dudu ilmuwan lan uga ora nindakake ilmu.Yen dheweke nindakake,  dheweke bakal
nuntut supaya pemerintah ngidini dheweke entuk ganja.Alesane yaiku bagean awak sing saiki
wis  kabukten,  sistem  endokannabinoid,  wis  ora  digatekake  dening  masyarakat  medis
Amerika.Nalika  negara  liya  nindakake  riset  luwih  akeh  babagan  mariyuana  lan  khusus
kankerperawatan, panyiapan medical Amérika mbukak dening Big Pharma, insurance amba,
lan dhuwit gedhe.Dokter wis menehi kontrol babagan pakaryane kanggo non-dokter lan politisi
sing wedi.Padha bakal nglampahi taun nyoba kanggo golek alternatif  ing kontrol  pengacara
paten, nalika ngancam potensial cures.

Yen mariyuana didhelikake ing sawetara alas sing jero, sing dikontrol dening sawetara suku
sing buta huruf, Big Pharma bakal dadi sing pertama ngontrol produksi, paten macem-macem
senyawa cannabinoid, banjur bali menyang dokter kanggo 'resep'.Nanging suku paling gedhe
ing AS wis wiwit nguwuh-uwuh bebener.Ala banget kanggo Big Pharma, suku iki ora bisa didol.
Bryan

"Bukti kasebut ana karo kita.Lan kita nuduhake.Sekelompok medhis [ora bakal diobati maneh]
para  panyurung  narkoba,  sing  kerja  kanggo  insentif  lagi  katon.Lagi  squirming  ing
dompet.Dheweke  ngerti  apa  sing  kedadeyan  lan  kanca  dolanane  FDA bakal  mudhun karo
dheweke.Ora  beda  karo  wujud  tirani  sing  wis  ditemoni  sadurunge  nampa  wektu  iki  yaiku
domestik.Kita nindakake iki kanggo awake dhewe.Ana tamba kanggo kanker, ora ana tamba
kanggo cara OBAT sing dipeksa ing wektu iki kajaba kita milih nganggo kanthong lan surat
suara! Thielman

"Aku  wis  mirsani  sederek  lan  kanca-kanca  nolak  lan  mati  kanthi  cepet  sawise  dipeksa
nglampahi puluhan ewu dolar kanggo alon-alon matèni nalika tamba tuwuh langsung saka Ibu
Pertiwi.Ayo saiki,  tangi lan mambu omong kosong.Aja mlumpat stereotip lan nindakake riset
REAL. Amy

"Aku duwe wanita tuwa sing lara Alzheimer.Dheweke butuh perawatan 24/7.Dheweke terus
ngobong pawon kanggo masak.Kita bakal, dheweke entuk minyak, lan sajrone sewulan bisa
ngerteni putu maneh lan wiwit pulih memori. Janet

"Aku ngerti yen aku luwih seneng duwe RSO tinimbang chemo / rad ... Lucu carane sawetara
wong bisa nolak RSO nalika efek samping saka kabeh liyane bisa ninggalake kualitas urip
sethitik banget." Kerry

“Kudu gampang digayuh.PUTUS kasedhiya” Luwih akeh aku maca, aku luwih kepincut. Shelley

"Sabanjure  sampeyan  krungu  wong  ngomong"  Ing  endi  studi  peer  reviewed?  konstituen
sawijining,  meh setengah saka kang wis diterbitake mung ing dasawarsa kepungkur.Miturut
perbandingan,  panelusuran  tembung  kunci  nggunakake  istilah  "Tylenol"  ngasilake  17.370
makalah sing diterbitake.Panelusuran tembung kunci nggunakake istilah "ibuprofen' ngasilake
10.500  kertas  sing  diterbitake.Panelusuran  tembung  kunci  nggunakake  istilah  "Ritalin"
ngasilake 7.012 makalah sing diterbitake, lan panelusuran tembung kunci nggunakake istilah
"hydrocodone" mung ngasilake 630 makalah sing diterbitake. Lynn

"Sinau ganja / kanker sing didanai pemerintah anyar SHOCKS komunitas ilmiah ...THC, bahan
psikoaktif utama ganja, bisa uga ngganti kode genetik manungsa, kanggo nyegah kanker lan
penyakit inflamasi.opo?!!!!APA-APA!!!????

Rick Simpson lan Kepala Elf, aktivis Ceko Jindřich Bayer, wis ngomong iki pirang-pirang sasi,
lan aku sopan nanging meneng-menengan ngejek gagasan, amarga muni kaya hocus-pocus
kanggo aku (lan amarga teknis cilik liyane. ora setuju karo perspektif dheweke). ...Obat ora bisa
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ngganti DNA, ta?SALAH, ketoke!SUCI [BLEEP]!!!!!!” Alan

"Oke,  apa wae tegese,  iki  ngluwihi  keahlianku.Bisa uga ujar  kaya cannabinoid bisa ngobati
kanker,  lan bisa ditindakake liwat modifikasi  gen, piye wae.Lan riset luwih akeh dibutuhake,
kaya biasane.

Kabeh sing dakkandhakake yaiku pamikiran babagan sawijining perkara minangka partikel sing
paling cilik lan lenga uga bisa ndandani pikirane.Gen isih gedhe banget.Panaliten kasebut kudu
fokus ing apa sing ditindakake cannabinoid karo partikel  paling cilik  ing awak,  atom, quark,
senar,  lsp.Ing kono masalah diwiwiti,  ing  partikel  sing paling  cilik,  sing  kudu didandani  yen
sampeyan pengin ngrampungake masalah kasebut.JB

Sistem Endokannabinoid
"Saben organisme kanthi Sistem Endokannabinoid (aka: ECS) bisa / bakal entuk manfaat saka
Cannabinoids, nggawe homeostasis (harmoni) ing organisme kasebut.Ana telung organisme
ing planet iki sing ora duwe ECS: spons,  jelly fish, lan politisi.Oke, bisa uga, bisa uga sing
pungkasan bisa dibesar-besarkan, mung sethithik." Steve

"Aku  percaya  yen  ilang  gen  suppressant  tumor  nduwe  peran  penting  ing  kanker,  lan  iki
disebabake kekurangan cannabinoid endogen." Matty

--  Gen gedhe banget,  sampeyan kudu pindhah menyang partikel  sing paling cilik,  ing kono
masalah kasebut lan ing kono kudu didandani.Malah DNA gedhe banget. JB

"Aku bakal ninggalake ilmu kanggo ilmuwan sing dudu aku, aku ngumpulake informasi saka apa
sing  dakdeleng  lan  dirasakake.Aku  ngerti  yen  aku  luwih  apik  lan  wong-wong  sing  wis
dakwulangake  kawruhku  luwih  apik  utawa  pulih,  lan  sing  paling  penting  kanthi  tentrem,
dheweke ora wedi karo penyakit utawa penyakit sing ndadekake pulih tanpa stres. Kelee

"Sampeyan  bisa  ngatasi  seranganku  nganti  pirang-pirang  taun.Wis  dikenal  kanggo
ngenthengake migrain dening profesi medis wiwit abad kaping 19, lan Russo spekulasi ing 2003
yen kekurangan endokannabinoid klinis sing ndasari salah.

"PubMed  duwe  artikel  sing  nyatakake  yen  IB,  migrain  lan  fibro  bisa  dadi  kekurangan
endokannabinoid klinis." Eric

--  Mesthi.Cara  kita  ndeleng,  umume penyakit  minangka gejala  kekurangan cannabinoid  lan
umume penyakit  bisa  uga ora kedadeyan yen wong kanthi  jumlah minyak sing sithik  wiwit
lair.JB

Q.Napa  aku  kudu  ngarepake  para  dokter  ndhukung  pratelan  manawa  ganja  bisa  nambani
kanker?
A.Inggih,  amarga  iku  bisa  nambani  kanker  lan  iku  kabeh  ana  kanggo  iku.THC nyebabake
apoptosis, saengga nggumunake nyebabake apoptosis ing kabeh kanker.Kenging punapa?Ya,
amarga  lenga  dekarboksilasi  mlebu  kabeh  sel  ing  awak  yen  dicerna  kanthi  jumlah  sing
tepat.Sistem endokannabinoid ngatur sistem kekebalan awak, dadi yen sistem kekebalan awak
bisa  digunakake  kanthi  bener,  bisa  uga  nglawan  kanker.Ora  akeh  iki,  tenan,  iku  pancene
offensively prasaja.

Lenga kelas dhuwur sing diprodhuksi kanthi bener minangka kasempatan paling apik kanggo
pasien (bedah bakal dibutuhake ing sawetara kasus sing ngancam nyawa, bisa uga).Lan yen
sampeyan ngerti pilihan perawatan sing luwih aman, luwih efektif lan luwih nyenengake kanggo
pasien tinimbang lenga, muga-muga.Ora ana.

Delengen apa sing dikandhakake Mechoulam lan Pacher: "Buka inflamasi / jaringan nyebabake
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kenaikan tingkat endokannabinoid lokal, sing banjur ngatur respon sinyal ing sel imun lan sel
liyane  sing  ngowahi  fungsi  kritis.Owah-owahan  ing  tingkat  endocannabinoid  lan  /  utawa
ekspresi reseptor CB2 wis dilaporake ing meh kabeh penyakit sing mengaruhi manungsa, wiwit
saka  kardiovaskular,  gastrointestinal,  ati,  ginjel,  neurodegeneratif,  psikiatri,  balung,  kulit,
otoimun,  gangguan  paru-paru  nganti  nyeri  lan  kanker,  lan  modulasi  CB2  Aktivitas  reseptor
duweni potensi terapeutik sing luar biasa ing patologi kasebut.

Lan kepiye carane nindakake kabeh iki?Inggih, karo lenga.Sampeyan Balance tingkat utawa
sijine wong ingoverdrive, yen perlu.Sampeyan bisa mangan lenga, gosok, nguap, lan njupuk ing
supositoria,  lan ing antarane papat cara iki,  sampeyan bisa nemokake cara kanggo mbantu
saben pasien ing planet iki.Mengko, dokter bakal nyuntikake tumor nganggo lenga lan nyilikake
ing wektu sing padha (ora dianjurake ing omah).

Lan kenapa aku nyaranake kanker kulit (utawa ulkus diabetes utawa luka bakar)?Ya, amarga
sampeyan  bisa  ndeleng  apa  sing  kedadeyan  ing  kana  lan  biasane  ora  butuh  wektu  suwe
kanggo ngobati lenga kasebut, paling akeh sawetara minggu.Banjur elinga yen kedadeyan sing
padha sawise aplikasi  topikal ing kulit  kedadeyan ing njero awak nalika sampeyan ngombe
lenga  kasebut.Maneh,  gampang  banget,  nanging  iki  minangka  panjelasan  sing  tepat  ing
pungkasan.Banjur  bali  menyang  apa  sing  ditulis  Mechoulam:  "Owah-owahan  ing  tingkat
endokannabinoid lan / utawa ekspresi reseptor CB2 wis dilaporake ing meh kabeh penyakit sing
mengaruhi manungsa, wiwit saka kardiovaskular, gastrointestinal, ati, ginjel, neurodegeneratif,
psikiatri,  balung,  kulit,  otoimun,  kelainan  paru-paru  kanggo  nyeri  lan  kanker,  lan  modulasi
aktivitas reseptor CB2 duweni potensi terapeutik sing luar biasa ing patologi kasebut.

- Ngerti kabeh, aku bakal langsung modulasi kegiatan reseptor CB2.JB

“Sapa  wae  sing  mangu-mangu.Aku  njaluk  sampeyan  PLEASE,  google  tembung  Sistem
Endocannabinoid.Iku  ana  ing  saben  manungsa.Manungsa  secara  harfiah  ngasilake  zat
cannabinoid ing susu ibu, iki bukti medis.Kita secara harfiah duwe sistem gedhe ing awak, sing
ditemokake taun kepungkur, sing duwe reseptor kanggo senyawa ganja.Iki uga bukti bukti.Ilmu
pengetahuan wis mbuktekake manawa THC ngunci  menyang reseptor  CB1,  mung sel  sing
rusak,  ora  sehat,  utawa  kanker,  lan  meksa  dheweke  mati  liwat  Apoptosis,  pati  sel  sing
diprogram.Sel  kanker  ngasilake  ceramide,  THC  nemokake  lan  ndandani  masalah
kasebut.Maneh, iki minangka bukti  medis sing bisa ditemokake ing endi wae online, dening
universitas  akreditasi  lan  pusat  riset  liyane.Iki  minangka  ilmu  sejati.Ora  sawetara  wong
bantheng nggawe kanggo njaluk dhuwur.

Aku ngerti  sawetara bocah sing nambani  utawa nambani kanker nggunakake ganja.Anakku
salah sijine.Apa sampeyan mikir yen umurku rong taun pengin dhuwur?Apa sampeyan mikir
aku pengin anakku dhuwur?Um, ora.Nanging, aku uga ora bakal menehi dheweke kemoterapi
sing ujar  manawa dokter  ora bakal  nambani  dheweke.Lan aku mesthi  ora pengin dheweke
mati.Dadi...ya,  Aku  bakal  nggunakake  ing  wong,  lan  marang  kabeh  wong  aku  ngerti
bebener.Lan muga-muga bisa  liwat  sawetara sing ragu-ragu ...Mungkin  ing  sawijining dina,
obrolan iki bakal nylametake nyawane, utawa wong sing ngerti...” Suzetta

"Owah-owahan ing metabolisme lipid ana hubungane karo kanker.Sawetara kelas lipid bioaktif
nduweni peran ing pangaturan jalur sinyal sing melu transformasi neoplastik lan pertumbuhan
lan  perkembangan tumor.Sistem endokannabinoid,  sing  kalebu  endokannabinoid  sing  asale
saka  lipid,  reseptor  G-protein-coupled  (GPCRs),  lan  enzim  kanggo  metabolisme,  muncul
minangka target terapeutik sing janjeni ing kanker.

-- Sistem endokannabinoid langsung ngatur sistem kekebalan, dadi ya, iku nduwe peran utama
ing perawatan kanker.Ora butuh gelar universitas kanggo ngerteni iki.

Lan  kepiye  sampeyan  ngatur  fungsi  sistem  endokannabinoid?Kanthi  cannabinoids,  mbok
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menawa?
Lan apa bentuk ganja sing paling kuat?Inggih, lenga.Lan kepiye pasien kudu nggunakake?Kaya
obat-obatan liyane, dheweke bisa mangan kanthi gampang.Telung dina.Bingo.JB”

Testimoni Kanker
Motto: Remisi spontan kanker katon kaget banget nalika ana lenga ganja
"Kanca duwe kanker balung.Mung miwiti  lenga minggu kepungkur,  pain wis ilang,  dheweke
krasa luwih apik.Onkologidokter kaget.” Joe

"Aku  ndeleng  kanca  apik  sing  mati  amarga  kanker  payudara  tahap  4,  ing  sikil  pungkasan
sawise  kemo intensif.Aku  menehi  dheweke  cookie  khusus,  banjur  phoenix  nangis  saben 4
jam.Dheweke waras, lan berkembang!Jarene dheweke ora tau krasa luwih apik!” Charlene

"Sampeyan  nylametake  akeh  nyawa  ...Salah  sawijining  kancaku  nambani  kanker  balunge
sajrone 45 dina perawatan minyak hemp. Gyan

"Ana kabar apik wingi.Wong sing lagi wae diwenehi lenga kanggo nyelehake dhokter nalika
ditemokake sawetara minggu mengko yen tumor ing paru-paru wis ilang uga sing ana ing ati
sing wis suda mung dadi  titik.Siji  tabung cilik!Kita duwe sawetara ing perjalanan lan kabeh
padha apik.Muga-muga kahanane apik.Phoenix Tears urip lan sehat. Chris

"Jose: Nganyari - Kancaku sing umur 81 taun ngliwati 3 tumor kabeh saka raine (kanker kulit)
karsinoma sel skuamosa.Dheweke ora duwe kesempatan nglawan obat paling apik ing donya.5
minggu ing lenga lan dheweke rumangsa luwih apik tinimbang 15 taun.Napsu wis bali!Dheweke
menang perang !!!Kita menang perang!

Steve: Apa dheweke ngonsumsi lenga kasebut lan uga digunakake kanthi topikal?

Jose: Loro-lorone

Steve: Fantastic.Apa ora nggumunake yen kita bisa nggawe bedane ing urip wong sing kaya
ngono.

Jose: Dheweke wiwit nggosok 68% lenga THC sing dicampur karo lenga zaitun lan lenga klapa
ing pipi suwene 2 minggu sadurunge muncul.Dheweke uga mangan tanpa lenga zaitun sawise
digosok ing njero pipine.

Jose:  Dr  kang  nelpon  kula  wingi  lan  marang  kula  kang  uga  duwe kanker  kulit  lan  pengin
sawetara Oil kanggo nyoba piyambak.

Steve:  Saiki  kabar  apik  babagan  dhokter  sing  njaluk  bantuan.Mantap  kancaku!!!!Lan  aku
bungah kanca lawas 81 taun bali kanggo seneng urip maneh.

Jose: Ya, pancen apik tenan!Dr P kita bakal nelpon, iku penulis kondhang saka saperangan
buku lan Healer Naturopath gedhe lan MD.Dheweke wis ngrujuk 5 pasien marang aku sajrone 2
minggu kepungkur.Kabeh pasien kanker terminal."

"Rong minggu kepungkur aku menehi wong liya kanggo pasien kanker kulit  /  tenggorokan /
kanca sawetara lenga penyembuhan kanggo dicerna lan digunakake kanthi topikal, bebarengan
karo  lenga  klapa.Selasa  dheweke  ngandhani  yen  kulit  ing  pipine  wis  mbukak  lan  tumor
katon.Aku marang dheweke kanggo nerusake aplikasi lenga nanging, tanpa lenga klapa, mung
lenga marasake awakmu murni.Dheweke langsung nglebokake lenga penyembuhan ing tumor
sing  katon  lan  ujar,  "Benjolan  sing  nempel  ilang  ing  dina  sabanjure.Iku  wiwit  draining  ing
sawetara menit sawise rubbing ing.Iku oozed metu - lenga narik kanker metu kaya salep. Tumor
kanker wis ana, saiki wis ilang ...Rong minggu!!!" Jose
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"Halo  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  aku  pengin  nuduhake  sawetara  warta  HAPPY
HAPPY.Pemindaian  ibu  nuduhake  "ukuran"  nyuda  ukuran  ALL  tumor  ing  ati  lan
pankreas.Kajaba iku, tumor ing paru-paru dheweke saiki wis rampung, 100% HILANG !!!Ana
matur nuwun banget kanggo ngubengi nanging wong nomer siji sing paling pantes ditresnani
yaiku Rick amarga nuduhake informasi kasebut kanthi terbuka karo jagad iki.

Matur nuwun Jindrich kanggo kabeh sing sampeyan lakoni kalebu kebecikan lan instruksi sing
ndhukung.Aku ngerti kita isih mlaku-mlaku ing cangkang endhog kanthi diagnosa / prognosis
nanging  yen  kahanan  terus  saya  apik  (tumor  nyusut  utawa  "rampung"  amarga  ora  ana
metastasis  luwih  lanjut).Aku  pungkasanipun  bakal  ngirim  dheweke  sadurunge  lan  sawise
laporan  medical  supaya  sampeyan  bisa  ndeleng  sing  mbantu  nyimpen  gesang  luar  biasa,
maha, aktif,  menehi wong wadon, sing njobo tanduran herb Gardennalika aku ngetik.tresna
banget, Barbara ”

--  Woy Barbara,  matur  nuwun,  sampeyan nggawe dina kita  karo  e-mail.Salam marang Ibu
kanggo kita lan priksa manawa dheweke ora nindakake scan utawa Xray liyane utawa omong
kosong  karsinogenik  liyane.Coba  dheweke  ngrasakake,  dheweke  kudu  mangan  120-180g
minyak sajrone nem wulan utawa kurang.Yen aku dadi  dheweke,  aku bakal  mangan lenga
saben  dina  kanggo  sisa  uripku,  kanker  duwe  kasempatan  cilik  banget  yen  ana  lenga  ing
awak.Dosis pangopènan minangka bagéan sing penting banget saka metode iki.Sugeng rawuh,
Jindrich

"Bojone kancaku waras saka kanker sing stumped ing onkologi sing ngandhani dheweke wis 3
sasi.Iki minangka peringatan: amarga dheweke kaget karo penyembuhan ajaib, dheweke mlebu
MRI  kanthi  pewarna  kontras  saben  6  wulan.Ing  MRI  pungkasan,  awak  nanggepi  pewarna
kasebut lan jantung mandheg ing MRI lan meh mati.Aku setuju karo JB.Tes kasebut beracun
kaya "tamba".Ati-ati."Colette

"Ibuku  nambani  kanker  paru-paru  sel  cilik  tahap  3  kanthi  lenga  !!Apa  aku  ngomong  yen
dheweke bebas kanker mung patang wulan sawise diagnosa?Lha ya ngono wae.” subuh

"Bapakku uga duwe kanker  pankreas sing nyebar  menyang ati  lan  paru-paru  nalika  kemo,
banjur  nyebar  maneh  dheweke  ora  sehat  lan  cepet  rusak.Dheweke  miwiti  lenga  3  wulan
kepungkur.Pindai paling anyar dina Senin nuduhake kabeh 7 titik wis ilang lan kanker pankreas
wis  suda.Dheweke  rumangsa  100% luwih  apik  lan  kualitas  urip  maneh.Minyak  iki  pancen
nggumunake. Lisa

"Bapakku uga nggunakake minyak kanggo kanker pankreas sing nyebar menyang pitung titik
liyane.Dheweke wis ing lenga kanggo 5 sasi.Kabeh bintik pitu sing katon nalika kemo wis ilang
wiwit miwiti lenga lan kanker pankreas wis suda.Minyak iku nylametake nyawane!” Lisa

"Hai,  aku mung pengin nganyari  sampeyan.Bapak wis scan liyane wiwit  miwiti  lenga 5 sasi
kepungkur  kanggo  kanker  pankreas.Pindai  pungkasan  nuduhake  kanker  ing  pankreas  wis
nyusut lan 7 titik liyane sing katon nalika dheweke lagi kemo wis ilang wiwit miwiti lenga.Asil
anyar nuduhake kanker ing pankreas wis nyusut maneh lan ora ana bintik-bintik liyane sing
hebat  banget  amarga  kanker  pankreas  bisa  mateni  amarga  tingkat  nyebar.Dadi  8  sasi
bebarengan  5  sasi  sing  nggunakake  lenga  bapak  apik.Nyatane  dheweke  saiki  luwih  apik
tinimbang nalika pisanan didiagnosis.Dadi matur nuwun maneh Rick, JB lan kabeh wong sing
mbantu entuk informasi iki.Yen ora amarga lenga aku ora bakal duwe bapakku!!” Lisa

"Ing  Oktober  2013  bapakku  didiagnosis  kanker  paru-paru,  limfoid  lan  pankreas.Kanker
pankreas minangka tingkat  kematian 95 persen.Dheweke menehi dheweke 2-4 sasi kanggo
urip.We miwiti wong ing lenga langsung, sanalika kita krungu bab iki.Tanggal 26 Maret 2014
bapakku  didiagnosa  bebas  kanker.Apik  tenan!!Minyak  iki  nylametake  nyawane
bapakku.Dheweke turu luwih apik lan mangan uga luwih apik. Melissa

- 65 -



"Bapakku uga ngalami kanker pankreas stadium 4.Dheweke uga duwe 10 titik ing ati ... yaiku
pungkasan November 2012.Dheweke saiki duwe 1 titik ing ati (.08) lan 1 titik ing pankreas (8
mm).Kita  ngalahake  iki.Doktere  kaget.Dheweke  mundhak  bobot  lan  kabeh  rumangsa
apik.Minyak infus ganja uga apik. Angie

--  Aja  dolanan  obat  sing  diencerke,  Angie.Iku  apik  kanggo  panggunaan  topikal  nanging
sampeyan ora pengin menehi lenga infus ganja kanggo pasien kanker minangka perawatan
mung.Serangan spektrum lengkap kanthi daya lengkap paling apik.

Utamané  kanggo  wong-wong  sing  "kudu"  pindhah  njupuk  scan  "banget  ndeleng"  carane
marasake  awakmu.Wong-wong  kuwi  kudu  kanthi  otomatis  nambahake  60g  minyak  liyane
menyang protokol kasebut amarga ora perlu ngalami prosedur karsinogenik "kanggo ndeleng"
perasaane.Penasaran  biaya  dhuwit,  nuwun  sewu.Sugeng  tanggap  warsa.Iku  apik  kanggo
ndeleng sukses wong sing mikir beda.JB

"Aku dadi korban kanker pankreas tahap 4 amarga lenga iki.Aku miwiti kemo ing Desember
2013, kabeh (luwih saka 200) liyane ing sinau mati.Aku mung siji sing njupuk lenga lan kudu
ndhelikake saka dhokter.Saiki aku wis metu bab lenga lan pocapan kula kanker free ing 5 Juni,
Dheweke isih nyoba kanggo gawe uwong yakin kula kanggo nerusake chemo.Aku ora gelem!
Kabeh  sing  ditindakake  dhokter  iki  salah,  nanging  kabeh  sing  diomongake  Rick  Simpson
pancen bener.Cathetan medisku nuduhake apa sing diomongake para dokter, aku kudune mati
ing wulan Januari, nanging ing kene aku wis pungkasan wulan Juni.Matur nuwun Rick!Minyak
kasebut nylametake aku saka kanker, muga-muga bisa nylametake aku saka kemo. Sobat

"Aku  minangka  bukti  faktual  manawa  RSO  duwe  pengaruh  langsung  marang  MPNST lan
NF1.Cathetan medis, scan MRI, PET, CAT mbuktekake nyuda ukuran tumor lan aviditas sing
signifikan. Kristyne

"Aku duwe tumor 3,7cm ing testisku.Aku nindakake siji gram saben dina RSO tanpa obat liyane
lan nalika aku bali menyang dhokter dheweke bingung.Dheweke ujar manawa tumor kasebut
ilang lan ora bisa nerangake.Dadi aku ngomong yen aku njupuk RSO.Dheweke kandha, "Aku
ora sinau babagan perkara kasebut, nanging aku bakal ujar manawa mung dadi alesan kanggo
ilang."  Aku  bubar  duwe  pop-up  liyane  lan  aku  mikir  amarga  aku  ora  nindakake  dosis
pangopènan.Dadi aku bakal nindakake siji gram saben dina suwene 30 dina lan ndeleng yen
ilang kaya sing pungkasan.Banjur priksa manawa aku njaga sawise. Brandt

"Oke my Peeps.Dina iki mung dina sing dakkarepake bakal kelakon.Asil biopsi ana ing.Corrie
Yelland nembe nampa konfirmasi yen KANKER 100% ilang!!!!AKU BEBAS KANKEREEEE!!!!!
Ora ana dysplasia apamaneh C gedhe.

Kanggo kanca-kanca sing luar  biasa lan  apik  tenan sing tanggung jawab kanggo aku bisa
menehi  obat  =  ora  ana  tembung  sing  bisa  nggambarake  rasa  syukurku  marang  saben
wong.Sampeyan kabeh apik tenan!

Kanggo Heather  sing pisanan ngirim aku RUN FROM THE CURE --  Video kasebut  kanthi
harfiah ngubah uripku.Sapa sing bakal mikir, he?Aku tresna sampeyan!Kanggo Rick Simpson,
kanggo Jindřich Bayer saka dhasaring atiku...Matur nuwun kanggo kawruh lan dhukungan.Aku
urip dina iki amarga sampeyan kabeh!

Aku seneng banget duwe kulawarga lan kanca-kanca sing luar biasa. Corrie

"Hai Jindrich, mung cathetan cepet supaya sampeyan ngerti yen aku ndeleng dhokterku dina
iki.Laporan  kasebut  ujar  manawa  kanker  (kanker  saluran  dubur)  ora  bisa  dideteksi
maneh.Pungkasan musim gugur aku dikandhani yen aku duwe 2-4 wulan yen ora nindakake
radiasi.Aku milih ora nindakake radiasi lan nyoba RSO tinimbang.Temenan, iku bisa!Saka jero
atiku,  matur  nuwun,  Matur  nuwun,  MATUR NUWUN kanggo Rick  lan  sampeyan  dhewe!!!!“
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Corrie

-- Corrie, btw, kanker apa iku?Sijine lenga ing catu, mbokmenawa uga bakal ilang.Oalah, adoh
saka dokter, ora ana maneh scan lsp, lan priksa manawa sampeyan mangan lenga minangka
dosis pangopènan sing bisa.JB

"Aku entuk kesempatan ngobrol karo Rick babagan 2 wulan kepungkur ing acara radio ...Aku
ngandhani dheweke babagan carane rso wis nulungi aku banget ...Aku nandhang kanker sing
padha karo Farrah Fawcett  ...Kanker saluran dubur...jarang banget...ora bakal bingung karo
kanker kolorektal ... lan aku duwe NOOOOOOOO niat kanggo mungkasi lenga. Corrie

-- Aku ora duwe niat kanggo mungkasi nggunakake lenga uga, sing cukup dingerteni.JB

"Kisah suksesku sing paling anyar.Iki wong wadon ing pungkasan 50-an sing didiagnosis Stage
3, nanging banget cedhak Stage 4 Kanker Paru-paru.Dina iki aku nampa iki: "Ibuku tindak CT
scan dheweke sasi kepungkur lan entuk asil bali sawetara dina kepungkur.Iku rampung ilang!
Dokter dheweke maca lan ujar manawa massa sing luwih gedhe wis jelas lan ora ana sing isih
ana ...

Dheweke isih  duwe COPD nanging kita bakal  ngupayakake lan ngrokok lol  ...Matur nuwun
kanthi sanget kanggo kabehpitutur lan kawruh bab kita ora tau weruh.Kabeh teka bebarengan
kanggo alesan lan kita seneng banget.Gusti Allah mberkahi sampeyan lan kulawarga." Corrie

-- Remisi spontan kanker paru-paru katon kaget banget nalika ana lenga ganja.JB

"Sawise mung 4 gram, kita weruh owah-owahan drastis ing laporan getih (ESR) lan tes ginjel
bapakku  sing  duwe  kanker  kandung  kemih,  dheweke  turu  kanthi  apik,  mesem,  aku  mung
ngarep-arep dheweke bali  normal,  ndeleng Rick Simpson.  pengabdian lan kapercayan,  aku
nglawan kabeh dokter lan ora nglilani bapakku liwat Kemoterapi,  nganti saiki aku ora getun
keputusanku. Matur nuwun, Rick Simpson. Arpit

"Baru wae nampa sawetara kabar apik sing arep dakkandhakake karo sampeyan kabeh.Aku
duwe wong wadon kene ing SM, Aku nuding ing arah tengen karo kanker payudara.Dheweke
wis metastasis menyang paru-paru, weteng lan otak.Dheweke wis sewulan ing med lan wingi
nemoni onkologi.Kabeh tumor wis nyusut,  lan tes tandha tumor dheweke NORMAL.Sepisan
maneh Peeps – MINYAK GAMBIS Mbunuh KANKER!” Corrie

"Ok, kabeh Peeps sing apik banget,  iki bakal diwaca dawa, nanging aku mikir  yen aku wis
kenek PAYDIRT wingi.Aku ora weruh dokter gigi wiwit September kepungkur.Nalika iku, aku lagi
berjuang  kanggo  uripku.Dokter  gigiku  dikandhani  yen  aku  kena  kanker.Kita  wis  obrolan
biasanipun,  ngendi  aku  marang  wong  aku  iki  ora  nindakake  radiation  lan  nindakake
"pengobatan  alternatif".Ing  wektu  iku,  dheweke  wis  takon  apa  aku.Aku  ragu-ragu  marang
dheweke, amarga dheweke dikenal kanthi "kaku", nanging marang dheweke nontonMlayu Saka
Cure.Dheweke  bener-bener  nelpon  aku  sawise  dheweke  nonton.Dheweke  ujar  manawa
minangka  profesional  medis,  dheweke  cenderung  ana  ing  kothak,  manawa dheweke  duwe
sedulur, (dokter), lan sedulur liyane, (ahli farmasi) lan kadhangkala dheweke "ora duwe kabeh
jawaban."

Cepet  maju  wingi.Panjenenganipun  Stunned  kanggo  ndeleng  carane  uga  aku  katon,  lan
momentarily speechless nalika aku marang wong Minyak ganja wis makarya.Dheweke wiwit
takon macem-macem pitakonan.Akeh sing "pitakonan ilmiah" sing ora bisa dakjawab.Dheweke
takon  babagan  uji  klinis,  macem-macem  kahanan  penyakit  sing  diobati  karo  Ganja,
lsp.Dheweke kepengin  ngomong karo  sedulure  babagan aku,  uga ganja  minangka "tamba"
kanker, lan uga pengin adhine kanggo riset ganja minangka obat.Apa ora apa-apa yen dheweke
njupuk nomer sel lan alamat emailku?
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Ing kene dadi gedhe.Sedulure, Dr. Jake Theissen, biyen dadi Dekan lan dadi perintis program
Farmakologi ing Universitas Waterloo.Dheweke saiki dadi konsultan kanggo perusahaan obat
lan duwe spesialisasi ing "Pendekatan Anyar ing Perawatan Kanker." Dheweke diikat banget
karo Canadian Cancer Society.(Semono uga, dheweke uga dijaluk pamrentah kanggo ndhaptar
investigasi  babagan  skandal  kemo sing  diencerke.)  John  ujar,  manawa adhine  asring  ujar,
mesthine ana sing luwih apik kanggo nambani kanker.Soko alam, tinimbang kimia.Aku marang
dheweke "ora katon luwih." Ganja minangka "sesuatu sing alami". Corrie

"Bojoku  asline  didiagnosis  kanker  prostat  meh  6  taun  kepungkur.Kita  dipercaya  komunitas
medis lan mudhun ing dalan perawatan tradisional mung dicritakake yen kita "gagal bencana"
ing 4,5 taun nalika kanker bali.Aku riset terus-terusan kanggo meh 2 sasi kabeh terapi alternatif,
kalebu  lenga  hemp  Panjenengan,  lan  ing  3  sasi  count  kanker  bojomu  mudhun
setengah.Sepuluh sasi mengko lan PSA kang mudhun kanggo .11 - non detectable.

Apes banget krungu yen pamrentah ora gelem ngakoni obat alternatif, kalebu lenga rami, ing
perawatan penyakit,  nanging kaya sampeyan,  kita  ora duwe apa-apa kajaba dipoyoki  saka
"profesional"  lan  uga  sawetara  anggota  kulawarga.Kabeh  "masyarakat"  metu  ana  klompok
kontrol pharma gedhe nanging aku "njaluk" babagan mbongkar sistem mayuta-yuta wong sing
kerja ing industri supaya ngrusak $ 20B saben taun sing ora bakal ana tamba.Sengaja!!

Kabeh proses iki wis nyedhiyakake aku babagan jero bolongan terwelu lan aku saiki lagi nulis
buku  babagan  temuanku  kanthi  judhul  "nyambung titik-titik."Iki  minangka  perspektif  sejarah
babagan GMO, pertanian industri, lan farmasi gedhe lan pengaruhe marang kesehatan saben
individu.Aku bakal terus ngetutake sampeyan ing situs web iki lan muga-muga sampeyan kabeh
sehat lan apik.Matur nuwun kanggo kabeh sing wis rampung lan terus dilakoni.Inggih, K”

"A kanca, ing tahap pungkasan kanker, nandhang sangsara liwat program torture chemo lan
radiation kanggo leukemia, sinau liwat grapevine babagan "Run from the Cure" lan mutusake
kanggo nyoba lenga sawise kabeh gagal ngobati  dheweke. penyakit.Sayange, dheweke wis
telat  kanggo  nylametake  awake  dhewe,  nanging  kawruh  lan  keprigelane  wis  nylametake
aku.Minyak sing ora duwe kesempatan kanggo nggunakake sing miwiti aku ing dalan kanggo
pulih. Stephan

"Bapakku mertua ndeleng Dokter Onkologi esuk kanggo mriksa.Dr. meneng.Bapak mertuaku
lara  leukemia  wis  15  taun.Dheweke  wis  ing  lenga.Dina  iki,  jumlah  sel  getih  putih  wis  bali
menyang wates normal.Kanker opo??MINYAK GAMBIS nambani wong KANKER!” Karen

-- "Ora ana sing luwih apik tinimbang Dr sing wis meneng!hehe seneng!Nggawe dinaku!” Jackie

“Halo  maneh  Rick!Mugi  e-mail  iki  ketemu  sampeyan  uga.Aku  nulis  dina  iki  kanggo  takon
sampeyan suwene sabar kudu tetep ing lenga?Kita duwe pasien kanthi tumor gedhe.Dheweke
wiwit tanggal 15 Maret lan wis nganti 40 gram nganti saiki.Dheweke wis 1,5 gram utawa luwih /
dina wiwit dina kaping 2.Apa sampeyan mandheg ing dosis Terapi 60 gram?Dhuwit minangka
faktor  kanggo  pasien  iki.Dheweke  ora  mbayar  apa-apa  kanggo  obat  kasebut  nganti
saiki.Caregiver wis nyumbang 60 gram minyak pisanan, nanging ora bisa menehi obat gratis ing
salawas-lawase.Matur nuwun kanggo input sampeyan.Aku ngormati wawasan sampeyan.Matur
nuwun, Janet"

"Dear Janet, sampeyan ngomong yen dheweke wis 1,5 gram utawa luwih sedina wiwit  dina
kaping pindho.Lenga sing aku gawé kuwat banget, biasane wong rata-rata udakara 5 minggu
nganti  tekan 1 gram saben dina.Bisa uga ana masalah karo galur  sing digunakake kanggo
ngasilake galur rami lenga iki bisa beda-beda ing kemampuan marasake awak supaya masalah
kasebut bisa dadi galur.Biasane nalika pasien wis ngonsumsi 60 gram lenga, kanker kasebut
ilang.Nanging yen ora, aku bakal terus menehi lenga nganti dadi.Wektu lan jumlah lenga sing
dibutuhake bisa beda-beda saka saben wong.Kita kabeh beda lan sawetara wong waras luwih
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cepet tinimbang liyane.Biasane wong sing wis rusak banget dening kemo lan radiasi mbutuhake
perawatan sing luwih suwe lan luwih akeh minyak.Minyak kudu mbatalake kabeh karusakan
sing diarani perawatan kasebut.Saranku yaiku nyoba ngasilake minyak saka galur indica liyane
sing kuwat, nanging kanthi cara apa wae, tetep nganggo minyak, mung siji-sijine sing aku ngerti
sing bisa nylametake nyawane.Sugeng Rawuh, Rick Simpson”

"Minyak ganja ora bisa nylametake sampeyan saka kemoterapi sing mateni.Minyak kasebut
bisa mbantu luwih akeh yen pasien nolak kemo. Steve

"Aku ora yakin yen iki sukses- Nanging aku mesthi ngetung minangka siji!Mung yen ana sing
kepengin weruh kenapa aku duwe swara lanang, iku ora amarga aku ngrokok utawa apa-apa-
Aku ora tau ngrokok,  nanging amarga tiroidku wis dibusak.Aku 51 (lan  setengah!)  Lan wis
digunakake  lenga  wiwit  20.Aku  mung  tansah  nemokake  iku  nyenengake  kanggo
vaporize.Sawetara taun kepungkur-  Aku wiwit  ngalami masalah ngulu,  lan dokter nemokake
kelenjar tiroid.Nodes ing toroida sing aku kudu tes kanker.Nalika nindakake iku- dheweke mung
nempelake jarum bokong gedhe ing tenggorokan lan mlebu ing kelenjar kanggo dites.Dheweke
ora menehi apa-apa - ora ana anestesi  - amarga lokasi kasebut.Dadi- nindakake iki  kaping
pirang-pirang lan deleng yen sampeyan bisa lungguh.Oalah- sawise ditusuk ing 6x- lan toroida
saya dadi gedhe, aku duwe masalah ngulu lan ambegan- tiroidku dibusak.Kanthi kabeh kanker
ing kulawarga - aku mikir yen aku bakal ndhisiki game kasebut.Ora Kanker.ora ana.Aku mung
siji ing kulawarga sing bisa lolos saka kanker nganti saiki.Aku wis nggawe lenga wiwit umur 20-
an.Aku wis meh sabentest kanker metu ana amarga sajarah kulawarga- lan nada supaya adoh
Matur nuwun Gusti!Kowe lak matematika :-)” Janet

"Aku nuduhake Luh Phoenix Rick Simpson ing tembok Facebookku kaping pirang-pirang ...
banjur ing sawijining dina ana kancaku ana ing amben pati amarga Lymphoma.Nalika dheweke
ndeleng  kirimanku  babagan  lenga,  dheweke  langsung  njupuk  minyak  lan  saiki  BEBAS
KANKER!Dokter  dheweke gumun.Dheweke kandha  yen  dheweke  duwe telung sasi  kanggo
urip… SING SALAH.” Jamie

"Kula nambani  wong  wadon  kanker  TERMINAL,  karo  lenga  hemp  RS  lan  dheweke
pungkasanipun saya apik.KARYA!” voodootattooo

"Nglakoni perkara sing padha saiki.25% THC SKYWALKER OG, lenga OG pungkasan PSA
saya 160.Sawise 100 gram dina iki 7. Jimmy

"Halo  Chris,  nganyari  ...kanker  bakal  ilang...dheweke  entuk  telpon  saka  ahli  onkologi  sing
bingung wingi esuk.Biasane kita duwe janjian adhep-adhepan nanging dheweke nelpon wektu
iki  kanggo  menehi  saran  babagan  asil  kabeh  scan  sing  ditindakake  sawetara  minggu
kepungkur.Ati  -  kanker  ora  katon  maneh.Kanker  paru-paru,  siji  kanker  paru-paru  ilang  lan
kanker paru-paru liyane suda sacara signifikan.Dheweke ora nyebutake payudara ...Dadi Ibu
nelpon  maneh  kanggo  sawetara  pitakonan  lan  nggawe janjian  supaya  kita  bisa  mlebu  lan
ngobrol karo dheweke lan ndeleng scan sing kepungkur lan pungkasan.Aku wedi dheweke rada
kaget nalika Dr wiwit ngomong babagan kanker ati lan paru-paru sing ilang, mula dheweke lali
takon babagan wilayah payudara.

Kabeh scan kanggo prescreening kanggo nyoba terapi hormon anyar ...nanging Dr ngandika
dheweke ora ana maneh calon kanggo sinau hormon minangka sabar  kudu duwewutahing
wilayah kanker lan kabeh wilayah dheweke ora tuwuh nanging mati.Kita liwat rembulan karo asil
saka lenga!!!Nalika aku ngomong karo Rick babagan sasi kepungkur babagan ibuku, dheweke
menehi saran supaya dheweke kudu ngobati perawatan kaping pindho 90 dina lan mula kita
ngrancang  ing  awal  September.Ing  sawetoro  wektu  kita  bakal  sijine  dheweke  ing  dosis
pangopènan. wah!Dheweke ngerti  wiwit  wiwitan perawatan yen lenga digunakake ing tumor
dheweke bisa ngrasakake dheweke nyusut lan ilang.Kita kabeh matur nuwun banget amarga
sampeyan ngenalake ide dokumenter lan nuduhake perawatan iki.Matur suwun, Cindy"
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"Hallo Corrie...Aku mung pengin ngandhani yen aku menehi lenga saka ibuku menyang kanca
kanca  sing  nandhang  kanker  payudara  ...Dheweke  njupuk  kanggo  sasi  lan  ing
remisi  ...Sawetara sel kanker mati  ing tumor ...Lan dhokter kaget  lan positif  lan ketoke yen
dheweke duwe asil sing luwih apik ing wektu sabanjure dheweke bakal miwiti nindakake apa
wae babagan lenga kasebut.Aku seneng banget lan matur nuwun marang Gusti Allah kanggo
ngidini  aku  bisa  menehi  informasi  babagan  minyak  ganja  kanggo  wanita  iki.:))  Muga-muga
ibuku bisa njupuk minyak saben dina...”

"Hai Rick, aku entuk kabar apik.Ibuku ora bisa nahan rasa psikis manawa dheweke kena kanker
payudara,  mula  dheweke  kudu  dioperasi.Nanging,  dheweke  mangan  30g  saka  dosis,  lan
dheweke ngombé sawetara teh Jampi saka sawetara wong kang wis kabeh limo Jamu medical
lan dheweke sijine bandage saka Jamu iki uga.Nanging, nalika dokter njupuk kanker kasebut,
ukurane ora luwih saka 7mm lan 100% jaringan, mung 1% sing aktif, lan ganas lan ing fase
mati.3 dokter ndeleng iki, lan ujar manawa dheweke ora nate weruh kaya ngono ...Dadi, yen
dheweke  lunga  luwih  saka  1  utawa  rong  minggu  tanpa  operasi,  kabeh  bakal  ilang.Saiki,
dheweke njupuk lenga saben dina kanggo 1 lan setengah gram lan dheweke ngerti saiki yen
operasi kasebut ora perlu.

Nanging, dheweke saiki luwih tenang tinimbang dheweke, amarga dheweke panik, mula ora
bisa ngomong dheweke metu saka operasi ...nanging saiki kabeh wis apik, lan jamu lan lenga
uga nindakake tugase.Oalah, dokter bodho menehi 23 terapi radio, nanging dheweke ora bakal
nindakake lan dhokter kasebut ujar manawa dheweke pancen bener.Ora bisa dipercaya nganti
tekane  para  dokter  iki.Kabeh  ngomong  hello,  Rick.Matur  nuwun  kanthi  sanget  kanggo
rekomendasi, lan menehimatur nuwun maneh kanggo Jindrich." Sasa

"Rick ... kancane nembe ngilangi tumor otak saka sirahe ... dheweke duwe bintik-bintik ing paru-
paru ...  dheweke pengin dheweke kemo lan radiasi ...Apa njupuk lenga dadi sampah nalika
kemo lan radiasi?Ningali kepiye dheweke sawise tumor otak dicopot, dheweke 80% luwih apik
tinimbang minggu kepungkur kanthi barang kasebut ing sirahe ...Aku pengin ngomong supaya
ora kemo lan radiasi lan lenga nanging dudu pilihanku...” Sharon

-- Sharon, iku bakal nambah kasempatan kanggo kaslametané.Nanging nyatane, yen dheweke
njupuk  kemo,  dheweke  kudu  ngonsumsi  120-180g  lenga  sakwise  mung kanggo  mbatalake
karusakan.Mesthi, yen dheweke slamet saka keracunan.Sugeng rawuh, JB

"Kanggo kabeh chuckleheads sing mikir  Rick Simpson minangka penipuan, sampeyan kudu
ngerti yen Michelle Aldrich mung nambani kanker paru-paru tahap 3 kanthi lenga ganja, sing
diwenehake dening Valerie Corral lan WAMM!Napa media lan dokter ora bisa ngomong sing
bener  kanggo  sepisan?!Ganja  ngobati  kanker,  goblok!!!Lan  wong-wong  sing  ora  tanggung
jawab yaiku wong-wong sing nyoba nutup kasunyatan iki, dudu wong kaya aku lan Tommy sing
pengin jagad ngerti babagan ganja lan kanker. Steven Hager

"Aku  mung  pengin  matur  nuwun  kanggo  Rick  Simpson,  JB  lan  wong  liya  sing  wis  ana
hubungane karo apa sing ditindakake Rick sajrone pirang-pirang taun.Bojoku didiagnosis tumor
otak meh 18 wulan kepungkur lan ahli onkologi langsung nyerah amarga dheweke wis umur 3
taun ing tahap 4.Kita miwiti lenga ing awal 2014 lan kita wis nyuda ukuran tumor lan nambah
kualitas urip.Saklawasé 18 sasi saka diagnosis tumor otak bojoku isih nyopir saben dina lan
bisa kerja 3 dina seminggu kanggo njaga awake dhewe sibuk.Tingkat energi dheweke uga alon-
alon  bali  lan  dheweke  seneng  yen  rambute  saya  tuwuh  maneh!LOL -  ora  ana  sing  bisa
ditindakake  yen  ora  amarga  kerja  keras  lan  kegigihan  wong kaya  sampeyan.Matur  nuwun
kanthi sanget lan tetep kerja kanthi apik. Barry

"Aku  didiagnosis  5  minggu  kepungkur  kanthi  tumor  ukuran  12  mm  ing  paru-paru  tengen
ngisor.Aku nyelehake 1/3 g RSO sing digawe dhewe sing werna emas jero, ing kapsul gelatin
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cilik lan dilebokake minangka supositoria 2 kali dina kanthi bantuan alat "jarum suntik" tubular
sing ditemokake ing wanita. perawatan krim infeksi ragi sing ana ing lemariku.Iki minangka cara
sing efisien lan gampang kanggo masang kapsul supositoria ...Sawise pirang-pirang scan ing 4
minggu sabanjure, tumor kasebut nyusut ukurane 1 mm lan ora aktif ... tegese MATI !!!Iki njupuk
4 minggu, lan saiki ora dadi perhatian kanggo kanker Dr.Thanks kanggo saran JB ... Iku pancen
ora euphoric uga.Kajaba iku, aku ngombe 1 gm minyak sing padha 3x dina.1 WULAN lan iki
mateni kankerku !!" Gabriella

"Matur nuwun Rick Simpson !!Minyak ganja nambani perang kanker otak 8,8 taun putriku umur
15 taun ing pirang-pirang wulan!!!!Gusti mberkahi sampeyan!!!!!!” Karen

"Halo kabeh, aku entuk kabar apik.Bojone entuk asil PET scan Senin.Dheweke ngalami kanker
suwene 5 taun sawise 6 puteran kemo lan siji transplantasi sel induk, banjur isih bali maneh.6
sasi kepungkur dheweke kudu nindakake transplantasi liyane nanging dibatalake amarga ora
bisa nemokake donor.Dadi dheweke miwiti lenga.Dina Senin, dhokter ngandhani yen kanker wis
ilang.Thanks kanggo lenga, Rick.Sampeyan iki wong, matur nuwun. Luc

-- Matur nuwun, Luc.Dokumentasi medis bakal luwih disenengi.Dheweke kudu tetep ing dosis
pangopènan.Aku bakal mangan lenga sabisa yen bisa.Supaya dheweke tetep adoh saka scan
liyane, yen bisa.Kesaksian video Youtube bakal apik banget.Sugeng rawuh, JB

"Aku seneng matur nuwun (xxx) kanggo lenga sing disumbang kanggo kankerku !!Nganti saiki,
ora  ana  kanker  sing  ditemokake ing  awakku  !!Iku  pancene  bisa  digunakake wong,  buktine
kabeh ana ing cathetan medis!Matur nuwun kanthi sanget lan alat peraga gedhe kanggo Luh !!!”
Becky

"Jempol  kanggo  Jindrich,  dheweke  pancen  bener  babagan  aplikasi  topikal  sing  ditrapake
langsung  ing  kulit  tinimbang  ing  bandage.Bedane  kaya  rina  lan  wengi.”  Ronnie  Smith
-- Mesthi wae.Tinctures karo 20-30-50% lenga uga apik banget, amarga padha gampang njaluk
ing ngisor permukaan.Ing sawetara kasus, lenga wiji rami (utawa mentega shea) lan campuran
minyak hemp uga migunani banget.Nanging kanthi logis, luwih akeh lenga sing sampeyan kena
ing tatu, luwih apik.JB

"Aku nulis sadurunge yen kita sukses ngobati  kanker payudara.Saiki dokter kandha marang
pasien yen asile apik banget, mula dheweke kudu kerja.Pasien kasebut matur nuwun marang
Gusti Allah lan dhokter ujar manawa dheweke kudu ngucapake matur nuwun marang dheweke
dudu  Gusti  lan  aku  takon  apa  sebabe  dheweke  ora  nindakake  apa-apa,  nanging  terus
ngandhani yen dheweke kudu kemo lan radiasi ... dok edan ...

Nanging  kita  njupuk  menyang  tingkat  sabanjuré,  kita  marasake  awakmu,  pasuryan  wong
amarga wis numpes karo pil 5 taun kepungkur.Wong iki duwe masalah gedhe karo usus lan
dheweke mikir yen iki kanker ing wiwitan lan dheweke menehi sawetara pil sing kuwat sing bisa
ngrusak raine dheweke kaya kodhok.Banjur dheweke ujar manawa bisa dadi penyakit Crohn
lan liya-liyane.

Maksudku yaiku wong iki  nyoba ngobati  raine suwene 5 taun nanging ora sukses.Dheweke
sijine lenga hemp ing pasuryan kanggo 5 kaping lan maneh kita ora bisa pracaya carane kulit
katon saiki.OMG dheweke seneng banget saiki dheweke bisa dadi awake dhewe maneh.

Aku nyoba njupuk sawetara gambar nanging ing saben 3 dina nanging kulit waras supaya cepet
supaya aku ora bisa nuduhake carane pasuryan dheweke katon sadurunge, nanging kanthi ijin
dheweke kita bakal ing dina sabanjuré nuduhake foto lawas dheweke (mung kulit pasuryan) lan
anyar supaya kowe wong bisa weruh bedane...” Jasmin

"Aku wong wadon 39 taun karo 2 taun lan wis ketemu kanker payudara.Minyak iki minangka
obat lan obatku.Wong-wong iki kebak rakus.Dheweke ora ngerti rasa lara lan kasusahan sing
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dialami lan kulawargane.Mung srakah egois.Karma.” Sally

"Inggih, rong minggu ...Dokter ujar manawa ana tumor 2-3 cm ing kandung kemih.Kepengin
ngajak aku langsung menyang UTAWA.Wis ilang kurang saka 14 dina.Dikonfirmasi dening CT
scan.Didiagnosa ing 2/15, CT scan rampung ing 2/29. Gersh

"Pemindaian CT iki ditindakake 14 dina sawise tumor 2-3 cm diamati, liwat ruang lingkup, ing
kandung kemih.Mung 14 dina, mung nggunakake minyak ganja penting, ora ana tumor sing
diamati ing kandung kemih.Ganja mung ... 14 dina ...ical.Para anggota parlemen muga-muga
ngerti iki.Aja njupuk obatku.Iki ora mung cara liya kanggo mabuk.Obat iki nylametake nyawaku.”
Gersh

“Oke...Aku nampa laporan patologi.Tumor ing kandung kemihku wis nyusut sadurunge dijupuk
metu.Wektu pungkasan dokter ndeleng,  ukurane kira-kira 2,5 cm.Nalika padha dibusak,  wis
shrank kanggo 0,5 cm.Aku kepengin weruh apa sing bakal diomongake dening dokter babagan
iki. Gersh

"8 wulan kepungkur, dheweke nemokake tumor ing kandung kemih, sing katon kaya landak
cilik.Patologi laporan ngandika, lagi kelas dhuwur, ganas banget agresif, carcinoma.Dheweke
bisa dipotong.Aku nyoba sawetara perawatan lokal, nanging kudu mandheg amarga aku lara
banget.Operasi kaping pindho ing wulan Desember, dheweke nemokake luwih akeh tumor lan
kanker ganas anyar sing agresif banget sing ana ing tembok, mula ora bisa dipotong.Jinis iki
nyebar kanthi cepet menyang organ liya.

Lha kok pas operasi wingi ketok ORA KANKER, jare dokter kandung kemihku resik, kaya bocah
cilik, rasane kaya keajaiban!Saiki, iki sing daktindakake yen sampeyan kasengsem.Aja wedi,
gunakake  apa  sing  sampeyan  bisa  lan  tetep  nikmati  apa  sing  sampeyan  senengi  kanthi
moderat...” Michelle

“Kakangku  kena  lara  tekanan/ulkus  stadium  4.Saka  mung  4  tahap,  tahap  iki  ora  bisa
ditambani.Miturut obat-obatan barat, yen sampeyan tekan tahap 3, sampeyan ora bisa waras
tanpa cangkok kulit.Balung lan jaringan katon, nanging RSO topikal sajrone 3 dina nyebabake
wutah kulit anyar katon!Perawat hospice diarani 'ajaib.' Iku mung ganja!

Panjenenganipun  makarya cara  munggah saka .2  kanggo  1  gram lengkap  dina.5  pancene
bakal kekacoan kula munggah nanging kang perlu liyane kanggo cukup pain relief saka kanker
balung kanggo tiba asleep.Sampeyan mesthine nggawe lenga karo indica supaya dosis sing
dhuwur kudu nggawe pangguna turu sanalika sawise 1 jam nganti 1,5 jam mengko.Nempatno
sampeyan  ing  jero  turu  lan  sampeyan  nindakake  paling  saka  marasake  awakmu,  nalika
sampeyan njaluk turu jero, REM becik.

Sing liyane sing njupuk ora koyo ora nyaman.Iku mung nggawe sampeyan turu luwih cepet lan
luwih  jero.Yen  sampeyan  kelakon  tangi  saka  turu  awal,  sampeyan  bisa  ngelu  kaya  yen
sampeyan mendem nanging ora kanthi cara sing ora kepenak.lol

RSO ngidini adhiku turu kanthi tenang kanggo pisanan ing pirang-pirang wulan sawise mlebu
rumah  sakit.Nguap  ramuan  kasebut  nyedhiyakake  dheweke  luwih  lega  tinimbang  80+  mg
Oxycontin lan koktail pk liyane.Dheweke uga ana ing fentanyl IV, nanging ora ana sing santai
kaya RSO.Aku ora bakal lali!” Michelle

"Aku manggon crita RSO saiki.Nglawan kanker ovarium sing langka.Wis operasi lan chemo lan
nganggo gaya urip luwih sehat, wholefoods organik, tambahan etc., nanging kanker bali.Banjur
aku nemokake Run saka tamba!Butuh sawetara wektu kanggo ngatur, amarga ganja ing NZ
ilegal.Nanging aku bisa nggawe lenga cilik lan miwiti nggunakake.2 minggu sabanjure, tandha
tumor saya mundhak saka 200 dadi 140, penurunan pertama sajrone setaun !!Aku entek lenga
sawise 5 minggu lan njupuk kula 2 sasi kanggo njaluk tangan liyane.Tandha tumor munggah

- 72 -



maneh (262 ing tes pungkasan ...)  nanging saiki 3 minggu mengko lan driji  nyabrang bakal
mudhun maneh kanthi tes getih sabanjure ...

Aku percaya ing RSO lan aku rumangsa kudu kasedhiya kanggo sapa wae sing mbutuhake!
Sanadyan kankerku ora diobati dening RSO (nanging aku yakin bakal bisa!) Iki wis nggawe aku
apik  banget.Iku  menehi  kula  gedhe,  turu  tenang!Lan  ngatur  gerakan  usus  ...Aku  duwe
admiration  gedhe  tenan  kanggo  apa  Rick  Simpson  wis  rampung  kanggo  djalmo
manungso.Dheweke  pantes  hadiah Nobel  kanggo  panemuan maneh medis  paling  apik!Lan
kanggo  apa  sing  sampeyan  lan  organisasi  sampeyan  lakoni!Aku  mung warga  negara  sing
netepi  hukum  lan  aku  rumangsa  elek  yen  kudu  nindakake  perkara  sing  ora  sah  kanggo
nambani awakku.Dadi terus!Nalika aku entuk energi maneh, aku bakal melu gerakan kasebut!
Diny

"Amarga  Rick,  aku  langsung  ndeleng  asil  RSO.Aku  makarya  kanggo  Clinic  kanggo  wektu
cendhak.Nalika aku miwiti ana wong teka karo tataran papat karsinoma tenggorokan.Dheweke
dilebokake ing RSO.Sawise 90 dina, dheweke wis mari." Carl

“Mung  wae  ngobati  Bapak  sing  kena  kanker  kandung  kemih.Tumor  kasebut  mati  sawise
perawatan 5 minggu.Matur nuwun Rick Simpson kanggo kawruh, inspirasi, tekad lan katresnan
kanggo wong. Christine

"Aku wis nggawe RSO kanggo wong loro saiki, kaping pindho kanthi asil sing apik tenan!Sing
siji  wis  MRSA,  dheweke  nglebokake  lenga  kanthi  topikal  sajrone  seminggu  ...  WARAS  !!
Kapindho duwe kanker kulit sel basal, ditrapake sacara topikal sajrone 2 minggu ... WARAS!Oh,
lan aku duwe titik ing rai, aku panginten iki kanker kulit, mula aku nglamar topikal suwene 6 dina
... HILANG !!!" Mariah

“Fantastic!Ibuku wis nglawan kanker payudara wiwit  Feb 2011 lan kanker kasebut alon-alon
metastasis  ing awak kalebu paru-paru sing kudu dikuras meh saben minggu nganti  pirang-
pirang wulan - 11 ml cairan kanker wis dikuras meh saben dheweke mlebu.Nganti saiki.Sajrone
seminggu njupuk RSO, bengkak ing raine lan gulu wis ilang lan uga rosacea.Dheweke malah
mandheg ngombe obat tekanan darah sing wis diombe luwih saka 20 taun lan cairan ing paru-
paru  wis  mudhun dadi  6ml  !!!Aku pracaya  iki  tamba!Apik  banget  yen  pungkasane ndeleng
lapisan perak ing penyakit sing nggegirisi iki. Angel

“Dadi priksa iki!

- Bojone didiagnosis kanker serviks stadium III-b tanggal 14 Desember 2012.

- Bojo miwiti lenga ganja kurang saka sasi sawise iku.

- Bojone miwiti kemoterapi lan radiasi sadurunge Februari 2013.(Ing Texas, ora akeh pilihan)

- Bojone dikandhani yen meh ora ana tandha kanker 6 Mei 2013.

Kurang saka 5 sasi lan bojoku wis cukup ngalahake kanker Tahap III, kabeh amarga lenga! Colt

"Dear Rick, Gusti mberkahi sampeyan!Aku wis kelangan Ibu, Eyangku, bibi lan lik lan kanca-
kanca sing ditresnani amarga kanker sajrone pirang-pirang taun.Nanging sing paling nggegirisi
yaiku  adhine Kim sing ayu,  cerdas,  lan  apik  banget.Dheweke didiagnosis  kanker  paru-paru
tahap 4 ing Juli  2010 nalika umure 42, lan ing Februari 2011 dheweke tiwas.Aku ora ngerti
perawatan apa sing ditindakake amarga dheweke ora ngandhani sapa wae ing kulawarga yen
dheweke seda nganti telat, lan mantan bojone junkie mlebu ing perawatan lan ngunci kulawarga
kasebut.Aku ora ngerti  babagan lenga nganti sasi kepungkur, lan aku wis riset banget wiwit
iku.Ing kawitan aku panginten iki  lenga ula,  kaya akeh liyane,  nanging nganti  saiki  aku wis
kadhaptar 27 wong sing ngaku wis nambani utawa Ngartekno suda kanker karo.27 wong!!!Lan
iku mung ing YouTube lan blog online piyambak!Muga-muga aku ngerti babagan iki ing taun
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1997, nalika Ibuku didiagnosis, utawa ing taun 2000 nalika Eyangku metu saka remisi, utawa
ing taun 2010 nalika adhine didhawuhi mulih lan mati, utawa taun kepungkur nalika adhiku. -
hukum didiagnosis  kanker  tutuk  lan  tenggorokan  lan  kudu  setengah  pasuryan  dibusak  lan
direkonstruksi.Nanging  saiki  aku,  matur  nuwun  kanggo  sampeyan.Gusti  Allah  mberkahi
sampeyan lan kabeh sing sampeyan tresnani,  lan matur nuwun kanggo kerja keras kanggo
nggawe obat sing apik iki kasedhiya kanggo kabeh wong. Denise

-- Dear Denise, apa sing arep dakkandhakake?Dheweke mateni Ibuku nganggo kemo amarga
kanker paru-paru sel cilik, mula aku ngerti persis apa sing sampeyan rasakake.Ora ana sing
nyenengake.Kabeh wektu, obat kasebut kudu kasedhiya lan ora mung amarga ana sing pengin
golek  dhuwit.C'est  la  vie,  nanging  ora  saben  wong mung bakal  ngulu  kanthi  tentrem kaya
aku.Iku  pengalaman  traumatik  banget  nalika  sampeyan  ngerteni  babagan  apa  sing  bisa
ditambani utawa dikontrol kabeh lenga lan apa wae sing wis digunakake.

Kirimi dhaptar testimoni online kasebut, bisa uga menarik lan migunani kanggo wong liya sing
padha dicuci  otak kaya sadurunge aku ketemu Rick lan ngerti  babagan kahanan nyata ing
bidang  "obat  konvensional."  Matur  nuwun  kanggo  dhukungan  lan  mbantu  kita  nyebarake
babagan obat  iki.Sawise rong setengah taun nggarap Rick,  mung bisa dakkandhakake yen
lenga sing diprodhuksi lan digunakake kanthi bener nindakake apa sing dikandhakake.JB

"Halo Corrie!Warta sing nggumunake maneh.Kancaku ***** ***** sing diomongake lan dikirim
menyang *** ing Los Angeles, mula dheweke wis ngonsumsi minyak ganja udakara udakara 2
wulan saiki lan dheweke nindakake scan medis dina iki lan wis ora ana KANKER maneh ing
awake!!!!!!!CLEAR kabeh  !!!!!!Dheweke  ngluwihi  ngucapke  matur  nuwun  kanggo  sampeyan
kanggo  kula  kanggo  ngandhani  babagan  sampeyan  lan  ngluwihi  matur  nuwun  kanggo
sampeyan  ngandhani  babagan  ****!!!MATUR  SUWUN  sak  lawase.Sampeyan  pancen  apik
banget bisa nulungi kabeh wong sing ora sampeyan kenal lan nylametake urip ing saindenging
jagad!Aku arep nyopir mudhun menyang Los Angeles kanggo nggarap **** lan nyoba kanggo
mungkasi  kabeh  diare  lan  njaluk  kula  metu  saka  jamban  saka  60-80  kaping  dina.Kepiye
babagan iki kanggo laporan liyane sing apik tenan ??Kita seneng banget iki !!"

"Aku  pengin  nuduhake  komentar  saka  Dokterku  dina  iki.Aku  wis  ngalami  Infeksi  Kandung
Kemih suwe! wektu lan Dr wis nambani infèksi.Dina iki dheweke njupuk tangan pisanan karo
kamera (ora akeh fun) LAN!!Katon aku duwe sisa-sisa massa kandung kemih (tumor) sing wis
SED ing panggonan (tembung-tembunge, dudu tembungku) lan nyebabake infèksi tetep.

MANEH!WORDS,  dudu  mine;  "Aku  wis  praktek  obat  luwih  saka  40  taun  lan  durung  nate
ndeleng tumor mati ing papan tanpa intervensi njaba." akuwis njupuk lenga mati lan wiwit Maret
nanging wiwit  potong aku wis dobel dosing lenga kanggo bab 6 minggu.Arep duwe operasi
reresik sethitik ing 8 Oktober kanggo mesthekake massa wis ilang (yen aku ora pass sadurunge
banjur).

Aku HAD sawetara mangu bab lenga nanging FOLKS aku ora mangu-mangu maneh.Aku duwe
bahan tunas sing cukup kanggo nggawe kira-kira 5 utawa 6 ons lenga.Bahan sing digunakake
yaiku Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC.Aku ora bisa ngomong yen aku seneng karo asil
nganti saiki.Aku durung ngandhani Drku apa-apa amarga ing FLa sawetara Dr banjur  bakal
nolak kanggo nambani sampeyan.Dadi saiki dheweke ora ngerti apa-apa." John

--  Nanging sampeyan ngerti  luwih  saka cukup,  John.sugeng rawuh.Aku  bakal  terus  njupuk
lenga lan aku bakal ninggalake surgery kanggo mengko.Ora ana scan maneh yen bisa.Lan aku
uga  bakal  njupuk  lenga  ing  wangun  supositoria,  sampeyan  mesthi  pengin  njaluk  lenga
minangka cedhak panggonan perih.Uga, coba gawe lenga saka luwih saka siji galur kanggo asil
paling apik, yen sampeyan bisa.Sugeng rawuh, JB

“Kesepakatan  ana,  JB.Lan  nandheske  wektu  tundha  operasi.Sembarang  karya  awak  sing
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invasif ngidini infeksi menyang sistem sampeyan.Trough pakulinan slovenly lan total disrespect
saka obatan wonder dhewe saiki  kita duwe bakteri  mangan daging tahan antibiotik,  rife ing
paling rumah sakit.RSO bakal ndandani sing siji  nanging apa bab bedhah 'botch-job'?Mlayu
Saka Curengomong kabeh.” Tielman

"3 dina kepungkur kita nambani karsinoma sel basal kanca kanthi RSO.Kita mriksa dina iki lan
wis meh ilang.Kita reapplied RSO lan ditutupi karo bandage.Kita bakal mriksa ing 3 dina liyane
lan  ngarepake  bakal  ilang  miturut  asil  3  dina  sadurunge.Iki  ana  ing  tangan  tengen.Kanker
sadurunge sing ditambani ana ing tangan kiwa.Hore, kerjane." Tandhani

-- Ya iya.Kita ora bakal nindakake apa sing kita lakoni yen ora.JB

"Ibuku nembe didiagnosa kanker  otak tahap 4  nembe rampung radiasi.Docs kaget  amarga
dheweke  nindakake!Dheweke  nindakake  cukup  ala  wiwitane,  ilang  kemampuan  kanggo
ngomong.Wiwit  wiwit  menehi  lenga,  dheweke  saya  tambah  apik  lan  saiki  bisa  nindakake
perkara sing ora ditindakake sadurunge kaya ngucapake frasa tinimbang mung siji utawa rong
tembung,  lan  mlaku  kanthi  normal.Kita  uga  bisa  ngandhani  pangerten  dheweke  luwih
apik.Dheweke uga ora nate lara amarga radiasi agresif lan kemoterapi sing ditindakake.Ora ana
siji  dina  mual  utawa  muntah!Dadi  kanggo  sapa  wae  sing  ngomong  yen  ora  bisa  dadi
penghinaan!Jujurake fakta sampeyan!Iku uga gampang banget kanggo nggawe!Saben uwong
ngerti  wong  sing  ngerti  wong  sing  bisa  njaluk  mariyuana  kanggo  sampeyan!Aku  duwe
pandhuan babagan cara njupuk perawatan supaya yen ana sing kasengsem, aku bakal ngirim
ing komentar! Diana

-- Diana, adoh saka kemo lan radiasi kasebut.Minyak kasebut bakal luwih gampang ditindakake
yen para dokter lan metodee ora mandheg.120-180g lenga kelas dhuwur, kanthi cepet  bisa
ditindakake, ora ana scan karsinogenik maneh yen bisa.Sugeng rawuh, JB

"Jenengku  George,  lan  aku  pengin  menehi  paseksi.Ing  umur  82,  22  Desember  2010,  aku
didiagnosis kanker esophagus.Aku dikandhani yen aku bakal duwe 6 sasi nganti 2 taun kanggo
urip lan bisa uga mbutuhake wektu sing dilebokake ing tenggorokan sawise perawatan radiasi
kanggo mbantu ngulu.

Sadurunge diagnosa, aku ngalami alangan ambegan lan ngulu pangan, bengkak ing sikilku lan
kesel  amarga  aktivitas  sing  entheng.Aku  wis  ngalami  perawatan  radiasi  ing  awal  2011.Ing
September 2011, aku ngalami angel ngulu lan ngunyah panganan sing padhet.Aku krasa kaya
keselak.Pangananku kudu dipotong-potong cilik.Aku luwih seneng mangan panganan mushy
lan Boost shake tinimbang.Aku uga ngalami gas abot ing weteng.Gas nyuwek wetengku kaya
gludhug lan kilat.Aku wiwit  ngalami episode mumet kangelan ambegan, sesak ambegan lan
kringet.Imbangan  saya  kurang  lan  ora  bisa  mlaku  kanthi  apik.Iku  angel  kanggo  nggawa
sembako menyang Suite tanpa sesak ambegan lan kringet.

Mengko episode pusing sing abot  ngirim aku menyang rumah sakit  lan dhokter  menehi  pil
tekanan darah kaping pindho.Sakcepete sawise nginep ing rumah sakit, ana wong liyo nyedhaki
aku lan menehi sawetara lenga rami kanggo nambani kankerku lan nuntun aku menyang situs
web Phoenix Tears kanggo informasi luwih lengkap.Kaping pisanan aku ora kepenak lan wedi
yen  njupuk  minyak  hemp,  aku  mesthi  mikir  yen  ganja  minangka  obat  gateway  sing  bakal
nyebabake kecanduan lan nuntun aku menyang obat-obatan keras liyane.Sawise riset lenga
rami  Rick  Simpson  aku  mutusaké  aku  arep  njupuk  perawatan.Aku  temen  maujud  sak  lan
sawise perawatan sing hemp / ganja lenga "gapura" kanggo kesehatan luwih.

Sawise dosis pisanan -1/2 butir beras Minyak Hemp, aku langsung weruh yen bisa digunakake
ing  awak.
- Aku felt iku mili liwat awak saka sandi driji kanggo sandi driji sikil.Aku ngalami rasa santai, rasa
seneng  lan  nambah  humorku.Sikilku  krasa  karet  sing  sawise  6  jam  luntur.Ambegan  luwih
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tenang nalika ngaso lan uga nalika turu.

Sawise  dina  /  minggu:  tumpukan  /  hemoroid  saya  ilang.Nyeri  ing  pundhak  nyuda.Sesak
ambegan suda.Saka dina kapindho, akumulasi gas lan rasa ora nyaman ing weteng dadi luwih
reguler lan terus perawatan.Aku nyuda lan mandheg njupuk pil tekanan getih amarga tekanan
getih  saya  mudhun  banget.Sawise  ngilangi  pil  tekanan  darah,  tekanan  darah  saya
normal.Bengkak ing sikil loro lan tungkak saya suda.Ngalangi napsu lan ngatur bobotku - nganti
saiki aku ilang 26 kilogram.Werna kulit apik.Pusing ilang.Detak jantung katon luwih reguler lan
ora ngganggu, dianggep aku duwe denyut jantung sing ora teratur wiwit lair.Gerakan usus dadi
luwih teratur.Ngalami luwih apik, turu luwih tenang.Balance lan Koordinasi apik.Bisa mlaku luwih
apik tanpa sesak ambegan.Dadi luwih wicaksana ing obrolan.Ngganti pandanganku babagan
samubarang lan nambah swasana atiku.Ngganti pandanganku babagan Marijuana.

Umumé,  kabeh  gejala  sing  aku  alami  sadurunge  njupuk  perawatan  minyak  hemp,  ilang.
Aku  njupuk  3  1/2  sasi  kanggo  ngrampungake  perawatan.Pengalaman  iki  ora
nyenengake.Nanging minangka pangaturan, nalika nambah dosis nanging sawise sedina utawa
rong dina, kabeh wis disetel.Aku tindakake tambahan dosis disaranake dening Rick Simpson
luwih utawa kurang.

Sawise 2 wulan perawatan,  kunjunganku menyang Onkologi  kaget.Dheweke nyatakake yen
warna kulitku katon apik, tekanan getih lan detak jantung normal, lan amarga aku ora duwe
masalah ngulu,  mula ora perlu stint.Kajaba iku,  dheweke ujar  manawa sinar x saka janjian
sadurunge  katon  apik  lan  aku  ora  kudu  bali  paling  ora  6  wulan.Biasane,  aku  dijadwalake
menyang Onkologi saben 3 wulan ...

Aku percaya yen minyak hemp mateni  Kankerku.Kabeh dandan kesehatan liyane sing aku
alami  saka  minyak  hemp nggawe aku  rumangsa  kaya  wong anyar.Aku  kaget  banget  karo
keajaiban minyak hemp.Aku matur nuwun banget yen aku mutusake njupuk minyak hemp.

Minyak hemp gawe anyar kesehatan lan umurku luwih dawa.Aku matur nuwun Rick Simpson,
Gusti  mberkahi  sampeyan!Tansah  tumindak  apik!Aku  yakin  manawa  lenga  rami  bisa
nylametake nyawa.Matur nuwun.” George

"Mini-update kanggo George....Nganti  saiki  dheweke wis ilang +31 kilogram, saiki,  sawetara
wektu  kepungkur  dheweke  kudu  ngunjungi  dokter  gigi,  amarga  bobote  mundhut  (durunge
udakara  280  kilogram).Dheweke  wis  sinau  yen  bisa  nambah  bobot  kanthi  gampang  yen
dheweke pengin saiki, nanging dheweke milih bobot lan gaya urip sing luwih sehat), dheweke
kudu nggawe gigi palsu maneh dipasang / disetel.Dokter gigi nyathet carane katon apik lan
warnane uga luwih apik.

Aku kudu sebutno sing George ngandika wis apik AMBEGAN isih, lan ora masalah karo choking
maneh kanggo tanggal, kang wis steak, kentang, lan sayuran kanggo nedha bengi sadurungé
minggu iki,  lan pangan dadi mudhun akeh, luwih gampang saka tau. digunakake sadurunge
"perawatan".  Dheweke  ngandhani  yen  dheweke  ngunjungi  GP(dokter  biasa)  awal  minggu
iki...Doktere  mangsuli,  "WOW!ApaSampeyan  yakin  sampeyan  padha  karo  George  sing
dakdeleng  sadurunge?"  Uga  doc  kang  ngandika  werna  wis  apik.George  ngandhani  yen
dheweke  banjur  nuduhake  marang  dhokter  yen  luwih  akeh  cairan  sing  ilang  ing  sikil  loro,
ngandhani  yen dheweke wis meh ilang ...Banjur  dhokter ngandika,  "George,  sampeyan ora
duwe edema maneh."

Dheweke wis entuk sawetara makalah info medis lawas, lan uga dikandhani (saiki) dheweke
kudu / bisa nyoba njupuk gambar x-ray lan CT scan lawas (ing disk) saka Oncologist nalika
janjian  sabanjure  (Juni).Dheweke  nyoba  mlebu  janjian  oncologist  sadurunge  saiki  ...karo
bantuan GP kang saiki.Ing kunjungan kasebut, dheweke bakal njaluk MRI.Dheweke wis adoh
banget saiki ... nanging mung masalah nyatane saiki (yen ora ujar manawa dheweke bakal dadi
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gedhe !!) yaiku dheweke duwe denyut jantung sing ora teratur wiwit lair, lan akhir-akhir iki saya
mundhak sithik tinimbang biasane.Aku ora ngerti yen bobot mundhut kang micu deg-degan ora
duwe aturan baku utawa kasenengan saka acara iki-ganti urip utawa apa mengkono iki kanggo
manawa, Aku mung ngerti aku pengin iki banget tetep kanggo wong.Dheweke saiki wis rujukan
kanggo ndeleng cardiologist  babagan deg-degan etc.Uga bubar warnane saya tambah apik,
dheweke duwe rai luwih abang / rosy, sirkulasi uga katon luwih apik.Inggih, namung punika
ingkang saged kula tampi sapunika...Peace 1♥”Merdika

"Matur nuwun Rick / JB wis menehi jawaban kanggo pitakonanku wingi.Aku ngerti wong sing
ibune  duwe.Wanted kanggo  duwe soko  aku  bisa  ngirim  wong kanggo  dipikir.Kowe pancen
hebat.Muga-muga aku bisa mbantu luwih akeh.Informasi iki  entuk akeh saiki.Sampeyan wis
nindakake  pakaryan  sing  apik  banget  kanggo  nyritakake  babagan  iki,  Rick.Sampeyan  bisa
dianggep wong suci modern.Ora guyon.Wong sing nggumunake.Ora bisa ngomong cukup apik
kanggo kabeh babagan sampeyan Rick  & JB sing wis  macet  dening sampeyan ing kabeh
iki.Mikir aku bakal tuku 5 buku saben sasi kanggo bantuan Rick metu.Simpen informasi sing
apik, wong lanang.Sampeyan sing paling apik.Tentrem lan kesehatan kanggo kabeh.RSO.obate
Gusti Allah.” Petrus

“Inggih, Rick lan Jindrich, kerja keras lan pengabdian kula ing RSO pungkasanipun kasil.Aku
wis  ngetutake  tangis  Rick  lan  Phoenix  wiwit  taun  2004  lan  aku  langsung  percaya  karo
kemampuan penyembuhan minyak kasebut.Aku nyebar tembung lan ngadeg konco iku 100%
sanajan wong ngguyu lan disebut  kula edan.Saiki  aku wis nambani 3 wong sing nandhang
kanker terminal lan pasien sing paling anyar aku duwe utang akeh amarga bener-bener ngliwati
sistem medis lan nolak kabeh perawatan ana lan wis nyathet yen dheweke nggunakake RSO
kanggo ngobati kanker ...loro paru-parune kebak kanker lan menehi umur 3 sasi nalika pisanan
didiagnosis ...5 sasi kepungkur.

Dina iki  dheweke resmi  bebas kanker  lan dheweke entuk  bobot  27 kilogram.Dokter  kanker
kasebut kaget amarga pulih kanthi ajaib mung sajrone 5 wulan kanthi ora ana bantuan saka
dheweke lan sejatine ujar manawa dheweke luwih sehat tinimbang saiki.Lol.Dheweke mangan
lenga ing ngarepe dokter ing rumah sakit lan nggawa majalah Weed world kanthi artikel luh
Phoenix  sing nuduhake kabeh pasien liyane lan  nyebarake babagan RSO.Aku bakal  duwe
salinan  kabeh  dokumentasi  rumah  sakit  enggal  yen  RSO  nambani  kanker  ...Ing  dokumen
kasebut, dheweke nggunakake minyak hemp kanggo perawatan.

Aku bakal  nggawe crita  kanggo dheweke kanthi  cepet  kanggo mbantu nyebarake tembung
sabisa-bisa.Aku uga ngerti  babagan 25 wong liya sing wis ndeleng keajaiban RSO kanggo
macem-macem penyakit lan saiki lagi ngobati awake dhewe ... tembung kasebut metu!!!!:) Atas
jenenge sing diobati lan enggal dadi akeh liyane ing wilayahku, aku arep ngucapake TERIMA
KASIH kanggo kerja keras lan dedikasi sampeyan kanggo nemokake maneh panacea ...Kowe
dadi penyelamat...Secara harfiah!!TETEP lan tresno saka PA” Steve

"Aku duwe wong sijine lenga ing titik cilik ing kanker kulit dheweke (pasuryan) lan sawise dina,
katon malah paling elek.Apa dheweke duwe reaksi utawa lenga bener-bener narik barang metu
lan menyang permukaan kulit ing wiwitan?Katon kabeh ijo kaya yen kena infeksi, sorta.Apa iku
normal?Kadang?” Miguel

“Ya, iki bisa normal!Iku tandha apik, yen sampeyan aran gatel lan ndeleng lenga digunakake,
banjur  sijinemalah  luwih  lenga  ing.Greenish bisa  teka saka  lenga.Apa lenga digawe kanthi
bener?" Anna

“Wah,  lenga  iku  dudu  ijo,  lenga  emas  sing  dakgawe,  paling  resik  sing  bisa  digayuh  ing
omah.Pancen  kaya  infeksi  ijo  keputihan.Aku  cukup  manawa iki  lenga  nindakake  sawijining
karya mung wanted sawetara konfirmasi saka wong liya.Matur nuwun.” Miguel
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“Hai,  aku kudu crita babagan keajaiban sing kedadeyan wingi.Aku duwe kanca lan jenenge
Shannon O'Brien.Dheweke  wis  17  taun  slamet  kanker  otak.Dheweke  wis  tumor  inoperable
tuwuh kanggo bab setahun saiki.Iku wis thukul kanggo meh kabeh ukuran otak dheweke.Aku
bareng  karo  dheweke  RSO,  lan  wingi  asil  MRI  dheweke  nuduhake  tumor  wis  nyusut  meh
setengah.Dheweke wis njupuk wiwit  Feb.14.Sampeyan kudu ngerti  yen iki  Salam Maria.Aku
matur nuwun banget semangatku nemokake crita sampeyan lan aku bisa nerusake. Nadine

"Bojoku wis nggunakake RSO suwene 11 wulan.Dheweke duwe kanker payudara metastatik
tahap IV lan dikandhakake dening ahli onkologi ing Pusat Kanker MD Anderson yen dheweke
wis maju banget kanggo kemoterapi, radiasi utawa operasi.Dheweke lunga saka omah kita ing
negara  ilegal  26  jam  langsung  menyang  negara  sing  sah  kanggo  entuk.Tumor  dheweke
nyusut.Yen dheweke duwe aksesibilitas sing dibutuhake (saiki mung butuh 2 gram saben dina),
kita yakin dheweke bakal bebas kanker saiki.RSO tetep urip bojoku lan kita uga duwe anak
cacat.Gusti Allah pirsa pakaryane ing kene durung rampung!!” Frederick

"Inggih,  Rick,  aku  krasa  luwih  apik.Wis  udakara  30  dina  RSO  kanggo  tumor  otak  lan
diabetes.Gula getih saya mudhun.Aku mandheg insulin 2 dina kepungkur amarga gula getih
mudhun banget. Jeff

"Iki uga ngilangi kanker payudara stadium 1 kanca liyane.Saka tumor ukuran bal golf dadi luwih
cilik  tinimbang  kacang  polong  sajrone  rong  minggu.0,4  g  kaping  pindho  dina,  lenga
mentahan.Kanca liyane sing nandhang kanker kulit ngilangi kanthi solusi topikal sing digosok
langsung ing kulit.

Ing awakku dhewe aku wis nyingkirake infeksi lan bengkak ing untu sing ala, ngresiki paru-
paruku sawise serangan asma, lan ngilangi rong bintik funky saka kulitku sing bisa uga kanker
utawa ora ... wis ilang...ooh.Ora kemo, ora radiasi, ora ana efek samping, ora masalah. Bruce

“Aku arep matur nuwun marang JB kanggo kabeh bantuane!Minangka sawetara wong ngerti
bojoku duwe kanker payudara tahap 4 sing nyebar menyang balunge.Dr ngandika dheweke wis
dadi akeh tumor padha kudu mungkasi pancacahan lan padha menehi dheweke 6 sasi kanggo
urip!Dheweke miwiti kemo sajrone 5 wulan kepungkur, aku menehi 5 butir beras minyak RSO
sajrone 1 wulan setengah!Aku mung sekseni Ajaib saka wektu urip!Dheweke mung entuk MRI
lan mindai maneh lan ora bisa nemokake tandha kanker!

Aku ora bisa mbuktekake yen lenga kasebut  ana hubungane, nanging aku yakin 99% bisa
mbantu dheweke ngatasi punuk!Dheweke durung ngrampungake protokol kemo, dheweke isih
duwe perawatan 4 wulan!Ing taun 2012 diarani kanker stadium 4 ora bisa diobati, kaya sing
dakkandhakake,  minyak  kasebut  mesthi  bisa  digunakake!Aku  nyaranake  kabeh  wong  sing
nandhang  kanker  njaluk  lenga  RSO  iki  ASAP.Iku  ora  bisa  natoni  apa-apa!Kaya  sing
dakkandhakake, matur nuwun JB kanggo kabeh pitulung!

"Pirang tetes ukuran beras sing kudu dakwenehake ing tahap perawatan??" Jeff

- 1-2g saben sasi bisa nindakake, Jeff, tepak ing wayah wengi iku kabeh sing paling patients
mbutuhake minangka dosis pangopènan.Nanging dheweke njupuk kemo, mula aku kepengin
weruh  dheweke  mangan  paling  ora  60g  kanthi  cepet  kanggo  ngilangi  karusakan  sing
ditinggalake saka kemo.Matur nuwun, JB

"Aku nggunakake lenga aku nggawe dhewe nggunakake instruksi video Rick lan nambani aku
saka  Stage  4  Diffuse  Large  B  Cell  Lymphoma,  sing  mesthine  "ora  bisa  ditambani"  kanker
follicular mung 58 dina!!

Wiwit iku aku terus nggawe lenga kanggo aku lan wong liya lan ndeleng luwih saka 10 kasus
paru-paru,  Payudara,  Prostat,  Otak,  Usus,  Leukemia,  Pankreas,  pasien  nambani  awake
dhewe.nggunakake  lenga  ijo  peteng  !!Aku  nggawe  lenga  nggunakake  loro  godhong  lan
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kembang amarga senyawa anti-inflamasi khusus sing ditemokake mung ing godhong ijo!

Aku ilang kabeh usus gedhe ing taun 1992.Aku duwe 'kantong' sing digawe saka usus cilik sing
bisa digunakake kaya pipa normal sajrone 20 taun sing kudune cacing metu 7 taun kepungkur!
Miturut  ahli  gastroenterologi  ing  PAMF;  Dheweke  ngakoni  panggunaan  cannabinoid  abot
menyang kantong sing sehat  "sing luwih  apik  tinimbang 20 taun kepungkur  nalika  pisanan
dilebokake." Dheweke wis krungu asil sing padha saka akeh pasien liyane sing nggunakake
cannabinoid lan saiki menehi rekomendasi kanggo pasien! Craig

“Aku mung arep matur nuwun.Sawise 5 taun "Watchful Waiting", bojoku Follicular Lymphoma
wis rearing sirah ala.Dheweke wis 3 minggu menyang lenga lan ngrasa apik, malah golfing 4
dina minggu.Aku bakal terus nganyari nalika kita terus. Joyce

"Aku wis nelusuri 2 taun lan wis jelas banget saka KANKER lan KERUSAKAN RADIASI sing
dideleng ing wektu pungkasan.AKU BEBAS saka penyakit,  lenga RSO.OPO GUSTI ALLAH
KIRIM LENYAK RICK SIMPSON NANG OKEH...Matur nuwun kanggo ngirim kabeh informasi
sing sampeyan lakoni. Linda

“Bojone kancaku kena kanker usus stadium akhir.Dokter wis ngirim dheweke menyang omah,
ujar  manawa ora  ana  sing  bisa  ditindakake  maneh.Iku  wis  nyebar  menyang  paru-paru  lan
otak.Apa  dosis  sing  kudu  ditindakake?Suwene  bakal  njupuk  dheweke  kanggo  mbangun
toleransi?Apa  dheweke  kudu  bisa  njupuk  3  butir  beras  saben  dina?Kemoterapi  sing
diwenehake dheweke wis nggawe dheweke lemes banget ... dheweke ora bakal menehi kemo
maneh ...Muga-muga lenga bisa ndandani karusakan sadurunge kasep.Dheweke menehi sisa
4-6 wulan...” Simon

--  Simon, protokol sing padha karo apa wae.Sawise dheweke wis biasa karo obat kasebut,
luwih cepet dheweke mangan, luwih apik.JB

"Aku miwiti patang sasi kepungkur nggawe lenga ganja kanggo seduluré sing wis nyerah nganti
taun 2014 sawise dhokter, kaping 4 ing sangisoré setahun, kanthi bedah ngilangi kanker saka
njero  kandung  kemih,  menehi  sawetara  perawatan  kemo lan  ngandhani.  dheweke  langkah
sabanjure kanggo mbusak kandung kemih.Dheweke wiwit njupuk lenga ing Januari lan rong
minggu kepungkur dheweke ngerti yen dheweke bebas kanker.Dheweke saiki nggawe minyak
dhewe lan njupuk dosis pangopènan saben dina. Charles

"Halo, aku mung mikir yen aku bakal nuduhake kabar apik karo sampeyan.Pasien kanker sing
dakkandhakake sadurunge wis ngalami scan CAT.Ora ana tumor !!!Ing dhadhane ana tumor
sing ukurane kaya baseball.Iku lan tumor liyane rampung ilang!Siji-sijine sing isih ana yaiku
sawetara jaringan parut.Dheweke lan aku padha memuji marang Gusti Allah amarga obat sing
apik iki.Ganja, tanduran sing apik tenan, hadiah sing diwenehake marang kita kabeh saka Gusti
Allah.Kita kabeh kudu matur nuwun marang Rick Simpson lan pengorbanan sing ditindakake
kanggo nggawe wong ngerti apa sing bisa ditindakake dening tanduran Gusti Allah.Pasien wis
entuk maneh 40 kilogram sing ilang.Dheweke katon luwih sehat lan luwih apik tinimbang sing
dakdeleng.Aku 100% manteb ing  ati  lan  pracaya bener  Rick  Simpson  Oil,  yen digawe lan
digunakake  kanthi  bener,  bisa  nambani  kanker.Saiki  sawise  12  taun  nglawan  penyakit  iki,
pasien iki bebas kanker.Kita mung bisa menehi kamulyan marang Gusti Allah kanggo iki.

Thanks maneh, Rick, kanggo dadi wong standup sing nggawe sawetara kurban gedhe banget
kanggo wong.Setaun saiki, aku wis nyebar kabar babagan apa sing bisa ditindakake RSO.Saiki
aku yakin  100% yen kabeh  sing  diomongake  ing  video  sampeyan  pancen biru.Aku njupuk
pasien kanker tahap 4 liyane lan yakin manawa dheweke bakal bebas kanker kurang saka
setahun.Aku bakal terus nyebarake tembung sing paling apik.Aku uga bakal nulungi wong akeh
sing  bisa.Bebener  bakal  menang.Matur  nuwun kanggo  kabeh  sing  wis  ditindakake  lan  isih
ditindakake.Ikhlas, Dewi Tuwuh”
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"Dr. Rondeau ngandhani sadurunge Natal yen titik ireng ing punggungku yaiku melanoma.Aku
lunga menyang dheweke sawise wiwit getihen.Aku teka ngarep lan miwiti sijine lenga bud ing
mburi lan aku uga miwiti mangan lenga anteng.Butuh kurang saka 2 minggu lan titik ing mburi
ngresiki munggah lan aku terus mangan bab 2 ons saka lenga.Bare tandha ing mburi lan aku
aran Fantastic.

Philip  uga  wis  mriksa-up  setaun  lan  dheweke  wis  bebas  kanker  luwih  saka  setahun.Dadi
dheweke  ngarani  kanker  kasebut  gratis.Dheweke  ora  perlu  ndeleng  dhokter  paling  ora  3
taun.Dheweke ora njupuk kemo lan ora radiasi, dheweke njupuk udakara 4 ons minyak ganja
lan dheweke isih  mangan sethithik  meh saben dina.Ora akeh wong sing ngalahake kanker
usus.Rick minangka pahlawan kita." Kayu Suling

"Mung  angel  dipercaya  kanggo  wong  sing  ora  duwe  kesempatan  kanggo  sinau  babagan
kekuwatan minyak ganja ... Aku manggon ing wilayah asale Rick Simpson, lan kita wis ndeleng
kekuwatan penyembuhan sajrone 10 taun.Iku cures kanker, diabetes, kelainan otot, waos pain,
utamané obat Ajaib kanggo Burns (sampeyan kudu ndeleng iku kanggo pracaya iku).

Nganti saiki, ora ana sing bisa ditindakake, yen ditindakake kanthi bener lan rutin.Utamane apik
kanggo kanker kulit, mual, kram ing weteng, lan apa wae sing dibutuhake.turu sing enak.Ora
ana sing bisa ngilangi stres kaya minyak ganja, lan umume masalah internal kita disebabake
stres.Dadi  wis.Good  luck  kanggo  kabeh.Iku  pancene  bisa,  sampeyan  mung  kudu
dipercaya.Percaya marang Gusti Allah lan Rick Simpson. Terry

"Kabeh sing dakngerteni yaiku aku wis siyap, ora bisa nahan maneh, pasang critaku ing kene,
lan  malaekatku  munggah lan  nggandhengake  minyak  RSO.Aku  wis  mandheg mangan,  lan
mung  sawetara  butir  beras  ukuran  lenga,  aku  bisa  ngrasakake  owah-owahan  ing
batinku.Sadurunge uripku ana ing kursi karo bantal pemanas, terus ngombe.Nanging ing dina
kapindho,  aku  wis  tangi,  ing  kothak  es,  golek  panganan,  adus.Kanggo  sawetara  sing  ora
masalah, nganti tekan wektune sampeyan ora bisa ngadeg cukup suwe kanggo adus.Aku tetep
ing,  gained bobot,  miwiti  urip  maneh,  tenan njaluk  urip  maneh.Mung nyesel  aku ora ngerti
babagan sadurunge operasi.56, korban kanker payudara wanita kulit putih Kathleen"

"Bapakku saiki umur 75 taun, kira-kira 18 taun kepungkur, bapakku didiagnosis kanker weteng,
ngilangi weteng, lan sinau babagan urip maneh sajrone 15 taun.3 taun kepungkur dheweke
dikandhani  kudu  ngilangi  usus  ngisor  lan  bagean  usus  gedhe  amarga  lesi  kanker.2  taun
kepungkur dheweke dikandhani kanker anyar ana ing papan sing ora bisa dioperasi ...

Nalika aku entuk kabar iki, aku nggawe lenga 24 jam (350 gram pucuk ndhuwur ing 1/2 galon
Everclear).Setaun  sakwise  mlebu  priksa,  Dokter  ora  nemoni  kankere,  jebul  lenga  kasebut
ndadekake kanker ora katon lan ora efektif  nganti mati...Dheweke saiki nambani kanca sing
paling apik Ellie, asu Labrador, sing duwe tumor ... lan dheweke nanggapi kanthi apik babagan
minyak ...  Aku penggemar paling gedhe ing AS.Uripku iki lenga.Matur nuwun Rick Simpson.
Rebecca

"Aku mung kudu nuduhake kabar apik iki karo sampeyan lan para pengikut sampeyan ...Kanca
kerja bojoku ngandhani sawetara wulan kepungkur yen kanker pankreas bojone wis bali kaping
pindho, aku lan bojoku wis ngerti babagan RSO sampeyan, mula dilebokake menyang situs
sampeyan kanggo sinau luwih lengkap babagan iki, lsp. langsung lan wingi bali menyang rumah
sakit kanggo asil tes paling anyar, rumah sakit cukup akeh sing ngandhani yen dheweke butuh
kemo maneh, nanging apa sing kedadeyan nalika ndeleng asil kasebut, kanker kasebut mesthi
dadi. luwih cilik tinimbang nalika pisanan ngeweruhi wis bali, meh ilang nyatane.Padha bingung
carane bisa nyusut (dheweke kudu sinau babagan kabeh jinis obat banjur eh, ora mung sing
beracun).Dheweke kandha yen dheweke pengin mbusak apa sing isih ana, nanging aku menehi
saran supaya tetep nganggo dosis sing padha sadurunge, amarga wis jelas duwe efek positif,
lan ora ngganggu tukang daging kasebut  ing ngendi  wae.Aku seneng banget  krungu kabar
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kasebut lan ora sabar ngenteni sampeyan ngerti. :)” Mark

-- Inggih, Mark, goleki apa sing dirasakake pasien, scan ora perlu ing pirang-pirang kasus.Yen
mangan 120-180g sajrone nem sasi, dheweke ora kuwatir, kayane.JB

"Ana ewu bukti sing didokumentasikake yen pancen bisa nambani kanker ing wong sing ora
gelem duwe apa-apa karo dokter, mung lenga.Aku kena kanker stadium 4.Aku mung duwe 3
wulan kanggo urip lan 14 wulan kepungkur. Tom

"Cukup kanggo menehi kabar, iki nganyari babagan pamane Tom.Tingkat PSA anyar dheweke
yaiku  0.1  lan  stabil.Matur  nuwun  kanggo  menehi  kawruh  kanggo  nylametake
nyawane.Dheweke  ana  ing  tahap  4  kanker  prostat.We  are  looking  kanggo  nindakake
testimonial.Gusti mberkahi kowe.” Sherri

"Tom, aku nggunakake lenga iki 3 taun kepungkur kanggo mateni kanker prostat tahap 4.Aku
digunakake therapy hormon kanggo miwiti karo, lan banjur ngerti babagan RSO.Kerjane.Aku
dhewe ngerti puluhan wong sing nggunakake saben dina kanggo akeh penyakit.Iki minangka
pitulung gedhe kanggo pasien kanker, nanging aku rumangsa wahyu sing paling nggumunake
yaiku ngobati  psoriasis  parah wong sing duwe luwih saka 90% awak.Kanthi  ngonsumsi  1/4
nganti  1/2 gram lenga saben dina suwene 6  minggu,  wong iki  bener-bener  ngobati  awake
dhewe saka kondisi sing nandhang lara wiwit isih cilik.Aku bisa terus nganti pirang-pirang jam
babagan  apa  sing  dakdeleng  lenga  iki.Sampeyan  bakal  weruh,  tetep  mbukak  pikiran,  lan
nindakake kaya sing diprentahake Rick, sampeyan ora bakal menyesal. Dan

"Wiwit pulih saka Ulcerative Colitis lan Cancer, Gastroenterologistku saiki duwe kabeh pasien
ing produk ganja amarga dheweke minangka anti-inflamasi sing paling kuat sing dheweke ngerti
...lan dheweke kerjane luwih apik tinimbang obat apa wae sing bisa diresepake !!! ” Craig

"Aku ngerti yen bisa nambani kanker ...Aku ngobati ibuku ping telu lan saiki wis bebas kanker.”
Mc Jay

"Aku wis nggunakake lenga kanggo 5 minggu lan pet scan wingi nuduhake nyuda ditandhani
ing tumor balung lan ora ana bukti hipermetabolik tumor ati.Aku asline nandhang kanker balung
stadium  4  lan  kanker  urip  3  wulan  kepungkur  ...Aku  ngomong  iku  bisa.Lan  iki  mung  8cc
pisanan, wektu kanggo mateni 52 sabanjure !! Laura

-- Apik, Laura, seneng krungu, nanging adoh saka scan liyane utawa Xrays yen bisa.Sampeyan
ora pengin mancarake tumor, ahli onkologi sampeyan kudu bisa nerangake kenapa ora apik
kanggo nindakake.Sugeng rawuh, JB

“Ngrungokake,  aku  neliti  iki  pirang-pirang  wulan.Iki  didhukung  dening  Harvard.Dheweke
nggunakake  ing  Spanyol.Amarga  iku  ilegal,  sayangé  aku  ora  bisa  ngomong  apa-apa
maneh.Aku bisa ngomong yen bojoku ngalami kanker stadium 4 kanthi mets menyang otak.RS
ujar manawa aja ngandelake kesehatane sapa wae.Dadi aku ora.Aku "mlumpat liwat rembulan"
supaya ngomong.Aku ndharat kuwat ing sikilku lan bojoku apik.:)” Lisa

"Dear CureYourOwnCancer.com, sawetara wektu kepungkur, aku maca babagan Minyak Rick
Simpson  lan  mutusake  kanggo  nyoba  nggawe sawetara.Aku  wis  tuwuh  mariyuana  kanggo
dangu banget.Aku nggunakake sawetara tunas paling apik, lan nggawe sawetara lenga hemp
premium.Aku nyoba lan ora percaya.Iku banget kuat iku kaya apa aku wis tau.

Sawise nyoba, aku ngerti pasien sing nandhang kanker (Limphoma Hodgkin) udakara 11 taun
ing wektu kasebut.Aku nawarake dadi caregiver mariyuana medical, lan nyedhiyani karo lenga
tanpa biaya kanggo wong anggere dheweke bakal njupuk lenga minangka dianjurake.Ing wektu
iku, dheweke luwih asing karo aku.Aku wis ketemu dheweke kira-kira setaun sadurunge ing
rapat  klub karep  lan  banjur  ngerti  yen dheweke kena  kanker.Aku pancene wanted kanggo
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ndeleng yen lenga bisa nambani kanker, minangka kasebut ing Rick Simpson kangMlayu Saka
Cure.

Dadi,  sawise  sesambungan  karo  pasien  iki  lan  menehi  tawaran  kasebut,  kita  ngajokake
dokumen  sing  cocog  karo  negara  kita  lan  miwiti  perawatan.Kita  nyetel  menyang  ngendi
dheweke bakal  duwe tanduran,  dadi  pungkasane,  dheweke bakal  bisa  nyedhiyakake lenga
kanggo awake dhewe.Iki uga minangka bagean saka persetujuan, yen dheweke sinau carane
mbantu awake dhewe.Kita miwiti perawatan.Wiwitane angel banget kanggo dheweke amarga
lenga  kasebut  kuat  banget,  lan  njupuk  kaping  telu  saben  dina  bisa  uga  angel  banget.
Sawise telung sasi,  tumor  ing dhadha ndhuwur wiwit  nyusut.Sawise limang sasi,  tumor  wis
ilang.Dheweke banjur mlebu kanggo scan CAT.Asil teka maneh yen dheweke bebas kanker!
Dokter wis nyoba nambani kanker paling sethithik 11 taun.Kemo, transplantasi sumsum balung,
lan  liya-liyane.Kabeh  iku  njupuk  bab  pound  saka  premium  Bud  diowahi  menyanglenga
rami.Dheweke wis sadurunge lan sawise asil scan CAT ing disk (bakal diwenehake kanggo kita
rauh).Dheweke wis maju lan ngomong kanthi umum marang wong.Nyatane, dheweke saiki dadi
pengasuh sing nulungi pasien liyane nganggo minyak hemp penyembuhan!Tuwuh Dewi”

"Setaun kepungkur, ahli onkologiku ngandhani supaya enggal ngubungi hospice, kanker usus
besar  bali  ing  paru-paru  lan  usus  besar,  wis  dicopot  saka  usus  besar  ing  09  lan  ati  ing
11.Bojoku  mekso  supaya  padha  nyoba  siji  babak  liyane  kemo.Ing  wektu  sing  padha  aku
nemokake lenga  ganja,  aku miwiti  njupuk lenga  ing  dina  sing padha  karo  chemo.Penanda
tumorku  yaiku  17.6.Sawise  ONE  perawatan  (lan  2  minggu  lenga)  tumor  marker  ana
10.6.Pungkasan dina Jumuah sawise 2 perawatan lan 5 minggu minyak, panandha tumorku
yaiku 4.8.Perawatku ngandhani yen dheweke ora ngerti apa sing ditindakake, nanging kemo iki
mesthine ora ngasilake asil kasebut.Aku rumangsa luwih apik tinimbang sing wis suwe saya
suwe." Diane

“Hai Jindrich, wingi aku wis rampung maca bukune Rick.Barang apik!Jujur aku pancene ora
butuh bukti maneh babagan kekuwatan lenga sing sejatine!

Aku uga wis nindakake sawetara eksperimen lan saben dina aku nemokake sing anyar sing
bisa ditindakake obat iki!apik tenan!Sedhih sanajan aku yakin lan sanajan pacarku yakin isih
ibune  ora  bisa  "nglilani"  kabeh  ...lan  dheweke  isih  ora  yakin  yen  mandheg  kemoterapi  ...
Aku terus-terusan ngupayakake argumentasi sing apik nanging aku ora bisa mutusake kanggo
dheweke!Dheweke sing nandhang kanker  lan mung dheweke sing bisa  mutusake apa sing
kudu ditindakake ing uripe.

Aku ngerti yen dheweke bakal waras ing pungkasan amarga kita bakal nglebokake minyak sing
akeh banget nganti ora mungkin mati.Nanging aku isih rumangsa bodho lan mbebayani banget
kanggo dolanan karo bahan kimia sialan iki, utamane yen sampeyan duwe akses menyang obat
alami  sing  wis  kabukten  bisa  ngobati  kanker!Aku  maca  babagan  pengalaman  sampeyan
babagan kanker lan sistem medis ...Nyuwun pangapunten kanggo mundhut sampeyan… lan
saiki aku luwih ngerti sikap sampeyan marang "obat" tradisional! Luigi

-- Woy Luigi, matur nuwun kanggo tembung apik babagan buku lan iku tega sing kudu liwat.Iku
pilihan dheweke perawatan sing dheweke milih nanging aku ora arep nyedhaki chemo - mung
maca crita Ibuku kanggo dheweke, Mungkin dheweke bakal ngerti sing njupuk racun tau apike,
utamané yen iku  ora  substantiated utawa perlu.Kemungkinan  dheweke mung bisa  urip  ing
kemo bakal saya apik yen dheweke njupuk lenga, nanging maneh, kenapa bisa nyebabake
luwih  akeh  karusakan  ing  awak  sing  lara?Iku  ndadekake  ora  pangertèn  ing  kabeh.Sugeng
rawuh, Jindrich

"A kanca lungguh kula kanggo nontonMlayu Saka Cureudakara rong setengah taun kepungkur
mikir  bisa mbantu psoriasis.Kita nggawe lenga bebarengan - pisanan kanggo kita loro - ing
telung minggu, psoriasis plak saya ilang.Aku wis nggawe lenga lan ingesting wiwit saiki.Yen aku
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ingest saben dina, lan aplikasi lenga topikal ing wayah wengi menyang panggonan individu sing
muncul kanthi acak, psoriasis banget dikontrol lan meh ora katon.Amarga pengalaman iki, aku
mlumpat kanthi rong kaki lan saiki duweni Bisnis Marijuana Medis sing dilisensi negara pisanan
ing  Colorado.Setaun  ing  bisnisku,  bapakku  didiagnosis  melanoma  tahap  IV-  wis  nyebar
menyang paru-paru lan ati.Onkologi dheweke menehi dheweke 3 nganti 12 sasi lan ngandhani
supaya disiapake kanggo perawatan hospice.Aku langsung miwiti dheweke ing regimen RSO
lan limang sasi mengko, kanker wis ilang.ical.Bab paling gampang ing donya!Matur nuwun Rick,
kanggo ngenalake maneh obat sing apik tenan iki ing jagad iki!:-)” Erica

"Aku nindakake kursus minyak 2 minggu ...Aku mung bisa mbayar saben dina liyane, nanging
psoriasis ing awak meh ilang.Aku menehi7kertu menyang petani ruangan taun iki supaya aku
bisa entuk  bahan mentah sing cukup sekaligus  kanggo nggawe kumpulan 60 dina kanggo
nambani omong kosong iki sapisan lan kanggo kabeh !!!” Sophie

"Lenga  ganja  nambani  kanker.Aku  pasien  kanker  payudara  tahap  3  lan  nggunakake  lenga
kanggo nambani awakku dhewe. Adele

"Ora Kemo, ora ana radiasi ... RSO & owah-owahan diet ... RSO nambani kanker weteng tanpa
telek ... " Dale

"Hai  Rick,  aku ngomong karo  sampeyan sawetara  wulan kepungkur  lan  wiwit  nyoba lenga
kanggo depresiku.Iku angel kanggo ngomong apa iku efektif utawa ora, amarga siji ons (28g)
mung cukup kanggo 10 dina.Ing pungkasan 10 dina, aku ngalami depresi sawetara dina.Ana
stressor melu ing gesang kawula nanging aku bisa kanggo fungsi sanajan karo raos nandhang
sungkowo.Dadi sapa ngerti, bisa uga luwih elek tanpa lenga.

Oalah, aku uga nyoba sawetara lenga ing salah sawijining kanker kulit kancaku (76 taun).Iki
minangka kanker sing katon ora becik, kira-kira 8mm tengah kuning banget sing diubengi abang
kanthi diameter udakara 75mm.Dheweke mung ninggalake kanggo 2,5 dina amarga gatel lan
ambu ora enak banget kanggo dheweke.Nanging nalika tutup kasebut dicopot (iku klambi anti
banyu),  kanker  kasebut  meh ilang.Sayange,  dheweke  duwe akeh  kanker  kulit  lan  ora  bisa
mbayar dhuwit kanggo nambani.Dadi dheweke wis diobong kanthi lara banget.Dheweke duwe
sifat skeptis lan kanggo dheweke muji lenga kasebut penting banget.

Sawetara  kabar  apik.Anakku  nekani  taun  pungkasan  ing  Universitas  jurusan  Kimia  lan
ngandhani Profesor Kimia Organik (wong Cina sing lair saka Australia) babagan asil kasebut lan
dheweke cukup kasengsem lan arep neliti lan eksperimen karo lenga ing macem-macem wong
sing nandhang kanker kulit.Aku ora yakin suwene wektu iki, nanging bakal menehi informasi
marang  sampeyan.Kanthi  kredibilitas  Profesor,  kita  bisa  mlebu  ing  lawang  birokrasi.Salam,
Warwick, Australia”

"Digawe, diwenehake marang anakku sing umur 18 taun ... Ora ana tandha kanker saiki.Aku
utang sampeyan massive matur nuwun Rick Simpson.Anakku didiagnosis sarkoma sinovial ing
wulan Oktober sawise ngilangi tumor sadurunge biopsi ...Dikandhakake yen kanker kasebut isih
ana lan bisa nyebar menyang paru-paru amarga jinis kanker sing agresif yaiku ...Asil tes paling
anyar,  dheweke  ora  bisa  nemokake  jejak  kasebut  amarga  kebingungan  ...Minyak  ganja
minangka salah sawijining perkara sing dakwiwiti meh langsung sawise diagnosa. Amanda

“Kanca cedhakku biyen diwenehi  morfin  kanggo nyeri  tumor  otak.Morfin  dhewe nyebabake
ketagihan,  mundur  lan  mung  nggawe  kahanan  luwih  elek  nalika  digunakake.Ganja  dhewe
minangka obat sing bisa nyuda gejala mundur, depresi, nyeri, lan kanker dhewe.Pesenmu sing
nylametake kancaku.” Jasper

"Aku bungah banget babagan lenga.Iki sasi pungkasan iki pisanan aku tau maca utawa krungu
bab iku.Aku terpesona...Pak Simpson, akeh kita matur nuwun kanggo karya tanpa pamrih lan
tresna sampeyan wis rampung kanggo kabeh manungsa.Sampeyan definisi Kemanusiaanku !!!
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Aku wis  dadi  sukarelawan karo Hospice wiwit  1998,  aku wis  ndeleng akeh sing nandhang
sangsara  lan  tiwas,  sanajan  ing  tanganku.Ngira  yen  akeh  kasangsaran  iki  bisa  dikurangi,
pancen nggumunake...” Cindy

- Iku mesthi, utamané nalika siji nganggep sing kabeh info bab "kakuwasan marasake awakmu
miraculous"  saka lenga Rick Simpson bener.Minyak sing diprodhuksi  lan digunakake kanthi
bener bisa nambani kanker, diabetes, lan ewonan penyakit liyane.Bisa mbantu nyuda rasa sakit
sing ora bakal disentuh morfin.Iku pancene rejuvenate awak lan regrow otot.Tembung pikiran
boggling ora nggambarake kanthi lengkap, aku mikir.JB

“OMG.Aku mung entuk kabar saka wong sing dakwènèhi luh marang Phoenix sing nandhang
lara kanker ginjel.Sawise njupuk minyak suwene 90 dina, scan PET paling anyar nuduhake
tumor wis  ilang..Iki  luar  biasa.Aku wis ndeleng Phoenix Tears nambani  akeh wiwit  aku wis
nggarap iku.Matur nuwun kanggo mbantu aku mbantu wong liya waras. ” Gregg

--  Sugeng lan matur  nuwun kanggo mbantu  wong liya,  Gregg.Ora ana maneh scan,  mung
lenga.Pindai kasebut karsinogenik, bisa nyebabake kanker bali lan sapa sing pengin?JB

"Halo  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer  sing  dikasihi,  muga-muga  sampeyan  sehat  lan
seneng.Ngelingi jumlah email sing kudu sampeyan entuk, aku yakin sampeyan ora ngelingi aku
wiwit pirang-pirang wulan kepungkur, mula aku kalebu korespondensi sadurunge.Ibu urip lan
sehat banget!Ngomong kita matur nuwun banget iku understatement.

Nalika  diagnosa  ing  Februari  2012  (tataran  4  adenokarsinoma pankreas  kanthi  metastasis
menyang  ati  lan  paru-paru)  prognosis  dheweke  yaiku  3  nganti  6  sasi  kanthi  penurunan
kesehatan sing abot sajrone wektu kasebut.Nanging dheweke urip, seneng lan sehat 10 wulan
sabanjure.Aku  ngerti  sampeyan  loro  nentang  chemo lan  uga  kita… Nanging  nalika  padha
ngandika 3 sasi kita mbuwang EVERYTHING ing kalebu chemo bebarengan karo miwiti RSO
langsung.Kita  wis  dikandhani  manawa  ora  ana  sing  sehat  kaya  ibune  kanthi  kemoterapi
Gemzar kaya sing ditampa.RSO kudu njaga kesehatane sajrone wektu kasebut.Kemo mandheg
6 minggu kepungkur nalika dheweke mutusake dheweke bisa ngrasakake wiwitan karusakan
kemo.Dheweke saiki wis ora kemoterapi suwene 6 minggu lan krasa apik.

Wiwit diagnosa ing Februari 2012, sawise mbangun wiwitan, dheweke wis njupuk RSO gram
saben dina (kira-kira 300 gram total  nganti  saiki).Pemindaian paling anyar  sing ditindakake
Senin 12-17-12 nuduhake luwih akeh penyusutan tumor kalebu dokumentasi manawa sawetara
tumor cilik banget kanggo digambarake liwat CT scan.Iku warta luar biasa!Banjur dina Selasa
entuk asil  saka karya lab dheweke.Sawise nampa kabar  scan sing apik,  kita  kaget  krungu
manawa tes marker tumor (CA19-9) mundhak saka 285 nganti 2100.Apa sampeyan tau weruh
kedadeyan  iki  sadurunge?Apa  sampeyan  duwe  panjelasan  babagan  ngapa  utawa  kepiye
tandha tambah?Apa wae gagasan?Apa ana saran?Pitakonan iki wis metu menyang sawetara
produsen RSO nanging nganti saiki ora ana jawaban sing pasti.

Mangkene asil CA19-9 nganti saiki.Tingkat normal kurang saka 37. Ora ana tes penanda tumor
sing ditindakake nalika diagnosa awal ing wulan Februari. 4-30-12...23.568; 5-30-12...5.240; 6-
18-12...4.458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (Kemo  pungkasan  yaiku  10-29-12);  12-17-
12...2.100.Sembarang  masukan  sing  sampeyan  duwe  bakal  dihargai  dening  kulawargaku!
tresna banget, B"

"Dear B, CT scan menehi dosis gedhe saka radiasi lan sing bisa nyebabake, plus kemo ora
perlu.Aku bakal njaluk dheweke mangan 180g saka lenga kualitas paling cepet sabisa.Ora ana
maneh CT scan utawa omong kosong karsinogenik  liyane,  mung lenga lan  akeh sing bisa
ditindakake.Sampeyan kudu mbatalake karusakan saka chemo lan radiation pisanan lan bakal
njupuk sawetara wektu, iku mung nggawe proyek harder kanggo lenga.Kaya menehi penangkal
racun nalika ngompa racun ing urat, ora ana gunane kanggoku.Sugeng rawuh, Jindrich Bayer”
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"Aku dicedhaki wong wadon sing nandhang kanker payudara udakara 4 minggu kepungkur lan
bisa ngarahake dheweke menyang arah sing bener.Dheweke duwe tumor sing cukup signifikan,
(aku rumangsa duwe luwih saka siji) lan bisa ngrasakake.Iku mung 3 minggu wiwit dheweke
miwiti  lenga lan wis tumor wis softening.Ora ala kanggo 3 minggu!Aku rumangsa semangat
banget kanggo dheweke lan aku ngerti yen wanita iki bakal dadi crita sukses liyane.Siji Tresna.”
Corrie

"Bapakku umur 89, duwe kanker kulit ing raine.Kaping telu aku wis nggawa dheweke menyang
rumah sakit supaya bisa dipotong, sing mbukak dheweke kena infeksi, ora liya njupuk dheweke
saka  panti  jompo  lan  bali  dadi  angel.Aku  wis  miwiti  karo  lenga  ganja  sawetara  minggu
kepungkur.Sawetara iki ukurane driji bayi nganti jempolku.Ana 11 aku wis nambani saiki ana 4
sing ukurane jempol ukuran driji bayi.Padha mung mati lan tiba saka kulit waras.Aku gumun uga
para perawat lan dokter kabeh.”Steve

"Aku mung arep ngomong yen aku seneng banget  ngumumake yen bapak mertuaku scan
kanker dheweke wis rampung resik kaping pindho sawise sing pisanan nuduhake bintik-bintik
ing  paru-paru.Kita  miwiti  dheweke  ing  lenga  sawise  sing  pisanan  nuduhake  titik.Ganja  wis
njupuk paru-paru lan ngresiki!Dheweke kandha yen dheweke butuh Kemo.Kita padha marang
lan sijine wong ing lenga tinimbang.Ganja ngobati kanker!!!” Karen

"Iku  uga nambani  Kanker  Serviks!Aku ora bisa mbayar  perawatan (malah siji  ...)  lan lunga
setaun tanpa bantuan obat apa wae ...nanging aku ngrokok meh saben dina ...banjur setaun
mengko ing ujian taunan, dhokter lan perawat padha ditiup ...dheweke ora bisa nemokake apa-
apa kajaba parut tipis ing ngendi kanker kasebut ...Aku saiki 100% bebas kanker...matur nuwun
kanggo  ganja  ...dudu  dokter...dudu  "obat"...ora  perawatan...nanging  amarga  tanduran  sing
murni,  herbal,  NATURAL ...Aku bukti  urip...Dokter  ujar  manawa aku kudune kanker  level  5
amarga ora ana perawatan ...tapi tetep wae wis LANGSUNG...tanpa bantuan saka wong-wong
mau ...dheweke kaget  banget,  mula  aku dikirim menyang HOSPITAL NEGARA ing LITTLE
ROCK  (UAMS)  kanggo  tes  liyane  ...lan  UAMS  ora  nemokake  apa-apa  kajaba  parut
tipis ...jarene iku keajaiban...Aku rumangsa mung ganja ...Legalisasi wis ...nulungi wong...apa
dudu manungsa kuwi ?” Monica

"Aku  nggunakake  Minyak  Ganja  kanggo  nambani  Karsinoma  Sel  Basal  ing  gulu  lan
rai.SUKSES.Iki  minangka  kanker  sing  cocog  kanggo  riset.Katon  kanthi  cetha  kanthi  mripat
wuda,  lan  owah-owahan  apa  wae  sing  kedadeyan  gampang  katon.Aku  wis  nyoba  kanggo
generate kapentingan ing kene ing AS, nanging fed duwe sapa, lan misale jek everyone scarred
pati kanggo tutul.Delengen apa sing bisa ditindakake." Yusuf

"Aku duwe bongkahan ing pupu, biyen atos, meh 2 cm, saiki ukurane kurang saka setengah lan
dadi luwih alus (4 minggu)." Katri

"Lan aku mung ngerti yen aku bebas kanker sawise ngobati minyak suwene 5 wulan!!" Mimi

Q.JB,  apa  sampeyan  duwe  babagan  nambani  jinis  tumor  tartamtu  sing  diarani
hemangioblastomas?Aku  ngetutake  kiriman  sampeyan,  uga  liyane.Aku  ora  tau  ndeleng
perawatan saka tumor jinis iki kajaba eksisi.Aku duwe akeh." Graeme

A.Ora ing wong, kita mesthi wis ora duwe kesempatan kanggo nambani kabeh diagnosa dikenal
kanggo wong wong, nanging kang menehi kritik saka apa aku wis maca babagan saiki, Aku ora
weruh alesan apa lenga ngirim ora bantuan.Sa adoh aku ngerti, padha mung bisa diagnosa
nggunakake CT scan, lan cara aku katon ing saben wong sing njupuk CT scan kudu mangan
paling 60g saka lenga sakwise.Lan yen dheweke mangan 60g kasebut  sadurunge operasi,
umume aku yakin operasi kasebut ora perlu amarga tumor ora bakal ana.Dadi aku mesthi bakal
nyoba lenga dhewe.Sugeng riyadi, JB

"Kasunyatan plasebo sing nambani sawetara wong yaiku alasan kanggo mbuwang obat ing
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salawas-lawase lan sinau seni plasebo.Sawise ujar manawa sampeyan ora nate sinau plasebo
nalika sampeyan duwe obat sing efektif, sampeyan pancen bener, sing bakal mateni setengah
pasien, lara lan kejam. Christopher

-- Pancen bakal lara lan kejem, mulane aku ora bakal nindakake.Wong liya bisa yen pengin,
nanging aku ora.Aku pengin sistem medis wiwit  nggunakake lenga minangka plasebo - yen
dheweke mbuktekake manawa apa wae sing pengin digunakake luwih aman lan luwih efektif
tinimbang lenga (lan luwih nyenengake / nyenengake kanggo pasien), mula dheweke bisa terus
ngedol. .Yen ora, banjur apa ora.Iku cukup prasaja lan banget nyoto, Aku.Lan apa sing bakal
ditindakake ing mangsa ngarep, mula kenapa ngenteni?JB

"Ora kasep kanggo nampa kasunyatan manawa ganja mung minangka obat.Ing wektu sing
padha, ora kasep kanggo miwiti nggunakake lenga minangka obat, ora preduli apa kahanan
sampeyan utawa sepira abote.Kanthi nggunakake lenga, biasane ana kemungkinan sing pasien
bisa pulih, utawa lenga bakal menehi kualitas urip maksimal nganti pungkasan.Lan sing penting
banget.JB”

"Nalika pasien sing wis kemoterapi wiwit  nggunakake lenga, sing pertama kudu ditindakake
lenga yaiku detoksifikasi awak.Dadi ing sawetara kasus, pasien bisa uga kudu nyerep minyak
sing sithik sadurunge miwiti nyerang kanker kasebut.Pancen dudu ide sing apik kanggo njupuk
kemo, utamane yen pancen ora perlu amarga sistem medis wis ngerti babagan ganja minangka
obat kanggo kanker sajrone puluhan taun.JB”

Q.Pasien Kanker 'Terminal': Apa sampeyan miwiti kanthi agresif ing 1 gram saben dina utawa
kerjadheweke nganti luwih saka seminggu utawa luwih?Saran saka pengalaman?

A.Ora, kita mesthi miwiti kanthi dosis cilik lan tindakake pandhuane.Mesthi, yen dheweke duwe
pengalaman sadurunge ganja lan ngerti ora ana sing kudu diwedeni, kadhangkala sampeyan
bisa miwiti  kanthi dosis sing luwih dhuwur.Nanging sampeyan ora ngerti carane sabar bakal
nanggapi  lenga,  plus  padha  biasane  ing  campuran  saka  macem-macem  obat,  supaya
sampeyan bisa uga kudu ati-ati lan nonton meksa getih sabar etc.Rekomendasi umum yaiku
ngetutake instruksi,  sing ora resmi yaiku - tindakake naluri  lan pertimbangan sampeyan lan
nalika pasien "ora ana sing bakal ilang," aku ora bakal ragu-ragu menehi dosis sing dhuwur yen
perlu (nyeri  punggung akut,  lsp.)  .A gram lenga kelas dhuwur banget  bisa njaluk pangguna
inexperienced dhuwur banget, nanging isih ora gawe piala.Kadhangkala, koma sing disebabake
rami bisa uga migunani lan aku yakin bakal digunakake kanggo anestesi sadurunge operasi,
nanging saiki kita pengin ndeleng pasien tetep ing zona nyaman.Muga-muga aku nerangake
kanthi apik.Sugeng tanggap warsa, JB”

“Corrie,  kancaku,  kowe  nulungi  aku  karo  ***.Aku  wis  menehi  dheweke  obat  kanggo  tumor
neuroendokrin.Dheweke wis ngobati  1  wulan lan wiwit  nyuda.Gedhe banget  nganti  nyurung
weteng nanging saiki dheweke bisa mangan maneh lan dhokter dheweke ora nate weruh tumor
kaya sing nyusut kanthi cepet.Iku freaked metu lan kabeh karya getih bali normal supaya siji
liyane ing dalan kanggo nambani lan sing apik tenan.Lan sampeyan apik tenan lan Gusti Allah
iku gedhe."

"Aku duwe kanca sing nandhang kanker otak lan aku duwe Cml.Minyak iki digunakake kanggo
kita  loro  !!!Kancaku  minangka  bukti  tangan  pertama  ing  mripatku  yen  lenga  iki  minangka
keajaiban ...Aku mamang sadurunge nanging ora saiki!Njupuk lenga, iku bisa!" Tyler

"Lenga ganja sawise panggunaan setahun lan mung nggunakake minyak ganja ngganti kanker
saka jinis  jaring laba-laba dadi  tumor,  mula saiki  bisa ditargetake kanthi  bentuk kemoterapi
tartamtu, dheweke uga nambah dosis minyak dadi 3 gram saben dina.18 sasi kepungkur, wong
tuwane dikandhani yen kanker otak dheweke wis terminal lan umure udakara 18 sasi lan yen
kemo mung bakal tuku dheweke sawetara sasi, dadi kanggo njawab pitakonan sampeyan loro-
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lorone  nyumbang  kanggo  remisi,  muga-muga  bisa  njawab  pitakonan  sampeyan.  Proyek
Cannabiscancer Michigan

"Taun kepungkur aku ditakoni kanca ibuku yen aku bisa nggawe kursus minyak hemp 6 wulan
kanggo  ibune,  saka  ganja  kelas  paling  dhuwur.Dheweke  kena  kanker  gulu.Aku  nggawe
dheweke lenga miturut saran Youtube, aku banjur dikirim menyang Rusia.Dheweke nggunakake
kursus 6 wulan pisanan kanthi asil sing luar biasa lan njaluk dosis 6 wulan liyane, aku ngirim
beban  liyane  menyang  dheweke,  lan  saiki  14  wulan  mengko  dheweke  sehat.Sampeyan
nindakake karya apik tenan, Rick.Matur nuwun.” Gareth

"Halo jenengku Alysa lan umurku 16 taun.Ing taun 2011 aku didiagnosis astrocytoma anaplastik
tahap  3.Aku  (kulawarga  lan  aku)  nggawe  keputusan  kanggo  nggunakake  konsentrasi
ganja.Universitas  Michigan  ngandhani  yen  aku  ora  bisa  urip  luwih  saka  sawetara  taun lan
kanker kasebut ora bisa ditindakake amarga ana ing formasi laba-laba.Januari kepungkur aku
lunga kanggo MRI biasa ing Universitas Michigan.Kabeh tumor wis ilang."

"Ibuku nandhang kanker paru-paru tahap 4 lan tekan otak, nanging wiwit dheweke nindakake
minyak ganja RSO, dheweke wis apik.Karya getih dheweke bali banget lan aku matur nuwun
banget  kanggo  sampeyan  amarga  aku  rumangsa  yen RSO wis  menehi  ibuku  kesempatan
kanggo nglawan kanker iki ... "Shannon

"Aku wong lanang umur 68 taun sing urip ing apa sing dakanggep minangka urip sehat sing
normal  tanpa  masalah  utama  lan  njaga  awak  kanthi  suntikan  flu  lan  pemeriksaan  saben
taun.Fungsi  awak  saya  apik  lan  kabeh  katon  ok  nganti  aku  tangi  siji  esuk  kanthi  lara
weteng.Mikir iku appendix utawa hernia bojoku kesusu aku kanggo darurat.Aku duwe operasi
darurat udakara 2 jam sabanjure, 15 Agustus 2012, lan ana tumor gedhe ing usus besar sing
dicopot bebarengan karo 14 limfa.simpul.Seminggu sabanjure, jeroanku mbukak lan meracuni
aku lan nyebabake operasi kaping pindho.

Miwiti krasa luwih apik 4 dina sabanjure, aku ngadeg lan alon-alon bali mobilitas lan wiwit metu
getihe.Mbalik kanggo operasi nomer 3 lan sedina sawise serangan jantung entheng.Sakcepete
sawise iku -33 dina ing ICU- aku dibuwang lan nggawa TAS OSTOMY.Tas karo kula 8 sasi lan
surgery kuwalikan rampung tanpa komplikasi.Dokter bedah ujar manawa kanker durung nyebar
ngluwihi kelenjar.

Sanajan mangkono, dheweke ngajak aku menyang Klinik Kanker lan miwiti ngrembug babagan
Kemo lan radiasi minangka "tindak lanjut." Protokol standar ujare.BULLSHIT ngandika aku!Ora
bakal ana radiating awakku utawa keracunan luwih karo Chemo utawa Radiation.Onkologi ing
Clinic  Cancer  ora  mbantah  lan  mbatesi  tindak  lanjut  saben  3  sasi  kanggo  setahun,  kang
entailed CT scan lan getih.

Aku sumber materi minangka mbatesi dening Rick Simpson lan diprodhuksi RSO.Sawise kabeh
instruksi kanggo proses ekstraksi lan nggunakake Naphtha minangka pelarut, aku duwe lenga
sing wis rampung ing jarum suntik lan wiwit ngombe kaping pindho dina, jumlah cilik saben
wektu.Aku ngrampungake tindak lanjut kaping 4 ing Klinik Kanker lan dheweke nyatakake yen
CT scan ora nuduhake apa wae sing nuduhake anané KANKER.Pakaryan getih  nuduhake
tingkat  CEA ing  1.4,  nanging  apa  wae,  saben  wong duwe utawa loro  sel  kanker.Dheweke
nganggep apa wae 5+ kanggo nyebabake keprihatinan.Saiki aku lagi nyiapake kumpulan liyane
lan bakal njupuk saben dina minangka langkah pencegahan.Kanggo sapa wae sing nandhang
kanker saiki, aku saranake sampeyan nindakake perkara sing padha.Kita ora duwe apa-apa
sing bakal kelangan lan kabeh entuk manfaat." Gerry

"Apa wis telat kanggo nylametake wong sing duwe tahap 4 lan wis kulit lan balung, lan meh ora
bisa mlaku maneh amarga kelangan kekuwatan??" Tumplak

“Ora kasep.Akeh keajaiban wis katon kanthi nggunakake lenga iki.Yen ora bisa nylametake,
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sing  paling  ora  bakal  ditindakake  yaiku  nyuda  kasangsaran  tanpa  efek  samping  obat-
obatan.Elinga yen padha miwiti ing dosis dhuwur bakal akeh turu nganti toleransi sing dibangun
munggah.Ampuh banget.” Nick

"Salah  sawijining  pinituwa  ing  kutha  kita  diwenehi  3  minggu  kanggo  urip  kanker  ati  tahap
3.Kulawargane ngumpul  ngubengi  dheweke menehi  urip.Dheweke nyoba lenga iki.Wis  rong
taun dheweke ora apa-apa.Kanker gratis, dokter nguji dheweke ing dalan.Dheweke ora bakal
ngomong babagan iki.Ora ana dhuwit kanggo golek tamba.Aku percoyo bisa........” Bobby

"Aku uga, kanker tiroid bebas!!" Michelle

"Katakan  apa  sing  dikarepake  babagan  aku,  pacaran  karo  aku,  hakimi  aku  ...Argumentasi
sampeyan ora sah!Iki minangka scan pungkasan sing bakal ditindakake ibu !!!GAMBIS Mbunuh
KANKER!” subuh

Stacy: Ibumu tahap apa?Aku ngerti sampeyan wis tau dikirim, nanging aku lali.Iki laporan sing
apik tenan !!

Dawn: Stacy, iku stadium 3 karsinoma sel cilik ing paru-paru.5 tumor karo mets cilik menyang
sistem limfa ndhuwur.

Debbi: Iki pancen fenomenal!Aku ora tau krungu sapa ngobati sel cilik, sanajan kabeh protokol
biasa.Iki  apik  tenan!Sampeyan  ora  mung  nylametake  ibune,  nanging  iki  bakal  nylametake
nyawa liyane amarga iki minangka bukti yen ganja bisa digunakake.Matur nuwun kanthi sanget
kanggo  nuduhake  iki!
Dawn: Debbie, dheweke nindakake kabeh, lenga ganja - kemo - radiasi TAPI diobati sadurunge
perawatan kemo & radiasi rampung, mula dheweke nolak perawatan sing isih ana lan macet
karo lenga kasebut ...Sing isih ditindakake lan bakal ditindakake saben dina sajrone uripe!

Steve: ngandika 'iki  paling kompatibel karo owah-owahan pasca-radiasi'.Apa dheweke duwe
radiasiterapi?

Dawn: Steve, ya dheweke nindakake nanging dheweke ora nate rampung ...Dr wis floored!

Pasien: Linda V., Tanggal Layanan: 16/11/2013, Prosedur: CT DADA DENGAN KONTRAST.CT
dada ditindakake ...Perbandingan digawe kanggo CT dada sadurunge saka 7/8/13.Indikasi: Iki
minangka wanita umur 64 taun kanthi riwayat kanker paru-paru ...

TEMUAN: Ana owah-owahan interstisial lan penebalan septum interlobular ...sing luwih apik
dibandhingake karo ujian sadurunge....Ora ana nodul jaringan alus mediastinal utawa adenopati
mediastinal sing ditemtokake.Ora ana bukti  sing pasti  babagan limfadenopati  axilliary utawa
limfadenopati bukit.Kajaba saka owah-owahan pasca-radiasi ing aspek medial lobus ndhuwur
tengen, ora ana tambahan opacities paru parenchymal utawa nodul paru sing curiga.Trakea lan
bronchi  utama  minangka  paten.Ora  ana  efusi  pleura.Ukuran  jantung  normal.Ora  ana  efusi
perikardial.Bagean visual ing weteng ndhuwur ora katon.Ora ana lesi osseous sclerotic utawa
lucent sing agresif.

IMPRESSION: Ngapikake owah-owahan pasca-radiasi ing hillum tengen lan aspek medial saka
lobus ndhuwur tengen.Ora ana bukti sing pasti babagan penyakit sing terus-terusan utawa sisa.

"Aku nandhang kanker Oat sing ora bisa dioperasi, yaiku kanker sel cilik ing lobus ngisor paru-
paru kiwa. Aku entuk lenga ganja sing larang banget lan sel-sel saya nyusut. Aku dadi Terminal
lan ngandhani yen aku bakal mati ing Natal 2013. Ya, aku isih ana ing kene amarga THC. John-
Michael

"Lenga mbalikke kabeh karusakan radiasi  lan nambani sing ora bisa dipercaya ...Marijuana
Medis nylametake aku lan nyegah aku saka 5 apotek.Aku ilang ginjel tengen kanggo kemo lan

- 88 -



wiwit  ngrebut  menyang  ngendi  lara  kanggo  duwe  kulit  ing  kula...lan  ing  sawetara  menit
ngonsumsi lenga ing tincture, aku nggawe kejang mandheg lan tetep adoh nganti pirang-pirang
wulan ...

Sing nggumunake lan mung minangka salah sawijining lenga sing mbalikke karusakan saraf ing
mripatku sing disebabake dening kemo ing ngendi aku didiagnosis glaukoma, lan ing kunjungan
terakhirku mung 6 sasi kepungkur ora ana tandha glaukoma lan penglihatanku luwih apik nalika
aku ngobati. ..” Teresa

"Aku ngerti wong sing duwe tahap 4 sing nyebar kaya edan.Dheweke diwenehi kesempatan
10% kanggo urip sajrone taun lan didhawuhi supaya urusane.Aku marang dheweke kanggo
nontonMlayu Saka Curelan kanggo menehi obat nyoba.Ing setaun, dheweke didiagnosis 100%
bebas kanker lan saiki dadi pengasuh sawetara pasien lan kabeh iki amarga kekuwatan ganja
sing apik lan arah saka Rick Simpson.Dadi matur nuwun kanggo Rick." James

"Bulikku, kanthi glioblastoma tahap 4, lunga saka kursi rodha menyang mlaku sawise mung
telung dosis!Sisih kiwa lumpuh luwih saka sasi.Nanging saiki kanthi fungsi !!Seneng banget!”
Nicolette

"Aku duwe glioblastoma sing duwe tingkat kematian sing dhuwur.Sawise 6 sasi kemoterapi lan
radiasi,  krasa  lara  lan  muntah,  ginjel  lara  lan  kabeh  krasa  keracunan.Sawise  pungkasane
dikirim  menyang  omah,  ora  ana  sing  bisa  ditindakake,  aku  ngganti  diet  kanggo  ngresiki
panganan sing ditanam sacara organik saka kebonku.Ngombe smoothies ijo, njupuk gambar vit
C.Aku  banjur  nambahi  woh  sirsak.A kanca  banjur  njupuk  kula  sawetara  saka  lenga  Rick
kang.Nah, dina Jum'at wingi, ahli onkologiku nelfon ngomong yen aku BEBAS KANKER.Dadi
akeh luv saka atimu kanggo sampeyan.Iku minangka nylametake urip." Tanya

“Bulikku  wis  6  minggu ngombe lenga.Tumor  terminal  dheweke wis  nyusut  luwih  saka 50%
saiki.Iku pancene bisa. Boosboys

"Aku duwe kanca sing dakcritakake 4 wulan kepungkur amarga bapake lagi kemoterapi lan
saya tambah parah, saiki dheweke meh bebas kanker ... Ruth

"Iku bisa - iku nambani kanker bojoku nalika kemo / radio nyebar - padha ngandika kanggo
ndelengkanggo alternatif ... kita nemokake babagan lenga - kanker ilang ing 3 sasi / 90 dina -
mbayar saiki. Chris

"Aku  nggunakake  lenga  kira-kira  setaun  kanggo  nyegah  pertumbuhan  maneh  tumor  otak
glioma.Mangga maringaken matur nuwun kanggo Rick, perawatan kayane mbantu kesehatan
sakabèhé lan ora ana pertumbuhan maneh.Apa ana sing ngerti dosis sing apik kanggo wong
sing  nyoba  nyegah  kambuh  tumor  otak  kelas  2  WHO?Saran  "Standar"  yaiku  bakal  tuwuh
maneh lan mbutuhake kemoterapi.Dokku nyaranake 50% tuwuh maneh sajrone 3 taun, sing wis
dikalahake sawetara wulan.Nganti saiki, apik banget." patang puluh

"Baru entuk kabar saka kanca yen kancane lara kanker paru-paru Tahap IV.9 Doctors sarujuk
sing dheweke duwe minggu kanggo urip, lan sing wis nyebar menyang balung lan otak.4-5
minggu  ing  lenga,  lan  saiki  docs  ngandika  sing padha  misdiagnosed,  iku  infèksi  paru-paru
cilik.Ora ana tandha tumor utawa tandha kanker ing getihe.Aku nguripake dheweke menyang
Phoenix Luh & nuduhake carane nggawe kumpulan nggunakake cilik, luwih terjangkau jumlah
jamu.Bebas bae kanggo nggunakake iki,  mung supaya kula anonim.Matur nuwun lan Gusti
mberkahi.”

"Aku kerja ing kolektif  lan pirang-pirang taun lan duwe kanker kulit  ing lengen kiwa amarga
gantung ing jendela nalika nyopir.Saiki aku ngerti ora ana sing kudu percaya, nanging aku miwiti
nglebokake lenga RSO saben dina lan sumpah wis ilang.Butuh sawetara sasi nanging pancen
ilang saka panggonan sing wis pirang-pirang taun. Randy
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"Aku wis ketemu slamet sing milih nggunakake lenga tinimbang yen ngancam nyawa kemo lan
radiasi ...  dheweke diwenehi kurang saka setahun ... dheweke wis bebas kanker kanggo 5+
taun saiki lan ora nate mundhut rambute utawa lemes lan gerah saka perawatan ... obat alami
non kimia !!Ora ngapusi!!” Gwendolyn

"Aku mung pesen karo salah sawijining Peeps.Dheweke duwe limfoma Non-Hodgkin tataran 4
lan telung hit (tegese wis 3 pembalap carane padha nerangake marang dheweke lan ngandika
salah siji saka kanker bener nglindhungi liyane saka chemo digunakake), supaya mung pilihan
medical dheweke transplantasi sumsum balung.Ahli onkologi sing dideleng dina iki ujar manawa
"kanker  bakal  bali  saiki,"  amarga  dheweke  nolak  transplantasi.Iki  pesen  dheweke:  "Mung
ndeleng ahli  onkologiku.Darahku apik.Aku nindakake perkara sing bener.Hooragh,  asil  apik,
kabar apik, ora kanker. Ganja Mateni Kanker!” Corrie

"Rick wis nuduhake aku carane tetep urip saiki sajrone 3 taun nglawan 4 macem-macem kanker
ing wilayah kandung kemihku. Aku mudhun kanggo 2 saiki lan gelut saben dina nggunakake
RSO Ora ngerti yen aku bakal menang iki, nanging wis perang apik lan aku 3 taun kepungkur
reaper saiki lan isih gelut.... Thanks Rick lan kru… Gusti mberkahi...” Gregory

"Kita nggawe RSO kanggo bojoku.Dheweke nandhang arthritis rheumatoid.Dheweke uga mung
ngalahake  Hodgkins  Lymphoma.Kita  nggunakake  99,9%  Isopropyl.Kita  ora  ninggalake  ing
solvent luwih saka 3-5 menit.Iki ora ijo karo klorofil.Bojoku ora kudu njupuk obat-obatan kanggo
RA.Dheweke ora abuh lan ora lara.Gusti mberkahi sampeyan Rick lan kanca-kanca kanggo
nuduhake obat sing apik tenan iki! Janice

"Aku dhewe wis nyekseni bisa nambani loro jinis kanker kulit, lan kanker prostat tahap papat ing
pamanku. Aku uga wis ndeleng sukses perang karo limfoma. Kita uga ngobati tumor ing asu
kita kanthi sukses. Tumor kasebut udakara 85% ilang sawise rong sasi topikal lan dipangan
karo panganan. Uga menehi kanggo pangon Jerman umur 9 taun kanggo arthritis. Dheweke
seneng banget lan pancen bisa ngasilake kualitas uripe, utamane luwih apik tinimbang Rymadil
sing diwenehake dokter sawetara taun kepungkur! Jason

"Aku ngobati kanker balung lan ati tahap 4, nambani lara sing ora becik ing lengen, ngatur
tekanan getih,  ndeleng  vena varikos  ilang,  ilang 90lbs,  mandheg njupuk  obat  nyeri,  nyuda
srengenge  kanthi  lenga  topikal,  ngobati  asu  kancaku.  saka  kanker  balung...hmmm,  apa
maneh....ingatritis ing driji, Aku kelalen aku malah wis. Edan yen keajaiban tanduran iki ilegal.
Go tokoh." Laura

"Iki wis ngganti uripku sawise didiagnosis CML (leukemia myelogenous kronis) meh setahun
kepungkur  lan  aku  nonton  video  kasebut.Mlayu  Saka  Curebabagan  carane  lenga  ganja
nambani pasien kanker terminal.Inggih, aku bukti urip sing karya.Iku wis ngganti tingkat kanker
sandi.Durung diobati, nanging muga-muga ing sawijining dina, aku bisa ujar manawa aku wis
slamet, dadi kajaba sampeyan wis mlaku siji mil ing sepatu pasien kanker, aja miwiti bashing
soko sing sampeyan ora ngerti. Denise

“Aku percaya.Kancaku didiagnosis kanker 3 jinis.Dheweke diwenehi 3 minggu kanggo urip.Saiki
2 taun sabanjure, dheweke dadi 1 jinis lan tumindak apik. Sandra

“Kowe kabeh wis nulungi nyawane ibuku.Setaun bebas kanker!” Apik banget

"Critane ibuku: "Ing September 2010, ibuku didiagnosis kanker ovarium tahap 4 lan diwenehi 6
sasi kanggo urip tanpa perawatan lan setengah taun kanggo urip kanthi perawatan. Dheweke
langsung kemoterapi  lan  kanker  kasebut  nanggapi  kanthi  apik,  sanajan ngrusak awak sing
umur 70 taun sing mung 85% pulih saka Sindrom Guillain Barre.

Dheweke terus nganggo kemo luwih akeh lan kudu operasi darurat ing Desember 2011 amarga
sistem GI  lan  ginekologi  dheweke  gegandhengan  nyebabake  infeksi  abot.Kanker  sing  bisa
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dicopot wis dibusak; dheweke banget cedhak lawang pati lan piye wae wis liwat surgery lan
Recovery lan bisa mulih, sanadyan isih ora kanker free.

Kangge,  kanca wiwit  nerusake informasi babagan mariyuana /  lenga ganja lan nggunakake
kanggo kanker.Alon-alon, aku wiwit ngrungokake lan nindakake riset dhewe; Aku kaget karo
apa sing dakkarepake lan terus riset…

Liwat taun sabanjuré Ibu ngalami kemo luwih; dheweke njupuk morfin lan oxycodone kanggo
pain.Kualitas uripe saya mundhak, kaya dheweke "ora tau nyerah, jujur  marang Gusti Allah,
Okie saka Muscogee, sikap."

Ing Januari 2013 dheweke wis liwat babak kaping lima saka kemo.Taun sadurunge dheweke
wis ngginakaken gelut; dheweke kesel, diantemi, lara, lan kemo wis ora ana efek marasake
awakmu.

Kita padha marang sing kanker wis nyebar menyang nguyuh, lan ati, lan kanker ati bakal apa
dheweke ing; padha ora bisa mungkasi, nanging padha ngarep-arep padha bisa alon mudhun
lan  tuku  dheweke  sawetara  wektu.Kita  wis  ngliwati  garis  wektu  sing  diwenehake  marang
diagnosis asli, nanging kita isih rumangsa kudu ditindakake.

Dheweke  wis  rampung lan  siap  nyerah;  dheweke  wis  rampung  karo  chemo;  “ora  maneh!”
dheweke  ngandika.Aku  lunga  nemoni  dheweke  lan  wiwit  ngrembug  babagan  apa  sing  wis
daksinaoni  sajrone  taun  kepungkur  lan  babagan  minyak  ganja  lan  panggunaane  kanggo
kanker.Sanajan  digedhekake  kanthi  ketat  ing  taun  1950-an,  lahan  pertanian  lan  panhandle
Texas sing miskin, agama, lan panhandle, dheweke mbukak kanggo nonton dokumenter utawa
loro online babagan minyak lan ngrungokake luwih akeh babagan crita sukses sing dilaporake,
lsp.Sawise akeh rembugan, lan menehi Jarak dodolan mung putra saka ibu dying bisa menehi,
Aku njaluk dheweke setuju kanggo nyoba lenga.

Nalika miwiti dosis kurang saka setengah ukuran wiji beras, ditelan ing kapsul vitamin kosong,
dheweke weruh panggunaan narkotika mudhun 50% sajrone rong dina lan pangurangan iki
tetep sajrone kabeh wektu kanggo obat iki.

Ibu  ora  tau  duwe  produk  THC  sajrone  urip  lan  iki  minangka  pangaturan  utama  kanggo
dheweke.Kadhangkala  efek  kasebut  positif  banget,  nanging  biasane  mung
sedative.Kadhangkala thc rada kuwat, nanging sampeyan ora bisa cilaka saka overdosis, mula
dheweke  bakal  turu  lan  ndedonga  nganti  rampung.Turu  minangka  bagean  saka  proses
penyembuhan, mula sifat sedative yaiku kanthi desain.

Ora suwe, jumlah tumor CT Ibu wiwit  mundhak dadi  455 lan dheweke wiwit  nambah dosis
minyak  kanthi  cepet  kaya  sing  bisa  ditangani.Ing  rekomendasi  dhokter  dheweke,  dheweke
weruh  ahli  bedah  kanker  ginekologi  lan  dheweke  setuju  kanggo  mlebu  lan  nyoba  ngilangi
kanker sabisa.Surgery dijadwalake ing pungkasan wulan Juni  lan nalika teka,  jumlah tumor
mudhun dadi 405 lan Ibu wis ngonsumsi luwih saka 100 gram minyak.

Nalika ahli  bedah metu saka operasi  kanggo ngomong karo bapakku,  tembunge sing tepat
yaiku, "Iku ora bisa dadi luwih apik!" Dheweke ngilangi kanker gedhe sing padha ngerti, nanging
ora ana tumor kanker sing luwih cilik sing dikarepake.Ibu pulih saka operasi lan jumlah tumor
tetep  ing  sangisore  20  (normal  34)  wiwit  Juli  2013;  catscan  paling  anyar  saka  Desember
negesake dheweke isih bebas kanker wiwit Juli 2014. Apik banget

"Kakangku nandhang limfoma, weteng, metastis menyang utomo.Obat-obatan sing diwènèhaké
marang dheweke tansah turu saben wengi lan awan lan ora nate turu utawa mangan nganti
pirang-pirang minggu.Siji gram pil lenga lan njaluk turu kanggo 18 jam lan mangan kanggo isi
jantung kang.Seminggu sabanjure, dheweke 78% bebas kanker.Dokter kuwi bingung.Kita ora
ngandhani  dheweke amarga dheweke ana ing negara nonmedis nanging ganja nylametake
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nyawane  lan  kita.Saiki  setaun  mengko  Adikku  ngalahake  LYMPHOMA!Ora  ana  sing
nglakoni...tanpa ganja." Errl

"Aku duwe piala gedhe,  sawetara wektu kepungkur.Aku bakal njupuk tepak dina.Wong sing
menehi  kula  njaluk  bali.Dheweke  pungkasane  menehi  wong  wadon  sing  wis  ilang  saka
kanker.Dheweke ora bisa mangan, ngombe, apamaneh urip.Dheweke bobote kurang saka 70
lbs.Kancaku menehi dheweke lenga ...  voila!Dheweke wiwit  mangan, ngombe, lan nerusake
perang ... kasil.Percaya tenan babagan sifat penyembuhan ing ganja. Tara

"Aku  setya  banget  maca  kabeh  sing  sampeyan  kirim.Bapakku  seda  amarga  kena
kanker.Dheweke mung arep nindakake radiasi.Dheweke duwe siji perawatan lan dheweke ora
kejawab, mula dheweke digoreng.Dheweke tilar donya sajrone 2 dina." Anita

"Dina iki  aku entuk  kabar  saka wong sing menehi  sumbangan akeh.Dheweke duwe tumor
kanker ing tenggorokan.Dheweke wis diwenehi panganan tabung wiwit awal April 2013.Bojone
wong lara nelpon kabeh karo nangis.Sawise 4 minggu njupuk lenga 2 kaping dina iku ilang.Wis
ilang...Dheweke wis mangan panganan sing padhet ...Ora ana perawatan anyar utawa obat
anyar, mung RSO.Nuduhake ilmu, nylametake urip." Jared

"Aku wong sing slamet kanker tahap 4 sing, nalika aku nindakake rute kemo (Ora ana maneh),
aku bisa ngandhani kabeh obat-obatan sing diwènèhaké kanggo nglawan mual, mbantu turu,
lan liya-liyane mung nggawe aku lara !!Mung nalika aku ngalih menyang THC medis, aku bisa
mangan,  turu,  santai  lan  tahan  !!Alhamdulilah  aku  manggon  ing  CA sing  sah,  atiku  getun
marang sing ora duwe akses!” Heinz

“Monggo bareng-bareng supaya wong liya ora salah kaya awake dhewe.Sing penting diet!!!!
Banjur, kanggo sawetara, kaya Lady kene ing Saint John, sing didiagnosis 4 taun kepungkur
karo Stage 4 karsinoma sel cilik, lan diwenehi 2-3 sasi kanggo urip, Aku mung tak telpon karo
dheweke,  iku  nggoleki!!  !!!!!Lan  dheweke  73!Kelangan  2  sadulur  amarga  kanker  paru-
paru.Lan...iku anake sing nyritakake marang awake dhewe, SEBAB, ana sing nyritakake!!!!”
Bronwen

"Aku wis nambani kanker karo RSO kira-kira 6 kaping kalebu kanker otak, paling cepet aku
nambani kanker wong iku 13 dina!!!Lol, gelitik aku.Uga nambani diabetes, katarak, IBS, arthritis,
rambut abu-abu, lan tekanan darah tinggi.Edan mikir sepira aku ragu karo barang iki !!!Saiki aku
bakal percaya apa wae.” Jade

“Ya bisa nambani uban.Aku wis ngowahi dadi balm sadurunge lan ditrapake ing rambut lan
pasuryan.Wah, barang-barange apik tenan.” Brittney

“Aku wis weruh wong telu waras karo lenga.Salah sijine saka ulkus diabetes ing sikile, sawise
dhokter dheweke ujar yen sikile kudu diamputasi.Salah siji saka "terminal" kanker ati.Lan siji
sakapneumonitis  hipersensitivitas,  dikembangake  sawise  disiram  karo  Agen  Oranye  ing
Vietnam.Dokter  VA ngandhani  yen kondisi  kasebut  "bisa  diatur"  nanging pungkasane bakal
mateni.Sawetara  sasi  sabanjure,  wong iki  dirawat  ing  rumah sakit  amarga flu  lan  dhoktere
mrentahake scan CAT.Dheweke mrentahake scan kaping pindho sawise dheweke ngira sing
pertama wis dicampur karo pasien liyane.Banjur dheweke takon marang kancaku "apa sing
kedadeyan" - jaringan parut ing paru-paru wis mari lan dheweke duwe "paru-paru wong normal"
- saka kahanan sing ora bisa dibatalake. Booth

"Bojoku ujar  manawa dheweke ora beda karo njupuk minyak kanggo kanker  sing saiki  wis
ilang.Dheweke wis 3 wulan saiki  mung tekan tingkat  pangopènan lan kabeh apik!Apa jamu
ajaib!” Deborah

"Stage  IV  neuro  endokrin  ing  kepala  pankreas.Tanggal  diagnosis  Mei  2012.Minyak  wiwit
Desember 2013.Tumor nyusut 20%.Tandha tumor mudhun saka 73 dadi 23 (kisaran normal 0-
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30). Joanna

"Aku  dadi  slamet  kanker  TERMINAL  amarga  minyak  rami.Ing  taun  2008  aku  didiagnosis
sarkoma jaringan alus.Aku duwe 5 minggu radiasi, operasi 8,5 jam.lan 8 minggu mengko aku
dikandhani aku wis terminal amarga kanker wis nyebar kanthi cepet menyang paru-paruku.Ora
bisa digunakake amarga ana antara 25-40 mets.Chemo ora dadi pilihan.Aku diwenehi 3mths
kanggo setahun.1 sasi mengko aku miwiti lenga, lan 1 taun mengko scan CT ora nuduhake
tandha  kanker  ing  paru-paru.Barang  iki  dianggo!Rick  Simpson  nylametake  nyawaku!”
Salobrena

"Aku  wis  njupuk  RSO  wiwit  23  Desember  2013  amarga  aku  didiagnosis  kanker  kolorektal
stadium 4 ing November 2012.Tumorku ora tuwuh sajrone 3 wulan kepungkur.Aku yakin yen
lenga kasebut bisa digunakake. Susan

"Aku wis remisi sawise sewulan nggunakake lenga.matur nuwun!Tembung ora bisa nerangake
perasaanku.Aku  bisa  lelungan  maneh.Lan  mangan  luwih  apik.Lifesaver  iku  apa
sampeyan ....Matur nuwun maneh.Bapakku tilar donya saka Cancer, mula aku kepengin ngerti
babagan iki.

Uga,  mung kanggo sebutno.Aku loro wektu Cancer  slamet.Meh ora bisa.Kepengin aku uga
ngerti babagan iki.Bakal wis tau tindak cara conventional, kang meh matèni kula.Kemo, Radiasi,
3 operasi lan iliostomi kanthi operasi pembalikan.Suwe-suwe ora bisa mangan utawa metu saka
omah.matur nuwun!matur nuwun!lan.Matur nuwun maneh.Aku urip maneh.” Karin

"Aku wis nambani wong leukemia, kanker, penyakit Lymes, kanker tenggorokan, kanker kulit,
kabeh jinis,  nggunakake resin  ganja.Aku nggunakake resin  ganja kabeh wektu lan  aku ora
peduli sing ngerti.Ya, polisi, yen sampeyan ngrungokake, aku tansah nggunakake resin ganja
lan aku ora mikir apa sing sampeyan pikirake. Max Igan

"Aku  dhewe  wis  weruh  tahap  4  lupus  lan  kanker  kanthi  sawetara  tumor  sing  ora  bisa
ditindakake; diwenehi kurang saka rong sasi, nambani, isih kene sawise 3 taun.Kelainan kejang
ilang.Diabetes diobati, penyakit Crohn lan sawetara penyakit usus liyane.Hep C.Gagal ati, gagal
ginjel.Kabeh kelainan nyeri kalebu fibro lan neuropati.Ora ing YouTube ewu testimoni.Nanging
wong aku ngerti disimpen.Diobati lan bali menyang kualitas urip.

Aku anggota saka organisasi sing nambani patients nggunakake mariyuana medical kanggo
macem-macem  penyakit.Kabeh  kita  nemokake  lan  nggunakake  minyak  hemp  Rick
Simpson.Ekstraksi ganja.Ana kahanan sing ora kaetung sing diobati lan diobati.Apa sing bisa
dipikolehi  ing  kabeh  negara hukum saka  potong  lan  pucuk  sampeyan.Lan  pangolahan.Aku
pribadi ora nggunakake utawa ngurus dispensaries nanging kanggo saben dhewe.Aku mung
seneng bisa ngurus awakku dhewe lan wong liya sing daktresnani liwat obat sing mulihake urip
iki.

Tanduran iki ana ing Kitab Suci.Soko negara kita claims didegaké ing.Nanging njupuk adoh lan
ngrusak sumber daya planet kita kanggo ngganti kabeh iku lan apik kanggo ing Panggonan
pisanan.Golekswaramu.Ngomong lan aja mandheg nganti sah.Sawah hemp dibalekake kanggo
kabeh panggunaan non-medis lan wong dianggep kaya manungsa maneh.Rahayu kabeh.Aku
pengin iki protokol pisanan.Ora kemo utawa pharma gedhe sing nyebabake masalah kesehatan
luwih akeh tinimbang sing diobati.Sugeng marasake awakmu.Kok ora nyoba?” Bristy

"A kancaku mandheg njupuk kemo lan miwiti  njupuk minyak lan dheweke luwih apik.Dokter
kandha yen ora bisa ditambani nanging saiki kandha yen dheweke wis resik!!!!” Katie

"Aku  nindakake  18  wulan  kemo  sadurunge  ana  wong  sing  menehi  minyak  Rick
Simpson.Penyakit  sing  ora  bisa  ditambani  wis  ilang.Aku  isih  nambani  karusakan  sing
ditindakake dening kemo nganggo lenga.Mungkasi  kemo meh telung taun kepungkur.Kemo
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ngrusak kesehatanku." Henokh

"Matur nuwun matur nuwun Rick, aku entuk pas wektune lan saiki aku ora kanker lan aku uga
katon luwih apik tinimbang sing sadurunge." Randa

"Whoot Whoot, Minyak Rick Simpson pancen nggumunake !!Matur nuwun kanggo nuduhake
karo donya carane nggawe tamba apik iki kanggo kabeh.Aku nggawe kancaku Carmen njupuk
lenga nalika dheweke didiagnosis Kanker Lymphoma Hodgkin.Wis setaun BEBAS KANKER!!!
Lan penyakit Addison saya ilang lan ora ana jejak lan para dokter ora bisa nerangake kepiye
utawa  kenapa  amarga  iki  durung  nate  kedadeyan.Nanging  aku  bisa  lan  aku  bisa  !!!Ganja
CURES!!!” Amy

"1 taun kepungkur dina iki  ana wong sing cedhak karo aku ngandhani  yen dheweke duwe
kanker terminal.Dheweke dikandhani yen dheweke duwe umur 8 wulan.Ing 5 dina aku menehi
dheweke sawetara  lenga  ganja  kanggo  mangan kanthi  mangan setengah saka  ukuran wiji
beras saka lenga.Ing 6 minggu ana nyuda ukuran tumor lan ora ana tandha-tandha nyebar kaya
sing dikandhakake.

Aku seneng ngomong tumor ukurane gedhene grapefruit lan saiki ukurane acorn.Minyak ganja
wis nylametake nyawane.Dheweke bakal terus mangan lenga nganti entek.Ora mung nambani
kanker terminal, nanging uga duwe pengaruh sing luar biasa kanggo kesehatane.Dheweke wis
pra-diabetes lan lemu lan saiki wis mudhun kanggo bobot sampurna lan bahagia saka tau!Aku
ngajak kabeh wong golek terapi minyak ganja.Tonton Video RICK SIMPSON "RUN FROM THE
CURE" ing Youtube ...Iku mung bisa nylametake nyawa sampeyan utawa wong sing sampeyan
kenal.wènèhana peparingé urip!” Jose

“Ya  wis....Matur  nuwun  Pak  Simpson,  penemuan  gedhe  sampeyan  mbantu  aku  ngalahake
kanker.Diagnosa  7/2007  karo  20% kasempatan  utawa  kurang  saka  urip,  banjur  aku  miwiti
perawatan sawise ketemu Rick ing acara.Panganggone lenga nylametake nyawaku.Leukemia
saya remisi lan saben dina saya tambah sehat, lan berkat minyak, aku bisa nuduhake bebener
karo sampeyan.....Tentrem lan katresnan." Michael

"Wingi  iku  dina  sing  apik  kanggo  nggawe  obat  nylametake  nyawa  kanggo  Janice
(Mbah).Dheweke wis njupuk RSO udakara 6 wulan saiki.Tumor wis ilang, bengkak ing mripate
ilang, bobote wis ilang 106 lbs., watu ginjel ilang, tekanan darah normal.Nanging owah-owahan
ing  kesehatan  sakabèhé ora  ana  mukjijat.Nalika  dheweke tekan omahku  6  sasi  kepungkur
dheweke  meh  ora  bisa  munggah  ing  undhak-undhakan,  saiki  dheweke  mlayu  munggah-
mudhun lan ngubengi aku!Yen sampeyan pengin sinau luwih lengkap babagan cara ngobati
Pseudo Tumor Cerebri nganggo Minyak Ganja, Janice utawa aku bakal luwih seneng ngomong
karo sampeyan!Siji Tresna.peaceloveCURE.Aku tresna sampeyan Mbah!!” Debra

"Dokter ngomong yen aku duwe umur 6 sasi yen aku ora njupuk perawatan kemo.......... sing
saiki 11 taun kepungkur ...Yen ora amarga lenga, mesthine aku bakal nyemprotake bledug.Aku
saiki sehat kaya sapi lan ora kudu rontok rambutku !!Matur nuwun kanggo nggawa iki menyang
jagad iki. Craig

"Kanca  paling  apik  sing  kudune  mung  6  sasi  maneh  ing  musim  gugur,  saiki  meh  bebas
kanker  !!!Dheweke  duwe 40  metastasis  ing  ati  saka  kanker  usus  besar.Matur  nuwun  Rick
kanggo kabeh riset lan pengalaman lan nuduhake!Sampeyan uga mbantu nylametake urip ing
Holland!Katresnan saka naturopath sing diilhami dening sampeyan. Marloes

"Kancaku didiagnosis kanker paru-paru tahap 4 3 taun kepungkur lan apik banget.Dheweke
sumpah nganggo barang iki." Richard

"RSO kerja.Aku dudu anekdot.” Tielman
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"Rick  Simpson,  matur  nuwun sanget.  Aku  urip  amarga  kawruh.  Ngalahake  ati,  balung,  lan
kanker  prostat.Ing  sawetara  wulan  wiwit  kanker  ati  minyak lan  balung wis  remisi,  ora  bisa
ndeleng maneh ing scan.Louis

"Nalika riset kanker teka menyang lawang, aku ngandhani yen aku bakal menehi luwih saka
dhuwit, aku nulis jeneng Rick Simpson lan ngandhani menyang Google. Gusti mberkahi kowe.”
Jane

"Mung manungsa  sing  bisa  dadi  bodho  kanggo  ngidini  wong  liya  mandheg ngobati  awake
dhewe kanthi alami ...Maksudku carane ridiculous iku?Bodho iku mungsuhe manungsa kang
paling abot.” Sol

Tips Tambahan kanggo Pasien Kanker Paru-paru
Q.Iki ana ing lenga kanggo sawetara wektu lan isih kudu nggunakake painkillers, supaya kita
padha looking for liyane cara kanggo bantuan sabar.

A.1) Gawe lenga liyane lan coba nyampur karo sing sampeyan duwe, goleki lenga sedatif sing
paling akeh, sampeyan ora pengin menehi energi marang pasien.

2) Coba ngasilake lenga saka luwih saka siji galur, biasane duwe efek kemul sing luwih apik lan
bisa nambani akeh kahanan kanthi luwih efektif. Maneh, goleki bahan indica bud sing paling
kuat kanthi 20% THC utawa luwih saka macem-macem galur indica sing kasedhiya, kanggo
ngasilake obat sing paling efektif.

3) Luwih apik yen dheweke mandheg nggunakake lenga ing kapsul.Sampeyan pengin sawetara
ing  cangkeme  kanggo  panyerepan  sublingual  tambahan  (sampeyan  bisa  uga  duwe  efek
painkilling sing luwih apik kaya ngono)

4) Nggawe supositoria 0.3-0.5g karo mentega coklat lan gunakake paling ora kaping pindho
saben dina, dheweke bisa nggunakake anal uga kanthi tutuk.

5) Nguap lenga kaping pirang-pirang dina - batuk sing dikarepake, dheweke kudu batuk apa
wae sing ora ana ing paru-paru, kalebu tumor kasebut (kudu mung nyusut lan banjur ambruk
lan bakal watuk).

6)  Gawe  tincture  lenga  kanthi  alkohol  (20-30-50%,  gumantung  saka  jumlah  minyak  sing
sampeyan  duwe;  1-2ml  lenga  ing  4ml  alkohol  96-99%)  lan  aplikasi  menyang  papan  sing
dioperasi. karo eyedropper, siji utawa loro tetes biasane bakal nindakake, lan sampeyan bisa
nyimpen akèh lenga ing cara iki.Mesthi wae, sampeyan uga bisa nglebokake lenga langsung
menyang titik lan nutupi karo bandage lan baleni saben telung dina utawa nalika bandage tiba.

7) Nggawe salve karo shea butter utawa dissolve sawetara lenga ing lenga wiji hemp anget
utawa lenga zaitun ekstra prawan kualitas dhuwur lan gosok ing wilayah kaping pirang-pirang
dina.Iki kudu mbantu ngilangi rasa lara ing iga lan sampeyan uga bisa nggunakake kanggo lara
amben lan apa wae sing ana ing kulit.

8) Kalebu wiji rami, ati rami lan lenga wiji rami ing diet dheweke - paling sethithik sakepel wiji /
ati, utawa 1-3 sendok teh minyak wiji rami.

9)  Coba  ngganti  obat  penghilang  rasa  sakit  lan  tambalan  kanthi  lenga  sanalika  bisa.Yen
sampeyan miwiti nglebokake lenga kanthi topikal, mesthine bisa mbantu banget.Supositoria uga
nindakake keajaiban kanggo kondisi paru-paru.Luwih akeh lenga sing diombe lan luwih cepet
dheweke nindakake, luwih apik.Dheweke kudu tetep ing gram utawa luwih dina nganti dheweke
nelukake penyakit lan banjur tetep ing dosis pangopènan 1-2g saben sasi. JB
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Artritis, Nyeri, Otot

"Kancaku  ngethok sawetara  tendon ing tangane  sing  nyebabake  drijine  kacilakan.Dheweke
nggunakake lenga ing sanalika sawise surgery kanggo bantuan marasake awakmu, lan waras
supaya cepet  padha kudu mbusak jahitan awal,  sing  bener  nglarani  kanggo wong amarga
padha wis adhered kanggo kulit, padha ora dissolvable jahitan.Ahli bedah lan ahli terapi fisik
dheweke kaget banget, nanging dheweke ora ngandhani apa sing ditindakake nganti janjian
pungkasan.Aku  ora  ngerti  apa  dheweke  percaya  utawa  ora,  nanging  aku  ngerti  apa  sing
dakdeleng nganggo mripatku dhewe lan dheweke ngerti apa sing dialami. Tina

“Sampeyan butuh bukti?Adhiku dikongkon mulih kanthi umur saperangan sasi.Ora bisa metu
amben karo  paru-paru.5  minggu  kepungkur  dheweke  miwiti  lenga.3  minggu  kepungkur  lan
kabeh minggu iki lan minggu kepungkur dheweke saiki bali metu nyopir mobil, nindakake kebon
lan lol dheweke luwih lemu tinimbang kita 4 sadulur liyane.Iki nyata thanks kanggo Rick.Tresna
kowe.” Andy

"Update: Minggu kepungkur aku nyebutake sedulur sing mbantu sedulure kanthi njupuk bahan
sing  dibutuhake  kanggo  nggawe  Minyak  Rick  Simpson  kanggo  ngobati  Rheumatoid
Arthritis.Dheweke nelpon bengi iki  kanggo kula kang Brother iki  munggah mangan, ngguyu,
ngomong ing telpon karo kanca-kanca lan kulawarga sawise cantik akeh turu liwat 2 dina badai
salju lan Super Bowl.Dheweke kepengin ngerti yen dheweke menehi kakehan amarga dheweke
ora nate tumindak kaya ngono.BOCAH!(ngguyu) Kayane dheweke pancen apik banget kajaba
kanggo Super Bowl, dheweke ambegan dawa lan ujar, "Matur nuwun, pancen apike sedulurku
bali, dheweke ngguyu maneh." (Sing nggawe kabeh wong migunani)

Iki mung sawise telung dina, rasane seneng banget ngerti yen KITA BISA Mbantu tenanan wong
sing  duwe  ABSOLUT.ELY ora  ngarep-arep.Iki  minangka  wong  liya  sing  nandhang  arthritis
rheumatoid sing aku ngerti babagan 1 ing 1 pasuryan kanggo kasunyatan sing Rick Simpson
Oil wis mbantu.Kita dudu dokter sing dilatih - kita mung wong sing krungu babagan minyak
kasebut, nyoba sawetara lan ngerti yen bisa digunakake, kita mung wong biasa kaya sampeyan
sing tumindak kanggo nulungi wong sing ditresnani - ora liya. Michael

"78  dina  ing  lenga  saiki  lan  ndeleng  sawetara  asil  positif!!!Aku  duwe RA lan  wis  ora  suar
munggah wiwit miwiti perawatan lenga hemp iki.Ora ana serangan asma, ora gatal, ora ana
keluhan!!!” Beverly

"Aku wis ngalami RA pirang-pirang taun.Wiwit aku wis nambani karo lenga ganja, Aku wis ora
suar munggah lan sawetara saka karusakan peserta bener ilang.Aku lara nanging ora kaya
sadurunge aku nemokake medibles.Aku wis suwé toker nanging ngrokok ora cukup kanggo
penyakit kronis lan nyeri abot. Tandhani

“Wong  wong  wenehi  iwak,  mangan  sedina  (kajaba  dudu  iwak,  mung  kedhele  karo  lenga
iwak).Ajar wong carane mancing lan dheweke duwe weteng kebak kanggo urip.Matur nuwun
kanggo menehi  apa sing paling bakal  ngisi.Saiki  aku ora nggunakake RSO amarga alasan
finansial, nanging nalika aku bisa ngontrol kelainan sarafku (RSD).Ora bisa nambani nanging
aku seneng ngontrol gejala kasebut.Iku ngganti njupuk 9 pil dina.Matur nuwun.” aman

"Hai Rick & JB, aku pengin nglaporake asil liyane sing apik kanggo njupuk minyak: Iki kira-kira
dina 8 utawa luwih lenga.Aku njupuk paling kaping pindho saben dina, bab 1/4cc kanggo 1/2cc
saben dina.Aku sukses luar biasa ing tumit / sikil / tungkak pain - saben dina, iku mung dadi
luwih apik lan luwih apik!Fleksibilitas bali menyang pundhakku sing tatu lan wingi bengi - aku
weruh, nalika pijet, simpul gedhe ing pundhak / gulu kiwa sing nyebabake nyeri ing pundhak
kasebut  nyatane  nyuda  ukurane  nganti  ukuran  pistachio.  saka  ukuran  walnut.Iki  bisa  dadi
alesan kenapa nyeri bahu saya cepet banget.Aku ora yakin apa simpul kasebut, nanging aku
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seneng yen bakal ilang.Apa tes wis nate nyimpulake manawa cannabinoid bener-bener nyuda
inflamasi jaringan lan nambah mobilitas sendi lan elastisitas otot?Aku malah ora preduli apa
sing dikandhakake tes-- aku wis didol lan aku ora rumangsa apiktaun!!!

Aku  pancen  kuwatir  yen  aku  ora  duwe  energi  lan  mung  pengin  turu,  turu,  turu  nalika
njupuk.Nanging---kuwalik  banget  kanggoku--aku  tambah  energi  lan  ora  lesu  ing  wayah
awan.Muga-muga aku bisa ngrangkul sampeyan !!! ” Heather

"Aku bisa mandheg saka obat kemo sing aku gunakake kanggo arthritis rheumatoid.Carane aku
tekan kene sanadyan iku lelampahan dawa.Ing taun 1997, aku ana ing MVA serius, mula aku
ora bisa dipatèni lan gumantung ing obat-obatan.Swara 14 taun, aku ngalami luwih saka 10
operasi ing sikil  loro, ngalami depresi,  nesu, fibromyalgia (sing ditambani tanpa obat-obatan
tradisional saka dokter), terapi fisio taun, cara alternatif meditasi, akupunktur, Reiki, lsp.Tak kula
menyang titik fisik sing aku bisa kanggo pindhah ing hikes cendhak maneh, nglangi puteran ing
blumbang lan bali ing program ngleksanani biasa aku fisik bisa rampung.Swara dasawarsa plus
wektu aku ing steroid, obatan pain saka saben jinis, obatan anti-natoni, lan ing lan ing.Rong
taun kepungkur rasa lara saya tambah lan beda karo osteoarthritis amarga ciloko ing sawetara
panggonan ing awak, gulu, thoracic ing punggung lan mburi uga sikil lan dhengkul.Tangan lan
sikilku lara lan bengkak uga tanganku dadi cacat amarga karusakan saka rheumatoid arthritis
lan sawise pirang-pirang tes lan lelungan menyang rheumatologist, aku didiagnosis lan nggawe
uji coba obat lan protokol sing kalebu langsung diwiwiti. ing Methotrexate obat chemo kanggo
nambani RA, 6 sasi sawise iku padha sijine kula ing tamba liyane bebarengan karo obat chemo
sing duwe efek sisih elek nanging aku kudu nandhang sangsara liwat protokol sadurunge aku
bisa pindhah menyang liyane luwih apik lan luwih larang tamba. (ing atine Big Pharma) kabeh
nalika isih ana ing kemo, dadi sawise setahun setengah saka kemo lan obat RA tambahan aku
duwe kanca sing ngenalake video "Run from the Cure", crita babagan RSO. .Inggih, kanggo
kula saka pisanan aku nonton video sing lan akeh, akeh liyane wiwit iku, wis babar blas wis
ganti urip.Aku miwiti minggu pungkasan ing Nopember 2012 lan ora suwe aku wiwit ngrasakake
sawetara  owah-owahan  ing  kesejahteraanku,  aku  turu  akeh  amarga  lenga  nanging  mung
tegese aku wis  mari,  butuh sawetara  wektu  kanggo napsu bali.  nanging pungkasane dadi,
rambutku saya dandan gedhe, dadi mengkilat maneh lan ora tipis lan rontog. Wendy

"Lenga kasebut nambani asam urat sajrone 5 jam.Sing apa iku!ORA LARE!” Michael

"Aku nggunakake kanggo ngobati  efek  negatif  saka cedera otak lan  uga Nyeri  Nemen ing
awakku.Stress ndadekake gejala  saya luwih  elek,  nanging mariyuana mbantu  ngatasi  stres
kanthi efektif.Iku mbantu tenang pikiran lan awak supaya bisa fokus luwih apik ing tugas lan ora
kegelisahan, gampang nesu, tantrum, depresi, lsp.Aku nemokake iku nambah swasana ati lan
respon kanggo rangsangan njaba luwih diukur lan diwatesi tinimbang tumindak impulsif.Muga-
muga informasi iki bisa mbantu sampeyan.Aku ora duwe lisensi lan wis difitnah dening disebut
lan dianggep minangka pecandu narkoba.Iki dhewe nyebabake depresi lan ora bisa mari lan
bali kerja. Fred

"Iki apa minyak hash umume kanggo aku.Ing patang taun aku wis ilang saka njupuk kabeh pil
kuatir lan pain killer (heroin klebu) aku bisa njaluk tangan kanggo mung njupuk 1/8thsaka pil pain
kaping pindho saben dina.Aku duwe kejang otot sing krasa kaya ditusuk lan aku bubar wiwit
kejang nalika kehabisan minyak.Aku uga lara migrain lan wis didiagnosis sawetara kelainan
kejiwaan.Aku ora ngerti pira obat sintetik sing bakal diwenehake dhokter.Nanging lenga ngurus
kabeh.Aku uga kudu sebutno aku njupuk tes IQ karo lan tanpa pengaruh lenga hash.Skor 148
karo, 122 tanpa.Apa tegese dadi luwih pinter ... meh nganti tingkat genius?Mungkin aku meh
genius karo ADHD lan lenga hash nambani kondisi?Aku mesthi luwih apik ing kuliah nalika aku
njupuk  kelas  online  supaya  aku  bisa  medicate  sak  kelas.Nanging,  minyak  hash  minangka
jawaban kanggo akeh masalah ing jagad iki. Jimi
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"Update liyane babagan njupuk lenga kanggo nyeri tumit / sikil / tungkak.4 dina njupuk minyak
oral  3x dinaridded sandi  pain  lan  menehi  kula  sawetara  lengkap gerakan maneh karo  sikil
tengen / tumit / tungkak.Wingi, aku lali njupuk dosis esuk lan sore lan ing pungkasan dina aku
meh ora bisa mlaku, sendi saya kaku maneh lan aku sengsara.Aku mulih, mangan sawetara
lenga  lan  ing  15  menit  miwiti  njupuk  sing  keluwesan  bali  lan  pain  subsided,  limping
mandheg.Kaget, kabeh kaku ing pundhakku saka ciloko lawas saka kacilakan mobil 20 taun
kepungkur lan nyuda rasa nyeri saka pundhak, banjur ngilangi kabeh nyeri gulu saka otot-otot
ing pundhakku sing nyenyet  lan narik tulang punggungku metu saka keselarasan.  .Ora ana
maneh  ngelu  amarga  kaku  ing  pundhakku.Iki  minangka  konfirmasi  lengkap  kanggo  aku
manawa lenga kasebut  bisa digunakake kanggo manajemen nyeri  bebarengan karo pirang-
pirang sihir liyane.

"Iki dudu obat kanker utawa apa wae, nanging aku pengin ngandhani Rick yen aku wis limping
ing tumit tengen meh setaun saiki, ora yakin apa sing salah lan ngerti yen dokter bakal menehi
obat-obatan sing dakkarepake. t aran nyaman njupuk, supaya aku mung urusan karo pain.

Kita bubar dikenalake menyang RSO liwat kanca, Charles, lan kita wis miwiti nggawe.Rong dina
kepungkur, aku wis ngombe lenga kaping pirang-pirang / dina lan esuk iki, aku tangi lan ora
limping.Bojoku langsung weruh.Dheweke nyathet yen lenga kasebut mesthine bisa digunakake!
Matur nuwun Rick Simpson![:)] Aku rumangsa apik! H

--  Dear  H,  matur  nuwun  kanggo  kabar  apik,  kita  tansah  seneng  krungu  bab  wong-wong
mau.Aku bakal nyampur lenga karo lenga wiji hemp utawa lenga zaitun lan nggawe tincture lan
nggunakake lenga topically,  banget.Mesthine,  mangan lenga minangka kunci  penyembuhan
nyata  lan  kabeh  pandhuan  babagan  cara  nggunakake  minyak  kasebut  ana  ing  situs
kita.Sugeng rawuh, JB (saka pesen FB)

"Aku nyuwil sikilku rong minggu kepungkur lan njaluk luwih relief saka lenga lan ganja saka
opiates hillbilly, mung ngandika Big Pharma ora nada kanggo kula." Michael

"Pecah punggungku ing rong panggonan ing taun 1987.Ngombe pil  alkohol  lan  pop nganti
1994.Mungkasi akeh lan nindakake NA lan AA, dadi penasihat obat lan alkohol.Nyeri punggung
kronis nggawe aku ngevaluasi maneh obat nyeri.Aku dadi ketagihan kanggo LA, morph lan
heroin.Miwiti  ngrokok pot  kanggo emfisema ala  lan  mungkasi  kabeh opiates.Panaliten saiki
nuduhake manawa ganja nyuda kecanduan opiate lan nyuda miligram sing dibutuhake luwih
saka setengah yen digunakake karo ganja.Iku wonder tamba kabeh.:)” John

"Aku tatu punggung nalika umur 20-an.Aku ngalami sciatica meh 2 dekade.Wektu pungkasan
aku aggravated iku 5 taun kepungkur lan iku paling awon tau.Swara wektu 4 sasi iku tikel kula
liwat supaya adoh aku mung bab kanggo titik ngendi aku ora bisa bali lan kasebut menyang
jedhing maneh.Aku wis ing tingkat pain 10 kanggo liwat 2 sasi lan kudu tetep ing kursi propped
munggah ing bantal.Aku ora bisa straighten metu cukup kanggo ngapusi ing amben.

Wong  wadon  enom  sing  kekancan  karo  anak  lanangku  ngandhani  yen  aku  kudu  nyoba
mariyuana medis amarga mbantu Ibune nganggo MS.Aku jaran ngguyu dheweke lan marang
dheweke  sing  kanggo  patients  kanker  lan  wong  luwih  elek  saka  kula  lan  aku  ora  bisa
nduweni.Aku ora ngerti nanging iki lady enom ngerti cukup sing dicokot bab subyek lan sawise
saperangan liyane minggu saka deterioration aku guess dheweke kesel nonton kula nandhang
needlessly  supaya  dheweke  nggawa  ibu  dheweke  liwat  kanggo  ngomong  karo  kula.Ibune
ngandhani yen aku bakal gampang lolos, sing banjur  daklakoni,  lan bakal mbantu.Dheweke
kandha yen aku mangan tunas sing dimasak nganggo lenga sithik kanthi suhu sing sithik ing
roti  panggang.Aku nekat  lan  nglakoni.Kulawargaku ngomong yen udakara  15 menit  sawise
mangan ganja aku turu lan drooling ... lol.

Aku tangi esuk, sing rada aneh amarga aku ora nate turu sing ora bisa dilalekake sajrone luwih
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saka 2 sasi, lan sing pertama aku weruh yaiku nyuda rasa nyeri sing signifikan, kira-kira 20%,
lan  meh  padha.  perbaikan  ing  sawetara  gerakan.Aku  bungah  lan  kaget  banget.Aku  terus
mangan ganja lan ing sasi ngarep aku ngadeg maneh.Iki carane aku ketemu Rick Simpson.Aku
mung Googled ganja anti-natoni lan Run saka tamba ana ing sawetara riset pisanan aku tau
nindakake ing topik.5 taun mengko lan punggungku krasa kayakudu.Aku mangan ganja ajeg lan
tetep inflammation mudhun kanggo apa-apa.Cilaka isih ana.Yen aku mlebu ing bolongan utawa
ana sing lara, nanging ora butuh wektu sing suwe kanggo pulih lan punggungku ora lara kajaba
aku nindakake perkara sing bodho. Jody

"Ndandani arthritis lan gula getih, kuatir, depresi lan insomnia. Aku ngomong arthritis, nanging
penyakit  disk degeneratif  sing abot.  Aku secara harfiah ora bisa mlaku tanpa lenga (njupuk
kanggo 2 taun saiki). Aku nggunakake 120 narcos saben 14 dina. Aku wis ora duwe malah siji
pil pain ing liwat setahun. Aku mung njupuk Originally kanggo atritis lan efek sisih rock (turu
gedhe lan ora kisut). Aku ing wangun paling apik uripku. Mbah 45 taun. Ibune 3.” Everglade

"Sawise njupuk kabeh saka oxycodone kanggo nggunakake patch fentanyl  kanggo 3 taun,
banjur 160 mg morfin saben dina kanggo rong taun liyane lan banjur ngandika aku kudu duwe
pump pain implanted, aku mutusaké wis cukup.Mandheg kalkun kadhemen (Aku ora nyaranake
tau mengkono) lan miwiti karo ganja.Malah dina-dina sing lara isih ora bisa dikendhaleni, sing
sithik, pikiranku ora nggatekake. Michael

"Ing taun 1981 aku ana ing MVA.Aku dislokasi pundhak tengen.Lengen tengenku lumpuh saka
syaraf  tekan utomo sing mbentang.Aku ora bisa njaluk relief  saka pain elek aku nandhang
sangsara.Aku  bakal  tangi  ing  tengah  wengi  karo  nangis  ing  sangsara.Rasane  kaya  jarum
ditusuk  ing  ngisor  kuku  lan  langsung  munggah  lengenku.Aku  njupuk  1.  $  400,00  adjuster
insurance  marang  kula  lan  sedulurku  nggawa  kanca  menyang  rumah  sakit  karo  sawetara
MJ.Sawise udud MJ pain rampung ilang lan aku bisa bali turu.Iki ngandika.Aku mikir cara Rick
ingesting lenga bakal bisa luwih saka udud utawa vaporizing sanajan aku seneng mengkono
loro.Sugeng.” Ron

"Aku ngerti sawise perawatan RSO 3 dina, aku bisa mlaku ... ora lara!Kaping pisanan ing 15
taun  amarga  fusi  spinal  sing  nyebabake  karusakan  saraf  permanen  lan  nyeri  terus-
terusan.Kapsul infus lenga klapa uga apik banget.Aku ora duwe nggusah utawa aku wis njupuk
Percocet  wiwit  miwiti  ing  regimen  kapsul  lenga.Malah  ngirangi  kepinginan  kanggo  ngrokok
ganja uga kanthi njupuk kapsul. Terry

"Update, om!Aku gelut karo anakku!Aku kerep gelut karo anak lanangku, utamane anakku sing
ragil.Aku  ora  bisa  gelut  karo  dheweke  sajrone  pirang-pirang  taun!Dheweke  saiki  22,  aku
52.Amarga  kabeh  lara  awak  amarga  arthritis,  angel  banget  kanggo  mindhah,  luwih-luwih
wrestling!Nanging aku dina iki!Lan aku meh wis wong banget, nanging wiwit ngguyu, lol.Aku ora
bisa ngandhani sampeyan carane nyenengake iki !!Malah sawise aku ora lara, aku rumangsa
apik !!!" Casey

"Aku duwe cakram herniated sing menet  syaraf  sciatic  saya nyebabake nyeri  abot  kanggo
njupuk saka mburi ngisor mudhun sikil kiwa menyang driji sikil.Aku njupuk 3 ibuprofen saben
patang jam supaya aku bisa metu saka amben lan bisa mlaku.Aku wiwit njupuk lenga meh rong
minggu kepungkur kanggo pain lan inflammation.Aku saiki ora mbutuhake ibuprofen, aku turu
luwih apik tinimbang aku, kanca-kanca kerja wis menehi komentar babagan swasana ati sing
luwih apik lan rasa seneng sakabèhé.AKU BANGET!” Jennifer

"Sanajan  sampeyan  ora  nandhang  kanker,  pikirake  babagan  pangopènan  pencegahan  ing
awak.RSO ing jumlah cilik  digunakake saben dina.Sampeyan ngidini  awak kanggo nglawan
kabeh jinis virus lan kewan omo.Aku wis ora ndeleng "dokter perawatan utama" sajrone 15 taun
amarga ganja lan kabeh sifat penyembuhan.Ana prakara apa dadi salah karo kula, RSO iku
salah siji saka item pisanan aku tekan kanggo.
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Ngomong-ngomong, punggungku patah 3 kali.Wis vertebrae lan disk diganti saka L-4 mudhun
kanggo S-2.Aku kudu duwe utomo reattached menyang wilayah pelvis sandi ... kudu wis sandi
AC Joint.Nangani  kanker  ati  lan  Hep  C.Aku  nambani  dhewe 100% karo  ganja.RSO mung
minangka alat ing arsenalku. Rick

“Matur nuwun sanget kanggo karyamu.Aku 25 taun bundhas sumsum balung mburi sing wis
gadhahmasalah karo tatu lan dadi gedhe ing sikil lan sikilku.Aku nyoba jumlah cilik ing tatu ala
ing  ndhuwur  sikil  lan  ing  sawetara  dina  wis  dandan  pinunjul.Abuh  kayane  ora
sepira.Pitakonanku yaiku babagan bahan wiwitan sing digawe saka batch.Iku dhuwur ing isi
resin lan cukup diwasa, nanging ora cukup nambani tengen lan wis dicokot saka mambu musty
menyang  (sanajan  padha  galur  kuat)  Apa  sampeyan  mikir  sing  bakal  mengaruhi  kualitas
sakabèhé saka lenga?Uga, aku ninggalake lenga sing isih ana ing cangkir kopi sing luwih anget
tinimbang  "sawetara  jam"  aku  ditinggal  ing  kono  nganti  7  jam.Apa  sampeyan  mikir  bakal
mengaruhi kualitas uga?Produk rampung katon kaya sing sampeyan ujar.Kaya pelumas poros
kanthi residu amber emas peteng.BTW, Aku wis miwiti menehi kanggo asu lawas sing wis lara
banget  lan  duwe  alangan  kanggo  njaluk  watara.Dheweke  uga  nuduhake  perbaikan  sing
signifikan.Thanks maneh kanggo kabeh sing wis nuduhake lan rampung.Wiwitane aku rada
mamang, nanging saiki aku gumun!” XXX

-- Nggarap apa sing sampeyan entuk, lan goleki materi sing luwih apik.JB

"Saiki  wis  meh setaun wiwit  nggunakake lenga ganja  kanggo perawatan RA lan aku terus
ndeleng asil  sing  positif  lan  jujur  aku bisa  ngomong yen miturut  pendapatku,  RA saya wis
remisi.Uga wis katon sawetara efek samping positif  kayata mundhut  bobot,  tingkat  tekanan
getih  normal  (tekanan getih  mudhun 30 poin)  detak  jantung antarane 50 lan  60 BPM,  ora
depresi maneh, lan sing paling apik ora ana obat resep beracun. Tom

"Saiki  bisa langsung metu saka amben sawise tangi  tinimbang rumangsa umurku 90.Sendi
pindhah  luwih  gampang,  ora  nandhang  lara  maneh.Mungkasi  obat-obatan  tartamtu  kanggo
apik!Tanduran sing apik tenan sing kudu mandheg dituduh BAD. Carol-Ann

"Aku  percaya  yen  regeneratif  yen  awak  butuh  kanggo  mbangun  maneh  lan  waras,  aku
nandhang lara arthritis, mula bisa ngilangi rasa lara lan nggawe keluwesan tanganku setahun
kepungkur, aku ora bisa ngetik tanpa nyeri serius.Sing wis ilang saiki tanganku normal lan lentur
maneh aku bisa nulis lan njahit.Lan dokter mripatku kaget amarga mripatku luwih apik saben
aku lunga. Kelee

"Aku wis ngalami operasi lan ketukan balung mburi sing ora kaetung ing salah siji titik ing sisih
ngisor.Kabeh mau wis njalari tatu kandel sing bisa dirasakake lan balunge dadi radhang lan
pancen nglarani.Aku wis lara banget, nekat kanggo lega.Dadi,  Gayle ngusapake sethithik (1
tetes) saka RSO (lenga ganja) ing papan kasebut lan aku dilebokake ing kono supaya bisa
direndhem.Lha,  lenga  krasa  rada  nyenyet  nanging  saliyane  iku,  aku  ora  ngira  yen  wis
akeh.Inggih, 20 menit mengko, pain wis ilang lan aku pingsan nganti esuk!Aku turu apik banget
lan nalika tangi,  punggungku krasa luwih apik lan jaringan parut ora kandel.Iku alam bébas
kanggo kula, nanging lenga koyone bejat mudhun jaringan parut lawas.Minyak ganja pancen
nggumunake lan yen aku ora maca crita liyane kaya mangkene, aku bakal ngira yen aku wis
gila! Mickey

"Eyang pacarku kena arthritis parah lan ora bisa mbukak tangane.Kita nyoba eksprimen sethitik
karo  sawetara  lenga  Rick  Simpson  lan  marang  dheweke  samubarang  kang  angel  ing
tangan.Ing  sawetara  menit  saka  aplikasi  tangan  dheweke  wiwit  loosening  munggah  lan
diwenehi  sawetara liyane dheweke bisa miwiti  kanggo mindhah dheweke driji  maneh tanpa
pain.Pancen nggumunake ndeleng kedadeyan kaya ngono. Duane

"Ora ana keraguan ing pikiranku yen bisa.Aku ngeweruhi asil langsung.Aku wis nindakake Plan
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A.Perawatan minyak yaiku Plan B.Aku pengin nyoba oli dhisik.Aku wis nandhang lara pirang-
pirang  taun  sing  ora  perlu.Aku  njupuk  pil  pain  saben  4  jam.Mung rong  minggu  perawatan
minyak nanging aku rumangsa luwih apik.Nggunakake banyu alkalin uga.Apik banget!!!” James

"Minyak Rick Simpson khusus.Aku wis nggunakake Ganja kanggo ngatur gejala nyeri sajrone
pirang-pirang  taun,  nanging  meh  ora  nutupi  gejala  kasebut.Aku  ngerti  yen  tatuku  durung
mari.Nalika miwiti njupuk Minyak Rick Simpson, aku wis nyoba mangan macem-macem ekstrak
sing digawe saka Ganja  lan  kabeh duwe efek jangka pendek,  nanging banjur  nggawe aku
rumangsa  dhuwur  utawa  kebakar.mung  ora  bakal  tahan  suwe.Aku  ora  tau  ngrasa
sampurna.Aku malah wis nyoba produk sing wis didol kanggo kula minangka Rick Simpson Oil
sing njijiki lan ora efektif - ati-ati mbeber kualitas kurang sing bakal nindakake apa-apa lan aja
pundung dening sing amarga menehi hasil nyata mung sijine, Ajaib.Aku njupuk kanthi cepet
nambah jumlah opiates.Minyak Rick Simpson mbantu nyerep opiat nanging uga minangka obat
penghilang rasa sakit sing kuwat banget.Iku tetep kabeh dina suwene lan aku ora weruh maneh
efek dhuwur utawa sisih saka dosis aku njupuk.Aku bisa nindakake luwih akeh minangka wong
sing  ora  lara  lan  aku  bisa  ngrasakake  sawetara  gerakan  lan  aku  ngerti  yen  aku  wis
mari.Nyatane, kesehatan sakabèhé saya luar biasa - aku tansah nandhang lara utawa infeksi
lan duwe tagihan kesehatan sing resik wiwit  miwiti  lenga iki.Aku saiki  arep mudhun kanggo
painkillers opiate sandi nalika isih kroso luwih.Ing interim, aku sok-sok nyoba macem-macem
jinis ekstrak kaya minyak hash utawa edibles.Aku nemokake manawa rasa nyuda saka Minyak
Rick Simpson minangka urutan gedhene sing luwih kuat tinimbang ganja liyane sing dipangan
utawa dirokok.Ana ing liga dhewe kanggo ngilangi gejala sanajan dibandhingake karo ekstrak
lilin ganja sing paling kuat.Aku arep sedina muput saka opiates saiki. Mike

"Aku nggunakake lenga iki.Aku duwe distrofi otot lan aku duwe masalah kesehatan sing terus-
terusan  saka  Sindrom  Stevens  Johnson  /  TEN.Iki  bisa.Kerjane  luwih  apik  tinimbang  ANY
pharmaceutical ing pasar.Iku aman lan efektif.Aku ora bakal bisa kanggo fungsi tanpa iku.Iku
ngidini kula dadi produktif.Aku kerja full time.Sadurunge njupuk lenga, aku ana ing obat-obatan
abot sing ora nindakake apa-apa nanging ngowahi aku dadi zombie kanthi akeh efek samping.

Kanggo  mbungkus  "rant"  kula,  kula  matur:  Kanggo  wong-wong  sing  pracaya,  ora  ana
panjelasan sing dibutuhake.Kanggo sing ora, ora ana panjelasan sing cukup apik.Aku urip bukti
efektifitas iki.Lan kudu sah lan kasedhiya kanggo kabeh wong. Laurie

Diabetes
"Lenga kasebut  nyegerake pankreas lan,  percaya utawa ora,  mula  asring  ngasilake insulin
sanajan sawise pirang-pirang taun ora aktif.Akeh pasien bisa mandheg njupuk insulin sawise
sawetara  minggu  nggunakake  minyak.Minyak  kasebut  uga  mbantu  ngobati  utawa  ngontrol
kabeh masalah sing ana gandhengane karo diabetes ing awak.

Aku bakal mangan lenga lan / utawa digunakake ing supositoria.Ngrokok utawa nguap uga bisa
mbantu nyuda tingkat gula getih, nanging efek kasebut winates banget yen dibandhingake karo
lenga.Aku bakal nggunakake lenga topikal kanggo ulkus diabetes, mung aplikasi lenga, nutupi
karo bandage lan baleni saben telung dina nganti ulcer wis waras.Aku bakal nyampur lenga wiji
rami karo ekstrak lan digunakake kanggo pijet, sing bakal ningkatake sirkulasi getih lan nyegah
pembengkakan lan rasa ora nyaman liyane.Aku uga bakal kalebu wiji hemp lan lenga wiji hemp
ing diet.JB”

"Tipe loro meh ilang, meh kabeh obat-obatan, nglawan sarcoidosis, bisa digunakake." Jeff

"Lenga klapa uga mbantu nyetabilake tingkat  gula getih  ing Diabetes!!Penjaga toko lokalku
nyoba lan kerjane kaya pesona ujare !!Dheweke uga rumangsa mental luwih apik [energi liyane]
lan uga wis ilang bobote!!Kabeh apik!!" Robin
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"Gula getih saya mundhak (nganti 400+ - nganti pirang-pirang wulan - mbebayani banget) lan
pancen ngrusak aku.Aku manthuk-manthuk ing mburi setir - mula aku mandheg nyopir - barang
ala!Dokumen malah nglarang aku mabur menyang NYkanggo ndeleng Ibu kanggo Natal.

Ya  -  docs  nyoba  siji  insulin,  banjur  loro  -  ora  nindakake  apa-apa.Dadi  -  pungkasane
dakkandhani - cukup !!Aku arep ing lenga (Aku ora tau marang doc aku iku sadurunge) lan aku
munggah dosis kanggo saben 2 jam.Inggih - sampeyan guessed - gula saya irung-nyilem bali
menyang kisaran normal.My Doc iku salah siji saka wong Harvard hoity-toity -lan stunned.Skor
siji kanggo wong barbar!!!!Dadi - saiki kita duwe kasus Diabetes sing didokumentasikake kanthi
lengkap ing ngendi nyawa disimpen - Aku!!!!!!-- :)” Janet

"Owah-owahan  sing  dramatis,  meh  kabeh  insulin  aku  ora  aktif.Kadhangkala  aku  kudu
nggunakake  Lantus,  jangka  panjangtumindak  insulin,  nanging  ora  asring.Aku  miwiti
nggunakake RSO amarga akeh alasan, nanging ana pangarep-arep supaya bisa nyuda insulin
lan  pungkasane bisa  ndeleng  tingkat  gula  getih  sing luwih  stabil.Aku  nggunakake  300  unit
Novolog saben dina,  insulin  jangka pendek,  lan 200 unit  Lantus,  lan 4 pil  Metformin saben
dina.Aku isih ngonsumsi pil nanging aku bisa urip amarga aku ora kudu nggunakake insulin
maneh.Ora ana maneh nempel  weteng nganggo jarum 6 nganti  8 kaping dina!Tingkat  gula
luwih gampang dikontrol lan aku ora bisa ndeleng wacan ing 2 nganti 5 atusan.Aku uga ora
ndeleng tingkat gula sing dramatis ing umur 30-an.Iki minangka kiriman Gusti Allah lan sing
pertama sing bener-bener njaga tingkat gulaku. Dena

"Kadar  gula  getih  sadurunge  Diabetes  saya luwih  saka  140 lan  saiki  aku 100.Priksa getih
sadurunge nggawe sawetara lenga, wenehake kira-kira 10 menit lan priksa maneh lan bakal
mudhun banget.Aku  nindakake  akeh  banget  yen  aku  kudu  ngombe Gatorade  supaya  bisa
mundur. Michelle

"Aku diabetes gumantung insulin lan kanthi siji lenga 60gram, aku wis ilang saka 100 unit saben
dina dadi 50 unit insulin." Leslie

"Iku wis rampung imbang tingkat metu.Aku diwenehi "METFORM" kanggo njupuk oral & ora
nate njupuk pil wiwit sing sepisanan & aku tangi maneh lan mikir, "Ora, tambah minyak saiki aku
didiagnosis Diabetes Tipe II." Tingkat saya mundhak antarane 3.4 lan 7.2.Sing paling dhuwur
sing  bisa  dakkandhakake  tingkat  gula  yaiku  8.1  sawise  mangan sekantong  permen kalebu
coklat minangka eksperimen.Aku dab banget cilik saka lenga nalika aku di-push menyang 8.1
lan miwiti mriksa tingkat sandi saben 10 mins kanggo ndeleng yen aku bisa njaluk wong kanggo
nyelehake.Ing 10 menit sawise lenga, aku mudhun dadi 7.3 & nalika aku nyoba ing tandha 20
menit sawise lenga aku mudhun dadi 4.8. Michelle

"Aku mung bisa nggunakake lenga dosis cilik.Iki nyebabake aku ngalami hipoglikemia kanthi
kekuatan lengkap.Nanging iku apik  amarga aku miwiti  karo 45/10 nembak insulin  tumindak
dawa lan cendhak wolung taun kepungkur.Aku nindakake riset  babagan penyakit  anyar  lan
mariyuana terus-terusan muncul minangka obat alami bebarengan karo rempah-rempah liyane
kaya kayu manis, mula aku wiwit nggunakake tutup hash nganti lenga "nyata".Padha kuwat
banget, aku mikir yen aku bakal mati nalika pisanan mangan topi hash.Ora kanggo sebutno
dosis loading RSO.(Nanging RSO malah dudu pilihan kanggo kula nalika iku) Nanging yen wis
nggunakake lenga (gandum dina) nyebabake awak saya duwe hipersensitivitas kanggo injeksi
insulin kaping pindho saben dina lan aku macet ing persimpangan ing dalan kanggo milih. RSO
utawa nembak.Aku mandheg nembak lan terus lenga.

Bebarengan karo owah-owahan diet lan tambah kegiatan saben dina (olahraga) aku saiki duwe
5,7 A1C, ilang 60 kilogram lan ora duwe phantom kobong pain (neuropathy diabetes).Sawise
perawatan  sawetara  sasi,  aku  kudu  ngalih  menyang  gliserin  lan  tincture  alkohol  lan  mung
nindakake perawatan lenga taunan.Amarga gula saya wiwit mudhun banget.
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Nduwe kemampuan penyembuhan diabetes sing ajaib.Cara kerja ganja ing sistem endokrin
awak kudu digatekake lan ditliti kanthi ekstensif.Aku luwih seneng zonked kanggo sasi taun ing
perawatan lenga saka do 730 dijupuk DNA babi  gen dipunéwahi.Aku nggunakake macem-
macem tanduran sativa kanggo ngekstrak lengaku lan nggawe tincture.Iku paling apik kanggo
gejala sandi.Aku nyoba indica lan nyathet yen aku ora bisa mlaku lan pengin mangan luwih
akeh lan krasa adhem kabeh.Sativa nyepetake metabolisme lan detak jantung, nyuda napsu lan
nggawe aku ngguyu histeris (efek samping sing paling disenengi).

Yen  gula  sampeyan  dhuwur,  mula  kanthi  dosis  sing  konsisten.Sampeyan  isih  pengin
ngrasakake apa sing kedadeyan karo awak.(Salah sawijining masalah aku ora ngerti yen aku
mumet amarga lenga utawa kurang gula, mula sampeyan bakal ngliwati sawetara jalur tes ing
wulan pisanan nganti sampeyan ngerti apa sing sampeyan rasakake).Lan sampeyan bakal dadi
wong  sing  ngelak  banget.Banyu  dadi  kanca  karo  perawatan  kasebut.Gula  sing  dhuwur
nyebabake sampeyan ngelak sawayah-wayah lan uga lenga, mula kudu dipikirake uga.

Lan  aja  kuwatir  banget  babagan  gula  mudhun  ing  wiwitan.Ora  kaya  tetes  insulin  sing
dipeksa.Minyak kasebut mung mlebu lan nindakake apa sing dakkarepake minangka mlumpat
miwiti kabeh organ lan mbantu ngresiki getih lan uga duwe hubungan sing apik karo sistem
saraf lan aku yakin otak sampeyan duwe rasa sing luwih apik kanggo awak. liwat saluran iki lan
ngerti  ngirim kabeh kabisan marasake awakmu alam kanggo bagean ditekan.(Ing kasusku,
pankreas, ginjel, lan getih.) Saiki elinga yen iki mung teoriku lan aku dudu ilmuwan, aku mung
mikir  babagan  cara  kerjane  kanggo  aku  lan  cara  sing  paling  apik  kanggo  nyalahake  efek
kasebut.Iku  apik  kanggo  nyimpen  jurnal  lan  mriksa  kesehatan  rutin  lan  tes  getih  kanggo
nandhani  kemajuan  sampeyan.Sawise  A1C sampeyan  dipriksa  lan  fungsi  ginjel  luwih  apik,
sampeyan bakal ngerti yen sampeyan ana ing jalur sing bener lan banjur tetep ing level sing
sampeyan lakoni lan ora ana cara sing kuat kaya tekan kono.Mesthine mung mbutuhake dosis
konstan sing sithik lan owah-owahan nutrisi gaya urip sing ora asing karo diabetes.(Aku butuh
kira-kira nem sasi kanggo pindhah saka A1C saka 11 mudhun menyang 7 lan sawetara njiwet
liyane  ing  diet  lan  olahraga  kanggo  bump menyang  kisaran  5.(Olahraga  akuatik  ora  duwe
pengaruh lan apik banget kanggo aku). Anthony

"Aku nggunakake 1 gram lenga saben dina kanggo neuropati perifer degeneratif sing abot lan
lega banget!" Laurie

"Bojoku wis ngonsumsi ganja pirang-pirang taun lan minyak RSO bubar, amarga diabetes.Iku
ora  mung wis  stabil  gula  getih  nanging  uga  REVERSING penyakit  ginjel  Nemen.Dheweke
didiagnosis tahap 3 CKD lan dheweke nyetel dheweke supaya kadhaptar ing dhaptar donor
ginjel.Dheweke wiwit ngonsumsi tincture lan lenga RSO lan saiki ana ing tahap 1 CKD.Dokter
ngandhani yen iki  ora mungkin.Kita nyingkirake dokter kasebut lan entuk sing anyar!Minyak
RSO uga wis  ngedhunake tekanan getih,  nyetabilake anemia lan  Retinopati  Diabetik  (saiki
mesthine wis wuta, ujare Western Medicine).Matur nuwun marang Roh Agung kanggo tanduran
ganja  sing  apik  lan  kabeh  sing  diwenehake  !!Matur  nuwun  Rick  Simpson  amarga  menehi
informasi babagan cara nggawe Minyak Esensial Ganja lan testimoni sing nindakake! Julie

"Pasanganku  duwe jinis  1  lan  mangan sekedhik  lenga  mbantu  nyetabilake  tingkat  gula.Iku
pancene Hadiah…” Spaceleaf

"Aku nggunakake 4 metformin lan 4 diamicron saben dina, gula getihku 12% sawise tes gula
getih cepet 12 jam.Dokterku, katon rada kuciwa, ujar, "Inggih, sampeyan ora butuh pil maneh
kanggo  diabetes  sampeyan."  9  sasi  sawise  tamba.Kabeh  gejala,  ginjel,  atritis,  kolesterol,
tekanan getih, kabeh luwih apik ing lenga banjur ing pil.Iku mukjijat.

Gula  getih  saya mudhun kaya watu  ing  sekitar  minggu kaping  6  tamba kasebut.Sawijining
wengi aku tangi koyo lucu, gula getihku kurang saka 4%, 3,2%.Aku mandheg njupuk 8 pil saben
dina kanggo diabetes jinis 2.Iku 17 sasi kepungkur.Ing kabeh aku ing 15 pil  dina, saiki  ora
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ana.Dadi, Michael, nindakake perawatan tingkat cure.3 sasi, 60 gram [tindakake pandhuan ing
situs Rick], diabetes sampeyan bakal ilang. Petrus

"Minyak  ganja  minangka  siji-sijine  perkara  sing  bisa  mungkasi  rasa  lara  neuropati.Malah
Oxycontin ora bisa ngilangi rasa lara kaya CBD ing lenga ganja sing dicampur karo krim.Iki
minangka  tanduran  sing  apik  banget  kanggo  macem-macem  panggunaan  medis,  lan
pungkasane wong ngerti. Fetter

"Rick ora langsung nylametake aku saka nasib sing luwih ala tinimbang pati sawise apa sing
daklakoni karo spesialis jantung.14 wulan, luwih saka 22 tes beda ing 4 rumah sakit lan pusat
med."Sampeyan  skenario  paling  awon,  1  sisih  atimu  mati,  sampeyan  bisa  uga  kudu
transplantasi  jantung."  Banjur  sawise  14  wulan  ora  bisa  nindakake  tes  maneh,  dheweke
nindakake bypass.

2 taun mengko aku mlebu kanggo tindakake saka cardiologist anyar sing ngandika, "Ora ana
karusakan kanggo atimu babar pisan, sing ngomong sampeyan ana karusakan lan sampeyan
duwe serangan jantung?Kuwi ora bener.” Aku diputer kanggo bajingan.Dadi nalika doc ngirim
aku menyang spesialis diabetes sing ngirim aku menyang spesialis ginjel, aku luwih seneng
turu  ing  bank  salju  banjur  pindhah  menyangapa  maneh  spesialis  kesehatan.Banjur  lenga
teka.Saiki aku luwih sehat tinimbang 20 taun kepungkur.” Petrus

"Aku wanita  umur  79 taun lan  manggon ing Prancis.Aku pengin  nuduhake karo sampeyan
pengalaman  pribadi  karo  lenga  hemp.Bojoku  Jerome  wis  sawetara  sasi  kepungkur  balung
tailbone lan hip amarga tiba.Wiwit nalika iku kabeh salah, nandhang lara banget lan sangsara
banget nglayang ing dheweke.Putuku ngandhani yen dheweke ngerti  obat alami sing efektif
banget sing bisa mbantu sampeyan ing kahanan sing lara iki.Kita nggunakake lenga hemp ing
tatu lan waras nanging abuh, lan menehi cublak jumlah cilik saben dina.

Aku kudu ngomong sing Recovery iki apik tenan, nanging ana mergo sampeyan kudu ngerti,
bojoku dawa ago nandhang sangsara marga saka impotensi erectile aku mutusaké kanggo
menehi  saliyane  lenga,  aplikasi  iku  ing  zakar,  asil  paling  apik  tenan.  Aku  wis  katon  ing
saindhenging gesang kawula, saiki bojoku sampurna saged gadhah kuat jinis kaping pirang-
pirang dina, plus ukuran zakar kanggo nindakake akeh ing mundhak kanggo ukuran aku bojoku
nalika  aku  isih  enom.Iku  bisa  uga  koyone  mboten  umum kanggo  wong umur  aku  menehi
paseksi iki,  nanging aku kesehatan minangka penting minangka apik jinis urip.Matur nuwun
Rick." Rochelle

--  Matur  nuwun,  Rochelle.Ya,  kesehatan  penting  kaya  urip  seks  sing  apik,  lan  ya,  lenga
nindakake apa sing sampeyan jelasake.JB

“Garut apa sing mbantu impotensi lanang, JB?Wong lanang kudu ngerti iki...” Tomas

--  Pitakonan  sing  apik,  Tomas.Cukup  bukak  situs  review galur  lan  goleki  galur  kanthi  efek
afrodisiak  sing dilaporake.Banjur  entuk  sawetara,  nyoba kanthi  ngrokok,  lan  yen sampeyan
seneng  efek  kasebut,  gawe  lenga  lan  gunakake.Semono  wae.Sawetara  galur  nggawe
sampeyan hornier tinimbang liyane lan sawetara kombinasi galur bakal luwih efektif tinimbang
kombinasi  galur  utawa lenga liyane.Mekaten ingkang saged kula  aturaken sakmenika.Coba
lenga,  yen  ora  duwe  efek  sing  sampeyan  goleki,  gawe  utawa  entuk  batch  liyane  nganti
sampeyan nemokake sing bener.Mekaten kedahipun.JB

"Sikilku krasa luwih apik tinimbang apa wae ing sepuluh taun kepungkur amarga neuropati."
Leon

"Aku bakal ujar manawa ana kemungkinan masalah kesehatan mental sadurunge nggunakake
ganja; yen rasa ora nyaman saka penyakit mental nyurung dheweke kanggo nyoba lan ngobati
dhewe.Aku  duwe  C-PTSD,  lan  kecanduan  aktif  saka  (paling  ora)  12  nganti  aku  resik  ing
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33.Yaiku  5,5  taun  kepungkur.Aku  nyoba  meh  kabeh  obat  sing  aku  bisa  amarga  aku  ora
rumangsa "bener".  Dadi resik kanggo aku tegese obat-obatan kejiwaan lan rehab lan terapi
sawetara taun.

Sawise nemokake ganja (maneh)  setahun lan  sawetara  kepungkur,  lan  digunakake kanggo
masalah disk, aku kaget amarga aku ora butuh sawetara obat psikiatri sing wis diombe paling
ora 3 taun.Aku uga didiagnosis diabetes jinis 2 sakcepete sadurunge nemokake ganja medis.Iki
minangka asil  langsung saka sawetara obat  psikiatri!Saiki  aku duwe gula getih  reguler,  lan
nyoba ngilangi 2 obat pungkasan (anti-depresan sing kudu diilangi alon-alon) sajrone 2 taun.
Jenn

"Aku  uga  duwe  diabetes  jinis  2.Nggunakake  ganja  saben  dina  ngidini  aku  mandheg
nggunakake sawetara obat resep sing bener-bener mateni aku saka njero.Owah-owahan iki
menehi kula energi lan koyo mati kajelasan aku wis suwe ora duwe.Tambah energi tegese aku
pancene WANTED kanggo mlaku-mlaku.Aku wiwit pindhah menyang kelas aquafit.

Nggawe sawetara  owah-owahan  sing  gampang kanggo  dietku.Siji  owah-owahan  yaiku  aku
wiwit mangan luwih akeh ganja.Biasane ing wangun coklat digawe karo ganja infused lenga
klapa  (lenga  super  sehat,  banget  ono  gunane  kanggo  detoxing  ati  lan  aiding  ing  bobot
mundhut).

Ing taun pisanan nggunakake ganja  saben dina,  aku ilang luwih saka 40 kilogram.Aku wis
gained sethitik bali, nanging akuAku ora kuwatir babagan iki amarga aku ngerti aku saiki saya
stres,  lan  kanthi  nggunakake  (utamane  mangan!)  ganja  saben  dina  awakku  bakal  seneng
ngurus dhewe, kaya sing dirancang. Jenn

"Aku ora ngerti yen sampeyan ngerti iki, nanging ing taun 2011 diabetes saya ala, ginjel saya
bocor  12  gram  protein  saben  dina,  dhengkul  saya  lara  banget  nganti  meh  ora  bisa
mlaku.Tendon aku nyuwek ing pinggul ing 85 bali karo pain meh unbearable.Aku 220 lbs.Dokter
ngirim aku menyang spesialis diabetes sing ngirim aku menyang spesialis ginjel.Aku malah ora
bisa main gitar maneh.Aku mandheg ngrawat.

Aku sawetara riset sawise mike ing kirim iki marang kula sawetara wong jenenge Rick Simpson
nambani Bunch saka wong kanker karo lenga pot.Aku panginten bsnanging aku nyawang.Lan
ngerteni manawa uga bisa digunakake kanggo diabetes jinis 2 - apa sing dakkarepake.

Aku tindakake pituduh Rick Simpson kang wis ing situs carane nggawe lan pinten njupuk etc.iku
digawe kula lara, Aku panginten aku wis flu, Aku terus mengkono, lan watara 6 minggu tingkat
gula getih saya dropped aku mandheg njupuk 8 pil dina aku lan gula getih tetep ing target.

Aku ilang 30 lbs, punggungku ora lara banget.Aku mlebu kanggo mriksa 3 sasi lan dhokterku
ngadeg ing kono kanthi rahang mbukak.Kabeh vitalku normal.Iku 2 taun kepungkur, aku 173lbs
gula getih isih normal ora ana pil. ginjel wis dadi luwih apik." Aku ora pain ing dhengkul utawa
bali kajaba aku overdo iku, nanging bali menyang normal sawise sawetara dina.Aku meh ora
ngrokok ganja maneh, aku ora seneng ngrokok.Kuwi lenga kanggo aku.” Petrus

"Ora  yakin  sampeyan  ngelingi  aku,  aku  njupuk  1  g  /  dina  kanggo  neuropati  idiopatik  sing
abot.Nimbali High Noon ing sawijining dina, Rick lan Janet ngandhani aku supaya aku tetep
nganyari ...3 sasi ing lan aku kaget wengi iki ...lungguh ing kursi, dumadakan temen maujud
sing asu ing ngisor kula, aku wis petting dheweke kanggo, Aku ora ngerti suwene, karo mburi
calves sandi.LAN Dheweke Kroso LEMBUT!!!Aku wis ngalami telung prosedur bedah ing ngisor
dhengkul sajrone 10 taun kepungkur tanpa anestesi, amarga aku ora bisa ngrasakake.Salah
sawijining operasi kasebut yaiku BIOPSY SARAF SURAL!Sing kaget lan nggumunake wong !!"
Laurie

"Lenga RSO pancen nggumunake kanggo aku, aku wis bisa mangan maneh, rasa laraku wis
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bisa diatasi saiki, lan ora ana narkotika, aku duwe pirang-pirang masalah akeh banget jeneng,
narkotika ngganggu adhesiku sing wis atiku macet, para dokter ora bakal nindakake apa-apa
kajaba  ana  alangan,  aku  durung  bisa  mangan  apa-apa  kajaba  cairan  nganti  rong  dina
kepungkur,  4  dina  ing  RSO,  aku  duwe  roti  lapis  keju  panggang  lan  wingi  setengah  tuna.
sandwich, para dokter ora bisa nindakake apa-apa kanggo aku, mula aku dhewe, bobote 110
kilogram lan iki dudu bobot normal utawa bobot sing sehat kanggo aku, aku wis mudhun nganti
98, kanthi obat-obatan, dheweke nindakake. nggawa kula munggah karo sendok teh feed, 24/7,
apik banget, luwih seneng mangan panganan kaya kita iki dimaksudaké kanggo ...Mbebasake
tanduran sing diparingake Gusti Allah marang kita...” Joyce

“Kaleresan.Tingkat gula getih saiki ing kisaran normal lan aku wis ngilangi 2000 mg Metformin
sedina lan saiki mangan meh nol gluten lan nonton dietku.Ora ana omong kosong tanpa lemak,
utawa omong kosong diet, utawa panganan Weight Watcher beku.Apa sampeyan ndeleng isi
sodium ing panganan beku kasebut?Ngagetake!” Cheshire

-- Apa sampeyan seneng rasa panganan kasebut nalika sampeyan nyoba ing lenga?JB

"Aku ora seneng karo dheweke, nanging wiwit lenga utawa umurku, aku dadi sensitif gluten.Aku
duwe migrain liyane, flare fibro luwih, kukul, kram weteng, kanggo sawetara jeneng.Plus sodium
ndadekake kula  abuh kaya balon.Wiwit  dadi  utamane pangguna ganja lan  lenga,  aku saiki
mangan luwih akeh hemp, woh lan sayuran, kurang lemak, kurang jamu ing panganan.AKU
KANGEN!Nanging, inggluten related pangan kaya pasta lan roti, Aku LOVE ora ketompo yen
ing lenga utawa ora.Akibate awakku ora seneng lan aku ora apa-apa. Cheshire

"Halo  Greg,  aku  duwe  tagihan  kesehatan  sing  resik  ing  kandung  kemih.Mangkono
pangandikane  dhokter  thanks  kanggo  Chemo.Dheweke  kandha  yen  aku  saiki  wis  remisi
total.Nanging sejatine aku njupuk total 19 gram RSO wiwit tanggal 13 Oktober 2012 lan mati lan
dina Kamis tanggal 19 Desember 2012.Mlaku menyang ruang lingkup penis liwat prostat lan
menyang kandung  kemih  lan  saiki  duwe remisi  total  kanker  kandung kemih.Kabeh  jambon
sehat  lan  ora ana tandha kanker.Dokterku ngomong yen aku kaya ora tau ngalami kanker
sadurunge.Dheweke kaget carane aku katon apik.Aku isih nglawan narkotika iki lan ngerti yen
RSO  bisa  mbantu  aku  ngilangi  pil  kasebut  sadurunge  aku  mlebu.Isih  ngarep-arep  kanggo
nyuda kista ing saben ginjelku uga, tengen lan kiwa.

Obat  turu  saya  wis  dipotong  banget  ing  sawetara  wulan  kepungkur  lan  aku  uga  mateni
Cymbalta saiki lan wis nyuda Baclifin, Lyrica lan OXYCOTIN uga lan isih nyoba ngilangi kabeh,
sing nggumunake Dokterku Sepira Cepet. Aku nglereni maneh lan carane iki bakal menehi kula
kasempatan kanggo duwe LIFE Luwih NORMAL.

Aku kredit udud mariyuana medicinal kanggo tetep kula urip liwat bagean narkotika iki gesang
kawula.Dhokter nulis aku wis suwe.RSO iki wis ngidini kula kanggo miwiti gain bobot sawise
ngengingi kabeh-wektu kurang saka 135 ing 6ft dhuwur Oktober pungkasan lan aku saiki bobot
149 - sing GAIN 14lbs, mung nalika aku njupuk RSO.Punggungku sing kaku wis suda amarga
lara lan aku uga duwe gerakan luwih akeh sajrone sawetara wulan kepungkur, SURGERI gulu
uga ditahan wiwit musim gugur iki wiwit asupan RSO.

Artritis psoriatik ing sikilku uga saya suda lan aku ndedonga supaya ora nembak steroid maneh
ing  sikilku  lan  ndedonga  sing  padha  kanggo  punggungku  uga  tembakan  steroid  epidural
pungkasan ing balung mburiku pungkasane tiba lan ngarep-arep rasa sakitku.  tingkat  tetep
mudhun kanggo nyegah liyane saka kedaden.

Dokterku ujar  yen awakku ora  bisa  nangani  maneh (YEN AKU INGIN URIP)  perdagangan
tembakan lan pil kanggo kualitas urip.BULLSHIT, aku ngomong.Njupuk RSO kanggo mbantu
kabeh penyakit lan nyuda obat nyeri lan mateni kanker ing salawas-lawase.Aku wis ora njupuk
akeh banget lan ora suwe banget yen bisa nindakake iki ing wektu cendhak kanggo kula, mung
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mikir yen kabeh donya bisa ngerti bab iki.Obate Gusti Allah!!!” Tony

"Bapakku  didiagnosis  kanker  pankreas  6  wulan  kepungkur.Sajrone  kemo,  nyebar  menyang
ginjel lan paru-paru.Dheweke duwe bintik-bintik ing endi wae lan saya cepet banget.Aku maca
babagan  lenga  lan  mutusake  yen  dheweke  ora  duwe  apa-apa.Kita  nggawe  sawetara  lan
dheweke  wis  nindakake  saben  dina  telung  sasi.Asil  saka  scan  teka  liwat  wingi.Dokter
gumun.Kanker pankreas wis nyusut  lan bintik-bintik liyane wis ilang.Bapakku luwih apik.Ora
mual, bobote saya tambah, ora turu sedina muput lan metu maneh.Pancen apik tenan.Kita wis
liwat rembulan." Lisa

-- Apik, Lisa, nanging ora ana maneh scan, mung lenga.Sampeyan pancene ora mbutuhake
scan karsinogenik kanggo ndeleng manawa dheweke sehat.Kaya sing diomongake, sampeyan
ora bakal kelangan apa-apa, mula aja kelangan game iki kanthi mindai sing ora perlu sing bisa
dadi luwih elek.

Efek radiasi akumulasi ing awak.Kurang mindai pasien kanker luwih apik.Iku mung akal sehat,
ora  liya.Umumé,  luwih  becik  mangan  lenga  60g  liyane  nalika  sampeyan  ora  yakin  yen
sampeyan sehat 100%.

Kajaba  iku,  kabeh  tes  lan  kunjungan  menyang  dokter  biasane  nggawe  pasien  gugup  lan
nggawe stres.Kaku lan kuatir angel dihindari nalika nandhang lara, mula aja nganti kaku lan
kuatir - lan lenga bisa mbantu stres lan kuatir luwih apik tinimbang zat liyane sing dakkenal.JB

"Aku wis nggunakake ganja pirang-pirang taun kanggo diabetes.Aku tansah felt kaya omong
kosong.Ing kulawarga ing sisih ibuku diabetes ana ala,  mundhut saka sikil,  sikil,  mripat  lan
banjur  mati.Bulik,  pakdhe,  mbah.Lan  ibu  kabeh  wis  tiwas  saka  diabetes.Ibuku  umur  55
taun.Umurku dina iki.Adhiku sing enom ing kene luwih saka 570 saben dina, 3 tembakan saben
dina, nanging kanggo aku, ora ana diabetes, nganti pirang-pirang taun.Aku cukup sehat.

Kanca apik, umur 70-an.Kira-kira pitung sasi kepungkur teka menyang kula.Nilai dheweke ana
ing pertengahan 500-an,  dheweke lara banget.Inggih,  sawise kang digunakake RSO, mung
saka  trimming,  kang  mudhun  kanggo  180s.Mung  sawetara  sasi.Infused  karo  lenga  hemp
dijupuk rong kapsul dina.Saiki  dheweke bali  mburu, mancing, lan motong kayu.76 taun, lan
dheweke katon  luwih  enom 15  taun.Aku ngerti  sejatine  ganja  dadi  sebabe aku ora  njupuk
gambar dina iki.Aku isih bebas diabetes.Aku mung siji  ing kulawarga.Muga-muga mbakyuku
bisa nyekolahke awake dhewe, rasane dadi luwih apik.Kaya njupuk Grizzly saben esuk. Ron

"Aku bisa ngomong kanthi nyata, yen ing kasusku, kombinasi lenga ganja lan ngalih menyang
madu minangka pemanis wis  nyuda tingkat  gula menyang tingkat  sing bisa ditampa (maca
normal).Aku mung kudu nggunakake sing padha karo jumlah babagan ukuran beras dawa.Aku
nandhang sangsara marga saka neuropati periferal, insomnia, gulu nemen lan joints pain, ati
crappy  (sing  istilah  medical  ketoke),  count  platelet  kurang,  EBV  kronis,  lan  luwih  gedhe
tinimbang limpa kothak roti.Aku ora bisa (ora aku bakal) dilakokno tanpa kemungkinan nemen
aku bakal exsanguinate.

Saiki aku ora bakal nyaranake wong liya nindakake iki, nanging aku wis lara suwene sepuluh
taun.Dadi  luwih  elek  amarga  luwih  akeh  obat  lan  prosedur  sing  ditindakake.Akhire  aku
ngomong  "CUKUP".Ora  OTC,  ora  ana  obat  komersial,  kabeh  herbal  utawa  panganan.Aku
nggunakake ND kanggo njaluk tes kanggo kula, banjur aku pindhah liwat karo dheweke lan bisa
njaluk  modalities  disaranake.Nanging!Aku  duwe  tembung  pungkasan.Lan  aku  luwih  apik."
Hoody

"Diabetes jinis  1 mangan utawa ora gula getih saya mundhak cepet.Wiwit  aku nggunakake
lenga, gulaku tetep normal.Kanggo pisanan wiwit aku entuk ing 20 tes a1c saiki 6.8. Eugene

"Aku duwe kanca, luwih saka siji,  nanging gulane 20+.Kita ngrokok suwene 35+ taun, mula
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entuk  lenga.Ora  ana  sing  ditindakake  dening  dokter.Gula  dheweke  saiki  10.Isih  dhuwur,
nanging dheweke seneng Pepsi. Donald

"Lenga wis mateni rasa lara amarga balung lan paru-paru sing saya kuwat saben dina!Lan aku
mung miwiti lenga bubar!Aku loro gumun n matur nuwun!” Evergreen

“Pancen  nggumunake.Iku  tanduran  ajaib.Kayane  nyoba  normalake  sistem  sampeyan  ora
preduli apa sing salah. Zed

"Bojoku ora duwe neuropati maneh ing sikile.Kita padha metu saka lenga udakara rong wulan
kepungkur  lan  sajrone  20  dina  neuropati  wiwit  bali  sawetara  dina  pungkasan.Patang  dina
maneh ing lenga lan ora luwih pin lan jarum.Dheweke ora duwe tekanan darah tinggi maneh lan
wis  ilang meh 30 kilogram,  mung kanthi  nambah minyak ganja ing  rutinitase.Dheweke uga
duwe fibrilasi atrium.Ora ana arrhythmia wiwit miwiti lenga. Sobat

"Gulaku  ora  bisa  dikontrol.Aku  nggunakake  jumlah  insulin  maksimal  lan  obat  oral  ora  ana
gunane.Aku wis gained ton saka bobot saka pangobatan iki lan sengsara.Aku wiwit nggunakake
lenga, munggah tetes demi tetes, nguji getihku 8x dina, kanggo mesthekake yen aku ok.Iku
bisa!Ing  dosis  entheng,  gula  saya  mudhun  menyang  normal.Rong  taun  mengko,  aku  urip,
dropped 67 pound, ora owah-owahan diet, lan bantuan Rick.Yen nomerku mundhak (kadhang
aku ala) aku mundhak. Janet

“Halo Pak Simpson, kula Aaron, umur kula 17 taun.Aku wis nggunakake lenga resep sampeyan
kanggo mbantu diabetes jinis 1.Aku kudu njupuk patang injeksi insulin saben dina kanthi dosis
dhuwur, nanging amarga aku wis nggunakake resep minyak sampeyan, aku mung kudu njupuk
siji ing wayah wengi lan aku bakal matur nuwun.Ora akeh manungsa kaya sampeyan ing planet
iki, lan saiki sampeyan duweliyane supporter konco sampeyan.Matur nuwun, Harun"

"Kanggo tujuan narasi iki, jenengku Alexis.Aku diabetes wiwit taun 1994.Ing musim gugur 2010,
sikil  kiwa  saya  nandhang  ligamen  sing  ambruk,  lan  perawatan  medis  ora  ditindakake  lan
perawatan sing sithik sing daktampa ora bisa ditindakake.Aku dilaporake yen ana sikil Charcot
sing biasane ora dingerteni, utamane ing fase akut, nganti ana komplikasi sing abot.Pangenalan
lan  diagnosa  awal,  imobilisasi  langsung  lan  program  perawatan  pencegahan  bisa  nyuda
morbiditas sing ana gandhengane karo komplikasi neuropati diabetes sing ngancurake iki.Yen
ora dikelola kanthi bener, sikil Charcot bisa nyebabake akibat sing mbebayani kalebu amputasi.

Ing Desember, aku duwe lara ulcerated ing ngisor sikilku sing abuh banget.Sawise nggoleki
perawatan ortopedi sing cepet, dhokter kasebut kanthi cepet didiagnosis minangka "Charcot
kronis kanthi osteomielitis." Sikilku ana kanthong udara lan infèksi serius ing balung.Dheweke
ngandhani yen mung perawatan sing bisa ditindakake yaiku amputasi sikil langsung.Aku lara
banget  sacara  fisik,  emosional,  lan  spiritual.Dokter  menehi  kula  seminggu  kanggo  ngatasi
masalah psikologis.Aku diwenehi kursi rodha kanthi instruksi bantalan tanpa bobot ing sikilku.

Kita kabeh ngerti  Gusti Allah tumindak kanthi cara sing misterius lan nggumunake.Dheweke
nggawa aku loro "malaikat penyembuhan" manungsa karo obat-obatan sing wis disedhiyakake
biyen.Kanthi ora ana apa-apa, kajaba sikilku, aku njupuk obat kasebut, kanthi tresna digawa
menyang  aku,  kanthi  sublingual  lan  ditrapake  langsung  menyang  tatu  sing  mbukak.Ing
pungkasan minggu, aku, lan wong-wong sing ngrawat aku, bisa ndeleng perbaikan mung saka
njaba  tatu.Nalika  aku  ndeleng  dhokter  maneh,  dheweke  menehi  aku  minggu  liyane  kanthi
sawetara rekomendasi babagan apa sing kudu diwaspadai sing diarani minangka "OMG ...".Aku
setya terus ngatur dosis obat sing disaranake.Aku wiwit krasa luwih apik, lan sing luwih penting,
lara ulcerated wiwit mari.Ing wulan April aku diijini mlaku mlaku 10 menit saben dina.Prosedur
bedhah cilik dibutuhake kanggo mbusak sawetara massa balung sing rusak.

Aku  terus  ngobati  obat  kasebut,  lan  dhokterku  optimistis  kanthi  ati-ati,  supaya  bisa  njaga
sikilku.Infèksi ing balung saya serius banget, lan bakal njupuk sawetara wektu kanggo mbusak,
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nanging wis mari.Saiki, dhokter nimbang kemungkinan operasi konstruktif  ing sikilku sajrone
taun yen terus saya apik. Alexis

"Aku salah siji  saka kanca"  Alexis  "sebutake.Aku wis ngirim link menyang postingan iki  lan
dheweke  bisa  uga  pengin  mbukak  awake  dhewe  nalika  ndeleng,  aku  bakal  nyerahake
dheweke.Aku wis suwe dadi panyengkuyung legalisasi mariyuana kanggo tujuan rekreasi lan
aku ngerti manawa bisa nyuda rasa lara lan kuatir kanthi efektif.Nanging mung ing 8 utawa 9
wulan kepungkur aku wis ngerti babagan kekuwatan ganja.Nalika aku ngobrol karo Alexis ing
wulan  Februari  lan  dheweke  ngandhani  babagan  amputasi  sing  diusulake,  aku  wis  nonton
Rick's  "Mlayu  Saka  Cure”  video  nanging  pancen  mamang.Aku  lan  mitraku  wis  ngrembug
babagan  kemungkinan  nggawe  minyak  rami  lan  nyoba  minangka  obat,  lan  kanca-kancane
Alexis katon minangka calon utama.Dheweke setuju,  lan kita nggawe batch saka lenga ing
wengi  lan  wiwit  administering  dina  sabanjuré.Asil  awal  janjeni  nanging  aku  isih  mamang
banget.Nanging kaya sing dakkandhakake marang Alexis,  "Apa sing kudu sampeyan ilang?
sikilmu?dhokter wis arep njupuk!” Aku tau bangga saka dina dheweke mlaku menyang kamar
urip.Lan  sanadyan  amarga  operasi  dheweke  maneh  ing  kursi  rodha  kanggo  sawetara
wektu.dhokter dheweke wis marang dheweke sing iku "prioritas ndhuwur" kanggo Alexis nari ing
wedding  dheweke  sabanjuré  Mei.Iki  saka  wong  sing  pengin  ngethok  sikile  patang  wulan
sadurunge. Booth

"Matur  nuwun  Rick,  aku  nggawe  lenga  kanggo  nulungi  wong  sing  ora  ngerti  babagan
kemampuane.Kasus siji - diabetes ing dialisis, 5 dina seminggu, 6 jam saben wektu.13% fungsi
ginjel lan nyeri gedhe.Nyeri wis ilang ing dina pisanan.Telung sasi menyang perawatan mudhun
kanggo  2  kaping  minggu  ing  dialisis,  3  jam.Lan  54% fungsi  ginjel  bali.Limang sasi  sawise
perawatan ora ana maneh dialisis lan 98% fungsi ginjel bali, lan ora ana maneh resep obat
nyeri lan urip maneh sawise 25.taun neraka.Oh ya, ora ana biaya kanggo lenga lan aku seneng
saben menit bisa nulungi dheweke.Wong liya sing diobati uga sukses sing padha, mula matur
nuwun amarga wis nglilani aku dadi bagian saka iki. Dan

"Bojoku nandhang diabetes jinis 2 lan wis ngonsumsi ganja lan wis dikurangi saka 3 tembakan
sedina,  kajaba  5  unit  ing  wayah  wengi  dadi  5  unit  ing  wayah  wengi,  saengga  bisa
mbantu.Dheweke mung njupuk sewulan setengah.” Gladys

“Aku uga wis nambani wong 5.Kanca-kancaku.Diabetes jinis 2.Kanker ovarium.Obesitas.Kanker
kulit.Lan ngobati penyakit esuk sing abot HGG.Aku nggawe dhewe.Ing latar mburi omahku.Aku
mulang bocah 4 taun.Aku ngerti sepira pentinge.” HempGirl

Pencernaan lan Penyakit Crohn
"Lenga kasebut mbantu penyakit Crohn.Iku mungkasi inflammation ing usus.Aku duwe tumor
lan 1/3 saka ati lan gallbladder dibusak sadurunge aku ngerti babagan lenga.Saiki lenga wis
waras kabeh ora becik sawise efek chemo kanggo hep C lan operasi.Aku wis ilang 18 lbs lan
aku rumangsa apik. Michelle

"Aku diwenehi  jumlah cilik  kanggo nyoba.wah.Aku mangan kaya wis pirang-pirang taun ora
mangan!Napsu saya bali!Saiki aku ngerti manawa ora murah nanging bisa digunakake kanggo
macem-macem masalah.Matur nuwun!” Danny

"Aku wis nemokake perkara sing padha!60 pound luwih saka setahun kepungkur saka 205.Saiki
aku bali  menyang 180 lan  stabil.Aku njaluk  pancen ravenous,  lan  ora mung munchies.Aku
bener mangan siji meal lengkap dina saiki.sadurunge?2 cokotan lan aku pengin ...Ayo, aja dadi
grafis banget." Hoody

"Lan mesthi owah-owahan diet uga disebabake dening RSO ...Aku ngidam panganan sing luwih
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sehat tinimbang saiki ...Aku duwe masalah coklat ... saiki 1 Piece wis cukup lan aku ora perlu
sing paling wektu!!!Aku pengin mangan sehat, URIP sehat!!!” Laurie

"Ing Forum Penyakit Crohn, aku rumangsa "diganggu" kanggo ngerteni apa "RSO" iki.Lan mung
rong  minggu  sawise  iku,  nylametake  nyawaku,  lan  ditindakake  saben  dina.Katutup
12/29/12.Urip disimpen 1/11/13. Sarah

“Muga-muga kowe ora ketutupan, aku nemoni kowe!Aku glethakaken ing amben sasi karo raos
yakin  pati  liwat  awak,  kaya aku wis felt  sadurunge.Mung 2 minggu sadurunge aku ketemu
jeneng sampeyan lan kerja ing forum Crohn.Wong iki mbaleni jeneng sampeyan nganti kaping
pirang-pirang aku meh rumangsa "dibully" kanggo njupuk jeneng sampeyan.Sedhela mengko
aku nggoleki jenengmu lan lengamu.Akeh informasi teka munggah aku miwiti karo radio internet
talk  show disebut  "Red Ice  Radio"  lan  rekaman saka Interview karo  Rick  ing  subyek saka
lenga.Bareng wis rampung, aku nangis.Aku mulih lan ngandhani bojoku kabeh.

FF nganti  Jan.11  dinané  aku  kuduné  mati.Bojoku  mung  tuku  apa  sing  dibutuhake  kanggo
nggawe minyak tanggal 10, lan duwe rencana nggawe minyak sajrone sedina.Tanggal 11 esuk
aku krasa lara...kaya biasane esuk-esuk.Lelara kasebut saya cepet lan kuwat.Aku glethakaken
ing amben kanggo mati ... Aku ngerti iku ala nalika aku ora bisa nggawa dhewe kanggo nelpon
bojoku ing karya.Tekan omah, dheweke langsung ngobong lenga.Aku mangan werni ukuran
oatmeal lan bisa aran awak bali watara ing jam aku mangan werni liyane lan 2 jam sawise aku
bisa mlaku dhewe kanggo jedhing.Esuke aku meh ora ngrasakake gejala saka dina sadurunge,
lan lunga kerja!(minggu-mburi proyek-alon lan gampang) ing 15 aku dijamin lan ekstra dina lan
menit pungkasan iki takon kanggo nutupi liyane minggu.Aku bakal ngandhani jagad babagan
RSO!

Aku kelalen kanggo sebutno sing aku duwe penyakit Crohn kang, colitis lan Burns bio-kimia
(apendiks bocor) saka paru-paru mudhun.Apendiksku bocor suwene 5 1/2 wulan pungkasan
Desember.2008 nganti 19 Mei 2009.Mbusak 1 galon sampah infèksius.

Aku wis njupuk lenga iki saben dina saiki kanggo 39 dina ing oat meal gandum ukuran bal 3x
dina.Aku ora butuh obat maneh lan meh ora ngrokok.Aku uga ngombe jus Aloe Vera 95%.Iku
ndadekake lenga bisa luwih apik.Aku log kabeh.Aku ora bakal njupuk bahan buatan wong liya
maneh. Sarah

"Pot minangka siji-sijine obat sing meksa penyakit  Crohn sing abot  dadi remisi.Obat ganja."
Alicia

"Nalika aku ujar  ganja  nambani  Crohn's,  maksudku.Aku urip  30 taun karo penyakit  iki,  ora
dingerteni kanggo kula, lan ketemu mung sawise aku metu saka kabeh nggunakake mariyuana
rekreasi metu.Iki minangka hiatus sing dawa, lan Crohn'sku ora bali menyang tingkat sing bisa
dikontrol  nganti  aku nerusake nggunakake ganja.Originally aku iki  mung matèni mual sandi,
nanging banjur ketemu mbantu dening Crohn kang.Ora noleh mburi!” Sean

“Apik tenan!Nalika aku kerja ing dispensary, aku begja ketemu wong enom (18) sing wis cukup
maju  Crohn.Dheweke  ora  nggunakake  RSO  nalika  iku,  mung  sawetara  medibles  sing
digawa.Dheweke mlebu kanggo operasi eksplorasi, lan ora bisa nggunakake ganja.Dheweke
lara banget ing rumah sakit, demam, infeksi, kanthi cepet ilang bobot ing pigura sing wis tipis
banget.Doktere pungkasane setuju menehi  tiket  dina supaya dheweke bisa nemoni  kita  lan
njaluk obat.

Doktere  ora  kaget  nalika  dheweke  mlebu  mriksa  dheweke  esuk,  lan  dheweke lungguh  ing
amben kanthi mripat sing padhang lan buntute grumbul, sawise mangan enak ing wayah wengi,
lan  mung  sarapan.Pungkasan  aku  ngomong karo  pasien,  dheweke  mung krungu  babagan
RSO.Aku ora mangu manawa dheweke bakal waras kabeh masalah saka Crohn ing wektu sing
cendhak. Jenn
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"Aku duwe Crohn's.Thanks kanggo Rick Simpson, uripku bali! Kathleen

"Iki ngobati Crohn, aku ngerti langsung.Sampeyan kudu ingest iku.Aku ngrokok kanggo taun
uga  kanggo  relive  pain…  Marasake  awakmu,  ora  teka  nganti  aku  ingested  lenga.Coba,
sampeyan ora duwe apa-apa kajaba penyakit sing ora bisa ditambani. Sara

"Minyak ganja mbantu nambani Crohn supaya aku bisa ngatur!Saiki  aku duwe kualitas urip
maneh thanks kanggo lenga Rick Simpson lan lenga Shona Banda.Aku ora tau bisa nindakake
kaya iki ing wektu iki taun kepungkur ... aku meh ora bisa blanja tanpa wedi kudu nyedhaki
jedhing.Aku kudu terus-terusan mundur saka pertunjukan seni lan pertunjukan lukisan langsung
amarga aku ora seneng karo Crohn.Untunge aku dikenalake karo minyak ganja lan pungkasane
nemokake lenga sing cocog kanggo aku.Aku urip maneh lan tresna maneh ...serius taun wingi
sak iki aku ora iso dolan neng pasar tani...urip nyedot!GAMBIS HEALS!!!!

Maca Shona Banda's ~ Live Free or Die menehi kula kekuatan kanggo ngadeg lan duwe wani
kanggo LIVE FREE lan waras.Waca buku Rick Simpsons!Iku otobiografi  apik banget  kebak
informasi  sing  penting  kanggo  ngerti.Loro-lorone  buku  mbantu  awaken  pikiran  supaya
sampeyan ora kudu dadi bagéan saka wedhus.Sinau bebener.Google iku." Linzy

"Salah sawijining raos paling sing wis suwe ora dakrasakake yaiku ngrasakake rasa anget sing
apik banget amarga mangan jalapenos karo sriracha ing pho…..Tanpa lara ing wetengku!Matur
nuwun kanggo minyak ganja!Aku digunakake kanggo njupuk pain mung kanggo bisa nambani
dhewe  kanggo  pho….piring  favoritku  tau…..Saiki  aku  bisa  mangan  lan  ORA RASA LAIN
amarga lenga ganja mbantu kanggo ngatur penyakit Crohn kang!!!Oh carane aku ora kejawab
rasa  pho  lan  kobong  anget  saka  rempah-rempah  panas!Aku  ora  bakal  mandheg  njupuk
lengaku.Mmm mmm mboten!” Linzy

"Aku  duwe  Crohn  lan  kerjane  apik  banget  !!!Bisa  luwih  apik  tinimbang  pil  apa  wae  sing
diwenehake marang aku. Andrew

"Nambani  kanca  sekamar  kanggo  Colitis  karo  RSO  saiki.Nalika  dheweke  ngrusak  motore
dheweke rusak banget lan ing rumah sakit suwene sasi.Nalika ing rumah sakit, kita dikandhani
yen dheweke duwe massa ing usus besar lan kemungkinan kanker.Dheweke wis nandhang
Colitis wiwit dheweke17 taun, saiki 29.

Sawise wedi mati, lan ora ngerti apa sing kedadeyan, aku ngomong karo kancaku babagan
nyoba RSO.Dheweke nggawe Minyak Rick Simpson kanggo kancaku lan dheweke wis njupuk
wiwit Oktober.Dokter ujar manawa massa wis diatur dhewe, warna normal wis bali, lan dheweke
ora percaya yen kanker.Kita wis èfèktif mungkasi getihen ing guts saiki wiwit Oktober, tanpa
suar siji munggah!Inflamasi minimal.Kita ora bakal mandheg nggunakake RSO ing kulawargaku
!!! Chris

"Aku nggunakake lenga kanggo Colitis.Iku bisa.Mung masalah yaiku aku ora duwe ketegangan
sing tepat, mula aku mumet.Nanging sapa sing peduli, aku rumangsa kepenak." Igor

"Aku duwe kanca sing lara kolitis lan mbantu kanthi apik banget.Padha wong ing saben tamba
genetis  metu  ana  aku,  dheweke  banget  cedhak  tas  clausal.Katon  pirang-pirang  dokter,
Dheweke mbukak banget babagan masalah kasebut, rincian dll.Aku bisa nyoba njaluk sawetara
rincian liyane. Justin

"Aku duwe kolitis saka perawatan radiasi ...narkotika ora ana gunane.Ganja mung siji-sijine sing
bisa nyuda rasa lara. Lee

"Kanggo wong sing ndeleng galur sing bisa digunakake karo Colitis, akeh salib condong Keju
lan Chemdogg sing paling apik kanggo wong sing aku ngerti sing nggunakake." Chris

"Aku wis nggunakake RSO wiwit awal 20 kanggo nyegah Ulceric Colitis saka progressing.Aku
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duwe saluran pencernaan sing normal ing umur 41.Bapakku nandhang pirang-pirang penyakit
Crohn lan miturut pendapatku, lenga sing nyegah aku uga ngalami nasib sing padha. Todd

"Aku nggunakake ganja nalika ngalami diverticulitis, iku mung siji-sijine sing bisa menehi rasa
lega, mbantu nyeri weteng, lan mbantu otot-otot ing weteng ngendhokke, luwih apik tinimbang
obat pereda nyeri sing mung nutupi lara. sedhela!” David

"Aku nggunakake RSO kanggo Crohns uga.Iku wis dadi keajaiban kanggo aku. Bobby

Jantung, Tekanan Darah
"Jantung minangka organ vital lan lenga nyegerake organ vital.Nalika pasien wiwit nggunakake
lenga, biasane nyuda dosis obat jantung, lan umume mandheg nggunakake obat kasebut nalika
rumangsa  bisa  mandheg  nggunakake.Minyak  kasebut  migunani  banget  kanggo  jantung,
nanging aku mikir yen pasien kudu takon karo dhokter nalika njupuk obat kasebut.

Minyak  kasebut  bisa  ngatur  tekanan  getih  lan  ing  sawetara  kasus  arrhythmia  kanthi
efektif.Biasane ngedhunake tekanan getih, mula sing nggunakake obat tekanan darah kudu ati-
ati nggunakake lenga kasebut nganti wis biasa.Kombinasi obat tekanan getih lan lenga bisa
nyuda tekanan getih, mula luwih becik ngawasi tekanan getih nggunakake alat tester tekanan
darah.Ing pirang-pirang kasus, pasien uga bakal nemokake manawa lenga uga nambah denyut
jantung.

Wilayah iki mbutuhake riset luwih akeh, mula pasien kudu ngetutake akal sehat nalika miwiti
lenga,  nanging  uga  kudu  tetep  sesambungan  karo  dokter  amarga  bisa  ngalami  sawetara
masalah kanggo ngilangi obat kasebut.Pasien jantung kudu mriksa kabel listrik ing omah utawa
kerja.Jantung  nglakokake  impuls  elektromagnetik,  mula  kudu  ora  tetep  ing  medan
elektromagnetik sabisa-bisa.

Aku bakal mangan lenga lan uga digunakake ing supositoria.Kanggo aplikasi topikal, ora nate
lara,  nanging  aku  ora  bisa  ujar  manawa  migunani  banget  saiki.Kaya  biasane,  aku  bakal
nggunakake hempkabeh cara bisa.Aku uga bakal kalebu wiji hemp lan lenga wiji hemp ing diet,
wiji lan lenga dikenal duwe efek banget ono gunane ing akeh kahanan jantung.

Yen aku dadi dhokter lan bakal nindakake operasi jantung utawa transplantasi, lan liya-liyane,
aku bakal nyoba kanggo rejuvenate organ kanthi paling sethithik 60g minyak dhisik.Yen 60g ora
bakal nggawa pasien menyang kondisi kesehatan sing cukup, aku isih bakal terus menehi lenga
kasebut.JB”

"Aku  nyuda  lan  mandheg  njupuk  pil  tekanan  getih  amarga  tekanan  getih  saya  mudhun
banget.Sawise  ngilangi  pil  tekanan  darah,  tekanan  darah saya normal.Detak  jantung  katon
luwih reguler lan ora ngganggu, dianggep aku duwe denyut jantung sing ora teratur wiwit lair.
George

"Aku kena serangan jantung sedina sawise ulang tahunku tanggal 2 April 2012.Dokter nyoba
ngomong yen kabeh iku Arthritis, lan mung serangan jantung.Dheweke ora seneng yen aku
nggunakake  ganja,  ana  pukulan  gedhe  ing  kene  antarane  dokter  sing  mung  apoteker  lan
nyurung pil, lan apoteker naturalis, Dokter regku uga mateni aku, aku diblokir 100% ing sisih siji
lan  80%  ing  sisih  liyane,  Aku  panginten  aku  arep  pincang  kanggo,  Aku  njaluk  bantuan
sampeyan minggu kepungkur,  lan mung comfort  aku wis ganja,  isih golek lenga,  aku duwe
atritis, siji iki jarene randha. Edo, Aku Bejo, Aku lunga menyang UGD, padha marang aku wis
stent sijine lan ngenteni apa apa bab liyane, matur nuwun Rick sing mengkono bab gedhe, lan
sampeyan  ngormati  nemen.Hei,  aku  isih  kene,  lan  cathetan  liyane:  Bojoku  ora  menyang
dhokter, ora ngombe, utawa ngrokok, mung nggunakake ganja kanggo kabeh taun.Dheweke
duwe tekanan darah kaya bocah enom, sehat, Gusti mberkahi sampeyan lan kita kabeh, Barbie
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isih toking (@ O@ ) kanggo lara. Barbie

"Asuku sing nandhang gagal jantung kongestif isih tetep lan dheweke uga wis ngombe minyak
wiwit Maret.Katresnan tentrem lan RSO !! ” Jenna

"Tekanan getihku saka 139/99 dadi 114/80, durung nate sedheng iki.Matur nuwun Rick." Jayson

Q.Hai,  aku  duwe  pitakon.Aku  penasaran  apa  ana  testimoni  minyak  mbantu  FIBRILASI
ARTERI?Jinis detak jantung sing ora teratur.Matur nuwun!!!!” Maryam

A.Dear Mary, ya, mesthi.Priksa manawa lenga diprodhuksi lan digunakake miturut pandhuan
kita lan ati-ati babagan gabungke karo obat jantung.JB

"Saiki  aku  bakal  nuduhake  kabeh  critaku  lan  perang  dawa  karo  Tekanan  Darah  Tinggi
(Hipertensi).Wiwit umur 25, aku tansah nandhang tekanan darah tinggi, nanging ing taun 2008
utawa luwih aku ora mbayar premi asuransi jiwaku kanthi tepat.Aku dikandhani yen aku butuh
fisik supaya bisa dipulihake.Perusahaan ngirim aku menyang perawat lokal sing njupuk tekanan
darahku.Iku 180/120.Dheweke ngandhani yen aku "stroke lumampah" lan menehi saran supaya
aku langsung menyang kamar darurat.Ya, aku ora seneng banget karo rumah sakit, mula aku
mulih  lan  sinau babagan obat  alami  -  kabeh  ora  nindakake apa-apa.Aku  kerep mriksa BP
kanggo ndeleng apa sing bisa digunakake kalebu olahraga.Iku isih cukup dhuwur lan tetep ana.

Sawise setahun lan BP luwih saka 180, kanca kandha yen aku luwih becik golek dhokter, sing
daktindakake.Aku njupuk obat-obatan sing sithik,  nanging uga mumet  lan  pedhut.Aku metu
saka obat-obatan lan nemokake produk MLM sing "dijamin" kanggo ngresiki arteri ing sasi.Ya,
aku nindakake dosis kaping papat lan isih ngalami tekanan darah tinggi sawise 9 wulan.Oktober
kepungkur iki  tekanan getih saya mundhak dadi 235/135 (dhuwur mbebayani)lan aku krasa
kaya arep luntur, akhire aku pasrah lan menyang UGD ing rumah sakit.Dheweke kecanthol aku
lan  nyoba  loro  obat-  Lisinopril  lan  Diltazem,  sing  nyuda  tekanan  getih  nganti  150/110.Aku
njupuk obat nganti entek sajrone sewulan.Nalika aku bali menyang dhokter kanggo mriksa ing
sasi lan BP isih munggah watara 160/110.Aku frustasi banget amarga aku isih "stroke mlaku".

Ing  wulan  Januari,  aku  dikenalake  karo  Aamann,  saka  Colorado,  sing  kerja  khusus  karo
Cannabis Oil.Panjenenganipun dhateng kula lenga wis makarya kamulyan ing MS patients lan
pain, kang bojoku wis.Dheweke uga ngandhani aku nonton film -Mlayu Saka Curesing khusus
nggunakake lenga ganja, kanggo nambani akeh kanker.

Bojoku sawise didol lan rada mbukak pikirane isih wegah njupuk, mula aku njupuk dosis kanggo
ndeleng apa sing ditindakake kanggo tekanan darahku.Aamann ngandika miwiti karo dosis cilik
lan bisa nganti toleransi sandi.Aku miwiti karo ukuran gandum saka beras, lan meksa getih ing
esuk tanpa obat liyane ana ing 138/90 - dandan gedhe.Aku uga wis entek saka obat lawas
nalika miwiti.Aku terus ing dosis kurang nanging efek serem mandheg kedados,  nganti  aku
upped dosis kanggo loro pari-parian.Pancen BP langsung mudhun maneh.Aku isih ing mode
eksperimen ing awak dhewe, lan kanggo sawetara dina kepungkur BP wis normal lan aku wis
bablas dening njupuk bab 3 biji sadurunge turu, lan ora resep obat.Aku uga ora weruh efek
samping, lan aku pengin tetep ing ambang "munggah dhuwur."

Nalika aku njaluk kertu medis, dhokter ujar manawa ora ana riwayat medis obat minyak ganja
kanggo tekanan darah.Aku isih bisa njaluk persetujuan amarga saka joints pain aku wis kanggo
taun.Coba tebak?Ana efek sisih / keuntungan liyane - ora ana maneh nyeri sendi.

Akeh wong, kalebu aku, ora seneng ngrokok."Potheads" sing ora bisa dienggo lan sing nyalahi
panggunaan dispensasi iki wis menehi industri mripat ireng.Muga-muga negara ora mbuwang
bayi karo banyu adus ing obat sing apik iki.

Q.Pira sampeyan njupuk kanggo ngontrol tekanan getih saben dina?Joe
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A.Paling  apik  kanggo  njupuk  paling  sethithik  60g  perawatan  miturut  pandhuane  lan  banjur
mudhun menyang dosis pangopènan.JB

"Sajrone aku njupuk kanggo kanker, aku duwe tes getih skala lengkap ... para dokter kaget karo
kolesterol, tingkat gula getih lan tekanan getih!Jarene kaya bocah enom.Lan aku 49!" Lindsey

"Aku 240 lbs lan pra-diabetes.Ilang rasa mambu lan rasa, inflamasi lan bengkak ing sikil lan sikil
ngisor, tingling ing pucuk driji.Uga duwe OA abot.Sawise kira-kira 6 sasi nganggo kernel beras
RSO 2 / dina, kabeh gejala diabetes ilang lan ora ana nyeri kronis saka OA.Ilang luwih saka
40lbs.Lenga sing digawe dhewe." Ron

"Aku ora ngerti babagan kolesterol, nanging aku ngerti yen sawise seminggu mangan kurang
saka sebutir beras saben dina, aku wiwit ilang bobot.Ing rong minggu lemak weteng saya ilang
lan kulit saya ilang.Minggu kaping telu kulit sing kenthel dadi kenceng maneh...” Daniel

"Kolesterol  saya  mudhun  dadi  normal  lan  aku  mandhegake  obat-obatan  saka
dokter.Sadurunge,  dheweke kandha yen aku bakal ngombe obat  sajrone uripku.Gulaku uga
normal, umurku 126, saiki 80-an 90-an. Jose

"Aku duwe tes getih sawetara wulan kepungkur lan dokter ngomong babagan aku ora njupuk
obat  kolesterol  sing  dakhentikan  udakara  10  wulan  kepungkur.Aku  takon  dheweke  kepiye
tingkat kolesterolku lan dheweke mangsuli kanthi swara lirih yen ora apa-apa nanging banjur
ngetutake aku yen kolesterol ala luwih dhuwur tinimbang kolesterol apik, nanging kaya ngono,
mula aku mikir  kaya ngono. .Aku wis ing RSO suwene setaun saiki  lan wis ilang 30lbs lan
tingkat gula wis mudhun dadi ora kuwatir  lan wis mandheg sawetara obat liyane, mula aku
seneng karo lenga kasebut. Al

"Aku mamang banget nalika maca testimoni ing web.Nanging sawise loro saka kanca-kanca wis
nggunakake ing rutin lan aku ngerti masalah kesehatan sadurunge lan aku weruh ikidandan
sing ora bisa dipercaya ing urip lan kesehatan, aku pancene pengin mariyuana dijupuk saka
dhaptar bahan sing dilarang.Saben uwong kudu diidini tuwuh dhewe.

Ana wektu kepungkur nalika aku banget nglawan mariyuana, nanging sawetara kanca ngganti
pandanganku.Ana sing nandhang sangsara cukup suwe kanthi tekanan darah tinggi - dheweke
ngonsumsi  tablet  (dheweke  uga  nglawan  suwe  banget)  nganti  ana  wong  sing  ngyakinake
dheweke supaya nyoba seminggu.Dheweke nindakake lan efek kasebut nggumunake, amarga
saka 200 unit biasa mudhun dadi 140 unit.

Sawetara kanca liyane nandhang lara tenggorokan lan weteng lan masalah ulkus luwih saka 4
taun.Sawise sawetara  minggu dosis  biasa mariyuana minangka teh,  kumelun lan  irungnya,
kang katon luwih apik.Dheweke turu luwih apik, ora butuh pil maneh. Alex

Asma, Ambegan, Paru-paru
"Aku meh sehat, ora ana asma maneh, ilang bobot keluwihan tanpa olahraga lan aku rumangsa
apik saben dina.Sebutna pil sing bisa nglakoni?” Edward

"Matur  nuwun  kanggo  lenga,  mbantu  aku  ngalahake  radhang  paru-paru  sing  abot.Minyak
kasebut  nindakake apa sing ora bisa ditindakake NyQuil  lan antibiotik  saka dokter.Lan aku
diobati  sewengi!!!Rick Simpson nambah relief  lan marasake awakmu,  lan aku bakal  tansah
ngucapke matur nuwun kanggo karya Rick Simpson lan lenga.Sembuh terus!” Joe

"Ora bakal ngarepake nguap minyak dadi efektif kanggo ngobati asma lan masalah pernapasan
liyane.Nanging sing nggumunake,  kita  nemokake manawa supositoria  minyak hemp pancen
efisien  kanggo  mbukak  saluran  napas.Biasane,  sajrone  30  menit  sawise  pasien  njupuk
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supositoria,  dheweke  nglaporake  yen  paru-paru  dheweke  mbukak  lan  bisa  ambegan  luwih
gampang.Mesthi, kaya penyakit liyane, aku bakal ngombe dosis 60g standar sajrone telung sasi
lan aku bakal tetep ing gram saben dina nganti aku rumangsa sehat.Banjur, mesthi, aku bakal
njupuk dosis pangopènan kanggo sisa uripku.Aku bakal nggunakake lenga lisan, topikal ing
tenggorokan lan dodo lan ing wangun supositoria.JB”

"Aku didiagnosis emfisema kronis ing taun 2002.Dikandhakake yen aku duwe paru-paru sing
lara 90 taun.Mungkasi ngrokok rokok lan mung ngrokok ganja sing apik banget.Fungsi paru-
paru apik dina iki.Wis wiwit nggunakake lenga saben dina uga kanggo nyeri balung mburi. John

"Aku nandhang asma suwene 21 taun, ngrokok rokok lan mmj wiwit umur 14.Aku ora kudu
nggunakake  inhaler  wiwit  aku  nyoba  mariyuana  ing  93.Aku  isih  duwe  inhaler  penyelamat
nanging ora  perlu.Uga AJA njupuk relaxer  otot,  800mg ibuprofen,  antidepresan,  utawa loro
liyane kanggo migren.Aku tresna MMJ.Iku nylametake nyawaku.” Kari

"Kaping pisanan karo RSO aku njupuk 1,7 gram ing pil.Aku ora bisa mlaku kanthi lurus, aku
rumangsa keterbelakangan mental,  nanging akibate aku wis waras saka radhang paru-paru
sing abot ing dina sabanjure !!Bakal nglakokake maneh, lol." Joe

"Miwiti nggunakake lenga Hemp kanggo eksim lan asma lan kabeh wis ilang!Aku ora maneh
nggunakake inhaler steroid utawa krim steroid.Ora tau mikir ing yuta taun bakal ilang.HEMP
FOR VICTORY!Sejujure aku ora mikir yen bakal nemokake relief kanggo masalahku nganti aku
ngerti  tanduran  sing  tansah  didhawuhi  ora  digunakake  amarga  iku  ala  kanggo  aku,  bener
kanggo aku! Mat

"Lenga dianggo kanggo paru-paru!Vaporizing uga mbantu.Ing 5 dina pisanan sawise njupuk
lenga, paru-paru sampeyan bakal ngetokake dahak lan yen sampeyan nglawan kanker paru-
paru, tumor kudu mulai nyusut nalika lenga mateni sel kanker.60-80 % tumor diisi karo Candida
supaya sifat antijamur THC mbantu proses iki bebarengan karo cannabinoid sing nyebabake
proses kimia ing sistem kekebalan awak!Ganja ora kaya rokok mbukak paru-paru lan dilate
sampeyantabung bronkial nalika nggawa awak bali menyang negara homeostasis.Akeh wong
sing duwe masalah paru-paru uga akeh penyakit liyane kudu ngilangi gandum lan gula saka
diet amarga gandum saiki 95% GMO lan awak manungsa ora ngerti carane ngolah, mula bakal
nyimpen  lan  bisa  nyebabake  respon  imun.  inflamasi  utawa  histamin  ing  bagean  awak!
Panganan kanggo dipikir!” Matius

Q.Halo JB, apa sampeyan duwe kesempatan kanggo nambani sapa wae, nggunakake lenga,
sing nandhang COPD?Emfisema?Asma?Shawn

A.Ya, kabeh iki.Salah sawijining pasien pisanan sing nandhang COPD lan angina pectoris ora
bisa mlaku munggah enem undhak-undhakan (ora nem undhak-undhakan, dheweke meh ora
bisa mlaku amarga ora bisa ambegan).Ing rong sasi, dheweke main badminton maneh.Minyak
mbantu kabeh kondisi kasebut kanthi efektif lan aman.Aku bakal mangan lenga, digunakake ing
supositoria (padha bisa digunakake apik kanggo kondisi paru-paru uga), aku bakal nguap lenga
kaping pirang-pirang dina (bakal  ningkataké watuk,  lan  sing pengin,  sampeyan kudu njaluk
kabeh kontaminasi adoh saka. paru-paru, lan sampeyan nindakake iku kanthi watuk), lan aku
uga bakal nggunakake lenga topikal ing tenggorokan, dodo lan mburi.Sugeng rawuh, JB

"Aku duwe COPD, aku ana ing tahap pungkasan lan mikir babagan mung narik plug.Aku wis
ngonsumsi minyak ganja sajrone sewulan lan saiki aku bakal pulih! Gordon

"Katoné  My  Gramps  ora  mung  Gramps  sing  bisa  entuk  manfaat  saka  karep!
Wong  tuwa  iki  nambani  emfisema  kanthi  nggunakake  Minyak  Ganja.My  Gramps  uga  bisa
ngilangi  oksigen lan  inhaler  asma (Sanajan dheweke seda amarga kanker  paru-paru tahap
pungkasan)  kanthi  nggunakake  minyak  atsiri  saka  tanduran  ganja.Iki  mung  obat  sing
digunakake Gramps sajrone 8 minggu pungkasan umure ...Piye wae dheweke bisa nendhang
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radhang paru-paru  tanpa antibiotik,  sanajan dheweke duwe COPD lan emfisema & Kanker
Paru-paru.Gramps saya lulus kanthi tingkat oksigen 100%, ora butuh BANTUAN saka mesin
ambegan utawa obat tambahan. Lindsay

"Aku dhewe wis weruh asil  karo: Leukemia Bocah-bocah & Dewasa ~ Penyakit  Ati  ~ Nyeri
Nemen ~ Diabetes ~ Obesitas ~ Asma ~ Bronkitis Kronis ~ IBS ~ Inflamasi ~ Ditrapake kanthi
topikal ing tangan Arthritis - rasa lara kasebut ilang sajrone sawetara menit.Ditrapake ing driji
sing diobong lan rasa nyeri ilang sajrone sawetara menit ...Ical Aku panginten manawa kabeh
kulit bakal metu lan mung siji titik ing driji tengah ilang kulit.Saiki nalika driji metu saka lenga
canola  sing  nggodhok,  kulite  putih  kaya  pitik  masak!Ora  ana  sing  luwih  apik  kanggo
ngobong.Aku bakal nyimpen jar ing pawon wiwit saiki!Matur nuwun ganja!” Debra

-- Matur nuwun, Debra.Siji pengalaman karo apa lenga bisa nindakake kanggo Burns iku kabeh
iku njupuk kanggo wong nyoto pengin jar ing pawon, Aku setuju.Mesthine ana jar karo lenga ing
cedhak saben kompor, geni sing mbukak, tungku, lsp.Mung ing kasus.JB

"Mbalik ing pungkasan taun 70-an lan kabeh liwat taun 80-an, aku biyen kudu menyang Dr.
(Hashmi) lan njaluk pil  kanggo serangan bronkitis paling ora kaping pindho saben taun (ing
musim gugur lan musim semi, nalika udhara tansah ana. lembab).Aku mandheg ngrokok rokok
ing taun 1990, lan wiwit ngrokok luwih akeh pot (yaiku nalika aku wiwit tuwuh luwih akeh, lan
aku bakal nyimpen udakara 5 lbs kuncup kanggo aku, saiki aku nggunakake luwih akeh amarga
nggawe minyak lan masak iku.) Nanging wiwit 1990 aku wis ora bali menyang dhokter kanggo
pil bronchitis.IKU 22 TAHUN TANPA BUTUH PIL BRONKITIS...Ojo njajal ngomong yen ngrokok
ganja iku ora apik kanggo paru-parumu...TAKONO IBUKU, TAK JAMIN ORA GORO SAPA...”
Suling

"Gram saben dina RSO yaiku sing dakkarepake kanggo COPD lan kerjane kaya panas.Aku
nggawe kapsul lan njupuk 250 mg saben enem jam.Aku ngrokok rokok suwene 60 taun.Inhaler
apotek  mung  sampah  sing  bener-bener  dadi  luwih  elek.Dokterku  bodho  amarga  dheweke
ngandhani  yen  ora  ana  obat  lan  aku  bakal  nggunakake  oksigen  nalika  puffers  ora  bisa
digunakake maneh.Munggah bokong karo kelet karo kuku ing yen ngerti apa maksudku.Aku
miwiti  lenga ing  Desember.Pancen nggumunake  kepiye aku bisa  mlaku  maneh kaya wong
normal tinimbang bobrok lan patheticmakhluk lawas sing aku cepet dadi.Aku kaya kesandhung
ing perawatan iki sawise nggunakake RSO kanggo kanker weteng unradiated lan unchemoed
aku wis didiagnosis ing November 2011.Aku mung slamet sing kabèh pemandangan dening
apa  bukti  "Luck  of  the  Irish"  ing  tumindak.Pengacaraku  wis  krungu  babagan
kahananku.Dheweke nanggapi kanthi bener, yen aku mung arep lunga saka jagad iki.Dheweke
wis ngerti  babagan RSO lsp.Informed kula lan kene aku.Pengacaraku luwih sinau babagan
perkara kasebut tinimbang tukang cukurku.Oalah, matur nuwun maneh Rick lan kabeh wong
sing mbantu kita. Dale

"Aku nggunakake RSO kanggo COPD ...Aku ngembangake'  lara  kadhemen sing alkohol  &
H202 ora mbantu sajrone 2 dina.Aku sijine titik lenga ing esuk & mengko ing dina lan esuk iki
'iku wis ilang?Aku ngrasakake kabeh lambe lawas sing kuru lan ora ana apa-apa ...Opo aku
dadi mumet???Aku menyang jedhing & banjir panggonan karo cahya & pungkasanipun sawise
mulet & narik aku break OPEN ngendi iku waras tengen liwat ... Aku sijine titik liyane ing & aku
ora mikir aku wis tau weruh ing iku. maneh...Obat RSO sing paling nggumunake...” Dale

“Ibu kena kanker paru-paru.Dheweke kandha yen aku ora kemo.Aku ngomong apa sampeyan
bakal nggunakake banjur?RSO.Dheweke ngandika Hah?Dheweke menehi kula link lan wiwit
saka kono.Dheweke wis ilang 60 lbs sajrone 4 wulan.Ora njupuk obat-obatan farmasi lan saiki
katon  apik  lan  rame  ing  saindenging  kutha!Apa  aku  ngomong  dheweke  duwe  emfisema?
Dheweke ora butuh tangki oksigen maneh.Matur nuwun kanggo kabeh sing nuduhake.Rick -
pahlawan Fknku ora guyon!JB -- ojo mandek cak.Iki bakal kelakon.” Bill
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"JB, aku wis nuduhake video PT menyang bojoku lan wis nuduhake ewonan kesaksian karo
dheweke  sajrone  2  taun  kepungkur.Dheweke  pancen  setuju  karo  kabeh  sing  ditindakake
lenga.Kita wis diskusi digawe panas akhir minggu, sanadyan.Aku malah ora ngerti kepiye topik
rokok rami muncul ...Aku ora ngrokok utawa pengin ngrokok.Dheweke ngaku (lan aku ora ngerti
ing ngendi dheweke krungu b /  c iki,  dheweke ora maca apa-apa sing bakal ngajari awake
dhewe!) ana amonia sing dibebasake nalika ngrokok lan dihirup ing paru-paru, mula ngaku yen
beracun  ing  wektu  kasebut  ...  ora  tau  krungu  bab  iki  lan  ora  duwe  comeback  kanggo
dheweke.Pikiran?” Pam

--  Ngrokok  apa  wae  dudu  sing  paling  apik  kanggo  paru-paru.Ngrokok  rami  mesthi  duwe
mupangat kanggo kesehatan sing gampang ngluwihi efek sing bisa ditimbulake, nanging paling
apik kanggo ngombe minyak kasebut.Yen ana wong sing pengin nguap lenga kanggo rekreasi
utawa tujuan medis liyane,  mesthine kudu ditindakake.Nguap lenga minangka bagean saka
protokol kanggo perawatan kondisi paru-paru kalebu kanker, sampeyan pengin pasien watuk
kabeh sing ora kudu ana ing paru-paru.Cara sing dakdeleng, yen ngrokok ganja nyebabake
karusakan, mangan minyak kasebut bisa ndandani, mula masalahe ing endi? JB

"Ibuku  duwe  fibrosis  paru  paru  ...  Dheweke  bisa  nindakake  transplantasi  yen  ilang  70  lbs
nanging meh ora bisa yen sampeyan ora bisa ambegan kanggo olahraga ...Aku jujur  percaya
saka riset sing wis daklakoni yen dheweke bisa diobati nanging ora dening dokter lan kita wis
entek wektu ...Aku nekat kanggo wong ngomong babagan iki ...Aku wis ndeleng video wong
sing duwe kondisi sing padha nggunakake RSO kanggo ngalahake ...Aku bakal nindakake apa
wae kanggo nylametake ibuku ...Dokter wis menehi pidato "ngentekake wektu karo kulawarga",
nanging aku ngerti dheweke duwe akeh banget kanggo menehi jagad, dheweke mung 55 lan
wanita sing apik banget. Angela

-- Angela, njaluk dheweke ing lenga, dheweke bakal ilang bobot lan lenga mbokmenawa uga
bakal ndandani kondisi paru-paru kasebut.Dheweke kudu mangan, digunakake ing supositoria,
lan uga nguap lenga kaping pirang-pirang dina, sampeyan pengin dheweke watuk apa sing ora
ana ing paru-paru.JB

"Aku didiagnosis fibrosis peritoneal idiopatik ing 2009. Aku mlebu perawatan intensif ing tahap
pungkasan. Tekanan getih 223 liwat 130, gagal ginjel 90%, aorta bocor, jantung ora teratur 140-
40.  Serat  padha  dikempalken  ing  mburi  tembok  weteng  meksa  kabeh  organ  awakku,
nyebabake lara banget. Aku slamet. Sabanjure 12 sasi macem-macem obat kemo gagal. Banjur
aku miwiti Rick Simpson Oil. Diparingi hadiah kanggo aku amarga aku ora bisa mbayar. 6 sasi
maneh alon-alonmundur saka kemo nalika njupuk lenga. Dumadakan mandheg bakal nabrak
sistem kekebalanku. Malah karo lenga. Maju cepet lan ninggalake akeh. Rong sasi kepungkur
dokterku ngomong; dheweke ora bisa nemokake tilak serat idiopatik ing awakku. Aku isih duwe
masalah karo  apa sing ditindakake kemo ing weteng lan  usus,  nanging uga wis  rampung.
Dokter nyebat keajaiban medis. Sanajan dheweke ngerti lan njupuk cathetan sing apik, nalika
aku ngomong babagan panggunaan minyak Rick Simpson. I. Uga nggawe lan njupuk tincture
gliserin  sayur-sayuran.  Dokter  perawatan  utami  nyaranake  ganja  sajrone  wulan  pertama
diagnosis terminal. Dheweke ujar manawa mung siji-sijine pangarep-arep sing dingerteni. Ana
akeh banget rincian, kanggo sijine ing respon iki. Muga-muga iki mbantu. Henokh

"Weed nylametake nyawaku saka serangan asma.Aku diguyu nganti pirang-pirang taun amarga
aku ngandhani babagan iki - kepiye carane ngrokok bisa mbantu asma, ujare?Aku ora ngerti
carane, aku dudu ilmuwan nanging bisa lan aku urip amarga iku. David

"Akeh wong sing ngalangi obat iki.Yen mung dheweke ngerti  yen dheweke lan kulawargane
butuh awake dhewe kanggo nglawan utawa nyegah akeh penyakit kanthi gampang.Yen mung
dheweke  ngerti  apa  sing  bakal  diomongake  dening  anggota  kulawargane  nalika  dheweke
nemokake bebener sing nyata babagan efek sing apik banget saka obat iki.Yen mung dheweke
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ngerti  sepira  lara  lan  kasangsaran  sing  ditindakake  dhewe nalika  ora  ana  lenga.Aku  mikir
dheweke bakal tumindak luwih cepet  lan aku mikir  dheweke bakal nindakake apa wae, ora
nglawan.Mung wong bodho utawa wong sing ora ngerti  sing bisa nglawan obat kanthi akeh
panggunaan.JB”

"Wiwit  pungkasan taun 2011 nalika didiagnosis Kanker Perut,  aku uga tetep tetep ing RSO
kanggo COPD ... Prekara liyane sing diurus pancen apik tenan ... Visi, pangrungu & kulit yaiku
ora kaya umume 75ers...Varicose vena wis surut paling ora 50% ... Bocah-bocah wadon kaya
sing ... Iku mung nggawe aku sehat ... " Dale

"Yen  luwih  akeh  wanita  ngerti  yen  nduweni  sifat  anti-tuwa,  dheweke  bakal  nyerang
parlemen.Lol.”  Lupus
-- Dheweke mesthi bakal, Lupus, aku ora mangu-mangu.JB

"Aku wis nggunakake lan wis ngilangi kabeh obat-obatan uga ngalahake COPD.Artritis saya wis
akeh obat-obatan,  ambegan saya ala.Kanthi  oksigen luwih saka 5 taun lan sawise ngilangi
kabeh obat nyeri, ambegan saya apik.Isih duwe atritis nanging urip saiki kudu diuripake. Laurel

"Iki mateni kanker kulit sing saya suwe saya suwe saya suwe saya suwe saya suwe saya suwe
saya suwe ...Aku kudu ngomong liyane!Iki wis nulungi akeh wong sing kita kenal karo macem-
macem penyakit  lan  saiki  kita  nonton mbantu banget  karo  COPD!Pujia  Gusti  Allah  kanggo
tanduran ajaib iki!” Bonny

-- Kanker kulit ilang, penyakit paru obstruksi kronis ilang.Ya, kabeh sing dakngerteni yaiku para
dokter biasane duwe masalah gedhe kanggo nambani loro kasebut.Ora nggumunake, dheweke
ora duwe alat sing cocog kanggo pakaryane nalika ora bisa nggunakake ganja, salah sawijining
obat  tradisional  paling  tuwa  ing  sejarah  sing  direkam.Dheweke  kudu  dadi  sing  pertama
njaluk.JB

Hepatitis
"Hep C, ilang, tekanan darah tinggi lan masalah usus, ilang." Janet

"Diagnosa Hep C - 2006.Uji klinis.1 saka 1000 ing saindenging jagad.Albuferon + Ribavirin - Juli
2007- Desember 2007.Sajrone seminggu miwiti  koktail  kimia iki,  aku lara banget lan morfin,
wiwit ilang bobot, rashes, lsp.Ing pungkasan nyoba, aku wis ilang 47 kilogram lan lara banget
24-7.Aku kepeksa pensiun ing umur 47 lan nglawan perusahaanku amarga cacat sajrone rong
taun lan Pamrentah Kanada sajrone patang taun.Aku dilaporake taun kepungkur yen obat uji
klinis dihentikan amarga tiwas lan efek samping.

Musim  panas  2012  pungkasan,  ing  wulan  Juni,  wiwit  kejang,  ora  bisa  ngulu,  uga  ilang
keseimbangan.Singkat cerita, akhire aku lungguh ing kursi rodha.Ing jalur iki aku dikirim kanggo
kabeh scan, X-ray lan tes lan neurologist figured MS ???MRI ora biasa ...

Family doc ngandika mbok menawa aku ngalami stroke mini.Loro-lorone ngirim aku menyang
omah kanggo manggon karo dheweke amarga ora  bakal  nindakake tes maneh!Aku murub
wong loro.Sawijining kanca banjur nuli aku marang Pak.Rick Simpson ing Agustus pungkasan
taun lan aku wiwit mburu indica Bud.Tanggal 29 Desember yaiku dina aku nggawe 60 gram lan
uga ing wayah wengi aku kejang pungkasan lan esuk diwiwiti ing Program Minyak Heavy.

Aku ora nate turu nyenyak wiwit kemo, untunge bisa 1-2 jam...Saiki 7-8.Ora nyata dhewe.Aku
ora njupuk obat resep lan ana ing saben opiate, pil turu lan anti-depresan, kabeh duwe efek
samping sing ala.Iku uga wis ngatur pain sandi luwih saka tindakan liya.

Aku  saiki  wis  rampung  lan  nggoleki  galur  sabanjure  kanggo  dosis  pangopènan  seumur
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hidup.Diagnosisku  saka  dokumen  Barat  sing  dakpecat  yaiku  kaya  ing  ngisor  iki  ...Hep  C,
Fibromayalgia, Raynauds, IBS, CFS, depresi, kuatir ekstrem, MS???Aku bebas resep obat, ora
kejang lan ngatur rasa laraku...Coba nganggo pil!Tetep Kuat - Berjuang." Roy

"Aku sukses ing karir lan duwe urip sing apik tenan ... omah sing apik, mobil, kapal, lsp.Aku
duwe  gelar  sarjana  ing  Kesehatan  Mental  lan  isih  duwe utang  28,000.00.Aku  wis  nggawe
kesalahan  gedhe… Ageng!Lan  aku  nandhang  akibate.Aku  ora  martakaké  kanggo  ndhuwur
sapa, utawa ing ngisor.Kita kabeh duwe crita, lelungan sing unik kanggo kita.

Aku  ora  milih  lara.Nanging  aku.Aku  ora  milih  ing  SSD,  nanging  iku  pilihan  sing  aku  kudu
nggunakke.Aku ora isin, utawa bangga.Aku manggon ing mung 980,00 sasi, kurang saka akeh,
luwih saka sawetara.Aku nyoba kanggo ora sambat, nanging aku.Aku njaluk perangko Pangan
lan Medicare.Aku manggon dhewe karo kirik.Kadhangkala aku rumangsa ora duwe pangarep-
arep, ora ana gunane, lan nekat.Aku kelangan kapentingan ing bab-bab sing daktresnani, dina-
dina nyampur, lan aku kerep ora pengin metu saka amben.

Dadi, aku uga, tresna, apikan, welas asih lan aku pancen peduli karo wong.Aku duwe sethitik
banget  kanggo kurban liyane saka katresnan lan dhukungan kanggo kanca-kanca,  nanging
durung, Aku wis korban kanggo akeh sing wis dicolong saka kula, lan digunakake kula kanggo
kauntungan.Aku  ora  ngeluh,  mung  dicritakake.
Aku nandhang lara kronis  lan kesel  saben dina.Saben dina,  aku kudu meksa golek alesan
kanggo tangi lan metu saka amben.Biasane kirikku sing nggawe.Nanging kanca-kancaku apik
tenan!Lan  dheweke  mbokmenawa  ora  ngerti  yen  aku  tangi  amarga  dheweke.Ya,  aku
depresi.Nyeri, nyeri kronis bakal nindakake sampeyan.

Aku hiper,  rada edan…nanging aku iki,  Gusti  Allah ora nggawe sampah.Aku pitutur marang
kowe iki, kanggo pitutur marang kowe iki…..Aku wis nyoba alkohol, pil, obat-obatan…..Aku wis
diwènèhaké ing ngisor iki:  Oxycotin, Vicodin, Zanax, Neurontin, Seroquel, Prozac, akeh anti-
inflammatories, Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin, lan Gusti mung ngerti carane akeh
liyane sing aku lali.

AKU  PASIEN  MARIJUANA MEDIS.Kenging  punapa?Ya,  ora  amarga  aku  pengin  dhuwur.
Aku  nggarap  caregiver  ing  obat  sing  bisa  kanggo  kula.Iku  proses.Aku  ora  gelem dibenturi
watu.Aku pengin mikir  kanthi  jernih lan ora lara.Aku ora pengin nimbulaké karusakan luwih
kanggo ati.Aku duwe Hepatitis C lan wis pirang-pirang taun.Dadi, kabeh resep kasebut ... uga,
mung ngrusak  luwih  akeh.Aku  njupuk  Rick  Simpson  Oil  lan  nggunakake  med-edibles  sing
mbantu nyuda inflamasi lan mbantu aku santai.Aku jarang turu amarga lara.Nanging, nggarap
pengasuhku ngidini turu luwih apik!Aku nemokake keuntungan saka ganja, lan golek cara liwat
pain karo bantuan saka wong sing welas asih, maha lan apikan!Aku ora kudu dadi korban obat
resep.

Dadi,  sampeyan sing duwe pikiran tertutup kanggo obat  sing ora  konvensional  kudu sinau
dhewe sadurunge menehi keputusan.Aku ngerti sing akeh sing mung bisa ndeleng negatif.Aku
ngertiiku.Lan mungkin,  mariyuana medis ora kanggo sampeyan ...  lan ora apa-apa.Nanging
kanggo kita sing ora pengin luwih cilaka dening obat-obatan konvensional ...  ya, mangga ...
ndhukung keputusan kita lan sinau dhewe sadurunge menehi keputusan.Aku dudu stoner, aku
manungsa sing lara…lan aku entuk manfaat saka akeh panggunaan ganja.

Aku wis ngalami wong ing komunitas MM sing tresna,  apikan,  lan tulus peduli  lan aku wis
diberkahi banget.Aku uga ndeleng karusakan sing ditindakake dening anggota komunitas sing
ana ing kono…lan ora menehi apa-apa liyane babagan prilaku dalan.Iku ora donya sampurna.
PS aku, wedi ngirim iki.Nanging kanggo masyarakat kita…Aku sijine metu ana.Tentrem.” Cathy

"Lenga kasebut mbantu penyakit Crohn.Iku mungkasi inflammation ing usus.Aku duwe tumor
lan 1/3 saka ati lan gallbladder dibusak sadurunge aku ngerti babagan lenga.Saiki lenga wis
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waras kabeh ora becik sawise efek chemo kanggo hep C lan operasi.Aku wis ilang 18 lbs lan
aku rumangsa apik. Michelle

"Aku  duwe  Hep C suwene  35  taun.Tindak  liwat  injeksi  Interferon  lan  perawatan  nggegirisi
liyane.Ing taun sabanjuré padha mbusak hemangioma lan 1/3 saka atiku banget.Lan aku duwe
gallbladder diseased padha dibusak.Aku wis nggunakake lenga kanggo 3 taun.Isih bebas virus,
ati regenerasi lan lenga njaga gula getih normal.Aku uga wis ilang udakara 45 lbs wiwit Mei.Aku
uga nglebokake lenga ing lara diabetes lan kabeh waras.Tanpa tatu.” Michelle

"Aku nggawe versi dhewe, kabeh pucuk sing paling apik, nyuda rasa nyeri lan sawetara THC
psikoaktif liyane bebarengan karo sawetara nomer CBD sing apik.Obat nyeri 90mg morfin ora
bisa mandheg.Minyak saya mandheg nyeri sajrone 3 menit.Ora 20 kaya morfin.Lan tahan 4 jam
lan ora 2 kaya morfin.Nanging setuju versi sampeyan nambahake fitur liyane.Nanging luwih
apik kanggo aku, aku uga wis nyoba RSO.Aku bisa sijine sawetara saka mine ing toothpick ing
ilat lan njaluk liwat 5 jam nari pain-free.Obat sing apik kanggo kabeh sing butuh, iku pikiranku.
Jim

“Iki nylametake nyawane bojoku.Pangobatan hep C mateni dheweke.Ora bisa mangan, ilang
70lbs, 5 skrip kanggo mual, ora ana sing bisa.Matur nuwun Gusti, kita manggon ing Arizona lan
aku  duwe  wong  sing  peduli  banget  ing  co-op  sing  mbantu  kita  sajrone  24  jam.Dheweke
nyimpen panganan lan bisa ngrampungake perawatan kasebut.Hep C gratis lan nggunakake
tetes isih kanggo napsu.Obat-obatan kasebut mateni barang-barang sing apik.Mangan penting
nalika njupuk perawatan.Kerjane lan kita matur nuwun duwe akeh wong sing apik banget.Matur
nuwun Gusti kanggo ganja lan Arizona & wong sing apik. Julie

"G'day Rick, mung arep matur nuwun.Aku duwe sirosis ati saka hep c, lan aku mung digawe
sawetara  lenga  saka  6  oz  saka  chemdog,  nanging  aku  digunakake  4  liter  isopropyl-
alkohol.Kuwat banget!Aku duwe potongan seukuran butir beras lan Gusti Allah aku ngambang
ing méga ...lol.Aku mung kudu nyetel jumlah.Oalah, kanggo pisanan ing liwat 18 sasi lara ati
horrid,  Aku Ora Sakit.Iki  sawise dina 1st  njupuk lenga.Iku  pancen peparinge  Gusti  kanggo
Manungsa...Rahayu saking Australia...:-))” Nigel

"Kabar apik.Enzim ati  bapake normal lan wis luwih saka 10 taun kena HEP C.Wis 2,5 sasi
ngonsumsi RSO, Dr ora ngomong HEP C wis ilang nanging enzim ati normal, sing ana dandan!
Lan bapak wis 1-2 dasawarsa pungkasan sing ngombe Hep C, atine ditembak lan saiki wis
mari!” Roger

"Sanajan  sampeyan  ora  nandhang  kanker,  pikirake  babagan  pangopènan  pencegahan  ing
awak.Kanthi  nggunakake  RSO  kanthi  jumlah  cilik  sing  digunakake  saben  dina.Sampeyan
ngidini  awak kanggo nglawan kabeh jinis virus lan kewan omo.Aku wis ora ndeleng "dokter
perawatan utama" sajrone 15 taun amarga ganja lan kabeh sifat penyembuhan.Ora ketompo
apa sing salah karo aku.RSO iku salah siji  saka item pisanan aku tekan kanggo.Ngomong-
ngomong, punggungku patah 3 kali.Wis vertebrae lan disk diganti saka L-4 mudhun kanggo S-
2.Wis sandi utomo reattached sandiarea pelvis...kudu AC Joint sandi dibusak.Nangani kanker
ati lan Hep C.Aku nambani dhewe 100% karo ganja.RSO mung minangka alat ing arsenalku.
Rick

"Aku ngerti  kerjane ora mung kanggo kanker sing kena hep c lan nganggo minyak patang
wulan.Ora hep C maneh, ati kaya anyar, dokter gumun.Matur nuwun kanggo hadiah iki, Rick,
sampeyan pancen nylametake urip. Jason

"Lenga Hep C lan Cannabis: Kulawargaku duwe Hep C, nembe ngerti ing Mei '13.Dikontrak
saka  rumah  sakit  sing  reged  sajrone  /  sawise  operasi.Freaked  wong  metu  tanpa
pungkasan.Ngaco tenan karo pikirane.Langsung ing lenga lan dheweke wis wiwit  wektu iku
kanthi  wektu  sing mandheg njupuk lenga!Lan dadi  nudge nyata babagan iki.Mikir  dheweke

- 120 -



bakal  nindakake  interferon  (deleng  efek  samping  kasebut!nggegirisi!Lan  ora  nambani  !!!),
ngomong babagan mati lan 'ora ana ing kene taun ngarep'.Pikirane pancen kuat.

Dheweke wis 5 tes getih kanggo ndeleng ing ngendi nomer ati.Wiwit Mei '13 nomer wis mudhun
saka ing dhuwur 108 kanggo saiki ana ing 63 (kisaran normal 0 - 41)!Iki warta sing ora bisa
dipercaya!Dheweke liwat rembulan lan alon-alon ing pungkasan Autumn lan ing wektu saiki,
semangate wis munggah.

Aku bakal nuduhake sampeyan apa kang ing lenga miwiti apa, banjur banjur mati lan banjur bali
karo gusto nyata lan nderek arah.Angka kasebut yaiku ALT (kisaran normal 0-63) / lan AST
(kisaran normal  0-41).Tes ati  kanggo enzim kasebut:  Mei  '13:  99/93,  Juli  '13:  84/79 (muter
cepet!Kabar apik).13 Agustus:  108/99!(Ora apik.Sampeyan bisa ndeleng 4 minggu dheweke
mandheg lenga lan nandhang sungkowo).Nopember '13: 87/78!(Wong 108 wedi banget marang
dheweke!hahahaa!bali ing lenga).Feb '14: 72/63!!!(Meh ngarep!).

Nomer iki fenomenal!Nyebutake jagad iki, yen sampeyan utawa wong sing sampeyan tresnani
duwe Hep C, entuk minyak ganja ASAP.Cukup ngomong NO kanggo Interferon!Aku pancene
ngarep-arep dheweke bakal normal ing Mei 2014 (mung 1 taun saka tanggal diagnosis)!Banjur
dosis pangopènan kanggo urip. Kathy

Bocah-bocah
"Jayden wis nindakake kanthi apik, kita duwe dheweke dadi 8 pil  saka 22 pil.Lan kita duwe
dheweke mudhun dadi 1 topamax dina saka 10.Sing nggumunake sadurunge CBD, kita bakal
ngilangi 1 topamax lan dheweke bakal kejang sajrone jam sajrone seminggu.Dheweke seneng
banget lan ngerti nggawe swara sing beda, lan kontak mripat sing luwih apik.Dheweke ngalami
1 serangan minggu iki lan mung 1 menit lan aku ora kudu nggunakake valium.Matur nuwun
Gusti.Ing sawetara dina sabanjuré kita bakal njupuk Jayden saka pil topamax pungkasan iku
bakal dadi pisanan ing 4 taun tanpa iku.Mangga sijine Jayden ing pandonga sampeyan supaya
nindakake kabecikan sawise njupuk wong saka sampah iki.Matur nuwun.”

"Aku nemokake babagan lenga 3 wulan kepungkur nggoleki  internet kanggo obat kukul lan
rosacea.Iku  mbusak  sing  enggal!Aku  nambah  lenga  iso  kanggo  lenga  klapa  lan  terus
nggunakake ing pasuryan lan gulu sapisan dina.Bojoku ngomong aku katon luwih enom 15
taun!Matur  nuwun  kanthi  sanget  kanggo  nuduhake  informasi  iki.Gusti  mberkahi  kowé
kabèh.Tansah tumindak apik. Toni

"Aku duwe anak kembar sing lair nalika ngandhut 23,6 minggu bobote mung luwih saka siji
kilogram.Padha mukjijat  lan begja urip!Saiki umure 2 taun lan telat udakara udakara 1 taun
sanajan  kabeh  terapi  (pekerjaan,  wicara,  fisik,  perkembangan  mingguan).Aku  wis  maca
manawa  minyak  hemp  bisa  nambani  macem-macem  penyakit  kalebu  kanker  lan  ciloko
otak ...Pitakonanku - apa minyak rami bisa mbantu pangembangan bayi-bayi ajaibku?!?Lan yen
ya, pira sing dak aturake saben dina?Matur nuwun kanthi sanget kanggo bantuan sampeyan!”
Jenna

-- Dear Jenna, miwiti karo dosis minuscule (0,005 - 0,01g), kaping telu dina.Dicekel bocah kudu
wis ing lenga saka dina pisanan, yen Doctors ngerti apa padha nindakake.Aku yakin sampeyan
bakal weruhdandan gedhe banget rauh.Aku uga bakal kalebu wiji hemp lan lenga wiji hemp ing
diet, lan aku uga bakal nambah sendok teh saka hemp lenga wiji lan hemp campuran lenga ing
siram sing - iku nindakake proyek apik kanggo kulit lan tansah eczemas lan rashes adoh.JB

"Hai,  aku kepingin weruh pira gram minyak ing jarum suntik sing daktuku kanggo anakku?"
Marie -- A gram udakara 0,9 ml.JB

"Pungkasane  aku  ngubungi  ibune  Cashy  lan  dheweke  nyaranake  supaya  radiasi  lan  aku
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nindakake  amarga  lenga  durung  mlebu  lan  dheweke  keprungu.Dadi  dheweke  duwe  4
perawatan radiasi  lan  wis  nyusut  lan  pungkasane  bisa  ambegan maneh.Aku  ora  mandheg
lenga aku isih menehi dheweke gram saben dina.Dadi saiki  muga-muga bisa diwiwiti  ...Aku
ngerti  sampeyan  ngomong  ora  radiasi  nanging  apa  sing  kudu  daklakoni?Yen  ora  amarga
radiasi, dheweke bakal mati saiki ...Amarga tumor tuwuh kabeh ing tenggorokan ... "Marie

-- Hai Marie, sampeyan wis nindakake apa sing kudu ditindakake.120-180g lenga kelas dhuwur
sajrone nem wulan sabanjure kudu ngilangi karusakan.Aku luwih seneng menehi pasien limang
utawa sepuluh gram minyak saben dina, nanging ora bisa dibatalake.Sugeng rawuh, JB

“Wah, umure mung 7 sasi.10 gram saben dina katon kakehan kanggo bayi amarga dheweke
angel nyekel 1 gram saben dina.Marie

-- Aku ngerti, Marie.Pancen angel kanggo menehi penyuluhan iki liwat internet, tanpa ndeleng
pasien, ngerti kualitas minyak dll.Sampeyan nindakake apa sing kudu sampeyan lakoni, aku ora
apa-apa.Kabeh sing dakkandhakake yaiku priksa manawa dheweke mangan akeh lenga saiki
kanggo mbatalake karusakan sing wis ditindakake.JB

"Hai, mung kepingin weruh apa aku bisa nyuntikake minyak ing tumor anakku?Amarga tuwuh
maneh, tumor kasebut ana ing lambe ngisor lan ing njero pipine ...Kabar apik yaiku dheweke
pungkasane mati hidromorfin lan sanajan wiwit  tuwuh maneh, dheweke ora lara ...Dadi aku
weruh yen dheweke nyuntikake lenga kanggo pasien kanker payudara lan aku kepengin weruh
yen aku kudu nindakake perkara sing padha kanggo Kaylie?Yen mangkono,  pira aku kudu
nyuntikake dheweke lan apa aku isih menehi dheweke nganggo tabung ng?"Marie

-- Hai Marie, aku bakal nggunakake topikal, mesthine cukup.A tincture bakal nindakake proyek
sing  apik,  utawa  langsung.Aku  ora  bakal  nyuntikake  area  tumor  banget  kajaba  pancen
perlu.Mesthi, luwih akeh lenga sing sampeyan entuk lan luwih cedhak karo tumor, luwih apik,
nanging ing kasus iki aku mikir yen panggunaan topikal bakal ditindakake.Mangga njupuk foto
utawa video lan wishes paling apik.Jindrich

"Aku ora mikir yen lenga kasebut bisa digunakake kanggo Kaylie.Wis gede tenan maneh...Iki
bakal kedadeyan kaya pungkasan, tumor kasebut bakal ngalangi ambegan ...Dheweke saiki
njupuk  luwih  saka 2  gram saben  dina  lan  isih  ora  ana owah-owahan ...Dheweke  ora  bisa
ngidinke  5  nganti  10  gram saben  dina  amarga  dheweke  ora  bisa  ngidinke  2  gram saben
dina ...lan tambah regane $ 200 saben 2 dina, ora ana cara sing bisa mbayar 5 gram saben
dina, kita isih duwe 2 putri liyane sing kudu diwenehake uga ...Kita urip ngipi elek… "

--  Ya,  sampeyan  ora  bakal  kelangan  apa-apa,  bali  dosis  lan  wiwiti  nyuntikake.Bakal  cepet
nyusut, mula aja mbuwang wektu yen sampeyan ngerti apa sing sampeyan lakoni, lan muga-
muga sampeyan bisa nindakake.Sugeng rawuh, JB

"Aku butuh instruksi  luwih  akeh babagan cara nyuntikake,  apa sing kudu dicampur  minyak
kanggo  nindakake  lan  liya-liyane?...Aku  seneng  yen  sampeyan  bisa  nulis  kabeh  instruksi
kanggo aku yen sampeyan bisa.

-- Ya, aku ora tau nindakake dhewe kanthi jujur - apa sampeyan isih pengin instruksiku?JB

“Ya wis...Sampeyan kudu ngerti sapa sing nyoba?"

-- Aku ora bakal dissolve lenga, Aku bakal inject tengen jejere tumor.Sampeyan kudu anget
munggah syringe supaya lenga bakal runny.Banjur, nyuntikake sabisa, bisa uga setengah gram,
sapa ngerti.Utawa miwiti karo kurang.Nanging maneh - dhokter kudu nindakake iki ing kahanan
sing becik,kita loro ngerti sing.JB

“Oke...Dokter Kaylie ora ngerti babagan dheweke lagi lenga ...Aku duwe jarum ing kene sing
diwenehake  perawat  kanggo  njupuk  obat  ...Yen  aku  nyuntikake  sawetara  ing  jejere  tumor
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dheweke, apa aku isih kudu menehi dheweke sawetara menyang tabung dheweke?

--  Coba,  deleng  carane  dheweke  nanggapi  lan  gabungke  loro  kasebut.Aku  rumangsa  yen
injeksi sapisan dina bakal ditindakake, nanging pancen angel menehi saran online iki.Minyak
luwih akeh ing dheweke, luwih apik kasempatan, sawetara pasien njupuk tabung kabeh lan turu
telung dina patang dina nanging tumore encapsulated ing sauntara, aku pancene ora ngerti apa
sing kudu diomongake.JB

"Apa bisa diwenehi Robunol nalika lagi ngobati minyak?Amarga lendhut dheweke pancen ala
lan yen aku ora menehi Robunol aku mikir dheweke bakal keselak lendhut dheweke.Nanging
aku wedi yen lenga durung nyusut tumor amarga…

-- Minyak bakal ngurus lendhut dheweke, mula aku ora bakal menehi Robunol.JB

"Durung,  aku mesthi  ora entuk oli  kelas sing apik  amarga ora ana sing bisa digunakake..."
-- Iku bisa uga.JB

"Putriku tilar donya ing dina Jumuah jam 4 esuk."

-- Marie, sampeyan wis nindakake sing paling apik.Jindrich

“Umur 4 TAUN TUMOUR OTAK.Ah ya, sepisan maneh iki KENAPA aku ora meneng babagan
Cannabis Oil mateni kanker.Ing ngisor iki minangka update saka ibune bocah lanang umur 4
taun kanthi tumor otak tahap pungkasan sing mbungkus sumsum tulang belakang.Kira-kira 6
minggu kepungkur R.diwenehi 2 sasi kanggo urip.Dheweke lumpuh saka bangkekan mudhun
saka tumor.Ing laporan sadurunge, Ibu ujar yen dheweke ngobahake sikil  kiwa.Ing ngisor iki
nganyari sing saiki daktampa.==

Hey Corrie,  piye kabare?Kabeh apik  ing kene !!R.katon apik!Njaga bobote kanggo mangan
kanthi becik lan rasa lara sing sithik.lan aku lan ahli fisioterapi mikir yen otot sing ringkih ing
batang  dheweke  !!Dheweke  turu  kanthi  kepenak  lan  bisa  lungguh  ing  kursi  rodha  sajrone
sawetara jam.Aku rumangsa positif banget yen kabeh mlaku ing arah sing bener !!

Dheweke lungguh 3 jam saben wektu lan rasa lara sithik banget !!Dheweke bisa uga tangi ing
wayah wengi kanggo njaluk kita nggulung utawa pijet  sikile,  nanging pancene.Dheweke ora
sambat babagan nyeri ing ngendi tumor kasebut lan kita ora weruh apa-apa sing bulging !!!
Dheweke konks langsung udakara 3 jam sawise aku menehi dosis lan turu kaya 4 jam.Kita isih
ngupayakake nganti 1 gram saben dina nanging kita wis ngliwati tandha setengah dalan!!!Kita
seneng banget bisa ketemu sampeyan ing wektu sing kita lakoni !!Aku pancene pracaya iku
temenan kanggo dadi!!R.dijadwalake kanggo MRI tanggal 22 April !!!Tetep wong iman.GAMBIS
mateni KANKER.” Corrie Yelland

"Ibu kudu mangan lenga, sing luwih apik kanggo dheweke uga anak-anake.Ngrokok obat iki ora
meh efektif,  90% saka efek obat  mundhak dadi  asap.Lan yen sampeyan takon yen bocah-
bocah kudu nggunakake lenga minangka obat,  aku bakal  mangsuli  ya,  mesthi,  luwih becik
saben dina.Apa maneh sampeyan pengin menehi anak minangka obat?JB”

"Aku mung menehi pijet  punggung karo lenga wit  teh karo lenga canna dicampur.Dheweke
sambat lara ngisor.Dadi metu obat.Kerjane sajrone rong menit.Dheweke ujar manawa lara wis
ilang.Dheweke bali menyang njaba nindakake proyek konstruksi karo traktor. Jose

"Putriku duwe epilepsi, kejang pisanan nalika umur 13 taun.Dheweke saiki umur 31 lan saiki
nggunakake 5 jinis obat sing diombe kaping 3 dina kanthi  dosis gedhe.Dheweke uga duwe
implan  VNS (stimulator  saraf  vagal)  sing  dipikolehi  ing  April  2000.Nalika  iku  kejang-kejang
dheweke  banget,  dheweke  dadi  wong  sing  ora  bisa  digunakake  lan  kudu  diikat  ing  kursi
roda.Aku  kudu  ngakoni  VNSmbantu  banget  karo  iku!Nanging  dheweke  isih  kejang  lan  ing
antarane obat-obatan kasebut ora bisa urip.Dheweke duwe staples, jahitan, lan balung sing
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patah tinimbang sing kudu ditindakake.

Oalah,  muga-muga  sampeyan  entuk  gambar.Anakku  lan  sedulurku  loro-lorone  nggunakake
Marijuana kanggo bipolar lan nyeri.Dheweke wis takon kaping pirang-pirang yen aku wis nate
nyinaoni studi sing nggunakake obat kasebut kanggo kejang.Aku pungkasane miwiti nggoleki
lan nalika aku nemokake luh phoenix.Aku ora yakin manawa lenga kasebut bisa digunakake
kanggo dheweke, nanging aku wiwit njupuk dhewe Minggu kepungkur kanggo nyeri awak lan
insomnia gedhe.Iku mbantu ME luwih saka aku bisa ngomong!

Nanging ing riset aku uga ketemu crita Jason lan Jayden.Aku nganggep sampeyan wis ngerti
nanging mung yen ana wong sing ngobati kejang putrane kanthi tincture CBD sing dhuwur.Aku
uga miwiti riset lan mutusake kanggo nyoba kanggo putriku.Dheweke entuk dosis pertama ing
dina Minggu 30 Desember  2012.Ing dina iki  aku menehi  dheweke 1/2  dropperful  5  kaping
dina.Kurang saka seminggu dheweke wis ilang saka sawetara kejang saben dina nganti ora
ana ing rong dina pungkasan!Aku nulis kabeh lan tujuanku yaiku ngilangi obat-obatan kasebut
lan kanthi ketat ing tincture.Yen dokumentasiku bakal mbantu kanthi cara apa wae, aku bakal
seneng  ngirim  menyang  sampeyan.Aku  ngucapke  matur  nuwun  banget  kanggo  karya
sampeyan lan Rick Simpson!Matur nuwun.” Casey

-- Hai Casey, matur nuwun kanggo kabar.Iki cukup khas, wong ora duwe kejang akeh nalika lagi
ing lenga.Luwih becik yen dheweke njupuk perawatan kanthi bener miturut pandhuan ing situs
kita.Mesthine,  dokumentasi  bakal  apik,  uga  klip  Youtube  utawa  liya-liyane.Sugeng  rawuh,
Jindrich”

Q.Apa ana umur sing bisa miwiti iki?Anakku umur 3 taun lan duwe eksim sing ala lan adhem ing
taun kene. Roxanne

-- Roxanne, iku pancen aman kanggo menehi lenga kanggo bocah-bocah, malah kanggo bayi
anyar,  utamané nalika digunakake topically ing campuran karo lenga wiji  hemp utawa shea
butter.Iku strategi sing apik kanggo nyampur lenga wiji rami karo lenga (1% saka lenga bakal
nindakake,  nanging 20-30% bakal  becik)  lan  banjur  nambah sawetara  irungnya  saka adus
saben  dina.Bakal  ninggalake  film tipis  ing  kabeh  awak  lan  biasane  kabeh  sing  dibutuhake
(utawa  paling  ora  kanggo  pangopènan).Njupuk  foto  lan  video,  dandan  kudu  diwiwiti  kanthi
cepet.Gatal lan iritasi bakal ilang ing sawetara detik utawa menit, lan eksim kudu ilang sajrone
seminggu utawa luwih.Sugeng rawuh, JB

"RSO wis dadi terapi paling apik kanggo anakku sing autis sing ana ing omah amarga aku
digebugi lan omahku rusak.Aku wis nyoba diet, therapy chelation, oksigen hyperbaric, metil b
12 dijupuk, lan akeh obatan matèni pharmaceutical lan ora ana wis makarya luwih saka lenga
ganja.

Pancen angel njaluk kertu medis kanggo bocah cilik yen sampeyan mung nelpon lan takon apa
dheweke bakal  menehi  kertu  menyang bocah cilik  autis.Kanggo wong tuwa sing nandhang
susah, nelpon nalika bocah lagi nesu supaya bisa krungu langsung sepira seriuse kahanan
kasebut.Aku  ditolak  kaping  3  sadurunge  mutusake  nelpon  nalika  dheweke  njerit-njerit  ing
tembok lan njerit.banjur padha kandha yen bakal menehi kertu.” Robin

"Matur nuwun minyak Rick Simpson ...Aku ora bisa matur nuwun cukup!Sampeyan menehi
bocah wadon umur pitung taun sing nandhang Leukemia Limfoblastik Akut kekuwatan kanggo
terus!Coba  tebak  apa  maneh?!Dheweke  mlebu  remisi  seminggu  sawise  njupuk  minyak  ing
bentuk kapsul !!!(Dheweke duwe kertu OMMP kanggo nggunakake ganja kanthi sah kanggo
leukemia sing disaranake dening dokter)

Matur nuwun kanggo menehi kesempatan kanggo ora ngisi awak bocah wadon sing kebak urip
sing ngganti obat narkotika.Matur nuwun kanggo menehi dheweke munchies ...nalika bocah-
bocah normal  krasa lara weteng!Thanks kanggo panggolekan eseman ing raine lan ngidini
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dheweke ora duwe meltdown siji ing sasi dawa saka perawatan steroid dosis dhuwur.

Mung kejatuhan nggunakake minyak Rick Simpson kanggo kita ...minangka bapak kandung
sing ora tau ana ing uripe sadurunge ora setuju lan pengin njupuk hak asuh dheweke.Nanging
aku percaya karo kekuwatan marasake awakmu lan aku bakal ngadeg dhuwur kanggo kita lan
mariyuana medis lan berjuang kanggo kasunyatan manawa iki minangka bagean sing paling
penting kanggo perawatan bocah-bocah wadon cilikku. Erin

"Dina  Senin  Brave  Mykayla  mriksa  laboratorium  kanggo  ndeleng  manawa  cukup  dhuwur
kanggo nerusake kemoterapi (dheweke wis tundha amarga jumlah neutrofil  sing sithik wiwit
tanggal 4 Juni) ...kanggo sedhihku padha isih banget kurang.

Aku kuwatir karo dheweke ...badane...kesehatane...masa depane...kesejahteraane.Aku pengin
sing  paling  apik  kanggo  dheweke  lan  ndeleng  awak  ing  wangun  miskin  kuwi  breaks
atiku.Sampeyan kabeh ndeleng eseman lan semi-sehat sing energik katon seneng umur 8 taun
(sing apik  banget  lan  aku ora bisa  luwih  seneng)  nanging nyatane yen sampeyan ndeleng
lab ...lan apa sing ditindakake kemo marang awak sampeyan bakal ngrasakake perasaan sing
dakrasakake.Potongan-potongan cilik  saka atiku sing remuk remuk nalika  werna ilang saka
raiku  ...ana  gumpalan  ing  tenggorokan  ...lan  mripatku  abuh  karo  nangis.Dheweke  pancen
ayu ...dheweke seneng banget lan katon sehat ...dheweke ora duwe kanker ...lan dheweke
duwe obat alami sing paling apik kanggo nglawan kanker ...Aku ora tahan iki lan apa iki kanggo
dheweke.Aku pengin iki  cepet  rampung ...nanging dina sadurunge budhal menyang Hawaii,
dheweke  entuk  perawatan  tanggal  13  November  2014.Aku  matur  nuwun  banget  amarga
rampung 8 wulan luwih cepet tinimbang sing dakkira, nanging nyatane ...Apa sampeyan bisa
mbayangno  njupuk  kemoterapi  saben  dina  luwih  saka 1,5  taun?!Lan  kemoterapi  mingguan
intensif kanggo 10 sasi sadurunge iku?!

Kemoterapi  pangopènan  diterangake  kanggo  kita  minangka  periode  kemoterapi  sing  luwih
gampang ...lan ora gampang banget.Dheweke ujar manawa jumlah neutrofil bisa tetep sithik
sajrone nglawan virus ...Nanging aku kudu ngirim dheweke menyang sekolah umum tanpa kena
virus?!Iku bakal ora mungkin ...Dheweke ujar manawa dheweke kena virus * sanajan ora ana
gejala ...adhine bayi lara banget * lan ing kene kita 20 dina mengko isih karo count banget
kurang.

Mangga kanca-kanca ndedonga kanggo Brave Mykayla kanggo nemokake kekuatan kanggo
ngatasi apa wae sing nyebabake wektu sing saya suwe saya kurang.Muga-muga Gusti Allah
nambani awak lan menehi energi kanggo nandhang kemoterapi tanpa efek samping utawa efek
samping jangka panjang.Mugi Gusti lindungi dheweke kanggo aku ...Aku ora bisa mbayangno
dina tanpa eseman ayu lan ngrangkul panglipur anget.Kita bakal mriksa lab maneh ing dina
Selasa  minggu  ngarep  ...  lan  aku  bakal  nganyari  sampeyan  kabeh.peaceloveCURE.”  Wani
Mbah

-- Iku angel kanggo njlèntrèhaké apa maca iki  kanggo kula.Lan angel mbayangno apa sing
ditindakake racun kasebut marang Mykayla.Ora ana alesan liyane saka rakus lan korupsi ing
tingkat paling dhuwur ing masyarakat kita.

Mykayla butuh obat sing bisa ningkatake sistem kekebalan, dudu racun sing bakal nyebabake
karusakan jangka panjang sing ora bisa didandani.Apa dokter dheweke pancen ora ngerti iki?
Kualifikasi apa sing kudu ditindakake kanggo menehi racun tanpa sebab?Apa gangster sing
entuk  bathi  saka  menehi  racun  kanggo  bocah-bocah  uga  duwe  lisensi  mateni?Sapa  sing
menehi wong-wong mau?

Wingi  kita  ngomong  babagan  njupuk  wanita  menyang  tumindak.Punika  sababipun
panjenengan.Iki minangka praktik nalika para dokter ora nindakake pakaryan kanthi cara sing
kudu  ditindakake.Lan  sampeyan  wadon  kanggo  ngganti.Sampeyan  nglindhungi  anak-anak
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sampeyan  kabeh,  mula  lakonana  apa  sing  kudu  ditindakake.Tumindak  saiki,  aja  ngenteni,
saben dina penting.JB

"Kowe  ngerti...Ing  dina  liyane  kita  nggawa  Mykayla  menyang  dokter  lan  dheweke  mbukak
laboratorium biasa ...Hemoglobin dheweke ana ing 5,2 sing kritis banget (sing sacara teknis
meh ora cukup getih kanggo fungsi awak ...dhokter marang kita sing rata-rata bocah iku meh
NONRESPONSIF ing kurang saka tingkat) Mykayla dheweke mumbul-mumbul tembok, hyper,
nandhang alangan kanggo mlumpat ing amben, ngomong, esem, lan seneng!!!Dokter heran
kenapa...nggih  dok  apa  bedaneantarane  Mykayla  lan  anak-anakmu  liyane...dheweke  duwe
ganja !!!

Mesthine  para  dokter  ora  tau  menehi  kredit  kaya  ganja  ...nanging  padha  kudu.Dokter  lan
peneliti medis lan farmasi nyebabake balapan kita nandhang sangsara sing ora dibutuhake lan
ngrusak.Sanadyan ana wong sing ora bisa diobati amarga sawetara alasan ...kualitas urip bisa
nemen  apik  karo  ganja.Mbahmu  iku  buktine  kankere  wis  maju  banget  lan  nyebar  ing
awak...nanging deleng apa sing ditindakake ganja kanggo dheweke!

Nalika  Mykayla  isih  bayi,  mbah putri  tilar  donya amarga kanker  ...kanker  banget  cepet  lan
agresif.Dheweke ora nggunakake ganja.Dheweke dilebokake ing omah hospice lan dipompa
kebak morfin.bener ngandhani kita iku kanggo njaga pain free lan kanggo nyepetake proses
pati.Iki  kejam...ora  biasa  ...  lan  tegese  ...lan  kelakon  dadi  PENGOBATAN  MEDIS
STANDAR.Aku ora bakal pengin macet ing drip morfin kanggo nandhang sangsara nganti aku
mati.Iki kejam...lan aku ndedonga saben dina supaya korupsi iki rampung." Wani Mykayla

"Loro kiriman pungkasanku wis nggawe akeh pitakonan lan sawetara panjaluk" bukti "...Aku
pengin  nuduhake  karo  sampeyan  kabeh  ilmu  antarane  ganja  lan  kanker  sistem  imun
(leukemia/limfoma).Informasi  iki  khusus  kanggo  garis  sel  leukemia  Jurkat...yaiku  leukemia
limfoblastik akut sel CD4+...Persis garis keturunan sing padha karo leukemia Mykayla.

Jenis  kanker  khusus  Brave  Mykayla  duwe  akeh  bukti  ilmiah  babagan  ganja  minangka
perawatan sing efektif amarga para ilmuwan nemokake manawa sel sistem kekebalan duwe
reseptor cb2 SPECIFIC sing nyebabake apoptosis (mati sel).

THC  nyebabake  apoptosis  ing  sel  Jurkat  (leukemia  limfoblastik  akut  sel-t)  liwat  telung
mekanisme sing beda.(1)  THC ikatan karo  CB1 lan CB2,  lan  ndadékaké sintesis  ceramide
dening  serine  palmitoyltransferase.(2)  Ceramide  mlebu  mitokondria  lan  nyebabake  bocor
sitokrom  c  menyang  sitosol.(3)  Sitokrom  c  gabung  karo  Apaf-1,  caspase  9,  lan  mbentuk
apoptosom.(4)  Apoptosom  ngowahi  procaspase  3  dadi  caspase  aktif  3,  nyebabake
apoptosis.THC uga ngaktifake jalur ekstrinsik (caspases 8 lan 10), lan nyegah jalur Raf / Mek /
Erk.Inhibisi jalur kaslametan sel ndadékaké defosforilasi Bad, lan translokasi protein Bcl-2 iki
menyang mitokondria, lan banjur dadi apoptosis. Wani Mykayla

-- Luwih akeh lenga sing dilebokake ing dheweke luwih apik, utamane ngelingi perawatan medis
sing ora  perlu  lan  kudu ditindakake.Best  wishes kanggo Hawaii,  Bravest  Mykayla,  iku  apik
kanggo ndeleng sing ngimpi wis kayektenan.Kanthi bantuan sethitik saka lenga.JB

“Kumelun kuwi ORA sehat  kanggo bocah-bocah utawa ibu-ibu.Minyak utawa nada!Utamané
kanggo bocah-bocah!” Naia

-- Aku ora bakal dadi radikal, ngrokok utawa nguap uga duwe efek sing bermanfaat, kayata
mual ing wanita ngandhut.Iku ora bakal cilaka bocah.JB

"Kumelun ora gedhe banget ... utamane yen sampeyan duwe kecenderungan alergi ... mung
ngomong.Aku ora bisa nangani asap!Uga, bocah-bocah ora bisa ngerti kapan kudu mandheg ...
apa gula, kafein, panganan, lsp.Sampeyan kudu dadi pandhuane.Aku ora mikir nyengkuyung
ngrokok ganja minangka ide sing apik kanggo para remaja.Mung matur.Mung pendapatku saka
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apa sing dakdeleng.Bisa uga ngganggu tugas sekolah lan masalah penting. Naia

-- Aku biyen bingung karo tugas sekolah lan masalah penting, lan ora ana ganja sing kasedhiya
kanggo kita.Kabeh iku njupuk kanggo kula kanggo ndeleng cah wadon looking apik nang endi
wae watara lan sing iku kanggo karya sekolah lan masalah sing padha penting kanggo wong
nanging ora kanggo kula.

Yen sampeyan ngontrol jumlah teh sing diombe bocah-bocah, mesthine terusake lan ngontrol
jumlah ganjapadha arep njupuk utawa ingest.Good luck karo sing.Iki minangka upaya sing ora
ana  gunane,  nanging  aku  yakin  bakal  nggawe  akeh  wong  sibuk  sajrone  sawetara  taun
sabanjure nganti ngerti kepiye ganja aman lan meh ora bisa overdosis.

Dadi sapa sing peduli sepira akeh sing dipangan?Aku ora.Aku malah ora peduli carane akeh
cangkir  teh  utawa  kopi  sing  diombe  saben  dina,  bayangake.Kenapa  aku  kudu?Iku  dudu
urusanku.Lan ora ana urusan sapa wae babagan obat-obatan sing nylametake lan nyegah sing
dikonsumsi.

Luwih akeh lenga sing ana ing awak lan luwih asring luwih apik kanggo kesehatan.Iku mung
aturan sing bener ditrapake.Kanggo wong kabeh umur, kalebu bocah-bocah lan ibu-ibu sing
ngandhut.Yen sampeyan ora seneng karo ide iki, ngrampungake, sinau kanggo urip, iku sing
paling apik sing bisa ditindakake.Ora ana regulasi ganja sing bisa ditindakake, mung ora bisa
diatur.Kajaba iku, ora ana alesan nyata kanggo ngatur.JB

"Aku ngrokok kabeh meteng nganti 4 minggu lair.Dokterku uga nindakake tes obat saben dokter
teka.Dadi dheweke ngerti yen aku ngrokok.Nalika bayi lair, dheweke lair kanthi sehat, bobote
10,6  kilogram  lan  dites  negatif  kanggo  THC.Aku  uga  susu  lan  aku  isih  terus  nggunakake
Bud.Lan guess apa, dheweke unggul ing saben watu mil.Iku cukup ngelawan saka karusakan
otak.Otak butuh cannabinoid kanggo pangembangan motorik kasar, mula aja sengit. Nessa

"Putraku lair 8 lbs 1 ons.5 dina OVER tanggal amarga.Iki minangka loro "prihatin" sing paling
dhuwur sing daktemukake karo pot udud nalika meteng, bobote kurang lan lair prematur.Anakku
wis meh 9 sasi, mung nindakake penilaian bayley kanggo netepake perkembangan kognitif uga
fungsi  motorik,  lan  basa.Dheweke  ngetung  rata-rata  dhuwur  lan  unggul  banget  ing  kabeh
kategori.Dadi njupuk omong kosong lan jotosan metu bokong. " Ashley

"Pemerintah sing dadi  penjahat  ing  kene ...Aku duwe multiple  sclerosis  lan  uga anakku ...
dheweke kudu njaluk 26 injeksi ing otak, saben minggu, kanggo mateni rasa lara ing saraf ing
otak ...

Aku duwe putu 3 lan dudu 'OBAT' lan uga anakku, sing lulus TOP saka kelas, lan dibayar dadi
wali kelas amarga kecerdasane.Ginjel mati, usus gedhe ora bisa digunakake lan nyeri banget
nganti ora bisa obah.Dheweke ora nate narkotika utawa ngombe omben-omben, mung sok-sok,
sajrone urip, sadurunge ngembangake MS.

Sedulure nyedhot  sawetara panci ing brownies nalika dheweke nedha bengi,  ora dingerteni
dheweke ... lan guess apa?Ginjel wiwit kerja maneh, tremor mudhun lan dheweke bisa turu ing
wayah  wengi,  nalika  njupuk  tincture.Iku  tenang  tremors  lan  dheweke  bisa  turu  ing  wayah
wengi ...Dheweke isih kudu njaluk 26 jarum ing otak saben minggu amarga nyeri ing saraf ing
otak ...

Sapa  sing  ngadili  obat  sing  luar  biasa  iki...?????lan  omong-omong,  aku  duwe  anak  siji
sadurunge duwe vaksin Hepatitis B, lan dheweke ora MS, nanging sajrone seminggu vaksinasi
aku kudu kaca tingal lan sajrone 2 minggu, mripat kiwa saya wuta. ...Aku umur 17 taun lan
lamur.wedi?ya wis...Yen ora amarga obat iki, aku isih ana ing kursi rodha ...

Aku ora bakal pengin penyakit iki ing sapa wae ...nanging sampeyan kudu njupuk keputusan ing
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papan liya ...kok Gusti Allah sijine obat iki ing planet?Utawa apa sampeyan mikir Gusti Allah
nggawe kesalahan?

Muga-muga anak-anakmu ora nate ngalami apa sing dialami kulawargaku ...ndeleng anakmu
mati  sadurunge  mripatmu  ...njaluk  gambare,  Pak...Harper  nggawe  kesalahan  yen  tuwuh
tanduran  siji  ing  pekaranganmu...Aku  kira  kulawargane  ora  tau  ngalami  MS  utawa
kanker  ...utawa  RCMP  salah  siji.Wis  wektune  undang-undang  diganti  kanggo  masarakat
tinimbang perusahaan obat. Laurel

"Dadi  anakku  duwe  pengalaman  penyembuhan  emosional  sing  paling  jero  babagan  ganja
minggu  iki.Ngomong  dheweke  duwe  temperamen  emosional  bakal  dadi  understatement
reged.Dheweke  lair  kanthi  cacat  lair  sing  duwe  tantangan  banget.Kanggo  ngormati  privasi
dheweke,  aku  ora  bakal  ngomong  babagan  rincian  kasebut,  nanging  ayo  ngomong  iku
ekstrem.Lan  manggon  karo  dheweke  iku  tantangan  sing  wis  goyang  donya  luwih  kerep
tinimbang ora.Salah sawijining tantangan fisik yaiku migrain.Kabeh sing bisa ditindakake nalika
dheweke teka yaiku lay mudhun, kepompong ing tutup, lan turu.Iku mung sing mbantu.

Dadi  sawetara  wulan  kepungkur,  aku  njaluk  dheweke  nyoba  wafer  infus  minyak  ganja  lan
sajrone 15 menit,  migren dheweke ilang.Dadi  minggu iki,  aku arep turu awal  ing sawijining
wengi, lan dheweke mikir yen dheweke bisa migren mengko, amarga dheweke bisa ngrasakake
...dadi aku menehi dheweke wadhah cilik karo sawetara wafer ing kanggo disimpen ing amben
dheweke  supaya  yen  dheweke  felt  sing  teka  nalika  aku  lagi  turu,  dheweke  bisa  njupuk
siji.Inggih,  dheweke  njupuk  papat  wengi  iku.Padha  macet  bebarengan,  lan  dheweke  mung
njupuk kabeh.Lan dheweke duwe pengalaman.Lan setengah.

Dheweke  turu  paling  dina  lan  bengi  lan  esuk.Aku  ngerti  dheweke  ngalami  sawetara  jinis
pengalaman ... Aku bisa ndeleng dheweke pikirane ngambang watara lan ngerti dheweke arep
liwat  soko.Apa aku ora  disiapake  kanggo  lengkap  180  putri  wis  ngalami.Dheweke  seneng,
manis, nggatekake, lan seneng ana ing sekitar.Mesthi, aku uga wis nggawe sawetara owah-
owahan gedhe ing kahanan kasebut.Nanging iki dina sabanjure, mula ora bisa dipungkiri yen
owah-owahan saka ganja.Ora ana cara aku bisa njaluk dheweke njupuk sing akeh.Dheweke
mesthi balked ing.Lan aku ora bakal mikir yen jujur  karo sampeyan.Aku mung arep sujud ing
apresiasi.Nalika aku ngandhani yen aku mlaku-mlaku karo dheweke, aku ora guyon.Pergeseran
lan bukaan sing kedadeyan kanggo kita amarga "kacilakan" ora kacilakan.Aku ora tau menehi
botol apa wae kanggo ngombe obat.Apa sing daktindakake bengi iku mujijat.”

"Aku  seneng  banget  pungkasane  bisa  ngumumake  manawa  bayi  lanangku  sing  manis
nggunakake ganja kanggo nglawan efek samping kemo & radiasi LAN kanggo mesthekake yen
dheweke  ora  tuwuh  tumor  anyar!Obat  iki  wis  mbantu  banget.Sadurunge  njupuk  obat  iki,
dheweke  terus  muntah,  ora  mangan,  lesu  lan  kesel  banget.saiki  dheweke  lagi  mangan,
dheweke ora mangan, bobote mundhak & sapa wae sing ana ing sekitar dheweke ngerti kepiye
dheweke seneng banget.

-- Ya, tanpa racun ing awak, bocah bakal luwih apik.Pancen ora ana gunane nggunakake kemo
lan  radiasi  bebarengan  karo  lenga,  kaya  menehi  penangkal  racun  kanggo  pasien  nalika
ngompa racun menyang urat.Minyak mung kanggo asil sing paling apik.Dokter kudu ngerti iki,
ora angel dimangerteni yen ora apik kanggo menehi anak racun nalika ora perlu.JB

Q.Aku ibu tunggal 29 taun.Anakku saiki umur 8 taun lan urip kanthi autisme moderat.Aku ora
bakal ngganti sandi mini kula kanggo apa wae ing donya iki, kajaba kanggo nggawe urip kang
sethitik luwih gampang.Aku kepingin weruh apa sampeyan wis ana wong tuwa liyane sing teka
takon babagan lenga?Utawa crita sukses karo autisme / Asperger?Yen aku mutusake kanggo
pindhah  rute  iki  apa  jenis  dosis  aku  bakal  katon  ing?Aku  appreciate  kabeh  info!matur
nuwun.Saka ibu lan bocah cilik sing frustasi.
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A."Lenga  iku  mung  bab  sing  bisa  digunakake,"Said  Rick  nalika  aku  maca  iki  kanggo
wong.Instruksi dosis lan info liyane babagan cara ngasilake lan nggunakake lenga kasebut ana
ing situs kita lan ing buku sing kasedhiya ing kana.Aku wis nulungi sawetara bocah autis ing
jaman kepungkur, lan obat iki apik banget kanggo dheweke.Bocah-bocah seneng ngombe obat
iki,  ora prejudis,  ora ngerti  yen dheweke "nindakake salah",  lan wong tuwa seneng banget
nalika duwe wektu kanggo awake dhewe.Kanggo asil paling apik, minangka tansah, Aku bakal
miwiti  karo  perawatan  60g  standar,  ora  pil,  lan  banjur  aku  bakal  tetep  bocah  ing  dosis
pangopènan ing jumlah sing dipilih kanggo liyane urip dawa lan tentrem.Lan bocah saka video
kudu nindakake persis padha, yen kabehbisa.Sugeng rawuh, JB

"Mary Jane nulungi aku nalika aku ngandhut lan ora nate ngganggu anakku loro." Samantha

"Hai  Rick,  bubar  kita  nemokake  yen aku duwe benjolan resiko  medium nganti  dhuwur  ing
payudara kiwa.Aku 34 taun lan anakku mung 1 1/2 taun - aku wedi banget!Aku uga nandhang
saka  Post  Natal  Depresi  sawise  lair  saka  putri-dadi  kabeh  iki  felt  kaya  kakehan.Nanging,
Begjanipun aku manggon ing Afrika Kidul, ngendi sanajan isih ilegal, ganja (utawa dagga, kita
nelpon kene) mundak akeh kene ing turah mbrawah lan iku cukup gampang kanggo njaluk
ditahan suket prayoga kanggo rega cukup.

Aku langsung nyetel babagan nggawe lenga - juri isih metu babagan bongkahan ing dhadhaku,
amarga aku mung bali kanggo mriksa sabanjure ing wektu 2 sasi - nanging Depresi Post Natal
wis ilang sawise sewulan njupuk lenga.Aku rumangsa kuwat, motivasi lan bisa nggayuh prekara
saben dina - sing mung dadi impen durung suwe!Ing Afrika Kidul, kita biasane mung entuk galur
Sativa utawa galur sativa campuran.Aku mung pengin menehi ngerti babagan critaku, amarga
ana akeh wong sing nandhang lara depresi sing ora ana gunane, njupuk obat-obatan pharma
sing ora becik sing mengaruhi wong-wong mau, nanging nyatane, lenga kasebut bisa ndandani
apa wae sing perlu didandani kanthi gampang tanpa sisih sing ora becik. efek!Aku kroso kaya
aku  lawas  maneh  lan  krasa  GREAT!Tansah  tumindak  apik  lan  aku  bakal  terus  nyebarake
tembung ing sisih iki!tresna banget, Kelly"

-- Matur nuwun kanggo testimoni apik iki, Kelly.Aku yakin bisa mbantu akeh ibu liyane.Cara sing
dakdeleng, ibu-ibu kudu ngonsumsi dosis cilik saka lenga nalika meteng lan terus nggunakake
sawise lair, yen pancene pengin menehi anak sing paling apik.Koyone kontrovèrsial nanging
obat apa liyane tinimbang sing alami kaya lenga sing sampeyan pengin menehi ibu lan anak?JB

"Aku ngrokok lan mangan sajrone meteng lan anakku minangka salah sawijining bocah lanang
sing paling pinter lan paling sehat sing wis daktemu.Aku nyoba njupuk pil morning sickness lan
kanggo sirah lan ora ana sing mbantu.Sciaticku terus-terusan dicubit  lan awakku bakal lara
(mbokmenawa amarga dheweke 10 lb lan 23 inci dawa nalika aku nglairake, mula kanggo sapa
wae sing mamang sing ujar manawa stunting wutah, sampeyan salah banget.) Aku mangan
panganan utawa duwe a puff cilik aku bakal njaluk relief meh cepet.Aku kudu setuju yen iki
minangka obat sing paling aman. Sarah

"Ngandhut karo 2 sandi iki torture!Aku wis ilang 20 lbs ing pungkasan trimester 1st, muntah
saben dina,  ora napsu babar pisan.Aku kelangan dheweke ora mangu.Aku nyoba udud lan
kaluputan  ditunggangi!Nanging  nylametake  nyawane  ...Aku  mangan  lan  ngaso  luwih  apik
tinimbang  sadurunge!Dheweke  sehat  seneng  lan  pancen  ayu!Saiki  umur  9  taun,  ora  ana
masalah kesehatan. Jennifer

"Ibu  ora  bisa  nyimpen  panganan.Apa  efek  kasebut  ing  janin  sing  berkembang?Iku  banget
ngrusak  kanggo  jabang  bayi.Dadi  kepiye  carane  supaya  ibu  bisa  nyimpen  panganan?
Sampeyan nggunakake obat sing paling ora nyebabake cilaka.ganja.Obat anti mual liyane sing
bisa digunakake dening dokter duwe efek samping.Siji-sijine efek samping ganja yaiku rasa
sehat lan turu. Gersh
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Q.Bojoku  nandhang  lara  punggung  ngisor  amarga  meteng  7  sasi,  dheweke  nggambarake
minangka kedutan saraf sing lara banget.Aku nyoba nggoleki situs sampeyan lan kene.Bakal
RSO dramatically bantuan pain?Apa sampeyan duwe link menyang topik sadurunge babagan
subyek iki?Aku kuwatir yen dheweke dilebokake ing kodeine bakal cilaka bayi

A.Ndhaptar  lenga ing dosis  cilik  lan olesake lenga kasebut  ing punggung.Menehi  pijet  karo
campuran  lenga  lan  lenga  wiji  rami.Ya,  ana  kemungkinan  sing  codeine  bisa  ngrusak
bayi.Minyak kasebut ora bisa lan ora bakal cilaka bayi kanthi cara apa wae.JB

"Anakku  didiagnosa  ing  Oktober  karo  sarcoma  sinovial  sawise  ngilangi  tumor  sadurunge
biopsi.Dikandhakake manawa kanker kasebut isih ana lan bisa nyebar menyang dhewekeparu-
paru amarga jinis kanker sing agresif.Asil tes paling anyar, dheweke ora bisa nemokake tilak
kasebut amarga bingung.Minyak ganja minangka salah sawijining perkara sing dakwiwiti meh
langsung sawise diagnosa. Amanda

"Apa  wong  paling  enom  sing  sampeyan  ngerti  yen  diobati  karo  RSO?Apa  ana  protokol
perawatan pediatrik?Dene sakniki sampun ngantos kasil ngobahaken pendapat mbah & saged
nambani mbah.Aku duwe umur 2 taun kanthi masalah lambung sing ora dingerteni (ya dheweke
wis ngobati "medis" luwih saka setahun & kabeh pil,  krim, lotion & ramuan Big Pharma ora
kasil.Dheweke saiki condong menyang sindrom protein.Temenan bocah 25lb ora bisa nangani
dosis  sing padha karo wong lanang 175lb,  dadi  apa sampeyan nyaranake kanggo aplikasi
pediatrik? Sara

-- Ibu sing meteng kudu nggunakake lenga lan nambah dosis nalika nglairake.Sawise lair, ibu
kudu mangan dosis cilik saka lenga kanggo mesthekake yen bocah bakal berkembang kanthi
cara sing optimal.

Dadi, yen sampeyan takon, pasien sing paling enom umure minus wolung sasi lan isih apik,
dheweke minangka bocah sing paling berkembang ing taman kanak-kanak lan wiwit ngomong
luwih cepet tinimbang liyane.Ibune nggunakake lenga sadurunge nglairake, lan bocah kasebut
uga diwenehi lenga sawise divaksinasi karo hexavaccine kanggo mesthekake yen bahan kimia
sing mbebayani bakal dibuwang saka awak kanthi cepet.

Minyak ganja minangka obat  sing aman kanggo kabeh umur.Yen sampeyan duwe masalah
kanggo nangkep iki, deleng apa sing bisa ditindakake minyak kanggo eksim utawa ruam popok
banjur bali lan ujar manawa sampeyan ora bakal menehi ganja kanggo anak sampeyan.Kabeh
sing bakal sampeyan krungu saka aku yaiku wong tuwa sing ora menehi ganja minangka obat
kanggo anak-anake salah informasi sing salah, utawa dheweke minangka sadis psikopat sing
seneng ndeleng wong liya nandhang sangsara.

Apa sampeyan ngerti sepira efektif lenga nglawan lara untu?Apa sampeyan bakal menehi anak
lenga kanggo nglawan rasa sakit  sing ana gandhengane karo tuwuh untu?Aku bakal.Tanpa
mangu-mangu babar pisan.

Dosis kanggo bocah-bocah pancen padha karo wong diwasa, nalika sampeyan ngobati sing
serius.Diwiwiti  kanthi  dosis  minuscule  kaping  telu  dina,  biasakan  pasien,  tambahake  dosis
saben  patang  dina  utawa  kanthi  trep,  lan  tansah  nyoba  kanggo  njaluk  obat  kanthi  cepet
menyang pasien kanthi cepet, lan priksa manawa dheweke tetep. ing zona nyaman.JB

"Yen sampeyan duwe anak lan ora gelem nampa vaksinasi" sing disaranake, disiapake supaya
anak sampeyan dijupuk saka sampeyan kanthi paksa dening negara sampeyan manggon.Iki
kedadeyan  luwih  asring,  kanthi  tingkat  sing  nguwatirake.Google  lan  deleng "syarat"  negara
sampeyan. Buruh sosial nuduhake luwih akeh "kompleks Gusti" saben dina lan percaya yen
dheweke ngerti luwih apik tinimbang wong tuwa apa sing paling apik kanggo saben bocah.Ati-
ati sanajan ngomong karo dhokter kulawarga babagan topik kasebut. Platypus
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"Aku  ngerti  wong  loro  sing  anak-anake  durung  nate  vaksinasi.Loro-lorone  kiropraktor.Salah
sawijining  bocah  sekolah  ing  sekolah  swasta.Aku  mikir  yen  sampeyan  ngarep  sekolah  ora
masalah.Ora yakin." Lorinda

"Aku ndeleng bocah-bocah cilik lan bayi sing lara kanker,  sadurunge perawatan katon apik,
sawise  operasi  lan  kemoterapi  katon kaya mati,  lan  asring  ditindakake.Nyuwil  atiku  carane
wong digawe nandhang sangsara lan mati awal, nalika lenga iki nambani akeh banget.Aku wis
seminggu ing lenga, lan aku kroso apik, aku pracaya iku shrinking tumor ing ginjel, aku durung
duwe bukti nanging enggal bakal. Lanang

"Kanca perawat nggunakake ruam popok tahap 3, ilang sewengi!" Alice

--  Kanggo  sing  mikir  yen  bocah-bocah  ora  kudu  nggunakake  ganja.Apa  obat  liyane  sing
sampeyan penginseneng menehi wong-wong mau yen ora iki paling tuwa, medicine alam paling
aman sing wis digunakake kanggo ewu taun?Utawa sampeyan bakal nonton sampeyan bocah-
bocah nandhang sangsara marga saka kabeh eczemas lan rashes tanpa alesan?Iku ora becik
kanggo  nindakake,  Aku  ngandika.Utamane  yen  ana  solusi  sing  gampang  kanggo  kabeh
masalah kulit kasebut.

Apa ora apa-apa kanggo ndeleng anak-anak sampeyan njerit  amarga lara nalika sampeyan
mung menehi tetes minyak lan ora lara?Hm?JB

"Apa admin bisa menehi saran apa dosis sing kudu diwenehake kanggo bocah umur 8 taun
sing wis dikirim menyang omah kanggo seda?" Ricardo

- Miwiti  kanthi dosis cilik, deleng carane bocah kasebut nanggapi lan banjur munggah dosis
kanthi  cepet  kaya bocah bisa njupuk.Telung dina.Biasane kebak pil  nalika dikirim menyang
omah mati, mula sampeyan pengin detoksifikasi dhisik amarga sampeyan ora ngerti apa sing
bakal  ditindakake,  biasane  ora  apik  banget  apa  interaksi  karo  bahan  kimia  sing  bisa
nyebabake.Nanging amarga lenga nyoba ngresiki meja supaya bisa digunakake.

Utawa, yen sampeyan ora bakal kelangan apa-apa, sampeyan uga bisa miwiti kanthi jumlah
lenga sing akeh lan nyelehake pasien ing koma sing dikontrol kaya ngono.Sing mesthine bakal
daklakoni, nanging gumantung marang wong tuwa babagan arah perawatan sing dipilih.

Sing  aku  ngerti  yaiku  penyakit  sing  agresif  kudu  diobati  kanthi  agresif.Lan  aku  uga  ngerti
manawa, umume, luwih akeh lenga sing bisa dilebokake ing pasien lan luwih cepet sampeyan
nindakake, luwih apik kemungkinan sukses lan slamet.Nanging aku uga ngerti  yen instruksi
dosis kasebut kanthi alesan.

Yen anakku, aku bakal ngisi minyak kasebut, aku ngerti manawa bocah kasebut bakal nglangi
lan aku ora bakal nglilani dhokter sing nyedhaki dheweke.Nanging aku lan aku ngerti apa sing
kudu ditindakake.Sugeng rawuh, JB

"Oke,  saiki  aku  mundur.Dave  kang  Dr..  sijine  wong  ing  Lyrica,  kanggo  nambani  pain
Shingles.Sajrone rong dina kepungkur (lan saya tambah parah), Dave wis halusinasi.Kaya ing,
dheweke mung kandha, "Wong sing rambute abang ora ngirim dikirim ing kene." Nalika aku
kandha, "Apa?", wangsulane Dave, "Oh, ora apa-apa, aku yakin dheweke ora ana ing kene."
Aku mung wis obrolan karo wong, lan ngandika temen maujud sing ana soko salah amarga,
nalika katon metu saka sudhut mripate, dheweke bisa ndeleng wana njaba jendhela kita.WTF!!!
Dheweke wis suwe ngonsumsi Minyak Ganja, lan ora nate nate ngalami kaya ngono.Kurang
saka seminggu ing Lyrica lan dheweke wis ilang meh kabeh kontrol motor lan saiki dheweke
halusinasi.Aku  mung sijine  sawetara  Cannabis  Oil  ing  lesi  Shingles  (karo  DMSO) lan  pain
mandheg.Aku nelpon Dr lan nggawa Dave ing bab pisanan ana.BTW, aku mung mriksa situs
Lyrica, "pemikiran sing ora normal" lan "halusinasi" minangka salah sawijining efek samping.
Kim
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"Spencer wis minggu sing apik tenan kabeh!!Dheweke ketemu sepupu kanggo pisanan,  lan
ketemu pamane lan Aunty saka Georgia!!Dheweke ambruk ing total LOVE karo kang lik Sara,
malah ngangkat  dheweke liwat  kula utawa Daddy!!Sing paling apik  yaiku ndeleng dheweke
NYEMU CRAYON ING TANGAN LAN WARNA, nalika ana ing pangkone lik!Dheweke malah
nggawe transfer,  saka tangan tengen menyang tangan kiwa  !!Dheweke  nglukis  mobil  kayu
kanthi presisi total nggunakake TOES!Enggal nyoba upload videone!Dheweke terus ngucapake
tembung anyar,  lan pancen apik tenan!Kita bisa nggawe dheweke nanggung bobot ing sikil
kanthi dhukungan sing akeh!Dheweke duwe wektu paling apik kanggo ditarik ing walker ...Aku
ora bisa njlèntrèhaké lara ati sing seneng banget nalika ndeleng bayiku nglakoni.Kabungahan
murni ing pasuryan nalika bisa dolanan karo bocah-bocah gedhe ...kabeh padha nunggang pit
lan skuter, lan sing bisa ditindakake yaiku nonton kanthi kangen...Aku bisa ndeleng kepinginan
kanggo melu ing pasuryan lan ora ngerti apa kang ora bisa mung mlayu lan muter karo wong-
wong mau ...Banjur seduluré Jason, kanthi ati emas, wiwit narik dheweke, ngandhani bocah-
bocah liyane supaya luwih cepet, utawa polisi bakal njaluk dheweke, narik Spencer ing walker,
nggawe  sirine.muni  nalika  liyane  nitih  mubeng  lan  mubeng.Yen  sampeyan  bisa  ndeleng
pasuryane ...  pungkasane,  dheweke dadi  salah sawijining bocah lanang!Nyuwil  atiku nganti
pirang-pirang  milyar,  banjur  ditarik  maneh  bebarengan  karo  mripate  lan  cekikikan  ing
swarane.Minggu paling apik ing wektu sing suwe.Spencer kudu dadi bocah gedhe,  lan aku
seneng banget!Ndadekake aku pengin push harder, perang harder, ndedonga maneh, kanggo
mukjijat cilik iki kita disebut Spencer.

"Lan  tumor  dheweke  nyuda  nggunakake  minyak  ganja  THC  sing  dhuwur  !!Spencer  wis
dianggep terminal dening Loma Linda onkologi.Nanging, MRI anyar nuduhake nyuda ukuran
tumor !!Minyak THC sing dhuwur iku mung obat!Tincture CBD sing dhuwur yaiku apa sing bisa
nambah fungsi lengen, sing sejatine nambani saraf sing rusak sajrone operasi otak lan balung
mburi. Suzetta

“Aku isih ora percaya apa sing ditindakake lenga marang aku.Diabetes, karusakan ginjel, atritis,
sciatica, tendon robek, obesitas kabeh ilang lan sawetara neurogenesis mesthi kedadeyan.Plus
aku bakal  wis  marang aku ADHD yen aku isih  bocah saiki.Aku dadi  monster  sing ngrusak
awake  dhewe.Aku  luwih  akeh  ngrusak  sekolah  banjur  mlebu  kelas.Aku  sijine  tuwane  liwat
neraka.Nganti aku wiwit ngrokok pot.Aku pindhah saka rata-rata 30 ing sekolah kanggo liwat
80, malah 90 ing sawetara mata pelajaran.Lan ora ana maneh ngrusak.Lucu, dheweke mikir
yen pot ora becik kanggo bocah.Aku kudu ora setuju.” Petrus

"Kita ngobati putrane umur 6 taun kanthi tumor otak AA3 lan kelainan genetik langka.Dokter ora
bisa menehi apa-apa, lan ujar manawa dheweke mung duwe wulan kanggo urip.Nganti saiki ora
ana kejang lan  MRI  sabanjure  bakal  ngandhani  luwih  akeh.Pemeriksaa  pungkasan,  kajaba
tumor otak, dheweke sehat.Dheweke ora duwe kemo, ora ana radiasi lan ora operasi.lenga
wae!!!” Penne

"OMG, aku lungguh ing kene karo mripatku bocor, nyoba nyerep kabar saka telpon sing lagi
wae ditampa.Mung luwih saka 2 minggu kepungkur, aku ngomong karo bapak ing sisih wetan
sing putrine umur 5 taun wis kambuh.**** didiagnosa Stage 4 High Risk Neuroblastoma (Kanker
Anak) - prognosis miskin (MYCN Amplified).Dheweke dikandhani yen ora ana pangarep-arep
lan mesthi nggawa dheweke menyang omah lan nikmati dina-dina pungkasan karo dheweke,
yen dheweke ora duwe wektu.Dingerteni bapak banget bingung nalika nelpon kula.We tak wong
nuding ing arah tengen lan padha miwiti **** ing med.Dheweke mung ngrampungake janjian
karo  ahli  onkologi  ing  rumah  sakit.****'s  tumor  marker  urinalisis  BENAR-BENAR  BIASA!!!
Dheweke wis saka 80, banjur munggah menyang 90 minggu sabanjure lan saiki mudhun dadi
8.7.(Antarane 2 & 9 iku normal).Bener wong, ORA TANDA KANKER.Ing 2 minggu bocah iki wis
lara terminal / kritis menyang tagihan kesehatan sing jelas.Ahli onkologi ujar manawa dheweke
durung nate ndeleng sing kaya ngono. Corrie
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"Putraku sing umur 11 taun wis kemoterapi sajrone 10 wulan kepungkur  (lan dheweke uga
ngalami radiasi sajrone 6 minggu sajrone wektu kasebut) lan kita wis menehi lenga kasebut
sajrone 4 wulan kepungkur lan pancen mbantu akeh cara. .” Angela

"Lenga  wis  nylametake  nyawaku.Secara  harfiah.Aku  duwe  gagal  jantung  sing  abot,
osteoporosis,  osteoarthritis,  sindrom  ligamen  longgar  lan  sindrom  nyeri  regional.Aku  ora
ngombé obat liya lan kesehatanku saya mundhak kanthi mantep.Anakku sing umur 11 taun
autis  /  epilepsi  durung duwe obat-obatan sajrone pirang-pirang wulan lan  wis  kerja  banget
amarga  pendhidhikan  Rick  babagan  minyak.Matur  nuwun  kanggo  nylametake  nyawa  kita."
Maria

"Aku wis ngeweruhi sawetara perkara, kanggo bocah cilik nalika sirahe bledosan utawa apa
wae lan entuk bongkahan, lenga kasebut ilang sajrone sedina!Iku uga misale jek bisa kanggo
nutup  munggah  bolongan  ing  kulit  kiwa  dening  kukul  utawa  bisul  utawa  malah  cysts.Aku
kadhangkala njaluk boils ing pasuryan lan padha saluran karo sawetara ichthammolum salve
nanging kadhangkala bolongan kiwa.Aku bubar wiwit nglebokake lenga ganja ing bolongan lan
sampeyan  ora  ngerti  yen  nutup  bolongan  gedhe  babagan  diameteripun  milimeter!Lan  saiki
wilayah kasebut siram karo kulitku!Siji-sijine perkara sing durung ditindakake yaiku nyuda area
kulit sing rada peteng, nanging ana liyane sing bisa digunakake.Aku mung seneng yen nutupi
kulit!” Mahndisa

"Kancaku  sing  paling  apik  menehi  dheweke  marang  putrane  lan  dheweke  mandheg
kejang.Nuwun  sewu  kanca  kula  sampun  mamang  panjenengan.Sampeyan  ngerti  apa  sing
paling apik kanggo anak sampeyan lan sampeyan bener. Maryam

"Sampeyan ngerti apa sing ana ing kulitku?Wong tuwa iki oke karo efek samping kaya gagal
ginjel,  koma, keterlambatan perkembangan, lan bisa uga pati.Nanging nalika efek sisih bisa
"dhuwur"  everyone  freaks  tengen  metu.Semono  uga  wong-wong  sing  wis  dicuci  otak.Pati
minangka efek samping sing luwih bisa ditampa tinimbang dhuwur.Asring, iki wong sing duwe
pendidikan, uga cerdas.Ora bisa dipercaya.” Mbak

"Maneh, bocah-bocah uga butuh THC ing obat-obatan.Atur ganja kanthi cara sing padha karo
sampeyan ngatur jagung utawa teh.Iku kabeh sing dibutuhake.Ora ana pajak ekstra, ora ana
lisensi khusus, ora ana apa-apa.Iku mung cara rasional kanggo pindhah.Kosmetik THC 30%
paling apik, mung elinga yen sampeyan miwiti mikir babagan "ngatur ganja". Mbuang wektu lan
gaweyan kanggo nyoba "ngatur". Kita wis cukup diatur, ujarku.JB

Supositoria
"Supositoria karo Minyak Rick Simpson (RSO) minangka berkah kanggo kabeh wanita sing
duwe masalah PMS uga kanggo sapa wae sing duwe wasir, Crohn, masalah usus lan usus,
lsp.Padha uga apik kanggo ambegan lan kondisi paru-paru, ora kanggo kontrol flu.Padha gawé
koyo long-tahan banget penake ing awak.Aku durung nate weruh sapa wae sing ora seneng
njupuk sawise ngatasi keraguan awal.JB

"Hai  JB,  aku  ora  ngerti  yen  iki  migunani  kanggo  sapa  wae,  mula  sampeyan  bakal  dadi
hakim.Aku bubar nandhang sawetara jenis masalah alangan usus, ora tau didiagnosis kanthi
lengkap.Pembengkakan internal sing nyeri banget, sing bisa ngalangi usus.Ing paling awon aku
ora bisa lungguh utawa malah ngadeg amarga saka pain & mung bisa ngapusi ing sisih kanggo
relief.GP ketoke ora kanker saka tes getih express nanging ora ana apa-apa kanggo bantuan
kula  kajaba  janjian  konsultan  ing  wektu  sawetara  minggu.Aku  bodho  nyoba  perawatan
tumpukan apotek sing sawise nyenengake ringkes nggawe kahanan luwih elek.

Sasi  utawa luwih sadurunge iki  aku wis tuku jamur suppository ing eBay supaya mutusaké
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kanggo  nyoba.Aku  nyampur  lenga  klapa  (padhet  ing  suhu  kamar)  karo  RSO  &  nambah
sawetara  tetes  lenga  wit  teh.Sing  nyenengake  langsung  lan  sajrone  24  jam  aku  bisa
ngrasakake perbaikan, rasa marasake awakmu sing pasti & bengkak wis suda.Ing 7 dina aku
bali menyang normal & felt rampung waras, mandheg nggunakake supositoria.Iki rada prematur
& sawise 7 dina liyane, bengkak kasebut bali maneh.Aku langsung bali menyang nggunakake
supositoria & wektu iki terus kanggo 14 dina (anggere bisa) sawise dadi gedhe wis ilang.Aku
duwe  driji  nyabrang  nalika  aku  ngomong iki  nanging  misale  jek  wis  makarya  &  lenga  wis
ngluwari  kula  saka  apa  medeni,  pengalaman  nglarani  ing  wektu  nunggu  kanggo  ndeleng
spesialis.Saiki aku rumangsa gampang banget nalika ora duwe tabung minyak ing kulkas.

Kanggo ngilangi rasa lara lan marasake awak kanthi cepet, ngirit wektu sing larang saka dokter
spesialis, aku dadi kriminal sing nglanggar hukum!Donya sing aneh!” M

Carane nggawe suppositories?
Nyawiji mentega coklat, nambah lenga, kira-kira 1-2g lenga saben 100g mentega coklat sing
ilang kanggo miwiti.Banjur nambah dosis saben patang dina nganti pasien nggunakake kira-kira
0,33  g  lenga  ing  saben  supositoria.1g  (bobot  total)  suppositories  kanggo  bocah-bocah,  2g
kanggo  wong  diwasa,  3g  (bal)  kanggo  masalah  bawok.0.01-0.02g  lenga  bakal  digunakake
kanthi  apik  kanggo  pamula.Yen  sampeyan  miwiti  wong  karo  0,05  g  ing  suppo,  padha
mbokmenawa ora bakal aran iku akeh, nanging iku luwih apik kanggo miwiti karo dosis cilik
(kanggo  wong-wong  sing  wis  tau  nyoba  hemp  ing  sasi  etc.).RSO  nyata  banget  kuat  lan
sampeyan  ora  taungerti  persis  carane  sabar  bakal  nanggapi  (tekanan  getih  etc.),  nanging
suppositories bakal dadi cara sing apik kanggo njaluk wong rakulino kanggo lenga.

Bab sing menarik babagan supositoria yaiku kepiye mbukak paru-paru lan nggawe ambegan
luwih gampang sajrone 20 menit - impen dadi kenyataan kanggo akeh sing duwe COPD utawa
asma, lsp.Pasien uga wis digunakake kanggo nambani psoriasis, tekanan darah tinggi, Crohn,
kram PMS, lsp.

Sampeyan  uga  bisa  nambah lenga  alam liyane  menyang  supositoria,  gumantung  apa  sing
dikarepake  lan  apa  tujuane.Cukup  menyang  sawetara  situs  obat  alami  lan  waca  apa  sing
ditindakake minyak atsiri sing beda-beda lan sampeyan bisa nyoba kaya sing dikarepake.

Kajaba iku, supositoria minangka cara sing apik kanggo nambani pasien sing ora bisa mangan
lenga utawa ora bisa nyimpen ing weteng amarga ana alesan.Kaya sing dakkarepake, miturut
efek,  njupuk minyak ing  supositoria  minangka cara sing paling apik  lan  paling  nyenengake
kanggo nggunakake hemp.Muni lan katon lucu ing kawitan, Aku ngakeni bilih, nanging sing wis
nyoba  setuju.Bisa  uga  mbukak  chakra  saka  ngisor  munggah,  sing  ngerti,  nanging  mesthi
ngrasa apik.

Wanita seneng njupuk supositoria - uga mbantu kabeh infeksi bakteri lan virus, "ijol-ijolan mitra
informasi  mikrobiologis,"  alergi  kondom lan  pelumas sing  digunakake,  lsp.Apa  aku  sebutno
carane efektif lenga njupuk care saka (tingkat) imbalances hormonal?Sugeng rawuh, JB

"Supositoria  karo  RSO  uga  bisa  digunakake  kanggo  kabeh  jinis  masalah  bawok,  kalebu
nanging ora winates kanggo infèksi ragi, HPV, condylomata, herpes lan akeh penyakit utawa
infèksi siji ora kudu nandhang sangsara marga saka.Utamane yen bisa diurus kanthi gampang
yen lenga digunakake.JB”

"Supositoria  minyak  rami  RSO  bisa  digunakake  kanggo  kabeh  jinis  masalah  dubur  utawa
bawok, wasir, Crohn, masalah usus utawa usus, leukemia, kahanan paru-paru kalebu asma,
tumor otak, tekanan darah, kontrol keseimbangan hormon lsp.JB”

"Apa sampeyan bisa menehi saran manawa lenga rami aman digunakake nalika meteng?Ora
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ana akeh informasi sing bisa ditemokake.Kancaku nembe kandha yen dheweke duwe kista
umbilical sing bisa nyebabake gumpalan getih sing nyebabake bayine mati.Aku wis weruh efek
saka lenga hemp lan apik sing bisa ditindakake, aku mung ora yakin manawa aman nalika
meteng. Christine

-- Dear Christine, mesthi aman kanggo nggunakake, hemp wis digunakake nalika meteng lan
kanggo lara lara, uga, kanggo abad.Aku nyaranake dheweke nggawe suppositories karo 0.01-
0.06g lenga ing saben siji (wiwit 1-2g saka lenga saben 100g saka cocoa butter).Kista biasane
bakal  ilang  sajrone  sawetara  minggu.Telung  dina,  lan  ora  kuwatir,  lenga  ora  bakal  cilaka
bayi.Sugeng rawuh, JB

"Nandhang  migrain?Njupuk  gandum saka  beras  ukuran  jumlah  lenga  ganja,  aliasRSO,  lan
njupuk sawetara winks.Ora ana sing luwih apik, dakkandhani!” Sarah

-- Saran sing apik, Sarah.Iku pancene bisa.Muga-muga aku menehi saran kanggo nyoba ing
supositoria, cukup cedhak karo relief langsung lan uga bisa digunakake minangka pencegahan
yen sampeyan njupuk agama saben dina.Migrain  bisa dadi  debilitating.(Jindrich ngajari  aku
babagan supositoria lan dheweke pancen bener.) "Tracey

“Aku entuk apa sing dikarepake matur nuwun.Aku pengin sampeyan ngakoni yen lenga iku
obat, ora preduli kekuwatane.Minyak ora kudu 95-98% kanggo duweni nilai obat.Iku ora mung
"omong kosong" yen ora persentasi paling bisa.Kanggo kula, misale jek mbebayani yen akeh
wong  sing  teka  ing  kene  kanggo  njaluk  informasi  sing  salah  yen  ganja  bisa  dadi  omong
kosong.Iki minangka jamu suci lan mesthi nduweni nilai apa wae.

Aku bakal mikir yen syringe lubed munggah (tanpa jarum mesthi) karo lenga rada warmed bisa
dilebokake lan Applied langsung nang usus.Tembak langsung ing kana.Kayane pengenceran
luwih migunani kanggo aplikasi topikal ing wilayah gedhe. Blake

--  Yen  sampeyan  pengin,  sampeyan  isih  ora  ngerti,  Blake.45% lenga  THC  ora  becik  yen
dibandhingake karo sing paling kuat lan sedative 95-98% THC RSO lan ora bakal duwe efek
sing padha utawa bisa dibandhingake.Apa sampeyan pengin krungu?

Saiki mangga olesake lenga ing dubur yen sampeyan pengin mbuktekake luwih apik, kanthi
cara  iki  sampeyan  bakal  entuk  pengalaman  praktis  babagan  cara  nggunakake  kanthi
bener.Minyak kasebut bakal nuduhake sampeyan kenapa luwih becik digunakake ing bentuk
supositoria lan luwih becik dirungokake tinimbang saran sing apik.Minyak bisa kaya lem yen
sampeyan isih ora entuk pitunjuk.Seneng eksperimen, mangga gawe video babagan iki supaya
wong liya ora kudu mbaleni kesalahane pemula iki.Sugeng rawuh, JB

"Hati entuk akeh pasokan getih saka sistem pencernaan supaya bisa ngolah protein, nutrisi
liyane lan zat beracun.Mulane, ingesting Simpson Oil menehi pangiriman manawa lan cepet
kanggo ati, lan banjur kanggo sumber getih lan liyane awak.Kajaba iku, sawetara lenga bakal
langsung menyang usus gedhe kanggo nambah obat ing aliran getih.Sugeng Rawuh!” Steve

"Wah, supositoria lenga ganja wis pungkasane ngilangi lara weteng sing hebat!Aku uga ora
krasa dibenturi watu!(Aku luwih seneng duwe pilihan karo sing) Aku pungkasanipun bisa turu
tanpa pain lan tangi kroso dadi luwih apik.Kanca menehi artikel sing nerangake bioavailability
minyak ganja kanggo macem-macem cara administrasi.Iku dawa lan ilmiah nanging aku maca
kabeh.

Nalika  dijupuk  kanthi  lisan,  asam  lambung  nyuda  tingkat  panyerepan.Wong-wong  entuk
perasaan  sing  'dhuwur'  utawa 'dibatu  watu'  nalika  ngulu  lenga,  lan  banjur  mikir  yen  lenga
kasebut kudu 'mantep tenan'.Nanging kanthi rute lisan, ora bener diserap ing tingkat sing luwih
dhuwur, mung dialami kanthi cara psikoaktif.
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Aku wis njupuk minyak ganja kanthi lisan meh 2 taun lan aku wis marasake awakmu.Butt (pun
intended),  sawise  nyoba  2  dina  suppositories,  aku  yakin!Aku  rumangsa  luwih  apik!Kurang
inflamasi ing sendi, ora kaku, nyeri saraf lan kejang otot dadi luwih apik lan ora nyeri weteng!
Akhire!Lelara lan nyeri nemen banget.Aku rumangsa luwih positif babagan lenga iki saiki.Aku
pancene needed sawetara pangarep-arep karo.Aku wiwit mikir yen wis nindakake kabeh sing
bisa ditindakake, saiki aku duwe pengarep-arep babagan iki.

"Bioavailability saka rute rektum kira-kira kaping pindho saka rute lisan amarga panyerepan sing
luwih dhuwur lan metabolisme first-pass sing luwih murah." Mickey

-- Suppos apik banget kanggo akeh kahanan.Aku digawe wong populer ing CR, lan ewu wong
nggunakake karo sukses gedhe.Dadi Sugeng, Mickey.;) JB

"Koyone bisa njupuk dosis sing luwih gedhe kanthi supositoria lan ora duwe respon psikoaktif
negatif.Apa ana tingkat kejenuhan kanggo penyerapan liwat rute rektum?Tegese, apa aku bisa
nyepetake penyembuhan kanthi nggawe supositoria dosis sing luwih gedhe? Mickey

-- Ati-ati  karo dosis kaya nalika nggunakake lisan.Nganti 5mg saben suppo kanggo sing ora
duwe pengalaman, udakara 10mg biasane ditrima kanthi apik.Kanthi dosis sing luwih dhuwur,
sampeyan  ora  ngerti  kepiye  nanggapi  pasien,  mula  luwih  becik  nambah  dosis  kanthi
bertahap.Nanging yen sampeyan mbangun toleransi  sampeyan bisa  bebas eksperimen.Aku
wong seneng suppos karo 0.3-0.5g lenga - nanging sing bakal kakehan kanggo paling liyane,
supaya aja nyoba kajaba sing ngerti apa sing lagi dilakoni lan ora pikiran turu rong dina utawa
kaya.;) JB

"Aku  ngerti  kenapa  dheweke  rumangsa  rada  wedi  amarga  lenga  bisa  nggawe  sampeyan
rumangsa,utamane  yen  sampeyan  durung  nate  ngalami.Ibuku  umur  62  taun  nalika  miwiti
nggunakake minyak sing durung nate ngrokok mariyuana.Dheweke banget lemes lan mumet
lan ora bisa mangan kanggo sawetara wektu, nanging iki efek samping saka lenga.Saiki kita
nggawe suppositories lan bedane apik tenan.Dheweke saiki bisa njupuk pamisah gram lengkap
dadi 3 kapsul saben dina.Dheweke isih ngrasa nalika nyepak nanging ora abot kaya nalika
dijupuk kanthi lisan.Kita uga nyampur ing rasio lenga wiji rami sing padha lan nganti saiki bisa
digunakake kanthi apik.Muga-muga aku duwe akal." Nikkita

"Hai JB, ibuku nandhang kanker paru-paru (tahap 3) lan aku wis nyurung minyak, saiki dina
kaping 10 lan meh 1 gram saben dina.Sampeyan bener, dheweke wis biasa lan efek Zombi ing
wayah awan luwih apik,  dheweke turu 10-12 jam ing wayah wengi.Dadi  aku kudu nggawe
suppositories karo ibu uga?Matur nuwun.” Rio E

--  Ya,  Rio,  kok  ora.Dheweke  bakal  seneng  njupuk  wong-wong  mau,  dheweke  pancene
ngasilake perasaan sing nyenengake ing awak.Dosis sing padha karo sing digunakake kanggo
njupuk oral, dicampur karo mentega coklat.Dheweke bisa njupuk ing antarane dosis minangka
tambahan,  yen bisa,  utawa tinimbang dosis  lisan,  nganti  dheweke.Rectally  utawa vaginally,
wanita duwe kauntungan tipis saka wong ing bab iki.

Lan  yen  wanita  ngerti  carane  akeh  suppositories  karo  lenga  bisa  bantuan  karo  masalah
premenstrual lan hormonal, padha kabeh bakal njupuk mau, aku ora mangu.

Kajaba iku, supositoria kanthi lenga 0.005-0.01g minangka cara sing paling apik kanggo miwiti
perawatan  kanggo  pamula,  pasien  biasane  ora  entuk  supositoria  kanthi  dosis  cilik  lenga
kasebut  lan  dheweke  seneng  banget  karo  pengalaman  kasebut.Nanging,  kaya  sing  kita
ngerteni, njupuk supositoria asring dadi topik sing luwih kontroversial tinimbang nggunakake
minyak ing umum.

Isih, kasunyatane yen wasir bakal nyekel sampeyan cepet utawa mengko, lan yen wis rampung,
sampeyan  bakal  seneng  njupuk  suppository  minyak  ganja  utawa  loro,  aku  bisa  njamin
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sampeyan.Amarga relief kasebut langsung lan percaya yen mung sawetara wong sing cukup
angel  ora njupuk supositoria  ing  kahanan kaya ngono.Dadi  akeh prasangka marang ganja,
wasir bisa ngurutake kanthi cepet.JB

"Sampeyan  ngomong  masalah  hormonal  ...Aku  ing  Estrogel  amarga  aku  ora  duwe  sabab
hormonal saka operasi gedhe.Apa iku mbantu?" Elizabeth

"Tentu wae...Aku 55 lan nggunakake saben dina. Christy

Feeding Tube
“Aku nambani Ibu.Dheweke duwe Kanker tenggorokan lan wis berturut-turut ditindakake liwat
tabung pakan.Anget sethithik banjur campur karo lenga klapa!Ora tau mampet tabung!” Steve

"Aku menehi anakku liwat tabung pakan yen dheweke ora bisa ngulu - aku pour banyu panas
banget  menyang  lenga  ing  cangkir,  banjur  dissipates,  banjur  aku  nambah  sawetara  banyu
adhem (ora kakehan) supaya banyu dadi. ora panas banget, banjur pour menyang tabung.Iki
bisa digunakake kanthi apik sanajan kadhangkala lenga rada nutupi tabung nanging ora nate
diblokir.Rahasia iku kanggo pour mudhun nalika isih banget anget. Angela

"Apa ana sing duwe ide babagan cara menehi minyak rami menyang wong liwat tabung pakan?
Aku wis  nyampur  karo  lenga zaitun supaya ora kandel,  nanging aku isih  wedi  yen tabung
kasebut macet.Apa ana gagasan?” Steven

-- Steven, iku tansah paling apik kanggo golek cara kanggo ngatur lenga undiluted, sing cara
paling apik kanggo pindhah.Yen sampeyan ora bisa nemokake cara, sampeyan bisa nyampur
karo panganan pasien lan mangan kanthi cara kasebut.Ya, tabung kasebut bisa macet, yaiku
yen lenga kasebut konsistensi kandel.Sawetara lenga kandel, sawetara luwih cair.Nanging yen
sampeyan anget nganti temperatur awak, kudu cukup cair supaya ora macet tabung.

Cara liya yaiku menehi  pasien ing supositoria  karo mentega coklat.Nanging,  mangan lenga
minangka cara sing luwih disenengi kanggo njupuk obat iki, yen bisa.Ana akeh cara kanggo
ngatur  lenga  lan  asring  banget  individu,  mula  coba  golek  cara  sing  paling  cocog  karo
pasien.Sugeng rawuh, JB

"Aku ngerti muni elek, nanging coca cola sethitik liwat tabung kanggo flush sawise administering
barang viscous, utawa mung kanggo ngresiki clogs ing umum bisa uga.Siaga RN lawas." Ellen

Bedah, Kemo utawa Minyak?
"Sampeyan ora bakal nate njupuk susuku, nalika aku bisa ngonsumsi RSO !!" Chloe

"Ide banget yen kanker payudara minangka" resiko persen "yaiku goroh.Ing kasunyatan, saben
wong duwe tumor mikro kanker ing awak, kalebu aku.Kanker dudu penyakit sing sampeyan
mung  "njaluk"  kaya  disabet  bledhek  kanthi  acak.Sampeyan  kudu  "ngatur"  utawa  "nyegah"
saben dina, mangan kanthi dhaharan, liwat pilihan gaya urip sing kalebu suplemen vitamin D,
nutrisi, panganan super, jus sayuran lan nyegah bahan kimia lan radiasi sing nyebabake kanker.
Dadi, nalika dhokter ujar manawa sampeyan duwe "kesempatan" kena kanker, sing dicritakake
yaiku sampeyan ora bisa ngontrol kanker, lan iki goroh.Kanker quackery, ing tembung liyane.

--  Yen sampeyan duwe "kesempatan"  kena kanker,  cukup nganggo minyak.Iku  pilihan sing
luwih sehat lan luwih aman.JB

“Deleng kanker utawa penyakit serius liyane kaya-kaya geni.Sing luwih gedhe geni, luwih akeh
daya sing dibutuhake kanggo mateni.Dadi,  apa sampeyan luwih  seneng nggunakake satus
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ember banyu (RSO) utawa segelas banyu (jinis lenga liyane) yen omah sampeyan kobong?
Utawa sampeyan pengin ndeleng petugas pemadam kebakaran profesional teka lan nulungi
sampeyan?Kuwi  sing dakkarepake,  nanging petugas pemadam kebakaran saiki,  yaiku  para
dokter, ora diidini nggunakake banyu kanggo mateni kabeh geni kasebut lan dheweke ora ngerti
carane nggunakake sawise pirang-pirang dekade indoktrinasi, cuci otak lan ora nggunakake
ganja. obat.

Apa  sampeyan  ngerti  yen  ana  wong  sing  ngirim  petugas  pemadam  kebakaran  sing  ahli
menyang geni gedhe ing kutha lan ora nglilani dheweke nggunakake banyu, yaiku sing paling
dhasar  lan  tradisional  kanggo nglawan geni?Ora kanggo kula.Nanging,  iku  persis  apa sing
ditindakake dening sing duwe kuwasa kanggo sistem medis sing saiki ana.

Akeh kobongan, ora ana banyu, yaiku akeh kerja ekstra kanggo petugas pemadam kebakaran /
dokter  sing ora bisa nindakake pakaryan kanthi  cara sing paling apik.Ora kaya ngono,  aku
mikir.Dheweke  kudu  duwe  peralatan  sing  paling  apik  lan  alat  sing  paling  apik  kanggo
pakaryane, ta?Iki sing bakal daklakoni yen aku dadi manajer / pamarentah.Apa ana sing salah
yen ndeleng cara iki?Aku ora mikir. JB

"Kanggo wong wadon sing maca iki, muga-muga bisa mbantu sampeyan ngerti yen sampeyan
duwe  pilihan,"  ujare  Ms  Jolie.
-- Yen Mbak Jolie ngira yen mastektomi pindho minangka cara sing paling apik kanggo nyegah
kanker, mula aku mung ujar manawa aku ora setuju.Lan yen aku ana ing panggonan dheweke,
Aku bakal mangan lenga lan samubarang kang angel ing wilayah curiga saben dina, iku pilihan
luwih  aman  saka  apa  dheweke  tindak  liwat.Lan  sing  lucu,  dheweke  bakal  mangan  lenga,
amarga dheweke kudu.

Contone, pinten CT scan sing kudu ditindakake sadurunge lan sawise operasi?Siji  CT scan
padha utawa bisa padha karo 200-500 sinar X paru-paru lan efek radiasi kumulatif.Dadi nyatane
yen "operasi pencegahan" bakal menehi kanker tinimbang nyegah.Oh nggih.

Iku sing sampeyan entuk yen sampeyan duwe akeh biaya lan nalika sampeyan nindakake tes
gen  kanggo  prédhiksi  masa  depan  sampeyan.Artis  scam kasebut  ngandhani  yen  dheweke
bakal kena kanker payudara, mula dheweke "tumindak" lan saiki  dheweke bakal urip tanpa
dodo, dheweke bakal nandhang sungkowo, dheweke bakal mikir babagan iki, dheweke bakal
nandhang penyakit  liyane minangka akibat  saka iki,  lan  dheweke  luwih  saka kamungkinan
kanggo njalukkanker nang endi wae liya tho, lan dheweke paling kamungkinan bakal sawise
Doctors nindakake kanggo dheweke lan sawise kabeh BS padha marang dheweke.

Luwih becik njagong ing omah lan mangan lenga lan ora kuwatir  apa-apa.Utawa paling aku
mikir.Yen teka, iku bakal teka, kok padha sumelang ing bab sing bisa kelakon rong puluh taun
saka saiki lan wis dodo Cut metu tanpa alesan liyane saka korupsi prasaja lan nyolong ing
tingkat paling dhuwur.JB

"Aku yakin sampeyan bener ing JB!Ing taun 2005, payudara tengenku dicopot, yen aku ngerti
babagan RSO aku mesthi ora nate operasi kasebut.Kaya sing sampeyan ngerteni, aku saiki
duwe kanker paru-paru lan aku percaya yen RSO mung siji-sijine cara sing bisa ditindakake.
Bonnie

"Bener JB,  aku duwe histerektomi pencegahan sawise kanker payudara tahap 1,  sing saiki
daksesali.Yen aku ngerti babagan RSO, aku ora bakal ngalami operasi utawa radiasi!Kajaba
iku,  radiasi  kasebut  minangka  protokol  !!!!!Aku  duwe FAITH banget  ing  RSO sing  aku wis
mbatalake  mammogram  sabanjuré.Aku  bakal  nemoni  konsultanku  sing  pungkasan  kanggo
ngandhani  yen  aku  wis  rampung  karo  industri  kanker,  amarga  aku  yakin  aku  ngerti  obat
kasebut, aku bakal nulis RICK SIMPSON PHOENIX TEARS ing cathetan rumah sakitku.:) Aku
ora bisa matur nuwun cukup kanggo bantuan lan pengabdian.Sumbangan kankerku saiki dadi
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luh phoenix.Aku diberkahi!!!TETEP, kancaku.:)” Tina

"Bodho banget kanggo risiko urip sampeyan nganggo mastektomi supaya sampeyan ora kudu
risiko kanker.Banjur risiko kena kanker kanthi kabeh scan iki!Apa sampeyan rumangsa bisu yen
sampeyan kena kanker paru-paru sawise kabeh iki saka pindai?Utawa mati sajrone komplikasi
saka operasi?Mastektomi sawise didiagnosa kanker, BEBAS karo minyak hemp lan aku ora
bakal ngadili, nanging nindakake tanpa kanker uga duwe risiko kanker.Logika prasaja." Carla

"Sayange aku ndeleng wanita nindakake iki kabeh minangka" pencegahan. Lan padha wedi iki
amarga padha aran iku mung pilihan.Awake dhewe luwih ngerti nanging demi Gusti pira maneh
wong sing kudu nandhang penyakit telek iki??!!Pamrentah kita ora ana gunane.Yen kita duwe
ganja ing kene kanggo nggunakake kanthi bebas, akeh sing ora bakal ana ing posisi wanita ing
ndhuwur.Sedhih banget lan nyatane nggawe aku nesu." Georgia

"Dadi  dheweke  mateni  awake  dhewe  lan  diarani  minangka  langkah  pencegahan?Sing
edan...Kajaba  iku,  genetika  ora  kaya  ngono.Kita  kabeh  duwe  kabeh  gen  kanggo
kabeh ...LINGKUNGAN kita sing micu aktivasi gen tartamtu.Nalika padha ngomong "mlaku ing
kulawarga"  iku  pancene  tandha  saka pakulinan  kang  liwati  mudhun  saka generasi  kanggo
sabanjuré nyebabake pemicu genetis padha.Iku ora mung kasus genetik.Iki pancen ora ngerti
apa-apa...” Alistair

"Apa sing bisa ditindakake dening dokter supaya bisa ditindakake ...Rungokake wong, skrining
genetik  luwih  rumit  tinimbang  "Oh,  sampeyan  duwe  gen  kasebut  dadi  sampeyan  duwe
kemungkinan 87% kena kanker." Iki kasunyatan liyane sing paling ora dingerteni: kabeh wong
duwe sel kanker;  njaga fisik sing penting lan nyuda racun lingkungan minangka pilihan sing
paling apik kanggo njaga kesehatan ...Iki, misale jek dadi over-the-top.Penyalahgunaan serius
babagan hubungan dokter / pasien. Jack

"Aku kepengin weruh yen Brad Pitt dipotong bal kanggo nyegah kanker testis saiki." Mike

"JB, pengin nuduhake iki karo sampeyan lan Rick.Pil minyak sing diomongake yaiku RSO.Aku
panginten  iki  bisa  kapentingan  sampeyan.Aku  uga  duwe  foto  kanggo  sampeyan.Iki  dikirim
dening karyawan lan pangguna obat alami. Rick

"Oke,  iki  pisanan  aku  ngandhani  jagad  iki,  mula  ngapura  yen  aku  rada  rame.
Aku nandhang lara endometriosis sing abot.Iki minangka penyakit nalika jaringan sing biasane
nutupi  njero  uterus,  sing disebut  endometrium,  wiwit  tuwuh ing njaba uterus.Umume nutupi
ovarium, usus lan organ lan jaringan liyane ing lapisan pelvis.Kaya singendometrium bereaksi
nalika menstruasi, uga endometrium sing terlantar ing njaba uterus.Iku thickens, break mudhun
lan getihen saben siklus menstruasi.Jaringan sing terlantar ora ana cara kanggo metu saka
awak, dadi kepepet.Sing banjur nyebabake jaringan ing sakubenge dadi iritasi lan inflamasi,
pungkasane berkembang dadi jaringan parut lan adhesi (jaringan abnormal sing ngiket organ).

Iki nyebabake efek samping sing nggegirisi.Nyeri Kb mual saben dina.Dysmenorrhea, haid sing
nyeri, sing biasane bisa tahan kabeh siklus.Perdarahan sing berlebihan, ora subur, lemes, mual,
konstipasi, lsp.Saiki perawatan medis modern kanggo endometriosis utamane yaiku hormon lan
obat  nyeri  abot.Gumantung  saka keruwetan lan  rencana perawatan,  perawatan sing paling
disaranake lan efektif yaiku histerektomi.

Aku mung 21.Aku terus-terusan ngadhepi perang saben dinane lan ngarep-arep kulawarga lan
kesehatan sing apik.Iki nyebabake urip saben dina kanthi cara sing negatif, aku meh ora bisa
metu  saka  amben.Aku  wis  nyoba  hormon,  lan  ton  obat-obatan  sing  nggawe  aku  lara
banget.Nganti saiki ora ana sing bisa digunakake ...nganti watara sasi kepungkur.Pemilik lan
pencipta utawa MOTH (obat saka jamu) ngenalake aku karo obat sing apik iki sing diarani "pil
minyak."  Bebarengan  karo  ngganti  diet,  aku  wis  ndeleng  dandan  gedhe  ing  wulan
kepungkur.Aku wis kebak 8 jam turu, sing tabu kanggo kula!Aku wis ndeleng nyuda pinunjul ing
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pain, sethitik utawa ora ana.Mualku saiki wis ilang lan ora kaya efek obat nyeri sing ditampa
saka  dokter,  aku  saiki  bisa  nyerna  lan  mangan  tanpa  masalah.  Sajujure,  aku  durung
ngrasakake rasa apik banget wiwit umur 15 taun!”

"Aku luwih seneng mati amarga sebab alami tinimbang duwe wong ngukir aku ing meja baja ing
rumah  sakit.Ahli  bedah  ora  mesthi  sukses  100%,  kancaku  Margie  tilar  donya  amarga
histerektomi, dheweke metu getih ing meja operasi. DeYoung

“Ngrumat  watu  empedu  mbakyu.Sanalika  dheweke  wiwit  njupuk  lenga,  dheweke  mandheg
ngalami serangan sing nggegirisi.Ora tau duwe liyane, lan mbatalake operasi !!!!Kesehatanku
uga wis 180. Kelly

"19 wulan kepungkur sawise duwe tumor Kanker ing usus besar saya dicopot, Klinik Kanker
teka ing dina discharge.Kemo lan radiasi dijadwalake diwiwiti minggu ngarep - protokol standar
ujare.Bajingan ngomong aku!!!Minyak ganja bakal dadi versi protokol standar.Priksa setahun
kepungkur.Getih iku resik - asil CT SCAN didikte kanggo kula dening ahli bedah, Quote, Gerry-
usus sampeyan tanpa noda. Gerry

"Halo JB, aku duwe pitakon darurat medis.Bapakku tiba, kenek sirahe lan ana gumpalan getih
ing  membran  njaba  otak,  dudu  ing  otak.Dheweke  wis  dibuwang  saka  rumah sakit  lan  wis
mandhegake  obat  penghilang rasa sakit  amarga  ora  bisa  digunakake kanggo ngelu.Dokter
ngarep-arep  yen  gumpalan  getih  bakal  nyuda  ukurane,  yen  ora,  dheweke  bakal  nyoba
operate  ...Dheweke  njupuk  Coversyl  2.5mg  kanggo  tekanan  getih,  Flomackstra  kanggo
nggedhekake  prostat,  lan  uga  duwe  kondisi  platelet  sing  kurang  getih  sing  nyebabake
Gammophacy  sing penting.Dheweke umur  80  taun  lan  durung nate  nyoba RSO.Aku  duwe
sawetara sanajan wis disimpen ing wadhah ing kulkas sajrone setahun ...Apa sampeyan duwe
pengalaman nyuda gumpalan getih jinis iki?Apa ana entuk manfaat kanggo aplikasi topikal ing
sirah ing area nyeri utawa bakal dadi sing paling apik?Aku bakal tuku e-book sampeyan dina iki,
nanging saran PRIVATE tartamtu bakal dihargai ...Aku mbokmenawa bakal nyampur RSO karo
lenga klapa, utawa lenga zaitun kang bisa seneng minangka wong Italia, kanggo ingestion lan /
utawa aplikasi topikal.Aku guess bab utama aku pengin ngerti - apa ana kamungkinan kanggo
efek salabetipun ing clot getih saka ingesting RSO?Ana akeh perkara kanggo nyuda tumor ing
endi  wae,  nanging  aku  ora  bisa  nemokake  babagan  gumpalan  getih  ing  membran  njaba
otak???!!!Pls bantuan.” Ross

-- Halo Ross, iki e-book kanggo sampeyan.Minyak kasebut bakal mbantu bekuan getih, uga
gampang.Dheweke kudu entuk ganja ing sistem dheweke sawise tiba.Lan saiki  luwih cepet
sampeyan bisa njaluk dhewekeluwih apik kasempatan kanggo sukses.Aku bakal Cut meds ing
setengah nalika sampeyan miwiti wong ing lenga supaya undesirable efek sisih lan banjur, kaya
sing ngandika, njero lan topikal.A suppository karo lenga bakal bisa digunakake - suppos apik
kanggo paru-paru lan kondisi otak. JB

"Aku nyampur kira-kira setengah ons karo lenga zaitun 60ml (ora ngerti carane kualitas apik
sing digawe).Ing kana, dheweke katon kaya pati panas (dheweke mung nglilani aku ditrapake
ing sirahe).Aku dites 0,5ml ing pippete a lan aku isih fungsi, nanging aku bobot entheng.Aku
smeared paling pindho ing sirahe.Sawise setengah jam dheweke nyimpulake yen kabeh wis
mlebu lan ngusap sirahe nganggo andhuk ....We mangan salmon garang aku wis nggawa,
banjur aku metu kanggo roti lan susu lan tak bali kanggo krungu wong chirping ing telpon karo
anak  liyane,  sing  padha  temenan  seneng  uga  krungu  wong  bali  kanggo  poto
biasanipun.Yadayada, matur nuwun kanggo karya sampeyan! ...Ross

"Aku  dadi  Survivor  Kanker  4x  diagnosis  pungkasan  yaiku  Kanker  Payudara  Tahap  Invasif
Aggresif 4, mula aku ngalami mastektomi kaping pindho ing Februari 2014. Aku wis nolak Kemo
lan Radiasi wektu iki lan nggunakake Minyak THC lan CBS kanggo ngobati aku. Aku wis remisi
saiki kanggo 2 taun saiki. Ya mas iku bisa. Yen sampeyan duwe pitakonan PM kula oke. Aku
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rumangsa bisa mbantu sampeyan. Aku wis ngalami terapi Radiasi lan Kemo 3x sadurunge lan
wektu iki aku nolak lan nggunakake cara alternatif. Wektu iki aku duwe kualitas urip sing paling
apik. Ora lara lan mual kabeh wektu. Tingkat nyeri saya dikontrol karo THC lan CBD Oils lan
konsentrasi. Ora pharmaceutical wektu iki. Ora ana opioid. Matur nuwun Gusti.” Tina

"Aku ketemu wong lanang sawetara kepungkur, dheweke ngandhani yen dheweke dadi direktur
proyek  khusus,  kerja  ing  pamrentah  ing  awal  taun  pitung  puluhan.Dheweke  kandha  yen
dheweke  sinau  lenga  rami  medis,  lan  dheweke  ngeculake.KENAPA?Amarga  KARYA !!Ya,
dheweke ujar "kekuwatan sing ngerti ora ana dhuwit kanggo urip, mung mati." Kaya sing wis
dingerteni,  ing  negara  kita  lan  ing  politisi  AS  duwe  investasi  ing  laboratorium  kemo,  lan
perusahaan  obat.Ya,  sawise  diskusi  sing  dawa,  dheweke  uga ngandhani  yen  dheweke  lan
kabeh tim wis nggunakake lenga rami medis wiwit saiki lan wong lanang sing apik iki katon kaya
umure 60-an, mula dheweke pancen umur pitung puluhan lan katon apik banget. !!Anggota tim
liyane uga isih urip, saiki kudu dipikirake !!Lan hey, apa sampeyan uga ngerti yen manungsa
paling tuwa ing planet kita umure 131 taun, wis nggunakake minyak hemp medis sajrone urip
lan isih kerja lan nggarap peternakan saben dina… !” Brian

PMS, menopause
"Iki minangka salah sawijining perkara sing paling apik kanggo minyak hemp lan hemp, ora
ana.Sampeyan mung ora bakal nemokake apa-apa sing bisa utawa bakal mbantu luwih apik
tinimbang hemp.Bakal  mbantu mulihake keseimbangan hormonal  lan ngilangi  agresi,  owah-
owahan  swasana  ati,  lan  liya-liyane.Uga  bakal  mbantu  nyuda  rasa  nyeri  lan  kram
pramenstruasi, rasa ora nyaman, kuatir, lsp.

Yen aku weruh wong wadon wiwit tumindak aneh amarga imbalances hormonal related PMS
ing awak,  aku bakal  langsung menehi  hemp ing kabeh cara  utawa wangun utawa formulir
kasedhiya.Aku  ora  weruh  alesan  kenapa  wong  kudu  nandhang  sangsara  tanpa  perlu.Ora
kanggo sebutno yen wong nandhang sangsara, kabeh wong ing saubengé nandhang sangsara,
amarga sapa wae sing kudu nangani wanita premenstrual bisa ngonfirmasi.Aku bakal duwe
dheweke mangan lenga, digunakake ing supositoria lan aku ora bakal nglirwakake nggunakake
topikal  ing padharan lan  mburi.Dheweke bakal  seneng amarga bakal  ngilangi  rasa lara  lan
nambah kulit ing bagean kasebut.Aku uga bakal ngrokok sawetara lenga karo dheweke supaya
dheweke ngerti yen dheweke "ora piyambak" lan ana sing peduli.Kanthi rami, haid ora kudu
dadi pengalaman sing ngganggu lan ora nyenengake kanggo kabeh wong sing melu.JB”

"Minyak ganja minangka obat menopause lan obat pencegahan kanggo Kanker Ovarium sing
njupuk Ibu ing taun 1985.Yen aku mung ngerti babagan lenga ibuku mesthi weruh akutuwuh lan
duwe anak!Iku nambani gejala menopause sandi.Kerja ing 48 jam!Aku bisa urip maneh!Aku
nuduhake informasi iki nang endi wae aku bisa.Obat kasebut kudu kasedhiya kanggo kabeh
wong!Matur nuwun Rick wis nyebar warta lan nggawe wong sehat! Shelagh

"Aku wis ilang 50 lbs amarga nggarap hormonku - aku bisa langsung ngrasakake - ora ana
kelip-kelip panas sing umume terus sedina lan wengi.Nalika aku lara ing 37, aku uga dibuwang
menyang menopause langsung lan penyakit messes karo saben hormon.Aku percaya amarga
entuk 100lbs wiwit aku lara lan mung sawetara panggunaan wis ilang 50. Joann

"Aku wis ngetutake kaca Rick cukup suwe lan amarga informasi sing dakkarepake ing kana,
asma lan kringet wengi sing BANGET lan panas amarga menopause sing angel banget, saiki
ora ana.Tansah tumindak apik. Lize

"Aku duwe kanker lan apnea turu.Ora mung turu sing apik tenan, aku ora tangi saka kelip-kelip
panas.Iku berkah.” Stephanie
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"Apa ana wong liya sing nglaporake manawa lenga kasebut pancen apik kanggo ngilangi gejala
menopause?Kelip-kelip panas lan kringet wengi meh ilang nalika njupuk lenga. Gill

Q.Sialan, JB ... dheweke pancen apik banget, nganti nembak anti-estrogen.Dheweke nggawe
dheweke  lara  pati.
A.Kaget, kaget, Valerie."Tetep adoh saka dokter" iku aturan game ing wayahe, sayangé.Kita ora
ngomong amarga seneng, iku kasunyatan.Pasien biasane nindakake lenga nganti ahli medis
campur tangan lan ngancurake obat-obatan kimia alternatif lan eksperimen sing ora perlu.Dadi
nganti dokter sinau cara nggunakake obat iki kanthi bener, pancen paling aman kanggo tetep
adoh saka dheweke (yen kahanan ngidini,  mesthi).Dheweke ora butuh tembakan,  dheweke
kudu nyerep minyak sabisa kanthi cepet kanggo mbatalake karusakan saka perawatan medis
sadurunge lan ngontrol kahanane.Yen lenga ora mbantu, mesthine ora ana sing liya.JB

Regulasi Bobot Badan
"Lenga ganja ngatur bobot  awak lan mesthi  bakal nggawe sampeyan bobote sehat!Iku uga
ndadekake sampeyan ora crave junk food minangka akeh.Iki pancen obat sing luar biasa.Iki
mung siji-sijine obat bobot awak sing nyata. Rick

"Aku uga nyuda bobote --- aku kudu tuku sabuk.:) Aku mandhap ing skala lan aku saiki 139# -
Aku wis ora weruh bobot iki wiwit SMA.Aku gumun lan terus duwe wong sing ngandhani kepiye
bobote bisa dirasakake.Aku uga knthi angel sembarang napsu lan iku kinda aneh nalika aku
kroso  nggusah  ing  sawetara  permen  lemak  sing  biasane  aku  ora  bakal  pass  munggah
sadurunge.Aneh.Aku  kuwatir  kanggo  nano  detik  aku  njupuk  kakehan  lenga  utawa  soko,
nanging cepet  temen maujud iku  marasake awakmu,  ...  shedding apa ora mestine kanggo
njaluk ana lan liyane aku ngganti diet kanggo Organic, sing luwih sehat.Ora diet, ora olahraga
kakehan, mung nunggang jaran, gardening lan dadi ibu.Aku mikir iki minangka efek samping
alami saka RSO.:)” Heather

"Aku wis ngolah minyak suwene 2 wulan lan aku uga ngerteni bobote ...bebas saka resep
obat ...Obat tekanan darah dihentikan...mung njupuk tekanan getih (ora ana pil ing 2 sasi wiwit
njupuk lenga) ...asil 124/80 detak nadi lungguh 79...OMG...iki mung apik tenan !!!Pakaryan getih
bakal  rampung lan aku bakal  nglaporake nomer  PERFECT kanggo ALL kanggo ndeleng…
Matur nuwun RS, Malaikat Ijoku. Suzanne

“Suzanne apik tenan!!Aku wis mangan ganja saben dina kanggo liwat taun saiki lan njaga bobot
sandi SMA tau iki gampang sak karir militer nalika katahan ing obat resep!Tresna manawa luwih
gampang ganja uga !!! ” Tammy

"Aku weruh sawise ngrokok sawetara lenga, gula getih saya cepet mudhun.Lan aku ngrokok
lenga luwih akeh tinimbang bud lan aku wis ilang bobot lan sistem pencernaanku wis tenang.
Michelle

"Aku wis ngobong lenga kanggo sawetara wektu.Iku pancene bisa kanggo njaga gula getih
normal,  nanging  aku  duwe  masalah.Dokter  manajemen  nyeri  anyarku  nindakake  urin  lan
positif.Aku wis kandha yen aku nggunakake supaya aku ora kudu nggunakake insulin.Dheweke
ujar yen aku tetep nyoba positif, dheweke bakal ngilangi obat-obatan nyeri liyane.Aku wis ilang
40 lbs saiki lan gula getihku normal saiki lan aku rumangsa apik.Yen dheweke ngilangi obat-
obatan, bobote saya mundhak maneh amarga punggung lan dhengkul saya rusak lan ora bisa
olahraga.Aku  saiki  manggon  ing  Oregon  ing  ngendi  lenga  luwih  gampang  dituku  amarga
dispensari.Aku ora ngerti apa sing kudu dakkandhakake karo dokter.Aku wis ngarep karo wong-
wong mau.VA nolak meds lan ora pengin menehi hasil karo kita sing lara degenerating nyata
kabeh wektu.Kacau tenan." Michelle
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"Kiropraktorku, saiki krungu babagan RSO.Saiki aku wis ilang 65 lb ing 5 sasi tanpa olahraga,
mungkasi njupuk dhewe karo insulin, saiki duwe pil ing 1/2 jumlah.Rauh kanggo nyelehake sing
uga.Atine  mbukak  nalika  aku  nyritakake  babagan  Rick  lan  critane.Dheweke  takon  kanggo
pasien  liyane,  wong  sing  dikasihi,  aku  ngelingake  yen  aku  wis  nyebutake  RSO  marang
dheweke, kanggo dheweke!lol Dheweke seneng, mula sampeyan, terusake, kita kabeh! Dave

"Aku  wis  mangan lenga  ganja  kanthi  tujuan  mundhut  bobot,  uga  nonton  diet  lan  olahraga
biasa.Nganti  saiki  ing  8  minggu  aku  wis  ilang  8  lbs.iku  nyengsemaken?Aku  durung  yakin,
nanging aku bakal ngandhani sampeyan.Aku duwe komitmen kanggo nindakake saben dina
suwene 6 wulan.Aku wis ngeweruhi aku meh ora tau luwe lan aku ora kepinginan (kajaba coklat
apik)  kanggo  permen  lan  yen  aku  mangan  soko  manis  aku  mung  bisa  mangan  jumlah
cilik.Matur nuwun kanggo ngirim iki.Aku seneng ndeleng apa wong liya entuk manfaat saka
lenga kanthi cara iki? Robin

“Salam JB.Muga-muga pesen iki nemokake sampeyan nindakake kanthi apik.Aku mung mikir
aku  bakal  nuduhake  pengalaman  babagan  minyak  ganja  minangka  suplemen  saben
dina.Sadurunge ngerteni mupangat lenga ganja lan apa sing bisa ditindakake kanggo awak
manungsa liwat Rick Simpson lan sampeyan dhewe, aku wis nemoni sawetara masalah medis
sing bakal teka bebarengan karo sing wis ana.

Aku nandhang lara kronis amarga OA parah amarga kacilakan logging sing ngrusak dhengkul
tengen.Amarga ciloko iki aku ora bisa kerja full time maneh.Aku uga nandhang lara saka OA ing
pundhak,  lengen,  lan  tangan  tengen  saka  plexus  brachial  menyang  pundhak  tengen  sing
nyebabake lumpuh ing lengen tengen suwene setahun.Aku ngalami tingling ing pucuk driji uga
inflammation lan dadi gedhe ing loro sikil ngisor.Dokter wis ngelingake aku 6 sasi sadurunge
tingling ing driji yen aku ora ngganti gaya urip, aku bakal dadi diabetes.

Nalika iku bobotku 260 lbs.Aku uga ilang rasa mambu lan rasa.Kabeh iki  minangka tandha
diabetes.Dokter ujar sawise nguji gula getihku yen saka 1-10 aku mlaku kanthi apik @ 6,5.Aku
miwiti njupuk lenga babagan 6 sasi kepungkur.A kernel beras ing esuk lan maneh sadurunge
turu.Saiki  bobotku  203  lbs,  ora  ana  tingling  ing  pucuk  driji,  rasa  mambu bali  lan  aku  bisa
ngrasakake maneh.Bengkak lan inflamasi ing sikil lan sikil ngisor saya ilang, uga nyeri saka
OA.Matur nuwun kanthi sanget kanggo nyebarake bebener babagan tanduran penyembuhan iki
karo manungsa liyane.Sampeyan lan Rick minangka Gusti Allah sing sejati  kanggo kita sing
butuh.

Oh!Putriku nggawe apa sing dikenal ing kluwarga minangka bal minyak (dosis digulung dadi roti
cilik) kita kehabisan bal minyak.Aku kesed kanggo nggawe dhewe lan bodho mandheg njupuk
dosis sandi kanggo bab minggu.Aku bali nganti 217lbs.Nalika aku nerusake njupuk lenga, bobot
saya mudhun maneh dadi 203lbs lan terus mudhun.Dhuwurku 5'8 "dadi aku bakal ngerti yen
aku bisa bali  menyang bobot  sadurunge nikah 175lbs.Aku dadi kesel.Pawulangan sinau.Aja
mandheg njupuk lenga.Urip iku apik!Matur nuwun sanget.” Ron

"Anakku nggunakake lenga Simpson kanggo Crohn, nanging aku krungu bisa mbantu ngilangi
bobot.Yen  ngono  piye?”  Krystal
-- Ya, bisa, mangan lenga lan sampeyan bakal ilang bobot yen sampeyan kabotan lan nambah
bobot  nalika  sampeyan kurang bobot.Ojo  ditakoni  kok,  ojo  ditakoni  kepiye  carane,  aku ora
ngerti jawabane.Iku mung kedadeyan.Aku ilang 50 kilos dhewe ing lenga lan pracaya kula aku
nyoba sandi paling apik kanggo disprove Rick.Nanging aku gagal lan lenga regrew Otot uga.Iku
aneh lan angel pracaya, aku ngakoni.Nanging aku ora mikir  yen bobotku ilang kabeh tanpa
kringet lan tanpa olahraga.Bener iku cukup nyenengake lan aku ora pikiran turu apik sing teka
minangka mung efek sisih kacathet nggunakake lenga.JB

"Hei Rick, aku pancene pengin matur nuwun kanggo nylametake nyawaku.Aku 17 saka Delhi,
India.Aku pancene kabotan.Lan wiwit  Mei kepungkur nalika miwiti  ngonsumsi RSO, aku wis
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ilang 40 kg (88 pon) sajrone 10 wulan.Kakangku uga ilang 23 kg lan ibuku ilang 15 kg wiwit iku
lan amarga aku mangan lenga luwih akeh tinimbang dheweke, amarga aku ora entuk dhuwur
sanajan aku ngonsumsi gram.

Dadi luwih akeh lan luwih cepet sampeyan mangan lenga, luwih cepet lan luwih apik asile.Aku
pancene  pengin  kabeh  ngerti  yen  bisa  ngobati  salah  sawijining  penyakit  paling  gedhe  ing
saindenging jagad, obesitas.

Thanks  kanggo  JB  kanggo  nyedhiyani  kita  karo  informasi  saben  wektu  iku
dibutuhake.Sampeyan  loro  pahlawanku  lan  aku  ora  bisa  matur  nuwun  cukup.  Shobhit  lan
Shashank

Kuatir, Paranoia

"Conto babagan pitutur sing jujur nanging salah arah bisa nyebabake: Ana sing ngeluh babagan
sing dhuwur lan didhawuhi njupuk CITICOLINE. Ora apa-apa, kajaba CITICOLINE minangka
THINNER getih lan wong sing diwenehi saran yaiku wong sing ora bisa nolak obat tipis getih.
Wong sing menehi pitutur pancen apik, nanging gagal ngumumake informasi penting iki. Aku
ngerti ana akeh wong sing duwe maksud apik sing pengin nulungi, nanging PLEASE AWAS
menehi informasi sing bisa mengaruhi urip lan pati. Miturut cara, cara sing gampang kanggo
nyuda dhuwur yaiku nyebul sawetara mrico ing cangkeme ... aman, murah lan efektif. Gary

"Apik banget ngerti babagan citicoline amarga aku uga njupuk warfarin. Kaya kunir, sing uga
ngencerake getihmu." Randy

"Citocholine nyebabake / mbantu sel metastatik ngembangake pasokan getih dhewe. Ora apik
banget kanggo kanker." Jim

"Wingi aku njaluk wong wadon miwiti obat.Iki laporan dheweke wiwit dina pisanan.Cukup apik
tenan!Iki laporanku dina siji:

Tangi karo eksim ing lambe wingi esuk lan dilebokake lenga.Stinging mandheg ing babagan 10
menit.Soreness ilang ing 30 menit.Bengkak mudhun ing sawetara jam.Lepuh ing lambe saya
kira-kira setengah ilang dina iki - biasane butuh 2 minggu kanggo waras.Ambegan vapors saka
lenga  ing  lambe.Ngerti  lara  sing  wis  ana  ing  sinus  tengen  kanggo  sawetara  minggu  wis
mandheg.Lan irungku mandheg mlaku.Wiwit wingi mung sepisan sepisan.Ngerti kekeselenku
ora jero kaya biasane.Ngerti yen aku rumangsa santai lan pinggiran sing kuwatir wis ilang.

Nyuda nyeri  awak ing wayah sore - biasane aku lara awak ing wayah sore nganti ora bisa
lungguh (nyeri tungkak lan otot, lutut / bahu / sikut / pergelangan tangan / jempol nyuda kanthi
signifikan).Uga, aku entuk cemlorot sing entheng kanthi saben dosis.Ora ana kangelan nggarap
utawa fokus lan ora bakal ragu-ragu kanggo nyopir.Aku pancen cetha banget sanajan aku lali
njupuk  Citicoline  esuk  iki.Aku  sijine  padha  karo  kira-kira  setengah  gandum saka  lenga  ing
Craisen lan njupuk cara sing.

"Aku miwiti  lenga ganja ing Desember 2012 minangka tonik umum.Aku nandhang sangsara
karo jinis 2diabetes ing wektu kasebut.Gula getihku ana ing 300 lan 100 normal.Aku dilebokake
Metformin sing nggawe aku lara saben njupuk.Aku njaluk dialihake menyang obat  diabetes
liyane  lan  dijupuk  saka  Metformin  lan  dilebokake  Januvia.Gula  getihku  mung  obat-obatan
mudhun  kanthi  wajar.Jumlahku  ana  ing  dhuwur  100  paling  dina.Nalika  aku  nambah  lenga
kanggo regimen sandi, nomer bali menyang mung rada ndhuwur normal.Banjur ditemokake yen
Januvia nyebabake kanker pankreas.Aku pengin mungkasi pengobatan iki lan takon dhokter
supaya bali ing Metformin.Dheweke sarujuk.Mesthine ing Metformin, aku lara saben njupuk.

Miwiti  lenga kasebut minangka cobaan kanggoku.Aku sengit dhuwur sing mariyuana menehi
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kula.Aku  wis  ora  nggunakake  mariyuana  kanggo  liwat  35  taun  sadurunge  nggunakake
lenga.Aku miwiti lenga karo gulung ukuran pinhead lan malah sing kakehan.Aku miwiti njupuk
Citicoline kanggo ngenthengake dhuwur saka lenga ing saran saka Corrie Yelland.Sing kerjane
apik lan aku ana ing dalan kasebut luwih saka setahun.Ing Mei 2013 aku kesusu menyang
operasi darurat kanggo gallbladder.Aku ing rumah sakit kanggo 5 dina tanpa lenga.Nalika iku
ditemokake  yen  magnesium  saya  kurang.Dheweke  miwiti  aku  nggunakake  magnesium
tambahan ing rumah sakit.Nalika aku mulih aku miwiti maneh ing lenga.Kanggo sandi surprise
sawise kang ing tambahan Magnesium kanggo minggu aku ngalami dhuwur banget penake
saka  lenga.Iki  terus  dadi  pengalamanku.Aku  bisa  mungkasi  nggunakake  Citicoline  kanggo
ngenthengake dhuwur.Aku banjur bisa nambah dosis lenga kanggo 1 gandum dina.Aku wiwit
ngalami akeh gula getih sing kurang.Aku ngilangi Metformin saka regimen saben dina.

Wiwit  nambah  dosis  lenga  dadi  1  butir  beras  saben  dina,  gula  saya  normal.A1c  Kula  wis
mudhun kanggo 6,1 saka 7,2 taun lan 1/2 ago.MD kulakaget kaya apotekerku.Aku ora bisa
nuduhake  alesan  kanggo  sukses  karo  wong-wong  mau  amarga  aku  manggon  ing  negara
ngendi lenga ilegal.Cathetan sisih sing menarik kanggo crita iki yaiku nalika kesusu menyang
operasi, aku njaluk ngomong karo ahli anestesi kanthi pribadi.Aku wedi lenga bakal nyegah kula
saka gadhah prosedur aman.Anesthesiologist babar blas unconcerned sing aku ana ing lenga
lan ngandika yen ana apa-apa iku bakal nggawe operasi luwih gampang amarga pembuluh
getih bakal dilated lan AMBEGAN bakal luwih gampang nalika aku ing.Liwat kabeh iki Aamann
wis ing sisih kula.Dheweke ora mesthi duwe jawaban sing dak butuhake, nanging wis menehi
pitunjuk  supaya  aku  takon  lan  percaya  karo  awak  lan  intuisiku.Ora  gampang kanggo  aku,
nanging pungkasane wis tekan papan sing sukses ing ngendi diabetes jinis 2 saya sukses
diobati kanthi mung minyak.Saiki wis Mei 2014.Matur nuwun, Alice"

"Hek, aku malah adus lenga ganja sing disemprot karo lenga liyane.Sapa sing bakal ngira yen
adus bisa mbantu nyeri lan kuatir.Lol.” Tonya

"Aku wis ngonsumsi 13 dina saiki lan depresiku wis ora ana maneh nyeri saraf jiwit, aku wis
ngalami siklus turu normal lan ora nesu, depresi,  kuatir  utawa ngrasakake efek PTSD saka
Irak.Tujuane amarga bolongan ing paru-paruku saka asap fosfor saka bledosan ing Irak lan
nghirup partikel beracun lan uga kanker saka uranium sing wis entek.Telung taun sawise Irak,
aku wiwit ngembangake karsinoma sel basal. Yeremia

“Matur  nuwun!Aku  wis  nggawe  pirang-pirang  lenga  karo  kanca  lan  jarum  suntik  tangan
menyang kanca liyane.Aku ngrasakake bedane banget!PTSD saya suda, nyeri saya suda, lan
sendi saya krasa kena muncrat WD-40.Nalika kuatir banget, aku ngrokok sethithik lenga lan ora
ana.Yen ora, aku wis ngombe kaping telu saben dina suwene telung minggu.Aku wis mlaku
luwih akeh sajrone telung minggu tinimbang telung taun kepungkur!Katresnan lan kagumku
marang kowe kabeh ing Phoenix Tears!Kanggo sampeyan Pak Simpson, matur nuwun kanggo
sisa uripku.Aku ngerti saiki aku bisa seneng tinimbang ing amben rumah sakit. Fred

"Nyeri wis suda lan sendiku krasa kaya muncrat WD-40?Minyak klapa dara luwih aman” Hunter

"Aku nggunakake lenga klapa murni organik kanggo motong RSO.Iki ngidini tingkat panyerepan
sing  luwih  apik  uga  njaga  lenga  supaya  ora  nempel  ing  kabeh,  kalebu  untu.Aku  uga
nggunakake kanggo narik racun-racun kanthi nyemprotake sendok teh ing cangkeme suwene
20 menit lan ngidoni ing tong sampah. Fred

"Aku ana ing titik uripku nalika kesehatanku ala lan aku lara banget.Aku suicidal amarga urip iki
banget depressing.Aku banjur kesandhung"Mlayu Saka Cure.” Wiwit uripku saya tambah akeh
amarga  ngetrapake  informasi  sing  daksinaoni.Kesehatanku saiki  apik  lan  aku luwih  optimis
amarga aku ngerti ganja bakal nglindhungi awak saka cilaka.Aku ora duwe pikiran bunuh diri
wiwit saiki lan urip saya tambah apik lan luwih apik amarga aku sinau babagan macem-macem
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sifat obat saka minyak ganja. Petrus

"Ora nyata carane kuatirku dikontrol ...Aku kronis… Rumangsa normal, yen normal seneng lan
luwih akeh urip… Matur nuwun, Rick. Sobat

Depresi

"Aku duwe Post Traumatic Stress Disorder lan ganja mbantu aku santai, mangan, turu, fokus,
konsentrasi.Aku ora depresi klinis maneh ...lsp...Aku digunakake kanggo njupuk anti-depresan,
stabilisator swasana ati, nambah swasana ati, obat turu ...sing aku ora nuthuk dheweke ...Aku
mung ora  seneng efek samping ...lan  aku ora butuh maneh amarga ganja  ...Aku pancene
ndedonga supaya wong-wong bakal sinau babagan TANAMAN sing diwenehake dening Gusti
Allah, ganja ... saka akeh kegunaan lan keajaiban obat ...mung ngomong...” Ale

"Iki pancen obat sing apik tenan.Aku sijine dosis ing kapsul kanggo ngulu.Mbantu karo nyeri lan
gejala  PTSD.Aku  ngerti  sawetara  pasien  sing  entuk  manfaat  saka  iki  uga,  kanggo  kejang,
Crohn, gejala mundur, lsp.Sawetara apotik nggawa." Pangarep-arep

"Aku  ora  bisa  ngomong  kanggo  wong liya,  nanging  kanggo  aku  iki  ngatur  gejala  kelainan
bipolar,  dyskinesia  tardive,  dystonia  tardive,  depresi  utama,  nyeri  kronis,  PTSD,  sedhih  lan
kuatir.Aku  bebas  racun  (pharmaceutical)  wiwit  September  lan  saya  mari  lan  krasa  apik.Iki
minangka obat ajaib.Asuku meh bebas kanker saka lenga lan topikal uga.Tanduran iki digawe
dening  Gusti  kanggo  nylametake  lingkungan,  nyawa  lan  ekonomi.Masyarakat  kudu  ngerti."
Kathy

“Aku mung arep matur nuwun, Rik. Aku nandhang sangsara kabeh 50 taun karo depresi, aku
wis ing lenga kanggo 8 dina saiki lan aran kaya aku wis lair maneh. Matur nuwun sanget!” Sue

Multiple Sclerosis (MS)
"Mung nganyari cepet, Jindrich ...Bojo [59] nggunakake siji dosis ukuran gandum beras lenga
saben dina kanggo mbantu turu lan kesehatan sakabèhé, lan wis ilang bobot nganti stabil ing
30 lbs ngisor.Dheweke duwe pengalaman apik nggunakake lenga, kaya aku.Mundhut saka loro
skills math, lan teori kontemplasi karo MS wis mbalikke ing akeh kasus, lan aku maneh math
utama ing sirah minangka nalika enom.Kita wis ngupayakake lan nggayuh tujuan utama ing urip
ing taun pisanan panggunaan iki.Thanks kanggo Rick lan kanggo sampeyan, kancaku.Oh, lan
Betty, Golden Retriever isih luwih apik tinimbang sadurunge, sehat, lan Vets isih nolak total.
Tandhani

"Kanca apikku, senior MS nggunakake Marijuana kanggo nyuda MS.Dheweke sumpah. Ron

"Sawijining  kanca  lawas  ing  kantor  ngandhani  babagan  bojone  sing  duwe  MS  lan  sepira
alane.Dheweke meh ora bisa ndemek dheweke lan dheweke tansah lara.Aku marang wong bab
lenga  amarga  ora  ana  liyane  digunakake  sing  padha  nyoba.Dheweke  nyoba  lan  bisa
digunakake!Dheweke rumangsa luwih apik  lan dheweke bisabener  kroso sikil  (dheweke ora
bisa sadurunge) dheweke saiki  bisa ngerti  yen lantai  iku anget  utawa ora lan padha super
stoked.Hey bakal terus tuku lenga ilegal nganti legal amarga bisa.Ora ana obat liya sing bisa
nambani MS, dheweke meh nyerah ...Minyak ganja wis menehi perspektif anyar babagan urip
lan akeh pangarep-arep kanggo masa depan bebarengan.Aku bakal terus nyebarake babagan
keajaiban medis iki!Matur nuwun Rick, aku ora bakal menehi informasi iki marang sapa wae yen
ora amarga Phoenix Tears. (saka Ontario)

"Sugeng  enjing  Rick,  aku  wis  ngetutake  sampeyan  ing  Facebook.Aku  wis  nemokake  akeh
banget saka sampeyan lan aku ngapresiasi kerja keras & pengabdian sampeyan.Alesanku mikir
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babagan  Marijuana  kanggo  panggunaan  obat  mung  kanggo  kondisiku,  Multiple
Sclerosis.Nanging kanthi riset sing aku nemokake kanggo mupangat kanggo penyakit liyane
kalebu MS & Kanker, aku mutusake yen aku ora nindakake bageanku kanggo menehi informasi
marang wong liya,  mula aku ora nindakake bageanku kanthi  lengkap.Aku ngarep-arep dadi
advokat sing mbiyantu kanggo mbujuk wong Arkansas supaya milih ya ing Marijuana Medis ing
pemilihan  sabanjure  ing  2014.Kita  teka  banget  cedhak  taun  iki.Matur  nuwun  maneh.Matur
nuwun, Nancy"

"Kita wis ndeleng versi  lenga Simpson lan lenga suci  topikal  sing nambani  kabeh babagan
pasien MS, psoriasis kulit,  pasien kanker,  lan malah mbantu pasien stroke wiwit  ngucapake
pirang-pirang tembung lan ukara sing durung nate wiwit stroke!Matur nuwun kanggo kabeh sing
wis ditindakake!”  --  Matur  nuwun, Michael,  nanging aku ora seneng ndeleng wong nggawe
"versi" RSO.Mangga tindakake pandhuan sabisa.Kaya biasane, nyawa wong bisa dadi taruhan,
lan sampeyan mesthi pengin menehi pasien obat iki sing paling kuat, yen bisa.JB

"Ana macem-macem bukti lan bukti, riset.Aku ngerti kanca karo MS, dheweke wis pirang-pirang
taun.Dheweke nambani karo lenga, dheweke bisa mlaku lan bisa digunakake kaya aku.Banjur
aku ngerti  anther fellow karo MS, kang nindakake kabeh Drs lan medicine modern marang
apa.Lan dheweke ana ing kursi rodha lan awak mati. Jeff

"Aku uga duwe MS lan mandheg njupuk 13 skrip.108 pil seminggu lan 3 injeksi ...Lan saiki aku
mung nggunakake ganja. John

"Lima minggu kepungkur,  aku  nampa telpon  saka wong wadon ing sisih  wétan sing  duwe
MSDheweke wis 15 taun ing kursi rodha.Dheweke wis nyoba kabeh sing bisa dipikirake kalebu
terapi CCSVI sing kontroversial kabeh supaya ora ana perbaikan.We tak dheweke nuding ing
arah tengen lan dheweke miwiti njupuk lenga.Telpon paling anyar dheweke marang aku kaya
mangkene, "Hai Corrie.Aku mung arep menehi kabar yen kursi rodha ana ing garasi.” (Dadi aku
mikir  yen wis  rusak,  amarga mung 5  minggu)."Aku  tangi  lan  mlaku!Aku terpesona.Aku wis
nyingkirake Ketergantungan lan aku lagi mulih saka dina blanja.Corrie, aku wis 3 taun ora bisa
blanja.” Ing wektu iku dheweke wiwit nangis lan kandha, "Corrie, sampeyan wis menehi uripku
maneh." Corrie

Pil, Rokok lan Detoksifikasi
"Gunakake Minyak Rick Simpson yen sampeyan pengin mandheg ngrokok.Cukup turu liwat
mundur total.Protokol sing padha lan dosis sing padha karo penyakit liyane, mung tindakake
pandhuan ing situs kita.RSO sing diprodhuksi lan digunakake kanthi bener uga bisa digunakake
kanggo kabeh jinis tambahan zat liyane, kayata heroin, kokain, alkohol,  morfin,  obat-obatan
sing gawe ketagihan lan kuat, lsp.JB”

"Aku pengin matur nuwun kanthi pribadi lan saben petani, distributor lan pejabat politik amarga
wis  entuk minyak ajaib  iki  menyang masarakat.Aku bakal  nggawe cendhak,  aku nandhang
sangsara marga saka horrendous spasms, mual lan wis madat opiate kanggo dangu amarga iki
lan  gejala  apik  banget  liyane.Aku  mutusake,  sawise  perang  kasar  karo  kesehatan,  kanggo
nglawan.Pil-pil kasebut ora nate nandhang lara, mula kudu nyegah aku mundur.Obat udud ora
apa-apa, nanging ora ana sing cocog karo apa sing ditindakake minyak kanggo aku.Pancen
angel banget kanggo nulis iki tanpa ngisi rasa syukursing aku ora bisa ndeleng liwat nangis.

Aku perang maneh karo njaluk rampung detoxed karo lenga!Aku kudu nindakake iki  kaping
pirang-pirang  sadurunge  lan  saben  wektu  dadi  luwih  elek,  nanging  wektu  iki  aku  meh ora
nandhang masalah.Ora kejang awak, ora kulit gatel, ora kringet...ora ana ngipi elek biasanipun
saka opiates.Aku lenga iku Ajaib!Wis nylametake nyawaku!

- 147 -



Wiwit metu saka opiates aku uga wis ngowahi diet kanggo biasane kabeh gluten free.Gandum
masalah nanging sawetara biji liyane ora.Nanging bagean gedhe saka dietku yaiku lozenges
lenga.Karo wong-wong mau, aku bisa ngatasi, aku bisa nindakake, mikir, nindakake kabeh sing
dakkarepake, kanthi energi lan kewaspadaan luwih akeh tinimbang aku ngrokok obat kasebut.

Aku ngandika bakal tetep cendhak, bebener iki aku contemplating nulis buku ing muji lenga
Ajaib iki lan kabeh iku wis rampung kanggo kula.Lan kanthi rasa syukur lan katresnan sing jero,
aku matur nuwun marang Rick Simpson.Mahalo, Lois”

"Ndeleng aku alergi opiat ... (Paling beracun???) Aku bakal njupuk ganja, please." Heather

"Yen sampeyan nggunakake opiate utamane, sampeyan kudu ngerti  yen bakal ana 'sinergi',
sing tegese 1 + 1 = 3, amarga lenga sing dijupuk nganggo opiat bakal duwe pengaruh sing
luwih  gedhe  tinimbang yen sampeyan mung njupuk  siji.  utawa liyane,  padha nambah efek
saben  liyane,  supaya  sampeyan  ora  perlu  minangka  akeh  pain  Killers  minangka
biasane.Dhiskusi karo Dr sampeyan babagan nyuda jumlah obat  sing sampeyan gunakake,
sampeyan ora bisa ngombe kalkun kadhemen kanthi  pirang-pirang pil  tanpa nglarani  awak
dhewe. Jim

"Aku lan bojoku miwiti lenga ing awal taun.Dheweke duwe embolisme paru lan wis didiagnosis
diabetes  jinis  2.Kita  mung ngonsumsi  gulung pin  kaping pindho saben dina,  mung amarga
mung saiki.Miturut cara, instruksi gampang ditindakake lan bisa ditindakake kanthi apik.Yen aku
bisa,  sapa wae bisa.Naphtha bisa  dituku ing Home Hdw ing Kanada lan dilabeli  minangka
thinner cat sing ora ana ambu.Njaluk MSDS ing.

Aku isih ora yakin apa iku mbantu bojoku utawa ora, Mungkin isih marasake awakmu, efek saka
loro  CT  scan?Kanthi  kula  wis  nggawe  prabédan  luar  biasa  ing  wektu  cendhak
banget.Intoleransi laktosa saya diobati (yen aku ngilangi lenga bakal bali maneh), nanging saiki
wis ilang.Ana uga owah-owahan sing jelas ing alergiku marang aroma.Aku wis nandhang infeksi
sinus  kronis  sajrone  aku  kelingan,  antibiotik  ora  nindakake  apa-apa  lan  aku  nyerah  taun
kepungkur.Aku seneng ngomong yen sinus wis ngresiki lan aku bisa ambegan!Aku isih kena
pengaruh gondho nanging ora cedhak karo apa.

Matur nuwun Rick lan JB kanggo njupuk informasi iki menyang umum lan matur nuwun kanggo
kabeh wong sing terus  nulis  lan  nuduhake crita.Aku pengin  aku bisa  bengok-bengok saka
ndhuwur gendheng nanging aku mbokmenawa bakal  dipenjara ;-))  Ana stigma kuwi watara
ganja lan wong (ing kene) mung ora pengin ngrungokake.Sayange, aku ngerti akeh sing bisa
mbantu. Clemmie

"Lisa, aku uga kudu ngandhani manawa ing pirang-pirang testimoni lan dokumenter sing wis
dakdeleng, sawetara wong iki wiwit njupuk lenga kanggo penyakit tartamtu, lan pungkasane
entuk  keuntungan  lan  ngilangi  penyakit  liyane  sing  ora  ana.  ngerti  sadurunge  nggunakake
lenga.

Contone,  umpamane  sampeyan  njupuk  lenga  kanggo  diabetes,  banjur  nemokake  sawise
nggunakake lenga yen tingkat kolesterol bali normal, rashes utawa eksim kulit sampeyan ilang,
lan  wasir  dumadakan  ilang  bebarengan  karo  benjolan  aneh  sing  sampeyan  duwe  utawa
sampeyan. infèksi sinus dumadakan mbusak munggah.Aku ndeleng akeh sing ing riset.

Uga, akeh wong sing nglaporake yen dheweke kerep ilang bobote yen bobote kabotan, utawa
bali menyang bobot normal, asring tanpa nyoba diet.Lan yen sampeyan ngombe ganja mentah,
asil bobot lan kesehatan bakal luwih jelas.

Aku ngerti yen Rick Simpson uga promosi diet adhedhasar tanduran.Aku weruh manawa ing
pirang-pirang  panaliten  liyane,  kajaba  nggunakake  ganja  medis,  yen  ngalih  menyang  diet
adhedhasar tanduran duwe akeh keuntungan kesehatan, sing asring wong-wong iki wis setya
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urip  lan  memuji  lan  promosi  manawa  ngganti  diet  adhedhasar  tanduran.  kanthi  harfiah
nylametake nyawane." Donna

"Hai Jindrich, nuwun sewu, nanging dina iki Brad mbenerake aku babagan siji perkara, sing bisa
sampeyan  atur.Wacan  gula  getih  diabetes  butuh  7-10  dina  kanggo  normal,  ora  mung
sedina ...isih luar biasa.Iki uga menehi kesempatan kanggo nerusake email liyane, sing dakkira
sampeyan uga pengin ngirim ing PT:

"Aku duwe 5 kanker kulit ing lengen kiwa, aku ngerti iki kawangun minangka asil saka propping
lengen ing lis jendhela nalika nyilem liwat taun.Aku wis katahan wong dijamin ing lenga 24/7 lan
kabeh  nanging  sing  gedhe  wis  ilang.Sing  gedhe  meh  ora  bisa  dideteksi  nanging  aku  isih
ngrasakake area sing rada mundhak, mula aku tetep lenga saben dina.Aku mikir bakal ilang ing
akhir  minggu amarga wis cedhak.Elinga yen aku wis beku iki  kaping pirang-pirang ing sasi
kepungkur lan dheweke mesthi bali, wektu iki aku yakin yen dheweke ora bakal, yen aku ngerti
persis apa sing kudu ditindakake.Paling apik kanggo sampeyan lan Rick, Dale.

-- Matur nuwun, Dale, seneng ngerti yen sampeyan ngerti apa sing kudu ditindakake.JB

"Aku njupuk lenga kanggo ngilangi obat-obatan lan rokok ...Lan aku sukses!Wis sewulan luwih
ora ana!” Randy

-- Sugeng, Randy.Kanthi nggunakake lenga, iku ora kabeh sing angel ing pungkasan, iku?JB

"Sawetara wong mung ora ngerti lan wedi.Amarga Rick Simpson, aku dhewe wis bisa nyuda
obat-obatan nyeri, tegese aku njupuk 60mg OxyContin 3 ing wayah esuk lan 3 nalika turu lan
wis njupuk luwih saka 8 taun ...Iku nyedhot!

Saiki wiwit miwiti lenga aku mung njupuk 1 ing am lan 1 ing pm!Ngomong babagan keajaiban
paling  ora  kaya  sing  dakdeleng!Dokter  ngandhani  yen  aku  ora  bakal  bisa  mudhun  utawa
mandheg  njupuk.Bocah  lanang  nindakake  "Rick  Simpson"  lan  aku  mbuktekake  manawa
dokterku salah,

Aku  nindakake  lan  aku  rumangsa  luwih  apik  tinimbang  njupuk  pil  beracun!Sanajan  aku
nggunakake OxyContin dosis sing dhuwur, aku isih nandhang lara, saben dina, ora turu lan ora
mangan ...Dina iki  aku ora lara, turu normal lan mangan luwih akeh!Lan aku ora mungkasi
nggoleki kanggo njaluk mati pil iki aku ngarep-arep ing wektu aku wis ing lenga kanggo sasi aku
bakal babar blas mati!Sugeng tanggap warsa!” Nancy

"Wis nulungi wong-wong saka opiate, kabeh jinis lan cepet ...karo RSO...plus pil turu lan liya-
liyane.Kanthi ora mundur, ora kram.Banget.Ana wong lanang sing ngomong kaya arep turu lan
tangi resik, ora nggusah apa-apa.Padha krasa apik, kaya tackling bear grizzly saben esuk aku
wis krungu.Dheweke rumangsa enom lan sehat maneh.Kita butuh "Pusat Detoks RSO" kanggo
nangani kabeh masalah Detoks iki.Tentrem kabeh.” Ron

“Halo  Jindrich,  lenga  temtunipun  nylametake  testis  tanggane  sing  pecah.Dheweke  ngalami
cipratan getih sajrone seminggu lan setengah lan lara sing ora bisa ditahan.Dokter ujar manawa
dheweke ora bisa menehi resep apa wae sing bisa mbantu nyeri kasebut lan menehi telung
dina sadurunge ngilangi testis yen ora mandheg getihen.RSO makarya sajrone jam kanggo
nyeri  lan  sajrone  3-4  dina  dheweke  mandheg  nguyuh  getih  kanthi  lengkap.Saiki  wis  rong
minggu lan dheweke ora apa-apa.Aku isih ngupayakake dheweke kanggo nggawe testimoni
nanging dheweke rada wedi nindakake (tembung-tembunge… "Dheweke bakal teka lan njupuk
aku yen aku nggawe video") lan dheweke ora ngerti babagan sing bener. daya RSO, supaya
kang sethitik mamang sing lenga disimpen manhood, lol.Saka apa aku nyekseni lenga paling
temtunipun nindakake trik, nanging ora 100% nyathet, kabeh aku ngerti iku bakal dibusak nalika
aku weruh wong pisanan lan ing dina iku luwih apik sawise mangan lenga, nggunakake topikal,
lan minangka asupositoriatutup wengi, lol, nanging ora bakal ngakeni sing.Aku isih ngomong
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marang dheweke saben dina,  "Wah,  aku nyimpen kacangmu!"  lol  Oalah,  Aku mung pengin
supaya sampeyan ngerti carane lan yen aku bisa njaluk wong kanggo nggawe testimonial, aku
bakal supaya ngerti. Steve

"Kita  bisa  ngilangi  Cashy saka metadon,  fentanyl,  Clonapin,  Versed,  Ativan lan  Oxycodone
kurang saka rong minggu kanthi lenga!Tanpa tandha / gejala mundur.Kerjane apik tenan!” Kalli

"Ing  Agustus  2012,  anakku  "Pnut"  wiwit  ngalami  kejang,  cataplexy,  drooling  gedhe  banget,
aspirating  ing  cairan  saben  dina  lan  lemes  sakabèhé.Kapabilitas  mental  dheweke  mudhun
kanthi cepet ing ngarepe mripat kita.Mung taun sadurunge, dheweke main bal-balan, bal-balan,
lan dadi pramuka.Umumé, dheweke isih bocah cilik nganti Agustus 2012.

Langsung  menyang  Maret  2013  lan  pungkasane  didiagnosis  Niemann  Pick  tipe  C.NPC
minangka  penyakit  terminal  sing  paling  dhasar  yaiku  masalah  panyimpenan  lisosom.Aku
ndeleng minangka karusakan otak sing terus-terusan.Dokter menehi saben obat kejang sing
bisa dipikirake,  clonazepam, tegretol,  Dilantin,  lamictal,  keppra,  gel  Diastat  kanggo klompok
darurat, lsp lan ora ana sing bisa digunakake.(Kabeh sing ditindakake mung nggawe kahanan
luwih  elek  kanthi  menehi  pangarep-arep  palsu.Saben  wektu  ora  bisa,  Dr  bakal  munggah
dosis.Aku ora nyalahke wong-wong mau amarga iku kabeh padha ngerti.) Dheweke bakal lay
ing kursi,  Mungkin sampeyan bakal njaluk eseman metu saka wong, bisa uga ora.Dheweke
mung lay ana lan drool.Dheweke ora bisa obah.Dheweke wis lunga saka bocah cilik sing aktif
dadi zombie.Kita kudu njaluk kursi rodha, asu layanan epilepsi,  lan dheweke dilebokake ing
perawatan hospice.

Ing Januari 2014, wong liyo sejati sing wis dadi kanca sejatine "Pakdhe S" mlebu lan menehi
pitulung ing bentuk Rick Simpson Oil.Kita ngomong ing telpon kanggo jam lan setengah lan
dheweke dadi hasrat babagan kabèh medicine tanduran lan saestu pracaya apa Rick lenga wis
rampung liwat  tumindak dhewe ing bantuan wong liya,  kang felt  kepekso kanggo kita.Liwat
kebecikan iku atine dheweke nemokake cara kanggo entuk obat sing dibutuhake banget.

Tanggal  31  Januari,  putrane  ora  kurang  saka  15  kejang  nalika  tangi,  kabeh  iki  malah  ing
Clonazepam lan Diastat.Dheweke wis sawetara dina luwih apik tinimbang liyane, sawetara dina
kapenuhan kejang lan wedi.Kajaba yen sampeyan wong tuwa / wong sing ditresnani sing wis
ngalami iki, sampeyan ora bakal ngerti papan peteng sing sampeyan rasakake.

Dheweke  nampa  dosis  pertama  minyak  Rick  tanggal  1  Februari.Dina  iku  mung  kena  3
kejang.Dheweke lungguh munggah ing amben kanggo pisanan ing sasi lan ngandika ukara
lengkap.A fluke aku panginten kanggo aku.Nanging aku seneng banget.Ing dina 4, dheweke
nelpon bojoku "Ibu" kanggo pisanan ing sasi.Dhiskusi bab bungah lan nangis  dina iku.Dina
sabanjure, dina kaping 5, dheweke ora kejang babar pisan.Ing kirim iki, kita wis 58 dina mung 2
kejang lan bisa uga ana faktor njaba.

Dina  iki  putrane  luwih  akeh  ngomong,  dheweke  aktif,  dheweke  bisa  nyebutake  sawetara
presiden  kanthi  rai,  dheweke  bisa  numpak  sepeda  khusus  dhewe.Apa  sing  wis  kedaden
sadurunge  mripat  kita  ora  mung  mukjijat.Aku  dudu  wong  sing  paling  religius  nanging  aku
percaya karo Gusti Allah.Aku pancen percaya yen dheweke ngirim "Pakdhe S" kasebut marang
kita.Aku pracaya yen dheweke nuduhake Rick carane nindakake iki lan wis nuntun sampeyan
JB ing njupuk tembung metu.

Kanggo  kabeh  iki,  kanggo  bantuan  kanggo  nggawa  anak  kita  bali  menyang  kula,  kanggo
kita.Kanggo nggawa bojoku bali saka depresi paling jero, lan kanggo mbantu kulawarga.Rick
Simpson, JB lan "Pakdhe S", Aku ing salawas-lawase utang.Matur nuwun!!!” Kevin
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Kecanduan
"Aku bubar  weruh pasien kanker sing gumantung karo morfin  sing lara mati  morfin"  COLD
TURKEY ".Sawise mati morfin, dheweke dadi keluwen; wis ora constipated maneh; turu banget
nyenyak  lan  pain  dheweke  dikontrol  luwih  apik.Dheweke  uga  dadi  koheren
maneh.AMAZING.Yen aku ora weruh owah-owahan 180 derajat iki, aku ora bakal percaya.Aku
durung nate pro-mariyuana, nanging pengamatan pribadi iki nggawe aku percaya. Janice

"Saiki aku weruh yen aku wis ngonsumsi RSO suwene 3 wulan, yaiku meh ngilangi rasa ngidam
alkohol.Biyen aku ngombé utawa 2 saben wengi nanging saiki aku arang pengin ngombe lan
yen aku ngombe, aku ora ngombe, aku uga weruh yen celonone saya longgar.Aku wis ilang 10
lbs.Ing bab mung aku kurang ngombe alkohol.

Aku isih mangan padha lan isih nibble ing perkakas mixed, cookie etc.. ing wayah wengi nalika
aku duwe munchies  lan  aku malah  bisa  mangan luwih  saka sadurunge Oil.Ya  Lenga  bisa
nggawe sampeyan luwe.

Dadi  salah siji  lack  of  alkohol  utawa lenga wis  nyebabake kula  kanggo ilang 10 lbs  ing  3
sasi.Lan aku ora kabotan, 5' 10 "lan udakara 198lbs.Nalika aku isih enom, aku tansah udakara
186lbs lan pas.Saiki  aku mudhun nganti  187lb pungkasan aku mriksa.Salah siji  cara,  lenga
utawa lack of alkohol nyebabake kula kanggo ilang bobot.Mung efek samping sing seneng."
Scott

"Opiates nggawe aku sembelit, mual, angel entuk dosis sing tepat kanggo nyuda efektif.Padha
nggawe kula "woozy", nggawe ora aman kanggo drive lan ing lan ing.Marijuana ora.Wis cukup.”
Fred

"15 taun kecanduan opiate diobati kanthi lenga.Aku ora bakal nyoba yen ora kanggo Rick.Dadi
aku  kudu  ngomong  yen  aku  pancen  utang  marang  dheweke,  mula  aku  saiki  dadi  salah
sawijining panyengkuyung paling gedhe.Aku wis tau ngrokok, nanging ora nate nyuda rasa lara
amarga  ngombe  pil.Aku  mung  pengin  mati  kaping  pirang-pirang  amarga  aku  ora  duwe
tanggung jawab maneh.Aku bisa ngomong amarga RSO.Aku ora nganggo morfin, oxy, perc,
vic, utawa suboxone...iku kabeh !!!!!Lan aku 40 n aran 20 maneh.Atritisku sing biyen saben
esuk wis ilang.Aku wis njupuk lenga internal 10 kaping lan urip wis diwiwiti  maneh.Ora ana
tembung sing bisa nggambarake rasa syukurku.Yen sampeyan lagi ngombe pil diwiwiti kanthi
njupuk lenga ing wayah wengi kajaba sampeyan duwe minggu kanggo turu, banjur aku bakal
pindhah menyang rute kasebut. Rebecca

"Ganja  ngilangi  aku  Benzo  sawise  luwih  saka  30  taun  kecanduan  luwih  saka  15  taun
kepungkur, tanpa iku, terus kaya aku, aku wis mati saiki ..." Phil

"Aku ngerti  wong sing nggunakake ganja kanggo mbantu ngilangi suboxone.  Ganja mbantu
dheweke akeh.Iku mbantu karo pain dheweke ngandika.Nanging aku mikir yen bagean saka pil
sing gawe ketagihan kanggo akeh yaiku bagean "ndhuwur" ... sing ganja ora akeh "ndhuwur" ...
toleransi rasa kesel banget bakal ilang.TOLERANSI iku kuncine.” Erin

"Aku ora ngobati obat-obatan lan saiki bisa digunakake - Muga-muga luwih akeh wong sing
percaya karo kekuwatan alam!" Sue

"Aku duwe saraf balung mburi sing patah ing taun 2000, lan pirang-pirang taun aku nampa ide
manawa pungkasane aku bakal lumpuh lan macet  ing Oxycontin  nganti  meh sepuluh taun,
nganti aku mutusake nyoba ganja.Saiki, nalika mbandhingake MRI, para dokter mikir kepiye
carane myelin  ing  saraf  wiwit  waras lan ngeculake jaringan parut.Ing rong taun kepungkur,
posturku wiwit saya apik, lan gerakanku, uga nyuda kejang. Ann

Q.Kepiye babagan metadon?Apa RSO mbantu ngilangi metadon?Iki pancen obat sing paling
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angel dibuwang.Aku wis nyoba kaping pirang-pirang kanthi macem-macem perkara!Penarikan
kasebut  nganti  suwe  banget  nganti  suwe  banget!Malah  Bradford  Rehab  ing  Alabama ujar
manawa paling angel kanggo detoks!Harun

--  Harun,  kecanduan  methadone  minangka  potongan  kue  kanggo  lenga,  utamane  nalika
diprodhuksi lan digunakake miturut pandhuane.Bayangake pasien kita sing nandhang kanker
stadium 4 - biasane ana ing koktail saka barang sing paling ala sing bisa dibayangake, nanging
biasane bisa mandheg njupuk apa wae.padha njupuk ing minggu utawa loro.Mangkono maneh,
yen  dibandhingake  karo  barang-barang  kasebut,  metadon  minangka  potongan  kue  kanggo
lenga.Aku wis ngandhani ahli kecanduan babagan iki pirang-pirang taun, dheweke ora pengin
percaya lan ora nate muncul supaya aku bisa nuduhake dheweke.JB

"Aku nggunakake ganja kanggo kecanduan heroin adhiku.Dheweke tiwas nalika kerja, nanging
kita ndeleng asil sing apik karo ganja nganti mati. Laura

- RSO sing digunakake kanthi bener bisa digunakake kanggo ngalahake kabeh kecanduan zat
sing dikenal manungsa.Biasane butuh seminggu utawa rong minggu kanggo pasien mandheg
ngombe obat / pil sing gawe ketagihan, lan biasane ora ana gejala mundur sing signifikan.Sing
becik, yaiku kanggo pasien lan sing ngurus.JB

"Cara aku ndeleng kabeh pilot kudu mangan lenga yen padha ndharat kanggo dina.Mangkono,
dheweke bakal entuk istirahat sing apik lan turu sing apik lan bakal bisa kerja maneh ing dina
sabanjure.Uga,  kepiye  carane  bisa  nyegah  penyakit  radiasi  lan  kabeh  puluhan  masalah
kesehatan sing dialami pilot?

Aku setuju karo tes THC, iku cara sing apik kanggo ngerti yen wong kasebut tanggung jawab
utawa ora tanggung jawab marang kesehatane.Kesehatan pisanan.Kanggo kula, wong sing ora
duwe  THC ing  sistem  kasebut  mung  main  game  karo  urip.Utawa  padha  nandhang  polusi
lingkungan, Fukushima lan sindrom penolakan chemtrails.Sing apik kanggo ngerti yaiku lenga
uga bisa mbantu.JB”

"Aku dadi pecandu heroin sing pulih.Aku weruh wong ing sawijining dina lan mati sabanjure,
saben minggu ing pusat konselingku ora saka ganja utawa BHO utawa mariyuana, nanging
saka xanax lan benzodiazipenes kaya valium lan obat resep liyane.Sing biasane kabeh tuku
ilegal!Ganja ing kabeh sejarah ora nate lara utawa mateni sapa wae.Nalika partai politik nyathet
teori gateway lan teori skizofrenia.Apa sampeyan ora ngerti, dheweke ngapusi kanthi terang-
terangan!Perokok  ganja  sing  nandhang  skizofrenia  ngalami  skizofrenia  sadurunge  njupuk
sendi.Lan paling kamungkinan padha nggunakake kanggo nambani masalah undiagnosed.Lan
gateway  iku  omong kosong.ORA ANA ING MARJUANA,  sing  ndadeake  sampeyan  ngidam
obat-obatan sing luwih angel!"Gerbang" nyata minangka pedagang ilegal sing nawakake obat-
obatan liyane kanthi ngaku, "Yen sampeyan seneng ganja, sampeyan bakal seneng iki" amarga
dheweke  ngerti  ganja  ora  bakal  narik  wong  mbuwang  atusan  dolar  saben  dina  utawa
jam.Nanging heroin utawa kokain bakal nggawe sampeyan nuthuk lawange 7 kaping dina.Iku
wektu kita tuwuh.Mbukak mata lan ngerti manawa pamrentah butuh kita luwih akeh tinimbang
sing kita butuhake lan goroh. Che

"Aku sinau luwih saka 30 taun kepungkur yen aku metu ngombe lan wedi yen amben muter
(elinga) saka kakehan ngombé, aku bakal njupuk pot sakdurunge turu, lan aku pancene ngira
iku mbantu aku. saka lara lan utawa nggawe mabukku ora separah sing bakal ditindakake yen
aku ora kena. Scott

"THC ngliwati alangan otak getih lan mbenerake amigdala saka kecanduan alkohol lan obat-
obatan liyane ...Iki biasane nyebabake wong cacat amarga penyalahgunaan alkohol, lan opiates
bisa entuk kemampuan kognitif dhewe lan mungkasi penyalahgunaan dhewe. Robert

“Aku weruh iki.Aku wis ora ngombe maneh.Utawa duwe kekarepan.” Brittney
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“Bener banget.Aku ngalami iki.Aku ora duwe kepinginan babar pisan kanggo ngombe racun
beracun sing ngrusak atiku.Kabèh budaya dadi saya aneh yen saya adoh saka iku.Wong-wong
sing ngadeg ing saubengé nyedhot piss beracun ing tenggorokan.Iku aneh kanggo kula.:) Iku
berkah kanggo nggunakake jamu sanadyan.Rasane nggumunake, ora ana HANGOVER !!! ”...
Camuche

"Kepiye  sampeyan  ngerti  sapa  utawa  kewan  sing  duwe  sistem  endokannabinoid?Lan  apa
tegese endocannabinoid?" Trisha

"Kabeh kewan duwe sistem endokannabinoid, kajaba serangga.CannabinoidReseptor ana ing
kulit, otak, sistem kekebalan awak, usus, ati, tulang belakang, tulang rusuk, sel getih putih lan
sumsum balung (sel stem) lsp.Tanpa sistem endokannabinoid sing umure luwih saka 600 yuta
taun,  "sel  induk  bakal  tumindak  kaya  mobil  tanpa  sopir."  Dr  Guy,  Ketua  Eksekutif  GW
Pharmaceuticals, London, UK.Iku ngatur saben fungsi ing awak kita.Asam lemak omega (3, 6,
9) nggawe endokannabinoid, mula iku penting kanggo kita.Minyak ganja (RSO) umume ngisi
sistem endokannabinoid, mula bisa nambani utawa ngobati babagan masalah kesehatan. Rick

Kualitas Urip
"Yen sampeyan ngerti manawa minyak ganja duwe atusan sifat obat, sampeyan bakal tresna
karo kembang kasebut.Nyatane, aku durung nate nemoni sapa wae sing percaya yen minyak
ganja pancen kuat lan durung tresna. Petrus

“Sadurunge oli aku meh ora bisa mudhun 3 undhak-undhakan ngarep, saiki aku bisa numpak
sepeda 4 jam.Iku mung bakal dadi luwih apik. Petrus

"Matur nuwun kanggo informasi iki!Aku nambani serangan gupuh dhewe saka PTSD karo RSO
lan ketemu asil padha.Penyakit Lyme uga minangka penyakit liyane sing niru malaria kanthi
cara sing akeh wong ora ngerti yen dheweke kena gigitan kutu sing kena infeksi.Ayo kirim iki
dideleng dening JUTAAN !!!Ayo gunakake Facebook iki kanthi apik kanggo sapisan!!!!" Linnea

“Adhiku duwe untu sing lara lan lara.Dadi aku kandha gosok minyak kasebut lan dheweke ujar
yen rong minggu mengko lan isih ora lara lan saiki ora kena infeksi.Ayo tokoh, RSO kanggo
ngluwari maneh!!!!!” Steve

"Eh, ora ngerti apa sampeyan tau krungu iki, nanging aku nemokake yen lenga uga wis mari,
utawa malah wiwit nambani rongga gedhe sing ana ing rong untu ngarepku. Aku tak sawetara
lenga ing ana dening Laka lan bolongan growong iki FULL lenga lan aku weruh sawetara dina
mengko growong wis shrunk lan saiki  kaya setengah ukuran!Apa ana sing tau ngomong iki
sadurunge?Odhol RSO kayane pancen apik tenan!Rongga angel diobati lan aku yakin saben
wong  luwih  seneng  nambani  banjur  dicabut  untune!Sugeng  kacilakan  karo  lenga  sing
dakkandhakake. Kim

"Apa sing dudu Minyak Ganja?Iki warta apik kanggo krungu bab untu.Shona Banda necrosis
ing  tutuk  saka  abses  infèksi  ngendi  untu  mati  ditarik.Dheweke  ora  duwe  dhuwit  kanggo
menyang  dhokter  utawa  dokter  gigi  kanggo  nambani  nekrosis.Tinimbang  dheweke  tansah
nglebokake RSO lan dheweke ora nate menyang dokter gigi, ora butuh antibiotik utawa obat
anti-inflamasi lan ora perlu nggunakake produk khusus supaya tetep resik.Iku kabeh thanks
kanggo Rick Simpson Oil sing necrosis mandegake lan dheweke saiki wis gums pink maneh!

Aku uga wis weruh sing aku wis NO CAVITIES wiwit  miwiti  lenga ganja.Cangkeme mbiyen
asem lan kebak rongga dadi aneh yen ora bosok/rongga.Sean uga ngomong babagan iki ing
dina liyane.

Aku  seneng  krungu  testimoni  babagan  minyak!APA ITU  ORA BISA NADAH?Matur  nuwun
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Jindřich Bayer kanggo nuduhake testimoni wong iki babagan untune, aku seneng yen wong
nuduhake pengalaman kanggo nambani penyakit umum utawa njaga homeostasis. LinZy

"Aku nyingkirake polip pra-kanker kanthi njupuk dosis saben dina." Donna

"Apa peran ganja ing siklus urip wanita?Yen ibu seneng, kabeh wong seneng,” mung kuwi sing
dakngerteni.Lan  lenga  bisa  nggawe  wong  wadon  seneng  ora  preduli  ing  tahap  apa  siklus
dheweke.JB”

"Kasus endi sing ora bisa ditulungi minyak?Apa ana pola ing wong, utawa luwih testingkudu
ngerti sebabe?” Danny

-- Minyak duwe masalah kanggo ndandani apa sing dicekel dokter dhisik, mung kuwi pola sing
bisa dakpikir.JB

"Pacarku alergi banget karo gigitan nyamuk lan wingi bengi dheweke duwe siji ing kuil ... gedhe
banget, nanging aku nyaranake njaluk bantuan band lan sijine RSO sing digawe saka godhong
ganja menyang cokotan.Esuk iki nalika kita tangi, benjolan wis ilang.

--  Matur  nuwun,  Jimmy.Aku  yakin  manawa  informasi  iki  bakal  mbantu  akeh  wong.Musim
nyamuk iki.Lan lenga dianggo minangka repellent,  uga, nyoba.Iku tansah luwih apik kanggo
nyegah  masalah  saka  kedaden  sanajan  iku  gampang  kanggo  ndandani  karo  lenga.Minyak
kasebut  bisa  digunakake  sacara  topikal  ing  apa  wae  sing  gatel,  kobong  utawa  lara.Cepet
sampeyan nglebokake lenga, luwih cepet masalah bisa ilang.Elinga.JB

"RSO wis rampung mungkasi kejang grand mal sandi.Aku ora bakal nggunakake obat buatan
manungsa liyane sing dakkarepake sadurunge bojoku tilar donya.Dheweke liwati saka limfoma
Hodgkin.Mungkin dheweke isih ana ing kene.Ing wektu iku kita dikandhani manawa ana 70%
tingkat penyembuhan.Dheweke ora ana rong taun. " Kelly

"A apoteker ngandhani yen iki omong kosong !!Aku kelangan bapak amarga kanker Mei iki,
dheweke duwe loro dokter paling apik ing Klinik Cleveland lan Rumah Sakit Geauga !!Bapakku
mung  62,  dheweke  isih  bayi  ing  bukuku  !!Buktekno  aku  saiki  bapak  sepupuku  lagi  lara
kanker.Mung ngerti sawise ilang bapakku lan iki maratuwaku.” Tammy

"Temenan apoteker bakal ngandhani yen omong kosong amarga dheweke ora kerja yen jagad
iki nemokake kanker sing nambani minyak ganja." Moni

“Kagum karo tekadmu JB.Yen ana wong sing "nuntut" saka aku bukti,  aku bakal ngandhani
dheweke menyang ngendi,  nanging dudu Youtube!Nanging ing  wektu  sing padha,  yen ana
wong sing durung neliti babagan iki lan kecanthol menyang media mainstream, dheweke ora
bakal ngerti kasunyatane lan bisa uga nganggep omong kosong iki.Prajurit  ing JB lan Rick!
PSDakkandhani apoteker sampeyan yen "industri" dheweke minangka omong kosong !! Gord

"Aku wis digunakake kanggo nyeri, turu, masalah pencernaan kronis, mual, kuatir / depresi.Aku
wis kasil  nyisihaken saka pain killers,  relaxers otot,  antiemetic,  pil  turu,  lan tranqs.MMJ wis
nylametake nyawaku.Aku entuk urip maneh amarga MMJ, medeni dokterku. welas asih

"Nalika njupuk lenga terus-terusan, bojoku ora ngalami migrain sajrone 4 wulan, dheweke bali
nalika saya kurang lan dheweke ora bisa njupuk minyak saben dina, nanging dheweke wiwit 2-4
wulan dadi ZERO kabeh b / c. ing RSO, ing wektu iku uga lunga saka Norco, Baclofen, prozac
kanggo lemes nemen, dheweke malah lunga saka pengobatan toroida sanadyan tingkat durung
didandani durung sawise sawetara sasi, kang ora nyerah & wiwit kang aran cukup waras aku.
ora nyemangati levothyroxin, Aku banget curious yen pungkasanipun toroida bakal normal karo
nggunakake RSO konsisten, kita mung kudu sumber konsisten kanggo materi!Secara pribadi,
aku ora ana obat penghilang rasa sakit & relaxer otot nggunakake RSO. Whitney
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"Aku ora seneng muni kasar, yen dheweke dadi 2 Dokter paling apik ing Cleveland, apa sing
salah?Perawatan Kanker Tradisional ora bisa!Kemo, ora bisa, radiasi, ora bisa ... lan Apoteker
sampeyan, apa maneh sing bakal dikandhakake?Takon maneh nalika dheweke menehi sah
RSO.Muga-muga  bapakmu  tenang,  bela  sungkawa  kanggo  sampeyan  lan  kulawarga.Aja
ngenteni mati liyane kanggo nindakake riset kritis ...berkah.” Laurie

"Aku ora bakal ngrokok, nanging yen aku bisa nyingkirake migrain sing nggegirisi wiwit taun
1990, aku bakal nyoba minyak utawa liya-liyane." Ribkah

-- Sakcepete sampeyan entuk lenga, luwih cepet sampeyan bakal ngilangi migrain, Ribkah.Iku
minangka prasaja.JB

"Inggih, aku menehi sawetara lenga kanggo wong 63 taun karo masalah prostat.Minyak wis
nulungi dheweke sajrone sawetara dina,  dheweke bisa nguyuh tanpa masalah ...sadurunge
lenga  iku  perlu  kanggo  lay  kateter  saben  dina,  prosedur  nglarani  lan  nggegirisi.Tentrem.”
Juergen

"Aku pancen skeptis, nanging aku wis SOLD sawise nonton apa sing wis ditindakake kanggo
urip  Jennifer  sajrone  wektu  sing  cendhak.Dheweke  30  taun.lawas  nanging  tumindak  kaya
depresi 70 yr.old.Saran dokter mung operasi sing bakal ditindakake kanthi seneng kanggo lega,
nanging ora duwe asuransi kesehatan.Dheweke wis nampa kasunyatan yen dheweke mung
kudu urip kanthi cara iki.

Minangka Ibune, atiku sedhih ndeleng dheweke nandhang sangsara.Anak-anake uga nandhang
sangsara  amarga  Ibune  ora  duwe  toleransi,  apamaneh  tenaga  kanggo  ngetutake
dheweke.Anakku wadon liyane minangka ahli terapi pijet sing dilisensi lan makarya kanthi tekun
kanggo mbantu nyuda rasa lara.Pijet mbantu nanging mung kanggo wektu cendhak banget.

Minyak iki wis dadi Godsend !!Jenny saiki mesem (wis suwe banget ora ketemu)..Aku takon apa
sing dirasakake lan dheweke kandha, "Mama, aku ora kelingan yen rasane apik iki."

Aku rencana kanggo njupuk liyane materi  minangka asring aku bisa lan nyimpen minangka
akeh minangka lenga iki aku bisa (padha ngandika bakal langgeng).Aku lan bojoku bakal miwiti
nggunakake ing wayah sore sawise tugas kita rampung kanggo dina supaya bisa nyegah akeh
penyakit ing umur kita.AKU DIJUAL...MATUR NUWUN RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

"Pasien prostat sing anyar didiagnosis, udakara 60, jinis pamburu.Aku menehi gram lenga, aku
ngakoni kanthi terang-terangan.Dheweke nelpon dina iki ujar manawa dheweke pengin luwih
akeh minyak.Dheweke rumangsa apik, ora ana masalah njupuk minyak, mula dheweke luwih
apik, lsp.Dheweke uga ujar manawa dheweke rumangsa "asil nyata" wiwit dina 1.Aku bledosan
metu karo ngguyu lan seneng nalika ngandika iku.Lan aku bakal seneng menehi dheweke luwih
akeh - aku seneng crita kaya ngono.JB”

"Aku wis  ngerti  yen masalah prostat  mung ilang sawise 2 minggu konsumsi  minyak ...Aku
nggawe  lenga  dhewe.Aku  yakin  saiki  tingkat  THC  kudu  munggah  ...Aku  duwe  sawetara
galur.Kabeh padha bisa lan aku gabungke.Ahli urologi saya kaget lan kaget, ndeleng asil tes x-
ray lan ultrasonik ...Aku ngajak kabeh wong tuku tenda sing tuwuh, nggawe tanduran dhewe,
bakal  duwe  bagean  saka  pribadine  ...Sampeyan  bakal  entuk  kesempatan  kanggo  ketemu
dhewe  ing  pungkasan  ...Lan  waras  flawlessly.Lan  ora  saka  goyang  lan  liya-liyane.Mung
BUDS.Priksa  manawa  dipanen  kanthi  bener  lan  ing  wektu  sing  tepat  ...Minyak  iki  mung
minangka obat swarga.Pancen...Aku ngerti saiki.” Gagi

"Aku nandhang migrain wiwit  umur 16 taun.Aku saiki 56 taun.Siji-sijine perawatan sing bisa
digunakake kanggo aku lan migren kluster yaiku obat.Aku njupuk 1/4 butir ukuran beras saben
wengi  sadurunge  turu.Obat  kasebut  kanthi  harfiah  ngilangi  kabeh  migren  cluster  lan  non-
cluster.Nalika aku entek migrain bali.Aku wis nyoba kabeh obat migren ing kana lan ora ana
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sing bisa digunakake kaya obat kasebut.Aku ora kudu nandhang sangsara karo otak codeine
utawa efek samping apa wae.Iki wis dikirim dening Gusti kanggo kula."

"Saka wiwitan migren, diobati 30-45 menit sawise njupuk minyak.Ora lara.Ora mual/muntah.Ora
ana sensitivitas cahya/swara.ical!RSO iku cara kanggo pindhah.siji tresna.” Allen

"Iku mbantu lupus, fibromylagia, migrain, kuatir.Aku ora bisa urip tanpa iku.Aku felt Samsaya
Awon ing kabeh pil.Obat iki nylametake aku saben dina. Jessyca

"Iki uga ngresiki lupus ing kulitku!Dokterku ora tau ngandhani, dheweke mung menehi resep
kanggo steroid.Nanging calmed bumps lan padha lunga karo NO salabetipunefek." Holly

"Aku nggunakake lenga ing  basa lenga klapa ing  dasar  tengkorak,  kuil  lan  bathuk kanggo
migren ...dianggo ing sawetara detik. Shirley

"Aku pancen duwe skizofrenia lan nggunakake ganja medis kanggo efek samping sing ana
gandhengane karo kahananku, kayata kuatir lan insomnia.Obat kasebut bisa digunakake, wiwit
aku wiwit ngobati luwih kerep aku bisa turu, sing ora bisa sadurunge.Akeh gejala sing katon
nalika kurang turu.Aku durung nate ngalami swara nalika nggunakake ganja, aku rumangsa
bener-bener nglindhungi aku saka dheweke ... "Jose

-- Aku setuju, Jose, kurang turu iku sabab saka akeh kondisi mental.Cukup logis, nalika wong
ora cukup turu, wong ora krasa kaya dheweke sawise sepuluh jam turu sing nyegerake sawise
mangan lenga kasebut.JB

"Aku ngobati Lyme nganggo minyak ganja.Utamane Bartonella saiki.Aku ora bisa turu tanpa iku,
ora  bisa  mangan  tanpa  iku,  lan  kringet  terus  tanpa  iku.Aku  yakin  akeh  perkara  sing  ora
nyenengake nanging aku ora pengin ngerti!Lan kanggo nambah, aku herxed minggu pisanan
utawa luwih nanging banjur lancar saka kono !!!” Maggie

“RSO LAN ALERGI MADU.Aku lunga nemoni kancaku.Dheweke duwe tenggorokan kadhemen
lan mung bali saka dhokter karo akeh antibiotik.Dadi wingi dakwenehi lenga setitik, dheweke
ngusapi gulu lan tenggorokan banjur turu.Dheweke biasane ngomong akeh, aku kadang mikir
yen dheweke ambegan nalika dheweke wiwit ngomong, wektu iki dheweke paling tenang sing
dakdeleng.

Ing wayah esuk, aku nyediakake teh kanggo dheweke lan dheweke njaluk njupuk cangkir putih
amarga aku sijine madu ing siji  liyane.Dheweke alergi  madu, tetes kasebut bisa nyebabake
reaksi  alergi  gedhe  sing  mbutuhake  perhatian  medis  langsung.Setengah  jam mengko,  aku
mriksa kanggo ndeleng carane dheweke nindakake ing dheweke kamar lan manawa cukup
weruh tuwung putih  ing nglelebke pawon lan siji  liyane karo telung spoons saka madu ing
dening dheweke amben.Untunge, dheweke ora ngrasakake apa-apa ing awak, ora ana goresan
ing tenggorokan (sing biasane minangka tandha reaksi alergi).Mula aku menehi lenga gedhe
maneh.Dheweke isih turu, nonton film, nyengir kanthi seneng lan ujar manawa iki "wektu lara"
paling apik ing uripe.

Kanggo kula, iki mung konfirmasi liyane babagan efektifitas RSO sing diprodhuksi kanthi bener
ing  macem-macem  alergi.Lan  aku  uga  seneng  yen  aku  bisa  njagong  ing  kene  posting  iki
tinimbang lungguh nang endi  wae ing rumah sakit  kepingin weruh apa dheweke bakal urip
tuwung saka teh karo madu utawa ora.JB”

"Ngurutake abses ing untu ing 2 dina, ilang !!" Susanna

"Aku nesu mung maca bebener iki amarga aku ngerti yen iki bener.Aku nandhang sangsara
marga saka bipolar gegandhengan karo kuatir  lan mual abot, lan sanadyan aku njaga kertu
medical liwat negara.Aku ora bisa ngrokok amarga akeh tes obat lan nindakake kanthi acak
saiki.Ganja nggampangake pikiranku lan ngidini aku rumangsa bisa ambegan maneh.
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Aku pancen ngremehake pamrentah kanggo kabeh sing diduweni utawa nyoba njupuk saka kita
lan tanpa ngobati kanthi bener amarga nesu lan kuatir iki.Aku wedi kanggo kahanan mental.Aku
ana ing ikatan lengkap lan mung aku sing bakal nandhang sangsara, dudu pamrentah.

-- Aku ngerti banget perasaan iki, Amanda.Hemp kudu diatur kaya teh.JB

"Iki nggawe aku rumangsa luwih apik lan turu luwih apik tinimbang sing dakalami ing uripku.Aku
duwe wangun epilepsi langka, fibromyalgia, penyakit cakram degeneratif fase 2 ing punggung
ngisor,  lan  akeh  masalah  pencernaan.Sawise  aku  bisa  nindakake  kanthi  permanen,  aku
ngarep-arep bisa ngilangi kabeh obat-obatan sing mung nyuda gejala saiki. Angel

"Bapakku tilar donya, nalika bisa diobati, atiku wis meh 2 taun rusak, aku pengin ngerti babagan
iki." Ann

"Padha, nanging ibuku.Ngerti perasaanmu.” Robert

"Saka wong sing disimpen dening lenga iki nalika aku ngalami kanker, wong kudu tangi !!Aku
ing 52 pil dina!Nindakake perawatan sing meh mateni aku!Kancaku entuk lenga lan nggawa
menyang aku!Aku 100% nglawan !!Aku panginten ora ana cara lan aku bakal dibuwang ing
kunjara!!Dheweke ninggalake kanthi instruksi menyang Google Rick Simpson.

Saperangan dina liwati,  aku lara total  lan aku nyoba ora mikir  babagan efek samping sing
disebabake dening perawatan kasebut ing puteranku !!Sabanjure aku ngerti yen 11 jam mengko
!!!Wau!!Aku mandheg perawatan alon-alon njupuk obat-obatan sing kurang lan kurang kanggo
ngilangi kabeh obat kasebut lan miwiti lenga !!Sial, aku wis ora felt sing apik ing setahun!Aku
nelpon kancaku lan dheweke berjuang nanging bisa entuk minyak luwih akeh!Aku bukti urip iki
bisa!!Bakal isih ana yen aku bisa, nanging iki minangka masalah finansial!Oh lan aku isih duwe
kanker nanging ora ala lan ora nindakake scan apa-apa mung urip!Aku duwe gen BRCA dadi
bakal tansah kanker nanging amarga saka lenga iki Aku Alive!Matur nuwun.” Celiia

"Tesis Ray Peat nalika dheweke teka sawise pirang-pirang taun riset yaiku asupan gula, pati,
uyah kudu relatif dhuwur kanggo tujuan asam lambung, protein kudu dhuwur nanging ing rasio
kaya 4: 1 ing hubungan karo karbohidrat, lemak unsaturated ora perlu lan Salajengipun cilaka
mitokondria,  kafein  mandheg  siklus  kaku  sel  saka  cannibalizes  protein  utawa  lemak  lan
nggunakake  aromatase  kanggo  nguripake  sing  lemak  unsaturated  menyang
estrogen.Progesteron minangka hormon protèktif utama metabolisme sel sing tepat lan vitamin
E bisa nyegah oksidasi lemak tak jenuh sing wis ana ing awak.Kerjasama Ray Peat lan Rick
Simpson  bakal  ngrusak  skema  ponzi  paling  gedhe  saka  kasangsaran  sing  dirancang  ing
sejarah sing dikenal. Andrew

"Mbantu IBS lan tumindak kaya antispasmotic alami kanggo nyeri usus sing aku duwe.Luwih
apik tinimbang pil sing dikepengini dening Dr, ing label resep kasebut ujar manawa obat iki,
kanthi nggunakake, suwene wektu, bisa nyegah pencernaan alami lan bisa uga gumantung ing
pencernaan?Gumantung  ing?Nanging  Dr  wis  nemtokake  manawa  keuntungan  luwih  gedhe
tinimbang risiko?smh!?Ora, matur suwun!" Marie

"Iki kegunaan lan kasuksesan sing dakkarepake kanthi pribadi mung nggunakake 1,5 ukuran
gandum saben dina - ora ana sing cedhak karo gram sing dibutuhake kanggo nambani kanker.

1 - nyuda tekanan getih saka 189/99 dadi 145/84 sing apik tenan.

2 - nambani infèksi ing 3rd derajat diobong digunakake topically ing mung 2 nggunakake!

3 -  njupuk 3  dina kanggo njaluk  kelenjar  getah bening abuh kanggo bali  menyang normal
sawise abuh kanggo liwat sasi

4 - mbantu banget kanggo asuku sing umur 14 taun lan duwe kanker irung, aku nyemprotake
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kabut mikro rso lan lenga zaitun menyang irung - uga mbantu dheweke kanthi energi, ngontrol
kutu lan arthritis

5 - Aku durung miwiti  ngilangi bobote akeh nanging bisa uga 4-5lbs sajrone sewulan tanpa
owah-owahan nanging aku ngarep-arep bakal munggah

6 - ora ana maneh nggunakake bantuan turu, tiba rumiyin menyang slumber karo ease

7 - mbantu ngobati syaraf pinched kanthi istirahat nanging ndemek lara sing ora ana obat otc.
Seneng oli iki...sejatine nylametake urip." Slamet

"Rick Simpson wis ngganti uripku ing salawas-lawase.Kabeh sing dakkira ngerti babagan ganja
iku  goroh.Aku  wis  ing  RSO  wiwit  Oct  2012  lan  aku  ora  felt  luwih  apik  ing  gesang
kawula.Metabolismeku  wisdinormalisasi.Aku  wis  flushed  pil  tekanan  darah  tinggi.Wetengku
mlaku normal sepisanan wiwit SMA.Kabeh thanks kanggo Rick Simpson.Aku wis dropped 30lbs
tanpa nyoba lan ora bisa sijine maneh yen aku nyoba.Aku ngonsumsi 1-2 gram / dina kanthi
lisan.Aku tuku lenga lan ngulungake gratis kanggo wong lara kanthi  cara Rick Simpson lan
bakal  terus  nglakoni  kanggo  ngurmati  bapakku  sing  pungkasan,  Solomon  Marsden.RSO
minangka obat nyata lan Dr. sing ora ngerti kudu bali menyang sekolah. Wilhelm

"Mbusak aku saka kabeh obat kanggo kuatir bipolar lan masalah turu !!! Dosis kasebut penting
lan butuh sawetara upaya supaya bisa bener !! ” Kara

"Aku kepeksa njupuk obat-obatan sing nyebabake Parkinson -- nanging obat sing diwenehake
dening tuhanku wis mbantu aku ngatasi  efek mateni  diabetes.RSO iku tamba mesthi.Matur
nuwun Rick!” David

"Aku duwe Parkinson… Lan wis ngalami kanker kolorektal stadium 4.CURED IT karo lenga Rick
Simpson.Total biaya ing 2000,00.Pasien kanker khas bakal menehi panyiapan medis cedhak
200,000,00.Ana alesan dheweke ora  pengin  iki  metu  lan  mulane rumah sakit  diduweni  lan
dikelola dening perusahaan farmasi.MINYAK GAMBIS KERJA!!!Dokterku ora gelem ngomong
babagan iki amarga wedi karo perusahaan farmasi! Lee

“Ya  wis.Iku  mbantu  karo  Parkinson.Ana  video  saka  wong  nggunakake  lan  sampeyan  bisa
ndeleng  owah-owahan  kanggo  luwih  apik.Bulikku  duwe  Parkinson  lan  dheweke  mung
didiagnosis tumor otak.Dheweke pindhah saka Ohio menyang Pennsylvania kanggo manggon
karo mbah kakung lan kita bakal miwiti minyak ASAP. Darlene

Turu, Insomnia
"Yaampun, insomnia. Wis ala, aku saiki turu kaya watu." Laura

"Aku njaluk turu paling apik tenan.Aku wis nggunakake RSO udakara rong minggu saiki lan
cacahku apik  kabeh,  aku rumangsa sehat  lan turu apik  tenan.Pindai  pet  sajrone 3 minggu
kanggo mriksa ukuran macem-macem tumor ...Aku duwe kapercayan.” Laura

"Aaryn: Aku mikir yen aku mangan sepotong gedhe banget ...nanging iku ora bab ala!Mungkin
iki mung wektu kanggo turu.

-- Carane turu, Aaryn?JB

Aaryn:  Apik!Aku  isih  ngaso!Aku  nemokake  manawa  wis  mbantu  depresi  lan  kuatir.Lenga
nggawe aku ngguyu, lol.

Aku duwe pasien liyane ing kene sing daktuduhake carane nggawe minyak lan dheweke uga
kuwatir.Dheweke uga ngguyu.Pancen apik.
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Aku mangan sega ukuran 4 kaping dina suwene 2 dina, lan aku kudu nyedhot obat luwih jarang,
lan aku ngalami nyeri sing sithik.

-- Kaya ngono perawatan penyakit serius, ta?Pasien turu, tangi seger, ngguyu akeh babagan
awake dhewe lan kebodohan kabeh kahanan, ora ngalami stres, kuatir  utawa efek samping
saka obat-obatan kimia, lsp.Aku pribadi mesthi seneng banget.JB

"Aku nggunakake minyak rami kanggo sawetara kahanan lan aku durung nate turu kanthi apik
utawa krasa  kepenak....Matur  nuwun Rick  Simpson  &  JB kanggo  njupuk  pesen  metu  sing
tanduran iki mukjijat kanggo kabeh imaginable!!Cukup DO wong lan ndeleng dhewe!!Iku mung
cara sing bakal sampeyandadi wong mukmin sejati, percoyo aku!!”Val

-- Matur nuwun, Val.Pancen ora ana sing bisa ngalahake pengalaman pribadi babagan apa sing
bisa  ditindakake  minyak.Yen  sampeyan  nyoba,  umpamane  nalika  diobong  utawa  dicokot
nyamuk lan gatal lan nyeri bakal ilang sajrone sawetara detik, kabeh wong bisa ngomong apa
sing dikarepake, nanging lenga kasebut bakal dadi obat sing paling apik.Lan sampeyan pengin
duwe ember ing omah, yen ana kedadeyan.

Sampeyan ora kudu ngandelake tembung sing kita ucapake, mung nggawe lenga, golek wong
sing  lara  lara,  kanker  kulit,  ulkus  diabetes,  banjur  aplikasi  topikal  lan  nonton  apa  sing
kedadeyan.Banjur  elinga  yen  sing  padha  bakal  kedadeyan  ing  awak  nalika  sampeyan
ngonsumsi lenga, lan sampeyan kudu ngerti kabeh.JB

Kanggo wong sing mikir  yen ora ana riset babagan ganja medis sing ditindakake.Ana luwih
saka cukup informasi metu ana kanggo nggawe ganja legal saiki, iku mung goroh sing ora duwe
nilai medical lan sing efek durung ilmiah buktiaken.Ganja ora digunakake ing obat amarga ora
efektif, masalah utamane yaiku efektif banget (lan murah).JB

"Saiki aku lagi debat babagan apa ganja bisa utawa nyebabake psikosis / skizofrenia.Amarga
padha, kutipan, "ngerti  akeh banget wong diwasa sing wis ngrokok akeh pot lan saiki duwe
macem-macem masalah kesehatan mental."  Apa sampeyan bakal ngomong uga wong sing
ngomong sing kanggo sampeyan?Debat kasebut dipicu dening aku ngeklik tombol kaya ing
gambar kartun wong tuwa sing ngandhani anak babagan keuntungan ganja !!

--  Kathy,  Aku  bakal  marang  wong-wong  mau  maca  buku  Rick.Minyak  kasebut  nambani
psikosis / skizofrenia nalika dipangan, lan nalika nambani, kanthi logis ora nyebabake.Kabeh
sing kudu ditindakake yaiku golek galur  utawa galur  sing pas lan lenga utawa lenga utawa
kombinasi kanggo kondisi iki.Mekaten, saestu.JB

"Sing  luwih  sedative  luwih  apik.Aku  nggunakake  ing  wayah  wengi  sadurunge turu  lan  bisa
digunakake.Aku  saiki  turu  8  jam langsung  metu.Istirahat  wis  dadi  sing  paling  apik  kanggo
aku.Kekuwatan 80% lan munggah njupuk sawetara wektu kanggo sampeyan bisa digunakake
nanging sampeyan bakal teka.Mulai karo 0,01 ml kaya sing diarahake lan munggah saka ing
kono.Aku nyoba 0,025 kanggo miwiti ...wektu sabanjuré aku njupuk mung 0,01 ml.Ing 0,025 ml
sijine kula ing kursi  kanggo 10 jam.Ati-ati  nanging elinga njupuk.Kaya sing dakkandhakake,
wayah wengi iku wektu sing tepat kanggo aku.Bisa dianggo ing wayah awan lan ngaso ing
wayah wengi. John

"Aku duwe MS lan aku nandhang lara terus-terusan, ing endi wae kalebu ngelu banget.Aku
njaluk tremors sikil  menehi metu lan liya-liyane.Aku isih ora bisa njaluk apa-apa sing bakal
mbantu  karo  pain.Aku  ora  bakal  nglilani  wong-wong  mau  nguwasani  aku  amarga  aku  ora
pengin ketagihan narkoba.Dadi aku sengsara!!Mungkin aku bakal nyoba iki, aku lali kaya apa
turu, terus-terusan. Donna

-- Donna, coba lenga kasebut, mesthine sampeyan bakal turu.JB
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"Aku nggunakake minyak rami kanggo sawetara kahanan lan aku durung nate turu kanthi apik
utawa krasa kepenak....  matur  nuwun Rick Simpson & JB kanggo njupuk pesen metu sing
tanduran  iki  nindakake  kamulyan  kanggo  kabeh  imaginable!!Cukup  DO  wong  lan  ndeleng
dhewe!!Iku  mung siji-sijine  cara  sampeyan  bakal  dadi  wong  percaya  sing  sejatine  percaya
marang aku!!” Val

"Aku menehi lenga kanggo tunanganku lan dheweke ora njupuk akeh lan nggawe dheweke
kesel banget.Dheweke turu paling dina.Aku bakal ngilangi dheweke sedina utawa rong dina
mung kanggo ndeleng apa owah-owahan sing ditindakake ...banjur mbok wenehi sethithik kaya
1/2 butir beras (paling ora kaya sing wis kita waca) bisa uga kita nabrak kanthi cepet kanggo
dheweke. Pejuang Glioblastoma

-- Jason, rasa ngantuk ora apa-apa lan sampeyan pengin pasien turu sabisa-bisa.Efek sedative
bakal  nyandhang  ing  sawetara  minggu  nanging  ora  ana  sing  ora  dikarepake,
sebaliknya.Sugeng rawuh, JB

P: Nggawe sawetara dina iki kanggo wong sing jas putih wis ngandika wis rong minggu kanggo
urip lan ora ana liyane sing bisa nindakake kanggo wong.Muga-muga ana kabar apik kanggo
kabeh wong enggal.Nyoba uga supaya dheweke mandheg ngrokok lan ngganti diet lan liya-
liyane kanggo menehi kesempatan kanggo nglawan sistem kekebalan.Matur nuwun Rick lan JB
kanggo kawruh lan menehi kita tamba nyata.

A: Dave, ayo dheweke ngrokok, ora ana bedane yen dheweke mangan lenga.Uga, dheweke
bakal turu akeh, mula dheweke ora bakal ngrokok.Kanggo ngganti diet saiki, dheweke kudu
ngganti  kanthi  wajar  nanging ora drastis,  ayo mangan apa sing dirasakake.Ora kudu sosis,
nanging soko cukup.Tambah pH awak,  njaluk  dheweke mangan wiji  saka rong apel  saben
dina.Wangsulan: Bab ingkang paling penting iku kanggo njaluk minangka akeh lenga ing wong
minangka  cepet  sabisa.Isih  ana  kesempatan.Gabungke  mangan  lenga,  suppositories,
vaporizing lan nggunakake topikal kanggo asil paling apik.Sanajan dheweke ora bisa, dheweke
bakal urip kanthi kualitas maksimal nganti pungkasan, lan iku penting banget.Aku yakin bakal
luwih saka rong minggu, nanging kita bakal weruh.Dokter ora mesthi bener karo prediksi nalika
lenga dimainake.Sugeng rawuh, JB

"Aku turu banget, lan luwih suwe tinimbang biasane.Sawise aku tangi aku krasa ngaso banget,
ora grogi kaya nalika ngrokok. Terry

"Aku turu lan ngimpi nanging aku tangi grog.Mbutuhake jam kanggo teka lan banjur suwene
suwe.Aku nggunakake saben wengi.Iki ngilangi nyeri arthritis lan ngidini aku turu. Katherine

"Aku duwe kanker lan apnea turu.Ora mung turu sing apik tenan, aku ora tangi saka kelip-kelip
panas.Iku berkah.” Stephanie

"Rasane kaya mati seneng!" Mal

"Pikiranku tanpa iku kaya macet New York.Kanthi - iku gampang dadi negara taman Zen nalika
isih bisa digunakake ing tingkat normal. Andris

"Aku wis ngalami gangguan turu sajrone 20 taun,  lenga RSO wis mbantu aku turu kanggo
pisanan lan aku ora lara nalika tangi!Yay!” Bonnie

"Aku duwe cakram herniated sing menet  syaraf  sciatic  saya nyebabake nyeri  abot  kanggo
njupuk saka mburi ngisor mudhun sikil kiwa menyang driji sikil.Aku njupuk 3 ibuprofen saben
patang jam supaya aku bisa metu saka amben lan bisa mlaku.Aku wiwit njupuk lenga meh rong
minggu kepungkur kanggo pain lan inflammation.Aku saiki ora mbutuhake ibuprofen, aku turu
luwih apik tinimbang aku, kanca-kanca kerja wis menehi komentar babagan swasana ati sing
luwih apik lan rasa seneng sakabèhé.AKU BANGET!” Jennifer
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"Aku wis menehi Pit sing umur 14 taun suwene 4 minggu kanggo kanker.Dheweke kadhangkala
dadi rada 'twitchy' lan mendem nalika aku menehi dheweke kakehan, nanging nalika hecticness
ilang, dheweke turu kaya kirik.Dheweke ora gelem njupuk obat dokter supaya entuk minyak.Isih
awal  nanging aku ngrekam kemajuane.Kira-kira seminggu suwene dheweke wis  biasa karo
lenga lan napsu maneh.Aku cemburu, amarga ing tahap iki mung bisa mbayar lenga kanggo
dheweke Tresna kabeh crita sing apik banget!

"Aku duwe fobia sosial (luwih diarani gangguan kecemasan sosial), depresi lan insomnia.Ora
tau njupuk lenga, amarga aku ora bisa nemokake ing kene, uga ora bisa ngolah lan ngekstrak
dhewe  ...Nanging  aku  ngrokok  kira-kira  sepuluh  kaping,  sing  dakrasakake  yaiku  sawise
pisanan, aku saiki bisa turu yen aku kesel, aku duwe "saben-umur-ora-depresi-sasi", ora tau
ngrasa seneng banget  (ora  depresi)  lan  kanthi  kabeh  vitalitas  kasebut  malah  njupuk  obat-
obatan sing paling kuat (sing nyebabake masalah kesehatan liyane) kanggo kuwi, uga kuatir
sosial  (fobia)  saya  suda  banget  lan  aku  ora  perlu  "dhuwur"  kanggo  ngrasakake,  yen.  Aku
ngrokok 1 utawa malah 2 dina sadurunge lan kudu metu lan ngomong karo wong liya, tetep ing
papan umum (apa sing ora bisa ditindakake kelainan iki), SAIKI aku bisa nindakake, rumangsa
urip maneh minangka "wong normal", ora ana obat sing nglakoni.Masalahe, amarga hukum,
precedence saka jamu, plus preconception sosial lan ora ngerti babagan tanduran, akumalah
ora bisa ngrokok maneh, ora pengin njaluk "dhuwur", mung pengin urip maneh tanpa sing urip
matesi  masalah.Ana  akeh  wong  anonim  sing  urip  kaya  aku  karo  sawetara  jenis  fobia  lan
kelainan liyane lan aku mikir lenga bisa dadi solusi. Pablo

"Sampeyan bisa takon Rick lan utawa JB, kita wis nemokake manawa nggunakake produk sing
20-30% sativa  minangka  salah  sawijining  kombinasi  paling  apik  kanggo  masalah  sing  ana
gandhengane karo kuatir." Brewster

-- Kita seneng nggarap sativa dominan indica kanthi 20% THC utawa luwih, amarga alasan
kasebut.Efek saka lenga paling apik banget kuat lan sedative, nanging euphoric lan malah luwih
aphrodisiac.Nalika sampeyan menehi pasien obat kanthi efek kasebut, sampeyan bisa yakin
manawa dheweke bakal seneng ngombe.Sapa sing ora?Sampeyan turu kanthi apik, tangi turu
kanthi  tenang,  euforia  lan  kebak  kepinginan  kanggo  nggawe  wong  seneng.Sapa  sing  ora
seneng?JB

"Sugeng punika kabar apik!Iku banget efektif kanggo akeh perkara ...Pakdhe duwe tumor ing
paru-paru  sing  ukurane  kaya  jeruk  bali.Dheweke  menehi  dheweke  6  sasi  kanggo
urip  ...Utamane  digosok  ing  dhadha  lan  mburi  amarga  nalika  mangan,  dheweke  turu
banget  ...lol.Perawatan  iki  nyusut  nganti  ukuran  walnut  ...  meh  ilang  ...lan  wis  setaun
setengah...dokter  gumun,  nanging  isih  dhawuh  kemoterapi...Wengi  iku  pakdheku  kena
serangan  jantung...akhire  kena  serangan  jantung  pirang-pirang  lan  tiwas  dudu  kanker...
kemoterapi  pancen  atos  banget...Tetep  nganggo  obat-obatan  alami  lan  sampeyan  bakal
nindakake kanthi becik! Doug

"INDICA minangka obat penenang kanthi cara sing apik!Yen sampeyan ngombe akeh banyu
murni  non-fluoride  (aku nambahake perasan lemon)  amarga mripat  lan  tenggorokan garing
nalika  turu.Aku  butuh  rong  sasi  dosis  maksimal  kanggo  pungkasane  bener,  mula  aku  turu
sewengi lan tangi seger!Ora lara maneh!Aku mukmin seneng sing nggawe dhewe!” Linnea

“Sedative  kaya  ing  sijine  bokong  kanggo  turu  sedative.Ora  lara,  ora  lara,  mung  kanggo
kesehatan sing nyenengake." John

"Aku seneng sinau babagan RSO saben dina lan apa sing wis ditindakake kanggo manungsa /
kewan.Yen lenga iki nindakake apa sing diomongake, mula kudu dibuwang saka gunung sing
paling dhuwur - ora tenang.Aku wis ora duwe pengalaman pribadi karo, nanging mesthi bakal
yen  aku  utawa  sapa  aku  Care  babagan  ketemu  kita  needed.
Ing sawetoro wektu, aku maca akeh kiriman sing aku bisa.Aku durung maca tulisan sing ujar,
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"Matur nuwun Rick Simpson - aku dibenturi watu, pancen keren, Bung." Debbie

--  Matur  nuwun kanggo dhukungan,  Debbie,  Aku manawa sampeyan bakal  nulis  kirim sing
bakal ngandika persis sing banget rauh.Perasaan ing awak nalika njupuk dosis RSO sing tepat
kanggo wong-wong mau mung bisa diterangake minangka "kelangan banget."  Utawa keren
banget.Utawa Mungkin apik  tenan kelangan.Iku salah siji  saka raos paling  penake siji  bisa
nemu, iku banget alam, calming lan gak oleh pisan.

Minangka kita ngomong, lenga paling apik duwe efek sedative banget, nanging euphoric nalika
dicerna.Dadi kowe turu enak banjur tangi cekikikan kaya bocah.Lan yen sampeyan turu kanthi
apik lan tangi cekikikan, sampeyan luwih kepenak lan ngaso tinimbang sampeyan ora turu lan
ora tangi cekikikan.Lan yen sampeyan krasa sehat lan ngaso, awak kanthi logis bakal waras lan
nindakake luwih apik.Ora ana ilmu roket, kaya biasane obat ganja.JB

“Ngantuk??Wis seminggu ing lenga lan turu paling.Aku wis maca Rick ngandika sing carane
awak  waras,  supaya  iki  normal?Apa iki  mbuktekake  yen lenga  sing  digunakake  iku  apik?"
Sharon

"Ora ana masalah ... :) Aku pancene njaluk turu cantik gooooood saka iku.Aku sijine iku ing
Piece  saka  kertas  toilette  lancip  lan  Rolling  ing  bal  popping  kaya  pil,  utawa  Rolling  ing
roti.Banjur ana sing ngomong tp mbebayani dadi aku pengin ngerti apa sing ditindakake wong
liya.;) Matur nuwun guys.@jb Aku nganti gram ora masalah apa-apa, kajaba kanggo gooooood
turu lan mo sethitik alon nalika aku tangi. Christina

"Minangka veteran militer karo PTSD, gangguan turu, nyeri punggung ngisor (amarga kacilakan
parasut),  kuatir  lan penyakit  ginjel,  RSO minangka salah sawijining cara /  formulir  sing bisa
digunakake ganja.Ing pungkasan aku turu ing wayah wengi, wis ilang 20+ kilogram, amarga
kualitas turu, lan ing wingi lab ginjel loro-taunan wis apik.Laboratorium saya saya apik banget,
saiki aku kudu nyuda dosis obat amarga tekanan getih saya sithik.Kabeh pratandha positif yen
njupuk RSO ing wayah wengi nambah kualitas uripku. Corwin

"Sedulurku nandhang masalah nesu sing abot lan didiagnosis kelainan pribadine.Dheweke bisa
sworo seru ing tepak repes, ngandika liwat regimen saben dina kembang Ganja uga ekstrak,
ing mengkono iku bisa kanggo ngimbangi swasana ati lan urip seneng normal lan bebas saka
kabeh kajaba episode sok-sok,  ora ana kang.  sampurna nanging aku bisa ngomong kanthi
pribadi tanpa ganja, sedulurku bakal ana ing papan sing beda.

...Aku  percaya  yen  wong  sing  nandhang  sangsara  marga  saka  konsumsi  ganja  nandhang
sangsara marga saka ora bisa kanggo ngrampungake karo kabisan mbukak pikiran alam lan
raos  kesadaran  subconscious  Panjenengan.Aku  rumangsa  akeh  paranoia  sing  ana
gandhengane  karo  panggunaan  ganja  yaiku  plasebo  lan  asale  saka  propaganda  Reefer
Madness awal jaman larangan ganja. Corey

“Campurane...Iki  mbantu  sawetara,  nanging  liyane  katon  luwih  elek.Iku  mbantu  karo  kuatir
kanggo  manawa!Aku  duwe  gaweyan  sing  stres  banget  sing  nyebabake  kedutan,
ototku ...Kabeh mau ilang sawise njupuk lenga.Aku cukup santai amarga ngerti yen aku ora
butuh proyek sing ora apik lan aku mandheg. Heather

"Aku Bi-polar lan saben aku njupuk sawetara lenga RSO, uga kanggo sijine iku gampang kaya
aku ora Bi-polar maneh iku koyo apik." Yusuf

"Aku  veteran  karo  PTSD  lan  kuatir.Aku  ora  kudu  njupuk  xanax  maneh  kanggo  ngontrol
serangan.Aku isih njupuk ssri sing bisa mateni, nanging yen aku krasa ana lenga sithik, seret
pipa utawa vape lan aku apik. JR

"Ya, iki minangka stabilisator swasana ati kanggo PTSD lan prilaku manic lan gangguan panik
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yen dijupuk kanthi bener." Jennifer

“Ya,  banget  banget.Kanthi  penyakit  Fabry,  lan neurofibromatosis,  ana akeh karusakan saraf
sing uga nyebabake kuatir.Aku duwe wawasan temen beda ing urip.Marijuana wis ngowahi
uripku lan nuduhake yen uripku apik banget. James

"Aku ora tau dadi luwih apik kanthi mental sajrone uripku.Aku wis nggunakake RSO kanggo
rong taun saiki lan aku mati kabeh meds lan mung perlu lenga saben-saben.Aku bakal njupuk
sawetara titik lan aku rumangsa kaya aku ora bipolar babar pisan ...  lan aku wis nandhang
sangsara suwene ...Aku percaya yen wis nylametake nyawaku lan mbantu akeh penyakit liyane
...Aku rumangsa diberkahi duwe kawruh lan kemampuan kanggo tuwuh lan nggawe obat REAL
dhewe.

Aku miwiti rong taun kepungkur Juni iki lan aku mung njupuk 65mg dina.Aku nggunakake galur
Keju Biru sing didominasi indica lan dhuwur ing CBD lan luwih murah ing THC.Aku uga nyoba
noda sativa sing kuwat lan nggawe aku rada kuwatir, mula aku bali menyang noda indica lan
pancen apik banget ...Aku njupuk saben dina kanggo 30 dina lan saiki mung kudu njupuk nalika
aku wiwit kroso rada off...Iki uga bisa digunakake kanggo diabetes bojoku lan kejang bapakku
lan kanker kancaku wis remisi ...Iki pancen wis nindakake perkara sing apik ing uripku.Sugeng
enjang lan muga-muga sampeyan bisa nemokake galur sing cocog kanggo sampeyan. Sara

“Pancen.Iku mung siji-sijine sing mbantu aku karo Kuatir lan PTSD.Aku nyusoni dhewe saka 4
obatan resep anti-depresan (sawise sepuluh taun nyobi karo saben ant-depressant kasedhiya
lan ora  bisa nemokake siji  tanpa efek sisih  debilitating)  lan ora maneh poto-medicate karo
alkohol.Aku wis nandhang kuatir pirang-pirang taun lan PTSD sawise kacilakan mobil sing ala.
Ing taun  2007.Aku  ora  tau nyopir  kanggo  4  taun.Saiki  bali  kerja  nyopir  kanggo  Homecare
Agencymaneh lan utangku marang tanduran iki.” Donna

"Iku mbantu banget karo depresi sing diiringi penyakit kronis.Aku ora bisa konsentrasi kanggo
tetep ing SMA, nanging nggunakake ganja aku bisa 'upgrade' ing College saka Gr.9-12 ing 6
sasi.Ora ngerti sebabe aku ora duwe PTSD saka pirang-pirang taun kekerasan fisik, kajaba aku
nggunakake ganja kanthi rutin, mula bisa uga ana hubungane.Apa prekara-prekara iki dianggep
penting?” Laurie

“Ya wis.Aku wis nandhang saka ADHD, PTSD, depresi.Aku ora ngombe obat  saiki  amarga
lenga. Yerissa

"Kutir,  serangan  panik  lan  depresi.Kembang  luwih  saka  lenga.Udud  kembang  Indica  duwe
karep  kanggo  nggawe  kuatir  Samsaya  Awon  yen  aku  ing  tengah  serangan  apik.Nanging,
medibles sing diombe lenga durung nate ditindakake.Ora preduli saka galur apa lenga kasebut
asale. Sarah

"Bapakku dokter kewan lan nandhang PTSD.Minyak lan tunas mbantu dheweke ton!” Jenny

"Iku mbantu serangan kuatir anakku.Ngurangi frekuensi lan intensitas." Suzanne

"Aku duwe kelainan bipolar, PTSD (pertempuran taun 1991 Kuwait) lan nandhang kuatir lan ora
bisa turu.Ganja wis nulungi kabeh gejala kasebut lan sanajan para dokter ngandhani yen gejala
kasebut dadi luwih elek (hockey banteng) aku ngerti  nyatane yen bisa mbantu aku ngontrol
awakku  lan  nyegah  akeh  ciloko  kanggo  wong  liya  ing  wektu  sing  angel  banget.  .Sumpah
nggeh.” Adrian

"Temtunipun mbantu nyetabilake bi-polar, obat-obatan sing sampeyan entuk saka dokter bakal
mateni sampeyan utawa ngrusak urip seks sampeyan." Andrew

"Aku  nggunakake  indica  kanggo  nyeri  lan  sativa  kanggo  PTSD  lan  masalah  kuatir.Aku
nemokake  campuran  saka loro  galur  sing  ngimbangi  masalahku  lan  nyuda  hiperaktivitasku
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nganti tingkat sing nyegah aku dadi bebaya kanggo aku. Stuart

"Ing  wektu  iki,  kita  alon-alon  ngupayakake  nyuda  obat  psikotropika  kanggo  bipolar.Dokter-
doktere wis  mati.Aku weruh obatan diwènèhaké nggawe "bubur"  atine.Kita  wis  sukses luar
biasa karo RSO supaya kita saiki ndeleng iki.

Bojoku bi polar kanthi penekanan banget ing mania.Wis pirang-pirang taun dheweke ngobati
alkohol,  nanging  nalika  dheweke  dadi  sober  4  taun  kepungkur,  dheweke  wis  nglawan
mania.Mung macem-macem obat-obatan sing ngganggu tetep mania.Nanging uga ndadekake
dheweke katon duwe Alzheimer.Pengobatan mandhiri karo alkohol mbantu pirang-pirang taun,
nanging alkoholisme minangka masalah sing kudu ditangani uga.Saiki  kita mung kesel karo
obat-obatan.Dadi sepisan maneh aku bakal njupuk prakara menyang tangan kita dhewe.

Ing meds,  kualitas uripe rada nyedot.Mung nyuda siji  saka akeh pil  saben dina ndadekake
prabédan (mung wiwit ngurangi dadi kudu bertahap amarga wedi serangan manic).Dheweke
wis ing RSO kanggo bab 2,5 sasi kanggo masalah liyane karo asil paling luar biasa.Dadi saiki
aku  rumangsa  aman  nyuda  obat  kasebut  alon-alon.Iki  wis  mbantu  supaya  bisa  nyerang
masalah kesehatan liyane iki! Deborah

"Aku nggunakake suwene 12 wulan amarga kecanduan bahan kimia.Ora mung mbantu aku
turu lan mbantu gejala mundur "buku teks" sing aku alami kaya PTSD, depresi, kuatir lan akeh
masalah  kesehatan  mental  liyane.Ora  perlu  dikandhakake,  aku  wis  nyoba  nuduhake
kasunyatan manawa THC lan medibles bisa njaga kewarasan lan kesehatan mental sajrone
perawatan. Chantelle

"Masalah alkoholisme / penyalahgunaan zat kudu dianggep "kondisi kualifikasi" ing negara sing
duwe hukum medis kasebut.Marijuana Medis wis nylametake nyawane akeh alkoholik. Jim

"Biji beras sing regane sedina kira-kira limang sasi bisa ngobati kuatir lan depresiku. Daniel

"Aku  ngilangi  obat  anti-depresan  anti-kuatir  lan  opiates  sajrone  seminggu  sawise  njupuk
minyak.Aku ana ing  bebaya serius kelangan marmer sandi  aku.Matur  nuwun Gusti  kanggo
nangis phoenix. Edie

"Mbantu depresi, lan cacat banget, aku nandhang depresi amarga kurang kegiatan lan nyeri."
Rick

"Aku ngalami wektu sing ala sawise anakku lair, depresi sawise perpisahan lan aku kelangan
wong tuwaku.Ganja minangka kiriman Gusti!!” Loren

"Iki wis nulungi stres lan kuatir sajrone sawetara taun kepungkur, nyatane bisa ilang sajrone
wektu sing suwe.Ora ana obat sing bisa digunakake kanthi cara sing padha ... "Stuart

"Iku mbantu nyuda turu amarga kuatir lan serangan panik ing wayah wengi yen dijupuk 1 jam
sadurunge  turu.Lega,  sapa  wae  sing  kurang  turu  nganti  pirang-pirang  wulan  ngerti  kepiye
rasane.Iki uga nggawe sampeyan tenang ing swasana ati sing apik ing dina iki. Kat

"Mbantu  kula  ngelu  migren,  kelainan  obsesif  kompulsif,  kuatir,  rasa  ora  aman,  kompleks
inferioritas, jumlah kabeh, lan nambani wong sing depresi sajrone 3 minggu." Riddhi

"Masalah  stres  kronis  sing  nggawe  bp  dhuwur.Tingkat  stresku  langsung  direndhem  liwat
ganja.Vaping mbantu liwat  momen ala.Aku mung pindhah menyang edibles lan kekurangan
kanggo metode kasebut  kudu ngenteni  sistemku nyerep.Aku wis cukup latihan supaya bisa
sabar ngenteni setengah jam lan yen ana wektu sing stres, aku bali menyang vaporizer. Andie

"Aku duwe punggung rusak lan karusakan saraf lan ganja minangka obat sing bisa mbantu aku
turu lan ngrampungake dinaku!" Leslie
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"Iku mbantu aku kesel ing wayah wengi supaya aku bisa tangi awal kanggo kerja." Mat

Penyakit lan penyakit sing langka utawa ora umum
"Lenga  Rick  Simpson  nggawe  sampeyan  bungah  kanggo  tangi  lan  ndeleng  apa  sing  wis
mari.Aku rada kepengen.” Natalia

Q.Hello Rick / JB, sampeyan wis tau krungu babagan penyakit langka Porphyria?Yen sampeyan
wis nambani sapa wae nganggo RSO lan apa asile?

A.Ora aku ora duwe.Nanging yen dideleng saka apa sing wis dakwaca babagan iki, aku ora
ngerti sebabe lenga kasebut ora bisa nambani utawa ngontrol.Temtunipun bakal mbantu karo
gejala kondisi langka lan mesthi banget ora nyenengake.

Aku  bakal  ngetutake  protokol  ing  situs  kita,  aku  bakal  mangan  lenga  lan  digunakake  ing
suppositories  (kanthi  cara  iki  bakal  langsung  menyang  aliran  getih).Aku  bakal  nggunakake
lenga topikal ing tincture utawa salve kanggo kondisi kulit (bakal mbusak kabeh gatel lan rasa
ora nyaman sacara liyane).

Aku bakal mangan ing paling 60g liwat loro utawa telung sasi, Aku ora bakal nggunakake bahan
kimia, Aku mung tindakake pandhuan Rick Simpson.Yen 60g ora bisa nambani utawa ngontrol,
aku bakal mangan 120g liyane.Lan yen ora bakal nggawa asil sing marem, banjur aku mung
bakal miwiti ketukan lenga ing aku, siji loro telung gram dina utawa malah luwih yen aku bisa
njupuk, lan aku mung bakal mangan sabisa-bisa aku cepet sabisa. .Kenging punapa?Amarga
nalika lenga ora nulungi sampeyan, mesthine sampeyan bakal nemokake apa wae sing bakal
ditindakake.Uga, penyakit agresif kudu diobati kanthi agresif.Sugeng rawuh, JB

"Iki  bisa  uga  reged  nanging  aku  mung  kudu  ngomong  lan  uga  aku  ora  akeh  kanggo
discretion.Dadi  aku  durung  duwe  kabeh  sing  dibutuhake  kanggo  lenga  nanging  langkah-
langkah bayi bakal teka.Nanging aku nandhang wasir iki sing tansah bali.Aku wis duwe anak
telu umur 5,3,1 lan bayi pisanan ora hemoroid, bayi nomer loro mung siji hemoroid, nomer telu
yaiku hemoroid siji lan bali lan bali.Aku wis tuku kabeh ing srengenge ora ana apa-apa.Dadi aku
ngomong apa.Aku njupuk kira-kira 1/8 sendok teh kief 1/4 sendok teh lenga klapa jiwit saka
lavender  garing  lan  jiwit  saka  chamomile  garing  lan  loro  godhong  mint.Aku  lemah  kabeh
bebarengan.Aku wis Applied sapisan wingi ing sawetara detik aku ora lara maneh dening esuk
iki rasane kaya balon kempis.Aku nglamar maneh aku yakin ing dina utawa rong dina sabanjure
bakal ilang.Oalah, maksudku yaiku aku ngirit dhuwit kanthi ngobati ing omah kanthi luwih cepet
lan luwih sehat tinimbang versi pamrentah lan bukti ganja duwe kekuwatan marasake awak
edan lan bayangake yen aku nggunakake minyak, mula bakal ilang.Liyane sandi lawas telung
taun tiba metu saka truk Aku ora duwe ointment sembarang peroksida apa-apa ing kula nalika
kita lelungan.Dadi aku whipped metu concoction sandi slapped sawetara ing dheweke dhengkul
lan  esuk iku  katon minangka sanadyan scab iki  saka sasi  kepungkur.Pamit  Neosporin  lara
nyimpen dhuwitku!Peace Love lan ganja. Moni

“Dhuh Pak.Rick Simpson, mugi kula pisanan ngomong kulawarga mikir sing apik tenan, lan kita
pengin  kita  padha  nyedhaki  sampeyan  sing  bisa  mbantu  karo  karya  apik  tenan.Aku  wis
nggunakake  ganja  medis  suwene  14  taun  kanggo  nyeri  kronis  amarga  Sindrom  Ovarium
Polytheistic,  lan  atritis.Amarga 10 taun racun farmasi,  aku luwih  lara,  wis  entuk  90 lbs  lan
ketagihan  banget  karo  Fentynol  sing  diresepake  dening  Dr.Aku  miwiti  lenga  7  minggu
kepungkur, lan kabeh sing bisa dakkandhakake yaiku keajaiban kedadeyan!Ing enem minggu,
gula  getihku  saiki  dikontrol  nganti  ora  ana  pil  sing  dibutuhake,  aku wis  ilang 28 lbs  tanpa
gaweyan.Aku  wiwit  gupuh  amarga  aku  lara,  sanajan  aku  rumangsa  luwih  apik  tinimbang
sadurunge!Sawise akeh tes sing ninggalake Doctors scratching sirah, lan ngandika iki Ajaib!
Saiki ora mung ana fibroid, tumor utawa massa anyar, nanging fibroid sing biyen saiki wis ilang!
Ora ana tandha manawa penyakit kasebut ana!Aku isih duwe tes kanggo ndeleng yen uga ilang
saka  ginjel  uga,  nanging  aku  ngerti  ing  atiku  uga  bakal  ilang.Matur  nuwun Rick  Simpson,
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sampeyan nindakake pakaryane Gusti, Gusti Allah mberkahi sampeyan kaya sing duwe aku,
kanthi nemokake kaca sampeyan. Annie

“Dadi kabar apik JB & RICK!!!Aku lunga menyang dokter dina iki kanggo asil tes!Tiroidku sing
ora aktif lan diobati sajrone 22 taun saiki wis aktif!Aku wis mung ingesting RSO full time dhewe
kanggo sasi, Aku uga rub tincture langsung menyang tenggorokan lan aku uap RSO uga!Aku
seneng  banget  babagan iki!Dheweke minangka dhokter  sing apik  banget  sing wis  ana  lan
ndhukung aku liwat kabeh iki lan ngerti,  aku nyatane nggunakake minyak RSO!Dadi dokter,
dheweke isih pengin nggawe swara ultra ing toroida kanggo mriksa nodul!Apa sampeyan mikir
babagan ultrasound?Aku mesthi bakal njupuk lenga iki kanthi bangga sajrone dina-dinaku, iki
pancen bener!Obat resep iku EVIL!Aku uga duwe akeh masalah kesehatan liyane sing saiki aku
nambani karo lenga apik iki!

Chiari Malformasi jinis 1 saka batang otak uga aku duwe trowongan carpal abot lan akeh liyane!
Aku 45 taun enom dina iki ora kroso kabeh diantemi munggah lan babras kaya aku biyen kroso!
Apa aku sebutno aku uga wis operasi  otak 7 sasi  kepungkur lan aku wis ora nggunakake
narkotika sembarang wiwit surgery amarga gagal ati saka obatan!Aku pancen bukti yen lenga
iki  saka ALLAH!Iki kabeh sing kudu kita konsumsi minangka obat!Matur nuwun JB lan Rick
kanggo kabeh sing sampeyan lakoni saka njero atiku!Ora ono obat tiroid maneh, YAY!!!!!!!!”
Margene

-- Sugeng, Margene.Kanggo ultrasonik, aku rumangsa ngerti jawabane.Sing kurang scan luwih
apik,  mung  sing  bisa  dakkandhakake.Aku  dhewe  ora  bakal  nyedhaki  sapa  wae  sing  ora
ngandhani babagan lenga sajrone 22 taun, nanging yen sampeyan mikir wong-wong mau isih
duwe prekara, aja ragu-ragu ngomong karo dheweke, yaiku yen sampeyan pancene kepengin
banget karo apa sing diomongake. babagan obat.Nanging mung iku sing dakkarepake, mung
omong-omongan,  kanthi  mangkono ora  bisa  nglarani  sampeyan kaya  sing  dikarepake,  yen
dheweke bisa ngyakinake sampeyan supaya bisa ngombe pil sing dipilih.paling apikwishes lan
adoh saka wong-wong sing ngginakaken 22 taun menehi saran salah.Seneng yen sampeyan
slamet saka "perawatan", wong liya ora beruntung.JB

"Aku uga duwe hipotiroid (Penyakit Graves).Kita nemokake 17 taun kepungkur nalika ngandhut
& nglairake anakku 15 minggu premie amarga iku (aku ana ing total 14 Pharmaceuticals kalebu
3 obat  nyeri  narkotika  kanggo penyakit  Degeneratif  Cakram sing luwih  maju  ing  punggung
ngisor  & Scoliosis  ing utomo ndhuwur /  hipertiroid.  (Penyakit  Graves)  /  Diabetes (Tipe II)  /
Sklera Biru / Psoriasis & Eksim / Hipertensi / Masalah ginjel / Sindrom Kaki Gelisah (Aku entuk
iki  minangka efek samping saka obat  liya)  /  Tingkat  Kolesterol  dhuwur /  kabotan (wis  ilang
100lbs wiwit  njupuk koktail  saka meds ~ pungkasan mangsa panas)  **AKU ORA DIET**  &
tansah mangan sehat kalebu ora daging abang ~ sayuran organik etc...jus saben dina lan liya-
liyane.16 taun pil nonstop pop pharmaceuticals sing saiki jumlahe ZERO pil saben dina!!!!

Aku  njupuk  kira-kira  seprapat  nganti  mung  kurang  saka  setengah  gram  saben  dina  saka
omahku  dhewe  digawe  Rick  Simpson  Oil  miturut  pandhuan  khusus  Rick  ~  **  Aku  kudu
KOMENTAR THO ...AJA, AKU BALIK AJA, MURAH KUALITAS BAHAN WILAYAH > MINYAK
IKI MESTI TRANSPARAN & WARNA AMBER >> OPO ORA KUALITAS MEDICINE EDIBLE**”
Michele

"Apa minyak ganja bisa digunakake kanggo nambani rabies?" Aami

-- Aami, ya, nanging bisa uga mbutuhake pasien koma kanggo sawetara wektu, kanthi dosis
minyak sing dhuwur banget, utamane ing kasus lanjut.JB

“Wingi  tak  wenehi  lenga  sathithik  marang  kancaku  sing  kena  cacar  amarga  mlebu  rumah
sakit.Aku  disaranake  kanggo  wong  iki  kanggo  panas  dicokot  saka  lenga  zaitun  munggah,
nyampur  menyang RSO lan banjur  menyang krim wong iki  wis  digunakake.Wong iki  mung
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pesen marang aku:  "Pétrus,  aku ora bisa ngucapake matur  nuwun kanggo lenga sing apik
tenan iki!SUCI SHIT.Ora ana tembung goroh: "pock" paling jahat sing dakkarepake, "nol lemah"
pisanan katon sing tetep paling gedhe lan paling nasti sajrone aku lara - mung garing lan scab
wis resik. ing babagan rong jam nglamar lenga.Aku dadi mualaf!Neraka suci!Aku nggunakake
kabeh kulit  sirah lan bintik-bintik  sing paling awon ing awak -  rambutku katon rada greasy,
nanging aku rumangsa luwih apik.Apik tenan.WOW!Ora butuh akeh kanggo ngyakinake wong
babagan bebener. Petrus

--  Matur nuwun, Peter,  wis  rampung.Minyak wiji  rami lan RSO uga apik  banget.Akeh lenga
zaitun ing pasar  ora diprodhuksi  saka zaitun,  ora cukup zaitun ing jagad iki  kanggo kabeh
"lenga  zaitun"  sing  diprodhuksi  lan  didol  ing  saindenging  jagad,  saengga  kemungkinan
sampeyan bakal ditipu luwih murah nalika sampeyan tuku minyak wiji rami. .Plus, iku penetrates
kulit lan dadi babagan inchi lan setengah jero menyang tissue, kang uga apik kanggo marasake
awakmu.Lan ora kaya lenga zaitun.JB

"Yen disleksia ora ana ing dhaptar, mesthine kudu ana.Aku wis ngeweruhi kemampuan kanggo
ngeja 100x luwih apik tinimbang aku sadurunge aku nambani dhewe bab liyane.Efek samping
sing  nggegirisi  kanggo ngobati  diabetes  jinis  2:  ora  ana maneh arthritis,  sciatica,  obesitas,
utawa disleksia.Hahaha!!” Petrus

"Iki dudu obat kanker utawa apa wae, nanging aku pengin ngandhani Rick yen aku wis limping
ing tumit tengen meh setaun saiki.Ora yakin apa sing salah lan ngerti yen dokter bakal menehi
obat-obatan  sing  aku  ora  kepenak,  mula  aku  mung  nandhang  lara.Kita  bubar  dikenalake
menyang RSO liwat kanca, Charles, lan kita wis miwiti nggawe.Rong dina kepungkur, aku wis
ngombe  lenga  kaping  pirang-pirang  /  dina  lan  esuk  iki,  aku  tangi  lan  ora  limping.Bojoku
langsung weruh.Dheweke nyathet yen lenga kasebut mesthine bisa digunakake!Matur nuwun
Rick Simpson![:)] Aku rumangsa apik! H

--  Dear  H,  matur  nuwun  kanggo  kabar  apik,  kita  tansah  seneng  krungu  bab  wong-wong
mau.Aku bakal nyampur lenga karo lenga wiji hemp utawa lenga zaitun lan nggawe tincture lan
nggunakake lenga topically,  banget.Mesthine,  mangan lenga minangka kunci  penyembuhan
nyata  lan  kabeh  pandhuan  babagan  cara  nggunakake  minyak  kasebut  ana  ing  situs
kita.Sugeng rawuh, JB

"Nem dina kepungkur aku nulungi wong loro sing nandhang kanker ati lan Diabetes.Siji kanca,
kemo, cangkeme, kobong, lambe kobong.Bobot 225 kilogram saiki 139, ora bisa mangan, turu,
kesel banget.Inggih, dheweke wis takon akeh babagan RSO.Aku tansah ngajari dheweke.Aku
wis ing dheweke kanggo 6 sasi saiki.Nanging sawise loro seduluré seda 6 sasi maneh, loro
Cancer, 1 otak ati.Lan kanker tiroid.Aku ngomong karo loro kulawargane, padha wanted kanggo
nyoba RSO nanging padha wedi Pemerintah bakal njupuk omah-omahé utawa mbuwang wong
ing kunjara.Loro-lorone tilar donya.RIPsedulur.

Nanging wong-wong iki wis ing RSO kanggo 6 dina, aku lunga kanggo mriksa ing, kaya aku
janji  marang.Dheweke  gumun  bisa  mangan  maneh  lan  ujar  manawa  dheweke  ora  bisa
mandheg mangan.Iku bab sing apik.Amarga nalika miwiti lenga iku balung.Katon lara.Nanging
mung  sawise  6  dina  ...cangkeme  lara  wis  ilang.Dheweke  kandha,  "Sampeyan  bener,  aku
rumangsa luwih apik." Dheweke entuk energi maneh, akeh banget.Dheweke katon apik banget,
lan akeh warna.RSO.Matur nuwun maneh Rick Simpson.Sawetara pasien kanker sing luwih
seneng.Urip lan kroso Fantastic.Perdamaian, Katresnan & Obat Ganja "Ron

"Perawatku duwe pasien sing didiagnosis Lupus lan keracunan merkuri ing awak.Sawise kira-
kira setaun nganti saiki nggunakake lenga krasan, keracunan merkuri wis ilang lan Lupus meh
ilang.Folikel rambut wis dijupuk saben 2 minggu kanggo ndeleng persis apa lan carane akeh
racun ing awak kanggo nganyari saka sukses dheweke.Pancen apik tenan apa sing bisa diobati
kanthi alami.Biaya sithik, nanging isih luwih sehat lan larang regane! Jesse
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"Aku didiagnosa fibrosis myeloid primer, entuk obat sing mbantu nanging ora kepenak amarga
tambah lara lan ora napsu lan nyuda jumlah getih, ukuran limpa mundhak, insomnia.Sawise
ngobati obat iki sajrone setaun lan ora ana owah-owahan dhasar sing nyata, aku mutusake
nyoba RSO,  mung 1  sasi  ing  lenga,  rasa lara  ora  ana,  napsu wis  bali,  jumlah  getih  saya
mundhak, turu kaya watu. Aguae

"Aku digunakake kanggo nambani anomali medisku… Sawetara rumah sakit ing wilayahku ujar
manawa ora  bisa  ditindakake…nanging  RSO pancen luar  biasa… Aku  nolak  VP shunt  ing
awakku,  aku duwe penyakit  jaringan ikat  lan sawetara penyakit  langka liyane.  masalah… 4
operasi otak ing 36 dina lan aku ora gelem ngisi narkotika… mung mariyuana medis, RSO lan
ambegan… Aku durung nate waras kanthi cepet sajrone uripku… Malah nalika laboratorium
nuduhake awakku lara banget. sejatine ora ala….” Katie

"Minyak  ganja  nambani  PCOS  (Polycystic  Ovarian  Syndrome).Umume  gejala  saya
dikontrol.Aku mateni kabeh 7 obat sing aku gunakake.Neuropati Peripheral sing dakkarepake
wis ilang lan rasane bali ing sikilku.Sindrom metabolik saya dikontrol.Aku nganti 130lbs bobot
mundhut.

Akeh gejala PCOS lan sindrom Metabolik  wis  ilang:  Hormon seimbang (testosteron dhuwur
banget ing 180, saiki mudhun nganti 40).Rintangan insulin (gula getih) saya dikontrol.Resistensi
leptin (Hormon sing ngandhani yen sampeyan kebak) dikontrol.Nemu haid saben wulan sawise
15 taun ammenorhea (kurang menstruasi) lan anovulasi (kurang ovulasi).Nyeri saraf diabetes
ilang.

Napsuku dikontrol.Minyak kasebut mbantu ngatasi kecanduan gula.Mundhut 120 lb ing setaun
(10  lbs  /  sasi)  -  gejala  PCOS  kalebu  obesitas,  obesitas  awak  ndhuwur,  lan  angel  ilang
bobot.Kista  ing  lengenku  lan  ing  bangkekanku  ilang.Radang  sendi  arang  lara  lan  yen
kedadeyan, tegese wektu kanggo lenga luwih akeh.

Hidradenitis  Suppurativa (folikel  cacat,  kukul  kistik,  komedo) dikontrol  /  dikurangi.Acanthosis
nigricans  (kulit  peteng,  kulit  kasar,  tag  kulit)  ilang.Lemak  visceral  ilang  langsung  (lemak
mbebayani ing sekitar jantung lan ati).Kurang kukul, kista lan rambut ingrown.Kulit sing luwih
apik (pori-pori sing luwih cilik, bunderan peteng ing mripate ilang.) Hirsutisme (rambut sing ora
dikarepake ing wanita ing pasuryan, gulu, dada, punggung, lan weteng.)kurang nanging ora
ilang.Luwih becik turu luwih jero lan liwat wengi.Ora ana rasa lara saka Heels Spurs lan Plantar
Fasciitis maneh.Ora ana maneh Sakit Kepala Hipertensi Intrakranial lega, nyeri otot lan saraf,
tekanan ing pundhak, gulu, lan mburi sirah suda sacara dramatis.Vertigo kaya gejala pusing
terus-terusan lan pusing.Swings swasana ati dikontrol.Ora ana wasir maneh.

Tenggorokan kronis (tenggorokan sing terus-terusan amarga refluks asam) wis mari lan ilang.
(Nanging, refluks asam tetep, amarga panganan kena pengaruh saben dina).Alergi musiman
wis ilang (irung pilek / diiseni, keluwihan phlegm ing wayah esuk, lan mata gatal).Alergi pangan
suda (ora  sengaja  mangan udang,  reaksi  luwih  alon  tinimbang biasane,  nanging isih  kudu
njupuk  benadryl).Nyuda  nyeri  punggung.Jari  pemicu  ilang.Sindrom  iritasi  usus  gejala  IBS
dikontrol.Tekanan getih mudhun.Tatu saka nalika aku operasi carpal tunnel waras rampung.

Aku wis nambani saperangan Burns karo kombinasi saka lenga ganja lan lenga klapa.Pacarku
ngobong  tangane  lan  ora  ana  tandha-tandha  sedina  sawise  nggunakake  lenga
kasebut.Kolesterolku isih dhuwur.Aku wis ngalami periode detoxing / herxing ngendi aku kudu
mundur saka lenga utawa aku bakal luwih elek.Aku kerja maneh nganti dosis sing padha.Pepati
sing lemah ing kulawargaku lan PCOS ana hubungane karo candida albicans lan akeh wong
sing  kudu  ngalami  reaksi  herxheimer  yen  ragi  diproses  liwat  ati.Aku  uga  ngalih  menyang
panganan  organik,  lan  mandheg  mangan  gula  olahan,  supaya  bisa  uga  dadi  bagian  saka
detoks.Lenga kasebut kayane ora mengaruhi kolesterolku, nanging luwih akeh riset, aku ngerti
yen kolesterol ora ala kaya sing dikira wong, lan sajrone ana inflamasi mesthi ana kolesterol.Iku
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mekanisme pertahanan awak marang iku.Dadi aku ora kuwatir.” liwat Aamann

"Anakku duwe penyakit  ginjel  langka sing diarani FSGS lan dheweke wis nggunakake obat
kasebut sajrone 2 taun kepungkur.Tes getihe tansah nuduhake albumin sing kurang (protein
tumpah ing urin sing nyuda tingkat albumin ing getih).Wiwit miwiti obat (1/4 butir beras ukuran
ing PM) getihe saya apik banget nganti nephrologist dheweke kaget.Asil pungkasan sing bali
nuduhake tingkat albumin saka wong 'normal'.Nephrologist kandha, "Aku ora ngerti apa sing
sampeyan lakoni, nanging terusake." Kanthi jinis penyakit ginjel iki, pasien biasane bisa nyana
transplantasi  sajrone  8  taun  diagnosa.Anakku  didiagnosis  nalika  umur  2  lan  saiki  meh
25.Dheweke isih  duwe ginjel  loro  lan  loro-lorone fungsine kaya  wong sing  'sehat'  sing  ora
nandhang  penyakit  ginjel.Nephrologist  ngeruk  sirahe.Kita  uga  ndeleng  naturopath  lan  wis
ditindakake sajrone 17 taun kepungkur.Dheweke uga wis mbantu banget, nanging aku ngerti
yen obat kasebut mbenerake output albumin.Ana akeh penyakit ing kana sing bisa ditambani
lan aku yakin lan ngerti yen obat iki wis nulungi aku lan anakku.Matur nuwun!!”

"Putra kita duwe Niemann Pick tipe C lan kita wis nggunakake metode minyak Rick wiwit 1
Feb.Kita wis ilang saka 15+ avg kejang dina nalika siyaga lan kaetung nalika dheweke turu
mung 2  grand  mal  ing  pungkasan  56  dina.Saiki  kita  mulai  ngalami  kejang  fokus  cilik.Apa
sampeyan bisa menehi saran supaya nggawe lenga anyar lan ngganti galur? Kevin

-- Ya, Kevin.

"Tetep karo galur THC sing dhuwur utawa ora apa-apa kanggo nyampur galur CBD sing dhuwur
kaya Harlequin karo galur THC sing dhuwur kaya Candy Kush?"

-- Aku nggawe rong lenga sing kapisah, aku ora pengin ngencerake RSO karo CBD.Sing luwih
kuat lan sedative sing luwih apik bakal bisa digunakake minangka obat.JB

"Amarga sampeyan wis suwe nindakake iki, apa sampeyan bakal menehi saran supaya tetep
nganggo minyak THC sing luwih dhuwur tinimbang minyak CBD sing luwih dhuwur?Aku ora
pengin mbukak rute Web Charlotte amarga kita wis ndeleng asil sing apik ing galur THC sing
luwih dhuwur sing wis digunakake.Nanging aku penasaran karo Harlequin.Utawa ikusing mirip
banget karo CW?"

-- Maneh, Kevin, aku bakal nggawe RSO saka galur dominan indica paling kuat lan sedative
aku bisa njaluk.Banjur mungkin aku bakal nggawe lenga CBD dhuwur kanthi kapisah lan banjur
ngidini pasien milih sing paling cocog kanggo dheweke.Ing kasus sing becik, pasien bisa milih
saka atusan jinis minyak.Kaya ing toko anggur - kabeh wong seneng apa sing disenengi lan ora
ana cara kanggo nemtokake anggur sing paling disenengi.

Mulihake Mripat
"Aku  mung  nggawe  batch  saka  'hemp  oil'  sawetara  bengi  kepungkur  lan  kumpulan  saka
butter.Aku wis menehi pasien tumor otak lenga, sadurunge njupuk lenga dheweke meh wuta,
sawise sasi njupuk lenga, dheweke katon wis meh dibalèkaké.Sampeyan ora bakal entuk asil
sing  padha  saka  butter.Sampeyan  entuk  asil  obat  saka  mentega,  nanging  lenga  kasebut
minangka obat sing luwih konsentrasi, lan bisa digunakake kanggo meh kabeh, barang-barang
pancen apik tenan. Dion

“Dijupuk kanthi lisan iku mbalekake paningale ibuku.Dheweke sah wuta ing mripat kiwa.Cedera
nyebabake dheweke tanpa lensa lan sawetara operasi nyebabake glaukoma.Dheweke wis ing
RSO  kanggo  setengah  taun  saiki-  nggunakake  saben  dina.Dheweke  ora  nate  nggatekake
sepira mripate bali  nganti  dheweke nggawe dandanan mata.Dheweke wis wuta ing mripate
kanggo 40 taun, mula dheweke wis nglatih awake dhewe carane aplikasi make-up mripat karo
mripate ditutup.Iku mung siji-sijine cara sing bisa ditrapake ing mripat  sing apik yaiku nutup
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mripate sing apik supaya dheweke wuta.Inggih, pungkasan wektu dheweke nutup mripate apik,
dheweke  wiwit  bener  ndeleng  &  fokus  metu  saka  mripat  wuta.Dheweke  mung  nganggo
dandanan kaping pirang-pirang, mula dheweke ora yakin suwene suwene sadurunge mripate
wiwit bali, nanging sawise nggunakake lenga luwih saka setahun, dheweke saiki bisa nggawe
gambar, warna, lan maca barang-barang tartamtu saka mripate ala!Aku nyekeli tas Kripik Lays,
lan saka tengen meja dheweke bisa maca lays.Dheweke mikir yen dheweke duwe lensa anyar,
visi bakal pulih kanthi lengkap.Kanggo entuk lensa anyar, dheweke kudu dilebokake ing dhaptar
donor organ- Aku ora yakin asuransi dheweke bakal nutupi apa-apa kaya saiki- Minyak iki wis
menehi dheweke keajaiban- keajaiban pandeleng sing mung ana pepeteng. !Dadi aku bakal
ujar NO DROPS NEEDED- Cukup pasokan sing tetep!Saiki, ayo nandur obat sampeyan!Oh Ya-
Dheweke ora duwe BUKTI GLAUKOMA SAIKI!" Lindsay

"Aku  nggunakake  canna  butter  kanggo  glaukoma  lan  wiwit  bisa  digunakake  sajrone  10
menit.Rasa mati rasa endhog ing mripatku ilang lan ngresiki sesanti ganda sing kabut.Aku ora
tau nandhang lara awak, mula aku ora ngerti yen bisa kanggo nyeri, nanging aku yakin.Aku 47
lan ora lara, Mungkin iku amarga aku nggunakake canna butter wis.Aku ora butuh Wellbutrin
utawa Adderall  maneh, ganja wis nambani depresi lan ADD / ADHD.Iku uga mbantu kuatir,
dhokter wanted kanggo nyelehake kula ing Klonopin.Hahahaha mbuh.” Rebecca

"Dina iki  bapakku sing nandhang degenerasi makula lan wis meh wuta ing mripat  loro bali
menyang Dokter maneh sawise njupuk luh Phoenix suwene 6 wulan kepungkur.Dina iki para
dokter kaget  amarga sesanti  sing ora ana apa-apa nanging dadi  luwih elek wis  wiwit  saya
apik.Pungkasan saraf wis wiwit nyambung maneh lan dheweke nyoba dina iki kanthi 20/20 ing
MATA KANAN.KANABIS CURES.Aku wis menehi dheweke Luh Phoenix sing aku sinau carane
nggawe saka Rick Simpson.Iki dina sing apik banget.Iki mbuktekake kekuwatan ganja. Gregg

"Oke, mula umume para pamaca wis biasa yen minyak hemp bisa nambani kanker, utamane
yen  diprodhuksi  lan  digunakake  kanthi  bener  lan  nalika  pasien  nuruti  pandhuane  Rick
Simpson.Banjur sampeyan wis ndeleng aku terus babagan diabetes, arthritis, Crohn's, MS lan
kabeh penyakit liyane.Sawetara wis rampung lan ngerti yen lenga kasebut bisa uga minangka
obat kabeh utawa paling ora katon kaya ngono, sawetara ora.Banjur kita teka karo nambani
Burns lan mbusak bekas lawas -- prasaja kanggo mbuktekaken, akeh wis rampung.Banjur kita
ngandika  lenga  regrows  rambute  ing  bintik  gundul  -  lan  ikunindakake.Banjur  kita  sebutno
disfungsi  ereksi  lan  akeh  sing  ngira  yen  wis  ana  ing  ndhuwur.Nanging  ngenteni  nganti
sampeyan maca testimonial iki:

"Aku duwe 2 wong tuwa sing butuh kesaksian sing direkam!Ibuku mbalekake situs kasebut ing
mripate  sing wuta,  (Sawise nganggo minyak)  dheweke bisa  ndeleng warna lan wujud saiki
sanajan mripate ditutup lan bapakku wis nambani diabetes. Lindsay

--  Matur nuwun, Lindsay Bunn Rogers, iki  nggawe dina iki.Kabeh sing bisa dakkandhakake
yaiku yen pandelengan dheweke bakal luwih apik, lan aku uga menehi saran supaya dheweke
uga nggunakake minyak ing supositoria.Suppositories kanggo kondisi mripat?Mesthi wae.JB”

"Aku wis njupuk RSO luwih saka setahun kanggo kanker ... ora mung nyuda tumor nanging visi
saya  saya  apik  saka  -650  dadi  -400.Dokter  mripatku  ora  percaya  yen  penglihatanku  wis
apik.Aku kudu ngganti kacamataku kaping pindho saiki. Debby

Kewan - Testimoni
"Ngobati  mastiff  banteng kita.Dheweke diwenehi 4 sasi kanggo urip meh 11 sasi kepungkur
sawise didiagnosis hemangiosarcoma!Bangga banget  amarga bisa nemokake Rick Simpson
lan minyak ganja! Amanda
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"Aku ora ngerti babagan ganja obat.asu 14 taun lawas super manut lan sampeyan bisa sijine
steak ing lantai, ninggalake kamar, lan dheweke ora bakal tutul kajaba sing ngandika ok.Inggih,
ana sawetara butter infused sing softening jejere geni kanggo sawetara menit, lan Dusty Dog
mesthi wis ngerti iku apik, amarga dheweke mangan kathah!Iku kira-kira 30 dosis manungsa
kuwat  ing siji  lungguh.Aku kroso cukup ala,  utamané nalika dheweke sikil  menehi  cara lan
dheweke  slipped  menyang  semi  koma.Aku  tetep  karo  dheweke  lan  syringes  banyu  gula
menyang tutuk kanggo rong dina sabanjuré, banjur dheweke tangi, puked munggah puke ijo,
nindakake telek ijo amba, wis goyangake, lan wis kaya asu anyar wiwit.Dheweke kaya kirik.Ing
kawitan aku sijine iki mudhun kanggo seneng urip, nanging luwih saka iku.Kaya-kaya ana wong
sing nindakake reset pabrik marang dheweke.Iki sing nggawe kita nliti sifat obat lan nemokake
crita Rick Simpson. Adam

"Sawetara kanker limfoma sel T CLCT-1 Kid wis ilang!

Kita bakal menyang dokter kewan mung kanggo tes saben telung minggu kanggo CBC kanggo
ngukur  tingkat  kalsium  lan  FNA  kanggo  ngawasi  jumlah  getih  abang-putih  kanggo  sel-t
kanker.Dheweke  ora  butuh  obat-obatan  sing  diwènèhaké  manèh,  nanging  kita  bakal  tetep
nganggo Minyak Rick Simpson sing ngobati kanker saben dina salawas-lawase.Kita minangka
Kulawarga sing Bersyukur." Sawetara Bocah

"Asuku kena osteosarcoma (kanker balung).Aku wis amputated wentis minggu kepungkur, lan
iku amarga kanggo miwiti kemo ing minggu.Kanthi kanker, biasane nyebar menyang paru-paru,
95% asu mati amarga kanker paru-paru sajrone setahun.Yen asu sampeyan bakal miwiti lenga
saiki lan isih nindakake kemo, utawa ora kemo lan lenga lurus?Kanggo manungsa sampeyan
miwiti karo gandum beras, karo 70 lb asu, sampeyan bakal miwiti karo 3rd kaping pindho saben
dina?Matur nuwun kanggo maca iki lan aku ngenteni tanggapan sampeyan. ” Eda

"Eda, lenga kasebut nylametake asu kita Sophie.Dheweke seda.Wenehi asu sampeyan minyak
ASAP ...Chemo bakal mateni dheweke.Pandonga karo kowe...” Brewster

"Aku ngobati tumor asu ing kupinge nganggo RSO ...Dhewe sing gedhe lan saiki wis ilang!!!!”
Andrea

"Asuku duwe tumor sing ora dikepengini  dening dokter hewan !!Iku tetep mbukak lan kena
infeksi.Aku nggunakake lenga RSO sing dicampur karo lenga klapa, lan ditrapake saben dina
nganti tumor wis ilang.Ora ana wutah ing njero utawa metu saka anakku !!" Boris

"Kita duwe telung bayi wulu, umur 10, 9 & 8 taun, sing dakobati saben dina nganggo RSO
minangka langkah pencegahan.Aku uga wis nambani macem-macem sores & noda topikal karo
sukses gedhe.Matur nuwun Rick!” Virginia

"Aku mung entuk kabar apik babagan asu kanca-kanca sing kudu dakkandhakake!Sawetara
sasi kepungkur, Maximus pitbull dheweke ngalami tumor ing salah sawijining sikil mburi sing ora
bisa dikontrol.Dokter Hewan ngandhani kancaku yen dheweke kudu mbayar luwih saka 3 grand
kanggo amputasi sikile, utawa bakal nyebar lan dheweke bakal mati sajrone setahun.Iki kira-
kira 4 sasi  kepungkur.Nalika iku,  nalika aku ndeleng status dheweke babagan operasi  sing
direncanakake,  aku  pesen  dheweke  lan  menehi  saran  supaya  dheweke  diwenehi  minyak
ganja.Dheweke  mikir  yen  dheweke  bakal  nyoba  perawatan  alami  sadurunge  nindakake
tindakan sing drastis  lan ora bisa dibalekake kaya amputasi.Untunge kanggo dheweke (lan
Maximus),  dheweke  wis  duwe kertu  Cannabis  wiwit  dheweke  manggon ing  California.Dadi,
dheweke menyang dispensari ganja lan njupuk sawetara.Dheweke menehi dheweke 1 tetes
minyak  kira-kira  ukuran  kacang  polong,  kaping  pindho  saben  dina  karo  dhaharan.Sanalika
dheweke kandha yen dheweke ora lara lan rumangsa luwih kepenak.Kajaba iku,  kebiasaan
mangan  dheweke  bali  normal.Sawise  sawetara  minggu  dheweke  malah  bisa  mlaku  tanpa
limping, mula dheweke mbatalake operasi lan macet karo perawatan alami.Dheweke nembe
mulih saka pemeriksaan Vet dina iki, lan ngerti yen tumore wis ilang.Ora ana jejak tumor sing
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ditinggalake.Vet kaget banget nalika dheweke ngandhani carane dheweke nambani dheweke.

FYI: Iki minangka asu nomer telu sing aku ngerti sing wis disimpen dening minyak ganja.Aku
uga  ngerti  akeh  manungsa  sing  wis  disimpen.Yen  sampeyan  isih  mikir  ganja  ora  nambani
kanker, mula sampeyan durung nggatekake.Aku wis ngerti bebener nganti pirang-pirang taun,
lan aku durung nate nemokake sapa wae, kewan utawa manungsa, sing ora bisa disimpen
minyak ganja. Lara

"Aku duwe pepadhamu sing sukses ngilangi tumor ing asu sajrone sewulan kanthi menehi obat
marang  dheweke.Terusake  lan  ya  dosis  sing  cilik  banget  amarga  Rick  ujar  manawa
metabolisme kasebut dhuwur banget, saengga bisa luwih cepet tinimbang kita. Covey

“Ya,  bakal  nulungi  asumu.Asuku  kejang,  nanging  ora  ana  siji-sijine  sawise  aku  ngobong
minyak!” Shelagh

"Kita digunakake kanggo nambani glaukoma basset hounds sing ditresnani.Dheweke umur 12
lan maca tekanan mripat antarane 60 nganti 70 lan dheweke ujar manawa kudu ngilangi mripat
yen tekan 80, mula kita wiwit  nggunakake lenga sajrone sawetara wulan kepungkur lan tes
tekanan mripat  paling anyar  mung diukur  8!  !!Sing ana ing sangisore tingkat  tekanan mata
normal  lan  dokter  mata  setuju  yen  wis  didokumentasikake  kanthi  apik  kanggo  nambani
glaukoma.Kita mung menehi jumlah sirah pin sing cilik banget saben dina lan apa wae sing
luwih gedhe dheweke bakal dibenturi watu nanging mung turu sing apik lan sampeyan bisa
ndeleng perbaikan mripat nalika dheweke tangi.Lenga uga wis mbantu kula kanggo njaluk mati
Warfarin getih thinning meds aku sengit banget lan uga njupuk saben dina lan tau felt luwih apik
lan gabungke karo GMO diet free ngendi bisa lan umum apik mangan & sawetara olahraga lan
aku pancene wong anyar.Daya kanggo Minyak AMAZING iki & matur nuwun marang Rick lan
kabeh promosi tanduran penyembuhan sing luar biasa iki. Dekan

"GOD BLESS JB lan Rick  Simpson amarga kasetyan sampeyan marang wong sing paling
mbutuhake sampeyan.Aku bakal nggawe dhewe nalika aku bisa nulungi wong sing aku ngerti
sing butuh banget.Anakku wadon digawe sethitik saka trim kanggo tumor ing asu.Patang dina
nggunakake dheweke ngandika iku katon kaya arep tiba.Aku isih ngenteni asil pungkasan.Gusti
Allah sadurunge KIMIA!” Greg

“Crita  sing  nggumunake!Aku  nggawe  lan  njupuk  RSO  kanggo  njaga  kesehatan  amarga
kulawarga wis akeh kanker.Aku miwiti  menehi  kanggo asu uga padha duwe tumor cilik  lan
Shetland  sheepdog  duwe Discoid  Lupus,  wangun  canine  lupus.Iku  luar  biasa!Ing  sawetara
minggu salah siji  saka tumor asu wis  nyusut  dening 70% lan asu liyane lupus apik  tenan!
Kanggo pisanan ing pirang-pirang taun, irunge sing abang, bengkak, lan lara wis mari!Aku wis
nyoba resep, steroid, diet lan ora ana sing mbantu.RSO nambani lupus asuku, aku ngerti bisa
nulungi manungsa uga!♥♥♥ “Ashley

“Wong sing nambani kewan diberkahi!!Aku nambani loro asu saka kanker.Kanker uterus ing
siji.Kanker kulit ing sisih liyane.KALONE wis mari.Lan aku uga nambani luka bakar 3 derajat ing
lengen kiwa kanthi RSO.BLESS UP RS & JB!!!!!!” Goblin

"Aku nggawa asuku menyang dokter kewan amarga dheweke limping.Dok njupuk sinar x lan
nuduhake marang aku (aku weruh massa ing pundhake) lan ngandhani yen dheweke duwe
udakara rong minggu.Dheweke dilebokake ing obat-obatan lara lan dheweke lara banget lan
aku rumangsa ndeleng lan krungu.

Oalah, kancaku nggawe nyedhot permen karo lenga THC, mula aku mandhegake obat-obatan
nyeri lan menehi 1/4 nyedhot saben 4 jam lan dheweke nindakake kanthi apik, dheweke malah
wiwit mangan maneh.Singkat crita, njupuk dheweke bali 2 minggu mengko lan padha njupuk x-
ray  maneh  lan  wis  ora  ana  doc  ngandika  dheweke  durung  tau  weruh  sing  kaya  iki
sadurunge ...aku post pic...MINYAK BANGET tenan...ORA OPO ___" Tammy
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“Tanpa sliramu lan kawruhmu aku ora bakal bisa nulungi kanca-kanca lan wong liya sing lagi
butuh  banget.Rasane  apik  banget  nalika  ndeleng  kepiye  sampeyan  nulungi  dheweke.Terus
nyebar informasi,  aku bakal.Malah mbantu karo atritis  asu.Mungkasi dheweke limping ing 2
dina. Kristal

"Aku ngilangi tumor kanker ing raine Ellie asuku.Dheweke dadi kanca apikku.Telung tembung
kanggo njlèntrèhaké Rick ... pimpinan progresif sing ora egois.

"Kaya sing dingerteni Rick, kita wis nggunakake RSO ing asu lan jaran bebarengan karo awake
dhewe.Iku misale jek kanggo kita yen kewan luwih akeh responden tinimbang manungsa.Kita
ngubungake iki ora mung pira reseptor sing diduweni, nanging pancen pasien sing ora salah.
Brewster

"Aku miwiti asuku kanthi kira-kira setengah saka ukuran gandum saben dina ing wayah wengi
nganti dheweke wis biasa.Diwaspadai bakal nggawe asu ngantuk lan bisa nggawe dheweke
woozy nanging kaya JB ujar manawa dheweke nanggapi kanthi cepet.Aku nambani dheweke
kanggo tumor langsung ing tumor dhewe uga menehi kanggo lisan 2 kaping saben dina lan
makarya ing kurang saka sasi, tumor ilang.Sugeng tanggap warsa!” Phoenix

"Cara sing paling apik yaiku ngusapake ing ilat - sawetara asu seneng karo rasa kasebut - bisa
uga nggawe seda lan bisa uga nyebabake inkontinensia urin, mula aja kuwatir yen ora apa-
apa.Kanggo asu, diet daging mentah lan balung uga becik lan mbantu nglawan kanker.Golek
dokter hewan homeopati uga." Whitney

"Asuku  loro-lorone  entuk  minyak  saben  dina  (pangopènan).Yen  mbebayani  kanggo  asu,
mesthine asu sing mangan udakara 1,5 gram lenga tanpa pengalaman sadurunge bakal duwe
efek samping sing serius kajaba turu lan pipis ing amben.Saka 5 asu sing diobati  nganggo
minyak,  saben  asu  duwe  energi  luwih  akeh  lan  nanggapi  perawatan  kasebut  kanthi
positif.Dheweke umure saka 4 sasi nganti 10 taun, lan ngobati apa wae saka ngethok nganti
kanker.Iku mung obat asuku, aku nggunakake Vet Holistik lan dheweke ana ing mburiku kanggo
nambani dheweke.

Aku wis miwiti saben asu (20 lbs kanggo 80 lbs) karo bab 1/4 butir beras saben dosis.Kaya
wong, kabeh duwe toleransi sing beda-beda, nanging aku ora kudu miwiti  kanthi dosis sing
luwih murah.Sing paling awon sing bakal kelakon bakal dhuwur, yen katon ora kepenak, mung
turu karo dheweke, dheweke bakal santai amarga sampeyan santai lan turu.Banjur nalika tangi,
dheweke bakal  kebak energi,  iki  wis  konsisten karo saben asu.Dosis  bisa  ditambah kanthi
cepet, saben dina.

Yen asu-asu ora seneng karo apa sing dialami,  mula dheweke ora bakal njupuk panganan
utawa  panganan  sing  dakwenehake.Dheweke  katon  ora  masalah  mangan  ing  saubengé
ekstrak wiji anggur, ditinggal ing mangkok, nanging panganan sing ana lenga ing ndhuwur ora
bakal ilang. Jay

"Saperangan taun kepungkur, aku wiwit ndeleng referensi liyane babagan" Rick Simpson Oil
"lan dadi pangguna ganja sing wis suwe, aku luwih seneng.Sak iki wektu, kita ilang Golden
Retriever  kanggo kanker  lair  getih  disebut  Hemangiosarcoma sing Goldens dikenal  kanggo
njaluk.Dheweke mateni 3 minggu sawise diagnosa dening dokter hewan.Kanker Cepet  sing
paling apik.

Sajrone  wektu  iki,  aku  lan  bojoku  miwiti  nggawe  lan  nggunakake  RSO,  minangka  sarana
kanggo ngontrol Multiple Sclerosis lan karusakan saraf balung mburi.Salah siji  saka Golden
Retriever  kanca  kitadumadakan  dadi  cukup  gerah,  lan  didiagnosis  Hemangiosarcoma,  lan
diwenehi 2 minggu max kanggo manggon dening Vet.Aku takon karo pemilik, lan kita miwiti
dosis asu, Betty, karo RSO kira-kira siji "gandum beras" ukuran dosis saben dina karo pangan.

Ing 3  kanggo  5  dina,  dheweke  ora  mung UP lan  ABOUT,  nanging bener  mlaku lan  muter
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maneh.Dheweke nguber master Bike Mountain ing kabeh dalan rereget lokal kabeh dina, lan
katon  luwih  sehat  tinimbang  dheweke.Nalika  bali  menyang  Vet,  pisanan  dheweke  bingung
amarga diagnosis  sadurunge lan ngarepake dheweke bakal  mati  kanthi  cepet,  kaya kabeh
kewan liyane sing wis didiagnosis kanthi bener.Dheweke banjur langsung ngomong babagan
pasuryan lan nyatakake yen dheweke pancen salah didiagnosis, nanging nalika diomongake
babagan perawatan karo RSO, dheweke ora ngerti, lan ora ana bukti medis babagan khasiat
kasebut.Penolakan  dheweke  percaya  karo  "Ajaib  Kedokteran"  sing  nyata  minangka  bukti
keanggotaane ing Society of Hardheaded Non-Believers [Dokter].

RSO nduwe pengaruh dramatis ing MSminangka buktiaken dening testing aktif  aku kanggo
nglacak  kemajuan  penyakit  '[game komputer,  game padha,  versi  padha,  taun  beda,  bener
mengkono iku luwih  cepet  lan  luwih akurat].Aku wis  ilang bobot,  lan luwih  sehat  saka tau,
sawise babar blas kadhemen-turkey quitting kabeh Pharmaceutical Drugs Folks medical wis
kula  ing  kanggo  15  taun.Lan,  Mungkin  ora  asil  langsung  OF,  nanging  pancet  aku  gained
kekuatan dening nggunakake RSO, sawise 50 taun udud rokok pungkasanipun aku bisa, 60
days ago, kanggo sijine rokok pungkasan metu, lan uncalan metu kabeh ashtrays .Aku Bangga
banget karo kasunyatan kasebut, lan matur nuwun kanggo kekuwatan sing diwenehake RSO
kanggo nglawan setan saben dina.Nanging, donya saiki luwih bau!!!!!Kajaba iku, kira-kira $250
saben sasi kanggo rokok, saiki bisa digunakake kanggo bahan panganan sing luwih dhuwur, lan
tingkat LIFE sing luwih apik.Matur nuwun Rick lan JB.Sampeyan wis ngowahi urip kulawarga
dadi luwih apik!!!!!Seneng buku sampeyan !!! ”... Tandhani

"Kucingku entuk 1/4 -1/3 beras ukuran 2-3 kaping dina kanggo nambani ISK inflamasi kronis
nalika pirang-pirang putaran cairan, antibiotik, lan obat-obatan ora bisa, uga dilebokake ing diet
mentah & dheweke ora duwe. kedadeyan maneh.Mesthine kanggo kanker sampeyan bakal
nggunakake dosis sing luwih dhuwur.Umume aku nyoba golek dosis sing ora kena pengaruh
banget  -  ora  bakal  lara,  nanging  pemilik  bakal  weruh  ngantuk,  incontinence,  bisa  uga
mabuk.Mesthine ing kanker sampeyan ora peduli - mung kerjane kanthi cepet nganti dosis sing
luwih dhuwur kanthi bertahap.

Iki kanggo "pangopènan" - contone, asuku sing mripate dicopot saka glaukoma (lan nindakake
AWESOME) duwe risiko mripat liyane ngalami glaukoma, mula aku ngombe lenga paling ora
kaping pindho saben dina lan wis nemokake sing apik. dosis sing ora nimbulaké incontinence
etc. nanging dheweke isih njupuk lenga.Aku wis dheweke njupuk liyane sadurunge mripat enuc
kanggo pain.Aku pancene rumangsa yen lenga mbantu dheweke luwih saka obat-obatan nyeri
konvensional - ing dina kaping 1 utawa 2 dheweke duwe 1-2 dosis obat nyeri rx'd dokter, banjur
aku  mung menyang  RSO,  sedina  sawise  operasi  dheweke  wis.  wanted  kanggo  muter  bal
maneh lan ana & cah wadon seneng.Chloe bakal bener-bener dilat RSO saka drijiku - ora kaya
kucingku sing sengit.LOL (…)

Aku ora nemokake yen RSO nyebabake kuatir ing kewan - sensitivitas cahya bisa ditemokake
kanthi dosis sing luwih dhuwur.

Aku malah nggunakake RSO ing ferret - dheweke wis tuwa banget lan tangi sedina banget, bisa
uga kena stroke.Aku menehi dosis cilik RSO nganti dina supaya dheweke turu - ing wayah sore
dheweke katon tangi - goyang-goyang lan tumindak kaya asu-asuku nalika mangan ganja, aku
mung ninggalake dheweke turu mikir apa wae sing bakal ditindakake dening awak. paling ora
dheweke ora lara utawa nandhang sangsara - aku duwe setengah ide yen dheweke bakal tangi
- sayange dheweke tiwas, nanging kualitas urip nganti dina pungkasan apik banget, mula aku
rumangsa RSO menehi dheweke dina pungkasan sing paling apik. bisa.Aku ngerti dheweke ora
lara lan turu kanthi tentrem lan aku ngerti yen ora kakehan RSO amarga dheweke wis diwenehi
dosis ing wayah esuk lan sore banjur ora ana apa-apa & aku mriksa dheweke ing wayah sore
dheweke mung turu - dheweke bisa tangi nanging mung pengin turu." Whitney

--  Kualitas  urip  sing  paling  apik  nganti  pungkasan,  sing  uga  penting  banget  nalika  lenga
melu.Matur nuwun, JB
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“Aku yakin sampeyan wis mangsuli pitakon iki sadurunge.Apa dosis sing disaranake kanggo
asu Inggris Mastiff sing bobote udakara 135 kilogram?Dheweke duwe wutah sing gedhe banget
ing area groin.Iku katon kaya karung bal kaping 3 jujur.Dheweke umure udakara 12 taun lan aku
kepengin weruh yen perawatan RSO bisa ngatasi pertumbuhan kasebut.Matur nuwun!”

--  Janette,  mesthine padha,  sampeyan miwiti  kanthi  dosis  cilik  (setengah butir  beras utawa
kurang, 1-2-5 mg) kaping telu dina, ndeleng kepiye respon pasien lan banjur nambah dosis
saben papat. dina utawa saben-saben sampeyan menehi asu / sabar lenga.Banjur sampeyan
tetep ing gram saben dina nganti padha 100% waras lan banjur nggawe manawa padha terus
mangan dosis pangopènan.JB

"Wingi  Chloe,  terrier  rubah  Heeler  sing  umur  8  taun  didiagnosa  glaukoma  ing  mripat
siji.Tekanan dhuwur  banget  ing  mripat  1  lan  dheweke bisa  uga  wuta  kanthi  permanen.Kita
nindakake perawatan darurat kanthi cairan IV lan mannitol lan dheweke nggunakake sawetara
obat.Tekanan mudhun sawetara  nanging ora akeh,  lan  dheweke saiki  ora seneng adaptasi
kanggo urip setengah wuta.Aku pengin nambani dheweke karo RSO minangka wis luar biasa
kanggo BF lan sandi' pain dhewe lan aku pancene pracaya ing lenga lan crita wong marang
kene iku luar biasa.Aku ora pengin Chloe nandhang glaukoma ing mripat liyane lan aku pengin
nambani apa wae sing bisa ditindakake ing mripat sing kena.Aku ngerti akeh pets wis dibantu
dening lenga lan aku bakal seneng banget yen Chloe bisa mbalekake sesanti utawa malah
sawetara sesanti ing mripat sing kena pengaruh ...Matur nuwun kanggo pitulung utawa saran! ”
Whitney

--  Whitney,  mung  njaluk  dheweke  ing  lenga.Sawetara  lenga  luwih  apik  kanggo  glaukoma
tinimbang liyane.Cara paling gampang kanggo ngerteni babagan efektifitas yaiku njupuk dosis
lan nonton mripate ing wayah esuk.Yen lagi resik, goleki galur utawa kombinasi galur liyane.Yen
sampeyan duwe akeh barang sing kudu diresiki, kemungkinan kasebut minangka galur sing
apik kanggo ngedhunake tekanan intraokular.Sugeng rawuh, JB

“Matur nuwun JB!Wingi aku mikir yen kita wis nggawe kemajuan sing luar biasa, mripate cetha
(aku narik goop metu saka wong-wong mau sedina muput) & murid ora digedhekake kanthi
lengkap & sanajan ora cocog karo murid mata liyane, aku mikir yen nanggapi cahya, nanging
esuk iki  katon mendhung kabeh.Mungkin  ing  cahya padhang kaya wingi  bakal  katon luwih
apik ... Pira lan sepira kerepe sampeyan menehi saran supaya aku dosis dheweke?Nganti saiki
aku wis nindakake dosis ukuran kacang polong sing cilik banget, dheweke mung 30 # & kayane
mengaruhi  dheweke,  asu  iki  mesthi  seneng  mangan  batang  lan  godhong  utawa  kecoak,
ngrokok lan liya-liyane supaya aku bisa ngerti  yen dheweke kena pengaruh.  lenga uga lan
kayane  bakal  mengaruhi  dheweke  rada  mirip  yen  dheweke  mangan  batang,  nanging  ora
kuwatir, aku rumangsa kaya ngono. Whitney

-- Whitney, Aku bakal menehi kanggo dheweke karo soko apik loro utawa telu dina.Sing luwih
akeh sampeyan entuk dheweke lan luwih cepet, luwih apik.Sanajan dheweke kudu turu sedina
utawa rong dina, sapa sing peduli.Koma cilik sing disebabake hemp ora bisa lara.JB

“Swara apik kanggo kula!Aku bakal nindakake dina iki.Dheweke uga cukup zonked wingi.Matur
nuwun kanggo respon sing cepet JB! ”… Whitney

"Kanca-kanca  1/2  wolf  1/2  husky  biyen  seneng  mangan  hash  lan  nalika  dheweke  duwe
tanduran  pot  ing  ruang  tamu,  anjing  kasebut  bakal  njaga.Dheweke  kudu  nyogok  dheweke
supaya bisa nyingkirake dheweke.Aku rumangsa luwih akeh kewan liar sing padha mangan
ganja tinimbang sing kita pikirake. Petrus

“Boston terrier/pugku nyolong tambang yen aku ora ndhelikake!!LOL ... katon kaya sirah bobble
nalika dheweke lolos. Sarah

“Jumku uga seneng suket!Tak pangkas, dheweke nang kono njaluk godhong...” Melodi
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"Huskyku nyolong cupcake minyakku kapan wae dheweke entuk ...Aku cukup yakin dheweke
ngerti apa efekuga ana ing dheweke ...Mungkin amarga aku menehi kabeh sahamku kanggo
dikunyah nalika dheweke isih kirik. Brian

"Kewan ngerti apa sing dibutuhake lan bakal nggunakake apa sing dibutuhake - pinter!" Sheri

"Miwiti kanthi dosis cilik, kakehan lan bisa ngontrol otot sing longgar lan kendor." Zac

"Asuku mangan bagean saka tanduran wingi amarga dheweke ngerti yen bakal mbantu weteng
sawise entuk  lemak nedha bengi  pitik  lan  mangan akeh,  dheweke cepet-cepet  muntah lan
banjur ngaso kanthi kepenak.Tebak apa sing ana ing puke dheweke - godhong pot.Asu pinter.”
Donna

"Mikir  iku  bali  ing  70s FDA pisanan nglaporake ganja  mateni  sel  kanker  ...sing  aku ngerti,
kanker weteng kucingku kayane wis ilang, saiki wis mangan enak, bobote mundhak lan mlaku-
mlaku kaya anak kucing anyar...” Tony.

"Aku  wis  menehi  kucing  umur  19  taun  ganja  decarboxylized  lemah  wiwit  Desember
2011.Dheweke banget lesu, kotoran meler, tandha-tandha pikun kucing ...kenalan sing kerja ing
dokter  kewan  menehi  saran  supaya  aku  menehi  1/4  aspirin,  1/4  t  metamucil  ...nindakake
sawetara dina banjur mutusake kanggo nyoba ganja ...Aku sprinkle jumlah cilik ing panganan
teles saben dina ...dheweke isih karo kita !!!” Lori

"Ya,  aku  ngobati  kucingku  saka  kanker  ing  wulan  Juni,  nalika  dokter  kewan  ujar  supaya
dheweke mudhun.Mung dipakani Minyak, lan ing 10 dina tumor fatal wis ilang!Dokter kewan
ujar manawa iku keajaiban!” Charlie

"Aku duwe klien sing ngobati tumor kucing lan kedadeyan sing padha - kedadeyan kasebut
langsung metu, ora ninggalake kulit anyar sing mengkilat." Sita

"Sampeyan menehi lenga kanggo kucing, cara sing padha karo manungsa ...>MANGAN!Aku
nambani kucing umur 14 taun saka tumor ing cangkeme kanthi menehi panganan minyak ganja
sajrone seminggu setengah ...banjur POOF!...>GONE!Dokter kewanku ujar, "Keajaiban pancen
kedadeyan."

--  Dheweke  bener,  Charlie,  keajaiban  kedadeyan  sing  ora  disangka-sangka asring  ana  ing
lenga.Matur nuwun lan paling apik kanggo sampeyan lan kucing sampeyan.JB

"Laboratorium 12 taun saya duwe masalah sing padha karo gumpalan sing tuwuh lan arthritis,
dheweke  wis  njupuk  minyak  Simpson  sajrone  6+ wulan  lan  dheweke  wis  ilang  meh 20lbs
(dheweke kabotan) lan krasa luwih apik lan dadi luwih gampang.Tumor dheweke uga ilang!Saiki
aku ora yakin, nanging ukurane luwih saka 3 butir beras.” Andrea

"JB, kita wis nggawe pirang-pirang batch amarga nggawe batch anyar saben 2 wulan, amarga
dheweke  njupuk  1cc  /  dina.Kita  wis  nggunakake  2  galur  beda.Dheweke  saiki  nggunakake
klompok sing padha sing nambani kanker kucingku. Charlie

“Rik, aku kudu matur nuwun.Kucingku sing ditresnani umur 14 taun didiagnosa tanggal 1 Juni
karo karsinoma sel  skuamosa.Aku nambani  dheweke karo RSO ing SATU MINGGU!Dokter
kewan ujar manawa iku keajaiban.Aku njupuk wong bali ing 8. Juni lan takon kula yen kucing
padha, amarga tumor ing tutuk wis meh ilang lan kebak samesthine sing aku bali kanggo wong
sijine mudhun.Saiki wis meh waras.Aku tresna banget marang dheweke lan kudu matur nuwun
kanggo nuduhake carane nggawe obat kanthi bener GRATIS!”

"Kucingku didiagnosa kanker  sing tuwuh kanthi  cepet,  agresif,  ora bisa ditambani,  ora bisa
dioperasake  ing  wulan  Juni  kepungkur,  karsinoma  sel  skuamosa  ing  septum,  sing  katon
ala.Dheweke diwenehi maksimal 1-3 sasi, lan dokter kewanku alon-alon nyaranake supaya aku
'nglilani dheweke saiki'.Aku nangis, mikir babagan iki lan mutusake yen aku ora bisa nonton
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dheweke mati.Aku online,  nemokake ana akeh obat  kanggo kanker.Miwiti  menehi  sawetara
suplemen, lsp.Dheweke ok, nanging kanker isih tuwuh lan mengaruhi ambegan.Tumor kasebut
pungkasane  wiwit  tuwuh  ing  sisih  liya  irung,  lan  ing  wulan  Desember  dheweke  wiwit
mudhun.Aku panginten, ok, iku wektu saiki.

Banjur aku nemokake ganja lan carane bisa mateni kanker.Singkat cerita, Ted wis njupuk RSO
wiwit Desember saiki.Iki minangka kahanan ing wiwitan kanggo entuk dosis cilik sing bener,
amarga  dheweke  kucing.Lan  luwih  cilik  tinimbang  manungsa.Turune  LUWIH  luwih  apik,
ambegane luwih apik nalika turu, napsu wis bali, sanajan ora kaya biyen.Iki kabeh perjalanan
sing lagi ditindakake lan aku ora ngerti kepiye pungkasane.

Nanging, tumor kasebut katon rata, sanajan alon banget.Aku mikir yen iki dudu kanker sing ora
becik, mesthine dheweke wis waras pirang-pirang wulan kepungkur.Dokter kewanku seneng lan
kesengsem karo kelakuane.Dadi aku mung njupuk saben dina lan seneng yen dina-dina iku
katon apik.Tanggal kadaluwarsa maksimal yaiku September kepungkur, mula dheweke ora apa-
apa. Anne-Marie

“Iya!!!!Aku uga duwe kucing ganja.Minyak ganja kelas dhuwur nylametake aku kudu mbayar $
4800  menyang  dokter  kewan  kanggo  jagal  ...Maksudku  uh...nindakake  operasi  ing  kuping
kucing kanggo mbusak tumor.Hooray kanggo Cannabis Kitties n Cannines! LinZy

"Zat RSO-ish nylametake nyawa asu 40 lb -- lenga sing diekstrak etil sing padha karo RSO sing
digunakake kanggo nylametake asuku sing wis ngombe 'anti beku pepadhamu.Dokter kewan
ngandika liwat  telpon dheweke wis rampung, kasep,  lan ora bakal  bisa urip 40 menit  drive
kanggo euthanized, lan aku iki menehi saran kanggo nggawe dheweke nyaman.

Kancaku sing setya ana ing tutuk, kerep kejang, panas banget, lan tenggorokan dadi bengkak
nganti  meh  ora  bisa  ambegan,  lapsing  lan  metu  saka  eling.  Mesthi  mati,  ora  ana
pitakonan.Nyoba kanggo ease dheweke wacana saka donya iki, Aku digawe panas 1/2 gram
lenga menyang tsp saka butter lan secara harfiah diiseni mudhun dheweke tenggorokan karo
sandi driji, meksa nindakake perkara bukaan ing dheweke abuh tenggorokan.Ing sepuluh menit,
dheweke wis ora ana tutuk maneh, mriyang wis pecah, ambegan normal,  kabeh kejang lan
kejang wis mandheg.

Dheweke ngombe banyu kanthi semangat, banjur turu nganti 12 jam lan tangi ing kondisi sing
katon sampurna, mlaku lan muter sawetara menit tangi.Aku ngandhani dokter kewan, lan njaluk
dheweke nerbitake acara kasebut ing studi kasus, lan dheweke ora gelem, ujar manawa ganja
beracun kanggo asu! Alan

"Aku duwe asu sing kedadeyan sing padha.Dheweke duwe Tumor ukuran softball ing dodo karo
kabeh  kulit  ing  dodo  inflamed.3  dokter  kewan  menehi  dheweke  6  minggu  yen  aku  kene
manggon ing pain.Siji wis telek ditarik munggah ing jarum siap kanggo matèni dheweke.Aku
nggawa dheweke mulih lan 3 dina sawise miwiti perawatan iku njedhul.Rong dina sabanjure
dheweke bali menyang awake dhewe lan seneng. sugih

"Kita digunakake ing chihuahua umur 14 taun sing kejang.Sawetara sasi kepungkur kita mikir
yen dheweke ora bakal tahan suwe, mula aku mikir kenapa ora nyoba minyak?Ing sawijining
dina dheweke kaya asu anyar!Dheweke mangan luwih apik lan kroso lincah lan kepengin main!
Barang iki pancen bisa digunakake kanggo akeh perkara!” Mindy

"Kita nampa kirik sing diidak-idak manungsa sing gedhe banget.Dheweke minangka chihuahua
dolanan, dheweke duwe welt papat nganti papat inci sing nutupi kabeh bagian ngisor.Dheweke
dadi  ala  banget  lan  wiwit  kadhemen,  mula  aku  mutusake  yen  nyoba  nangis  ora  bisa  lara
banget.

Nalika aku pisanan dosis dheweke, dheweke lagi wae ora bisa mindhah sirahe.Nanging aku
seneng banget ngandhani yen sawise seminggu nangis kaping telu dina, dheweke dadi bokong
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cilik sing seneng, sehat lan yippy.Thanks Rick lan JB kanggo mbabarake kita bebener.Aku lan
bojoku percaya karo nangis sing nylametake dheweke.

Aja  lali  yen  aku  ngombe chihuahua  dolanan  sing kurang saka kilogram kanthi  gram RSO,
kaping 3 dina.Sing 3 gram dina kanggo kirik sing bobote kurang saka kilogram, lan ana ing
lawang pati amarga diidak-idak dening bocah lanang sing bobote luwih saka 300 lbs.Yen ganja
pancen beracun,  kaimana ora bakal  ana karo kita,  mlaku-mlaku lan  mlumpat  kanggo asap
ganja. Joshua

"Aku nggunakake ing asuku.Nanging rada kurang saka sing bakal digunakake kanggo awake
dhewe.Aku duwe umur 12 taunsing mlayu lan kudu dicopot pinggul,  ora diganti  ...dibusak!4
minggu ing ...Ora  ana bekas operasi,  mlaku-mlaku,  isih  limps,  nanging bisa mlaku lan aku
nggunakake lenga tinimbang obat-obatan nyeri ... makarya banget! Dolly

"Diwenehake marang bocah-bocah umur 13 taun kanggo mbantu dheweke arthritis ing sikil lan
pinggul ...surprise, kita uga ora mung tak springy asu nanging uga 4 kirik.Ora ana cara dheweke
kudu isih bisa duwe liter, lan kabeh sehat lan apik!Tresna RSO!” Julie

"Asuku duwe masalah kulit (ruam sing nyebabake dheweke nyuwek wulune) lan infeksi kuping
maneh.Aku ora duwe RSO nanging menehi tincture sing digawe kancaku.Wulune wis thukul
maneh lan infeksi kupinge wis entek.Yen tincture makarya kanthi apik, aku mikir karo RSO aku
bisa ngobati dheweke.Dadi aku bakal ngomong yen ya, RSO bakal ngobati kanker asu uga
kanggo manungsa.Semalat sampeyan Rick lan sampeyan uga, JB.

-- Matur nuwun, Bette.Pikiran sampeyan logis lan bener.Kewan duwe metabolisme sing luwih
cepet,  mula  lenga  kasebut  bisa  nambani  luwih  cepet  tinimbang  nambani  manungsa.Iku
kesenengan kanggo nambani kewan karo lenga, padha seneng njupuk.JB

"Aku uga tresna marang para pembuli.Smokey isih karo kita kanggo sampeyan sing kepingin
weruh.Tahap 4 sel massa ora bisa nyegah bully.Utamane nalika dheweke lagi lenga.Kanggo
urip saiki.Maturnuwun sanget.” Bocaj

"Aku nggunakake ing asuku.Cukup rada kurang saka kita bakal.Aku duwe 12 taun lawas sing iki
mlayu liwat lan wis hip dheweke dibusak.Ora diganti...dibusak!4 minggu ing ...Ora ana bekas
operasi, mlaku-mlaku, isih limps nanging bisa mlaku lan aku nggunakake lenga tinimbang obat
nyeri ...Kerjane gedhe!(…) Aku duwe Rotty 9 taun sing duwe heartworms, alergi elek, banget
kurang  energi  lan  rusak  rambute  ing  buntut.Miwiti  dheweke  dina  iki  ...Mung  nylametake
Chihuahua umur 10 taun sing duwe 3 tumor lan aku ngerti iki bakal ngrampungake dheweke !!!
Dolly

"Asu  kita  teka  kanthi  luh  gedhe  ing  irung.We  manggon  ing  farm  dadi  ora  yakin  carane
kedaden.Tatu sing di resiki lan diisi karo RSO.Dheweke banjur turu.Tatu waras rampung.Lan ya,
ngombe banyu akeh.Liyane kanggo Rick !!" Tawon

"Biskuit Asu RSO OIL lan salep topikal ing lara kanker ing sikile ukurane setengah saka tagihan
dolar.Dheweke  wiwit  nangis  tangi  lan  dheweke  goyang  banget.Aku  ngerti  RSO  bakal
bisa ...Esuke dheweke tangi kanthi ora nangis lan goyang-goyang lan dheweke mlaku-mlaku
ngubengi pekarangan sawetara dina sabanjure karo kancane Nugget,  tikus terrier.Iku 6 sasi
kepungkur.Dheweke kaya asu umur 6 taun, ora 12 taun.Iku salah siji saka akeh crita aku wis
sekseni ing 2 taun pungkasan.

Kisahku luwih dawa ...RSO nylametake nyawaku.Ora ana Opiates maneh.Lan banget sethitik
pain paling kaping.Matur nuwun Rick Simpson ...Tentrem rahayu.” Ron

"Wis nambani kanca liyane saka mine iku Jack Russell terrier karo tumor gedhe ing mburi. 'Dr
Jay ujar manawa dheweke wis ndeleng iki kaping sewu lan ora apik kanggo asu lanang yen wis
diweruhi.Uga  aku  miwiti  menehi  tetes  RSO  uga  aku  sijine  RSO  ing  tumor.Aku  panginten
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dheweke bakal ilang sawetara dina.Nalika aku wis ndeleng tumor sing padha sadurunge ing
asu kanca.Dheweke liwati sawetara dina sabanjure.

Ya, Nugget pancen apik, tumor kasebut rata ing kulit lan ora ana warna.Iku katon ireng njijiki
nyata, abang ungu lan getihen.Ing sawijining dina, retakan ing tumor kasebut ukurane setengah
rong  dina  sawise  rampung  ilang  lan  getihen  mandheg  mandheg.Iku  rong  minggu
kepungkur.Dheweke ing 1/2 ga dina lan njupuk uga.Ing sawetara dina pisanan turu akeh, saiki
dheweke  teka,  didilat,  lan  dheweke  ora  apa-apa.Ora  ana  sikil  sing  goyah,  Nugget  pancen
apik.Aku pracaya aku kejiret Cancer ing wektu.Tumor kasebut cepet nyusut lan dheweke dadi
asu anyar.Banget dolanan maneh.Matur nuwun maneh Rick S. ” Ron

"Aku mikir wong mainstream wis dicuci otak lan perusahaan farmasi duwepaling wong mangan
metu saka tangan, wong rakus.Dheweke mesthi ora bakal nggunakake ganja ing rumah sakit
utawa liwat dhokter obat barat.Yen ora bisa paten, ora bakal entuk dhuwit kanggo perusahaan
farmasi.Untunge aku manggon ing California sing wis ditampa lan dianut.

Aku nggawe kumpulan pisanan RSO sasi kepungkur.Aku wis menehi kanggo loro saka asu
amarga padha duwe tumor cilik uga Shetland sheepdog duwe wangun canine lupus.Ora mung
salah siji saka tumor nyusut 50% ing sawetara minggu, nanging loro-lorone katon luwih energi
ing wayah awan lan turu banget ing wayah wengi.Lan malah katon mbantu Shetland Sheepdog
karo  lupus  dheweke.Aku  menehi  gandum  cilik  saka  beras  ukuran  RSO  nggunakake
nambani.Aku uga sijine RSO langsung ing irung amarga lupus wis mangan adoh.Ing seminggu
irunge katon paling apik ing paling 4 taun!

Aku bubar digawe krim pasuryan karo sawetara RSO uga, Aku elinga Rick ngandika bab iku ing
buku.Aku seneng!Kulitku katon luwih alus lan luwih alus saben dina.Aku malah njupuk cublak
dhewe minangka preventif.

Aku bubar ngalami Tumor Sel Raksasa sing entheng saka Tendon Sheath sing dicopot saka
hamstring.Iku ukuran oranye lan iki kebungkus ing sandi sciatic.Dokterku ujar manawa tumor
kasebut arang banget lan ora ngerti kenapa kedadeyan kasebut.Aku njupuk lenga kanggo bab
telung minggu anjog kanggo surgery.Aku ora sabar ngenteni laporan patologi pungkasan kanthi
pangukuran tumor.Aku pancene iki shrinking saka RSO!

Matur nuwun Rick kanggo pengabdian urip kanggo sabab iki, Aku ngerti bebarengan kita bisa
nggawe prabédan.Wong sing "ngobati" awake dhewe kudu ngumpulake kabeh cathetan medis
lan nyebarake.Aku mikir yen ana bukti sing cukup kanthi dokumentasi sing apik, kita bisa duwe
kesempatan sedina bisa mbuktekake lan ngyakinake ide utama babagan keuntungan mateni
kanker saka RSO.

Sepisan maneh matur nuwun Rick.Wong-wong kaya sampeyan sing menehi aku iman marang
kamanungsan.Tansah iman lan tekadmu, lan ngertia yen karepmu wis nambani wong akeh lan
nggawe wong percaya saka akeh wong.Kowe ayu.” Ashley

"Crita  liyane  kanggo  ditambahake  ing  buku!Gelding  sandi  mleset  lan  tiba  (aku  mung  bisa
nganggep, aku ora weruh apa kedaden) lan nyuwek loro hocks.A hock ing jaran ora bab sing
paling gampang kanggo mbungkus lan tetep resik, minangka prakara kasunyatan, iku bener
muspra!Sampeyan  bisa  tuku  bungkus  sing  paling  larang  lan  isih  nyelip  lan  nempel  ing
tatu.Sawise kira-kira 4 dina mbungkus hocks, aku nyerah.Iku ora bantuan prakara nalika aku
kudu  pil  bandage  saka  wounds  nalika  soaking  karo  selang  banyu  kanggo  soften
munggah.Dheweke ora seneng, aku uga wong mlarat !!Aku nguripake siji-sijine sing aku ngerti
kanggo nambani kabeh ...RSO!Kita duwe jar RSO 'sisa' sing digunakake sacara topikal utawa
ing pipa kanggo mbantu turu.Aku nyekel jar iku lan tumuju menyang hocks!!Aku slathered kang
hock sores karo lenga.Dibungkus lan ngarep-arep sing paling apik.Esuk teka, bungkuse ana ing
lantai kios (ora kaget) lan pikiranku sing sepisanan, yaiku, sampah RSO!Nanging nalika dipriksa
luwih  lanjut,  RSO  isih  ditempelake  ing  lara  hock  lan  wis  atos  dadi  zat  kaya  tar,  nggawe
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penghalang kanggo laler lan kanggo nutup lara.Aku ninggalake.Ora nyoba mbungkus maneh
utawa apa wae.Dina sabanjuré ... bab sing padha.

Paling ora 4 dina sadurunge aku kudu nindakake apa-apa ing hocks amarga lenga wis nggawe
band-aide sing apik banget!

Dina iki kira-kira minggu 3 saka ciloko, aku hocks hocks lan njupuk kula apik 1/2 jam kanggo
njaluk  RSO  lawas  saka  hocks,  mbabarake  mentas  waras  /  kulit  debrided  ing  ngisor.Aku
reapplied RSO maneh lan kita bakal weruh apa liyane 4 dina njaluk kita.Aku mesthi bakal njaluk
gambar diunggah lan nuduhake.

Thanks Rick - Apa sampeyan mikir yen sampeyan nggawe kumpulan RSO pisanan sampeyan
bakal kebanjiran malah menyang donya equine?Sampeyan apik tenan!!” Heather

--  Matur  nuwun,  Heather.Lenga iku  nggumunake jaran,  kaya mukjijat  kanggo kabeh kewan
liyane.Saben pemilik  jaran kudu duwe ember  lenga kanggo jarane.Sampeyan ngerti  carane
karo wong-wong mau - sampeyan ora bakal ngerti carane dheweke bakal kaget sampeyan.JB

"Asuku kena kanker balung.Aku nolak kabeh perawatan sing didhawuhi Vet,  malah ngilangi
pundhak lan sikile.Aku dikandhani dheweke wis 2 minggu lan diwenehi obat-obatan sing akeh
banget.Dheweke lara banget lan dheweke ndeleng telek.

Nelpon kanca lan  entuk  suckers  digawe saka lenga.Aku  menehi  dheweke  kanggo lara  lan
kerjane apik.Dheweke ora bisa mlaku sadurunge.

Sewulan mengko doktere ora percaya yen dheweke isih  ana ing kene lan nindakake x-ray
maneh lan KANKER wis ilang...Yen sampeyan pengin aku bakal njupuk sadurunge lan sawise
x-ray lan ngirim kanggo sampeyan.Iku nyata HEMP Mbunuh KANKER...” Tammy

“JB, taun wingi aku dikandhani jaranku isih urip 3 wulan, ganja tetep urip nanging aku mung
dipangan godhong amarga aku pitik nggawe RSO.Aku bakal nindakake, banjur Jeannie Herer,
kancaku wiwit kelas 8, nggawe aku janji ora bakal nindakake nganti ana wong sing teka karo
aku amarga aku dadi pertapa lan seneng kaya ngono.Oalah, mung godhong-godhongan sing
nyebabake tumor mung siji lan sampeyan ora bakal ngerti dheweke duwe melanoma.Dheweke
mesthine mati Juli 2011 kepungkur.Dheweke sehat lan seneng nanging nesu yen aku ora duwe
pot kanggo dipakani saben esuk.Matur nuwun Gusti sing apik, aku ngerti sawetara pengasuh
ing wilayahku sing nyumbang produk kanggo dheweke!Aku bakal gumunggung sethithik lan ujar
Jack  Herer  matur  nuwun  ing  buku  sing  wis  direvisi  pungkasan  amarga  dadi  pejuang
kamardikan, aku wis bengok-bengok babagan apik ganja luwih saka 40 taun saiki!Kita bakal
menang perang, aku mikir bisa uga katon!Pangarep-arep!” JoAnn

-- Apik, JoAnn.Aja nggawe dheweke nesu lan nggawe RSO kanggo dheweke, iku ora minangka
angel utawa mbebayani minangka misale jek lan sampeyan bisa nyoba kanggo nggawe karo
ngandika siji utawa loro ons lan mbangun munggah kapercayan sing cara.Sugeng rawuh, JB

"Hasil sing padha kanggo kucingku !!!Nanging aku isih duwe tumor dibusak surgically.Iku 3-4
taun kepungkur.Ora ana tumor sing muncul maneh!Dheweke duwe dheweke 16thulang taun sasi
ngarep!Aku ngerti ana liyane kanggo "menyulam" tinimbang pesta!" Ryan

"Ngobati kanker ing mripat kucingku sing umur 16 taun." Dan

Q.Kanca-kanca sing ditresnani, muga-muga iki bisa ketemu sampeyan kanthi becik.Aku menehi
8 taun, 40 lb asu RSO kanggo tumor sing tuwuh ing sisih tengen awak.Dina iki minangka dina
pisanan perawatan lan dheweke keturon lan turu.Aku menehi wong babagan jumlah gandum
sega.Apa iki kakehan?Suwene lan sepira kerepe sampeyan menehi saran supaya aku menehi
lenga kasebut?Aku ing lenga dhewe.Suwe-suwe aku dadi saya biasa karo "dhuwur". Aku kudu
operasi sasi ngarep lan aku arep nggunakake RSO kanggo pain lan Recovery.Yen aku bisa
nyambut gawe, aku bakal tetep urip.Rahayu lan Matur Nuwun
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A.Katherine, aku bakal nundha operasi yen bisa nganti sampeyan mangan 180g minyak ing
gram saben dina (utawa luwih) ing telung dosis.Menehi asu setengah saka yen sampeyan mikir
dheweke  ora  kepenak  karo  apa  sing  dipikolehi  saiki.Turu  minangka  bagian  saka  proses
marasake awakmu, ora perlu kuwatir lan minangka tandha yen lenga kasebut minangka obat
penenang, sing dikarepake.Sing luwih kuat lan sedative, luwih apik.Sugeng rawuh, JB

“Hai Jindrich!Aku ngomong karo sampeyan tanggal 9 Juli  babagan tikus kewan anakku (1,5
taun) sing duwe tumor protruding sing tuwuh ing sikil  ngarep tengen (diametere kira-kira 1
inci).Aku  miwiti  menehi  RSO 3  kaping  dina  lan  1  minggu  mengko  tumor  meh ora  katon.2
minggu mengko wis ilang!Aku terus menehi dosis kaping 3 dina lan adhine uga entuk dosis
pangopènan.Loro-lorone seneng banget lan atas jenenge wong-wong mau lan kulawarga aku
kaya kanggo menehi ageng matur nuwun kanggo Rick lan dhewe kanggo nyedhiyani informasi
paling penting ana!Ganja ngobati kanker!”

"Kirimi sampeyan nganyari asuku sing didiagnosis kanker balung.1 Juni wis pitung sasi, x-ray
pungkasan  nuduhake  ora  nyebar  menyang  paru-paru.Dheweke  nemokake  break  utuh  ing
cedhak situs tumor ing sikil, dheweke ora ngerti apa sing kudu ditindakake.Biasane asu iki sing
istirahat, sampeyan kudu nyelehake.Dheweke wis nyimpulake yen infus saben wulan obat sing
diarani Zometa tetep tetep utuh supaya dheweke bakal nerusake uji coba, dene dheweke bakal
nampa infus Zometa saben wulan.Nanging Ora Kanker Nyebar lan dheweke ora bisa njupuk
tumor sing ana 7 wulan kepungkur.Mung panginten sampeyan pengin ngerti.Kanker agresif iki
biasane  njupuk  nyawa  asu  ing  4-6  sasi  sawise  diagnosa.Iki  dheweke,  7  sasi,  NO  kanker
nyebar.Pecah utuh nanging isih mlaku kaya ora ana sing salah. Linda

"Sawise  9  minggu,  kanker  kulit  ing  asuku  wis  ilang  !!Dosis  pangopènan  saiki  kanggo  sisa
urip.Sing dakrasa saiki ora mung luwih kepenak kanggo dheweke nanging uga urip sing luwih
dawa.BLESSINGS RS & JB!!>;-)” Ijo

"Asuku apik ing wiwitan kanthi ukuran kepala pin kanggo miwiti, banjur tambah nganti dheweke
njupuk  1-2  potong  beras.Dheweke  pit  80lb.Sayange,  lenga  sing  bisa  daktemokake  ora
persentase cukup dhuwur (82%) dadi sanajan nambah napsu, mbantu arthritis, nambah jas lan
kulit, nanging ora mbantu irung sing bisa dadi kanker irung.Yen ana wong ing kene sing ana ing
WA lan duwe lenga 90+%, aku bakal menehi sumbangan. Slamet

- Coba aplikasi lenga topikal ing irung, lan bisa uga nyoba kanggo njaluk sawetara munggah
irung  nggunakake  Q-tip  utawa  soko  padha,  yen  dheweke  ora  cokotan  sampeyan  kanggo
iku.Sampeyan uga bisa nglebokake lenga ing oven kanthi suhu 130°C udakara sejam lan nyoba
supaya luwih konsentrasi / kuat kaya ngono.Utawa duwe sabar lan menehi lenga luwih wektu.
JB

"Asuku urip 3 minggu.Tumor sel massa ing awak pit bull murni ...Sawise 3 minggu tumor nyusut
ing ISO / RSO.Sumpah.Dheweke wis pipis kaping pirang-pirang lan tumindak mabuk nanging
aku ngerti yen iki luwih apik.Dheweke isih ana.Sanajan dheweke ilang, aku isih bakal nggawe
dheweke dadi obat.Tresna sampeyan, JB lan Rick. Bocaj

"Aku wis menehi Pit sing umur 14 taun suwene 4 minggu kanggo kanker.Dheweke kadhangkala
rada 'twitchy'  lan  mendem nalika  aku  menehi  dheweke  kakehan,  nanging  yen  efeke  ilang,
dheweke turu kaya kirik.Dheweke ora gelem njupuk obat dokter supaya entuk minyak.Isih awal
nanging aku ngrekam kemajuane.Kira-kira seminggu suwene dheweke wis biasa karo lenga lan
napsu  maneh.Aku  cemburu,  amarga  kita  bisa  ing  tataran  iki  mung  saged  lenga  kanggo
dheweke.Tresna kabeh crita sing apik banget!” Janine

"Apa asu sampeyan duwe efek samping?Pengin asuku uga.Dheweke dadi beagle." Marie

"Ora ana efek samping.Dheweke nindakake, kaya asu nalika ngunyah suket utawa apa wae
kanggo  mbantu  retching,  kanggo  ngresiki  awake  dhewe.Ora  ana  siji  (kalebu  kewan)  sing
ngobati  obat-obatan  sing  nyebabake  efek  samping  negatif.Kita  mung ora  dibangun kanggo
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ngoperasikake cara kasebut. Tielman

"Nylametake  nyawa  asuku  saka  penyakit  kekebalan  otomatis  sing  ora  ditindakake  dening
steroid.Ora ana efek samping!” John

"Aku wis ndeleng efek tangan pisanan saka asu sing njupuk RSO ...Kanggo sawetara dina
pisanan Ruby (asu umur 12 taun)  isih  lara lan rada goyang,  gejala kuwatir  yen sampeyan
mamang ing subyek nanging aku bisa njamin sampeyan 1 sasi kanggo perawatan lan asu iku
mumbul watara kebak urip. mlaku munggah undhak-undhakan mlumpat munggah ing amben
lan kursi kebak energi kabeh wektu banget Playful maneh.Mripate biyene banyune bledhek lan
tutupe abu-abu saiki wis normal maneh.Ruby duwe wutah sing rada gedhe ing njero sikile sing
wis  pirang-pirang taun lan  saiki  sawise  mangan lenga meh ambruk !!!Thanks kanggo  Rick
Simpson xxx mberkahi minyak iki, pancen bisa digunakake, kenapa ora ana testimoni sing ujar
manawa ora ..?” Brett

"Dina iki dina 3 kanggo perawatan asuku nganggo RSO (Rick Simpson Oil) yaiku konsentrasi
ganja kanggo perawatan obat kanggo akeh penyakit serius.Dheweke umur 13 taun lan kira-kira
7  taunmonths  ago,  dheweke  tak  soko  sing  nyebabake  snottiness  nemen dheweke,  mucus
utama lan sawetara dina dheweke lethargic.Deleng online, ujar "watuk kennel utawa kadhemen
asu" mula aku duwe antibiotik ing kene lan miwiti kursus.Ora mbantu babar pisan, mula digawa
menyang dokter kewan.

Mesthine, dheweke pengin nindakake karya getih, sinar-x lan screening mucus.Kira-kira 500 ing
tagihan dokter kewan, aku nolak supaya kita miwiti dheweke ing antibiotik amba kang uga ora
ndemek ing sasi.Njupuk dheweke bali  lan entuk loro antibiotik  liyane kuwat,  tindak sasi ing
agama.Ora ndemek uga!

Banjur  dokter  hewan  nyoba  obat  fungisida  ...TETAP ORA DUWE LARA!!Iku  angel  kanggo
nemtokake apa sing bener kanggo mbuwang asu umur 13 taun ...Dadi aku mandheg kabeh
obat udakara wulan kepungkur supaya dheweke pulih lan miwiti RSO mung 3 dina kepungkur,
kanthi total 6 dosis lan dheweke minangka asu sing anyar!

Ora  snot,  ora  watuk,  dheweke  wis  munchies  lan  umume  kita  wis  katon  dandan
REMARKABLE.Ora dipercaya tenan.Saka pengalaman pribadi, aku bisa mbuktekake manawa
iki minangka obat surreal sing apik tenan.Matur nuwun saka njero atiku!” Slamet

"Petinjuku nggoleki aku kanggo nyekel asap.Dheweke wis kejiret ngadeg liwat dupa kita nyoba
kanggo nyekel buzz uga ...dheweke sinau ora kabeh ngrokok ramah.Muga-muga asumu enggal
ngalami lenga!!” Agustus

"Aku duwe Newfie emas 13 taun umur 14 taun (50% golden retriever 50% foundland anyar) lan
dheweke nangis banget amarga pinggul dheweke lara banget amarga dheweke duwe arthritis
(asu lawas + lantai kayu) lan aku rama lan sadulur gelem njupuk dheweke menyang dokter
kewan,  aku tinimbang bakal  tuku asu 40 $  tas lan  nalika  dheweke 'wiwit  kroso perih,  Aku
ngrokok dheweke munggah dicokot lan dheweke tumindak kaya kirik.Ora ngrengek-rengeng,
rengek-rengeng,  ora ana masalah mlaku-mlaku utawa nindakake samubarang lan  dheweke
bakal turu kanthi tentrem.

Dheweke  uga  ngalami  tumor  sajrone  wektu  kasebut.Aku  pungkasanipun  nggawe  percoyo
bapakku  kanggo  njupuk  dheweke  menyang  vets  (Aku  ngandika  yen  dheweke  kudu  sijine
mudhun banjur kita bakal nanging aku pengin pendapat VETS sadurunge kita nyetel janjian
munggah) kita tekan ana lan dheweke mriksa asu.Ing pungkasan janjian, dheweke kandha yen
dheweke minangka asu sing paling sehat sing nate dideleng nalika umure!

Dheweke duwe atritis MINOR & ngandika dheweke wis ora idea carane iku ora akeh luwih elek
lan tumor sing ukurane baseball?Ya, saiki ukurane gumball!Dheweke ujar manawa obat atritis
sing disedhiyakake kudu mbantu njaga konten kasebut yaiku $ 150 kanggo resep 30 dina lan
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SHIT.Aku  malah  mandheg  ngrokok  dheweke  kanggo  ndeleng  apa  obat  kasebut  pancen
pantes.Ora.Dheweke berjuang kanggo njupuk, nggawe dheweke constipated, lan dheweke lara
kabeh!

Kanthi  suket,  dheweke  bakal  langsung  marani  aku  njagong  ing  kono  lan  ngerti  apa  sing
dheweke entuk lan tresna!Mbantu dheweke tumor ilang, wis nggawe manawa atritis dheweke
lagi wae apa kanggo titik ngendi aku lagi wae kudu tau ngrokok dheweke munggah amarga ora
keganggu  dheweke  ngendi  wae  cedhak  malah  setengah  jumlah  iku  digunakake  kanggo
sadurunge aku garang dheweke munggah.Marijuana minangka tanduran ajaib lan wis nggawe
asu urip luwih dawa lan luwih sehat!Aku bakal nindakake apa wae kanggo bayiku!Dheweke
dadi kebanggaan lan kabungahanku!” Betania

"Asuku minangka pangon Belgia umur 13 taun.Sawetara taun kepungkur ana bongkahan cilik
ing  sisihe.Iku  dumadakan  wiwit  tuwuh  ing  tingkat  nguwatirake  sawetara  sasi
kepungkur.Sayange, dheweke didiagnosis kanker ...lan ora mung siji bongkahan.Sawise ujian,
dheweke  duwe  akeh.Dheweke  uga  duwe  masalah  liyane  ...Utamane  arthritis  lan  hip
dysphasia.Bedah ora dadi pilihan amarga diragukan dheweke bakal slamet saka obat bius.Aku
ora tega ndeleng dheweke nandhang sangsara...dheweke meh ora bisa mlaku lan mandheg
mangan.Aku  mutusake  kanggo  nyoba  menehi  minyak  ganja  minangka  upaya  pungkasan
kanggo mbantu dheweke.Aku lan kanca-kanca Pat menehi jumlah cilik (kira-kira ukuran butir
beras) ing kue.Iku pancene mengaruhi dheweke ...dheweke ora stabil lan turu nganti pirang-
pirang jam.

We tweaked dosis ing sawetara dina sabanjuré lan weruh sing napsu apik langsung.Dheweke
uga wiwit pindhah luwih gampang lan sikape luwih cerah.Minangka dina progressed kita alon
nambah  dosis  kang.Wis  3  minggu  lan  aku  meh  ora  ngerti  dheweke  minangka  asu  sing
padha.Dheweke seneng!Wagging buntut, Playful, mangan, lan paling kabeh tumor iku setengah
ukuran sadurunge kita miwiti ing lenga!!!!Aku bakal terus perawatan (kita cukup Bejo sing bisa
kanggo sumber lenga dhewe) lan supaya sampeyan informed.Aku ngarepake ndeleng tumor iki
ilang kabeh!!!!!!!! ” Josie

"Aku wis miwiti  pomeranian cilik  ing lenga amarga dheweke duwe trakea ambruk lan gagal
jantung kongenital.Dheweke ora ngonsumsi obat reguler wiwit musim panas lan dheweke ora
watuk wae wiwit musim panas (dheweke terus-terusan batuk lan gaged sanajan obat-obatan
sing diwenehake dening dokter).Dheweke duwe energi luwih akeh lan luwih apik tinimbang sing
ditindakake nalika lagi ngobati obat-obatan. Karen

"Asuku uga duwe gumpalan lan aku wis menehi  lenga,  nanging aku rumangsa rada akeh,
dheweke goyang-goyang lan ngantuk katon kaya mabuk, dheweke minangka Rottweiler 135
lbs, mula aku kudu ngapiki jumlah sing dakwenehake. .Nanging aku yakin iki bakal mbantu
dheweke. Petrus

Q.Halo, mung kepingin weruh yen RSO topikal cocok kanggo kodhok sing mung siji sikil mburi
rusak lan  saiki  diamputasi?Mbok dab cilik  ing  balung kapapar  bakal  bantuan wong cilik  iki
metu?Utawa  mbok  menawa  kuwat  banget  kanggo  makhluk  cilik?Matur  nuwun  lan  Gusti
mberkahi kanggo njupuk pesen!

A.Senajan aku kudu ngakoni yen aku ora tau ngobati kodhok nganggo lenga, nanging cara aku
ndeleng luwih akeh lenga lan luwih cepet, luwih apik.Aku uga bakal nyelehake sawetara ing
panganan  dheweke.Skenario  sing  paling  awon  yaiku  kodhok  sing  miskin  bakal  dibenturi
watu.masalah gedhe.Sugeng rawuh, JB

"Aku duwe kanca sing asu duwe glaukoma lan nindakake" eksperimen "dheweke menehi ganja
asu sajrone seminggu lan mriksa tekanan mripate ... dokter kewan ujar yen dheweke durung
nate  ndeleng  tekanan  mudhun  kanthi  cepet  ...  Aja  menehi  dheweke  seminggu  lan  njupuk
dheweke ... dokter kewan saka takon apa sing ditindakake amarga tekanane dhuwur banget,
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mula  ngrusak  penglihatan  ...nalika  dheweke  mangsuli  dokter  kewan babagan  "eksperimen"
dokter kewan dheweke luwih nyengkuyung dheweke kanggo nerusake perawatan ganja!!!!!"
Garrett

"Aku  wis  bola-bali  menehi  ganja  menyang  asu  lawas.Iku  mbantu  banget  karo  lara  lan
nggampangake dina pungkasan.Ing dina aku wis dheweke sijine mudhun, Aku menehi steak
supaya dheweke metu kanggo rendhem munggah srengenge karo saperangan ganja laced asu
nambani.Dheweke  seneng  wektu  pungkasan  karo  aku  lan  tentrem  nalika  wektune  teka.
Samantha

"Aku lan kewan-kewan wis  nglawan sawetara Bug sing ora  dingerteni,  lara  sing nggegirisi,
ganja  kanggo nylametake.Senajan  kewan-kewanku  dibenturi  watu  kaya reca watu,  nanging
saya tambah apik kaya aku.Apa wae iki  nggegirisi,  dokter kewan utawa dokter durung bisa
ngerteni. -- Luwih becik dibenturi watu kaya reca watu tinimbang kadhemen lan mati.Sing aku
ngerti, JoAnn.luh, JB

"Aku  ora  nate  menehi  perhatian  marang  minyak.Banjur  aku  nyoba  tincture  ...  moly  kurang
ajar ...Aku menehi asu dheweke kaya 12 lan pancene mbantu dheweke mangan dheweke main
lan dheweke kaya dheweke lawas.Nyoba glukosamin nanging ora nyentuh lara ...Aku ora tau
mikir arep menehi asu nganti aku weruh wong liya wis nindakake ... nanging ya lenga pancen
apik ... matur nuwun yen asuku bisa matur nuwun, aku yakin dheweke bakal ... tentrem .. .”
Kary

"Aku nambani  Ferret  saka insulinoma kita  nggawe Kanker  pankreas.Ayo peeps,  'kulawarga
wulune' sampeyan butuh sampeyan.Iki Kembang nalika perawatan, dheweke rada nyabrang ing
kene lan siap turu sing tenang..!” Hempy

"Salah siji saka loro asuku ora duwe epilepsi amarga lenga ganja." Charles

"Aku duwe Rottweiler lan dikandhani nalika Natal dheweke kena kanker weteng lan ora ana
apa-apapadha bisa nindakake lan wis entuk 2 sasi kanggo urip max.Dadi aku nyoba dheweke
ing lenga sing digawe dhewe.Wis dheweke mentas 2 minggu kepungkur.Kanker ilang kabeh.”
Ian

"Aku  menehi  menyang  lab  umur  13  taun.Banjur  dheweke  ngoyak  bal  kaya  dheweke  2."
Stephanie

"Ngobati melanoma pitbullku." Brandon

"Mung njupuk Rottweilerku saka dokter kewan sawise operasi kaping 2 kanggo" njaluk sisa
kanker sing ora bisa ditindakake sepisanan. Aku wis menehi dheweke RSO kanggo sasi, uga
rubbing  ganja  balm  ing  situs  incision.Coba  tebak?Dokter  bedah  weruh  "NO  KANKER sing
katon".Bakal kudu ngenteni asil lab kanggo mesthekake, nanging aku bakal duwe keajaiban
100 pound dhewe. Joni

"Kucing sepupuku duwe bentuk kucing Parkinson.Weed mung siji-sijine sing bisa nyenengake
dheweke lan mungkasi kejang lan mesthi  nambah lan nambah uripe.Adoh saka dadi sabab
saka pati utawa kang beracun kanggo wong!Incidentally, sedulurku iki nggunakake ing wektu
kanggo njaga epilepsi ing mriksa!Obat sing efektif kanggo manungsa lan kewan! Ennio

"Miwiti kanthi jumlah sing sithik banget ing keju utawa daging apa wae sing bakal dipangan!
Rottie saya 100 lbs lan setengah butir beras cukup!Sawijining butir beras sing ukurane nganti 4-
6 jam klelep. Greg

"Asuku mangan roti ruang angkasa sajrone sewulan tanpa efek lara, kajaba turu sing suwe
banget." Ned
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"Tenan.Salah siji saka anggota kulawarga papat sikil sing ditresnani duwe tumor kulit suwene
limang taun ing ngisor sikut.Sing tansaya gedhe saben taun.Nalika dheweke umur 11 taun.
lawas dheweke wiwit nuduhake pratandha saka hip diplacia.Tinimbang ngompa dheweke kebak
obat  nyeri  sing  bisa  ngrusak  ati  lan  ginjel.Kita  wiwit  sprinkling  re-vape  tunas  ing  pangan
dheweke  utawa  minangka  nambani.Dheweke  seneng  rasa  kembang  sing  dipanggang
entheng.Dheweke  banjur  wiwit  dadi  luwih  aktif.Sawise  pirang-pirang  taun  ngobati  dheweke
kanthi re-vaped ganja, tumor ing siku wiwit suda dadi kulit sing longgar.Dheweke urip nganti 14
taun.Dheweke tau gagal kanggo katon ing kita karo mata maha.Nganti dheweke ora bisa dadi
asu  sing  bisa  mlayu  lan  mlumpat.Dadi,  kita  nggawe  keputusan  sing  paling  angel  kanggo
mungkasi kasangsarane liwat dokter kewan kulawarga sing apikan lan tresna sing wis kerjo
luwih saka sepuluh taun.Sawetara dina sadurunge Natal, dokter kewan lan garwane teka ing
omah nalika mulih kanggo nulungi transisi dheweke.*luh* Kabeh ganja minangka obat kanggo
akeh kasangsaran.Dheweke tansaya tuwa nganti tuwa amarga katresnan kita lan katresnan kita
marang sakramèn sejati.... CANNNABIS.

"Ya, aku ngerti, asuku mati ing akhir April, lan perkara pungkasan sing ditindakake bebarengan
aku ngrokok ganja karo dheweke lan pungkasane lara.Dheweke banjur turu kanthi tentrem.”
Morganna

“Apik ngerti.Sampeyan mikir bisa uga kanggo pets manungsa, ing balung mburi? Brenda

"Sampeyan duwe pet manungsa?" Colin

"Ing endi aku bisa njaluk salah siji saka kewan manungsa iki?Padha muni nyenengake.Aku arep
nglatih kebonku.Apa wong-wong kuwi cukup pinter, menurutmu?” Sasha

"Ya, iki uga bisa digunakake kanggo pets manungsa.Thanks kanggo iki - nggawe aku ngguyu.
JB

"Aku nggunakake tunas pot (jumlah cilik) ing terwelu kanthi tuwuh ing mripat siji.Wutah ilang lan
dheweke tetep sesanti.Mung perawatan sasi lan dheweke kabeh cetha.(diawasi dokter).Saiki
aku duwe Dane gedhe sing duwe masalah otak lan kejang.Aku ngrokok kanggo lupus sandi
(ora script dr, mung mariyuana lan Dr. ngerti) lan Dane gedhe turu ing kursi jejere kula.Kanthi
obat-obatan kejang lan dheweke ana ing omahku (aku ngadopsi dheweke 6 minggu kepungkur)
ing jejere aku, dheweke ora kejang ing 5 1/2 minggu lan dheweke bobote, mlaku luwih apik lan
luwih gampang. .Aku uga nambahake lenga klapa, 2 tbsp saben dina, kanggo rutinitas dheweke
lan dheweke nuduhake kemajuan sing luar biasa ing mobilitas lan penyakit. Misty

"Petinju umur 9 taun duwe tumor ing punggung kira-kira ukuran marmer" penembake ... ora
cukup gedhe kaya bal ping pong.Aku miwiti dheweke ing RSO lisan 3xday.Dheweke ngidinke
dosis  kasebut  kanthi  becik  lan  tumor  kasebut  pungkasane  metu  saka  kulit  lan  ninggalake
bolongan.Regimen RSO lan antibiotik terus nganti rampung ditutup.Dheweke apik kaya anyar
tanpa tumor apa wae lan ora ana efek samping.Nanging Dobermanku ora ngidinke RSO kanthi
becik lan kudu njupuk dosis sing luwih cilik.Nanging dheweke uga wis waras saka iku.” Karen

"Aku biyen ngobati asu tuwaku kanthi ngunekake kumelun ing kupinge.Dheweke seneng lan
tumindak  kaya  kirik  tinimbang  asu  umur  21  taun  (taun-taun  manungsa)  kanthi  pinggul  lan
arthritis sing ala. Gina

"Minyak rami nylametake Asu Gembala Jerman nalika didiagnosa kanker limpa, dheweke saiki
umur 9 taun lan remisi lan apik." Paulus

"Wong lanang umur 6 taun saya ngalami arthritis parah.Butuh 3 minggu supaya dheweke bisa
mlaku maneh.Aku menehi 3 asu dosis pencegahan kaping pindho saben minggu ...Aku ora
duwe tagihan dokter hewan ...Aku ndeleng dheweke ing puncak saben dina ...Minyak ganja
minangka bagean penting saka diet kita kaya sing dakkarepake ...Aku kagum karo tanduran
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kasebut ...kabeh wektu...” Sparky

Kesimpulan 

"Jindrich Bayer: Sampeyan ora bisa mbukak EKONOMI RASIONAL TANPA HEMP.

Rick Simpson: Sing bener!

JB:Iku mung ora bisa rampung.

Conto prasaja ...  Yen kita tetep ing medicine.Republik Ceko mung mbuwang udakara milyar
dolar kanggo pasien diabetes.Ana 800.000 wong!

[Saiki  JB,  ngarahake  JAKA—musisi,  aktivis  ganja,  DIABETIC—sing  lungguh  ing  sisih  kiwa
menyang Rick lan dheweke…]

Sampeyan ngerti dhewe apa lenga kanggo diabetes.Yen sampeyan bisa mangan 4 gram saben
dina, sampeyan ora butuh insulin.

Lan kita mbuwang milyar dolar saben taun ...lan dhuwit ninggalake Republik Ceko lan menyang
ngendi wae ...Lan ora bakal bali maneh!

[Cukup ora percaya…]

Lan iki mung diabetes!Banjur, tambahake bahan bakar, kaya sing diomongake Rick ... Ok [Aku
menehi sampeyan ...Mungkin...], ora kabeh mobil, ora kabeh… Nanging yen 50%… Yen [mung]
kabeh traktor mlayu ing [HEMP FUEL]… Kenapa ora???

Banjur, rega panganan mudhun, logis ...Amarga nalika sampeyan ora kudu mbayar € 1, 2, 3
euro kanggo liter gas kanggo bahan bakar truk / traktor… Banjur, logis, panganan bisa luwih
murah.
Lan wong ora duwe dhuwit ...

Negara kudu nggawe manawa rakyat mangan lan urip.Ora ateges padha mati ...

RS:Lan ora mung iku, nanging petani duwe hak kanggo tuwuh tanduran iki kanggo ndhukung
urip.Kabeh liwat sajarah, iku kasunyatan dikenal sing tanduran iki digunakake minangka feed
apik kanggo ternak, sawise padha njupuk lenga wiji hemp metu saka wiji, kue wiji iki panganan
kanggo kewan.Iki  minangka pakan kewan sing paling apik ing planet  iki!Dadi,  iki  ora mung
menehi obat kanggo nambani ternak,  nanging uga nyedhiyakake sumber panganan kanggo
ternak.

Lan kaya sing diomongake Jindrich ...Kanggo negara apa wae, nyoba mbukak ekonomi tanpa
nggunakake hemp ...mung bakal  dadi latihan tanpa guna'!Para tani  mbutuhake hak kanggo
tuwuh  tanduran  iki.Lan  saben  wong  kudu  duwe  hak  sing  padha  kanggo  nyedhiyakake
kabutuhan dhewe.Kita kabeh kudu duwe kebebasan kasebut ...

JB:Apa sampeyan luwih seneng mangan daging saka kewan sing diwenehi panganan sing ora
sehat lan disuntikake antibiotik,  utawa sampeyan luwih seneng mangan daging saka kewan
sing diwenehi rami lan ora mbutuhake antibiotik apa-apa?

Apa sampeyan luwih  seneng mangan pitik  sing diwenehi  wiji  rami  lan  sehat-ora nandhang
kahanan sing ala-utawa sampeyan luwih seneng mangan produk industri?Apa sampeyan luwih
seneng mangan carp utawa [ie] iwak-sing bakal sugih ing Omega-3, 6, 9 amarga bakal mangan
wiji hemp-utawa luwih seneng mangan iwak sing mangan godhong lemah utawa kewan mati?
Gampang kaya ngono… EKONOMI… Sampeyan mbayar kakehan lan dhuwit bakal lunga saka
negara.Sampeyan pengin dhuwit kene.Lan apa sing paling apik - nalika sampeyan ora kudu
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mbuwang  dhuwit  ...[Banjur]  KOWE  ORA  PUTUS  DUIT…”  (sakaManifesto
ganjadokumenter,kasedhiya ing Youtube)

"Ayo kula nyimpulake akeh sing kedadeyan ing sekitar Minyak Rick Simpson.Pandhuan marang
wong A, B, C lan D.Wong maca lan takon - yen aku ora nindakake A, apa B, C lan D isih bisa?
Yen aku ora nindakake B, apa A, C lan D isih bisa?Yen aku ora nindakake C, apa A, B lan D
bisa?Apa yen aku ora nindakake D, apa A, B lan C isih bisa?Lan yen aku nindakake A, B, C lan
D, kanthi beda, apa isih bakal ngasilake barang sing nyata?

Jawaban  umum  yaiku:  ora,  ora  bakal.Yen  sampeyan  pengin  nggawe  RSO,  tindakake
pandhuaning Cure for Cancer: Rick Simpson Protocole-book menyang layang.Yen sampeyan
pengin nggawe liyane, tindakake pandhuan liyane.Nanging aja nggawe kita tanggung jawab
nalika sampeyan ngasilake jinis minyak sing beda lan perawatan kasebut gagal lan mungkasi
pasien sing ora perlu.

Yen sampeyan nindakake A, B, C lan D, lenga bakal bisa digunakake kanthi cara sing paling
apik, mula instruksi kasebut ana.Yen ora, bisa uga ora bisa.Iku minangka prasaja, ta?Apa sing
sampeyan pengin ditampa kanthi  pribadi  yen sampeyan butuh obat  kasebut?Soko sing wis
kabukten kanthi apik, utawa liyane sing duwe kualitas medis sing ora dingerteni, supaya sapa
wae sing nggawe lenga bisa mbuktekake utawa mbantah hipotesis utawa 'metode'?" JB
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